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ELŐSZÓ 

A földi ember annyira messze esett az ő Teremtőjétől, hogy a 

bukás következtében a szelleméből az Örökkévalóságnak, a bűn 

nélküli állapotoknak még az emlékei is kitörlődtek, így nem 

találhatja meg a hazavezető utat sem.  

Az Úr Jézust azért küldte el a Mindenható, hogy mindazokat, 

akik elszakadtak Istentől és kiszakadtak a mennyei állapotokból, 

vagyis az isteni jelenlétből, hogy fokozatosan és folyamatosan 

újjáteremtse a bukott szellemekben mindazokat a pozitív 

tulajdonságokat, amelyek mintegy eltorzultak a folytonos 

ellenszegülési folyamatok által.  

 A Messiás eme újjáteremtési folyamatokat itt hagyta és 

működtetésüket rábízta a missziókat vállaló szellemgyermekeire, 

akik úgy testben, mint szellemi állapotban céltudatos 

irányítottsággal kezelik ezekhez a krisztusi, lelket feltámasztó és 

újjáteremtő erőket, hogy az emberlelkek eljuthassanak a 

megtérésre, a megigazulásra és a majdani megszentelődésre, 

vagyis, hogy bűnbánatra, lelki-szellemi gyógyulásra, 

bűnbocsánatra és szabadulásra juthassanak. 

 A mi jelen kis munkánk, melyet a kezében tart a kedves 

olvasó-testvérem, ennek a hatalmas krisztusi műnek, mint egy 

egésznek, egy kis szikráját képezi, mellyel a földi ember, 

amennyiben hite van, egy szikrányi világosságot kaphat a lelke 

megvilágításához és erőt nyújt ahhoz a szellemi munkához, 

amelyet ha magához vonz a hite által, előbbre vezetheti őt az Isten 

Országába vezető úton. 

Ezért senki ne dobja félre hitetlenségében e kicsiny munkát, 

melynek lapjai „a hitnek olajával” vannak megtöltve, amelyeket 

ha elfogad a földi ember, a lelkének rejtett mélységeibe vezeti el 

és az ott lappangó hajlamaira világít rá.  
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 Ezért mint egy kiegészítő gyanánt ajánljuk ezt a kis munkát a 

hatalmas, a világot bevilágító mű mellé, melyet krisztusi 

szeretettel nyújtunk át azok számára, akiknek a lelki húrjait éppen 

ez a stílusú megfogalmazás tudja rezgésbe hozni. 

Ada, 2022. 11. 30. 
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1 Várakozás ideje és felkészülés I. 

A Gyermekké lett Istenség nevében köszöntünk benneteket 

testvéreim a szellemhazából!  

 A paradicsomi világok bukása alkalmával, amely folyamattal 

gyakorlatilag az ellenszegülő eszme fogságába estek a szellemek, 

Isten megígérte a Szabadító Messiás eljövetelét és ennek 

érdekében a Messiások világában kihirdette a lehetőséget a 

legnehezebb feladatra, a bukott világoknak a sátán fogságából, 

vagyis a bűneik következményeiből történő megváltásra és az 

eredeti állapotukba való visszavezetésére. Ezt a nagyon hosszú, 

nagyon sok türelmet, szenvedést és rengeteg erőt igénylő 

feladatot Jézus vállalta magára. Senki más nem érezte magát kellő 

erősnek erre a még a leghatalmasabb messiást is megpróbáló 

nagyon hosszú munkának ígérkező feladatra. Voltak olyanok is a 

messiások között, akik teljesen elhatárolták magukat ettől a 

mentő missziótól és élték a maguk sajátságos életét a boldog 

messiási világokban. De akiben a legnagyobb volt a szeretetet és 

az ebből fakadó együttérzés, az a Valaki vállalkozott a 

szenvedések hazájának a felszámolására és a 

szellemgyermekeiknek a visszavezetésére. Így ígéretet tett a 

szabadulásra és a Szabadító eljövetelére, Aki mellé miután 

elvállalta a szeretetmunkát, nagyon sokan szegődtek olyanok, 

akik elősegítik ezt a feladatot megvalósítani. Ezután már 

megkezdődött a nagyon hosszú munka, mert ugyanis az volt a cél, 

hogy ha csak lehet, megállítani a bukást és akit csak lehet 

mihamarabb visszavezetni a paradicsomi világba, vagyis gátat 

vetni a bukásnak, megakadályozni és visszagörgetni a beindult 

lavinát. Ehhez hatalmas messiási erőkre volt szükség, amelyeket 

folyamatosan sugároznak ki a lefelé ívelő világok szellemeibe 

hogy felébredjen bennük a lelkiismeret furdalás és minél 

kevesebb szenvedéssel visszafordujlanak a saját elhagyott 

világukba. Nem is bukott le mindegyik világ a legalsó szintig, 
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hanem voltak akik magasabb szinten meg tudtak állni, mint ti. 

Ezáltal népesedett be a világegyetem minden szintje, mint a 

fejlődés skálája, amelyen mindannyiótoknak végig kell haladni 

ahhoz, hogy visszakerüljetek arra a szintre, ahonnan lebuktatok. 

És amikor ez megtörténik, akkor indul csak be igazából az Isten 

által meghatározott fejlődésetek. Addig az a feladat, hogy 

mindenki haladjon felfelé a lényeg törvényének az útján. 

Képletesen ezt a folyamatot egy higanyos hőmérőhöz 

hasonlítanám, melynek szála egészen a fagypont alá süllyedt a 

legmélyebb pontig (-273,15*C), ahonnan egyszer csak lassan 

elkezd haladni felfelé, míg a 0* C el nem éri és csak utána kezd 

gyakorlatilag beindulni a fejlődés. A 0* C a paradicsomi 

világokba való visszatérés és csak utána jön igazából a 

„felmelegedés.”  

 Isten és az Ő tisztán maradt és a már megtisztult gyermekei, 

hatalmas erőket és munkát fektetnek be a bukott világok 

szellemeinek a visszatérése, főként a korszakzárás, vagyis eon 

váltás előtt nagyon intenzív a munka a szellemek részéről, mert 

nem csak egy egyszerű ítélet előtt áll a világ, hanem befejeződik 

egy fejlődési turnus, egy örökkévalóság és a föld kilöki magából 

az ellentétes eszmét és követőit és belép a fejlődőképes bolygók 

sorába. Tehát óriási a tét, mert a jelenlegi kiválogatódás „örök 

érvényű” ,ezért nem mindegy, hogy bizonyos szellemek hova 

kerülnek, hisz akik az első két szférába tartoznak, vagy most a 

nagy megpróbáltatások ideje alatt zuhannak alá, bizony, hogy 

csak akkor tud újból beindulni náluk a fejlődés, amikor egy újabb 

fejlődési korszak, egy újabb kegyelmi lehetőség adatik. Ahhoz 

viszont, hogy a fejlődés törvénye újból a felszínre, illetve, a létbe 

hívja őket már év-millióknak kell elmúlni. Ugyanis ez a két fent 

említett szféra gyakorlatilag vissza fog esni a szellemi halálba, 

amely állapotból nagyon komoly kínokkal, gyötrelmekkel és 

szenvedésekkel lehet felébredni. Nem is ébrednének fel soha az 

önmaguk alkotta állapotból, a halála törvényéből, a szellemek, ha 
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Isten nem lenne irgalmas, kegyelmes és nem bocsátotta volna 

meg a bukottak bűneit. Igaz, hogy csak szenvedéssel ébreszthető 

fel a szellemi halálba zuhant szellem, de ez is bűnbocsánat által 

jöhet létre!  

 Vajon képes volna-e mindannak tömérdek bűnnek 

következményét elszenvedni bárki is, amely őt a legalacsonyabb 

szintre juttatta? Hisz még az sem világos előtte, hogy mi a bűn, 

ugyanis abban a tudatban élt, hogy mident jó csinált. Vagy talán 

akkor tudná elszenvedni, amikor már megerősödött? Ahogy nem 

lehet egy bukásban lévő szellemet sem emberi, sem szellemi 

erővel megállítani, csakis isteni erő által, mert képtelen egy 

mélyre bukott szellem elszenvedni és átemészteni mindazt a 

tömérdek mennyiségű negatív erőt, amelyet kitermelt! Azért 

küldte le Isten a legtökéletesebb, szinte Istenné vált Messiást, 

hogy annyit elszenvedjen, amennyi szükséges a tisztánlátáshoz, 

valamint, hogy egy magasabb szintre emelhesse a világot, 

továbbá, hogy új és örök törvényt hozhasson le és beindíthassa a 

múködését. Mert ú.m. nem a szeretet eszmét degradálta le az Úr, 

hanem a világot emelte fel hozzá. Ehhez viszont jócskán meg 

kellett tisztítani a sötét erőktől, amelyek addig lekötötték és nem 

engedték felemelkedni. Az emberek Jézustól kapott szabadítás 

nélkül képtelenek voltak a szabadulásra, nem beszélve arról, hogy 

nagyon sokan még az előző életeik terheit is húzták maguk után! 

Így mindenkinek szüksége volt akkor és ma is a Nagy Szabadítóra. 

(Kérdezem én, hogy egy „karma” elmélet ilyen esetekben, 

hozhatott volna- e bárminemű szabadulást?) Igaz, hogy csak 

rétegződve képes úgy a szeretet, mint az igazság az emberekhez 

hozzáférni, hogy az emberi lelkekben vezetni legyen képes a 

szeretet kibontakozását. Ugyanis annyira át és át van itatva az 

önzés igazságával az ember, hogy csak fokról- fokra tud 

szabadulni tőle és ezzel párhuzamosan tud csak kibontakozni a 

szeretet és haladni előre a fejlődés útján.  
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 A bukást, a szeretet megszületését és fokozatos 

kibontakozását szimbolizálja Jézus földre jövetele, 

kisgyermekként való megszületése, felnőtté válása, halála, 

feltámadása és Mennybemenetele. MIndannak ellenére, hogy 

Jézus nem bukott, de az erőit le kellett vetkőznie ahhoz, hogy a 

földön testet ölthesen magára. Ő önként vetkőzte le az erőit, míg 

a bukott szellemek bukásuk révén, szintén önként vetkőzték le az 

erőiket. Míg Jézus nem bukott, hanem megmenteni jött, de a 

szónak ebben az értelmében ugyanazon az Úton jött le a földi 

világba, amelyen a bukás végbement. Az Úr is testet öltött és 

magára vette a földi világnak, az „embernek” az anyagát, mint a 

bukott szellem, ezért is nevezte magát az „emberfiának”. Igaz, a 

szellem bukás folyamata, a hat korszakon keresztül, mire erre a 

szintre lesüllyedt, nagyon hosszú ideig tartott, merthogy minden 

egyes bukás az Isten szelleme által akadályozva volt. Ezzel 

szemben Jézus lejövetele, mivel nem bukott, sokkal gyorsabban 

történt. Megszületett mint gyermek, igaz, magasabb törvények 

szerint szeplőtelen fogantatás által, az áteredendő bűn nélkül, de 

pontosan olyan sivárság fogadta, mint amilyen az embereknek a 

lelki sivárság. A gazdag ember lelki állapota sokkal sivárabb tud 

lenni, mint a szegény emberé, mert a szegény ember sokkal 

jobban rá van utalva másokra, vagyis Isten segítségére, mint a 

gazdag ember. Az Úr feltámadása bemutatja a bukott szellem 

feltámadását, de ahogyan a bukás folyamat volt, úgy a 

visszafejlődés is folyamat, míg az Úr feltámadása egyik 

pillanatról a másikra történt, vagy legalább is nagyon rövid időt 

vett igénybe amíg az agyon gyötört testet regenerálta és 

„lakhatóvá, használhatóvá tette” a szellem számára. A feltámadás 

utáni következő állapota Mennybemenetel volt, mint ahogyan a 

feltámadt szellem folytatva a fejlődését, el fog jutni a szellemi 

feltámadásra és be fog kerülni az Isten Országába. Tehát Jézus is 

ugyanazon törvények által született meg, növekedett, 

tevékenykedett és halt meg, mint a bukott ember, csak az itteni 
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törvényektől magasabb törvényeket használt, de ahhoz, hogy az 

ember végig tudjon menni a feltámadási folyamatokon, 

mindenekelőtt be kell, hogy fogadja a szívébe a kis Jézust, vagyis 

a krisztusi üdvözítő eszmének gyermekded állapotát. Ezért lett a 

kis Jézus a hatalmas Jézus, és ezért kellett neki emberré lennie és 

csecsemő formában megjelennie.  

 Ahhoz tehát, hogy valaki meg tudjon térni, vagyis el tudjon 

indulni, be kell tudni fogadnia az Üdvözítőt, vagyis a bűnök alól 

feloldozó krisztusi eszmét, annak a gyermekded állapotát. Ennek 

a kegyelemnek a szimbóluma Jézus megszületése a földön, 

vagyis a karácsony ünnepe. Mint azt tudjátok, Jézus minden 

megnyilvánulása két síkon működött, egy fizikai és egy szellemi 

síkon. Nem volt ez másként az Ő megszületését illetően sem. 

Megszületett fizikai síkon, vagyis testben, hogy az emberi 

szívekben meg tudjon születni szellemi síkon, mint kisded Jézus. 

És amilyen szegényes volt a betlehemi istálló, ugyanolyanok 

voltak az üdvözítendő emberi szívek is. És amilyen szintű volt a 

földi világ állapota, ugyanolyan fogadtatásban tudta Őt 

részesíteni. Mindannak ellenére, hogy mindenki várta a megígért 

Messiást, azt a titokzatos éjszakát senki sem tudta felismerni, 

amelyben a földre tette a lábát a világ leghatalmasabb szelleme. 

Míg a világi hatalmasok és gyermekeik bíborban és bársonyban 

aludták át anyagba és érzékiségbe ragadt éjszakájukat, addig a 

világ Megváltója rongyos istállóban, hidegben és a 

legszegényebb körülmények között látott napvilágot Betlehem 

perifériáján .  

 Sajnos azonban, hogy a mai helyzet sem lenne különb. Az 

Úrnak ma is szinte eldugva a világtól kellene megszületni, mert 

ugyanúgy az életére törnének a hatalmasok, mint azt 2000 évvel 

ezelőtt tették. Ugyanis gyorsan híre ment a városban Jézus csodás 

születésének és már a napkeleti bölcsek megjelenése előtt 

Heródes katonákat küldött ki a városba, hogy keressék meg azt a 
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csodás gyereket, akiről hallani vélt. De Szűz Mária elrejtőzött 

Maraha sír- barlangjában és így csak Józsefet találták az 

istállóban, akinek látva a szegénységét, még csak feltételezni sem 

merték azt, hogy a várva- várt Királynak az lenne a születési 

helye.  

 Jézus célja az volt és ma is az, hogy szellemi síkon is 

megszülethessen az emberi szívekben, hogy a szívek királya 

lehessen, mert most is, talán még nagyobb mértékben mint 

annakidején, a bűn és ezáltal a sátán uralja a lelkeket! Az 

embereknek a sátán volt és ma is ő a királyuk! De ha befogadják 

a szellemi karácsony jelentőségét, az Ige beköltözését a szívükbe, 

akkor még mindig van esély az Isten Országába való eljutásra. 

Igaz ez nem csak karácsonykor történhet meg, de a karácsony 

alkalmával Jézus szellemi síkon minden évben elhagyja az 

Ősnapok világát és lejön „megszületni” mindazok szívébe, akik 

várják, befogadják és elfogadják Királyuknak. (Király vagyok, de 

az én Országom nem e világból való.) De aki befogadja, 

számíthat arra, hogy a „hatalmasok, az e világ fejedelme” támadni 

fogja belülről is és kívülről is a betlehemi Gyermeket. Mindennek 

ellenére, ahogyan Jézus fizikailag növekedett, úgy az emberi 

szívekben is, ahol már megszületett, növekednie kell, a hit és 

engedelmesség által, de sajnos nagyon sok esetben kiöli az ember 

a bűnös hajlamai kiélésével a „Gyermeket” mert amikor az ember 

jó állapotban van, a kísértés azonnal megjelenik és úgy 

mutatkozik, mint pozitív törekvés, vagyis amilyen állapotban van 

egy ember, olyan szemüvegen látja, vagyis úgy érzi, hogy 

mindent szabad neki és semmi sem fog ártani. Ezért hangsúlyozza 

Pál apostol: „Vigyázzon aki áll, hogy el ne essék,” mert a kísértés 

báránybőrbe bújt farkasként jelenik meg. Ha azonnal a rút arcát 

mutatná, senki sem figyelne fel rá. De sajnos maga az ember 

öltöztette a bűnt angyali alakba a bűnre való vágyai által, ugyanis 

mindenütt, kivéve a szent iratokat, a bűn úgy van feltüntetve, mint 

valami mennyei állapot: „Nem haltok meg, hanem olyanok 
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lesztek mint az Isten”- mondta az ördög Évának. De a valóság 

egészen más lett éspedig: „Halál hol a te fullánkod?” „A bűn 

zsoldja a halál!” Vagyis, akik az őskígyóra hallgattak, szellemileg 

meghaltak! Így tehát az ördög, a hazugság fejedelme, valóban 

hazudott. De ha Éva és Ádám nem az őskígyóra hallgattak volna, 

már rég elérték volna: „Legyetek olyan tökéletesek, mint amilyen 

tökéletes a ti Mennyei Atyátok.” Vagyis éppen akkor váltak volna 

„Istenekké,” mert Máriához hasonlóan elérték volna a 

tökéletességet. És ez a tendencia, mármint az, hogy az ember mai 

is inkább hisz az ellentétnek, mint az Istennek és 

engedelmeskedik neki, mint ősi tulajdonság jelen van az emberi 

lélekben és magában a szellemben is.  

 De ha sikerül az, hogy az emberi lélekben a kis Jézus „fel tud 

valamennyire is növekedni,” akkor már ez azt jelenti, hogy maga 

az emberi lélek is kezd lassan szellemileg „nagykorúvá válni”, 

ami annyit jelent, hogy legyőzve a kísértéseket, elhagyva a bűnt, 

az Igének, vagyis az isteni lényegnek mind nagyobb teret enged. 

De sajnos ennek az eléréséhez életekre van szükség. Ami azonban 

mégis óriási kegyelem a számotokra itt fizikai életben, az az, 

hogy, amíg a zsidó népnek évezredekig kellett várni a Messiás 

megszületésére, vagy pl. csak a frigyládát ha elvesztették, véres 

csatákat kellett vívni, hogy visszaszerezzék, mert csak akkor volt 

velük az Isten, addig nektek folyamatosan van lehetőségetek Őt 

magatokba fogadni, mert Önmagát adja 2000 éven keresztül 

mindazoknak, akik vággyák Őt a szívükben hordani : „Az ajtó 

előtt állok és zörgetek és aki beenged Engem, vele vacsorálok.” 

Igaz, nektek a bűneiteket kell elhagyni, hogy be tudjátok Őt 

engedni de az emberek nem fogják fel a fentebb említett óriási 

különbséget, hanem különösebb lelkiismeretfurdalás nélkül 

visszaélnek a kegyelmi idővel és az üdvözülésre való lehetőségek 

észrevétlenül és kihasználatlanul suhannak el mellettük. De 

amikor majd elkövetkezik a fényes korszaknak is a vége és az 

elragadtatás pillanatában mindenki látni fogja a megnyílt eget, 
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vagyis mindenki bele fog látni a magasabb szférákba , valamint 

láthatóvá válik az Úr, ahogyan magával viszi az övéit. Láthatóvá 

válnak tehát az elragadtatás pillanatai azok számára is, akik nem 

használták ki a kegyelem adta lehetőségeket és így nem sikerült 

annyira megtisztulni, sem az anyagiasságtól, sem a paráznaságtól 

(Nem mehetek, mert hat iga ökröt vettem és mert feleséget 

vettem. A hatiga ökör jelenti az anyagban a hat fejlődési 

korszakot, amelyből legkésőbb ezekre az időkre ki kell 

emelkednetek. A paráznasággal is ugyanez a helyzet, hogy az 

utolsó időkre le kell vetkőzni) olyannyira, hogy az Úréi legyenek. 

Ekkor: „Megjelenik az emberfiának jele az égen és sír a föld 

minden nemzetsége (a 12 zsidó törzs, amelyből kialakult a 12 

embertípus).” De a késői megbánás könnyei már nem moshatják 

le a vétkek és a ki nem használt lehetőségek eredményeit, mert 

véget ért egy kegyelmi korszak és vele együtt elmúlt minden 

bűnbánati és feloldozási lehetőség is.  

 De ameddig még Isten lehetőséget ad a munkára, addig 

dolgoznunk kell azon, hogy minél több ember be tudja és be 

akarja fogadni a kisded Gyermeket és azon, hogy meg is tudja 

őrizni Őt, mert ez a világ az ellentétek világa, amíg ki nem 

löketik, addig a sátáni elv az uralkodó elv és mindenáron az 

életére törni igyekszik a gyermekded Jézusnak. Amíg Ő bennetek 

él, addig nincs hatalma felettetek az okozati törvénynek, mert az 

Úr a szeretetnek a Messiása és a szeretet viszont isteni törvény, 

mely arra van hivatva, hogy a bűnbocsánat által átformálja és 

újjáteremtse a világot. De ahhoz, hogy az emberi lélekben meg 

tudjon születni a Kisded Jézus, az embernek a lelkivilágát 

olyannyira ki kell tisztítani és le kell egyszerűsíteni, mint ahogyan 

Szent József kitakarította a betlehemi istállót és teljesen ki kell 

üríteni úgy, ahogyan a pásztorok az ő egyszerűségükkel, a 

világtól való elkülönülésükkel kipakolták ezt az imént használt 

helyiséget. Ugyanis ebben az időben még nem terelték be a nyájat 

és az istálló is inkább raktárhelyiségnek volt használva mint 
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istállónak és csak néhány szerszám volt benne a pásztorok 

számára. Tehát annyira egyszerűnek, tisztának és üresnek kell 

lennie a ti lelki világotoknak, mint amilyen a betlehemi istálló 

volt, ahhoz, hogy a szent család be tudjon költözni és Mária 

megszülhesse számotokra a Megváltót.  

A fenti példából is látszik az, hogy magas szellemek: Mária és 

József személyében sok-sok szellem dolgozik a lelketek 

kitakarításán és leegyszerűsítésén, és az Úrnak a lelketekben 

történő megszületésén.  

 A betlehemi istálló (másik szemszögből nézve) képe hűen 

tükrözi maguknak a pásztoroknak a lelkivilágát, vagyis az 

egyszerűséget és a világi dolgokkal szembeni igénytelenséget, 

amely lelki állapot már szinte alkalmas a Messiás fogadására, 

ezért is a Messiás megszületését hirdető angyalok először a 

pásztoroknak tudták jelenteni a betlehemi eseményeket, ugyanis 

a maguk egyszerűségében már szinte készen is álltak a Kisdednek 

a lelkükben történő befogadására. A pásztorok nyájai i 

megérezték az angyalok közeledtét, mert igencsak 

nyugtalankodni kezdtek, mire egyszer csak fény sáv jelent meg, 

majd a belőle kirajzolódó gyermekded szellemek - angyalkák kört 

alkotva énekeltek és dicsőítették a mindenható Istent, amiért 

elküldte az Istentől elszakadt földre az Üdvözítőt. Mivel a 

pásztorok külön csoportokat alkottak, hatalmas juhnyájakat 

legeltetve, ezért az angyali jelenség több helyen is 

megismétlődött. A pásztorok várták leghűségesebben a Messiás 

eljövetelét, mert a lelküket már nem fűtötték világi vágyak és 

törekvések, mert már elszakadtak a világtól, ugyanis utoljára 

öltöttek testet ezen a földön és ahhoz, hogy elhagyják a földet, az 

Úr segítségére, bűnbocsátó kegyelmére volt szükségük. Szinte 

minden pásztor, aki megérte Jézus felnőtt korát, tanítványául 

szegődött az Úr Jézusnak. A szentlélek eljövetele után már 
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emberek pásztorai lettek, mint ahogyan a halászattal foglalkozó 

Pétert emberek halászává tette az Úr.  

 Az emberek kétféleképpen közelítik meg az Istent, tehát két 

csoportra oszthatók ebből a szempontból, legalábbis ami a 

szentírási és szellemtani igazságokat illeti. Az egyik csoport, a 

pásztorok csoportja, akikről dióhéjban már szóltunk, míg a másik 

csoportja az Istent kereső emberiségnek, a „napkeleti bölcsek” 

típusa.  

A napkeleti bölcsek: Menzor, Szeir és Theokeno gyakorlatilag 

csillagvizsgálók voltak, magas toronyból vizsgálták a csillagokat 

és ha valami változást észleltek, azt feljegyezték. Évszázadokra 

visszamenőleg beteg gyermekeket áldoztak a csillagoknak, mert 

onnan remélték az előrehaladást. Sejtelmük volt arról, hogy 

valahonnan onnan, a messzi csillagok felől kell jönnie majd a 

Szabadítónak. A csillagokból vártak jeleket, amelyeket a szent 

éjszakán meg is kaptak. Mivel a hitük szerint a csillagokban 

vártak változást, ott kaptak jelet, de nem a csillagoktól, hanem 

egy különálló csillagban a Szüzet látták ölében egy gyerekkel. 

Mária a kezében tartott egy kelyhet és a kehely felett volt a 

gyermek. A gyermek kitárta kezeit és mellette volt egy fürt szőlő. 

Amikor ezt meglátták, azonnal útra keltek, de mivel sokkal 

messzebb laktak, mint ahogy a pásztorok tanyáztak, ezért kb. egy 

hónapot utaztak tevéken, sok - sok szolgával, akik viszont gyalog 

lépkedtek utánuk. A karaván kb. 200 tagból állt. Habár az út 

három hónapig tartott volna, de segítséget kaptak és egyharmad 

idő alatt meg tudták tenni az utat. Naponta több mint tíz órát 

„utaztak” egy fényes gömb vezette őket, amely egy csillaghoz, 

vagy egy üstököshöz volt hasonló. Ezt a fényszövétneket egy 

láthatatlan angyal tartotta a kezében. Tehát gyakorlatilag az 

angyal vezette a napkeleti bölcseket, de mivel a hitük a 

csillagokban volt, ezért a hitüknek megfelelően volt szükség a 

fénygömbre. Ha egy elsuhanó üstökös lett volna a vezető 
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csillaguk, akkor ez az üstökös nem tudott volna megállni a 

jászolbarlang felett, hanem tovarepült volna. Az igaz, hogy Jézus 

születésekor keletkezett egy fiatal szellemeket tartalmazó 

üstökös, de nem az vezette a csillagvizsgálókat. (Az üstökösökre 

vannak kihelyezve gyorsan fejlődő fiatal szellemek, ezért gyors a 

sebessége az üstökösöknek.) 

Amint láthatjátok, a csillagvizsgálóknak is hitre kellett jutni 

ahhoz, hogy az angyalok által vezettetésük lehessen a Messiás 

megtalálását illetően.  

 Így van ez mindkét szellem típusnál, hogy élő hit szükséges 

ahhoz, hogy az ember vezethető, illetve elvezethető legyen az Ige 

tövéhez. 

Ezen dolgozunk bennetek és értetek, hogy ha már előbb nem 

sikerült üdvözülnötök, akkor, hogy készen legyetek az 

elragadtatás pillanatára, hogy addigra az Úréi lehessetek, mert 

csak azokat ragadja el az Úr, akiket Ő magáénak vall. A földi 

ember hiába vallja magáénak az Urat, ha lelkileg még nem tisztult 

meg, hanem „egyszerre akar a mammonnak is és Istennek is 

szolgálni” vagyis, ha még nem takarította ki a lelkét a bűnös 

hajlamoktól és vágyaktól és tisztátalan lélekkel, lelki ruhával 

szeretne üdvözülni. Aki méltónak hiszi magát az üdvösségre, 

annak nincs bűnbánata, hanem gőg és önteltség jellemzi lelki 

megmozdulásait, ami által még alkalmatlan az Isten Országára. 

Isten ugyanis bűnös, de a bűneitől megtisztult lelkekkel akarja 

benépesíteni az Ő Országát, mert ezek a lelkek már eljutottak a 

bűnbánatra és ezáltal felemelkedtek Isten szeretet-törvényébe és 

megtisztulhattak a bűnbocsátó kegyelem által. Bennük már 

megszületett a Krisztus és fel is tudott növekedni bennük, mert 

már ellen tudtak állni a kísértésnek és nem űzték ki a bűn 

kiélésével az isteni lényeget a lelkükből.  

 Aki viszont szennyes ruhával szeretne bejutni az Isten 

országába, feléje hangzik a Nagy Királlyá „növekedett” isteni 
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megváltó szava: „Barátom mi végre jöttél ide? Vessétek ki őt a 

külső sötétségre!” Akit viszont a sötétségre vetnek majd, az azt 

jelenti, mivelhogy nem éri el az Úr által meghatározott fejlettségi 

szeretet-szintet, lebukik, vissza az eredeti kiinduló ponthoz és 

majd csak egy következő fordulónál, egy következő 

örökkévalóság-fordulónál emeli a felszínre fejlődés törvénye, de 

addig latent állapotban alusznak mindazok, akik a 

természettörvény által kilökettek. De aki feljebb tudott emelkedni 

a természettörvényen a kegyelmi törvénybe, ahol már a 

természettörvénynek nincs hatalma, annak a bűnbocsánat által 

történő megtisztulás révén esélye van az Isten Országába való 

bejutásra. Az Úr amikor Simont Péternek nevezte el, ezt mondta: 

„Ezentúl te Péter vagy, és Én erre a kősziklára építem az én 

Anyaszentegyházamat, amelyen a pokol kapui nem vesznek erőt. 

Ebben az esetben Jézus egy olyan szintről beszél, amelyen már 

nem fog a természettörvény, mely törvényben még az ellentét 

hatásaival, a bűn visszahatásaival történik a tisztulás. De amikor 

a lélek Isten szeretetébe tud hinni, és nem a karmikus 

neveltetésbe, akkor meg tud születni és naggyá növekedni a 

lélekben a „Kis Jézuska” aki visszafejleszti a bűnös hajlamokat, 

a megbocsátás által meg tudja tisztítani és alkalmassá tudja tenni 

a lelket az Isten Országára. 

Ezért kedves testvéreim és kedves gyermekem, higgyetek Isten 

túláradó és ingyen való kegyelmében és az ezen alapuló 

szeretetben, akkor alkalmassá váltok a vezetésre és a Néki 

szeretetből történő engedelmességre, mert engedelmesség nélkül 

senkit sem lehet elvezetni az üdvösségre. Engedelmeskedni, 

éppúgy mint megbocsátani, csakis szeretetből lehet. Aki még nem 

tud megbocsátani, az még nem tud szeretni sem. Azért nem 

bocsátathatnak meg annak a bűnei, aki nem tud maga sem 

megbocsátani, mert nem tudott felemelkedni a szeretet és 

kegyelem szintjére és az azon a szinten történő megtisztulásra, 

mert még az okozati törvényben él és abban hisz. (Habár az 
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okozati törvény és az emberi „megfigyelésen” alapuló 

„kármaelmélet” nem ugyanaz. Ebből már nagyon sok félreértés 

keletkezett. Mi ezért nem szeretjük a „karma” szót használni, 

mert félreérthető. Amikor használtuk, akkor is csak idézőjelben. 

Akik meg használták, azok is csak az egyszerűség kedvéért, de a 

végén már elmagyarázták a karma elmélet felületes voltát.) Ha 

szeretnétek üdvözülni, akkor Isten szeretetében higgyetek, mert 

csak akkor születhet meg bennetek a „GYERMEK”!  

Isten ugyanis jól tudja azt, amit ti nem, éspedig azt, hogy a 

Megváltó nélkül nem fogtok tudni üdvözülni, ezért küldte el Őt a 

számotokra. Őt ugyanis nem a földi, hanem az Örök Életre 

előhívott énetek, vagyis a szellemetek érdekli. Azon 

munkálkodik a messiásokon és tiszta szellemeken keresztül, hogy 

az alsóbbrendű éneteket legyőzzétek és a felsőbbrendű énetekhez 

tegyétek hasonlóvá. Ebben a komoly és egyedülálló és 

önmegtagadó szellemi tevékenységben van hatalmas jelentősége 

a bennetek megszületendő, vagy már megszületett Isteni 

Gyermeknek, az Igének. Ugyanis ahogy megszületett, növekedett 

korban és bölcsességben az Úr, úgy munkálta ki a lehetőséget 

arra, hogy az emberi lelkekben is megszülessen, növekedjék 

„korban és bölcsességben” vagyis, hogy mindazokban a fejlődési 

folyamatokban részt tudjon venni az emberi lélek, amelyeket az 

Úr az ő ittlétével megnyitott. Értem ezalatt az isteni Ige fejlődését, 

majd annak hatására a „testnek”, azaz az anyagnak a 

„meghalását”, vagyis az átszellemesülését; a testiségnek és ezzel 

együtt a testi vágyaknak is a meghalását és a szellem feltámadását 

az anyagból, és ezzel egyben az anyag feltámadását is, ugyanis az 

Úr ezeken a folyamatokon végig ment, mert amikor befejezte 

küldetését, amelyet az Atya rábízott, átadta magát a sötétség 

órájának, hogy magára vegye a sötétség hatalmas, mindeneket 

elpusztító és tönkretevő hatalmát és átdolgozva világossággá 

tegye. A testet és vele együtt a testiséget hagyta meghalni a halál 

törvénye és azok képviselői által, majd legyőzve mindkettőt, 
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feltámadt a testének egy átszellemültebb és ritkább formájában, 

amelyben időnként még megjelent, de már csak azoknak, akik 

még földi életében hittek Benne. A feltámadás után már csak azok 

láthatták, akik azelőtt hittel követték Őt, de akik viszont nem 

hittek Neki, hanem keresztre juttatták, azoktól már elvétetett a 

lehetősége annak, hogy esetleg tovább hallhassák tanait és 

láthassák csodáit. Tehát ezek számára lezárult egy korszak és nem 

maradt más, mint az, hogy bekövetkezzen rajtuk, gyermekeiken 

és unokáikon a magukra vont átok, ha csak meg nem bánták 

bűneiket és meg nem tértek az apostolok tevékenysége által.  

 Az emberi lélekben is ezeknek a feltámadási és 

átszellemesülési folyamatoknak le kell játszódniuk, a test és vele 

együtt a testiség „meghalásának” a „golgotán” történő folyamat 

által. Az anyagnak is fel kell támadnia, egy nemesebb formára, 

vagyis végig kell menni a fejlődésnek folyamatán, mint a szellem 

nemesedésének a következményeként, majd ezzel, a folyamattal, 

ahogyan az Úr felment a Mennyekbe, úgy a szellemnek is el kell 

érni azt a szintet, amikor már legyőzte az anyagot és annak 

hatalmát önmagában, akkor fel fog emelkedni a földről a 

Mennybe. 

 Amikor az ellentét látta azt, hogy az Úr aláveti magát minden 

kínzásnak, hogy teljesen erejét vesztette és mint „legyőzött” 

kullog a vesztőhelyre, azt hitte, hogy legyőzte az Isten fiát. De 

nem így történt, mert éppen azzal hogy alávetette magát a 

borzalmas kínszenvedésnek, magára vette a világ bűneit, hogy 

megszabadítsa az embereket a saját gonoszságuk 

következményeitől. Ugyanis elérkezett az idő arra, hogy 

meghaljon az eszméért.  

 Meghalni egy eszméért, még nem jelent megváltást, de 

szeretetből magára venni mások bűneit és abba belepusztulni, az 

már megváltást jelent. „Az a legtökéletesebb szeretet, amikor 

valaki meghal a barátaiért” - mondja az Úr. Ezt már nem lehet 
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fokozni, csak a teherbírásnak megfelelően növelni a megváltandó 

erőket és kitermelőik számát.  

 Az Úr Jézusnak, annak érdekében, hogy mint „halandó 

ember” vigye végig a megváltás művét, -az Írás szerint- az 

istenségének vissza kellett térnie a Mennybe. Gyakorlatilag 

azokat az erőket, amelyeket az ősnapokból hozott és fokozatosan 

le kellett vetkőznie a testetöltéshez, majd a 40 napos böjttel 

visszaszednie, ez alkalommal, mint istenséget, mint isteni erőket 

vissza sugározta a „Mennyekbe”, azokra a „helyekre” ahol 

később a magasabb szférákat nyitotta meg. Ezzel az „erő 

hiánnyal” leereszkedett a legalacsonyabb, emberi szintre, a 

gonosztevői szintre, azért is kapott helyet a kereszthalála 

alkalmával a gonosztevő latrok között. Ezért mintha egy 

„legutolsó gonosztevő” lenne, élte végig a kínszenvedést, hogy a 

gonosztevők szintjéről is lehetőség legyen megkapaszkodni a 

megváltásban.  

Az Úr annyira „ember” volt, vagyis annyira híján volt az isteni 

erőinek, hogy az egész kínszenvedés alatt „angyaloknak” kellett 

táplálniuk Őt, hogy meg ne haljon.  

 Az embernek a saját megváltása érdekében is nagyon súlyos 

terheket kell hordoznia, amihez neki is nagyon szüksége van a 

lelki táplálékot és fizikai állhatatosságot nyújtó angyalokra és sok 

cirenei Simonra, míg eleki értelemben fel tud jutni a testiség 

megfeszítésének a szintjére, a „Golgotára”. A Golgota akkor az 

egyik legmagasabb része volt fizikailag annak a vidéknek, és 

ahova a keresztet állították, a világ közepe. 

Tehát isteni segítség nélkül képtelen bárki is arra, hogy sírba 

tudja helyezni a „testet” az alsóbbrendű énből feltörő hajlamokat, 

hogy meghaljon a testi és feltámadjon a szellemi ember. 

 Tehát amikor Karácsonyt ünnepeltek, ne csak a gyermekded 

Jézust ünnepeljétek, hanem a „teljes” Krisztust, mert még a 
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megszületése előtt magában hordozta a megváltás művét, amelyet 

később meg is valósított. 

Befejezésként a ti érdeketekben arra kérünk titeket, hogy 

nagyon komolyan fogjátok a Karácsonyra adott felkészülési időt, 

mert az árnyak mind hatalmasabbra nőnek előttetek és akiknek 

nem épül ki ezzel szemben élő hitük, azokat magával ragadja az 

árny és beszippantja a sötét mélységbe, mert mindinkább „a 

sötétség órája ez! ” „De aki hisz … és mindvégig kitart, az 

üdvözül!” A megpróbáltatások viszont erősödni fognak. „De ne 

féljetek, mert Én legyőztem a világot.”  

Az Úr Jézus a választott néphez küldetett csak és Pünkösd után 

terjedt szét a világban az üdvözítő eszme a missziós szellemek 

munkája révén. Ezért akkor még a megpróbáltatások is 

elsősorban Jeruzsálemben és környékén érték a Krisztust 

követőket. De mivel az Úr tana kiterjedt az egész földre, így a 

„Sötétség órája ez” is ki fog terjedni mindenhova ahol Benne 

hisznek.  

 Most is azt mondjuk, hogy akik gyakorlatban a magas 

szellemi vezetés, ill. a N. Szellem útján járnak, azoknak nincs 

félnivalójuk, mert a nagyobb megpróbáltatásoktól meg lesznek 

kímélve a szellemi vezetés és irányítás révén. De mindehhez a 

vezetéshez hozzá kell járulnia kellő hitnek, a hit által történő 

engedelmességnek és az engedelmesség által Isten szeretetének. 

A szeretetből ki kell alakulnia a bűnbocsánatnak és ezáltal azon 

hajlamokból való megtisztulásnak, melyekre hatást tud 

gyakorolni a sátán. Ugyanis akiben ott élnek még az ellenszegülés 

eszméi, azoknak igencsak gyönge a hitük, ezért megrémülnek a 

mesterségesen nagyra növesztett árnyaktól és az ellentét 

áldozatává esnek.  

 Ne higgyetek a sötétség órájában a hangos és dübörgő 

kiáltásoknak és a mindeneket megtévesztő cselekedeteinek, 

hanem „Higgyetek Istenben és Bennem is higgyetek” és a hit által 
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védelmetek lesz. Az utolsó időkben mindenkinek a hite van és lesz 

próbára téve. De ha a sötétségnek hisztek és benne bíztok, el 

fogtok veszni!!! „Amikor visszajövök vajon találok-e hitet a 

földön?” - mert mindenki a sátán cselvetéseiben hisz már. 

Az ellentét a katonái által támad, de az elragadtatás után már 

az övéi ellen is ellenük fordul, ekkor lesz majd csak igazából 

káosz. Ezért úgy igyekezzetek élni, hogy titeket is magával 

ragadjanak az Úr angyalai, amikor vonatik vissza a kegyelem 

utolsó sugara is és viszik magukkal azokat, akik a kegyelem és 

szeretet törvényéhez tartoztak. Ezért is kértük tőletek, hogy 

higgyétek és cselekedjétek a szeretetet, a bűnbocsánatot és a 

kegyelmet.  

Az Úr békéje és szeretete legyen veletek! 

 

 

Ada, 2021. XI. 28. 
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2 Várakozás ideje és felkészülés II. 

Ahogy közeledik az Úr megszületésének emlék és valós 

ünnepe, az emberek egy része érzi ennek az ünnepnek a 

vonzalmát, kegyelmi hatását és ezért készülnek rá, ki - ki a maga 

módja és lehetősége szerint. Ugyanis mint azt már mondtuk, az 

Úr valóban minden évben lejön az Ő megszületését a benső 

lényeg szerinti ünneplő emberlelkekhez, hogy a nyitott szívekbe 

beköltözzön és hathatós munkát végezhessen, vagyis, hogy 

elvezesse őket a Golgotára és azon is túl, a feltámadásra. Ez a 

karácsony fő célja. Ezért is igyekeznek az emberek bűnbánó 

lélekkel nyílni meg az élő és valós ünnep előtt. Ebben a 

várakozási időszakban a szellemi vezetés, vagyis a Szentlélek 

munkája is intenzívebb, a befelé forduló, bűnbánó és a betlehemi 

események előtt megnyíló emberi szívek miatt, mert mint 

mondtuk már, Isten és az ő Szent Fia felé, csakis bűnbánó és 

töredelmes szívvel lehet közeledni. Az emberlelkek mindinkább 

csalódnak a világban és mindinkább Istenbe helyezik bizalmukat, 

mert érzik azt, hogy minden kegyelem és védelem Istentől jön. 

Rájönnek arra, hogy az életük és a jövőjük teljes egészében Isten 

kezében van lehelyezve. Az ő hitüket és bizalmukat nem tudja 

meginogtatni a sátán, habár minden törekvése főként az utolsó 

időkben erre irányul. A sátán eme tevékenysége mindig is jelen 

volt a világban attól függően, hogy az emberek mekkora létjogot 

biztosítottak neki. Főként nagy felelősség terheli azokat, akik az 

Úr Jézusnak tettek hűség és tisztasági esküt és megszegték ezen 

fogadalmukat.Az ilyenektől elfordult az Úr és nagy negatív 

erőket vontak le az emberek közé. Egy ilyen időszak volt az 

inkvizíció és az azt megelőző időszak, amelynek a 

megváltoztatására küldött ugyan Isten reformátorokat, de ezek is 

csak a formát változtatták meg, de a lényeg ugyanaz maradt, sőt 

mi több törvényesítették azokat a bűnöket, amelyek miatt be 

tudott törni a sátán az isteni igazságokba. Ennek a kornak a 
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lecsapódása volt később az istentelen időszak és ennek a hatása 

gyakorlatilag rányomta a bélyegét még a jelenlegi időkre is. Ez 

történik most is, csak már nem lokális szinten, hanem szinte 

világviszonylatban, vagy legalábbis arra megy ki a dolog, hogy 

az egész világra kiterjedjen a bűn és a hitetlenség, mint egy hamis 

és istentelen vallás, de ne riadjatok meg, mert a fent említett 

kegyelmek, a Krisztusi megjelenés, egészen az elragadtatásig 

biztos, hogy megmaradnak és hasonlóan a feltámadás utáni 

állapotokhoz, Krisztus úm. megjelenik azoknak, akik hisznek 

Benne. Ez testvéreim egy hatalmas kegyelem az Úr részéről, 

amelyet csak azok éreznek meg igazán, akik már kiemelkedtek a 

formák világából, mert a szívükben ünnepelnek. Oda viszont nem 

képes behatolni semminemű megfélemlítés, vagy elkendőzése a 

dolgoknak. Ezért törekednénk segítségetekre lenni abban, hogy 

mind nagyobb mértékben meg tudjátok élni a III. kijelentés 

igazságát , mert csak a formanélküli hit tud benneteket kiemelni 

a „vérkeresztségből” és elvezetni arra az állapotra ahol már nem 

érhetnek utol benneteket a sátán törekvései, mert felemelkedtek 

„abba az egyházba”, amelyen a pokol kapui nem vesznek erőt. 

Ezáltal tud benneteket bevezetni a „mennyei juhakolba” és 

megvédeni a sátán támadásaitól. A sátán a formákat, a 

külsőségeket tudja csak megtámadni és lerombolni, de a lényeget 

soha. Ugye azt mondotta az Úr a templom épületeire: „Bizony, 

bizony mondom néktek, hogy itt kő kövön nem marad, amit le 

nem rombolnának!” Ez helyi szinten meg is történt 70-ben, mert 

Jézus halálakor a zsidók vezető szellemei kivonultak a 

szentélyből, és így célját vesztette az építmény, mert a zsidók nem 

fogadták el Jézust, hanem keresztre feszítették. De mindez az 

állapot ki fog terjedni szinte egész Európára, mert nem fogadták 

el a szellemtant és mert azokat a testbe öltözött missziós 

szellemeket, akiket az inkvizíció ideje alatt Isten a káosz 

rendezésére leküldött, boszorkánynak nyilvánítottát és 

kivégeztek. Kő kövön nem fog maradni, mert a Szentlélek lassan 
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kivonul a templomokból és átvonul a belső kereszténységbe, 

amelyre azt mondja az Úr: „Amikor imádkozol menj be a te belső 

szobádba, (a lelki szentélyedbe) zárd be az ajtót (zárd be a lelked 

a külvilág előtt) és ott imádkozzál. Már amikor Jézus a hegyi 

beszédet mondta a többezres tömegnek, azt jelentette ki: „Most 

itt a templom, mert jelenleg itt hirdetik és imádják J.H.V.-t. De ez 

a kijelentése Jézusnak nem felelt meg a nagyhatalmi érdekeknek 

és kivették a Szent Iratokból. A jelenlegi kereszténység helyébe a 

sátán egy saját vallást akar lassan, de biztosan létrehozni, mert 

imádatni akarja magát. Ezért az előző „vallásnak” még a 

maradványait is el akarja törölni a föld színéről. De ez az „eszme” 

nem fog tartalmazni semmilyen pozitív elemet. Viszályokat kelt, 

hogy mint békegalamb tűnhessen ki és higgyenek neki. Az új 

vallással akar majd világbékét alkotni, de ebbe bele fog szólni az 

isteni törvény is, ugyanis azt írja Pál: „Amikor kimondják, hogy 

béke és biztonság, akkor hirtelen tör rájuk a veszedelem, mint 

fájdalom a terhes asszonyra és semmiképpen meg nem 

menekülnek.” Ekkor fog a sátán a saját „felkentjei” ellen fordulni 

és le fog rombolni mindent, ami eddig az emberek előrehaladását 

szolgálta. De a bennetek lévő „templomot” azt a szentélyt, 

amelyet az Úrnak szenteltetek, nem tudja lerombolni a sátán, még 

ha megölik a testet akkor sem. Ugyanis a lelketek elsősorban a 

Szentlélek temploma és nem a test. Ezt viszont a bűnök 

elkövetése által tudja bennetek ellehetetleníteni az ellentét, de ez 

már a ti felelőségetek, mert Isten senkinek sem kalkulálja bele az 

életébe a bukást, a törvénytelen cselekedetet, azt maga az ember 

viszi bele a saját akarata által. Ezért a felelősség az emberé, tehát 

hiába szidja bárki is bármiért az Istent, vagy az ördögöt, Ő nem 

hibás semmiért, mert a bukott szellem, így maga az ember hozta 

létre a jelenlegi állapotokat is a bukásai révén. Az Isten csak is 

segíteni igyekszik a bukott gyermekén azáltal, hogy bűnbánatra 

segíti és amikor eljutott ennek az állapotnak arra a szintjére, akkor 

feloldozza őt vétkeinek következményei alól. Ahhoz viszont, 
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hogy az ember be tudja fogadni a feloldozó kegyelmet,kellő 

megnyílásra van szükség Isten előtt. A lélek viszont csakis a 

bűneinek tudatában és az ezáltal történő összetört állapotban, 

vagyis megalázottan tud kellő mértékben megnyílni és befogadni 

az Isten segítségét. Ezért hangsúlyoztuk szinte minden egyes 

alkalommal az alázatosság szükségességét, mint a bűnbocsánat 

előfeltételét. A bűnbocsánat szükségességét viszont mint a lélek 

megtisztulásának és felemelkedésének eszközét tárjuk elétek 

minden egyes alkalommal, mint a földi igazságokból és ezáltal a 

sátán munkájából való kiemelkedés lehetőségét. Sajnos az ember 

szégyelli és takargatja a bűnös hajlamait és szép szeretne maradni 

úgy önmaga, mint embertársai előtt, de akkor úgy jár, mint 

amikor bemegy a templomba egy farizeus és egy vámos. Az egyik 

büszkén a „hőstetteit”, míg a másik a bűneit sorolja fel az Isten 

előtt. És az Úr mégis azt mondja, hogy az ment haza 

megigazultan, aki a bűneit tárta Isten elé. Pétert is lesújtotta 

bűneinek tudata, amikor az Úr közeledett feléje: „Menj el tőlem 

Uram, mert én bűnös ember vagyok.” És Péter a leghatalmasabb 

munkása lett az Úrnak, egészen 99 éves koráig elevenen és 

fiatalosan hirdette az Urat, tetteit hatalmas csodák követték, míg 

keresztre nem feszítették.  

 A benső szentély kialakításának folyamata (amelyről a 

„Kegyelem törvényvilága” c. könyvben olvashattok) már az 

Ószövetségben Mózes idejében elkezdődött, csak mint minden 

más lelki dolog, úgy ez is külső formaként. Ez volt gyakorlatilag 

a szövetség sátra, benne a frigyládával. Emellett kisérőként ott 

volt nappal a füst, míg éjjel a tűzoszlop, mint a Mózes vezető 

szellemeinek fluid tartózkodási helye. Innen irányították Mózes 

médiumi képességein keresztül a zsidó népet. Ez az „oszlop” 

választotta szét a vörös tengert, ugyanis elöl haladt, „világított” 

és választotta szét a vizet. Befelé haladva ketté vált és két oszlop 

lett belőle, amíg átkeltek a tengerfenéken, de mikor már minden 
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zsidó átért, újból egyesült és egy fluid oszlopként tartózkodtak 

benne az Úr által kijelölt szellemek. 

A frigyládát sokan keresték már, de már nem tartalmazza 

azokat az erőket, amelyeket akkor tartalmazott, amikor hivatva 

volt a zsidó népben kimunkálni az Isten erejébe vetett hitet. Az 

Újszövetségben Mária volt a szövetség sátra és Jézus a frigyláda, 

ugyanis ezen erők átmentek beléjük. A fluid-oszlop Szentlélek 

kiáradása volt és ma is az, csak immár szétterjedten az egész 

világra. Minden ugyanis, ami az Ószövetségben külső 

megnyilvánulási formát nyert, az Újszövetségben belső lényeggé 

kellett alakulni a szellem fejlődésének folyamán, mert csakis 

ilyen formában tud benneteket tovább vezetni. Így van a 

tízparancsolattal is. Kőtáblára véste az Úr a vezető szellemek 

által, de jelenleg szeretetbe csomagolva a szívetek hústábláján 

kell lángbetűkkel írva lennie az isteni törvényeknek. 

 A III. kijelentés időszakában szintén Mária képezi úm. a 

szövetség sátrát, benne Jézussal, mint egy az Istennel kötött új 

szövetséggel, és ez már nem más, mint maga a szellemtan. Tehát 

Mária méhében hordozta és meg is szülte számotokra a III. 

kijelentést. Tehát ha Őt magatokba fogadjátok az ő erényeinek a 

gyakorlása által, akkor a szellemtant fogadjátok magatokba, 

vagyis a Szentlélek harmadik megjelenési formáját és akkor már 

ti kell, hogy legyetek a „szövetség sátra” akiben ott él a szövetség 

ládája a szellemtani tartalommal, mert ugyanis az üdvösség ereje 

a III. kijeletésbe helyeztetett át. Akkora Erő rejlik a III. 

kijelentésben, hogy ha magatokhoz vonzzátok, akkor átvezet 

benneteket az Új Földre. Tehát a III. kijelentés szent és egyedüli 

üdvözülési lehetőségetek! Ezért kérjük tőletek, hogy ne vegyetek 

el belőle semmit, de ne is adjatok hozzá semmit, mert akkor már 

csökkennek benne az üdvösségeteket elősegítő erők és nem 

részesültök annak áldásában. Akkor már féligazságok 
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keveredhetnek bele és nem őrzi meg eredeti formanélküli voltát, 

hanem lesűllyedhet a formák világába. 

Így már az Újszövetségben kezdetétől fogva nem volt szükség 

a formákra, csak őszinte istenkeresésre, hogy titeket meg tudjon 

lélek szerint találni az Isten, mert az Úr szavai szerint Isten 

szellem és szellemben és igazságban imádókat keres Ő, az ő 

Szentlelke által. Tehát az Istennel való találkozás szellemi 

produktum és nem a külső ceremóniák eredménye, mert 

rendezhetnek az emberek bármilyen emelt szinten lévő 

ceremóniákat, énekelhetnek a legművésziebb módon, vonhatnak 

be még ártatlan szívű gyerekeket is, még fogadalmakat is 

tehetnek az Istennek a szabadulásukat illetően, de ha a „fény 

ünnepe” hangulatának elmúltával megmaradnak bűneikben, 

bizony, hogy mindennemű hangulatkeltő esemény az ítéletét 

segíti elő az embereknek, mert nem a ceremóniákat nézi az Isten, 

hanem a szív tisztaságát, vagyis azokat a lélek mélyén lejátszódó 

tisztulási folyamatokat, amelyeknek hatására feljebb emelkedhet 

a lélek az Isten Országa felé. De mint mondtam ez a felemelkedés 

létezhetetlen bűnbánat, a megbocsátás elnyerése és a javulás útján 

való haladás nélkül. Ha figyelmesen végig elemzitek a tékozló fiú 

allegóriáját, a tékozló fiú, miután már megútálta a legmocskosabb 

állapotokat, amelyekbe bele süllyedt, azon az úton, amelyen 

eltávozott, bűnbánatot tartva elindult haza az elhagyott atyai 

hajlékba és az Atya megkegyelmezett neki és eléje sietett és 

félúton találkoztak, összeölelkeztek és az Atya visszavezette 

eltévedt fiát az atyai hajlékba. Az Atyával történő találkozás akár 

testben, akár a szellemvilágban, a negyedik szférában történik 

meg. Gyakorlatilag a kis Jézuska megszületése a világban, majd 

ezáltal az emberek világában is ezt az egyetlen egy célt szolgálja. 

Az emberi léleknek fel kell fejlődnie a negyedik szféráig ahhoz, 

hogy találkozhasson az Istennel. Maga a Föld is amikor levetkőzi 

az ellentétet és salakkal együtt kilöki magából az alattomos 

szellemeket, jut el a félútra, ahova „eléje megy az Isten” és kiépül 
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az Isten Országa, vagyis a jelenlegi állapothoz viszonyítva egy 

bűntelen világ, mert a föld belép a fejlődő bolygók sorába és az 

Atya vezetésével elindul a fejlődés útján. A tékozló fiú esete 

éppúgy érvényes magára a szellemre is, mint a földre egyaránt, 

mert a föld és a többi hasonló szintre süllyedt bolygó kiesett az 

Atya „hatásköréből” az atyai hajlékból, de Isten az idők kezdetén 

megígérte a Messiást, Akire évmilliókat vártak, földi 

viszonylatban több ezer évet, hogy elvezesse úgy a szellemet, 

mint az egész földet az Atyával a félúton való találkozásra. Ez, 

vagy legalább is ez is a karácsony és az utána következő kétezer 

év és az ezt követő Szentlélek korszakának a célja és jelentősége, 

ugyanis a föld fiatal bolygó, a többi bolygó kilökött salakjából 

keletkezett a maga akkor még alacsony szinten lévő szellemeivel 

együtt és így viszonylag alacsony szinten van, tehát ennek a 

bolygónak volt és van szüksége egy megkönnyített és 

felgyorsított fejlődésre. Ugyanis a fejlődési turnus lejárta nem 

csak a földet érinti, hanem az egész naprendszert és még azon is 

túl… A többi bolygóhoz viszonyítva a föld le van maradva, ezért 

választotta a földet az Úr a megváltás színhelyéül. 

 De viszont a formanélküli Új Világba formaságokkal nem 

lehet bejutni, csakis a belső kereszténység megélésével és 

gyakorlásával. Tehát valahol törvényes a formák 

felmorzsolódása, és a lényeg kidomborodása. A formáknak, 

vagyis a formák követőinek egyfajta „vérkeresztségen” kell 

átesniük ahhoz, hogy „bekeresztelkedjenek” az Új világ 

igazságaiba. Tehát nagyon sok mártírja lesz a formák világának. 

És mi ezért szeretnénk benneteket lényegileg elvezetni a III. 

kijelentés igazságaiba, hogy ne legyetek a formák áldozatai, 

hanem már itt bemehessetek a „belső templomba” a belső 

kereszténység állapotába, hogy tovább haladva ezen az úton 

bejuthassatok az Isten Országába. 
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 Ezért ne szentesítsétek a bűnt, hanem minden magyarázkodást 

nélkülözve éljetek tisztán és szentül az Úr eljöveteléig. A 

formáknak viszont ki kell égnie az emberi lelkekből, ezért is 

támadhatja a sátán, mert a formák világa, főként a III. kijelentés 

megjelenése óta már nem tartalmaz akkora erőt és bölcsességet, 

hogy elvezessen benneteket az üdvösségre.  

Tehát ha élő hitetek van, akkor nem tud rátok hatást gyakorolni 

sem a formák világa, sem a jelenlegi állapot és minden külső 

körülmények ellenére teljes szívvel várhatjátok az Úr 

megszületését a szívetekben. De vigyázzatok, mert, mindannak 

ellenére, hogy a fő felelősség talán a hivatásukat megszegőket 

terheli, mégiscsak minden ember a saját sorsának a kovácsa. 

Sokan hibáztatják a sátánt és a képviselőit, de mindenkinek 

magába kell szállnia és bűnbánatot tartva felismerni azokat a 

kárhozatra vivő hajlamokat, amelyekkel hozzá tudott járulni a 

helyzet kialakulásához. Ugyanis egyéni vezettetés és így egyéni 

elbírálás van, tehát egyéni felelősség van. Ráadásul mindannyian 

össze vagytok kötve, ezért a ti bukástok, a másik bukásának az 

előidézője is lehet és a ti felemelkedésetek előidézi mások 

felemelkedését. Ezért is szükséges a bűnbánat, a feloldozásért 

való esdeklés és a tiszta élet, hogy minél nagyobb mértékben 

megszabaduljon a föld az elszenvedni valótól. Ezzel, ha nagyban 

talán nem is, de egyénileg meg fognak változni a dolgok. Ezáltal 

lép érvénybe a N.Sz védelme követőire. Egyébként sem szabad 

egy hívő embernek„ az ördögöt a falra festeni” nem szabad az 

ellentétre figyelni, mert akkor lassan, de biztosan betör a lelkébe 

a hitetlenség és az ezzel járó félelem. Ti mindenkoron a 

kegyelemre, a kegyelem szerzőre igyekezzetek feltekinteni és 

azokra a kegyelem hordozókra, akik mint missziós szellemek, 

„szárny nélküli angyalok” munkálkodnak értetek. Építsétek 

gondolatottokkal, beszédetekkel és cselekedeteitekkel az Isten 

Országát és ne higgyetek az ellentét felétek kinyújtott karjának, 

mert el fogtok kárhozni. Adatik még idő, a felkészülésre, 
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használjátok ki, mert nagy szükségetek lesz minden lelki vagyon 

morzsára. Gondoljatok csak a tíz szűz példájára, amikor már majd 

nem lehet egymásnak olajat adni, hanem mindenkinek az addig 

megszerzett olajával kell megtölteni a lámpását. És az ilyen 

adventi és nagyböjti befelé fordulós időszakok kiválóan 

alkalmasak a lelki lámpásaitoknak élő hittel és tiszta ismerettel 

való feltöltésére a mindinkább szétterjedő szellemi sötétségben.  

 A szellemi vezetés, amint azt látjátok és tapasztalhatjátok, 

teljes erővel munkálkodik az üdvösségeteken, ha be tudjátok és 

ha be akarjátok fogadni a munkáját, ugyanis az idő nagyon rövid, 

a ledolgozni való viszont nagyon sok, főként ha azt vesszük 

figyelembe, hogy 2000 év nem volt elég arra, hogy kinőjjetek a 

kárhozatra vivő hajlamokból, de viszont a jelenlegi testetöltésnyi 

időnek elégnek kell lennie ahhoz, hogy kiirtsátok a kárhozatra 

vivő hajlamaitokat. De ha ez embernek lehetetlen, Istennek 

mégiscsak lehetséges, mert a III. kijeletésbe éppen a fenti okból 

kifolyólag hatalmas erő adatott. Ebből a célból hatalmas szellemi 

áradat küldetett le a földre közétek, hogy akiben csak egy kis 

hajlandóság is mutatkozik a javulásra, akkor azt rövid időn belül 

felnöveszthesse a kegyelem, mert már nincs idő a hosszú 

testetöltésekre, és a felduzzasztott pozitívum lesorvaszthassa a 

kárhozatra vivő hajlamokat.  

 Mivel minden korszaknak más és más az üdvözülési 

törvényszerűsége, így a jelenlegi kor feladata megnöveszteni az 

erényeket, a fényt és minden erény koronájaként a másokért 

munkálkodó szeretetet, mert minden szellemben az ősbukással a 

szeretet szenvedett csorbát és degradálódott gyűlöletté. Minden 

ember alsóbbrendű énjében ott él a gyűlöletnek csírája, még ha 

nem is vallja be magának, főként ha nem él önvizsgáló életet, 

amely hajlamot gyökerestől ki kell irtani, azaz visszaalakítani 

szeretetté. Az az ember, aki nem akar, illetve nem mer 

szembesülni a saját gyűlöletével, mindig a másikat hibáztatja a 
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saját lelki állapotáért, haragjáért, dühkirohanásaiért stb. De 

ugyanez a hozzáállás érvényes minden más negatív tulajdonságra 

is. Vegyük például a sértődékenységet, amely, mint minden más 

bűn, gőgből ered és táplálkozik. Ha valakit megbántanak, nem azt 

nézi és látja az ember, hogy nem tud megbocsátani, hanem a 

másikban keresi a haragja jogos okát, mert, hogy merték őt 

megsérteni, esetleg alaptalanul vádolni. Hangsúlyozom, hogy 

abban az esetben nem haragszik meg egy ember bizonyos 

vádakért, ha azok a vádak alaptalanok, csak akkor sértődik meg, 

ha az a bizonyos hajlam benne van, ami miatt vád érte. Ez nem 

azt jelenti, hogy abban az esetben éppen nem lehet valaki ártatlan, 

de ha negatív reagál egy - egy a hajlamával kapcsolatos vádra, 

akkor biztos, hogy azok a hajlamok benne vannak az egyénben. 

Ha az ember bármilyen szituációban belehelyezi az Urat, Akit 

sértegettek, alaptalanul vádoltak és soha meg nem haragudott, 

pedig lett volna miért, akkor az ember felismerte szent Karácsony 

alkalmával a jászolbarlangban fekvő Kisdedben a hatalmas isteni 

Megváltót. Ha nem, akkor annak az embernek a Karácsony csak 

egy keresztény ünnep, a szeretet ünnepe ugyan, csak nem az ő 

számára, mert a szeretet ezen a földön éppen hogy a 

megbocsátásban, a kiengesztelődésben és az áldozatkész 

szeretetben nyer kifejezést, mert a szeretet folyton csak ad és nem 

vár vissza semmit. Ez a karácsony definíciója. Az Úr is azért lett 

gyermekké, hogy a legkisebb korú gyermektől egészen a felnőttig 

és még azon is túl, minden bántás, megbántás stb. ellenére is csak 

adjon, adjon mindenkinek azt, amiből a másiknak hiánya van, 

mert Őbenne minden megvolt és megvan a legfelső, egészen a 

Messiási fokon.  

 Mit is várhatott volna vissza bárkitől is az Úr, amikor azért 

jött hogy adjon azoknak, akiknek szinte semmijük nem volt, 

vagyis hogy betöltse a hiányosságaikat? Tehát nem is lett volna 

mit visszaadni senkinek cserébe a megváltásért, mert ha lett volna 

bármi is, akkor nem lett volna senki rászorulva a megváltásra. Az 
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ember tehát nem önmagáé, hanem azé, aki megváltotta, vagyis 

kiváltotta az ellentét rabságából. Ezért minden megváltott lény 

engedelmességgel tartozik Megváltójának, ugyanis aki Neki 

engedelmeskedik, az a saját lényegtörvényének és újjáteremtési 

folyamatainak engedelmeskedik! Ő szeretetből engedelmeskedett 

értetek az Atyának, hogy Ti Neki engedelmeskedve eljuthassatok 

az üdvösségre. És amíg egyetlen egy bukott szellem is lesz a 

teremtettségben, addig az engedelmesség a másokért való 

munkáról szól. 

 Anyagiakat sem várhatott, mert az anyag az ellentét eszköze 

és anyagiasságot nemz és Ő ezzel nem is akart azonosulni, mert 

éppen hogy az anyagból és az anyagiasságból jött megváltani az 

anyagba tapadt szellemeket és mégis az anyagi javakért árulták el 

Őt. (Ebből is látszik, hogy az anyagiasságból való szabadulásról 

is szólt a megváltás, hogy az áruló az anyagiassága terén volt 

próbára téve.) 

Amikor az adót kellett fizetni a császárnak, a hal gyomrából 

vették ki a császárnak a járandóságát. Ha meg viszont, valaki 

adott neki pénzt, azt azonnal a szegények megsegítésére 

fordította. 

De mit is adhat a mai ember is az Istennek viszonzásul azért a 

sok jóért amit Tőle kapott, amikor minden, de minden az Istené, 

amit az ember ajándékba kapott? Nincs más testvéreim, csak a 

bűn az ami az emberé, mint a bukás produktuma, csak a 

bűneiteket és azok minden fajtáját adhatjátok Neki át, megváltás 

céljából.  

 Boruljatok le kedves testvéreim, gyermekeim a betlehemi 

jászolban fekvő kisded előtt és adjátok át Neki az addig felismert 

összes bűnötöket, hogy magára vegye azokat és ezáltal részetek 

lehessen a feloldozásban és a megváltásban. Ő, mint mondtuk, 

minden év karácsony estéjén lejön és magával viszi mind a Neki 

felajánlott „ajándékokat” és elküldi számotokra a Vigasztaló 
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Szentlelket, aki elvezet benneteket az igazság megismerésére, 

mert ha megismeritek az Igazságot, az Igazság szabaddá tesz 

titeket és elvezet a szeretet megismerésére, amelyet ha 

gyakoroltok, bejuthattok a Szeretetnek és az Örök Boldogságnak 

az Országába . 

Őt követve néktek is az a feladatotok, hogy semmit el nem 

várva, adjatok a másiknak azt amiben a másik szűkölködik, 

kipótolva ezáltal akár lelki, szellemi, vagy esetleg anyagi 

hiányosságait, mert még van egy kis időtök arra, hogy a szeretet 

szálán adjatok másoknak a ti lámpásotok olajából. Számotokra ez 

kell hogy legyen a Karácsony definíciója! 

 De ha az ember csak karácsonykor érzi a szeretet melegét és 

tovább nem, mert gyorsan kiürül a lelkéből az ünnep 

természetfeletti üzenete, akkor még nem igazából értette meg a 

földre szállt isteni szeretet lényegét, vagyis nem emelkedett fel a 

belső kereszténység szintjére, mert az igazi, a mindennapos 

áldozatkész szeretetnek belülről, a szív mélyéből kell fakadnia.  

 Ezt a szeretetet hozta le gyakorlatilag a Megváltó és ebből is 

vizsgáztat majd mindenkit az utolsó napján a kegyelmi 

korszaknak. Az Ő megszületése előtt az Isten, mintegy 

„bosszúálló” Isten volt jelen, mert az emberek tisztulásához 

kemény eszközökre volt szükség. De az Úr, amikor lejött, 

áldozatkész szeretből megtisztította a nép lelkivilágát és 

felemelte a szeretet szintjére és ezen a szinten indította be a 

továbbfejlődést. Ezt kéri is vissza amikor eljön. 

 * 

 Szerte a világon 2000 éven keresztül karácsonyi angyalok 

hirdetik, hatalmas templomok zengik és Szentlélektől ihletett 

szónokok szólják az Úr megszületésénekünnepét, annak istenni 

erejét, hatalmát, az üdvösség Igéjét, de ahogyan az akkori, úgy a 
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mai ember is a bűn mámorában alszik és a szenvedélyeinek 

kiélésében leledzik.  

Mikor ébredsz már szellemi öntudatra ó, te bűn világában élő 

ember, mikor figyelsz már a karácsonyi angyalok bejelentésére, 

miszerint a te számodra is megszületett a várva- várt Messiás? 

Mikor válik már a lelked betlehemi jászolbarlanggá? És mikor 

fog eme jászolbarlang felett felragyogni a tiszta bölcsesség és 

tudás csillaga? Az idő végtelenjében nyúlna el a válasz, ha nem 

közeledne oly rohamosan a kegyelmi korszak vége, mert mind 

erre a kérdésre az a válasz, hogy kinek milyen mélyen tud 

behatolni a lelkébe a harangok hívó szava? Kinek milyen vastag 

önzés és gőg - réteg veszi körül a lelkivilágát. Ettől függ az a 

hatás, amelyet ki tudnak kiváltani a szeretet ünnepének harangjai 

mert ugyanis az embereknek a lelkükben kell visszhangzani a 

harang hívó szavának, vagyis a szeretet húrjait kell megszólaltatni 

ahhoz, hogy a lélekben a szeretet szava életre tudjon kelni, hisz a 

szeretet eszméje az egyedüli üdvözítő eszme, melyet ha követ az 

ember, akkor el tud jutni az üdvösségre. De ahhoz, hogy a szeretet 

ki tudjon bontakozni az emberi lélekben, minden nap meg kell 

halnia valaminek az emberi önös énből, mert csakis ezáltal tud az 

emberben épülni a szeretet.  

 Az Úr Jézusnak le kellett mondani a messiás-világok 

öröméről, gyönyöréről, duáljáról és le kellett szállnia csupán 

szeretetből a szenvedések világába, csak azért, hogy a 

szellemetek folyamatos újjáteremtése által benneteket elvezessen 

a boldogság világaiba.  

Ez gyakorlatilag a karácsony misztériumának lényege. Aki ezt 

megérti és megérzi, az megérti a szenvedő Jézust és minden 

zokszó nélkül a nyomdokaiba lép és követi példáját az önmagát 

feládozó szeretetben, hogy az emberi szívekben épüljön és 

kiépüljön az Isten Országa. Mindaddig folyik ez a munka, amíg 

egyetlen egy eltévelyedett szellem is lesz a földön, vagy más 
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bukott világokon, mert mindaddig csorba esik Isten országán, 

ameddig egy hely is üresen és betöltetlenül áll a magas 

szellemvilágban, ahova az Úr elment, hogy helyet készítsen 

nektek. Ha engedelmeskedtek a karácsonyi harangok hívó 

szavának, akkor az engedelmesség által el fogunk benneteket 

vezetni, titeket is, akik kihullottatok a bekötött kévéből a saját 

helyetekre. De ezért nektek kell megdolgozni, amire a szeretet 

gyakorlása a leggyorsabb út és lehetőség. 

* 

 Visszatérve az egyháznak a lelkek megmentéséért folytatott 

munkájára, neki is ezt az áldozatkész szeretetet kellett volna 

megélnie és terjesztenie. Való igaz azonban az, hogy nagyon sok 

hibát követett el, de azért Isten ezeknek a hibáknak a 

helyreállítása és az emberek üdvössége érdekében mindig küldött 

le missziós szellemeket, akik magukra vállalták az emberek 

bűnös hajlamainak produktumait, hogy mind tisztábban lássák 

saját lelki - szellemi hiányosságaikat és bűnbánatra jutva 

igyekezzenek szabadulni bűnös hajlamaiktól. Az ilyen „szárny 

nélküli angyalok” nagyon sokat szenvedtek úgy a hivataltól, mint 

a lelkileg vezetetteiktől, mert amíg a hivatali hatalom támadta 

őket, addig a vezetetteik lelki terheit hordozták vállukon. Nem 

volt más menedékük és segítégük, csak az Úr szenvedésein való 

elmélkedés, az azokból való táplálkozás és ama szellemi segítség 

amelyet az Úrtól és a saját szférabeli testvéreiktől kaptak a 

szellemvilágból. Lent a földön nem vártak semmit munkájukért, 

mert akkor nem lett volna önzetlen szeretetből fakadó a 

tevékenységük, hanem végigkísérte volna szeretetlenség, 

haszonlesés, énközpontúság, amit ha mind megkapták volna, 

akkor a földi életben nyerték volna el „méltó” jutalmukat és nem 

épülhetett volna munkájuk által az emberi szívekben az Isten 

Országa. De az önzetlen missziós munkások révén mégis csak 

nagyon sok ember elhagyhatta a földi szférákat és mint feltámadt 
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szellem szabadon utazhatott kint a világmindenségben és láthatta 

meg Isten hatalmas és csodálatos világát. 

 (Az egyház szellemi hátteréről és állapotáról kaptatok már 

egy nyilatkozat - sorozatot.) 

 Tirátok is ez vár testvéreim, ha meg tudtok felelni a negyedik 

szféra követelményeinek, ami igen nehéz az anyagi világban, 

mert az embernek fel kell adni önző, sok esetben a szeretetbe 

burkolt önző törekvéseit és rálépni az engedelmesség útjára, ami 

igencsak fájhat a testnek, és még inkább az alsóbbrendű énnek.De 

Isten semmi olyat nem vár el az embertől, amit az ember nem 

tudna megtenni, csak igazából akarnia kell, de sajnos sok esetben 

az ember jobban ragaszkodik a bűnhöz mint az erényhez, mert 

rabja annak, ilyenkor szenved tőle. A testnek sem fizikailag fáj a 

lemondás, hanem lelki értelemben, mert a testiség „jogosan” 

követeli a magáét, és hiányérzete van, ha nem engedelmeskedik 

neki az ember. Sok esetben még betegség formájában is 

megjelenhet a test tiltakozása, vagyis az a hét elemi lélek 

valamelyike, amelyeket a testetöltés alkalmával kap a szellem, 

hogy uralkodjon rajtuk. Amennyiben sikerül az önuralom ezek az 

elemi lelkek felett, akkor azok haladnak előre a fejlődésben, hogy 

egyszer szellemhez juthassanak, míg az ember szintén halad előre 

a testiség levetkőzése által a szellemesülés felé.  

 Isten a III. kijelentés által meghívott benneteket az 

üdvösségre, kizárólag rajtatok áll, hogy engedelmeskedtek-e 

ennek a hívásnak, vagy ellenszegültök neki. A hívást érezni kell, 

amely jelen esetben a karácsony misztériumában nyilvánul meg 

felétek, mert számotokra a karácsonyi harangok a szellemtanban 

szólalnak meg és hívnak benneteket egy lényegbeli átváltozásra, 

bármilyen magaslatán érzitek magatokat a fejlődésnek. 

 A világos, ill. fényes korszakban minden eltitkolt igazság és 

minden eldugott tekercs, amelyet kivettek a Szent Iratok közül, 

napvilágot fog látni, és minden az Úrral, Máriával, az 
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apostolokkal kapcsolatos, eddig elhallgatott történet tárgy, elő 

fog kerülni, mint bizonyítéka az Úr létezésének és megváltói 

munkájának. Így ki fog derülni az is, hogy az egyház, ha megállta 

volna a helyét, akkor a III. kijelentés az egyházon belül lett volna 

kinyilatkoztatva. De mivel titkoltak mindent ami szellemi, ezért 

külön, az egyházon kívül kellett leközölni a szellemtani 

igazságokat. A papoknak médiumoknak kellett volna lenniük, de 

nagyon kevesen lehettek a Szentlélek szócsövei. Inkább 

bolondnak nyilvánították azokat, akik „hallottak, ill. láttak” 

minthogy felkarolták volna őket és engedték volna tevékenykedni 

az emberek üdvösségére. Így a karácsony igazi dátuma is 

nyilvánosságra fog kerülni, de már csak az Új világban fog ez a 

dátum hivatalosan megváltozni. 

 Adja Isten, hogy megérezzétek a Karácsony igazi jeletőségét, 

akkor rádöbbentek arra, hogy minden nap karácsony, vagyis, 

hogy minden nap ajándék, Isten szeretetének és a Testbe Öltözött 

Szeretetnek az ajándéka, amelyet minden nap meg kell élni 

ahhoz, hogy kiteljesedést nyerhessen az életetekben.  

* – * más szellem 

Most Isten veletek! 

Ada, 2021. XII. 05. Advent II. vasárnapja 
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3 Várakozás és felkészülés ideje III. 

Ima 

 Hálatelt szívvel mondok köszönetet Neked Jó Atyám, a 
mindenség Istenének, amiért nekem, mint a Te méltatlan 
szolgádnak erőt és bölcsességet adsz, hogy Rólad és a te 
igazságairól és szeretetedről szólhassak az én földi testvéreimnek 
és irányt mutatva a lelkük rejtelmeiben, megkönnyíthetem az ő 
előrehaladásukat, hogy mihamarabb a földről a Mennybe 
juthassanak! Áldd meg őket Atyám, ama hatalmas munka által, 
amelyet Te végzel bennük a te Szent Fiad által és Rajta keresztül 
általunk, hogy kellően befogadóvá válhassanak a hit és szeretet 
által, a lelki újjáteremtésük érdekében, mindaz a kegyelem előtt, 
amelyet Te adsz minden bűnös gyermeked Hozzád való 
megtérése érdekében. 

Amen 

Minden kegyelem befogadásának lehetőségében hatalmas 

szerep jut a Szentlélek erejének és megvilágosító munkájának, 

valamint a magas szellemvilágnak! A kegyelem Isten ajándéka, a 

Szentlélek hatása a lélekre, ill. a szellemre, amely egy bizonyos 

szinttel feljebb emeli az emberi lelket, azáltal, hogy valamilyen 

formában megszünteti a lélek körül a bűnök produktumait, ami 

által könnyebbé válik a lélek és feljebb bir emelkedni. A 

kegyelem ugyanis emel, felemeli a lelket a következő elérendő 

állomásra, de ha a lélek nem elég elővigyázatos, akkor hamar 

visszaesik a kiindulási ponthoz és amikor majd újból kap 

feloldozást és felemelkedési lehetőséget, akkor Isten újból 

felemeli gyermekét. Ebben a lelki - szellemi munkában hatalmas 

szerepe van a szellemi vezetésnek és az általuk történő 

feloldozásnak, mert a szellemvilágban vállalnak és vállalunk 

értetek szenvedéseket, hogy nektek kevesebb jusson és ezáltal 

mihamarabb feljebb tudjatok emelkedni a világ zaja és a sátán 

rátok gyakorolt hatása fölé. A földi ember tehát nagyon sokat, 
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szinte mindent, még a feloldozást is a Szentléleknek és általa az 

Úrnak köszönheti, mert Isten ugyanis a Szentlélek által végzi a 

lelket tisztító munkáját. A Szentlélek által történik a bűnbocsánat 

és az általa történő felemeltetése a léleknek. De az ember mégis 

olyan büszke az eredményeire, pedig csak egy rossz lépés, egy 

elbizakodott megnyilvánulás és az ember hasal a lelki életben és 

zuhan vissza az előző állapotba, pedig nehéz kegyelemhez jutni, 

mert az ember nem nyitott kellően a befogadására, csak akkor, 

amikor már teljesen összecsapnak a feje felett a hullámok és 

összeomlott benne minden „tartás” és meghajol a kegyelem 

Istene előtt. Akkor jő a kegyelem, amikor már szinte minden 

veszve látszik. Amikor már a legsötétebb az éjszaka, akkor hasítja 

végig az éj sötétjét a mindeneket megvilágító villámlás, amit 

természetesen sok szenvedésnek kell megelőznie. Nem azt 

mondom, hogy a kegyelemért meg kell szenvedni, mert nem a 

kegyelemért, hanem a kegyelem előtt történő megnyílásért kell 

szenvednie a léleknek. És mégis oly könnyedén, nem is egyszer, 

sem kétszer oda dobja az ember a sátánnak a megszenvedett, de 

mégis csak kapott kegyelmi eredményeket, pedig Istentől, az 

Örök Élet forrásától kapta azokat ajándékként. Ami miatt a 

legkönnyebben átadja az ember a sátánnak a megtisztított erőket, 

az az önérzete, az ön(túl)értékelése. Ez az az érzés, amikor az 

ember spontánul a sajátjának véli a kapott eredményeket és ebből 

kifolyólag szeretetlenül, fölényesen és gőgösen bánik a másikkal 

és visszazuhan a „hegy aljára.” A gőg természetesen bezárja a 

lelket az újabb kegyelmek befogadására. Itt van akkor helye a 

szenvedésnek, amely megnyitja a bezárt lelket Isten és az ő 

ajándékai előtt. Így hullámvölgy és hullám csúcs az emberi élet, 

de lehetne sokkal simább is, ha az ember tanulna a saját hibájából 

és mind kevesebbszer követné el azokat, akkor sokkal kevesebbet 

szenvedne. Az ilyen szenvedéseket az emberek egy része 

karmának, vagyis következménynek nevezi, pedig csak egy lelket 

megnyitó eszköz a Mindenható Isten kezében.  
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 A felkészülés ideje, egyben a várakozás ideje is, mert aki 

komolyan szükségét érzi a Kisdednek a lelkében történő 

megszületését, az a valaki arra törekszik, hogy „helyet készítsen” 

a lelki világában az üdvösséghez nélkülözhetetlen kegyelemnek. 

Ez a lelki munka mindenekelőtt a világ megtagadásából áll. A 

világnak minden kínálata a testiséget, annak minden formáját 

igyekszik éltetni, mert abból van haszna. Sajnos ez a 

haszonszerzés nélkülöz már minden józan gondolkodást és 

megnyilvánulást és csak a profitszerzés a döntő! Megcélozza a 

testiség minden formáját, a hiúságot, a falánkságot, az 

inyencséget, az érzékiséget, a kényelmet stb, csakhogy fogva 

tartsa a „fogyasztói” társadalmat. Ennek érdekében mindent 

megtesz, tönkre teszi az emberi erkölcsöt is, naggyá teszi az 

árnyakat, az embereket kifordítja hitéből, csakhogy a folyton 

növekvő profit ne szenvedjen kárt.  

Itt kell életbe lépnie a test és az élvezetek komoly 

megtagadásának, vagyis az Istennek való életnek, hogy az ember 

kiemelkedhessék a sátán bűvköréből. Szinte még soha nem volt 

ennyire intenzív a sátán munkája, mert érzi a vesztét. Olyan mint 

amikor a veszett rókát szorítják be a sarokba. De ez is csak 

látszatkeltés, mert a háttérben komolyan munkálkodik. Azt 

tervezi, hogy mire szétrobbanna a föld, akkorra egy másik 

bolygóra megy át, nem számolva azzal, hogy egyszer elérkezik 

az Isten igazságosságának az ideje és letaszíttatik a rabszolgáival 

együtt a tüzes gyehennára. Isten igazságszolgáltatása elől nem 

lehet sem elbújni sem elmenekülni, mert az ítéletet önmagában 

hordja az ember, ill. a szellem. Ahogyan ugyanis Isten a teremtés 

pillanatában bele teremtette a szellembe a mennyországot, úgy a 

poklot is. Az ember viszont önmaga elől nem menekülhet el 

sehova, csakis a bűnbánat révén Isten kegyelmi trónja elé, 

feloldozásért esedezve. Sehol máshol nem talál menedéket a 

bűnös ember, csakis a bűnbánatban, de csakis addig, amíg 

kegyelmi idő van, utána már teljes egészében elszabadul a pokol 
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és az ellentét teljesen kimutatja (fekete) fogainak „fehérjét” 

minek következtében óriási, eddig még soha nem tapasztalt idő 

következik, amely állapottól az Isten mentsen meg mindenkit. 

Ennek az állapotnak elkerülése érdekében dolgozunk teljes 

intenzitással a N.Sz. zászlaja alatt értetek és bennetek és arra felé 

terelnénk titeket, hogy vonjátok ki erőiteket a megtévesztés 

szellemének a világából, mert már ezekben az időkben közületek 

is nagyon sokat megtévesztett a téveszméivel, mint egy jól 

működő kirakattal, ami mögött teljes biztonságban szövögeti az 

emberiség elvesztésének hálóját. Mindez alól csakis erős, Istenbe 

vetett hittel, a Szentlélek vezetésével és irányításával és 

önmegtagadással lehet kiemelkedni, mert mindazok a hajlamok 

amelyeket a sátán támad, tibennetek is bennetek vannak, mint az 

ősbukás eredményeként, amelyeket még nem irtottatok ki 

magatokból.  

Ne feledjétek el, hogy amikor erősebb a fény, akkor erősebbek 

az árnyak is! Ha az adventi időben intenzívebb a Szentlélek, ill. a 

szent Szellemek munkája, akkor erősebb támadásoknak vagytok 

kitéve. De ha sikerül győzedelmeskedni magatok felett, ill. az 

intenzívebb támadások felett, akkor nagyobbat is léptek előre. A 

sátán a támadásokhoz az „anyagot” a le nem győzött, a még meg 

nem bocsátott bukásaitokból nyeri. Ezért mondja a N.Sz., hogy 

az embernek a bűnei következményeivel van harca! Ezért 

szorgalmaznánk az önmegtagadás és a szeretet gyakorlásának 

szükségességét. A szeretet a sátán legnagyobb ellensége, mert a 

szeretet a legnagyobb és legtökéletesebb isteni erény, amely 

révén az ember, ill. a szellem bele tud kapcsolódni (a bűnbánat és 

alázat által) Istenbe, mint az Élet forrásába és ez nem tetszik a 

sátánnak, mert ő mindent tagad, még az élet létezését is és nem 

akarja Őt elfogadni, mert akkor meg kell hogy térjen, amit ő 

egyenlőre nem akar. Pedig Isten végeláthatatlan hosszútűrésében 

mindenkinek meg kell térnie és vissza kell fejlődnie az Isten 

Országába. De az tőletek is függ, hogy mikor, mert ha 
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megtagadjátok az ellentét támadásait, vagyis a hajlamait akkor 

húzzátok előre a fejlődésben. De ha engedtek neki, akkor mind a 

ketten süllyedtek. 

 Ki mennyire testies, annyira tud rajta erőt venni a sátán, mert 

olyan mértékben hisz neki. 

És amilyen mértékben hisz valaki az ellentétnek, olyan 

mértékben gyönge a hite Istenben!!! Tehát a bennetek lakozó 

sátánt kell legyőznötök ahhoz, hogy kívülről ne tudjon rátok 

hatni.  

De természetesen ez emberileg nem fog működni, csakis isteni 

segítség révén! Ehhez a léleknek meg kell tanulnia Istenből 

táplálozni, vagyis azokból a fluidokból, amelyre azt mondja az 

Úr: „Van nekem eledelem, mindaz az Ige, amely az én Atyámtól 

származik.” Az ember soha sem fogja tudni a benne lakozó sátáni 

elvet legyőzni, mert sokkal erősebb benne a bukás eredménye, 

mint az„Ige” vagyis mint az isteni lényeg! Ha nem így lett volna, 

akkor nem történt volna meg az ősbukás. Sokkal magasabb 

szinten sem működött az „önerő” nemhogy itt lent a 6. napkörben. 

Azért jött le Jézus, hogy lehozza és itthagyja ezeket a fejlődés 

számára nélkülözhetetlen erőket, és hogy szenvedéseivel magára 

vegye, semlegesítse és a bűnbocsánat által megszüntesse a 

bukásból fakadó negatív sötét fluidokat (anyagiasított erőket). 

Ezeket az Ő Erőit az „anyagias” ember számára formába is 

öntötte, amelybe teljes Önmagát, az össz lelki vagyonát, az addig 

megszerzett eredményeit bele sugározta, hogy mindazok 

számára**** a sátánnal, vagyis a saját hajlamaikkal szemben 

vívott harcban erőforrás gyanánt hozzáférhetővé váljon, akik meg 

vannak hívva és ki vannak választva az üdvösségre. Tehát az Ő 

nevében átváltoztatott kenyér és bor teljes egészében Őt képviseli 

a földön, de ne túlzottan az anyagban higgyetek, hanem a 

szellemnek az anyagra gyakorolt hatásában. Habár azt mondta az 

Úr az utolsó vacsorán az őt követőknek, hogy: „Ezt cselekedjétek 
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az én emlékezetemre, míg vissza nem jövök.” Tehát ez a lelket 

tápláló lehetőség a kegyelmi korszaknak adatott, a gyorsabb 

felzárkózás érdekében. Aki viszont ezekkel a lehetőségekkel 

visszaél, az elesik ezeknek a krisztus-parányoknak a lélekre és 

szellemre gyakorolt hatásaitól, így az üdvösségtől is. De ha 

viszont eljutottatok a III. kijelentés révén a belső kereszténység 

szintjére, (ugyanis nem feltétlenül jelenti azt, hogy aki már hisz a 

szellemtanban és ezen az úton van meghívva az üdvösségre, hogy 

el is érte ezt az említett állapotot) akkor ezeket a fentebb említett 

erőket, vagy krisztus-parányokat, amelyeket itthagyott, az 

anyagra kell irányítanotok ahhoz, hogy magatokba 

fogadhassátok. Erős hittel direktben is magatokhoz lehet vonzani, 

de mivel ezek a krisztusi erők a legmagasabb világokból 

származnak, és csak nagyon erős hittel lehet őket levonzani, ezért 

az Úr kegyelemből adta a kenyér és bor vér nélküli áldozatát, 

amely az Ő megváltás művének eredményeiből táplálkoztak és 

táplálkoznak mind a mai napig. Ez olyan, mint amikor valaki egy 

hatalmas vagyont hagy az utódaira, mint a saját munkájának az 

eredményét, minek következtében az utódoknak nem kell 

dolgozniuk, hanem az elődük eredményéből tudnak táplálkozni. 

Így van ez az Úr Jézus esetében is, csak szellemi síkon, ugyanis 

egy hatalmas mennyiségű lelki-szellemi vagyont hagyott a földi 

emberre, mint a megváltás művének eredményét, ami 2000 éven 

keresztül kitart, akárhogyan és akárhányan is táplálkozzanak is 

belőle. A minél nagyobb hatás elérése érdekében viszont alázatra, 

a lelket befogadóvá tevő bűnbánatra van szükség, arra a tudatra, 

hogy az ember számára elengedhetetlenül szükséges a bűnnel 

szembeni harcban, a lelket elepesztő vágy az Úrral való 

találkozásra, mint az Örök Élet forrása után való vágyakozásra. 

Ha az ember közömbös szívvel, minden vágyódás nélkül 

közeledik ezekhez a legmagasabb fluid -parányokhoz, akkor 

olyan is a hatásuk és az ember ilyenkor könnyen csalódhat 

ezeknek a parányoknak a hatásaiban, pedig nem azokkal van hiba, 
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hanem azzal aki magához veszi. Ugyanez a helyzet akkor is, ha 

ez a vonzás kizárólag szellemi síkon történik, vagyis anyag 

közbeiktatása nélkül. Ha az ember nem igazából vágyódik az Úr 

jelenlétében élni és Belőle táplálkozni, akkor olyan is az 

eredmény és könnyen megtörténik az, hogy az ember csalódik 

dolgokban, pedig szintén az ember hiányosságairól és nem a 

krisztusi munka hatékonyságának hiányosságairól van szó.  

Minden hiányosságotok ellenére is táplálkozzatok a krisztus-

parányokkal, amíg erre kegyelem adta lehetőségeket van, mert 

hamarosan eljön az idő, amikor ez a lehetőség is meg fog szűnni, 

mert „kő kövön nem marad, amit le nem rombolnak”. Utána már 

csak titokban, vagy kizárólag szellemi úton lesz csak 

lehetőségetek táplálkozni az Úr itthagyott lényegéből. De a 

„mennyei juhakol” számára védelmet biztosít ennek érdekében a 

szellemi vezetés. De itt is lehetnek csalódások, mint az 

Mennyegzőről mondott példabeszédében: „Barátom mi végre 

jöttél ide?” ÉS részedről jő a válasz: „Pedig szellemtanhívő 

voltam, a szellemtan igazságait hirdettem…” És mégis imígyen 

szól az Úr: „Vessétek ki a külső sötétségre! …Mert elvettetek 

vagy hozzátettetek az üdvözítő eszméhez és „amit ezekkel a 

kicsinyekkel nem tettetek, azt Velem nem tettétek!…Távozzatok 

tőlem ti gonosztevők” mert az ismeretetek és a hitetek nem tudott 

benneteket elvezetni a szeretetnek a szintjére. Mindazon 

cselekedeteitek, amelyek nem a szeretettől vezéreltetnek, nem 

szolgálják az üdvösségeteket, mert a gonosztól valók! Tehát 

csakis a tiszta eszme gyakorlata, vagyis a szeretet gyakorlása 

vezet el benneteket a N.Sz. által megígért „mennyei juhakolba” 

is vagyis az ő követői számára biztosít csak védelmet a nehéz 

időkben, de ehhez hinni és gyakorolni kell az ő tanát, mert a 

szellemtan a szeretet tana. Ha a II. kijelentés a szeretet tana, akkor 

a III. kijelentés még inkább az, mert Isten ebbe az eszmébe még 

több szeretetet és az előzőhöz viszonyítva még több ismeretet 

helyezett el. Igaz ez a tan már csak keveseké, mert a két világot 
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elválasztó fal repedésein szivárog csak át, mely repedések a 

jelenlegi utolsó időkre, a nagy számadás végett keletkeztek. De 

az eszmekör mégis olyan hathatós munkát tud végezni, hogy az 

elhullajtott kalászokat be tudja vezetni a mennyei csűrökbe.  

 Ez a Karácsony célja és rendeltetése a számotokra. 

Pontosabban a III. kijelentést követők számára a karácsony az 

eszmében történő megszületést, újjászületést és mindenkinek a 

maga szintjéről való továbbhaladást kell, hogy eredményezze, 

mert befejezett állapot nincs, csak örök fejlődés és tanulás van 

vagy bukás. de ami a végén, mégis csak még ha sokkal több 

szenvedéssel és gyötrelemmel járó és lassabb előrehaladást is 

eredményez, de eredményez. Tehát a Kis Jézuskának a 

megszületése, számotokra a szellemtannak a megszületését és 

továbbfejlődését kell, hogy eredményezze, ugyanis a szellemtani 

igazságok megismerése és gyakorlása által teremtődik, 

formálódik át a szellemetek a „krisztusi képmásra” vagyis abba 

az állapotba, amelyben a bukás előtt voltatok. Igaz, hogy hosszú, 

rögös és keskeny az az Út, amely az Életre visz, ugyanis a folyton 

szűkülő korlátok, ill. követelmények által a „másik oldalon” 

nyílnak meg a pozitív eredmények, amelyek emelnek titeket 

felfelé az elvesztett paradicsomi állapotok felé. Ahhoz, hogy Isten 

megteremtsen benneteket, nem kellett a beleegyezésetek, mert 

Isten szeretete hívott benneteket életre, de mivel szabad akaratból 

elhagytátok a boldog állapotokat és lebuktatok, ezért most szabad 

akaratból kell felvennetek a darócot, amely révén igaz sokszor 

fájdalmasan leválnak rólatok a bukást előidéző tulajdonságok. Az 

a cél, hogy mihamarabb elérni azt a szintet, ahonnan már nem 

lehet többé lebukni a szenvedések világába. Ezt biztosítja 

számotokra az Új földre való eljutás lehetősége, legalább is addig, 

amíg újra el nem oldoztatik a sátán, vagyis a kísértés. Amikor már 

a III. szféra felébred alvó állapotából és folyamatosan születnek 

meg ezen szféra lakói az Új Földre, akkor már „eloldoztatik a 

sátán” amennyiben a III. szférát sátánnak lehet nevezni. Tehát 
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nem a sátán oldoztatik el, mert éppen hogy az volt a célja a 

szétválasztásnak, hogy szétválasztódjanak a fejlődni nem akaró a 

továbbfejlődésre alkalmas szellemektől. Tehát a III. szféra 

megjelenésével a kísértés jelenik meg az Új Földön próba 

gyanánt, hogy amit az addig pihenő állapotban lévő szellemek 

megtanultak, ki legyen próbálva, hogy a helytállás révén feljebb 

emelkedhessenek egy szférát, megalkotva az Új Föld II. szféráját, 

vagy visszaesnek és kezdhetik elölről az I. szférát, ami jelenleg a 

IV. szférának felel meg.  

Az Új Földön egy szférát feljebb emelkedni, a maga nemében 

szintén „karácsonyt” jelent, de így van ez mindenfelé, ahol 

fejlődés van, így itt is, hogy amikor az ember feljebb 

emelkedik,akkor ott még csak kisgyerek a Jézuskája és addig kell 

felnövesztenie Őt, míg eléri abban a szférában a felnőttkort, 

amikor lassan „meghal„ azoknak az Igazságoknak és megszületik 

egy magasabba, ahol még csak gyermeki szinten van azokhoz 

viszonyítva, akik már feljebb emelkedtek abban a fejlődési 

körben. Ilyen esetben az alacsonyabb, a levetett Igazság már csak 

mint visszahúzó tényező van jelen az életében, de ha valami oknál 

fogva elbukik, akkor az előző igazságokba bukik vissza. Sajnos 

itt e földi világban, ahol ti éltek, nincs olyan ember, aki soha nem 

esett volna vissza, mert a testbeöltözéssel az ember magára veszi 

a föld fluidjait, amelyek bizony hatást gyakorolnak rá, és 

kihozzák a lélek mélyén fekvő hajlamokat is. Ha a kegyelem 

törvények által nem szabályozná a hajlamok felszínre hozatalát, 

senki sem juthatna el az üdvösségre, mert az ellentétes szellemek 

mind kihoznák az emberek lelki világából a legmélyebben fekvő 

hajlamokat is és az emberi lélek képtelen lenne megvívni a harcot 

a feltörő összes hajlammal és folyton folyvást csak bukást 

bukásra halmozna az ember és soha sem tudna megszabadulni, 

minek következtében szinte mindenki megszállott lenne. De hála 

Istennek a fejlődés menetét hatalmas szellemek irányítják és akik 

már megérettek a vezetésre, azokat kiemelik az átlag 
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vallásosságból, (lehetnek azok spiritiszták is) és egyéni 

vezetésben részesítik. De még így is sokszor elbukik az ember, 

amikor konkrét vezetése van és a hajlamai, mint kísértések csak 

időnként vannak felszínre engedve, amikor már úgy látja a 

szellemi vezetés, hogy talán kellő erősnek minősül a lélek egy 

újabb próbában lévő helytálláshoz. Ha elbukik, akkor ismét 

megvárják amíg valamennyire megerősödik és újból felszínre 

engednek egy hajlamot abban a reményben, hogy megállja a 

helyét a lélek. Ahhoz, hogy valamennyire is helyt tudjon állni egy 

helyzetben az ember, valamennyire is összeszedettnek kell 

lennie, hogy el tudja fogadni az isteni segítséget, vagyis, hogy 

magához tudja vonzani az Úr szentlelkének erejét és világosságát. 

A Szentlélek nem más, mint az Úr ereje, amely mint egy Belőle 

kiáramló erő tartalmazza az Ő szeretetét és akaratát. Tehát a 

Szentlélek nem más, mint az Úr szeretet energiája és akarata, 

amelyet ha magához vonz az ember, akkor megtelik szeretettel és 

az Úr iránti szeretetből meg tudja cselekedni Isten akaratát. „Aki 

szeret Engem, megtartja az én parancsaimat” - mondja az Úr. Ha 

az ember magához vonzza a Szentlelket, akkor „pünkösd ünnepe” 

van számára. Ha feljebb emelkedik egy szférát akkor karácsony, 

ha meghal benne valamely bűnös hajlam, akkor nagypéntek, ha 

meg ezután feltámad benne egy erény, akkor meg feltámadási 

ünnepet ülhet az ember. Ezért van minden nap karácsony is, 

húsvét is és pünkösd is egyben. Az a fejlődés egyedüli útja, 

amikor az ember engedelmes az isteni elgondolásoknak és az Úr 

Szentlelke által kér és kap hozzá erőt és világosságot. Ez az „Erő” 

nélkül az ember nem tud helytállni a próbákban sem, pedig a 

haladás útja megpróbáltatásokon vezet keresztül! Addig nem tud 

tovább haladni egy ember, amíg az adott próbában meg nem állja 

a helyét. Amikor viszont sikerült helytállnia, akkor a 

továbbhaladás érdekében egy újabb próba következik, amelyben 

csakis a Szentlélek erejével tudtok helytállni. Ugyanis hogyan 

tudna egy szellem újjá teremtődni, előre haladni, a fejlődés útján, 
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ha nem áll ellen az ősbukásban szerzett, a saját hajlamai okozta 

kísértéseknek? Tehát csakis az önmegtagadás útja emel ki 

benneteket a bukás produktumaiból. Ezért mondja az Úr: „Aki 

utánam akar jönni, az naponként tagadja meg önmagát…” Ő az 

Ős Napok világaiba tért vissza, ahonnan lejött és ha követitek Őt, 

akkor majdan oda el is fogtok jutni, vagy legalább is arra az 

állomásra, amelyet Ő készített nektek a magas szellemhazában és 

mindaddig, amíg oda el nem juttok, addig ez a hely üresen áll az 

Isten Országában. Sajnos a sátán is „készít helyet” a számotokra 

az ő országában és nem mindegy az, hogy a szellem mely 

birodalomba kerül! Nem mindegy, hogy a szellemetek 

belegyúrattatik a forró lávába és tűzkarikák által kilökettek az 

újonnan kialakuló holdra, vagy az Új Földre kerültök, a 

boldogság hazájába. Ezért használjátok ki a hátralévő időt és a 

Szentlélek ereje által kövessétek az Úr akaratát, hogy az Isten 

Országába juthassatok. 

 Az Ő Szentlelke az Ő akaratát tartalmazza. Aki nem 

engedelmeskedik az isteni elgondolásnak, gyakorlatilag a 

Szentlelket tagadja meg, amely engedetlenség bűn számba megy 

és ez a bűn nem bocsáttatik meg, mert aki nem használja ki a 

felkínált lehetőségeket, azaz elbukik a próbán, elölről kell 

kezdenie az előrehaladást.  

 A Karácsony ünnepére való felkészülés bőven tartalmaz 

lehetőségeket a kísértésekben történő helytállásra, amelyekben ha 

helyt álltok, megtisztul a lelketek és belétek tud költözni a kisded 

Jézus. Fogadjátok be Őt a lelketekbe, hogy Vele együtt, vagyis az 

Ő vezetése alatt eljuthassatok arra a helyre, amelyet a számotokra 

kijelölt! 

Isten kegyelme legyen veletek és adjon nektek eredményes 

felkészülést! 

 Ámen 
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Ada, 2021. XII. 12. Advent III. vas. 
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4 Várakozás és felkészülés ideje IV. 

Ima 

Drága Atyám, Mennynek és földnek Mindenható Istene, 

akinek hatalmában áll felemelni vagy alá taszítani az emberi 

lelket, hálát adok Neked minden kegyelemért, amellyel felemelni 

igyekszel az emberiséget és hogy ennek érdekében elküldted a te 

Szent Fiadat, hogy lehessen nagyon sok ember szabadulására és 

üdvösségére, mert nem kívánod a bűnös halálát, hanem, hogy 

megtérjen és éljen. Ennek érdekében az Örök Élet forrását 

küldted le közénk, hogy mindannyian táplálkozni tudjunk 

belőled, akik meg vagyunk hívva az üdvösségre. Így láttad ezt 

jónak Atyám, ezért arra kérlek Téged, hogy nyisd meg a 

szíveinket, hogy olyan mértékben be is tudjuk fogadni az értünk 

nyújtott kegyelmet, amilyen mértékben azt Te adod nekünk a mi 

üdvösségünkre.  

Amen 

 A zsidó népnek,- aki fluidilag volt hivatva kitermelni Mária 

megszületésének a lehetőségét, hogy a Messiás fluidilag hozzá 

tudjon majd kapcsolódni - nagyon kemény neveltetésben volt 

része, mert ők sem voltak különbek a többi népnél, bennük is ott 

élt a bűnös vágy és a bűnös életükkel többször is ellenszegültek a 

mózesi törvényeknek, minek következtében sokszor kihívták 

maguk ellen J.H.V. „haragját” ami egy ideig azzal járt, hogy 

lankadt bennük a Messiás, a Szabadító utáni vágy, de amikor már 

az elnyomatás szinte elviselhetetlenné vált, ez felébresztette 

bennük a reményt és létük célját, a Messiásvárást és 

megszületését. Ilyen esetben Isten küldött le magasabb 

világokból próféta lelkeket, akik közölték velük „büntetésük” 

okát és szabadulásuk feltételeit, mert ahhoz, hogy a Messiás 

megszülethessen a nép körében, nekik lelkileg arra a szintre meg 
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kellett érniük, meg kellett tisztulniuk és fel kellett fejlődniük. (Ez 

az egyistenhitet jelentette.) 

 Ezt a feladatkört, mármint a zsidóság vezetését, nagyon 

hosszú időn keresztül egy szigorú rend végezte, mégpedig az 

esszénusok. A legszigorúbb életet élő prófétai lelkek 

barlangokban éltek és onnan irányították mindazokat, akik 

válaszút előtt álltak és kérdésekkel fordultak vezető szellemeik 

médiumaihoz. Ezen barlangok környékén húzódtak meg és éltek 

szent tisztaságban azon családok, akik szintén tisztasági 

fogadalmakat tettek, esetleg csak akkor érintkeztek egymással, ha 

gyermeket nemzettek. És a harmadik csoportja az esszénusoknak 

azok voltak, akik kint éltek ugyan a világban, de mindenkor az 

esszénus szabályok szerint élték az életüket, várva a Messiás 

eljövetelét. Csak sajnos róluk kevés említést tesznek az írások. 

Amikor viszont megszületett és fellépett a Messiás, csatlakoztak 

az Ő követőinek táborába. (Akik azóta is esszénusként 

fennmaradtak, azok azon esszénusok leszármazottai, akik nem 

akartak csatlakozni az apostolokhoz. Így volt ez az Egyiptomból 

való kivonuláskor is, akkor sem akarta minden zsidó követni 

Mózest. Azért kellett a Szent családnak Egyiptomba menekülnie, 

hogy Szent József visszatérítse az ottmaradt és a zsidó hittől 

elszakadt zsidókat az eredeti vallásukhoz, a Messiás 

elfogadásához.) És mégis mindennek a komoly lelki - szellemi 

munkának ellenére sem sikerült mindenkinek azt a szintet elérni, 

hogy felismerje Jézusban a Messiást, mert szabad akarata van 

mindenkinek és szabad akaratból dönthet mindenki a jónak vagy 

a rossznak a követése mellett. Aki többször döntött a rossz, mint 

a jó mellett, az nem érte el azt a szintet, hogy hinni tudjon a 

Messiásban, amikor megjelent. Az ilyenek számára Jézus 

megszületése nem hozott eredményt. Ezért jövendölte Simeon 

Jézusról, hogy sokak felemeltetésére és sokak romlására lesz 

Izraelben. És így is történt, sokan elfogadták, de még többen 

ellene szegültek a szeretet tanának, pedig nagyon sok missziós 
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szellem vállalt missziós munkát és az élete végén mártírságot, 

csak azért, hogy az üdvözítő eszme kellően meg tudjon 

gyökeresedni a földön. 

 Mindannak ellenére, hogy megszületett a Messiás és az Ő 

általa megnyitott Új és örök Szövetségben élhet a mai ember, 

ugyan úgy rá van szorulva a vezetésre, az irányításra, mert 

gőgjében és érzékiségében nem találja meg a szabadító Messiást, 

hanem elveszik a ceremóniákban és lényegileg a szíve mélyén 

ugyanúgy pogány marad, mint a zsidó nép körében azok, akik 

nem ismerték fel az ács fiában a világraszóló megváltót és a 

szívük elesett a szeretetnek a befogadásától, mint az üdvösségre 

jutás eszközétől. Pedig ez az isteni szeretet, hatalmasat lendített 

az emberi nem fejlődésén, ugyanis kegyelemből bűnbocsánatot 

hirdetett és nagyon sok embert kiemelt a törvény hatalmából és 

elsősorban lelkileg, majd testileg meggyógyított, hogy ne kelljen 

még sok - sok évszázadig, évezredig rónia a „törvény útját”, mert 

azon az úton haladva nem juthatott volna el az üdvösségre a 

korszakzárás idejére. Kiemelte bűneinek ereje és hatalma alól és 

ráhelyezte a fejlődés, az újjáteremtés útjára, a bűneitől 

megtisztított embert.  

 Mindennek ellenére a legnagyobb kegyelmi kiáradás, a 

legnagyobb szeretet tüze mellett nagyon sokan megfáznak, 

megfagynak, pedig csakis egyetlen egy út vezet a földről a 

mennybe, a pokolból az Atyához, és ez nem más, mint a 

földreszállt szeretetnek az útja. Mit sem ér az egész áldozat, ha 

még a mai embert is hidegen hagyja a megváltás, a szabadulás 

útja és nem használja ki az isten adta lehetőségeket, nem beszélve 

arról, hogy a rég múlt homályából rehabilitálódnak olyan 

eszmeiségek, amelyek mintha könnyebb és járhatóbb utat 

mutatnának a földről a mennybe. Ha ez így helyes volna, akkor 

az Úr nem azt mondta volna, hogy Ő az Út, az Igazság és az Élet 

és hogy senki sem mehet az Atyához, hanem csakis Ő általa, 
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hanem azt mondta volna, hogy menjetek vissza a régmúlt eszmék 

világába és üdvözülni fogtok. Az ismeret hiánya teszi ezt, mert 

minden olyan eszmeiséggel, amely az Úr megjelenése előtt 

született, csak a III. szféráig lehet eljutni, tovább nem, mert 

egyetlen egy eszme sem képes senkit feloldani a bűnök 

következményei alól és átvezetni a szeretetnek a világába, mert 

nem rendelkezik olyan magas szintű erőkkel csakis az az eszme, 

amely a magas, ős napok világából született meg erre, a bűnei 

bocsánatára szoruló világra. Az ősi eszmékben, mint az istennel 

való egyesülés útjába bele van szőve az érzékiség és a gazdagság, 

addig abban az eszmében, amely valóban kiemeli az üdvösségre 

meghívott embert Mária bejelenti azt, hogy Ő szeplőtelen 

fogantatással született és Jézust is szeplőtelenül foganta szűziesen 

tiszta méhébe, mintegy bemutatva a magasabb, az érzékiség 

mentes világokba való eljutás lehetőségét. 

 Az Úr megjelenése előtt nem is voltak a III. szférától 

magasabb állapotok, tehát eleve lehetetlenség lett volna a III. 

szférától magasabb világba eljutni, mert nem is létezett. Azok a 

missziós szellemek, akik másik világból jöttek, mindaddig, amíg 

az Úr meg nem nyitotta a magasabb világokba vezető utat, a szó 

legszorosabb értelmében véve, itt ragadtak a földi szférában és 

vártak a megváltásra. Amennyiben az ősi tanok alkalmasak lettek 

volna magasabb szférák létrehozására, nem lett volna szükség 

mindehhez, az Úr komoly szenvedésére. Ugyanis az Úr az ő 

szenvedéseivel hatalmas mennyiségű negatív erőt elszenvedett, 

aminek a helyét az ő tiszta erőivel töltött meg. De ezek az erők 

nem csak a földre, hanem az újonnan kialakuló szférákra is 

kihatottak. Új szférákat létrehozni csakis egy tiszta és tökéletes 

szintet elért Messiásnak van hatalma. Ezzel szemben a régmúlt 

eszméinek, de a képviselőinek nincs lehetősége. És az emberek 

mindennek ellenére mégis jobban hisznek az ilyen eszméknek, 

mint a krisztusi eszmének.  
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 Minden a hiten múlik, mert az ember amiben hisz, azt vonja 

magához! Ha az Üdvözítőben hisz, akkor Őt vonja magához, ha 

viszont a féligazságokban, illetve bizonyos régi eszmékben hisz, 

akkor azokat vonja magához, de akkor nem juthat el az 

üdvösségre. Itt az utolsó időkben viszont nagyon lényeges az, 

hogy az ember miben hisz és hogy mit vonz be magába, mert a 

krisztusi eszmén kívül semmilyen más eszmében senki sem 

nyerhet bűnbocsánatot, pedig ha a III. kijelenés által 

meghívottakat vesszük figyelembe, akik 2000 év alatt nem 

tudtatok eljutni az üdvösségre, azt hiszem van mit megbocsátani 

az Úrnak ahhoz, hogy egy élet alatt be tudjátok hozni a 2000 éves 

lemaradásotokat. Ezért hirdetjük fennen a megbocsátásba vetett 

hit szükségességét a számotokra!!! Ha még a karma igazsága el 

is tudna benneteket vezetni az üdvösségre, akkor sem lenne már 

idő eljutni általa az Isten Országába.  

 Mindig is, de főként a jelen időben, amikor mind nagyobb és 

nagyobb ördögök vannak a földre eresztve, nagyon- nagy 

szükségetek van az Úr Jézusba vetett élő hitre, ami által Őt 

magatokba tudjátok vonzani, mint a karácsony élő misztériumát. 

Tehet az ember bármit, ünnepelhet a legszebb ceremóniákkal, 

díszítheti az ünnepi asztalt a legékesebb és legfinomabb ételekkel, 

ha a kisded Jézus nem születik meg a szívében, a számára a 

karácsony ünnepe csak egy felszínes ünnep marad, amelynek a 

hatása oly gyorsan szertefoszlik mint a kémény füstje a téli ködös 

alkonyatkor. Ugyanis hiába a szobában a kályha melege, a 

végkifejlet gyorsan szertefoszlik és nem ad maradandót. Tehát 

hiába minden külső megjelenítése a karácsony ünnepének, ha a 

lényeg nem történik meg, akkor az a valaki megmarad bűneiben, 

mert eleve spontánul abba a kategóriába tartozik, amelyben azt 

hiszik, hogy szentesíteni lehet a bűnös hajlamokat és üdvözülni is 

lehet általuk. De az Isten Országába csakis a megtisztult lélek 

juthat be, azok, akik tisztára mosták ruhájukat a Bárány vérében. 

De a karácsony az első lépést , vagyis azt az állapotot jelenti, 
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amikor az üdvösségre meghívott lélek annyira kitakarította a 

lelkét a bűnös vágyakat gerjesztő hajlamoktól, hogy a helyébe be 

tudta fogadni az igazi, az üdvösségre vezető eszmét, az Igét, azt 

az élet princípiumot, amely soha nem bukott, még ha bukott 

egyedeket vezet is el az üdvösségre. 

 Ha az ember nem fogadja be az egyedüli üdvözítő eszmének 

a megszületését a lelkébe, akkor kívül marad az Isten Országán, 

tartozzon a legmagasabbnak hitt vallási irányzathoz, sőt lehet 

akár spiritiszta is, megmarad bűneiben. 

Igaz, ahhoz, hogy az ember teret tudjon készíteni a lelkében a 

Kisded megszületésének, az alacsonyabb igazságból ki kell 

emelkednie, ami viszont sok esetben komoly harcot jelent, az 

embernek önmagát kell adni érte. Ennek az alacsonyabb 

igazságnak a felismerésére való a Karácsonyt megelőző 

felkészülési idő, amelyben mint mondtam gyermekem, hatalmas 

szellemek munkálkodnak érettetek. Mindannak ellenére, hogy az 

ember ragaszkodik a saját szintjéhez és fél rálépni egy magasabb 

és a számára ismeretlen igazság befogadására, a harcot 

önmagatokkal, az alacsonyabb igazságok levetkőzése érdekében, 

nektek magatoknak kell megvívni! Mivel a magasabb igazság 

ismeretlen mindenki számára és fél elhagyni a „biztosat” a 

„bizonytalanért”, adatott az élő hit. Ezért mondjuk azt, hogy az 

előrehaladáshoz a hit segít hozzá benneteket. A 2000 éves 

időszakban, ha valakinek nem is volt akkora tudása mint nektek, 

mert nem is lehetett, ha élő hittel bele tudott kapaszkodni 

Krisztusba, akkor el tudta hagyni a földi szférákat és be tudott 

jutni az Isten Országába. Tehát a III. kijelentés a hitetek 

megerősítésére adatott és ha nem éri el bennetek ezt a célt, akkor 

nem fogtok tudni újjá születni és kívül fogtok maradni az Isten 

Országán, mert nem a vallási irányzat az ami üdvözít, hanem az 

élő hit, amely elvezet benneteket az igazi szeretetre.  
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 Egyedüli szabadító eszme jelen esetben a szűzies 

tisztaságában megjelent III. kijelentés, amely a Szeretet ajándéka, 

ahol nem csak meg lehet érezni, hanem meg is lehet érteni a 

szeretet fontosságát. Ezt az eszmét médiumok által hirdeti a 

magas szellemvilág, hogy mind kevesebb esélye legyen az 

embereknek kitoldani a saját „világosságukkal”, hanem meg 

tudjon maradni eredeti formájában, mert ha vesznek el belőle, 

vagy tesznek hozzá, akkor már veszít az üdvözítő erejéből. A 

Karácsonyt a szeretet ünnepének nevezik, és ennek kapcsán 

vannak akik azt hiszik, hogy az az isteni szeretet, amikor az 

embert ellátja minden földi jóval! Ha ez mégis csak megtörténik, 

akkor az azért van, hogy az embernek a gyenge hite erősödjön, de 

amikor már kicsit jobban megismeri az ember az isteni 

igazságokat, akkor rájön arra, hogy amit előzőleg kért, az 

helytelen volt és le kell neki vetkőznie. Ez kicsit nehezen megy, 

sokkal könnyebb nem kérni olyan dolgokat, amelyek nem Istentől 

valók, hanem engedelmeskedni az isteni hívásnak, ugyanis 

elsősorban az az Isten akarata, hogy az embert elszakítsa a 

világtól és átvezesse gyermekét az Isten Országába. Tehát nem 

mindig az a szeretet, amit az ember annak gondol, vagyis nem a 

bőség, hanem elsősorban a szellemi bővelkedés. Ez egyáltalán 

nem zárja ugyan ki a gazdagságot, de csak akkor áldásos, ha az 

ember az anyagiakon szeretetet tud vásárolni magának. De nem 

zárja ki a szeretet-adományozást, sőt, egy embernek minél több 

lelki vagyona van, annál többet tud adakozni főként tiszta szívvel, 

úgy hogy ne várjon érte sem elismerést, sem bárminemű 

visszajuttatást. Figyelmetekbe ajánlanám ez alkalommal a 

szegény asszony két fillérét, amelyet igaz,akkor még J.H.V. -nak 

adott, mert akkor a mai törvényszerűségekkel szemben az volt a 

törvényes, de a legtöbbet adta, mert a szükségéből adott és nem a 

bőségéből.  

 Aki viszont a legtöbbet adta és amiért szeretet ünnepe a 

szeretet ünnepe, az az Isten, mert a Szent Fiát adta szeretetből, 
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(Mert úgy szerette Isten a világot, hogy az elsőszülött Fiát adta, 

hogy aki hisz benne az el ne vesszen, hanem örök élete legyen.) 

hogy a korszakzárás előtt mindenki, akinek a neve be van írva az 

Élet Könyvébe, az el tudjon jutni a bűnbocsánatra, és ezáltal az 

Örök Életre. Isten irántunk való szeretetből a leghatalmasabb 

ajándékkal adományozott meg benneteket földlakókat és ha már 

ez így igaz, akkor iránta való hálából mi is gyakoroljuk a 

szeretetet felétek az értetek való önfeláldozó munkában, ti pedig 

egymás, főként a rászorulók megajándékozása által, mert 

Istennek nincs szüksége anyagiakra, de viszont ha megtanuljátok 

egymásban Istent látni, akkor azzal az igazi hálával amelyről az 

imént szóltam, meg tudjátok ajándékozni az Istent azáltal, hogy 

megajándékozzátok a rászoruló testvéreiteket. Ez az igazi 

karácsonyi ajándékozás szellemi háttere. Magának az Úrnak az 

anyagi világból nem kellett semmi, de a gazdagok által Néki 

felajánlott vagyont szétosztotta a szegények között, amiért 

nagycsütörtök éjszaka igencsak vádolta a sátán. Az Úr is 

„működtetett” ingyen konyhát, amelyet Nikodémus, Arimateai 

József és Szeráfia (Veronika) pénzeltek. Ez is a szeretetnek egy 

megnyilvánulási formája volt, azok felé, akik a földön a 

szegénységet, mint életformát vállalták. Mindenfajta enyhítése a 

szenvedésnek, a szeretetnek a különböző megnyilvánulási 

formáit jelenti, de csak akkor van igazi alapja és értéke, ha Isten 

iránti hálából, szeretetből és ember iránti, vagyis testvéri 

szeretetből és nem bárminemű hátsó szándékból, azaz önzésből 

történik. Nézzétek meg a választott népet, akihez 2000 évvel 

ezelőtt megszületett a várva- várt Kisded, ugyanis akik 

hivatalosan nem fogadták be a szívükbe a földreszállt Szeretetet 

és megmaradtak az ószövetségi igazságokban, mondanám 

anyagelvűségben, hova jutottak a 2000 év alatt? Hasonlóan jár 

mindenki, aki nem fogadja be a szívébe a Szeretet Gyermekét, a 

Messiást. Minél kevesebb egy lélekben az igazi szeretet, a 

szeretet ünnepén annál inkább hajlamos a kimutatásra és az Isten 
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éppen ezen kimutatásoknak üzen hadat az elkövetkező 

eseményekkel, mert csak az üdvözül, vagyis az juthat be a 

megújult földre, aki a szívében hordja Őt és nem a külső 

ceremóniáktól várja az üdvösséget. A III. kijelentés által a 

lényeget, a formanélküli lényeget adja az Isten, és ezen lényeg 

megtartása által tud számotokra, „belső keresztények”, vagyis 

szellemtanhívők számára védelmet biztosítani a Névtelen 

Szellem az apokaliptikus idők csapásaival szemben.  

Az adventi idő kiválóan alkalmas arra, hogy az ember 

felismerje, vagyis intenzívebben ismerje fel mindazokat a gátló 

tényezőket, amelyek ott lappanganak a belső szentélyében, 

legalábbis az „előcsarnokában”, hogy amikorra elérkeznek a nagy 

megpróbáltatások, akkorra ki legyen tisztítva a lelketek a nem oda 

való, gátló tényezőktől, mert ha nincs táptalaja az ellentétnek a 

lelketekben, akkor nem tud rátok hatást, illetve vonzást 

gyakorolni a világ mocskos molochja, akkor nincs félnivalótok, 

mert lelketek tisztasága a világban zajló történések vihara fölé 

emel benneteket. 

 De vigyázzatok, mert nem csak az évről- évre megismétlődő 

advent az advent, hanem az egész élet egy nagy advent, egy nagy 

várakozás a Vele való nagy találkozásra, amelyre készülni kell, 

mint ahogy a menyasszony készül a Vőlegénnyel való 

találkozásra és nem mindegy az, hogy amikor Elé kerültök, akkor 

mit fog mondani: „Távozz innen gonosztevő, vessétek ki a külső 

sötétségre”, vagy azt, hogy: „Menjetek be Atyám örömébe.” 

Vagyis , hogy akkorra meg lesz-e kellő mértékben tisztítva a lelki 

ruhátok (menyasszonyi ruha), amelyre kivetítődik minden lelki 

rezdülésetek és elárulja a szentélyetek tartalmát, vagyis a lelketek 

fűtöttségét. Legyetek méltó „menyasszonyai” a Vőlegénynek, 

vagyis tisztítsátok és fehérítsétek meg a lelki ruhátokat a lelketek 

megtisztítása által, hogy a tíz szűz közül ahhoz az öt szűzhöz 

tartozzatok, akik megfeleltek a Vőlegénynek. Ékesítsétek fel a 
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lelketeket erényekkel, belső és ne külső erényekkel, mert 

amennyire felszínesen van a lelketekben egy erény, olyan hamar 

ki fogják tépni a lelketekből az élet terhei, vagyis jelen esetben a 

mind nagyobbra növekvő árnyak, vagyis a megpróbáltatások. De 

ne féljetek, mert aki hisz és mindvégig kitart, az üdvözül, de aki 

elveszti a hitpróbákban a hitét, az elkárhozik. A „tíz szűz” is végig 

ment a hat fejlődési korszakon, mint akik a „hatiga ökröt vették” 

de ők elérték a hetedik napot, a hetedik korszakot és elébe mentek 

a „Vőlegénynek” vagyis a feltámadásnak. Elérték a szűzies 

állapotokat, mert megtisztították a lelki ruháikat a „Bárány 

vérében” vagyis abban az áldozatkész szeretetben, amelyről az 

igazi karácsony is szól. 

 Ahogyan az Úr kötélből ostort font, hogy kiűzze a 

templomból az áldozati oltárra szánt áldozatok árusait, akik azt 

hitték, hogy J.H.V.-nak tesznek áldozatot cselekedeteikkel és az 

Úr mégis igen drasztikus módon adta tudtukra cselekedeteik 

helytelenségét, úgy ti is űzzétek ki és tartsátok távol a lelketek 

szentélyéből mindazokat a hajlamokat, amelyeket az Úr is kiűzne, 

mert nem tartana megfelelőnek. Jézus a templomot elsősorban 

azoknak a szellemi környezetétől tisztította meg, akik bent a 

templomban űzérkedtek. A ti esetetekben is az a fontos, hogy 

milyen szellemek vesznek benneteket körül a hasonló hasonlót 

vonz törvényszerűség alapján, mert hiába minden külsőség, 

minden szebbnél- szebb ceremónia, ha a szellemi környezetetek 

olyan, mint annak a templomnak, amelyből az Úr kiűzte az 

árusokat. Ő az Atya iránti szeretetből tette ezt annak érdekében, 

hogy ott, ahol Isten jelen van, oda ne hatoljon be semmilyen más, 

Tőle sokkal alacsonyabb szellemi környezet. Ugyanez történt 

akkor is, amikor Ádámot és Évát kiűzték az angyalok a 

paradicsomból, ugyanis lángpallossal, vagyis szigorú 

törvényekkel védik az angyalok azt, hogy oda semmi tisztátalan 

be ne juthasson. A ti lelki szentélyeteket is meg kell tisztítani, 

hogy semminemű anyagiasság, (hat iga ökröt vettem) paráznaság 
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(feleséget vettem) oda be ne juthasson, hanem legyetek az Úr előtt 

ártatlanok minden szempontból, hogy amikorra a nagy advent 

véget ér és újra látható formában eljő az Úr, akkorra elébe 

mehessetek a lélek- lámpásotok tiszta fényével és Ő 

bevezethessen benneteket a mennyei lakomára, arra a nagy 

eseményre, ünnepélyre, amely mindazok számára folyamatosan 

megrendezésre került és kerül az elragadtatásig, akik leszámoltak 

magukban a föld igazságával, vonzalmával és feltámadva a lelkük 

az anyag vonzalma alól, szabadon szárnyalhatnak a 

mindenségben, vagy testet ölthetnek a megújult földön. 

 Ez gyakorlatilag a karácsony és a karácsonyra való 

felkészülés lényege a számotokra, amit csakis az Élő Ige, vagyis 

a kisded Jézus, a lelketekben történő megszületése által tudtok 

csak elérni. De mivel azt mondta Ő, hogy „Isten Szellem és 

Szellemben és Igazságban imádókat keres”, ezért valóban arra 

kell törekednetek, hogy úgy az igazságotok, mint a gondolat és 

érzés világotok és a cselekedeteitek is elsősorban szellemi célt 

szolgáljanak, ami nem más, mint annak a Szeretet Országnak az 

építése, amelyet az Úr, mint magot, az Ige magvát művelés 

céljából közétek és belétek lehozott, hogy a lelketekbe 

fogadhassátok. 

 Amikor az embert a halál völgyében megérinti és felemeli a 

kegyelem, vagyis, amikor a lelkében kisded formájában 

megszületik egy magasabb igazság, akkor erősebb a belőle 

kiáramló fény, amely fénynek nagyobb az árnyéka is, tehát 

felerősödhetnek a kísértések a támadások, mert a sötétség be 

akarja kebelezni a világosságot. De az ördög nem lenne a 

hazugság szelleme, ha a sötétség igazságait nem fényben mutatná 

be előttetek! A magasabb szint magasabb követelményekkel jár, 

ami azt jelenti, hogy erősebben támad az alsóbbrendű énje az 

embernek, mert a magasabb erőkre pályázik. Ezért szenvedtek 

oly sokat a sátántól a missziós szellemek. Amikor az ember 
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magasabb állapotban van, egy idő után úgy érzi, hogy mindazt 

meg szabad neki cselekednie, amit azelőtt nem. Így van ez a 

karácsonyi kegyelmeket követően is. Erre sajnos nincsenek 

felkészülve az emberek és egy váratlan pillanatban minden addig 

összegyűjtött lelki vagyonukat odaadnak a kísértőnek és 

elbuknak.  

 Az Úr ez alkalommal is lejön (ezért nem csak emlékünnep, 

hanem valós esemény a karácsony és ugyanazokat a kegyelmeket 

tartalmazza, mint az első, csak nincs aki annyira tiszta lenne, hogy 

a maga valójában fogadja be azokat a kegyelmeket, amelyeket 

akkor lehozott ) és kegyelmeket, krisztusi erőket hint szét és a 

nyitott szívű embernek ezt be kell építeni a saját lelki világába, 

mert ezáltal teremtődik újjá, formálódik krisztusivá a lénye. 

Természetesen ezek a kegyelmi erők telítve vannak az Ő 

igazságaival és szeretetével, amelyeket a gyakorlatban kell 

kivitelezni ahhoz, hogy bennetek a krisztusi mű teljes lehessen és 

ezáltal elérhessétek azt az állomást, amelyet a kegyelem mutat 

meg nektek. De ha nem vigyáztok, akkor könnyen el is 

veszíthetitek ezeket a kegyelmeket és velük együtt az addig 

megszerzett eredményeket is. Erre mindenkinek nagyon oda kell 

figyelnie. 

 Amikor karácsonyt, vagyis a az Úr megszületését ünneplitek, 

ne feledkezzetek meg Máriáról sem, mert Nélküle, az ő 

igentmondása nélkül („Legyen nekem a te Igéd szerint”) nem 

születhetett volna meg az Úr, mert nem úgy van, ahogy sokan 

gondolják, hogy Mária egy egyszerű asszony volt és ebből 

kifolyólag bárki megszülhette volna Jézust, hanem Ő a 

legtökéletesebb szellem aki arra volt hivatva, hogy a szelleme 

teljes nyitottsága révén Jézus kapcsolódni tudjon Hozzá. Egy 

bukott női szellemhez Jézus nem tudott volna hozzá kapcsolódni, 

mert aki már egy kicsit is bukott, már ott van benne a tagadásnak 

szelleme, amely meggátolta volna ezt a kapcsolódást. Most a 
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jelen időben sem tudja senki teljes mértékben befogadni az Urat, 

csakis a szintjének megfelelő módon, mert ott él a szellemben az 

ellenszegülés eredménye, a gőg, amely nem enged nálánál 

magasabbat elismerni. De minél alázatosabb egy szellem, annál 

nagyobb részt képes befogadni az Úrból. Mária a legalázatosabb 

az egész teremtettségben, tehát csakis ő volt képes „magához 

vonzani” a várva -várt Messiást.  

 Ugyanez a helyzet Mária nagyságának befogadásával is. 

Tehát Mária nagyságát elfogadni alázatra van szükség és minél 

alázatosabb valaki, annál nagyobb a szemében Mária, vagyis ha 

valaki nem tudja meglátni, megérezni és elfogadni Mária 

nagyságát a maga valóságában, szintén a bukásnak, vagyis a 

gőgnek az eredménye. 

 Éppen ebből kifolyólag karácsonykor senki sem adja meg 

kellőképpen, vagy csak nagyon kis mértékben Máriának a kellő 

tiszteletet, pedig a megváltás műve Mária nélkül, sőt Mária 

áldozata nélkül nem jöhetett volna létre, mert amíg Jézus az új 

Ádám, addig Mária az új Éva, akik helyreállították az „ős-szülők” 

által megrontott erőket. 

Igaz Mária kínszenvedése nem látványos módon történt, 

hanem szellem - fluidikus úton élte át mindazt amit az Úr, de ha 

nem történt volna meg, akkor csak az új Ádám tudna érvényre 

jutni, az „Éva” nem.  

 Nem beszélve még Józsefről is, aki Mária földi missziójának 

védelmét vállalta magára, mert ha Mária leány fejjel került volna 

áldott állapotba, a zsidó törvények szerint agyon kellett volna 

kövezni és nem jöhetett volna létre a megváltás.  

 Már csak néhány nap választ el benneteket attól az ünneptől, 

amelyben Isten ígéretének a megvalósulását ünnepli úgy a földi, 

mint a szellemi világ, ezért hát minden erőtökkel és 

szeretetetekkel arra igyekezzetek, hogy magatokba vonzzátok Őt, 
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mert hamarosan eljön az idő, amikor nem kegyelmeket osztani jő, 

hanem ítélni a világot. Amikor először eljött, azt mondta, hogy 

nem azért jött, hogy elítélje a világot, hanem, hogy megmentse 

azt. Most még kopogtat a szívetek ajtaján és bebocsátásra vár, 

legyetek a fejlődésnek bármilyen szintjén is, hogy megbocsássa 

bűneiteket , mert nincs olyan ember aki nem vétkezett volna és 

nem lenne rászorulva a bűnbocsánatra és a kegyelemre, ami által 

tovább vezethet titeket. Ezért hát használjátok ki a hátralévő 

rövidke időt és hangyaszorgalommal („Félelemmel és rettegéssel 

munkáljátok a ti üdvösségeteket.”) dolgozzatok magatokon, 

„Mert Aki eljövendő, eljő és nem késik.” 

 Halljátok-e már a mennyei harangok zúgását, az angyalok 

harsonáit, amelyekkel az üdvösségre hívnak titeket és látjátok-e 

már lelki szemeitekkel a földi szférákon áthatolni a dicsőítő 

angyalokat, és halljátok-e ahogyan „útközben” is szűntelen 

dicsőítő énekeket énekelnek J.H.V.-nak, amiért beváltotta 

ígéretét és elküldte a szabadító Messiást? 

 Kedves gyermekeim, adjon nektek a kegyelem Istene olyan 

eredményes felkészülést a Karácsonyra, hogy alkalmassá 

válhassatok a Nagy Karácsony megünneplésére, az Új földön 

való megszületésre! 

 Amen 

 Dicsőíttessék és imádassék a Mindenható az ő ingyen való 

Kegyelmeiért! 

Adja Isten, hogy az eddigieknél nagyobb mértékben meg 

tudjatok nyílni a karácsonyi kegyelmek előtt! 

Ada, 2021. XII.19. Advent IV. vasárnapja 
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5 KARÁCSONY 2021 

Gyermekarcú angyalok jelennekmegazégen, 

Hogy szívből jövő énekükkeldicsőítsenek Téged! 

Gyermekarcúangyalok jelennekmeg azégen, 

Hogy mihamarabb az üdvösségre vezessenek téged. 

 

Hatalmas szárnyú angyalok jelennek meg az égen, 

Hogy fénylő lényükkel megvalljanak Téged. 

Hatalmas szárnyú angyalok jelennek meg az égen, 

Hogy a kis Jézuska születését bejelentsék néked. 

 

Arany harsonákat fújó angyalok jelennek meg az égen, 

Hogy lelkük harsonáival hirdessék dicsőséged. 

Arany harsonát fújó angyalok jelennek meg az égen, 

Hogy az Üdvösség megszületését kihirdessék néked. 

 

Ima 

Teremtő Atyám, hálatelt szívvel borulok le Előtted mint 

méltatlan és erőtlen szolgád, hogy a lényem minden erejével 

mondjak köszönetet Neked mint az Örök Élet Urának, amiért a 

szellemi halálba dermedt gyermekekért elküldted az Élet 

Forrását, Aki életre keltette az élni vágyókat, de tehetetleneket a 

saját dermedt állapotukkal szemben. Dicsérjen Téged minden 

atomja az életnek, minden paránya a léleknek, ó hatalmas Isten, 

mindazért az ajándékért, amelyet a Szent Fiadon keresztül a 



68 

 

földre küldtél. Ne szűnjön meg a Te dicséreted és imádatod soha, 

mert ha mást nem tennénk, csak az örökkévalóságokon át 

imádnánk és magasztalnánk Téged ama hatalmas ajándékért, 

amelyet a mi Urunkban Jézus Krisztusban Tőled kaptunk, akkor 

sem tudnánk kifejezni kellőképpen azt a hálát, amely kijár Neked 

az ajándékod hatalmaságáért ó Atyám. De minden kicsinységünk 

és méltatlanságunk ellenére mégis csak fogadd el feléd irányuló 

Örök hálánkat és imádatunkat mindazért az örök és emberi 

szavakkal ki nem fejezhető Ajándékért, amelyet a Szent Fiad 

hozott le nékünk a szeretetlenségtől megdermedt világba, hogy 

feltámasztja a halottakat, meggyógyítsa a megtört szívűeket és 

újra a Te kegyelmedbe helyezze a Tőled elszakadtakat.  

 Dicsérlek és áldlak Hatalmas istenség, aki sűrű anyagi 

világból való megváltásunk érdekében magadra vontad a mi 

anyagunkat, hogy megtisztítsd és szabaddá tedd lényünket a mi 

elferdült, a halálba vezető tevékenységünk eredményeitől és 

visszaállíts bennünket az Atyának a hatáskörébe, azokba a 

szeretet áramokba, amelyekkel fenntartja, élteti és kormányozza 

a világmindenséget.  

 Add ó Uram, hogy megérezze a lényünk azt, hogy mennyire 

rá vagyunk szorulvaa Te megváltói munkád eredményére, az 

Általad történő vezetésre és újjáteremtésre, hogy 

visszatalálhassunk az elvesztett mennyei hajlékba és hogy 

engedelmeskedhessünk ama hívásnak és vezetésnek, amelyet 

folyamatosan sugárzol felénk, bukott szellemek felé. Szeretnénk 

Uram mind nagyobb és nagyobb mértékben értékelni és a lelki 

újjáteremtésünkre felhasználni a tiszta messiási erőidet, hogy 

átformálódhassunk a Te képmásodra.  

 Örök lényem örök hálát rebeg Máriáért és az ő Igenjéért és 

azért, amiért vállalta azt a hatalmas szenvedéssel járó missziót, 

amelyet az elfogadó duálfelek felemeltetéséért vállalt, ugyanis a 

bukott világokon is az elfogadó felek által árad a kegyelem. Nekik 
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duálfelükért és önmagukért is szenvedniük kell, de Mária, mint 

Örök Anya mellettük és velük van minden megpróbáltatásukban. 

 Bocsásd meg Atyám, hogy Máriát sokan külön választják 

Jézustól, pedig, ha Máriát nem küldöd le, Jézus sem tudott volna 

testet ölteni és a közösen végig vitt szenvedéseik és megvátó 

munkájuk is kiegészíti egymást, mert amíg Jézus az új Ádám, 

addig Mária, mint az új Éva töltötte be hivatását, csak az Úr 

látványosan és fizikailag, míg Mária szellem-fluidikus módon 

élte át mindazt a szellemi és testi szenvedést, amellyel 

megtisztították a szellemeket a sötét fluidoktól. Add Atyám, hogy 

mindenki megértse ezt.  

Utoljára, de nem utolsó sorban hálát mondok azért, amiért 

engem, mint méltatlan és erőtlen szolgádat kiválasztottál, 

alkalmassá tettél és méltattál arra, hogy munkálkodhatom a te 

Országod építésében. Amiért az Úr kínszenvedésének 

eredményeiben én is vállalhatok szenvedéseket és a 

szenvedéseim eredményei által építhetem azok szívében a Te 

Országodat akiket rám bíztál, vezethetem őket az Örök Haza felé, 

a Te Országodba. 

 Hálát adok azokért a testvéreimért, akikkel egyugyanazon 

harmóniában egyesülve egyként dolgozhatunk és áldozhatunk a 

Szeretet Oltárán, Érted Ó hatalmas Isten, hogy mind nagyobb 

mértékben megismerhessenek Téged, az Örök Szeretet Istenét. 

 Amen 

 Az Isten dicsőségét hirdető angyali karok nevében 

köszöntelek benneteket testvéreim, abból a mennyei 

harmóniából, amelyben feloldódik minden békétlenség és 

harmóniátlanság, ahova minden emberi szív vágyódik és 

tudattalanul, vagy már tudatosan törekszik, mert magával ragadta 

őt a mindeneket egyesítő és harmonizáló isteni akarat, ama 

engedelmesség által, amely hivatva van minden, az Isten 
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Országából kibukott szellemet visszateremteni az eredeti 

állapotba. 

Nagyon hosszú utat kellett megtennie a szellemnek amíg 

fokozatosan erre legalacsonyabb szintű világra megérkezett. 

Nagyon sokszor meg kellett tagadnia az isteni figyelmeztetést és 

segítséget ahhoz, hogy szinte anyaggá sűrűsödjenek a lelki erői. 

Amikor egy csoport szellem egy bizonyos szintre eljutott, 

kialakult egy világfokozat. És amikor ez a világfokozat elért egy 

turnus végéhez, mint most a tiétek is, és az ellenszegülő 

szellemek tűzkarikákkal kiváltak, akkor ezen ellenszegülő 

szellemekből alakult ki gyakorlatilag az alacsonyabb 

világfokozat. Majd amikor ez az alacsonyabb világfokozatnak a 

szintje elérte a csúcspontját és elkövetkezett a kiválogatódás, 

majd a tűzkarikák által történő kilökése az ellenszegülőknek, 

amiből egy újabb alacsonyabb szintű világfokozat alakult ki. Így 

jutottunk el a ti naprendszeretek világához, ahol ismételten 

közeledik a fejlődési turnus vége és szintén megtörténik a 

kiválogatódás, amelyből vagy a továbbfejlődés, vagy egy még 

alacsonyabb világ alakul ki. De minden egyes alacsonyabb 

szintre történő süllyedés előtt folyamatos figyelmeztetésben és 

segítségben részesült minden egyes bukásban lévő szellem, csak 

nem mindenki figyelt oda és fogadta el ezt az isteni jóakaratot, 

hanem ellenállt minden felsőbb segítségnek, mert már akkor 

kifejlődőben volt az a gőg, amely nem engedi meg azt, hogy 

bárminemű magasabb segítséget be tudjon egy szellem fogadni. 

A mai emberiségre is jellemző az effajta magatartás, és sok 

esetben még a szellemtanhívők körében is: „Nekem ne mondja 

meg senki, hogy mit tegyek.” Sajnos az effajta magatartás mindig 

is nagyon sok szenvedést eredményezett a bukott világokon, 

habár a szellemvilág mindent megtesz annak érdekében, hogy 

földi testvérei, minél engedelmesebbek legyenek és ezáltal 

kevesebbet szenvedjenek, de az embernek szabad akarata van és 

ha visszautasítja a „gyorsabb” segítséget visszaesik azokba a 
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szenvedés teljes állapotokba, ahonnan éppen egy magasabb 

szellemi beavatkozással ki akarták emelni a szellemi törekvések. 

A tudatos ellenszegülés nagyon nagy felelősséggel jár, azt 

mondanám nem is bocsáttatik meg, ezért von magára az ember 

szenvedést, ha visszautasítja a felkínált kegyelmeket, vagyis a 

feljebb emelkedéshez, a tisztuláshoz kapott erőket, ugyanis az idő 

múlása nem biztos, hogy újból vissza tudja állítani azokat az 

élethelyzeteket és lelki állapotokat, amelyekben akkor állt egy 

lélek, amikor a kísértésben segítséget kapott. Ugyanis ha külső 

kísértése van egy embernek, nagy valószínűséggel, hogy a 

múltból hozott bukást kell helyreállítani az Isten akaratához való 

hűség, vagyis a kisértésben való helytállás révén. Ez inkább az 

utolsó időkre vonatkozik, mert mindenkinek le kell rendeznie 

minden adósságát a földdel mire az Úr II. lejövetele megtörténne. 

Ez a fizikai része a dolgoknak. A lelki része viszont az, hogy ha 

az ember a gőgben, vagyis az ellenszegülésben bukik, akkor a 

visszaesés révén bezárul a lelke Isten előtt és csak a szenvedés 

tudja újból megnyitni a kegyelmek befogadására. A szenvedések 

megjelenésének egyik fő oka és magyarázata az Isten akaratának 

való ellenszegülés, vagyis a gőg. 

 Az Úr azért húzta magára a súlyos anyagot, hogy utat 

mutasson a bűnös hajlamokból való kiemelkedésre és erőt adjon 

az önmegtagadáshoz. Elhagyni Isten közelségét, az abszolút 

boldogságot, testvéreket, a legtökéletesebb békét és harmóniát, 

vagyis a fény-hazát, otthagyni duálját, és levetkőzni az isteni 

erőit, és lejönni a békétlenség, a gyűlölet, az istentelenség, gőg és 

paráznaság világába meghalni, már nagy szenvedést jelentett 

neki. Olyan volt ez a számára, mint amikor egy ember a 

leggyönyörűbb tengerpartról elmegy egy lápos, mocsaras és 

bűzös helyre és ott alábukik a mélybe, hogy onnan kiemelje a 

mocsárba tapadt, fuldoklóembereket, miközben száz meg száz 

veszély fenyegeti, és végül önként belefullad ebbe az 
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élőmocsárszerű állapotba, merthogy csak az életét feláldozva 

tudja őket kiemelni a Életre.  

 Amikor a naprendszer bolygói kilökték salakjukat és ezzel 

együtt a „szellemi salakot” is, akkor a vonzás törvénye folytán 

ezek a salakanyagok és a benne kilöketett szellemek a gravitáció 

által egy gömbbé formálódtak és ez lett a ti földgömbötök, 

amelyet lakhatóvá tenni az ősember számára az Úrnak volt a 

feladata, a Hozzá kapcsolódó szellemi segítség által. Ő vezette a 

földet a nulla ponttól, végig az Ószövetségen, merthogy Ő volt 

Jehova, amiről az írásokból meg is tudtok győződni és amikor az 

Általa vezetett különböző bolygók kilökött szellemeiből, 

összeszerkesztett szellem seregből kiválasztott egy népet, 

amelyet az állatember korától arra nevelt, hogy alkalmas legyen 

az egyistenhit befogadására. Elküldte közéjük először 

Ábrahámot, majd amikor már fel tudták ismerni és valamennyire 

el tudták fogadni a természeti törvényeket, akkor Mózest küldte 

le hozzájuk, valamint amikor odáig elértek a fejlődésben, hogy be 

tudták fogadni a Messiást, akkor ő maga született meg, hogy a hat 

fejlődési korszak után megadja azt az eszmét, amellyel a 

szellemek bejuthatnak a hetedik fejlődési korszakba.Mindez 

mellett, még új szférákat épített ki, „addig a magasságig” hogy a 

föld össze legyen kapcsolható a magasabb világokkal, 

amelyeknek a mintájára és törvényeire fog majd kiépülni a 

„hetedik nap” világa. És amikor mindezt kidolgozta, visszament 

a fényhazába. Mindezt tudva, felmerül a kérdés, hogy az Úr és 

Mária mikor hagyták el a fényhazát, merthogy Mária az Új Éva! 

A föld továbbvezetését Jézus átadta Máriának és Péternek, külön 

- külön szerepkörrel látva el mindkettőjüket. Mária „egyedül” 

2000 éven keresztül vitte tovább az Úr munkáját, illetve a közös 

művüket és vezette el a világot a harmadik kijelentés 

„kialakulásán” át a csúcsig, a Szellem erő anyag c. könyv 

megírásáig, amelynek a megvalósításában Péter is 

közreműködött. Mária volt a megkoronázott királynő, míg Péter 
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a szellemi mozgalom vezetője. Ezért is mondtuk azt, hogy Mária 

nélkül nincs üdvösség, mert Máriában az ő munkája révén nyert 

duális kiegyenlítődést a föld az Úr Jézus által és hogy 

Karácsonykor Máriát is ünnepeljétek. 

De Karácsony lévén mégis csak szót kell ejtenünk konkrétan 

az ünnepről is.  

A föld nagy eszmék, a szeretet eszméjének a befogadására 

készül. Évezredeken keresztül próféták hirdetik, jövőbelátó 

látnokok jövendölik Isten ígéretének a beteljesülését, a megígért 

Messiás megszületését. És a jövendölés valósággá válik, Isten 

betartja az ígéretét és a szabadító Ige testet ölt, hogy „egy legyen 

az emberiséggel,” minek következtében magára veheti az 

emberiség által kitermelt a testté lett sűrű fluidokat, hogy 

megválthassa az emberiséget a bűneiből. De a bűnben elmerült 

emberiségnek szelleme az anyagba tapadva mélyen alszik és a 

bűnről álmodik és álmodozik. Egyszer csak megjelenik egy 

szövétnek az égen és egyesül Mária lelkével, majd „beindul a 

szülési folyamat.” Mária kelet felé fordulva elragadtatásba esik, 

amely állapot felemeli őt a föld fölé olyannyira, hogy alatta simán 

át lehet látni és méhében a pontosan kilenc hónappal ezelőtt 

csodás, vagyis egy magasabb törvény alapján, tisztán, férfi 

beavatkozása nélkül megfogant Gyermek immár lassan kezd 

zsugorodni, míg a földön elhelyezett terítőn megjelenik egy 

picinyke baba alak és elkezd növekedni, amely jelenséget olyan 

fény vette körül, hogy szinte alig lehetett volna bármit is látni, ha 

valaki jelen lehetett volna. És nagyon rövid időn belül ott sírt 

gyermeki tehetetlenséggel, Máriára utalva a hatalmas, a világot 

megrendítő esemény eredményeként a legtisztább és a 

leghatalmasabb erőkkel rendelkező isteni gyermek, a Jézus 

Krisztus. Máriát a kis Jézus sírása térítette vissza az extázisból és 

bepólyálta, mad megszoptatta az Üdvözítőt. Mindezidő alatt 

József egy másik „helyiségben” leborulva imádkozott és amikor 
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benézett, az elragadtatásba esett és felemelkedett Máriára, olyan 

fényben látta Őt, mint Mózes a fénylő csipkebokrot. Mária, 

miután megszoptatta a kis Jézuskát, egy itatás céljára használt 

kővályúba helyezte, amely mohával és sással ki volt bélelve és le 

volt takarva egy terítővel. Innen helyezte át később a jászolba. 

Ezidő alatt emberarcú angyalok jelentek meg a barlangban és 

dicsőítették Istent a hatalmas ígéret beteljesedéséért, továbbá 

imádták a fényözönben úszó kisdedet és édesanyját Máriát, aki 

egy idő után beszólítota Józsefet, hogy vegye át tőle és ölelje meg 

az Újszülött kis Jézuskát, de József határozottan tiltakozott ez 

ellen, mert nem érezte magát méltónak arra, hogy a karjába vegye 

a ragyogó arcú, kék szemű és szőke hajú kisfiút. De Mária 

mégiscsak meggyőzte őt: József, csak te vagy méltó!”, és József 

örömkönnyek között vette karjaiba a világ Megváltóját. 

Mindketten zsoltárokat énekeltek és sírva adtak hálát a 

Mindenható Istennek, amiért elküldte a világ megváltóját, Aki 

egy jelentéktelen barlangban jött a világra, mert nem akart a 

világnak a része lenni, nem akart vele egyesülni, hanem kiemelni 

jött mindazokat az élő mocsárba tapadtakat, akik saját erejükből, 

de még isteni segítség által sem tudtak elszakadni a világtól. 

 Amikor mindez történt, a pásztoroknál, a nyájnál 

nyugtalanság keletkezett, a komondorok ugatni kezdenek, mert 

valami titokzatos váratlan változást észleltek. Az addig sötétbe 

borult éjszakát egyszer csak fény árasztotta el, pedig Jézus 

születésének ideje alatt az ég Betlehem felett igencsak borús volt. 

Minden állaton valami pozitív riadalom vett erőt, a természeti 

erők megmozdultak szerte a világon. A pásztorok komondorjai 

ugatni kezdtek, hisz ők is észlelték a természetfeletti eseménynek 

a megjelenését. Gazdáik ebből kifolyólag félni kezdtek, mert 

tudták azt, hogy az állatok megérzik ha valami szokatlan történik. 

 A pásztoroknak volt egy tornyuk, ahonnan a vezetőik, 

elöljáróik meg tudták figyelni a juh csoportok haladási irányát, 
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esetleges rablók megjelenését, ugyanis több csoportra osztották a 

nyájat a pásztorok. A toronyból látták, hogy a jászol - barlang 

felett hatalmas fénycsóva volt látható, amit nem tudtak mire vélni.  

Szinte mindegyik ilyen néhány főből álló pásztor csoportnál, a 

fő pásztoroknál is, akik a fényességet látták, egy fluidfelhő 

ereszkedett le, amelyből már hallani lehetett az angyali éneket: 

„Dicsőség a magasságban Istennek”. A fényfelhőből kilépett egy 

angyal és a megrémült pásztoroknak mondta, hogy ne féljenek, 

mert örömhírt közöl velük, mégpedig azt, hogy Dávid városában, 

Betlehemben megszületett a várva- várt Messiás! Ez az angyal 

mellé még két angyal jelent meg a felhőből és tovább énekelték a 

már jól ismert éneket. 

Ennek a jelenségnek láttán és az üzenet hallatán, a pásztorok 

azt mondták egymás között: „Gyerünk és nézzük meg!” És 

elkezdtek szervezkedni, készülődni, összekészíteni az 

ajándékokat amelyeket a kisgyermeknek terveztek adni. A három 

elöljáró ért először a barlanghoz, akik levágott és vágnivaló 

madarakat, kisbárányokat és egyéb szükséges kellékeket vittek a 

kisdednek, amelyet az ő szegényes és igénytelen körülményeik 

biztosítottak.Amikor odaértek, bekopogtak az ajtón és József 

barátságosan fogadta őket. Az ajándékokat egy mellékhelyiségbe 

vitette velük. Amikor bementek a barlangba, Mária fogadta őket 

a kisdeddel a karján. A három pásztor leborult a Kisded imádására 

és még zsoltárokat is énekeltek Neki. Mária a kezükbe adta a kis 

Jézuskát és ők megdajkálták, majd mély meghajlással távoztak. 

Azok a pásztorok, akik távolabb voltak a barlangtól, csak kora 

reggelre értek oda a az istállóhoz, pedig az angyali jelenés 

éjfélkor történt. A kisbárányokat, amelyek inkább kis őzikéhez, 

vagy kis lámához hasonlítottak, pórázon vezették. Ezek a 

pásztorok között voltak asszonyok is, akik különböző, a nők 

számára használatos dolgokat is vittek Máriának és a kis 

Jézuskának. Ruhadarabokat, selymeket stb. Más asszonyok is 
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jöttek, akik Mária helyett az asszonyi teendőket elvégezték a 

szent család körül. 

 Mária tudta azt, hogy mi zajlik a világban Jézus születése 

alkalmával, hisz látomásban mindenről értesült, Így a pásztorok 

és a napkeleti bölcsek készülődéséről is. Amióta a kis Jézus 

megszületett, Mária tiszta fehér köpenyben volt és teljesen 

elfátyolozta magát és a kis Jézust is. Mária ezentúl csak a jászol 

mellett ült, térdelt, vagy lehajtott fővel mellette állt. József 

Máriának még a fekhelyét is a jászol mellé tette, hogy mind 

közelebb lehessen az Anya a kisfiához.  

Egy alkalommal, amikor Mária és József a jászol mellett álltak 

és imádták az Üdvözítőt, a szamár letérdelt a jászolban fekvő kis 

Jézus előtt és a fejét a földig hajtotta. (Tehát a természet is reagált 

azokra a hatalmas pozitívumokra, amelyeket Jézus magával 

hozott az Ősnapok világából.) Amikor ezt Mária és József 

meglátták, zokogásba törtek ki. 

Nektek minden évben lehetőségetek van lélekben 

elzarándokolni Betlehembe és lelkileg feltöltődni isteni, 

benneteket az örök életre meghívó erőkkel, valmint megnézni a 

jászolban fekvő Gyermeket és a szívből jövőkéréseiteket oda 

helyezni a jászol elé. Jézus az ő megszületésével megnyitotta a 

föld előtt a Mennyek kapuit és lehozta az Ősnapok erő és erény 

világát, de ez a testies embernek nem kedves, mert „a test és vér 

nem veheti Isten Országa örökségét.” Az Úr az örök életre 

előhívott énetekért jött és nem a testi jólétet akarta részesíteni 

előnyben, mert ha így lett volna, akkor a testi Izraelt 

megszabadította volna a római fennhatóság alól. De Ő azért 

született meg, hogy „testközelbe kerüljön a testies emberhez és 

kiszabadítsa a test fogságából, mert a test a bukás produktuma és 

nincs helye Isten Országában. És ebből kifolyólag a testi, illetve 

a testies világnak teljesen tönkre kell mennie, meg kell szűnnie, 

mert ebből a világból semmi sem mehet át a magasabb világba. 
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Ha Isten nem teremtené újjá, semmi sem maradna a földből. De 

Isten a három napi sötétség után negyven nap alatt újjá fogja 

teremteni. Amint látjátok is, az emberiség egy kis hányada éppen 

azon munkálkodik, hogy tönkre tegye önmagát az általa kitermelt 

erőviszonyok által. Akik nem tartoznak bele a világba , azokat 

kilöki magából, pontosabban Isten kiemeli az elragadtatással, de 

akik viszont ide tartoznak, azokat bele gyúrja és szinte bele őröli 

magába az anyagba, hogy majdan az anyaggal együtt lökessen ki 

és egy új, de sokkal alacsonyabb létállapotban előröl kezdhesse a 

fejlődést, mert elbukott és nem érte el azt a szintet, amely elő volt 

írva a számára.  

 Törekedjetek kihasználni a karácsonyi kegyelmeket és általuk 

megtagadni a hajlamaitokat, hogy ne tudjon benneteket magával 

ragadni az anyagi világ molochja, mert az idők nagyon komolyak 

és nincs már sok idő az önmegtagadásra, a hajlamaitok, 

leküzdésére, ugyanis nem mindegy, hogy a bűnös világ gyakorol 

rátok vonzalmat, vagy az Úr megszületésének az ünnepe. Vagy a 

keresztáldozat hatása: „Amikor felemeltetem, mindeneket 

magamhoz vonzok.”  

 De ahhoz hogy a szellemetek fel tudjon szabadulni, a testet 

meg kell tagadni, mint a bűn produktumát. Az ehhez szükséges 

erők érdekében, minden évben lélekben el tudtok zarándokolni 

Betlehembe, mert szellemi síkon ugyan olyan erőkkel 

lejátszódnak a betlehemi események, sőt mi több, a hetedik 

szférában, ott ahol minden rögzítve van, ezek az események is 

eleven képekben és ugyanolyan intenzitású kegyelmi hatásokkal, 

mint az első karácsony alkalmával, felkereshetők és 

megtalálhatók. Innen, ebből a szférából sugárzik alá a kegyelem, 

azok számára, akik évközben is, vagy akár évről- évre minden 

karácsonykor hittel meg tudnak nyílni a betlehemi események 

kegyelmei előtt. Ezért is mondható az, hogy minden nap lehet 
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karácsony, ugyanis amely szent eseményekből merítetek erőt, 

annak az eseménynek a hatásai nyilvánulnak meg rajtatok. 

Higgyetek a Karácsony jelentőségében és mindenek felett való 

kegyelmében, mert ha az Úr nem született volna meg, egyetlen- 

egy szellem sem juthatna el az üdvösségre! 

 De mivel megszületett, ezáltal kiemelte a földet a kárhozatnak 

a világából és lehozta a mindeneket megmentő bűnök 

megbocsátásának a törvényét, mint az üdvösségre való eljutás 

lehetőségét, hisz annyira bűnösek voltak az emberek és ma sem 

különbek, hogy a kétezer év alatt képtelenek lettek volna annyira 

megtisztulni, hogy bejuthassanak az Isten Országába. Ez okból 

mindenki rá van szorulva Isten bűnbocsátó kegyelmére, mert 

képtelen bárki is elszenvedni bűneinek az összességét!  

 Az Úr, már csak a megszületésével megnyitotta a föld 

számára a Mennyek kapuit, vagyis szeretetével összekötötte a 

földet a magas szellemvilággal. Tanításaival és életvitelével 

megmutatta azt az Útirányt, amelyen haladva el lehet jutni az Új 

földre. Csodatételeivel és kínszenvedéseivel betöltvén a törvényt, 

kiemelte a földet a bukás előidézte kárhozatból, vagyis az okozati 

törvényből és felemelte az egyedüli üdvösséget hozó szeretetnek 

a szintjére. Ha mindezt nem cselekedte volna meg az Úr, 

mindenkit agyon sújtottak volna a bűneik következményei és 

senki sem tudott volna megtisztulni és felemelkedni az Isten 

Országába. 

És ha már bűnbocsánat által juthattok el az üdvösségre, akkor 

az a feladatotok, hogy Isten iránti hálából ezért a hatalmas 

lehetőségért, ti is megbocsássatok egymásnak, hogy részetek 

lehessen az Ő megváltói munkájában, a karácsonyi 

kegyelmekben! 

 Ha szellem szemekkel nézzük a karácsonyi eseményeket, 

akkor azt kell látnunk, hogy a pásztorok, mint a világgal szemben 
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legigénytelenebb és a világban legkevésbé résztvevő emberek, 

főként lelkileg, de akkor fizikailag is a legközelebb voltak az Úr 

Jézus születésének színhelyéhez és ebből kifolyólag Mária nekik 

adhattata először a kezükbe a világ Megváltóját. Ezzel ellentétben 

a „tudomány” képviselői, a napkeleti bölcs királyok, akik 

mellesleg a saját városállamuk gazdag uralkodói voltak, 

fizikailag, ami a szellemi állapotukat is szimbolizálja, sokkal 

messzebb voltak ehhez a világot megváltoztató eseményhez. Egy 

hónap zarándoklás után jutottak csak el oda, ahova a pásztorok 

csak néhány óra alatt, pedig mind a két embertípus egyugyanazon 

időben kapta az „értesítést” az égiektől a kis Jézus megszületését 

illetően.  

Az idő rövidsége miatt mondom, Mindannak ellenére, hogy 

valamennyire ki - ki a maga szintjén, de járatosak vagytok a 

szellemtudományokban, mégis csak igyekezzetek a pásztorok 

lelkületét követni és asszimilálni ezt a lelkületet, hogy lelkileg 

annyira meg tudjatok tisztulni, hogy Mária a kezetekbe tudja adni 

az értetek gyermekké lett Istenséget, a hatalmas Messiás 

szellemet. („Engedjétek hozzám a kicsinyeket…, Hálát adok 

Atyám, amiért elrejtetted ezeket a bölcsek és okosak elől…, 

boldogok a lélekben szegények…” stb.) 

 Vessünk egy pillantást szent Józsefre, aki mindenkit 

megelőzve kaphatta kezébe Máriától a Megváltót.  

József kiskorától kezdve egy igen szóra hajló és jámbor 

lelkületű gyermek volt. Emiatt sokat szenvedett testvéreitől, akik 

sűrűn bántalmazták őt. Ilyenkor betlehemi lévén, Ábrahám 

dajkájának, Marahának a sír barlangjában, vagy a jászol 

barlangban rejtőzött el és keresett magának menedéket, előre 

jelezvén azt, hogy a világ és a bűn támadásaival szemben hol 

lelhet az ember igazi védelmet. Minden jámborsága ellenére is 

komolyan meg lett próbálva a hite! Máriát egy csoda folytán 

ismerte meg. Máriával kötendő frigyet jelezve életre kelt a száraz 
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hajtás és kivirágzott, jelezve azt, hogy a halott Izrael és a világ 

népe Máriával kötött házassága által fog életre kelni és fel fog 

virágozni. József egyébként nem akart senkivel házasságra lépni, 

csak mivel egy legénynek sem nyílt ki a száraz ága amikor az 

oltár elé helyezték, ezért a templom nyomozást indított, hogy van-

e még Dávid törzséből nőtlen férfi. Így került végülis József a 

templomba, aki amikor az oltár elé akarta helyezni a paptól kapott 

ágat, a hegyén egy liliomhoz hasonló virág nyílt.  

 Ha szellemi szempontból nézzük ezt az eseményt, Máriának 

olyan magas és tiszta teremtő erői voltak, hogy a száraz ágba 

életet tudtak vinni és újra éleszteni. De a nagy „csoda” után jött a 

nagy próba: Az eljegyzés és esküvő után, amely mellesleg a zsidó 

szokásoknak megfelelően egy álló hétig tartott, Márián kezdett 

látszani, hogy áldott állapotban van. Ez nagyon megzavarta 

Józsefet. Az értelme azt mondta, hogy Mária terhes, el kell őt 

bocsátania, de mivel nagyon szerette Őt, ezért titokban tenné, 

mert agyon fogják kövezni, ha kiderül Róla az állapota. A szíve 

és a hite azt mondta, hogy Máriát J.H.V. adta neki, tehát Isten 

nem hazudik, hanem ezzel az egésszel terve van. És miután vért 

izzadva sikerült túljutni a nagy próbán, hogy mégsem bocsátja el 

Máriát, megszólaltak József szellemi vezetői, elárulva a teljes 

valóságot: „Ne félj mert Mária a Szentlélektől fogant, fiút fog 

szülni, és nevezd őt Jézusnak,(Immánuelnek).”  

 József lelke már nyitott volt a Messiás befogadására, mert 

valaha Rajta keresztül is szólt jövendölés az eljövendő 

Messiásról. Amikor Jézus születése alkalmával benézett Mária 

szülésének elkülönített helyére, Máriát ugyanaz a fény vette 

körül, mint amikor Mózesnek megjelent az Isten a 

csipkebokorban. Ebben lelhető fel Józsefnek az az élete, 

amelyben jövendölt a Messiás eljöveteléről.  

Józsefnek mindezek a fentebb említett hit próbái, még inkább 

megerősítették őt az alázatosságban, merthogy egy rövid időre a 
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külső tények láttán megrendült a hite Istenben és az ő jelében, 

valamint Mária tisztaságában és ebből kifolyólag érezte magát 

méltatlannak arra, hogy karjába vegye az Üdvözítőt. Ezért 

mondta Máriának a barlangban: „Én nem vagyok méltó, hogy a 

karjaimban tartsam…” De Mária alázattal bátorította: „József, 

egyedül csak Te vagy méltó, hogy karjaidba fogd a Mindenható 

Isten ajándékát!” (Minél magasabb egy szellem, annál kevésbé 

érzi magát méltónak az Úr jelenlétére. „Menj el tőlem Uram, mert 

én egy bűnös ember vagyok.” - mondta Péter az Úrnak az első 

találkozásuk alkalmával.) 

Ebből, a „nem vagyok méltó” lelkiállapot szemszögéből 

röviden Máriát is vizsgáljuk meg. 

Mária már három évesen bevonul a templomba a szüzek közé, 

hogy önmegtagadó életével készüljön a Messiás fogadására. Ez 

volt az ő lényegtörvényének az útja. De alázatosságában nem 

mert még gondolni sem arra, hogy Ő legyen a Megváltó 

édesanyja, hanem arra gondolt, hogy csak legalább a szolgája 

lehessen annak a nagy szűznek, akinek a méhében megfogan a 

Messiás. Ebben a tudatban élt több mint tíz évig. Több mint tíz 

évig tartott az, hogy: „Nem vagyok méltó a Messiás 

befogadására.” Így is érzett, így készült, ezért ajánlotta fel a 

tisztaságát, ártatlanságát, böjtjeit és a felettesének,- aki egyben a 

nevelőnője is volt- történő engedelmességét. Ennek az egy célnak 

a megvalósításáért ajánlotta fel az egész lényét. És egy 

alkalommal, - amikor már kellően fel volt lelkileg készülve a 

Messiás befogadására - vízért menet az úton, szólt hozzá az 

angyal, hogy Őt szemelte ki a Mindenható a Messiás anyjává 

lenni. Ezt követően jelent majd meg neki Gábriel angyal, - amikor 

Mária imáiba merülten kétségek között kereste az isteni akaratot, 

mert hogy az ő szüzességét az Úrnak és az Őt megszülő szűznek 

a szolgálatának szentelte - közölte Máriával, hogy Istennél ingyen 

lett kedves és őt választotta ki a nagy feladatra és fiút fog szülni. 
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Mária számára is itt a nagy (nem a lehetőség) próba, mert Ő az 

egész életét és szüzességét isteni indíttatásra, Istennek szentelte 

és az isteni akarathoz való hűségben akarja leélni. Meg is kérdezi 

az angyalt, hogy hogyan lehetséges ez, merthogy nem akar férfit 

ismerni. De amikor győz az abszolút engedelmesség Mária 

lelkében, akkor kapja a választ a hogyanra:„ A Szentlélek ereje 

fog beárnyékolni, fiút fogsz szülni és nevezd őt Jézusnak.” 

Mindez mellett az angyal megmutatta először azt a boldogságot, 

amelyben a fogamzás pillanatától kezdve Máriának része lesz, de 

megmutatta mindazt a szenvedést is, amelyben ezt a boldogságot 

követően részesül. Mindennek tudatában, teljes felelősséggel 

mondja ki Mária az igent: „Legyen nekem a te igéd szerint.” 

Történjen velem minden a te akaratod szerint.  

 (Mária azzal a kijelentéssel, „Legyen nekem a te igéd szerint” 

amellyel meghajolt Isten akarata előtt és magába fogadta az 

Üdvözítőt, ugyanazzal a kijelentéssel fejezi is be az Úrral való 

való közös hivatásukat. Ez akkor történt, amikor az ő hőn 

szeretett gyermeke, akit Isten dicsőségére csodálatos módon 

fogant és oly nagy gondoskodással és féltőn felnevelt, a kereszten 

kifeszítetten Máriával megszakít minden vérségi köteléket és 

Jánosra célozva modja: „Asszony íme a te fiad…” Mária az eddig 

őt ért legszívszaggatóbb érzések közepette mondja Jézusnak: 

„Legyen nekem a te igéd szerint.” És Mária lelkét betölti János és 

a többi Újonnan kapott gyermekei iránt érzett szeretete.)  

 Adja Isten, hogy a lényetek legmélyéig hatolhasson szavaink 

ereje és érdembeli változásokat tudjanak bennetek előidézni, mert 

„az idő közel van”!  

 Ez kedveseim a mai ember, a kévéből kihullott kalász számára 

a Karácsony üzenete: Tagadjátok meg magatokat, hogy a kisded 

Jézus megszülethessen és naggyá növekedhessen bennetek, mert 

csakis Jézus Krisztus, vagyis az önmegtagadás és szeretet által 

juthattok el a földről a Mennybe, a halálból az Örök Életre.  



83 

 

 Az önmegtagadásból való szeretet és a szeretetből való 

önmegtagadás vezet el benneteket az üdvösségre! 

 Amen 

 

Dicsőség Mennyben az Istennek, 

Dicsőség Mennyben az Istennek. 

Az angyali seregek, vígan így énekelnek, 

Dicsőség, dicsőség Istennek! 

 

Békesség földön az embernek, 

Békesség földön az embernek. 

Kit az igaz szeretet a kis Jézushoz vezet, 

Békesség, békességembernek! 

 

Ada 2O21, XII. 24. Karácsony 
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6 Új, 2022 Esztendő 

A szívemben élő krisztusi szeretettel köszöntelek benneteket a 

ti időszámításotok szerinti újév alkalmából, amely új kezdetnek 

lelki értelemben véve nem sok jelentősége van, mert elsősorban 

az állapot a fontos, amelyre feltornázta magát a lélek és nem az 

idő múlása. Az idő kezdete években emberi számokkal ki nem 

fejezhető még akkor sem, ha az 1 elé végtelen sok 0-át írnátok, 

mert minden egyes világon más és más időszámítás van, attól 

függően,hogy egy - egy adott világ milyen gyorsan forog a saját 

tengelye körül és hogy milyen gyorsan a saját napja körül vagyis, 

hogy milyen távolságra van tőle. Továbbá, hogy a naprendszer 

milyen gyorsan fordul meg a központi nap, vagyis Isten körül. A 

jelenlegi „világvége”, a korszakzárás annyiban különbözik az 

eddigi fejlődési turnusok lejártával szemben, hogy a jelenlegi 

korszakváltás egyben egy örökkévalóságnak a végét is jelenti.  

 Gyakorlatilag ez a rotáció teszi lehetővé a fejlődést azáltal, 

hogy ahogyan rotálódik egy bukott világ, úgy közeledik Isten 

felé, az Istenből kiáradó vonzerő által. (Ezt a vonzerőt hozta le az 

Úr és léptette életbe a kereszt felállítása alkalmával: „Amikor 

felemeltetem, mindeneket magamhoz vonzok.” De ez a vonzerő 

teljes egészében akkor fejtette ki hatását, amikor a feltámadott 

Mester a Mennybe emelkedett, illetve vonzatott fel. Ő teljes 

egészében átadta magát az isteni vonzerőnek és úgy emelkedett 

fel az Ősnapok világába, mint a halál felett aratott győzelem hőse, 

Aki legyőzte a halál törvényét, amelyet nem az Isten, hanem a 

bukás hozott létre. Ezért kellett Neki lejönnie a halál birodalmába. 

És eme diadal teljes vonzás, amely Belőle, mint az Istennel teljes 

egészében egyesült szellemből kiáradva emelte fel magával 

mindazokat az ószövetségi prófétákat és vezette be az újonnan 

megalkotott szférákba, akik hozzá segítették a zsidó népet azon 

fluidok kitermeléséhez, amelyekre Mária megfoganásához 

szükség volt, merthogy Mária, mint tiszta edény a Messiás utáni 
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vágyakozással mintegy „levonzza” az Urat a halál birodalmába. 

Mária ugyanis elérte a paradicsomi állapotok csúcs-szintjét és a 

következő állomás az Ő számára a Messiások világának az 

elérése volt. Tehát ezért is vágyott a Messiással való találkozásra, 

de ahhoz, hogy tovább tudjon lépni a saját lényegtörvényének az 

útján, a Messiással karöltve egy komoly missziót kellett vállalnia 

ezen a ti bukott világotokon.  

 Jézus felemelkedése a Mennyekbe és azon túl a bevonulása az 

ős Napok világába a legnagyobb és legdicsőbb „diadalmenet” és 

„bevonulás” volt, a halálon felett aratott győzelme miatt. Eléje 

jött duálja és rengeteg messiás szellem, akiknek a kíséretében 

vonult be az Ős Napok világában az Őt megillető helyre. 

Hatalmas „ünnepély” volt ez mindenki számára, de főként a 

bukott világok számára, mert volt Valaki, aki győzelmet aratott a 

halál felett és ezzel megnyitotta az utat a földről a Mennybe, sőt 

azon túl a Messiás világokba. 

 Azok, akiket Jézus felemelt, tiszta, vagy legalábbis 

megtisztult szellemek voltak, azért tudott rájuk hatást gyakorolni 

az ő vonzereje. A bukott szellemre, emberre azért nem hat, vagy 

legalább is csak kis mértékben ez a vonzerő, mert még sok a 

lelkében a bűn és az gyakorol rá vonzalmat.  

 Azért kell önmegtagadó életet élni, hogy megtisztulhassatok 

a bűnöktől és velük együtt azok vonzalmától is, hogy a 

tisztulással arányosan az Úr vonzalma is erősödjön bennetek. De 

akinek a lelkében ez a vonzalom csak megmarad az eredeti 

szinten és nem fejlődik tovább, vagyis a tisztulási- és az Úr utáni 

csekély vonzalom csak vonzalom marad és nem fordul át 

cselekvésbe, akkor az emberi szellem szegényebben megy vissza 

a szellemhazába, mint amekkora lelki vagyonnal lejött. Ez a 

Feléje való vonzalomnak, az irányába érzett vágyakozásnak 

cselekedetekben kell megnyilvánulni, cselekvésre kell késztetnie 

a szellemet, akkor éri el igazából a hatását, a bűn felett aratott 
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győzelmet. Ha megkérdeznélek benneteket, hogy él- e a 

lelketekben vonzalom, ill. vágy Feléje, akkor nem gondolnám, 

hogy túlzottan nagy lenne a tolongás az Úrral való találkozás után 

való vágyakozásra.  

 Azért adatott a szellemtan a számotokra, hogy amit nem 

tudtok érzésekkel befogni, azt értelemmel meg tudjátok tenni. Azt 

mondja Pál ap. hogy a józan eszetekkel eröltessétek rá a makacs 

szívetekre. A szellemtan bemutatja a magas világokat és az oda 

való eljutáshoz vezető utat, a szeretetnek és az önmegtagadásnak 

az útját, mert a szeretetnek ahhoz hogy adni tudjon, előbb 

valamiről le kell mondania, még a szükségleteiről is ha kell, ha 

azt kéri a gondviselés, hogy minél nagyobb mértékben birtokolja 

a szeretetet. Minél inkább a szükségleteiről mond le az ember, 

annál több szeretetet tud vásárolni rajta. Isten ugyanis nem az 

adomány nagyságát nézi, hanem az adomány mögötti szeretetnek 

a nagyságát és ez a fontosabb tényező az adakozó számára. 

Jézusban a leghatalmasabb volt Isten iránt a vonzerő, ezért is 

tudott másokra vonzólag hatni. Megtisztult voltában teljesen át 

tudta magát adni Isten vonzerejének. (Ne botránkozzon meg 

senki, amikor azt mondtam, hogy megtisztult voltában, mert 

ugyanisa földre történő eljövetele alkalmával tömérdek 

mennyiségű, bűnök által kitermelt fluidokat szedett magára, úgy 

a gyógyítások, mint a tanítások által hogy szenvedéseivel 

megtisztítsa azokat és ezáltal igencsak megtelt szennyes erőkkel, 

amelyektől azok elszenvedésével, a kínszenvedések alatt tisztult 

meg.)  

 Az Úr 2033 -2034 évvel az örökkévalóság lejárta előtt jött le 

a földre, hogy át emelje a meghívottakat a mindeneket felébresztő 

és életre keltő szeretete által a halálból az Életre. De mivel túl 

rövid az idő a lassú fejlődésre, ezért volt szükség a bűnök 

megbocsátása. Sajnos nagyon sokan tiltakoznak a bűnbocsánat 

ellen, de még így is hányszor és hányszor visszaesik az ember a 



87 

 

bűnbocsánat által kiemelt hajlamaiba, minek következtében újra 

és újra rá van szorulva a bűnbocsánat ajándékára. 

 Amíg a világegyetem egyszer megfordul a Központi Nap 

körül, az egy örökkévalóságot tesz ki. A több örökkévalóságot 

viszont eonnak nevezzük. Ez a legnagyobb időmérték, amit 

egyáltalán ki lehet fejezni emberi szavakkal. Ezt lebontva erre 

épül az egy év, amelyben ti éltek, vagyis amikor a földetek 

egyszer megkerüli a napot. és ez egy hatalmas ajándéka az 

Istennek, mert ez biztosítja számotokra a fejlődést, az Istenhez 

való közelebb jutást. Az egy év egy fejlődési turnust tesz ki, 

ugyanis a vonzás által, amelyről a fentiekben is többször 

beszéltünk lehetőségetek van a rotáció által fejlődni. Magatok is 

láthatjátok, hogy amióta beindult a földön az élet, mennyit 

fejlődtek a rajta reinkarnálódó szellemek. Tehát ilyformán a ti 

földetek rotációja Isten bűnbocsátó kegyelmének a tanújele, mert 

lehetővé teszi a föld anyagával együtt bukott szellemeknek az 

előrejutást, vagyis a tékozló fiú példájára lehetőséget ad oda, abba 

az állapotba visszajutni, amely állapotnak még az emlékét is 

elfelejtettétek. Az ébredező hit és a III. kijelentés segít nektek a 

visszaemlékezésben, hogy megtalálhassátok a lényegtörvényetek 

útját, azt az utat, amelyen nagyon hosszú időn keresztül 

fokozatosan lebuktatok a hatodik napkörbe és amelyen vissza is 

tudtok jutni az elhagyott boldogság világába. Olyanok vagytok itt 

lent, mint a sivatag homokszeme, amelyet messze fújt a vihar 

szele, vagy mint az a harmatcsepp, amelyet a tengerből 

kipárologtatott a nap heve, mert sem a homokszem, de a 

harmatcsepp sem emlékszik vissza arra az állapotra, ahova 

eredetileg tartozott. Ilyen a bukott lélek is, messze elkerült az 

eredeti otthontól és a visszajutásához fejlődési turnusokat 

tartalmazó világegyetemet kellett alkotni a bukást megbocsátó 

Istennek, hogy a fejlődés rendszerein keresztül visszajuthasson a 

kimerült és a halál fullánkját magában hordozó szellem. Mi is lett 

volna akkor, ha az Isten nem bocsátotta volna meg az összbukást 
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és nem alkotott volna törvényrendszereket a bukott 

gyermekeinek? Örök pokol, gyász és halál! De Isten szeretete 

nem teszi lehetővé azt, hogy egyetlen egy szellem is elkárhozzon, 

hanem törvényeket alkotott meg a bukottak visszavezetésére, sőt 

tiszta szellemeket, messiásokat küldött ki a bukottak 

megsegítésére csak, hogy mihamarabb hazataláljon minden az 

Istentől, az Isten tervétől eltávolodott szellem. Isten terve, akarata 

az volt, hogy az újonnan megteremtett szellem-embriók, 

felnövekedjenek és elérjék az abszolút tökéletes szintet, akik 

Istenhez hasonlóan maguk is teremthetnek új világokat 

„maguknak” ugyanazzal a céllal, amely céllal ők maguk is 

teremtettek. És ezáltal terjedt volna a boldogság hazája és világa. 

De sajnos, a teremtettségnek kb. egyharmada kilépett Isten 

akaratának a követéséből és tévútra került, minek következtében 

keletkeztek ugyan világok, de nem az eredeti terv szerint, mert 

Isten nem tervezte bele senkinek a szellemi fejlődésébe a bukást, 

de mivel szabadakaratot adott, az már eleve esélyt adott az 

elfajulásra. A bukás révén a világok különböző skálái alakultak 

ki, melyek mind a visszajutást szolgálják, de az eredeti terve 

Istennek az volt, hogy boldog világokkal népesüljön be a világűr. 

Abban az esetben nem uralkodna más törvény, csak a szeretet 

törvénye, ami már nem is alkotna törvényt, mert az ősi szeretet 

minden törvény felett álló éltető hatalom, amely jelenleg is végig 

uralja a teremtettséget. Csak a bukott világokon létezik szeretet 

törvény, de csak azért, mert így tud a bukott világokon hatásokat 

kiváltani a többi törvénnyel szemben.  

 Mindezen szeretetért, a fejlődési turnusokért, az éves 

turnusért is hálát kell éreznie az embernek az Alkotó felé, és 

lélekben tartani ünnepet minden szeretet megnyilvánulásáért az 

Istennek. Tehát ha ebből a szempontból nézzük a dolgot, akkor 

az újév beköszöntése igenis ünnep, hála ünnep, amelynek a 

lélekben kell lejátszódnia és nem az asztalon. A hálaadó ünnepség 

alkalmával megnyílik a lélek Isten előtt és ezáltal könnyebben és 
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nagyobb mértékben be tud hatolni az isteni fény a lélekbe, amely 

által emelkedik a lélek és közeledik Isten felé. Tehát az igazi 

szívből jövő ünneplés alatt az isteni lélek behatol az emberi 

lélekbe a hála folytán és hathatós munkát végez, amely munka 

eredményét meg kell tudni tartani a léleknek, ami már még 

nehezebb dolog, mert az ellentétek világában arra törekszik a 

sátán, hogy mihamarabb elrabolja a számára is szükséges 

életerőket. Sajnos, hogy oly nehezen jut az ember kegyelmi 

lehetőségekhez és oly könnyedén el tudja játszani azokat, mert az 

emberben ott élnek a hajlamok és ha az ember a hajlamának 

enged, már el is játszotta az éppen annak a hajlamnak a kiirtására 

kapott kegyelmi erőket. Azt mondja a Írás, hogy „mindenért 

hálákat adjatok.”Az ünnep jelentősége tehát az, hogy az ember 

szívből hálát tudjon adni, így az elmúlt kegyelmi rotációért is, 

akkor a hála érzése megnyitja a lelket Isten előtt.  

 „Az ajtó előtt állok és zörgetek és aki beenged engem azzal 

vele vacsorálok.” és minél idősebb egy lelki életet élő ember, 

annál nagyobb mértékben ki kell, hogy legyen fejlődve benne a 

hála érzése az Isten bűnbocsánatából kapott kegyelmi 

lehetőségekért, mert annál inkább megtanulta már azt, hogy 

minden, de minden a kegyelem ajándéka és semmi sem érdem, 

főként nem a világegyetem kialakulása, a törvényes rotációs 

fejlődés, melynek ő maga is része, ha ki nem esik a rotációból, 

vagyis a kegyelemből. De ameddig ez a világ marad, addig 

mindig van visszaemelkedési lehetőség a törvényes rotációba, 

csak bűn- beismerésre, bűnbánatra és kegyelmi visszahelyezésre 

van szükség. Habár minél többször esik vissza egy lélek a bűnbe, 

talán annál nehezebb a felemelkedés, de nem lehetetlen, de annál 

nagyobb a hajtóerő is, mert annál jobban megutálja a bűnt az 

elfajulásai miatt. Mert Isten senkit nem büntet a bukásért, hanem 

a bűn maga „bünteti” saját magát az elfajulása által. De ha Isten 

szeretete nem alkotta volna ezt meg, és a bűnbocsánat nem tenné 

lehetővé a javulást, senki sem törekedne a javulásra és mindenki 
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megmaradt volna abban a mély állapotban, ahova lesüllyedt. De 

Isten nem a bosszúállás Istene, hanem a kegyelem és a szeretet 

Istene, ezért addig használjátok ki a kegyelem adta lehetőségeket, 

ameddig meg nem szűnnek azok, mert mind közelebb és közelebb 

van hozzátok az a nap, amikor a kegyelem utolsó parányai is 

visszavonatnak. Utána már nagyon nehéz lesz, vagyis sokkal több 

szenvedés árán történhet meg a jónak az érvényre juttatása, mint 

amikor még a kegyelem kötötte kévébe az érett kalászokat, illetve 

lelkeket, de az angyalok ezután is összegezik minden jónak az 

érvényre jutását, habár akkor már sok minden megváltozik a 

jelenhez képest. Az emberek keresni fogják a halált, de nem 

találják, mert bezárulnak a szférák és más törvények fognak 

uralkodni. Erősebb lesz a bűn elkövetésének lehetősége és 

csökken a jó elkövetésének a lehetősége. Ezért amikor a 

kegyelem visszavonatik, a jó megvalósítása sok erőfeszítésbe, 

szenvedésbe kerül és komoly akadályokba ütközik de ha tiszta 

szívből történik, akkor komoly érdemeket lehet vele szerezni. 

Most még sokkal könnyebb tenni a jót, de nagyon kevesen teszik, 

mert az embereknek próbára van téve az a maradék hite is a 

jelenlegi kilátástalannak látszó helyzetek által, ami csak a hitetlen 

embernek kilátástalan, a hívőnek kevésbé, és az emberek a 

helyzet láttán azonnal megrémülnek és hitetlenekké, hadd ne 

mondjam önzővé válnak a szeretet próbákban, pedig 

mindenkinek tudnia kellene, hogy most még könnyű érdemeket 

szerezni a szegény asszony két fillérje módjára, és az angyalok 

jelenleg is beváltják a szeretet cselekedeteket lelki vagyonra az 

igazság törvénye előtt, csak nincs már aki a hit szemüvegén 

nézzen és a szívével lásson, mert jelenleg is hasonló a helyzet, 

mint Noé idejében az özönvíz előtt, hogy kihűlt az emberek 

szívében az egymás iránti szeretet, mert a szenvedélyeknek éltek. 

Vagy hasonló a helyzet a mózesi időkhöz, azzal a különbséggel, 

hogy jelenleg a N.Sz. a „Mózes”, aki kivezet benneteket az 

„egyiptomi fogságból.” Most derül majd ki, hogy mennyire 
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szeretitek egymást, hogy elmondhatja- e majd rólatok az Úr: 

„Arról ismerjenek meg az emberek, hogy tanítványaim vagytok, 

hogy egymást szeretitek.” A nehézségek közepette derül ki az, 

hogy vajon össze tudtok- e fogni Istenben bízva segíteni egymást.  

 Tehát igenis érdemes hálát adni Istennek a még kegyelmi 

időben történő évenkénti rotációért és ünnepelni az Istennek eme 

kegyelmét, mert hamarosan változnak az idők, és a sokkal 

kevesebbért is hálát kell tudni mondani majd, sőt, aki ki meri 

ejteni a száján Jézus nevét, az halálnak- halálával fogja 

elveszíteni az életét. Nem akar ez sem feddés, sem ijesztgetés 

lenni, csak a tények közlése testvéreim, de ha nem tesszük közzé, 

amit már amúgy is tudtok, akkor majd bennünket fog érni a vád, 

mert elhallgattuk az Igazságot.  

 Adja Isten, hogy úgy szeressétek egymást hogy az Úrnak 

öröme teljék bennetek és hálatelt szívvel tudjatok hálát mondani 

minden egyes elmúlt évért, minek következtében közelebb 

kerülhettetek az Úrhoz. 

Ada, 2022. I. 02. vasárnap 
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7 Az „Elszórt kalászok” begyűjtése 

Az idő nagyon közeledik, mindannak ellenére, hogy sokan 

még mindig nem hiszik el, pedig mindazok az előjelek 

folyamatosan következnek be, amelyeket az Úr előre 

megmondott.  

 Nem kell más, csak a törvény teljes ismerete ahhoz, hogy 

valaki meg tudja határozni az idők közeledtét, ugyanis minden 

pontos törvények alapján működik. Ha nem így volna, a fluidok 

szétválasztása soha sem jöhetne létre és egy átláthatatlan és 

kifürkészhetetlen káosz alakulna ki a teremtettségben. Mivel van 

törvény, ezért minden a legnagyobb rend szerint folyik és ebből 

kifolyólag a törvények által irányított események lefolyására a 

törvényeket teljes egészében ismerő szellemgyermekeit helyezi 

az Úr. Ilyen a tizenkét apostol, akik itt a ti földeteken irányítják a 

törvény által irányított fluidszétválasztást. De ez nem csak ezt a 

feladatot foglalja magába, hanem azt a dicső és nemes munkát, 

amely a testbe öltözött szellemek üdvösségét segíti elő, vagyis az 

ok - okozati törvényből, a szeretet és megbocsátás törvénybe való 

felemeltetésüket. Ezt a felemelkedési lehetőséget maga az Úr 

hozta le és nyitotta meg 2000 évre a földi ember számára. Erre a 

célra adta az Úrvacsorát, az Úrvacsorához való járulást is, amely 

„lakomát” nyugodt lélekkel nevezhetnőnk mi is a bűnbocsánat 

asztalához való járulásnak. Tehát az Úr tanának az alapja a 

szeretet és a csúcsa sem lehet más, csakis a szeretet. És mivel a 

szeretet nem tűr meg semmiféle diszharmóniát, haragot és 

gyűlöletet, ezért „kényszerből” mindent megtesz annak 

érdekében, hogy ezek a negatív érzések megszűnjenek, vagyis 

megbocsátja az ellene elkövetett bántásokat, sértéseket és 

gyűlölködést. Szép magyar kifejezéssel élve: „A szeretet meleg 

sugár, amelytől a bűn jege felolvad és elpárolog.” Tehát nemhogy 

csak megbocsátja a bűnöket, hanem szeretetével és ezáltal 

megértésével odahat a másik lélek gyógyulására, mert azt a lelket 
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kell elsősorban gyógyítani, aki haragvós természetű. A magasabb 

lelkű ember sohasem haragvó természetű, hanem mindig 

higgadtan és lelki békével kezeli a körülötte zajló eseményeket. 

Megérti és éppen ezért szeretettel kezeli a haragos embert, de a 

fejlődésben lévő ember viszont soha sem érti meg a fejlettségben 

magasabban állót, mert még hiányoznak a lelkéből a magasabb 

erkölcsi elemek, tehát eleve nem is ismerheti azokat az 

igazságokat, amelyek a szeretetre épülnek. Azért feszítették 

keresztre az Urat is, mert akiknek a kezükre adatott: „A sötétség 

órája ez!”, azok nem rendelkeztek az igazság ismeretnek, 

pontosabban a szeretetnek azzal a szintjével amely megértette 

volna az Úr cselekedeteit és tanait. De az Úr, aki felette állt 

minden lelki diszharmónián, ezért megértette az ő 

hiányosságaikból adódó cselekedeteiket és némán tűrte a reá váró 

szenvedést, mindazok az alacsony természetű zsidók hajlamainak 

a megnyilvánulásait, akik körülvették és bántalmazták Őt. Ezért 

tudott imádkozni bántalmazóiért, mert tudta azt, hogy nem 

képesek többre, vagyis, hogy rá vannak szorulva a megváltásra. 

Ha mindenki nemeslelkű lett volna, akkor az Úrnak sokkal 

kevesebbet kellett volna szenvednie az emberiség megváltásáért 

és a föld sokkal kevésbé szorult volna rá a megváltása. 

 Sajnos napjaitokban mind kevesebben értik meg a magasabb 

igazságokat és mind több és több lesz azok száma, akik nemhogy 

csak nem értik meg a szeretet törvényét, hanem üldözni is fogják 

azokat, akik még a szeretetre, és az abból fakadó egységre 

buzdítják az embereket és cselekedeteikkel némi világosságot 

hintenek szét a világban.  

A mi munkánk az, hogy az Úr akaratát követve bátorítani, 

védelmezni és kitartásra buzdítani a szeretet munkásait, mert 

mind nehezebb és nehezebb lesz egy kis jót is megcselekedni és 

egy kis szeretetet is széthinteni a bűnnel átszőtt világban.  
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 Szeretet és megbocsátás felé tereljük a testet öltött 

szellemeket, vagyis hogy a szétválasztási törvény felfelé 

emelhesse őket. Ez az elszórt kalászok begyűjtésének módja. 

Természetesen ez mellé társul a N.Sz. tanításának a 

megismertetése és a gyakorlatban történő kiviteleztetése a 

meghívottakkal.  

 Azt, hogy a egy apró szeretet cselekedet elmulasztásával 

mekkorát lehet bukni, vagyis a felemelkedéstől elesni, hűen 

tükrözi a Szent család példája. József nagyon bízott rokonai, 

barátai és ismerősei vendégszeretetében, ugyanis ott nőtt fel 

Betlehemben és szinte mindenki ismerte József szüleit és 

testvéreit. De amikor szállást keresett, a rokoni szálak, a baráti 

kapcsolatok és az ismerősi viszonyok már nem jelentettek akkor 

semmit, amikor szállást kellett nyújtani akár csak egy éjszakára 

is. Főleg amikor József elmondta, hogy felesége várandós és hogy 

nagyon közel van a szülés ideje, vagyis amikor valóban indokolt 

lett volna egy kulturáltabb körülmény, minden szív 

megkeményedett és mindenütt csak elutasításban volt részük. 

József emiatt nagyon sírt, mert nagyon szerette Máriát a 

születendő gyermeket, ezért a szülésre alkalmas helyet szeretett 

volna biztosítani számukra. Az út nehézségei is már nagyon 

megviselték Máriát és valóban szüksége lett volna egy jó 

pihenőre. Ugyanis nem a megszokott úton kellett menniük, 

hanem meg kellett kerülniük minden települést, hogy ne 

találkozzanak emberekkel és úgy kellett célba érniük.  

Mivel azonban senki sem fogadta be őket, ezért kellett egy, a 

pásztorok által raktárhelyiségnek használt sziklabarlangba 

költözni Józsefnek és Máriának. Tehát Máriát és Józsefet az 

emberek szeretetlensége taszította ki a városon kívüleső 

barlangba, de Jézust halála alkalmával is a nép szeretetlensége 

taszította ki a városon kívül lévő vesztőhelyre. Jézust a születése 

és a halála alkalmával is a nép keményszívűsége taszította ki a 
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városból, vagyis a városon kívülre. De azzal, hogy a születendő 

gyermeket nem fogadták be, hogy mekkora kegyelmet 

veszítettek, azt nem tudta senki. Ez volt a próbájuk és nem csak a 

szeretetnek, hanem a hitnek a próbája is. Ugyanis Mária 

extázisban, tíz percig tartó felemelkedését a kis Jézus születése 

alkalmával, - mert ennyi ideig tartott a Gyermek 

dematerializációja az anyja méhében és a materializációja a 

földre terített pokrócon, amit Mária gyakorlatilag nem is észlelt, 

mert extázisban volt, hanem az újszülött gyermek sírása 

ébresztette őt fel -, valamint mindazt a ragyogást, amely a 

sziklabarlangot betöltötte már akkor amikor Mária felemelkedett, 

ugyanakkor az angyali jelenéseket, amelyek a kicsi Jézus körül 

megjelentek, a pásztorok látogatását, a napkeleti bölcsek 

csillagát, megjelenésüket veszítették el azzal, hogy nem fogadták 

be a szent családot, pedig ezeket az emberi szavakkal 

kimondhatatlan kegyelmi lehetőségeket megkaphatták volna, ha 

bárki is igent mond József szálláskeresésére.  

 Mivel még nem múlt el a karácsony kegyelmének a jelenléte 

a szívetekből, bátorkodtam egy igen jelentős példát statuálni 

elétek arra az esetre, ha az ember egyszerű kis szeretetbeli 

kéréseket nem teljesít, soha nem lehet tudni azt, hogy mekkora 

kegyelmi lehetőségeket veszíthet vele. Az teljesen más dolog, 

hogy Isten előre tudta azt, hogy hogyan fognak az emberek 

reagálni és emiatt már eleve a jászolbarlangot szemelte ki 

Gyermeke megszületésének színhelyéül, de ha egyetlen- egy 

kemény szív is meglágyult volna József kérésére és Mária 

várandósága láttán, bizony, hogy nem maradt volna el a jutalma, 

ha valaki befogadta volna Őket, mert azt mondja az Úr az össz 

emberiségnek az Isten Országába való eljutás és az elszórt 

kalászok egybegyűjtése eszközeként : „Mert amit ezek a 

kicsinyek közül eggyel is megtesztek, azt Velem teszitek, vagy 

amit ezek a kicsinyek közül eggyel is nem tesztek, azt Velem nem 

teszitek!” Gyakoroljátok a szeretetet, mert ez a legjobb és a 
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legbiztosabb módja az üdvösségnek és a III. kijelentés elérésének 

és terjesztésének, a többi üres szó a rengetegben, ha nem állnak a 

beszédetek mögött a cselekedeteitek, mert hogyan hirdethet bárki 

is olyan dolgot, amelyet ő maga nem tesz meg? Akkor nincs meg 

hozzá a kellő és az ahhoz a tanításhoz megfelelő szintű lelki 

vagyona és a szavai üresek maradnak, pedig: „Az Istenről szóló 

beszédnek ereje van.” Azért mondhatták az Úrra, hogy úgy 

beszél, mint akinek hatalma van, mert tökéletesen élte azt amit 

tanított, nem úgy mint a farizeusok. (Lásd a házasságtörő asszony 

példáját.) 

 Azzal viszont, hogy az Úr a város és ezzel az emberek 

perifériájára került, többek között szimbolizálja azt, hogy honnan 

kezdi a megmentő munkát, vagyis a bűneik miatt lelki értelemben 

az élet perifériájára került embereknél, akik végül is elfogadták 

Őt megváltójuknak, mert már belefáradtak a bűneik 

következményeivel vívott eredménytelen harcba és rájöttek arra, 

hogy egyedül képtelenek kiemelkedni a hajlamok sötét verméből 

és szükségük van a megváltói munkára. Akik viszont nem 

fogadták be a Szent családot, azon típusú embereket 

személyesítik meg, akik még híján vannak a szeretetnek, és el 

vannak foglalva a saját földi dolgaikkal, akiknek az életükben és 

a hajlékukban nincs helye a szeretetnek, valamint a tiszta 

igazságnak. Mert ha lett volna, akkor ráéreztek volna arra, hogy 

Kik közelednek feléjük József, Mária és Mária méhében, és akkor 

a hajlékuk az isteni küldöttek hajlékává lehetett volna, de senki 

sem érzett rá a dolgokra. Igaz, mint azt fentebb is említettem, az 

előrehaladást mindenkor próba előzi meg, de végül is senki sem 

állta meg a próbában a helyét, csak amikor híre ment annak, hogy 

a város végén csodásan született egy gyermek, valamint az 

angyali híradás csodája kezdett terjengeni, és amikor 

megérkeztek a napkeleti bölcs királyok és egy újonnan született 

gyermek felől kezdtek érdeklődni, akkor kezdtek felfigyelni a 

városlakók, hogy ki is az valójában, akit nem fogadtak be. Volt 
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aki bűnbánatot tartott, voltak viszont olyanok is, akiket irigység 

fogott el a történtek hallatán. Akiknek sikerült bűnbánatra jutni, 

azok később valamilyen formában, ha idősen is, de követői lettek 

a szeretet eszméjének. 

 Mi is azért adjuk előtökbe az Úr történeteit, a Vele és körülötte 

zajló események tanulságait, hogy követői legyetek az ő 

Eszméjének, amíg nappal vagyon, amíg van némi létlehetősége a 

jónak, habár mindig is szenvedéssel járt a jót belevinni a világba, 

de amint visszavonatik a kegyelem, még nehezebb lesz 

magatokhoz ragadni a jó megvalósításának a lehetőségét a túlzott 

ellentétes törekvés miatt, de akár melyik szakaszát vesszük 

figyelembe a fejlődésnek, mindig is a szeretetből megcselekedett 

jó vitte előbbre az emberiséget a fejlődés útján, mert amikor az 

ember a jót cselekszi, nem ő cselekszik, hanem a Szentlélek 

cselekszik általa és az embernek elsősorban engedelmeskednie 

kell a Szentléleknek és ezáltal az emberi lélek is és az is akivel a 

jót tesz tisztul a kiáramló Szentlélek által. Még akkor is így lesz 

ez, ha már Isten kivonja magát a világból. Az Isten angyalai 

folyamatosan értékelik az emberek cselekedeteit az ítélet napjára, 

vagyis mivel az ítélet folytonos, ezért a kiértékelés is szinte 

folytonos. Minden egyes alkalommal, amikor elalszik az ember 

megítéltetnek a napi gondolatai, érzései és cselekedetei, ama 

törvény által, amelyet az ember benne hord a lelki világában.  

 Azért küldte le Isten a legtökéletesebb jóval és szeretettel 

rendelkező szellemgyermekét, hogy megmutatván az áldozatkész 

szeretet útját, mint az Isten Országába való eljutás lehetőségét és 

visszavezesse a bukott gyermekeit az Örök Boldogság világaiba, 

ahonnan szabad akaratból távozott mindenki, aki a bukás útját 

választotta. Ezen az Istentől elfelé vezető úton történő bukásában 

Isten mindvégig vele volt és van bukott gyermekeivel, csak 

annyira elfásult a szellem, hogy egyáltalán nem érzékeli Isten 

jelenlétét a mai időben sem, mindaddig, amíg meg nem tér és bele 
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nem dolgozza magát valamennyire is az isteni igazságba. Pedig 

az isteni jelenlét ma sem szűnt meg figyelemmel kísérni még a 

legnagyobb megpróbáltatásokban sem gyermekei cselekedeteit 

,mert amikor a legnagyobb megpróbáltatást élitek meg, akkor van 

hozzátok a legközelebb az Isten, csak annyira körülveszi az 

embert a próba légköre, a lélek mélyéről feltörő sötét fluid-világ, 

hogy az ember lelki szemei és érzésvilága elől eltakarja az isteni 

jelenlétet és a lélek bizonytalanságba, sőt elhagyatottságban érzi 

magát, pedig az Isten az Ő mindenütt jelenvalóságával a 

legközelebb áll a próbát élő emberhez. Legtöbbször az ember a 

megpróbáltatásokat ő idézi elő saját magának, mert az 

alsóbbrendű énből feltörnek a vágyak és ha az ember nem ismeri 

fel azonnal, akkor elborítják az egész lényét, vagy a már saját 

magának kitermelt negatív fluidokkal, vagyis a bűnei 

következményeivel kell harcot vívnia. Tehát nem az Isten 

hibáztatható a fájdalmakért, a világban lévő rosszért, hanem maga 

az ember, az emberi szív, ahonnan feltörnek és megvalósulási 

lehetőséget nyernek a világban a gonosz erők. Az embernek tehát 

saját magával, a saját hajlamaival kell a legnagyobb harcot vívnia, 

ill. megvívnia és nem a másik emberrel, vagy környezettel. Tehát 

nem az alkalom szüli a tolvajt, hanem a tolvaj hajlamai a kísértést, 

amelyben ha megállja a helyét, akkor lépett egyet a fejlődés útján. 

Mert nem a szenvedés viszi előbbre az embert, hanem a 

kísértésben való helytállás. A szenvedésnek didaktikus hatása 

van.  

 Tehát minden élethelyzetben maga az ember, vagyis a 

kárhozatra vivő hajlam van próbára téve és ezeket a próbákat a 

másik ember előidézheti ugyan az ő bárminemű 

megnyilvánulásával, de akkor is a lélek mélyén fekvő, esetleg 

lappangó hajlamok vannak megpróbálva. Amikor az ember a 

másikat hibáztatja az a bűnbánat hiányát jelenti és eredményezi. 

Csak nagyon ritka esetben van az, hogy az ember bukásáért a 
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másik ember a felelős. De akkor is az ember hajlama van 

megpróbálva.  

 Sajnos, vagy éppen hálás dolog az, hogy az embernek 

megpróbáltatásokat kell szenvednie és ha helytáll, akkor 

„jutalmul” egy újabb próba következhet. Tehát ezért van az, hogy 

sokkal közelebb van az az ember az Istenhez, akit 

megpróbáltatások érnek, mint akit jól visz a víz és nincsenek 

próbára téve a hajlamai. Ilyen eset minden hetedik testetöltésben 

van, amit ünnepi, ill. hetedik napi, pihenő testetöltésnek hívunk. 

De ez a pihenő testetöltés is csak akkor pihenteti a lelket a 

megpróbáltatásoktól, ha az előző hat testetöltésben megállta a 

helyét az ember. De ha viszont vitt át megoldatlan és tisztázatlan 

dolgokat a hetedik tetetöltésbe, akkor már egyfajta káosz 

keletkezik és a pihenés már meg is hiúsult abban a testetöltésben.  

 Mellékesen jegyezzük meg, hogy azok számára, akik itt 

maradtak a nagy elszámolás idejére, az utolsó hét testetöltés 

ítéltetik meg. De ez nem azt jelenti, hogy akinek nem a 

legmegfelelőbbek voltak az előző testetöltései, hogy el fog 

kárhozni, mert éppen azért adatott a bűnbocsánat, hogy az ember 

feloldozást nyerjen a jelenlegi és a hozott dolgai alól, ha az ember 

felismeri és megbánja azokat. Ha az ember az adósságok 

törlesztésével igyekezne jóvátenni a múlt bukásait, akkor főleg a 

jelenlegi időkben lehetetlenség lenne neki az üdvözülés, mert 

képtelenség egy élet alatt a hét életnek minden adósságát 

visszafizetni. Éppen hogy azért adta Isten a bűnbocsánat 

ajándékát, hogy minden lélek, aki képes hinni Isten bűnbocsátó 

kegyelmében, el tudjon jutni az üdvösségre. de ha még működne 

is a „visszafizetés”, vagy elszenvedés elmélete, a dolgok akkor 

sem működnének, mert a szenvedéssel csak a kitermelt negatív 

erőket szenvedne el az ember, a hajlam, amiből kifolyólag 

újabbnál újabb elszenvedni való keletkezik, az megmaradna és 

ezáltal egy ördögi kör lenne az egész, amely nem visz el sehova, 
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csak szenvedésre újabb szenvedést teremtene. De ezzel szemben 

a megbocsátás törvénye feloldozza az embert a bűnei 

következményei alól és nem kell elszenvednie a léleknek azt, 

amit az Isten megbocsát, már többé nem követi el a lélek, mert a 

bűnbocsátó erők gyógyítottak a lelkén valamennyit, azaz 

csökkent az hajlam, amely azt a szintű bukást okozta.  

 A bűn ugyanis nem újkeletű, már nagyon régóta bele van 

öregedve a szellembe és a szellem tisztulása csakis attól függ, 

hogy a megpróbáltatásokban mennyit küzdött le, illetve 

mennyinek az elkövetésére kapott feloldozást. Csak két fajta bűn 

van, nincs sok, csak sok a megnyilvánulási formája. Van a gőg és 

az érzékiség. Gyakorlatilag egyikből keletkezett a másik, de 

rengeteg arculata van és ezeket kell felismerni és erőt gyűjteni 

ahhoz, hogy az ember le tudja őket küzdeni. Mind a két dolog, 

mármint a felismerés és a leküzdés is a Szentlélek ereje által 

történhet, amelyhez viszont mély lelki életre és erős Isten - 

kapcsolatra van szükség, főként amikor az utolsó lehetőség az 

adott a nagy megpróbáltatásokra való felkészülés előtt. Addig 

dolgozzatok magatokon, vagyis addig küzdjetek a hajlamaitok 

ellen, és addig szeressetek amíg kegyelem adta lehetőség van, 

amíg a „kegyelem Istene” van veletek, mert utána már sokkal 

nehezebb lesz minden egyes kis jónak a megszerzése, pedig akkor 

is az isteni jó követése által üdvözülhet az ember. Akkor majd 

meghalni sem lesz könnyű, mert keresik majd az emberek a 

halált, de nem találják. Tehát most még adatott a lehetőség 

felemelkedésre, csak ki kell nyújtani érte a kezeteket, míg utána 

már komolyan meg kell majd dolgozni egy kis eredményért. 

Rajtatok áll a választás lehetősége. 

Isten mindenkor vele van a benne bízókkal és soha sem 

hagyott el senkit, hanem az ember az, aki letér a számára kiszabott 

fejlődés útjáról és hátat fordít Istennek. Isten kitartásra serkenti 

gyermekeit azzal a hazahívó szóval, amely egyénileg hív 
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benneteket haza a mennyei hajlékba. Ezután sem hagy el senkit 

az Isten, a nagy megpróbáltatások idején sem, hanem a próbákkal 

mindazoktól a kötöttségektől igyekszik megszabadítani az 

embert, amelyeket magáénak vél, és lelkileg kötődik hozzájuk, 

mert vagy megdolgozott értük, vagy kapta őket, tehát jogos 

tulajdonának véli, de viszont gátat képeznek az üdvösségre nézve. 

És akik Istent szeretik, azok nem félnek a megpróbáltatásokban, 

mert hiszik és tudják azt, hogy rájuk nézve Istennek mindennel 

csakis pozitív céljai vannak, így a megpróbáltatásokkal is.  

Ami azonban a nagyobb baj, hogy az ember nem csak a fizikai 

dolgokhoz ragaszkodik, hanem a tulajdonságaihoz, hajlamaihoz, 

véleményéhez, az igazához és ezeket már sokkal nehezebb 

levetkőzni, mert főként a mai emancipált ember nehezen 

irányítható és nehéz jobb belátásra bírni, mert annyira körül van 

bástyával tudással, ismerettel, hogy ettől a „tudásrétegtől” nem 

láthat befelé a lelke mélye felé, hanem csak kifelé néz és lát és 

csak a másik hibáit látja meg és azt szinte azonnal, de nem tudja 

azt, hogy azt látja meg a másikban, ami benne is benne van. 

Sajnos az effajta magatartást, mint hajlamot sokkal nehezebb 

felismerni, elsősorban a kudarcok és fájdalmak tudják 

elvéreztetni, mert először is át kell törni a „tudásréteget” és csak 

utána jöhet a lélek befelé fordítása és az addig megvastagodott 

„tudásréteg” mögé rejtőzködő hajlamok feltárása. A gőg az, ami 

az embert a fejlettségi szinten felüli tudás megszerzésére serkenti. 

Ezért mondja az Úr, mint az üdvösség eszközét: „Boldogok a lelki 

szegények…” Az a kérdés merül fel jelen esetben ezzel 

kapcsolatban, hogy minderre lesz-e elegendő idő? 

 Sajnos főleg a szellemi ismeretekkel rendelkezőkre 

fokozottan lehet érvényes a tudásréteg negatív hatása, ha még 

nem jutottak el odáig, hogy a szellemi ismereteket, mint tükröt 

használjanak fel a fejlődésre. 
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 Magát az Urat sem hagyta el gyakorlatilag az Isten, hisz Ő 

küldte le a földre a bukott emberiség megváltása érdekében és az 

Úr sem fordított hátat Neki a kereszten, hanem éppen, hogy Isten 

akaratát volt betöltendő és mégis felkiáltott az Úr: Éli, Éli, lamá 

sabaktáni? Istenem, Istenem miért hagytál el engem? Az Urat 

nem hagyta el az Isten, hanem közé és Isten közé állt az a 

tömérdek mennyiségű sötét fluid, amelyet magára vett, hogy 

elszenvedje az emberiség megváltása érdekében. Átélte és ezáltal 

megszüntette azt a hatalmas űrt, amely az Isten és az ember között 

tátongott.  

Zárszóként szeretném ha megértenétek azt, hogy a lelki élet, a 

kárhozatba vivő hajlamaitokkal való küzdelem olyan mint a 

kötélhúzás, ha egy kicsit is megeresztitek a kötelet, az ördög 

azonnal áthúz benneteket az ő oldalára! 

 Adja meg Isten a számotokra azt, hogy megértsétek a III., 

vagyis az utolsó kijelentés célját, lényegét és üzenetét, amely 

kijelentésben mi is dolgozunk értetek, mint egy része a nagy 

egésznek, ama hatalmas műnek, amelyet Isten alkotott a 

megmentésetekre az Ő Szent Fia által. 

 Amen 

Ada, 2022. 01. 09.  
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8 „Égi kezek” 

Ima 

 Hálatelt szívvel mondok köszönetet Teremtő Atyám amiért 

egy szép és fontos feladatra hívtál meg bennünket: dolgozni és 

munkálkodni a Te szőlődben és tanúbizonyságot tenni a te 

Szeretetedről. Bebalzsamozni a megsebzett szíveket a te 

szereteted gyógyító erejével, hisz minden megsebzett léleknek 

Rád van szüksége. 

 Köszönöm Jézusom, hogy elhoztad a te világodból Isten 

szeretetét a földi testvéreim számára és hogy általa meghívtál 

bennünket az üdvösségre. Köszönöm a Szentlelkedet, mint a Te 

akaratodat és az akaratodat tartalmazó újjáteremtő erőidet, 

amelyek áthatották a szférákat is és az egész világot. Köszönöm 

Neked Máriát, mindannyiunk „édesanyját” mint az új Évát, aki 

felemelte a női nemet elesettségéből és a férfi felet a női fél 

elfogadására segítette. Köszönet minden magas, tőlünk magasabb 

missziós szellemért, akik összekötnek bennünket Veled ó Uram.  

 Amen 

Kedves testvéreim, barátaim az Úr Jézus Krisztusban! 

 Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket az égi hazából, 

ahova ti is hivatalosak vagytok, mert amikor az Úr feltámadott új 

szférákat nyitott meg és amikor elment, azt mondta, hogy azért 

megy el, hogy helyet készítsen nektek. És ezek a helyek jelenleg 

betöltetlenek, mert, mert még nem értétek el azt a szintet ahol a 

helyetek van. De mint azt ti is tudjátok az idő mindenkit sürget, a 

kegyelem ma még mindenkit hív a megtérésre, mert a holnap 

Isten kezében van és az égi kezek a holnapot annak adják, akinek 

azt Isten akarja.  

 Ha az ember megtér, több életet is fejlődhet egy élet alatt, - 

erről szóltunk volt az előző nyilatkozatunkban is - amely 
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kegyelmi lehetőség a jelen időben még inkább érvényes, mert 

nem kívánja Isten senkinek a halálát, hanem, hogy megtérjen és 

Éljen és ezáltal el is juthasson az üdvösségre, azaz az Úr által 

előkészített helyre. A fejlődés törvénye minden egyes szellemnek 

a fejlődés következő állomásán készít helyet, de amióta az Úr 

magasabb szférákat nyitott meg, azáltal az Égi kezek akár másik, 

a szellem számára egy másik világban is készíthetnek helyet, ha 

a szellem elérte azt, hogy részesülhet az első feltámadásban: a 

földi szférákból és a földi igazságokból való feltámadásban. A III. 

kijelentés az egyedüli alkalmas kijelentés, amelyet követve el 

lehet hagyni a földet, mert egy magasabb világ, azaz a megújult 

föld igazságának az előretolt nyúlványát képezi, ami annyit 

jelent, hogy azokat van hivatva maga köré gyűjteni, akik itt 

maradtak ugyan az utolsó időkre, de hivatalosak az Új föld 

lakosává lenni. Mivel az eljövendő világnak magasabb az 

erkölcsi követelménye, mint a jelenlegi világnak, ezért ha 

hamisítatlanul követitek, főként a N.Sz. Mária, Laurentius és az 

utánuk jövő, de ugyanebben a szellemiségben tevékenykedő 

szellemek által képviselt igazságokat, akkor el tudunk benneteket 

vezetni az „Ígéret földjére”, amelyet az Úr ígért meg a 

számotokra. Az Úr eleve azért jött le, hogy elvezessen benneteket 

a legmagasabb állapotba, és a mi munkánk az, hogy ezen az 

Általa megalkotott úton fokozatosan vezessünk benneteket előre 

a végcél felé.  

 A ti számotokra a hamarosan megújuló föld a következő 

állomás, vagyis a jelenlegi cél. De csak akkor tudtok oda eljutni, 

ha Istennek szentelitek, az Ő kezébe helyezitek le az életeteket és 

befelé fordulva bűnbánatra és a hajlamaitokból való szabadulásra 

törekszetek, mert Isten a bűneinktől megtisztult szellemekkel 

akarja benépesíteni az új földet. De ahhoz, hogy a kegyelmi 

törvénnyel azonos ütemben tudjatok haladni, az égi kezeknek 

történő engedelmességre van szükségetek, mert csak ők tudnak 

benneteket elvezetni a tiszta világosságra, ami a kárhozatra vivő 



105 

 

hajlamaitokból való szabadulást illeti. Bűnbocsánatot is az égi 

kezek, vagyis a Szentlélek által ad az Úr, vagyis Isten. A 

bűnbocsánat által Isten nemcsak az elkövetett bűnök által 

kiermelt sötét fluidokat semmisíti meg, hanem begyógyítja a bűn 

okozta lelki sebeket, amit a „karma elmélet” vagyis a 

visszafizetés elmélete soha sem tud megtenni, csakis Isten az ő 

szeretetével.  

Higgyetek Isten szeretetében, aki az Ő Szent Fián keresztül 

bűnbocsánatot hirdet a megtérni szándékozó bűnösnek. Azok 

hisznek a bűnök elszenvedésének, vagyis a visszafizetés 

elméletében, akik valami oknál fogva nem tudnak hinni Isten 

szeretetében és az abból fakadó bűnbocsánatban, pedig a 

bűnbocsánat törvény és isteni hatalom kell hozzá: „Az ember 

fiának hatalma van a bűnöket megbocsátani.” És amikor lehozta 

és gyakorolta az Úr ezt a törvényt, utána átadta Péternek, majd a 

többi apostolnak és az apostolok adták tovább ezt a hatalmat, hisz 

a bűnök megbocsátása nélkül senki sem juthat el az üdvösségre. 

(Néhány alkalommal a szemünkre vetették többek között azt, 

hogy szinte folyamatosan szólunk a bűnbocsánatról. Tesszük ezt 

azon okból kifolyólag, mert azt látjuk, hogy még sokan nem 

hisznek kellőképpen a bűnbocsánat erejében, lelki sebeket 

gyógyító hatalmában és szükségességében. Aki mindennek 

ellenére a „visszafizetésben” hisz, (főként a keleti tanokat követő 

emberre jellemző) az gyakorlatilag önmagában hisz és a saját 

erejében, hogy képes lesz mindannak elszenvedésére, amit 

magának kitermelt, pedig az emberi erő véges és az isteni erő az 

ami végtelen. Ez a fajta hozzáállás egyfajta önmegváltás 

kategóriába csap át. Azért is alakul ki ez a jelenség, mert nem 

adatott meg kellő mértékben a bűnbánat és a bűnbeismerés, 

ugyanis ha valakinek fájnak a bűnei, az érzi, hogy a bűn terheitől 

csakis a kegyelem ereje tudja őt megszabadítani és a bűnbánat 

könnyei moshatják tisztára a lelkét. Ha nem történik meg a 

feloldozás, akkor viszont a lélek oda van kötve az elkövetett 
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bűnök következményeihez és nem tud szabadulni mindaddig, 

amíg bűnbánatot tartva feloldozást nem nyer a kínzó és mardosó 

bűntudat alól. Erre mondja a Vezetőnk, hogy amikor a 

legsötétebb az éjszaka akkor jő villámcsapás gyanánt a kegyelem 

hogy megvilágítsa előre az utat. 

 A gőg nem azért a bukás ősatyja, hogy oly könnyedén fel 

lehessen ismerni a megnyilvánulási formáit, mert „ezer” arculata 

és megnyilvánulási formája van, amit úgy is mondhatnák, hogy 

egy nagy rejtőzködő művész, ugyanis sok ütközésen kell átesnie 

a léleknek, mire képes felismerni, majd beismerni gőgjét, mert 

éppen a gőg nem engedi ezt megtenni. Ezzel szemben a 

paráznaság nyilvánvalóbb hajlam, azért mondta az Úr a 

farizeusoknak, hogy az utcanők és paráznák elkerülik őket az 

Isten Országában, vagyis az Isten Országa felé vezető úton, 

merthogy a paráznaságnak is gőg, vagyis önzés az alapja. Ez azt 

jelenti, hogy a gőgöt a legnehezebb felismerni.  

 Tehát ahhoz, hogy az ember el tudjon jutni a bűn beismeréséig 

és a feloldozásig, egy bizonyos szintű alázatra van szükség, mert 

a gőgnek valamelyik megnyilvánulási formája súgja azt, hogy az 

ember képes az önmegváltásra, ezzel szemben az alázat a teljes 

önátadást és az Istenbe és Isten szeretetébe vetett teljes hitet 

követeli ahhoz, hogy az ember felemeltethessék a szeretetnek és 

a megbocsátásnak a szintjére.  

 Tudom, hogy nehéz és érzékeny téma mindez, de az 

Újszövetségnek és a harmadik kijelentésnek is a tiszta és őszinte, 

áldozatkész szeretet és az ezen alapuló megbocsátás az üzenete, 

amelyhez az Isten előtt történő meghajlásra és egymás hibáinak 

az elnézérére van szükség. Isten az idő rövidsége miatt is 

bűnbocsánatot hirdet a megtérő bűnösnek, hisz bűnbocsánat és a 

másoknak történő megbocsátás nélkül nincs esélye az embernek 

az üdvösségre való eljutásra, mert sajnos nem vagytok a 

szeretetnek azon fokán, hogy ne okozzatok egymásnak 
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fájdalmakat, sérelmeket, amelyek megakasztják a fejlődést, azaz 

a szeretetnek az áramlását egymás között. Mindennek a 

feloldására és a szeretet - erők helyreállítására adta Isten az 

egymás között történő megbocsátást, ami előfeltétele a ti bűneitek 

megbocsátásának is. 

 Nehéz a földi embernek megbocsátani, vagyis elengedni 

mások adósságát, tartozását, sok esetben még a feloldozásért 

könyörgő bocsánatkérés ellenében is. Szívesebben megtorolna 

minden vélt és valós sérelmet, csakhogy kielégülhessen szadista 

hajlamaiban az igazságérzete, pedig az „igazság” az nem más 

mint maga a mindeneket feloldó szeretet. Az ilyen ember soha 

nem érti meg a némán szenvedő, minden fizikai és lelki 

bántalmazást megbocsátó Krisztust, aki a legnagyobb gyötrelmek 

közepette is kínzóiért imádkozott, hogy Isten ne számítsa be 

nekik vétkül, amit Vele tettek, hisz ő megbocsátott nekik.  

 Az Úr példája a szeretet tökéletes megtestesítője, amely az 

üdvösségre vezet. Az effajta krisztusi magatartás is beletartozik 

abba a krisztusi kijelentésbe, miszerint: „Aki utánam akar jönni, 

naponként tagadja meg magát…” mert az igazságoskodást, a 

haragot a gyűlöletet és az ezekből a hajlamokból táplálkozó 

megtorlást is meg kell tagadni az embernek ahhoz, hogy a 

mindeneket újjáteremtő szeretet verhessen tanyát az emberi 

lélekben.  

 De ahhoz, hogy ez valamennyire is működőképes lehessen, az 

emberben lévő szeretetnek is táplálkoznia kell valahonnan: „Aki 

jobban szereti apját, anyját, testvéreit, házastársát vagy 

gyermekeit, az nem méltó hozzám. Pedig nagyon sok ember 

méltónak hiszi magát, mert nincs kellő bűnbánata és bűn 

beismerése. Az ilyen ember, ill lélek számára hangzik majd az 

ítélet szava: „Barátom mi végre jöttél ide?…” és csupán csak 

azért, mert a szeretete nem ütötte meg a kellő mértéket. Sőt még 

azoknak sem lehet különb a sorsuk, akik: „Uram, nem a Te 
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nevedben gyógyítottunk, ördögöt űztünk …”. és az Úr részéről a 

válasz mégis csak az: „Távozzatok tőlem ti gonosztevők!”  

 Tehát minden szempontból akkor tud az ember helyes 

döntéseket hozni és a szeretet és megbocsátás szemüvegén nézni 

és látni, ha krisztusi szeretet él a szívében, ami nem tűri meg 

senkinek a bálványozását, hanem összekapcsolja az örök szeretet 

forrásával, Istennel. És csak az tud belekapcsolódni Istenbe, 

akinek szeretete van és csak annak van kellő mértékű és helyes 

irányba fejlődő szeretete, aki bele kapcsolódott szeretetével 

Istenbe. És csak az tud megbocsátani, akinek van szeretete és csak 

az érti meg a megbocsátó Istent, aki szereti és megérti a másikat.  

 Mindenkor az áll közelebb Istenhez, aki meg tud bocsátani 

másoknak és az tudja szívből hirdetni is Isten megbocsátó 

szeretetét, akiben él az Isten iránti szeretet. Akiben ez nincs meg, 

tartozhat bármelyik felekezethez, nevezheti magát bárkinek és 

elhitetheti magával, hogy kiválasztott és hogy milyen közel van 

Istenhez, számára az hangzik el, amit az imént is mondtam: 

„Barátom mi végre jöttél ide?...” Tehát még ha a hitével fel is 

tornázza magát a nagy mennyegzőnek a szintjére, ha nincs a 

lélekben meg a kellő minőségű szeretet, nem fog tudni bejutni az 

Isten Országába, mert Istennek az Országa a Szeretetnek az 

Országa. A hit világa a 2000 éves fejlődési turnusra szolgált 

üdvözítő eszközül, de a végidőkre már ennek a hitnek szeretetté 

kellett átformálódnia ahhoz, hogy üdvözítse az emberi lelket. De 

ha jól megfigyelitek, akkor az előző fejlődési turnusban is az 

hagyhatta el a földi szférákat, akinek a hite szeretetté tudott 

felemelkedni, ugyanis a kiválogatódás folytonos volt. Az 

Ószövetségben kellett megvárni amíg az Úr a szenvedéseivel 

megnyitja a mennyek kapuit, és csak akkor lehetett a magasabb 

szellemeknek kiemelkedni a földi szférákból. Az Úr emelte fel és 

vitte magával őket, amikor emelkedett fel a Mennyekbe. De 

ezekre az időkre meg végképp el kell jutnotok a szeretetre, ha 
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üdvözülni akartok. „A hitemmel még ha hegyeket mozdítok is el, 

mit sem használ nekem” sőt, „Ismerhetem az összes titkokat - 

mondja az Úr - ha szeretet nincs bennem semmit sem használ 

nekem, mert a szeretet az üdvözítő tantárgy. A hit kell hogy 

legyen az alapja, de a szeretet a koronája az üdvösségnek, amibe 

bele tartozik a megbocsátás is. Akiben tökéletes szeretet van, az 

alig várja, hogy megbocsásson, vagyis meg sem haragszik 

senkire. Ez történt az Úr esetében is a kereszten. Akiben szeretet 

van, az megérti Istent, az Ő magatartását, amikor senkit sem akar 

kárhoztatni, hanem mindenkit üdvözíteni szeretne. A szellem az, 

aki a bűnbeesése által saját magát vitte a kárhozatba és másokat 

is a kárhozatba vinne, csak azért, hogy a másiknak se legyen jobb, 

vagy mert azt reméli, hogy ő azáltal boldogabb lesz ha másokat 

kárhoztat. Micsoda aljas érzés ez, mert azzal, hogy ha valakinek 

az ember nem tud megbocsátani, hanem meg akarja torolni, 

vagyis kárhoztatni akarja vétkeiért, ő maga sem különb, mert azt 

teszi a másikkal, ami benne is benne van, vagyis azon érzései 

alapján cselekszik, amelyik szférába tartozik.  

 Tehát, aki nem tud megbocsátani, az nem tud szeretni és ebből 

kifolyólag maga is ugyanazon elbírálás alá esik, mert mindenkit 

a saját igazsága ítél el, vagy ment fel attól függően, hogy ő maga 

hova, melyik igazságba tartozik. Ha bárki is a világon a karmikus 

visszahatásban hisz, hite szerint lesz megpróbálva és megítélve. 

Aki viszont a megbocsátásban hisz és maga is meg tud bocsátani 

másoknak, azt arrafelé vezetik az égi kezek, hogy ő is 

bocsánatban részesüljön. Ezért mondja az Úr, hogy szeressétek 

egymást, mert akkor a ti cselekedeteitek is enyhe ítélet alá esik. 

Sőt maga Pál is mondja, hogy a szeretet sok bűnt megbocsát. 

 Isten szeretete hozta létre, az az teremtette meg és élteti a 

szellemeket, Ő adott nekik visszafejlődési lehetőséget a 

bűnbocsánat , a világok, valamint a test létrehozása által és élteti 

és tartja fent ezeket a világot. Nem csak a ti mélyre bukott 
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világotokat, hanem az egész bukott és nem bukott 

világmindenséget. Aki fel tud emelkedni az Úr által 

meghatározott szeretetnek a szintjére, az gyakorlatilag 

bekapcsolódik ebbe az isteni szeretet- áramba, vagyis Istennek a 

vonzerejébe és ezáltal válik fejlődőképessé.  

Isten az Úr Jézust azért küldte a földre, hogy lehozza a 

mindeneket újjáteremtő szeretetet, mint az egyedüli üdvözülési 

lehetőséget. Ő maga is szeretettől indíttatva jött le, de hogy mit 

kapott a szeretetéért, annak ti csak kb 10%-át ismeritek, mert itt a 

földön, nem volt honos a szeretet, úgy kellett szinte szelíd 

„erőszakkal”, komoly ellenállásba ütközve meghonosítani és 

magas missziós szellemek által tovább vitetni és folytonosan 

éltetni, ahhoz, hogy „életben tudjon maradni” és hathatós munkát 

tudjon végezni. De a missziós szellemek sem részesültek 

másmilyen bánásmódban, mint Uruk, ha meg igen, akkor viszont 

önként vállalták magukra ugyanazokat a fájdalmakat, amelyeket 

a Mester, szintén mások iránti szeretetből. Mi is volt az ő 

szeretetüknek a lényege? Magukra vállalni vezetetteik 

bántalmazását, örülni annak és szeretettel válaszolni vissza, 

valamint ha nem érte őket sérelem, akkor is szeretetből átvállalták 

mások bűneinek a következményeit, hogy ne haljanak bele a 

törvénykezésbe, mert akkora volt a bűneik következménye, hogy 

belehaltak volna és nem lett volna továbbfejlődési lehetőség. De 

a szeretet ezt nem engedte meg, hanem átvette mások keresztjét, 

hogy biztosítsa a fejlődés folytonosságát mindazoknak, akik 

összeroskadtak volna a kereszt súly alatt. Maga az Úr is meghalt 

volna a keresztúton, ha síró angyalok minden egyes halált ígérő 

esemény alkalmával nem táplálták volna Őt fluid- falatokkal.  

 Milyen hatalmasnak kell lenni az Isten és az ember felé 

irányuló szeretetnek ahhoz, hogy bárki is Isten iránti szeretetből 

hatalmas áldozatokra legyen képes és a barátai felé, hogy átvállja 

bárkinek is mások halált okozó terheit, pedig az az igazi barát, aki 
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életét adja barátaiért. Meghalni másokért, hogy ők éljenek és 

tisztuljanak. A magas misziós szellemek szinte naponta 

szeretetből „meghaltak a kereszten” vagyis a szeretet oltárán, 

hogy másoknak életük legyen és bőségben legyen, mert a kereszt, 

ami a legbrutálisabb halálnemnek az eszköze volt, egyszerrea 

szeretet oltárává, a megváltás eszközévé lett, amióta az Úr 

szeretetből a kereszten áldozta fel az életét mások szabadulásáért. 

Szeretetből másokért szenvedni, hatalmas vonzerőt eredményez, 

mert amikor valaki szeretetből elszenvedi mások bűneinek 

következményeit, akkor megtisztulnak a bűnös fluidok és 

megszűnik mindaz a gátló tényező, amely vagy két ember, vagy 

az ember és az Isten között kialakult. Így akadálytalanul 

áramolhatnak Isten szeretet erői. Ezért mondhatta az Úr: „Amikor 

felemeltetem, akkor mindeneket magamhoz vonzok, mert 

tömérdek mennyiségű negatív erőtől szabadította meg a bukott 

világot és állította helyre a tiszta erő áramlását, vagyis utat 

készített az Isten szeretet-vonzalmának, mert a szeretet a 

leghatalmasabb vonzerő és minél tisztább, annál önzetlenebb és 

annál nagyobb csodákra képes.  

 Mindez az isteni szeretet mellett mennyire eltörpül a 

szenvedéssel való visszafizetés elmélete, hisz a szeretet 

mindenben minden, csak sajnos annyira messze esett az emberi 

lélek ettől az ősérzéstől, hogy nem jelent a számára semmit, a 

tiszta és áldozatkész szeretet sőt sok esetben be sem tudja fogadni 

mások szeretetét ha nincs azon a szinten és nem tudja elképzelni 

azt, hogy lehet valamit is önzetlenségből, a mások javára 

cselekedni és gyanakvóvá válik. Pedig ha valaki szeretetből tesz 

valamit, annak Isten adja meg a jutalmat, mert Isten és a magas 

szellemek holtbiztos, hogy minden érdek nélkül cselekesznek, 

mert másokért dolgozni és szenvedni önös érdekből nem lehet 

csak is szeretetből.  
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 Isten a lelketekből szeretetből engedi felszínre jutni mindazt a 

rosszat, amelyet magatokba szedtetek és mindennek a felszínre 

jutása, főként ha nem ismeritek fel azonnal, hanem hagyjátok 

elburjánzani, szenvedéseket okoz. Ez gyakorlatilag a 

szenvedések didaktikus hatása és mindez mint mondtam, Isten 

szeretetéből történik veletek. Mi lenne akkor, ha Isten a lelketek 

negatív tartalmát nem engedné kitörni belőletek? Megállna a 

fejlődés!!! De maga a bennetek lakó jó is relatív, annak is folyton 

változnia, fejlődnie kell. Tehát annak is felszínre kell jutnia, hogy 

ütközéseknek és ezáltal változásoknak legyen kitéve. És ezáltal 

mindenkinek el kell hagynia a jót a jobbért, ami szintén egy 

bizonyos fokú szenvedéssel jár. És ismételten hangsúlyozom, 

mindezt Isten szeretete teszi lehetővé a számotokra a fejlődés, 

vagy rotáció törvénye által. Akkor mégiscsak felmerül a kérdés, 

hogy szenvedéssel vissza lehet-e bármit is fizetni az Istennek? Ha 

így lenne, akkor Isten nem a szeretet, hanem a bosszúállás Istene 

lenne, aki örömét lelné gyermekei szenvedéseiben, de Istennek az 

a célja, hogy gyermekeit mihamarabb kiemelje a szenvedésből, 

mert a szenvedés lesújtja az embert, míg a szeretet felemeli. Az 

ember ragaszkodik a szenvedéseket okozó hajlamaihoz és nem 

akar tőlük szabadulni, tehát maga magának teremti meg a 

szenvedés teljes állapotokat. Ilyenkor is megnyilvánul Isten 

szeretete abban, hogy engedi gyermekének megutálni a bűnt, 

következményeiben, vagyis minél tovább ragaszkodik valaki a 

bűnös hajlamaihoz, annál hosszabb ideig kell megnyilvánulnia a 

szenvedés didaktikus hatásainak. De ezzel ellentétben Isten adott 

egy sokkal magasabb, gyorsabb és járhatóbb utat, a hitnek az 

útját. Akik hittel követik az égi Kezek vezetésének az Útját, azok 

sokkal kevesebbet szenvednek, mert nincs szükségük 

megtapasztalni a bűn kárhozatra vezető útját, mert hisznek a 

tízparancsolat, az Úr Jézusnak és jelen esetben a III. kijelentés 

bűnökre vonatkozó tilalmainak és a szeretet követésének az 
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üdvösségre vezető voltában. Ezért mondja az Úr, hogy „Aki hisz 

az üdvözül, aki viszont nem hisz már eleve elkárhozott. ” 

A jelen időben, ahogyan fogyatkozóban van a hit, és a hitből 

fakadó követése az égi kezek irányításának, oly mértékben 

növekszik a szenvedés a didaktikus hatás miatt, ami megrekeszti, 

vagy legalább is lelassítja a szabadulási és tisztulási, valamint a 

felemelkedési folyamataitokat. De mivel hatalmas célja a 

sátánnak, hogy elvegye a hiteteket, azért adatott számotokra a hit 

megerősítése céljából a III. kijelentés, amelyben jelen esetben a 

legnagyobb erő rejlik a bűnös hajlamokból történő 

elrugaszkodáshoz.  

Ezért hát kövessétek mind nagyobb mértékben a jelen időben 

is a hitnek az útját, hisz ezen az úton szeretnének benneteket 

vezetni az égi kezek, hogy minél kevesebb megtapasztalásra 

legyen szükségetek, mert „Isten nem kívánja a bűnös halálát, 

hanem, hogy megtérjen és éljen.”  

 Mielőtt ajakbiggyesztve dobnád félre kedves testvérem e 

kicsiny munkát, szeretném elmondani, azt hogy mi nem 

szeretnénk senkinek megváltoztatni az Isten-képét, sem az isteni 

törvényekről alkotott véleményét, az üdvössége útját, mert 

ellenkezne a szabadakarat szabadságával, hanem csak némi 

világosságot nyújtani azoknak, akik keresik és kutatják Isten 

szeretetének a lélekre gyakorolt hatását. Mindenkinek joga van 

abban hinni, amiben akar és amiben a fejlettségi szintje 

megengedi. Nekünk csupán az a feladatunk, hogy leközöljük az 

embereknek azokat az isteni igazságokat, amelyeket az Úr ránk 

bízott közlés céljából, mert az Úr szavai szerint is: „A Szentlélek 

azt mond amit Tőlem hall”, valamint az, hogy a közlések által 

bemutassuk az Isten értetek végzett munkájának lényegét. 

 De mivel nem mindenkinek felel meg az effajta kijelentés, 

ami teljesen természetes is, az kövesse azt a kijelentési formát, 

amely hozzá a legközelebb áll.  
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 Többen közületek (főként akiket a keleti tanok világából 

hoztak a III. kijelentés közelébe az égi kezek) a keleti tanokban 

látják az üdvösség lehetőségét, vagy legalább is a két tan 

ötvözésében. Sajnos a keleti tanok is, főként ezekre az időkre 

ugyanúgy fel vannak hígítva, mint a nyugati tanok, mert a keleti 

ember nagyon szereti a meséket és mindent a mesék világán 

keresztül közelít meg, amiben sok az emberi fantázia szüleménye 

és sajnos, hogy sok ilyen a fantázia által felhígított elem került a 

tiszta tanításukba. De létezik egy magas szellemekből álló 

csoport, akik megőrizték a keleti tan magvát a maga 

tisztaságában, amelyek nincsenek az emberek elé terjesztve és 

ennek, valamint a III. kijelentésnek az egyesülése képezi majd az 

Új Világ igazságát. De a ti számotokra teljes egészében a tiszta 

III. kijelentés útján hittel való előrehaladás az üdvösséghozó. A 

fentiekben elmondottak alapján nem is emlegetjük a felhiggított 

keleti tanokat, ugyanis zavart keltenének a lelki világotokban. Ti 

mindenkoron legyetek Krisztust követők, mert azt mondta:  

„Én vagyok az Út, az Igazság és az Élet, senki sem mehet az 

Atyához, csakis énáltalam!”  

(még a keleti tanokat követők sem!) 

Adja Isten, hogy mihamarabb és mind nagyobb mértékben 

megérezzétek és a gyakorlatban követni tudjátok Isten szeretetét 

és annak vonzerejét! 

Amen 

Ada, 2022. 01. 16, Vasárnap 
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9 „Keressétek és kutassátok Isten Országát...” 

Ima 

Kedves Atyám!  

Téged illet minden dicsőség és hála, amiért kegyelemből a Te 

Országod keresésére és kutatására hívtál meg bennünket a te 

Szent Fiadon keresztül, Aki lehozta erre a bűnben elmerült 

világba a te Országodat, és az Oda való eljutást, mint üdvözülési 

lehetőséget.  

 Az egész lényem érzéseivel dicsőítelek Úr Jézusom, amiért 

lehoztad, kiépítetted, megnyitottad és elérhetővé tetted Isten 

Országát a szeretetnek birodalmát és a boldogságnak hazáját a 

földi , a bűneik következményeibe beágyazódott emberek 

számára.  

 És nem utolsó sorban örök hála és dicséret Istennek és az 

Istenségnek, amiért elküldted „az Isten Országa lakosait”, a tiszta 

szellemeket, mint Igét a földre született szellemek megmentésére.  

Ámen 

Az Isten Országát hirdető és építő angyali karok nevében 

köszöntelek benneteket testvéreim a szellemhazából! 

A földi ember, mint a bűnei következményeibe, az anyagba 

ágyazott szellem van jelen a fizikai világban, hogy tisztuljon a 

bűnei következményeitől, dolgozzon az üdvösségén és fejlessze 

vissza mind ritkább állapotba a lesűrített anyagot, mert a fokról- 

fokra történő bukási folyamatokkal nagyon messze esett ama 

tiszta állapotoktól, ahova őt Isten helyezte a teremtés 

pillanatában. Annyira eltorzult az istenképe és annyira 

megnövekedett benne minden ellenkezőjére fordult isteni 

tulajdonság, hogy inkább hiszi azt, hogy a tőle alacsonyabbtól, 

gyakorlatilag a saját teremtményétől, az állattól származik, 
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mintsem, hogy elismerje maga felett Istent teremtőjének. Így az 

Isten Országát sem ismeri el, mint a bukásával megteremtett világ 

felett álló tiszta állapotot valós állapotnak, hanem tagadja 

létezését, mert még az emlékét is kitörölte a lelkéből a bukás. De 

mivel a szellemből lehetetlen teljesen kitörölni az örök boldogság 

nyomát és az eredeti állapota színhelyét, ezért az ember minden 

törekvésével a saját szintjén az elvesztett boldogságot keresi. 

Mivel a mélyre süllyedt fejlettségi szintje nem nyújthat mást, 

mint a bűn „örömét”, ezért a bűn pillanatnyi öröm- mámorának 

kiélésében véli megtalálni az elvesztett örök boldogságot. És ha 

a bűnnek a következményeit soha sem ismerné meg, nem keresné 

az örök boldogságot, hanem megmaradna bukott állapotában. 

Ezért Isten „kénytelen” megismertetni az emberrel a Tőle való 

eltávolodása következményeit, ami nem törlesztés, még kevésbé 

visszafizetés, mert az eonokon keresztül történő bukás által 

kitermelt negatív erőket képtelenség lenne elszenvedni, még 

kevésbé visszafizetni.  

Visszafizetésről akkor lehetne szó, ha az embernek lenne 

miből törlesztenie az adósságát, vagyis ha lenne lelki vagyona, de 

mivel a bukás annyira kifosztotta lelki vagyonából, isteni teremtő 

erőiből, hogy egy semmire sem hasonlító idomtalan formát 

alkotott meg magának a szellem és a szellemi halálba zuhant bele 

az Istentől való eltávolodásával, akkor vajon törlesztheti-e bárki 

is, mint teremtett, véges lény a végtelen Teremtővel szembeni 

adósságát? Bizonyára nem! Csak annyit tehet a bukott szellem, 

hogy megalázkodik Isten előtt és megvallván bűneit, elfogadja 

azokat a megváltási módszereket, amelyeket Isten szeretetből 

„receptre felír” a részére. Isten ha nem szeretné a bukott 

gyermekeit, soha nem juthatnának el az Isten Országába. Ez 

csakis a tömérdek bűn megbocsátásával történhet meg. Ez az 

Isten részéről az első lépés felétek. A második a lelketek 

újjáteremtése. Ha a szellem törleszteni tudná az adósságait és el 

tudná szenvedni a tömérdek mennyiségű bűnt, mint üdvösség 



117 

 

hozó megoldás gyanánt, akkor nem lenne szükség a szellemetek 

újjáteremtésére sem. Akkor mindent megoldana a törlesztés 

elmélete és gyakorlata. De mivel a bukott szellem nem csak hogy 

negatív erőket termelt ki, hanem az Istentől való eltávolodással 

eltorzult az isteni erők befogadásának a hiánya miatt, ezért rá van 

szorulva a fokozatos újjáteremtésre is, amely folyamatok szintén 

Isten szeretete által valósulhatnak meg, ha az ember, a testbe zárt 

szellem befogadja ezeket a mindeneket újjáalkotó isteni 

törekvéseket és lépésről lépésre engedelmeskedve az 

elvárásoknak történik meg a belső lényegbeli változás, vagyis a 

bűn fokozatos felismerése, beismerése és levetkőzése, valamint a 

szeretetben, azaz az elveszített isteni erényekben való 

gyarapodás. Tehát Isten a bűnöket, vagyis a bukást részleteiben 

megbocsátó szeretete nélkül nem lenne világegyetem, vagy 

legalább is senki, egyetlen egy bukott szellem sem juthatna el a 

paradicsomi világokba, hanem megmaradna abban a 

szenvedésteljes állapotban, amelyre lebukott. Akik egészen a 

szellemi halálba süllyedtek bele, sohasem támadhatnának fel, 

hanem, minden remény nélkül örökre a kínok és szenvedések 

világában maradnának. De mivel ez ellenkezik Isten végtelen 

szeretetével, ezért törvényeket alkotott a káosz rendezésére és 

elküldte a szabadító Messiást, hogy haza vezessen minden egyes 

az Isten Országától eltávolodott szellemet az Örök hazába. Ezzel 

gyakorlatilag megindult a szellemek újjáélesztéséért és 

feltámasztásáért vívott harc az ellentétes szellemekkel szemben, 

mert egyszer mindennek meg kell fordulnia az ellenszegülésből 

és megalázkodni az isteni elgondolás előtt, mert még a 

legelvetemültebb szellemek helyének, a legmélyebbre süllyedt, 

vagyis a legnagyobb szenvedéseket okozó állapotoknak is Isten 

Országává kell átváltozniuk. De ehhez azonban hatalmas 

szeretettel kell rendelkezni a „szőlőmunkásoknak” mert a dolgok 

nem mennek egyik napról a másikra, hanem örökkévalóságok 

tűnek el az idők végtelenében, mire a dolgok visszakerülnek a 
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maguk rendeltetési helyére. És ti egy örökkévalóság lejártának 

vagytok, illetve lesztek a tanúi, amely eseménysorozatról már van 

némi fogalmatok. De annak érdekében, hogy a fejlődés menete 

valamennyire is az isteni terv szerint haladjon, minden bukott 

léleknek, ill. szellemnek kötelessége részt venni a fejlődés 

előmozdításában, vagyis dolgozni a nálánál alacsonyabbért és 

kutatni a nálánál magasabb felé, hogy ő maga is fejlődhessen. Így 

a láncrendszer minél magasabban van, annál hatékonyabban 

működik, míg elér Istenhez, az örök élet forrásához, vagyis a 

Messiásokhoz stb. Nomár most ezekben a fejlődési 

folyamatokban meg kell nektek is találni a helyeteket és 

munkátokat a magatoknál alacsonyabbakért és dolgozni azon, 

hogy feljebb jutva haladjatok ti is előre, és húzhassátok magatok 

után azokat, akiknek a ti általatok kitaposott úton kell utánatok 

haladniuk. 

 De mivel itt van az örökkévalóság lezárása egy kőhajításnyira 

tőletek, ezért az Úr lehozta számotokra Isten Országát, mintegy 

megelőzve a hosszú fejlődési folyamataitokat, hogy közelebb 

lehessen a cél, mert a harcok nagy részét Ő vívta meg, nektek csak 

az eredményekért kell kinyújtani a kezeteket és még sokszor azt 

sem akarjátok, mert betegesen ragaszkodtok a bűnös 

eredményeitekhez. Ő nagyon sokat elszenvedett abból, amit 

nektek kellett volna, hogy megkönnyítse és ezáltal felgyorsítsa 

számotokra a cél elérését, hogy amikorra a nagy számadás ideje 

eljön, akkorra ti is befuthassatok a célba, zászlótokon az Úr 

képével és a III. kijelentés igazságával a szívetekben. Mindannak 

ellenére, hogy lehozta a földre és a bukott világokra az Isten 

Országát, nagyon sokan még sem találták és találják meg ma sem, 

pedig nincs messze egyiküktől sem.  

 Az Isten Országa ugyanis bennetek és körülöttetek van - 

mondja Ő az Isten Országának követe, tehát megkeresni és 

megtalálni tibennetek kell elsősorban ahhoz,hogy körülöttetek is 
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ott legyen. Ugyanis nem a külső körülmények határozzák meg 

azt, hogy bennetek él-e az Isten Országa, hanem a szív állapota, 

mert ha a külső körülmények lennének a mérvadók, akkor az Úr 

a földre jövetele alkalmával ördöggé kellett volna hogy 

változzon. De mivel nem hajlott el semerre, ezért megalkotta a 

magasabb szférákat. Tehát a belső állapot határozza meg a külső 

állapotokat, illetve az építi ki és formálja meg azt. Ezért mondja 

az Úr, hogy az Isten Országa bennetek és (ha magatok körül 

kiépítettétek, akkor) körülöttetek van.  

 De az Úr, ahhoz hogy meg tudjátok találni az Isten Országát, 

mint egy fő feladatul tűzte ki minden testet öltött szellem 

számára, mint az üdvösségre való eljutás zálogát: „Keressétek és 

kutassátok Isten Országát és annak igazságát…” mert csakis a 

keresés és kutatás által találhatjátok azt meg. De mivel az Isten 

Országa bennetek van, ezért csakis a lelketek mélyén tudjátok azt 

megtalálni, ha kerestek és kutattok utána. Sajnos főként az Isten 

által kitűzött célok elérései nem mennek emberi erővel, hanem 

csak isteni segítséggel. Tudjátok azt, hogy a kimondott szónak 

ereje van. Az Úr által kimondott szavaknak viszont isteni erejük 

van, sőt azt mondja az Írás, hogy az Istenről szóló beszédnek ereje 

van. Ezért volt szükség arra, hogy az Úr határozott isteni erejével, 

mint segítség gyanánt mutatta meg a földi élet célját, hogy 

keressék és kutassák az Isten Országát és a többi mind megadatik 

hozzá nékik. De ahhoz, hogy ezt a célt kitűzze az emberek elé, az 

életével kellett fizetnie, pedig semmi rosszat nem mondott és nem 

is tett, csak ostorozta a kárhozatba vivő bűnt és érvényre juttatta 

az örök életbe vivő erényt, amelyet ha magáévá tesz az ember, el 

fog jutni az Isten Országába. Azt, hogy a benső hozza létre a 

külsőt, mi sem bizonyítja jobban, mint a szférák kialakulása. De 

ahhoz, hogy az ember lelki világában épülhessen az Isten 

Országa, sokat és folyamatosan kell dolgozni ennek érdekében. 

Mindenekelőtt fel kell ismerni önmagában az Isten Országát 

eltakaró tényezőket és ki kell irtania a lelkéből és felépíteni 
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helyébe az isteni igazságokból összeállított „országot”, amely 

igazságokat, mint alkotó elemeket a szeretet kell, hogy 

egymáshoz rögzítsen, mert a szeretetnek összekötő ereje van és 

így épül ki körülöttetek az Isten Országa, ha szeretetet, 

mindeneket összekötő és egymásba kapcsolódó szeretetet 

sugároztok ki magatokból és helyezitek át az elméletből a 

gyakorlatba. Ha ez nem történik meg, akkor a lelki világotok csak 

az isteni igazságok ismeretének a szintjén marad, de az még nem 

visz előbbre senkit, mert azáltal épül úgy bennetek, mint 

körülöttetek az Isten Országa, ha gyakorlatba viszitek át az 

elméletet, vagyis építitek az Isten Országát. Ezek a folyamatok 

sokszor hosszú időt vesznek igénybe, mert az ellenszegülésből 

törvényes szellemmé kell válni a szellemnek ahhoz, hogy a 

folyamatok beinduljanak és hatásokat tudjanak kiváltani, vagyis 

emelni tudjanak benneteket a fejlődés útján. A szellemi fejlődés 

a szellemi tisztulás eredménye, mert ahhoz, hogy egy testbe zárt 

szellem meglelhesse önmagában az Isten Országát, bizony 

nagyon sok tudatos tisztulási folyamaton kell átesnie. Ahogyan 

közeledik valaki az isteni fény felé a tisztulás által, annál több 

olyan tulajdonságát érez bűnnek, vagyis gátló tényezőnek, 

amelyet azelőtt erénynek hitt, vagyis, azok a tulajdonságok, 

amelyek előbb kis bűnnek számítottak, a tisztulási folyamatok 

által mind nagyobb és nagyobb bűnnek számítanak és mind 

jobban fájnak. Tehát ha bűnbánatot tart egy lélek és visszatekint 

a bűnös múltjára, akkor mind nagyobb mértékben érzi bűnnek 

azokat a cselekedeteket, amelyeket elkövetett. És mindaddig 

kisértésbe esik egy ember, amíg azok a bizonyos bűnös hajlamok 

a lelkében élnek. Addig a vágyak materializálják a kísértéseket, 

amelyekben helyt kell állni, azaz vissza kell utasítani ahhoz, hogy 

az ember haladni tudjon a fejlődésben. A legjobb eszköz erre a 

jelen időben is a szeretet. Ha él egy emberben a szeretet, akkor 

sem Isten sem a felebarátja ellen nem követ el bűnt. Akiben 

ugyanis valamennyire is él a tiszta, tettetés nélküli ősérzés, abban 
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már nincs gőgön alapuló önzés, mert a bűnök elkövetésének az 

alapját mindig a gőg képezi. A gőg viszont az többi bűn 

alapkövel, mert minden más bűn a gőgből ered. Ezért Isten felé 

csakis alázatos lelkülettel lehet közeledni. „Tanuljátok el tőlem, 

hogy szelíd vagyok és alázatos szívű…” -mondja az Úr, és ez nem 

csak az akkori, hanem a jelenlegi követőinek is szól. Ezért kedves 

testvéreim, ahhoz, hogy némi előrehaladást tudjatok kifejteni a 

bennetek lévő Isten Országa felé, vagyis Isten felé, alázatra és 

szeretetre van szükségetek, mert még az igazi bűnbánatnak is az 

igazi szeretet az alapja, mert akkor tudnak fájni valakinek is a 

mások ellen elkövetett bűnei, ha abban a valakiben szeretet van. 

És minél nagyobb valakiben a szeretet, annál jobban fájnak az 

elkövetett bűnök és annál kevésbé bántja meg az a valaki úgy 

Istent, mint felebarátját. Kiben mekkora szeretet van, annyi van 

benne Istenből és az ő Országából. Az Isten Országa tehát egy 

hatalmas ország, inkább birodalom, önmagunkat kell odaadni 

érte, vagyis az önös énünket, azt az emberi ént, amely „emberré 

teszi” a szellemet vagyis ami a földhöz köti, mert csak akkor tud 

egy szellem felemelkedni az Isten Országába, ha már kifizetett 

minden adósságot, leküzdött minden hajlamot és ezáltal felemeli 

őt a szeretet. A szeretet ugyanis az erények összességében 

nyilvánul meg, ahogyan a bűnök összessége a gőgben és az 

érzékiségben. 

 Ezért kedves testvéreim, ha a szeretet hív benneteket a 

gyakorlatra, ne tagadjátok meg, mert a jelenlegi állapotokban 

soha vissza nem térő alkalmak nyílnak meg a szeretet 

gyakorlására, mert a föld a szeretet iskolája és tanít az alkalom. 

De ahhoz, hogy az ember a gyakorlatban is szeretni tanuljon, meg 

kell tagadnia önmagát, a hajlamait, sokszor még az üdvösségét is, 

hogy a szeretetetet előtérbe tudja helyezni. Amikor azt mondja az 

Úr: „Ne tégy úgy embertársaiddal, ahogy nem szeretnéd, hogy 

veled tegyenek”, vagy „Tégy úgy embertársaiddal, ahogy 

szeretnéd, hogy veled tegyenek”, a szeretet alapjait akarja 
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kiépíteni a lélekben. A szeretet ugyanis nem csak egy 

érzéshullámzás, amely ma van, holnap nincs, mert támadás, 

illetve próba érte, hanem igen komoly munka, amelyet ha 

gyakorol az ember, stabil és tettrekész érzéssé fejlődik.  

 Főként a mai világban van és lesz nagy értéke az igazi, 

tettrekész szeretetnek, mert az utolsó időkre az van jövendölve, 

hogy sokakban kihűl a szeretet. Többek között a kihűlt és 

megdermedt szív idézi elő a megpróbáltatásokat, a szenvedéseket 

és a gyötrelmeket, mert ott ahol megszűnik a szeretet éltető ereje 

és melege hatásokat kiváltani, ott összeomlik minden szép és 

nemes törekvés és átveszi a helyét a sivárság, megszűnik az élet 

mozgató erő lenni és lassan, de biztosan beáll a szellemi halál, 

mert a szeretet az, ami éltet.  

Ha Isten kivonná bárhonnan is az ő nagy szeretetét, ott 

megszűnne az élet és összeomlana minden, ami addig élt és 

létformát alkotott Isten dicsőségére. 

Ezért, aki valamennyire is éli a szeretetet, Isten hatalmas 

lényébe és az Ő örökké alkotó, teremtő, újjáteremtő 

kreativitásába, az örök mozgásába kapcsolódik bele és ez az isteni 

áramlat hozza meg számára a további feltámadást, ami a ti 

számotokra a fokozatos és folyamatos újraéledéssel egyenlő. Ha 

Isten nem sugározná ki a bukott, a szellemileg halott, vagy éppen 

ébredező világokra az ő szeretetét, soha senki és semmi nem 

kelne szellemileg életre, hanem megmaradna az általa 

megalkotott világban. És ha valaki bele tud kapcsolódni Istennek 

ezekbe a kisugárzásaiba, ő maga is a szeretet, vagyis a maga 

szintjén Istennek a részévé válik, amely folyamatnak a „végét” a 

fejlődés legmagasabb szintjét, az Istenbe való teljes beolvadást 

maga az Úr fogalmazta meg, amikor azt mondta: „Az Atya és én 

egy vagyunk.” Ez csakis a tökéletes szeretet által történhet meg, 

habár a függő viszony Isten akarata szerint mindig is meg fog 

maradni: „Az Atya nagyobb nálam.” Tehát amikor valaki az 
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abszolút tökéletességet eléri, beleolvad az örök szeretetbe, 

Istenbe, de helyébe soha sem léphet, hanem mindent csakis Vele 

összhangban tehet. Csak az Istentől eltávolodó és eltávolodott 

világban jelent meg erős tendenciaként az, hogy az ember az Isten 

helyét akarta és sok esetben mind a mai napig is el akarja foglalni. 

Minden egyes alkalommal így van ez, amikor az ember valami 

oknál fogva képtelen megvalósítani Isten akaratát és a saját 

akaratára támaszkodik. Az a legcélravezetőbb, amikor az emberi 

elgondolás alapból megegyezik az isteni elgondolással. Erre 

mondta az Úr: „Azért jöttem, hogy annak akaratát tegyem, aki 

elküldött engem.” Ha Ő aki a legtökéletesebb szellem, aki a földre 

tette a lábát és engedelmességgel adózik a Leghatalmasabbnak, 

akkor mennyivel inkább az engedelmesség a feladata a bukott 

szellemnek, mert a szellembukást gyakorlatilag az Istennek 

történő engedetlenség hozta létre. Ezért a haladás első feltétele az 

Istennek történő engedelmesség, ami gyakorlatilag akkor 

működhet igazán, ha szeretet áll a háttérben. És a szeretetből 

történő engedelmességnek is megvannak a fokozatai: „Aki 

jobban szereti apját, anyját… stb, mint egem az nem méltó 

hozzám.” Tehát amikor az ember a szeretetet gyakorolja, 

gyakorlatilag az Isten akaratának engedelmeskedik, mert 

Istennek kizárólagos célja az, hogy minden bukott és nem bukott 

gyermeke a szeretetben gyarapodjék és ezáltal közeledjék Hozzá, 

az Örök szeretethez és ezáltal az örök boldogsághoz, amire az a 

szeretetben szegény földi világ és földi lét igencsak sok alkalmat 

nyújt a számotokra, hogy aki még nem érzi a szívében a szeretet 

melegét, akkor az megtanuljon szeretni, szeretni az Istent és 

szeretni másokat, legalább annyira mint önmagát, de ez az állapot 

még alig hagyta el az önszeretet szintjét, de ha lehet, akkor 

megtanuljon jobban szeretni másokat saját magánál. Ha az Úr 

jobban szerette volna saját magát, mint Istent és titeket, nem tudta 

volna felvállalni a megváltás művét, azt a tömérdek mennyiségű 

szenvedést. De mivel az Ő esetében az istenszeretet van az első 
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helyen, ezért tudott beleolvadni Istenbe, vagyis a szeretete által és 

onnan tudott táplálkozni akkor, amikor a legnagyobb 

megpróbáltatás érte Őt. Ugyanis ne higgyétek azt, hogy az Úr 

számára nem jelentett megpróbáltatást a földi élet, a megváltás, 

ha nem így lett volna, akkor nem imádkozott volna kicsi korától 

minden pénteken azért, hogy helyt tudjon állni a világ 

megváltását jelentő nagy terhek ideje alatt ,s nem csordult volna 

ki a vére csütörtök éjjelén, amikor gyakorlatilag a haláltusát vívta, 

amelyre önmaga adta oda az életét. Mert más elfogadni a 

szenvedést és halált és más az embernek saját akaratából menni a 

halálba, azért, hogy mások életet nyerjenek. Az Úr maga adta oda 

az életét Isten és ti irántatok érzett szeretetből. Ő engedte be az 

ördögöt a „lelkébe” hogy vájatokat furkáljon és támadásokat 

intézzen Ellene. Ő akarta, és engedte meg, hogy az ördög 

megtépázza és elvegye emberi ábrázatát azon a bizonyos 

csütörtök éjjelen, hogy megváltsa mindazokat, akiknek a bűnök 

kiélése által az ördög járatokat képezett a lelkükben és önként 

vette magára a keresztet, hogy a kereszttel együtt magára vegye 

nemcsak a mások keresztjét, hanem a kereszttel együtt, a 

keresztet hordozó emberiséget is. Önként indult el a keresztet 

cipelve a földön oly gyalázatos, a mennyben oly dicsőséges 

menet a Golgotára, hogy győzelemre vigye az emberi nem 

megváltásának titokzatos művét és mindezt azért, hogy a földi 

ember keresse, kutassa, meg is találja élje és ezáltal építse Isten 

Országát és annak igazságát a földön, hogy ez a világ minél 

kevesebb szenvedéssel átformálódhasson Krisztus arculatára. 

 Keressétek és kutassátok tehát Isten Országát és annak 

igazságát, a szeretet igazságát, hogy be is juthassatok oda, 

legalább akkorra, amikorra a nagy megpróbáltatások ideje eljön, 

mert azok jutnak be oda, akik kiépítették Azt, még itt ebben a 

földi létben a szívük áldozatkész szeretetével. 

 Ámen, Ada, 2022. 01. 23. Vásárnap   
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10 "Isten üzenete" 

Ima 

Az örökké Feléd lángoló hálámat szeretném kifejezni kedves 

és szerelmetes Atyám, amiért alkalmasnak találsz arra, hogy 

Rólad és az értünk megalkotott törvényekről, mint a te 

szeretetedről írhatok ó Felség a Téged kereső és kutató földi 

testvéreimnek, mert senki, de senki nem szeret úgy bennünket 

Atyám mint Te! Add, hogy ezt a te felénk sugárzott szeretetedet 

minél többen megérezzék és beengedjék a szívükbe, mint 

egyéniséget átformáló éltető és az Isten Országa felé vonzó 

erőket, mert csakis a te Szereteted képes bennünket olyanná 

formálni, amilyennek Te szeretnél bennünket látni Atyám. 

Nincsenek emberi szavak annak a mindeneket Éltető szeretetnek 

a kifejezésére, amely mindenki számára olyan kimondhatatlan 

boldogságot tud nyújtani, amelyet soha senki nem képes Rajtad 

kívül és mégis oly sokan hátat fordítanak neked és a maguk útját 

járják és nem veszik figyelembe a feléjük intézett intő szavaidat, 

még itt az utolsó időkben sem, amikor mindenkit sürget az „idő” 

a megtérésre, és a megigazulásra, hanem a saját hajlamaik diktálta 

utat követik, ami nem kedvez a léleknek, csupán a testnek és az 

alsóbbrendű énnek. Sokan azt hiszik, hogy az alsóbbrendű én 

hangja a Te hangod és csak akkor veszik észre, hogy hamis 

hangot követtek, amikor már a figyelmeztető negatív visszahatást 

tapasztalják a bőrükön. Ez a lassabb és szenvedésteljesebb út, 

mely Hozzád vezet, pedig ha tudnák,( de ha nem tudják, akkor 

legalább hinnék azt), hogy úgy a fizikai, mint az Örök Életben Te 

vagy az örök és megmásíthatatlan boldogság, melyet, illetve Akit 

ha valaki csak egyszer is igazából megél, elhagy minden más 

pillanatnyi örömöt és arra törekszik, hogy ezt az igazi, azaz valós 

boldogságot megszerezze magának, mert Rajtad kívül minden 

csak „utánzata” az igazinak. Minél több van valakiben, illetve 

valamiben Belőled, annál közelebb van Hozzád és annál több 



126 

 

benne a valós érték, a többi a bukás produktuma. Ezért hát 

mindenkinek az kell, hogy legyen a célja, hogy mihamarabb és 

minél kevesebb szenvedéssel visszakerüljön Hozzád. Sajnos 

azonban az, hogy azok, akik valamennyire is megismerhették a 

Te Országodat és a Te Igazságaidat, nem törekszenek oly 

mértékben, mint amilyen mértékben szükséges lenne ahhoz, hogy 

amikorra eljön ennek a jelenlegi örökkévalóságnak a vége, 

addigra, ha utolsóként is, de bekerülhessenek a megmentettek 

világába. Mindez mindazért, mert még ezekre az időkre sem 

igyekeznek meghallani a Te feléjük intézett üzeneteidet és így 

nem alakult ki bennük az a vonzalom, amely húzná őket Feléd, 

vagyis az Isten Országának és az Isten Országa Igazságának a 

kutatására, hanem a „saját igazságukat” követve lézengenek, 

vagy éppenséggel az ellenkező irányban haladnak az Isten 

Országa felé vezető úton.  

 Ezért arra kérlek ó Atyám, hogy nyisd fel a lelkük kapuit a Te 

szeretetednek és az üzeneteidnek a befogadására, amelyek Tőled 

egységesen indulnak el, de amint a földi világba érnek, 

rétegződniük kell, és arra törekszenek, hogy mindenkit 

kiemeljenek az átlagból, a langyos vallásosságból, mindenkihez 

egyénileg szólnak, megmutatván a hazavezető utat, amely nem 

más, mint a szeretetnek és a tiszta igazságoknak a befogadásából, 

megéléséből és terjesztéséből áll.  

 Add ó Atyám, hogy minél többen ráérezzenek a Te 

üzenetedre, mint hazahívó szóra, amely jelen esetben is 

sugárzódik feléjük a Te országodból a III. kijelentés 

hullámhosszán keresztül.  

 Add ó Atyám, hogy minél többen megérezzék a lehanyatló 

nap hidegét és sötétjét és hozzád, az örök nap fényéhez és 

melegéhez közeledjenek, mielőtt még beállna a teljes sötétség.  
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 Add, hogy a megdermedt szívük meg tudjon nyílni és be tudja 

fogadni a Te Isteni szereteted melegét és fel tudjanak ébredni a 

testiség álmából az Örök életre és az Örök boldogságra. 

 Drága Megváltó Jézusom, nincsenek kellőképpen megfelelő 

földi kifejezések arra, hogy mennyire szeretlek Téged, ugyanis ha 

jelenleg leküldenél a földre, hogy az életemet áldozzam Érted, 

úgy érzem, hogy ezt minden körülmények között megtenném. 

Sajnos annak a szónak a jelentése, hogy szeretet, főként az, hogy 

Isten iránti szeretet, már annyira le van degradálva, hogy főként 

az utóbbi nem jelent szinte semmit, hisz a példakép gyanánt 

küldött missziós szellemek már rég elhagyták a földet, még a 

szférájukat is és elmentek magasabb világokra. De én mégis azt 

sugárzom feléd ó én Alkotóm, hogy az egész lényemmel Beléd 

akarok olvadni és elmerülni Benned, vagyis abban a mennyei 

sziporkázó és kápráztató örömben, amelyet csak azok érezhetnek, 

akik megérzik a Belőled kiáradó teremtő erők hatását, vagyis az 

isteni szeretet lényegét. Ugyanis amerre te jársz, minden életre 

kél a nagy mindenségben, mert Neved fogalommá vált a nagy 

mindenségben, a teremtő és áldozatkész szeretetnek a fogalmává, 

hisz akkora áldozatot, amekkorát Te hoztál értünk, senki sem 

tudott hozni a nagy mindenségben. Áldom Istent, amiért erre a 

világra küldött el Téged, hogy megválts és újjáteremts minket a 

Te Erényeid szét- sugárzásával és a bukott emberiség által 

kitermelt negatívok magadra vételével és átemésztésével, 

valamint amiért magadat nevezted ki annak az Útnak, Igazságnak 

és az Életnek, Aki által az Atyához eljuthatunk. De itt nem csak 

a messiás világokba való felfejlődést kell érteni, hanem a Hozzá 

való időnkénti felemelkedés lehetőségét, amelyre mindenkinek 

szüksége van ha kísértéseket szenved, ha akár bánata, vagy öröme 

van, az Istenfelé való vágyódás által fel tud emelkedni.  

Kérlek Uram, hogy építsd ki mindenkiben ezt az Isten felé való 

vágyódást, mert még ha vágyik is a lelkük az örök boldogság 
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birodalma felé, megmételyezi ezt a vágyat a bűn, a bűnre való 

vágyakozás és ha erősebb a bűn felé való vágyakozás, mint az 

Isten felé való vágy, akkor nem tudnak ellenállni ennek a 

gonoszság felé való vágyakozásnak és elbuknak és a bűn 

fertőjébe zuhannak. Ez már minden pozitív érzés és gondolat 

kárára van, mert a bűn kiélése lerombol minden addigi pozitív 

törekvést és eredményt. Ezért mondja Pál apostol, hogy: 

„Félelemmel és rettegéssel munkáljátok az üdvösségeteket!” 

Vagyis, add ó Uram, hogy maximális mértékben igyekezzenek 

megőrizni a megszerzett eredményeiket és ne dobják oda az 

ellentétes erőknek az addig begyűjtött lelki vagyonukat, mert 

sokkal nehezebb visszaszerezni, mint odaadni. Pedig az a földi 

ember hivatása, hogy a bukás által az ellentétnek odaadott erőket 

visszaszerezze és ne szaporítsa, valamint hogy keresse és kutassa 

az Isten Országát és annak igazságát.  

 Ezért kérlek Téged ó Uram, hogy ne tagadd meg senkitől a Te 

Szentlelkedet, aki kéri, mert csakis a Te Legtisztább Erőid által 

lehet csak legyőzni a bűnt, ami megfertőzte a világot. 

 Sajnos azonban, hogy nagyon sok esetben, főként akiknek 

már van némi tudásuk, illetve betekintésük az erők világába, 

mégis azt hiszik, hogy csak a tudással le tudják győzni a 

kísértéseket. Az isteni igazságokban hatalmas, mondanám, 

teremtő erő rejlik, de az a baj hogy nem kérik az emberek ezeket 

az erőket. Adj nekik világosságot Uram, mert a jelenlegi időkre 

már megfogyatkozott a Szentlélek igényléséhez szükséges hit. A 

másik baj Uram az, hogy a mai ember nem fél a bűntől, a bűn 

fertőjétől, szintén azért mert nincs hite és csak a hosszú 

megtapasztalás útja ad nekik némi világosságot a dolgok felől. A 

bűn kiélése által lelki halmokat, hegyeket termel ki az emberi 

lélek és csak amikor ezeket elporlasztja és felemészti, kaphat 

némi világosságot a saját állapota felől. Ezért lassúbb a 

megtapasztalás útja a hit világossága alatt történő 
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előrehaladáshoz viszonyítva, mert ugyanis amikor az ember hisz 

Istennek, akkor nem szükséges megtapasztalni a bűn kárhoztató 

voltát, hanem ellent mondva a kísértéseknek haladhat előre a 

lélek a fejlődésben előre. Ezért kérlek Uram, hogy küldd el 

mindenki számára a Te Szentlelked által a hitnek ajándékát, mert 

az Te szavai szerint csakis az üdvözül aki hisz. 

 Köszönöm Uram, hogy az elgyengült hitnek a megerősítésére 

megnyitottad a III. kijelentést és add, hogy be is tudják fogadni 

és közeledni tudjanak úgy egymáshoz, mint hozzád, általa, mert 

sajnos mostanában már a szellemtan is a szeretet hiánya miatt a 

széthúzás eszköze tud lenni. Kérlek Uram, hogy nyisd meg 

szivüket és lelküket a Te szellemtanod előtt, mint az utolsó 

üdvözítő eszme előtt, amely már csak arra van hivatva, hogy a 

még kint maradt érett kalászokat egy utolsó gereblye vonással 

begyűjtse a nagy vihar elől a tarlóról. Mivelhogy ez a megváltás 

angyalai utolsó harsonájának a hangja, amelyet a névtelenség 

mögé rejtő szellemi vezetőnk szólaltat meg, kérlek ó Uram, 

Jézusom, add, hogy minden lelki fül nyíljon meg és hallja meg 

ennek a harsonának a hangját, a Mindenhatónak üzenetét, 

amelyet a Szentlélek által közöl a világnak!  

 Köszönöm Uram, hogy elküldted a Szent Szellemeket erre a 

földre, mint munkásokat, főként azokat, akik az életükkel, 

kínszenvedéseikkel és a „kereszthalálukkal” hatalmas helyet 

szenvedtek ki a te Szentlelkednek és hogy haláluk után szellemi 

állapotban visszaküldted őket a földre, hogy dolgozzanak 

mindazokért, akikért az „életüket áldozták” a földi életükben, 

amely áldozattal mintegy megvásárolták őket Neked.  

 És köszönöm, hogy engem is, mint méltatlan szolgádat 

munkába szólítottál, hogy építsem a Te Szereteteddel és 

Bölcsességeddel az Isten Országát. Mégegyszer köszönöm, hogy 

úgy jöttél le, mint tieidhez, csak sokan nem ismertek fel Téged, 

mint alkotójukat. 
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 Amen 

Kedves embertestvéreim mindannyiunk Megváltójának a 

nevében köszöntelek benneteket a közbülső világból, ahova 

minden egyes alkalommal leereszkedünk, amikor Isten üzenetét 

közvetítjük a számotokra. 

 Azt kívánom és szeretném elérni, hogy benneteket is hasson 

át a Krisztus iránti szeretet fénye és ragyogása, mert „…Aki 

jobban szereti apját, anyját… az nem méltó hozzám.” -mondja Ő, 

az Élet Forrása, amely forrás nem más, mint Életet jelentő 

Szeretetnek a forrása, ugyanis az isteni szeretetnek, mint teremtő 

erőnek van csak kegyelmi hatása a lélekre. Azért van az, hogy 

amelyik bűnt megbocsátja az Isten, a megbocsátás, mint isteni 

újjáteremtő erő által újjá teremti a lelketeket és azt a bűnt már 

nem követitek el többé. Itt amikor az utolsó idők már rátok 

köszöntöttek és a kegyelem napja már nem hogy csak hosszú 

árnyékokat vet a tájra és nem hogy csak vörösre festi a kék 

égboltot, hanem már szinte az árnyékot adó fák is sötétbe borultak 

és a nap már csak néhány eltévedt és fáradt fénysugarat lövell a 

szinte már teljesen elsötétült égboltozatra, hogy némi 

világosságot nyújtson az eltévedt vándornak, hogy célba 

érhessen, mielőtt teljesen beáll a szellemi sötétség a földön, hogy 

a sötétség munkásainak, vagy inkább rabjainak is megadja a teljes 

munkateret az ítélet napjára, addigra védett helyre érhessen a 

vándor, ahol egy soha ki nem alvó mécsvilág nyújtson a számára 

örök fényt a fény birodalmából, hogy nagyon nehéz időket 

átvészelve bejuthasson az örök fény birodalmába. Addig nektek 

is minden megpróbáltatás ellenére is, ki kell tartanotok az isteni 

ígéretekre támaszkodva ama úton, melyet az Úr épített ki az 

önmaga szeretetéből és bölcsességéből mindazoknak, akiknek a 

neve be vagyon írva az Életnek könyvébe.  

 A sötétséggel a hideg is ránehezedik a tájra és minden 

megdermed, vagyis a hidegszívűség rátelepszik az emberi 
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lelkekre, mert kialszik a mindeneket egybetartó, beragyogó hit és 

szeretet és csak a hitetlenség, valamint átok sötétje ver tanyát az 

emberek érzés- és gondolatvilágában. Éppen ezért minden kis, 

meleg szeretet gesztus nagyon sokat fog számítani és nyomni a 

latba az igazság mérlegén, mert az emberek a hitnek és a 

szeretetnek a hiánya miatt mind önzőbbek lesznek. Nem merik 

Istenre bízni az életüket, hanem mindinkább az akár hamis, vagy 

igaz úton megszerzett dolgaikban bíznak és nem merik a szeretet 

tárgyává tenni anyagi és szellemi javaikat, pedig lehet, hogy 

éppen az a kevés segítség másoknak sokat jelentene és az igazság 

mérlegén viszont nagyban hozzásegítene ahhoz, hogy az ember 

mihamarabb kiemeltessen a borzalmak világából, amikor már 

bezárulnak a mennyek kapui. Isten angyalai ugyanis mindent, de 

mindent feljegyeznek és megmérnek az igazság mérlegén és ha 

az ember a mérleg serpenyőjébe csak egy kicsit tesz hozzá a 

többihez, az máris ki tud billenni a pozitív irányba. A szeretet 

gyakorlata ugyanis nagyban hozzájárul az Isten, vagyis a szeretet 

Országának az építéséhez, hisz abból épül fel, csak isteni szinten. 

A nagy elszámolás idején az utolsó hét testetöltés lesz az igazság 

mérlegére helyezve és nem mindegy az, hogy az ember ebben a 

testetöltésében igyekszik-e valamennyire is bepótolni a 

lemaradást. Főként az előző életek mulasztására nézve,- amelyet 

már végképp nem lehet helyrehozni, csak azokat a hajlamokat 

átalakítani, amelyekből napvilágot láttak bizonyos hajlamok,- 

szükségeltetik Isten bűnbocsátó kegyelme, mert csakis Ő oldhatja 

fel a múlt bűneit. 

 Nem győzöm elégszer hangsúlyozni, hogy a tudás ugyan 

kötelez, de nem üdvözít, csak abban az esetben, ha gyakorlattá 

válik. Mivel a III. kijelentés is a szeretet kijelentése, ezért a 

betöltendő szint az, hogy a törvényeket nem külső kényszerből, 

hanem szeretetből igyekeztek betölteni. Ehhez viszont hívást kell 

éreznie minden szellemtan hívőnek, vagyis egyéni vezetést és az 

arra való hagyatkozást, mert csak azt lehet vezetni, aki 
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engedelmes Isten üzenetének, vagyis aki menni akar. Az Isten 

üzenete viszont mindenki számára ugyanaz: levetni a testiséget, 

helyébe építeni Isten szeretetét a gyakorlat által, mert a jövő nagy 

Országa a szeretet nagy országa fog lenni és oda nem juthat be 

senki, aki a ruháját meg nem tisztítja Krisztus Urunk áldozatkész 

szeretetének a vérében.  

 Sokan pontosan szeretnék tudni a jövő eseményeit, de ha nem 

készek azokat elfogadni és megtisztulni, hogy ne maradjanak a 

földi világban a nagy borzalmakra, akkor mit ér minden 

információ? Arra kell törekednetek, hogy meg tudjatok felelni a 

lényegtörvényetek „követelményeinek”, annak viszont meg kell 

szólalnia ahhoz, hogy vezetve legyetek. Figyeljetek oda a 

dolgokra és kövessétek irányítását, mert ennek kellene 

kifejlődnie, de ez csak az első lépés, hogy vezethetőek legyetek, 

mert aki még csak nem is vezethető, az nem tud tisztulni és 

gyógyulni sem. Az Isten akaratának történő engedelmesség az 

első feltétele a haladásnak a többi csak ezután következik. A 

bukás első megnyilvánulása az engedetlenség volt, tehát ha 

engedelmesek vagytok, akkor az ős bukás első lépését igyekeztek 

helyreállítani a lelketekben. Ehhez viszont nem kell túl nagy 

tudás, csak hagyatkozás és engedelmesség. „Engedelmes volt a 

halálig, a keresztnek haláláig.” Az Úr Jézus gyakorlatilag a 

testiség ellen szállott síkra, azt és annak következményeit vitte fel 

a keresztre, pedig őbenne nem volt testiség, a teste is, amelyet 

magára öltött, félanyagi test volt. A tiéteket vette magára, hogy ti 

is annyira le tudjátok önmagatokban győzni a testiséget és az 

azzal járó testi hajlamokat, hogy általa ti is eljuthassatok a 

félanyagi testnek a színvonalára. de ezt csakis ennek a durva 

testnek a megtagadásával érhetitek el. De hogyan? Kérdezed 

kedves testvérem. „Ne tégy úgy embertársaiddal, ahogyan nem 

szeretnéd, hogy veled tegyenek és tégy úgy embertársaiddal, 

ahogy szeretnéd, hogy veled tegyenek” és már meg is fogod 

találni a test önző világából a kiutat, mert a föld bővelkedik ilyen 
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lehetőségekben, csak meg kell találni. Valamint, ha valóban el 

szeretnétek sajátítani a szeretet vallását, akkor figyelembe kell 

vennetek Jézusnak az utolsó időkre vonatkozó tanításában azt a 

mértéket, ami végül is eldönti azt, hogy ki melyik oldalra fog 

kerülni: „Éhes voltam és ennem adtatok… valamint, amit 

másokkal nem tettétek, ezt Velem nem tettétek!” Vagyis ki van 

hangsúlyozva a szeretetből történő cselekedeteknek a fontossága, 

ha az ember el szeretne jutni a fejlődés következő állomására, ami 

jelen esetben nem más, mint a megújult föld állampolgárává 

lenni, ahol már nem lesz rendőrség, sem katonaság, de még 

börtönök sem, mert már akik oda bejutottak, azok megfeleltek 

még ebben a jelenlegi világban Isten szeretet törvénye 

üzenetének: „…Ha tökéletes akarsz lenni, akkor add el amid van, 

az árát (irántam és embertársaid iránt való szeretetből) oszd szét 

a szegényeknek, te pedig jer és kövess engem. ”Tehát csakis 

akkor tudjátok követni az Urat, és csakis akkor tudtok az Ő 

nyomdokaiba lépni, ha azon az úton jártok, amelyen ő járt, vagyis 

az önmegtagadásnak és a szeretetnek az útján, mert egyikből 

következik a másik és csakis akkor van értéke az 

önmegtagadásnak, ha szeretetből történik másokért, vagyis, ha 

mások javára történik, egyébként csak fakírkodásig jut el a dolog, 

amivel nemhogy szabadulnátok a testiségtől, hanem erősítitek 

azt, mert a test megtagadásával szerzett erőiteket nem fektetitek 

be a szeretet gyarapításába, hanem az éteri testet erősítitek vele, 

minek következtében sokkal nehezebb elszakadni a testiség 

képzetétől. Ezért nem vezetnek el benneteket a keleti tanok az 

üdvösségre, mert csak a test megtagadásáig jutott el a tanításuk 

és így nem a szereteten alapul. Ott ahol nem a szeretet a cél, nem 

hozza meg a kellő eredményt. Nem azt mondom, hogy nem hoz 

eredményt, hanem nem hozza meg a kellő lelki magaslatra való 

eljutást, ami pedig mégis csak a végponton bukáshoz vezet. Ha 

az egyetemen 1 - 10 ig osztályoznak, hiába értek el kiváló 5-ös 

eredményt, a dolog vége mégis csak az, hogy meg kell ismételni 
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a vizsgát, mert nem jutottatok el a 6-os ig. Így van ez valahogy a 

krisztusi tannal is, hogy általa legalább a 6-ost meg tudjátok 

szerezni, mert ettől kezdve már a szeretet a követelmény, 

amelynek a befogadása, megélése és gyakorlása által 

gyakorlatilag az ember teremt, vagyis teremteti magát újjá a 

krisztusi képmásra, mert csakis a szeretet eszméjének van 

újjáteremtő ereje, ezért is hozta le az Úr ebbe az önzés igazságától 

elkorcsosult világba. A jelenlegi világ, amelyben éltek, igencsak 

az önzés farkas törvényén alapul, amely mögött szintén 

meghúzódik Isten szeretete, mert a ti részetekre az a „hivatása” 

hogy az eddigiekhez képest viszonylag gyorsan kihozza belőletek 

a mélyen fekvő, latent állapotban lévő hajlamokat a mindinkább 

erősödő megpróbáltatások által. Ahhoz. hogy az ember az 

önzésből kiemelkedjen, „kísértésre” vagyis a szeretet 

gyakorlására való alkalomra van szüksége. Egyébként magával 

sodorja az önzés törvényének molochja, és erre is megy ki a játék 

az ellentét részéről azáltal, hogy olyan látszatvilágot kreál, 

amelyben az emberek hitetlenné, majd a hitetlenség által 

zsugorikká és önzőkké válnak. Az önzés viszont bezárja a lelket 

Isten, vagyis az üdvözülési lehetőség előtt mert egy páncél réteget 

von a lélek köré, amely mind áthatolhatatlanabbá válik az isteni 

fény számára, és ezáltal az ember mind kevésbé lesz 

megmenthető az Isten Országa számára. Tehát soha nem volt 

üdvös követni ennek a világnak az igazságait, amelyben éltek, de 

jelenlegi időben még kevésbé, amikor az önzés törvénye orgiákat 

ül a lelkeken, hogy próbára tegye ha lehet még a választottakat is. 

Ugyanis minden bűn alapja az önzés igazságán alapul, mely 

bűnnek fel kell morzsolódnia, ki kell égnie és át kell alakulnia 

szeretetté a megpróbáltatások kereszttüzében. Ha ez nem történik 

meg, akkor ti elvesztek, mert titeket is magával ragad a 

mindeneket általánosító törvény és kilök a tüzes gyehennára, ahol 

lészen sírás és fogak csikorgatása. Akkor már hiába siratja az 

ember az elmulasztott alkalmakat, a legkomolyabb bűnbánattal 
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sem tudja visszasírni azokat, mert az isteni ítélet egy másik 

körülménybe helyezte át a lelket, a következmények ama 

világába, ahonnan már előről kell kezdeni a fejlődést, mert a lélek 

megbukott egy fejlődési turnust. De jelenleg még kegyelmi idő 

van és nagyon sokat javíthattok lelketek állapotán, ami a 

magatokban rejlő önzés törvényét illeti a kínálkozó bőség 

zavarában.  

 Nehogy azt higgye bárki is, hogy akkor tudja átvészelni a reá 

váró ínséges időket, ha az önzés törvénye alapján gondolkodik, 

érez és tevékenykedik, mert az önzése által bezáródik Isten előtt 

a lelke és egy tollvonással Isten áthúzhatja minden tervét,- mert 

mindenkinek a lelkére az a szféra gyakorol hatást, amelyben él, -

hanem ha kiemelkedik, azaz felemelkedik a szeretet 

törvényszerűségébe, ahol nem hogy csak vele van az Isten és 

segíti a lelket, még feloldja a szenvedéseket okozó tényezők alól 

is, minek következtében az ínséges állapotai nagyban 

enyhülhetnek. Tehát nem mindegy az, hogy közeledtek-e egymás 

felé, mert akkor Isten felé is közeledtek, vagy távolodtok 

egymástól, mert akkor Istentől is távolodtok és akkor viszont 

szűkülnek a lehetőségeitek és az esélyeitek a túlélésre! Erre 

mondja az Úr Jézus: „Jaj a terhes és szoptatós anyáknak azokban 

a napokban.” Vagyis jaj azoknak aki még magukban hordják és 

táplálják a bűnös hajlamaikat! „Imádkozzatok, hogy 

meneküléstek ne télen legyen, se szombaton!” Imádkozzatok 

tehát, hogy a bűnből való menekülésetek ne akkor legyen, amikor 

már hosszúra nyúlnak az árnyak, azaz amikor már minden 

kegyelem visszavonatik és a földre leereszkedik a szellemi hideg 

és fagy(halál), vagyis ne az életetek és a korszak végére essen a ti 

szabadulásotok, mert olyan idők jönnek, amelyek ha nem 

rövidülnek meg főként Mária imáinak hatására, amikor azért 

imádkozott, hogy rövidüljön meg Jézus testének sírban lévő ideje 

és hamarabb támadjon fel az az ú.m. törvényesnél, ugyanis 3,5 

napra kellett volna feltámadnia és mivel Isten meghallgatta Mária 
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könyörgését, ezért lerövidítette a Krisztus hívőknek a Jézus 

hiányukat és harmadnapra feltámadott az Úr. Ezt kivetítve az 

egész világ történéseire, az ördögi, vagyis a Krisztust nélkülöző 

időnek 3,5 évig kellett volna tartania, de „harmadévre” már 

megtörténik a „feltámadás„ vagyis a nagy Karácsony, az Úr II. 

eljövetele, mert azt a hosszabb verziót senki sem élte volna túl. A 

rövidítés azokért történik, azoknak az életbenmaradásáért, akik 

hivatva lesznek, mint kiválasztottak, a szellemtani eszmét 

átmenekíteni ebből a világból az újjáalakult földre. De ehhez a 

szellemi síkon történő rövidítéshez, amelyet Mária kért, kellett 

hogy legyen Isten előtt valami alapja a kérelmének és ez az volt, 

hogy szellemi síkon oda állt Jézus mellé főként a kereszthordozás 

ideje alatt és ezáltal Ő lett az Új Éva. És ennek a hatalmas 

missziónak eredményeként, valamint az erre a kínszenvedésre, 

mint alapra történő 2000 éves munka eredményeként és az ezen 

az úton az emberiségért szenvedő, Jézus és Mária nyomdokaiba 

lépő missziós szellemek áldozata alapján rövidülhetnek csak meg 

„ama napok”, hogy a kiválasztottak diadalra vihessék Isten 

akaratát, az az hogy bevigyék az isteni igazságokat a megújjult 

földre. Mivel az Istennek ezt az evangéliumát a N.Sz. 

kinyilatkoztatásai által a magyar nép kapta el, ezért lett a magyar 

nép kiválasztott nép. Vagyis csak az a része a népnek a 

kiválasztott, aki szívbéli követője tud lenni a N.Sz. igazságainak 

és bele tudja magát dolgozni ezekbe az igazságokba, az a része 

van hivatva átvinni erről a szintről a következő állomásra az 

igazságokat. Ezek azok gyakorlatilag, akiknek megépül a 

„mennyei juhakol” is, mert önmagukban építik ki az Isten 

üzenetének történő engedelmesség által. Ugyanis egy kiválasztott 

népnél nem az egész nép képezi az elhivatottakat, hanem csak egy 

kiválasztott mag, a nép azon része, amelyik feladattal bízatott 

meg. Így volt ez a zsidó nép esetében is, hogy volt egy „mag”, 

akik egy - egy próféta köré gyűltek, ők voltak a kiválasztottak. Ez 

a mag életről- életre volt hivatva évszázadokon, évezredeken 
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keresztül felkészíteni a zsidó népet a Messiás eljövetelére és akik 

eme hosszú idő alatt még arra a szintre fel tudtak emelkedni az 

Isten akaratához való hűségük által, azok még a meghívottakból 

kiválasztottaká lettek.  

 Így volt ez az Újszövetségben is, akik mint mag Jézus mellé 

tömörültek, hogy első kézből tovább adják az Úr tanítását, ez volt 

a tizenkét kiválasztott napszellem, Máriával az élen, a tizenkét 

apostol.  

A III. kijelentés esetében is az a helyzet, hogy a N.Sz. tanítása 

által meg vagytok hívva az üdvösségre, de csak azok lesznek a 

meghívottakból választottakká, akik meg tudtak tisztulni rövid 

idő alatt a földi féligazságoktól és ezáltal a lelkük is megtisztul a 

kárhozatra vivő hajlamaiktól, mert csak a tiszta igazságnak van 

akkora isteni ereje, hogy a lélek belsejét fokról - fokra az 

engedelmesség által újjá tudják teremteni. Ezek a megtisztult 

lelkek képezik azt a magot, akik átmenekítik a tiszta szellemtani 

eszmét a megújult földre. Azok védve is lesznek a „juhakol” 

igazsága által , mely úgy fizikailag is, mint szellemileg is meg 

kell, hogy valósuljon.  

 Testvéreim, kizárólag rajtatok áll az, hogy a meghívottakból 

kiválasztottak lesztek-e, ugyanis a lehetőség még mindig adott, 

de már csak egy rövid ideig. 

 A szellemtan a tudás birodalmába és az erők megismerésének 

a világába vezeti el az embert első és másodfokon, de a harmadik 

fok mégis csak a szeretet, melyet el kell, hogy érjetek általa, mert 

csakis ezáltal válhattok a meghívottakból választottakká. Ha 

valaki meghívót kap egy menyegzőre, az még nem azt jelenti, 

hogy már ott is van, hanem csak a lehetőségét kapja meg a 

meghívó által. Így van ez a meghívásotokkal is: a szellemtan által 

meg vagytok hívva a menyegzőre, de csak akkor fogtok igazából 

részt venni a nagy menyegzőn, ha el tudtátok hagyni a földi 

világot, vagyis: „menjetek és szedjétek össze a bénákat, a 
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vakokat, a sántákat…” Ha ezen az Úton eredményesen végig 

tudtok menni, akkor el fogtok jutni a „menyegzőre” és részetek 

lehet az első feltámadásban, amely nem más, mint amikor egy 

szellem egy magasabb világon testet ölt. A második feltámadás 

viszont az, amikor a III. szférabeliek felébrednek és testet öltenek 

a megújult földön. 

 Testvéreim, a sorsotok a kezetekbe van lehelyezve, tehát 

rajtatok áll, hogy követitek- e a tanításainkat, vagyis Isten 

üzenetét, vagy sem. Ha nem lenne szabad akaratotok, nem lenne 

fejlődés sem, mert mindenkit a szabad akaratból történő pozitív 

döntés visz előbbre a fejlődés útján. Így senki sem vádolhatja az 

Istent, ha rosszul dönt és visszazuhan, mert nem az Isten akarja a 

visszaesést, hanem az ember rossz döntésének az eredménye az. 

 Az utat ismeritek, vagy legalább is kellene, hogy ismerjétek, 

mi immár a célt, a végcélt mutatjuk meg nektek, ami nem más, 

mint az, hogy a meghívottakból választottakká legyetek az élet 

nyújtotta lehetőségek által. 

Az Úr Jézus ünnepélyes bevonulása Jeruzsálembe, mutatja 

nektek a III. kijelentés fényes korszakának a bevonulását a 

világba. Jézus elfogatása jelenti ennek a korszaknak a végét, „A 

sötétség órája ez.”-t, majd a további Jézussal történő események 

a keresztényekkel történő jövőbeli bánásmódot ecsetelik, míg a 

keresztre feszítése és az Úr halála mutatja az eszme teljes 

hanyatlását, de a feltámadása már a megújjult földet szimbolizálja 

nagyvonalakban. 

 Az Isten angyalai alig bírják már visszatartani a földetekre 

rázúdulandó csapásokat és kérik Istent, hogy engedje meg nekik, 

azt, hogy oldja fel számukra a tilalmat, mert az emberek már 

régóta a vesztükbe rohannak, de Isten még mindig türelmesen 

várja azt, hogy beteljen a kiválasztottak száma, vagyis akiknek a 

neve be van írva az Élet Könyvébe, hogy mind eljussanak az 

üdvösségre és utána már csak a mag marad, akiknek komoly 
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védelemre és hagyatkozásra lesz szükségük ahhoz, hogy célba is 

érhessenek. 

Az Úr hatalmas szeretete adja meg nektek azt, hogy a 

meghívottakból választottakká legyetek!  

 Ámen 

Ada, 2022. 01. 30. vasárnap 
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11 A föld az önzés világa 

A világot az önzés törvénye uralja. Kiben mennyi önzés van, 

annyira vesz részt lélek szerint a világban és kiben mennyi van a 

világból annyi van benne az önzésből. A világ viszont éppen az 

önzése miatt ítélet alá esik, ezért mindenki akiben önzés van, 

szintén Isten ítélete alá fog kerülni.  

 Minden bűnnek az önzés , vagyis a szeretetlenség az alapja. 

Akiben szeretet van, az nem magáért él és dolgozik, hanem 

másokért és ebben a munkában találja meg a saját fejlődésének 

mibenlétét, mert a szeretet isteni törvényszerűség, isteni 

tulajdonság, amelynek a megélése és gyakorlása nyitja a lelket 

Isten felé, míg az önzés viszont zárja a lelket az örök jónak és 

szeretetnek a forrása előtt. Az önzés világában úgy tűnik, hogy az 

önző ember tud érvényesülni, míg az önzetlen ember szinte 

mindent a közért való munkának ajánl fel, és úgy tűnik, hogy 

szegényedik, vagy legalább is nem gyarapodik ebben a világban. 

De ha viszont szellemi szemekkel a valóságot nézzük, a dolog 

éppenhogy ellenkezőleg van, mert az az ember, aki Isten 

szeretetének, azaz az önzetlenségnek él, egy magasabb világba 

való bejutáshoz tisztítja meg a lelki ruháját, amely világban már 

szinte mindenki a köznek a „vagyonát” gyarapítja, mert tudja azt, 

hogy akkor neki is több jut a közösségnek a közös tulajdonából. 

Amikor valaki egy ilyen világon magának akar inkább 

gyarapítani, mint a köznek, akkor kilöketik annak a világnak a 

légköréből és a vonzás törvénye egy alacsonyabb világba rántja 

őt le, sok esetben a ti világotokba, mert itt igen domináló ez a 

kárhozatra vivő tulajdonság.  

 Az önzés első megnyilvánulási formája a birtoklási vágy, ami 

köré több minden más tulajdonság is kapcsolódik. Ilyen a 

haspártiság, az ízekhez való ragaszkodás, az ínyencség stb. A 

haspártisághoz párosul az ölés is, mert mindenki, aki húst 

fogyaszt, az ölés törvényét vonja magára. Minél több és finomabb 
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ízű ételt állítani elő a célja annak, aki úgyszólván rabja a 

finomabbnál finomabb ételeknek. (Isten még a vérengző állattól 

is számon kéri a tápláléka tárgyát, amelyet akár direktben, akár 

ravaszsággal és furfanggal ejtett el, hogy életösztönének eleget 

tegyen, vagyis hogy éhségét átmenetileg csillapíthassa. Senkinek 

nincs jogában elvenni másnak az életét, mert az élet Isten 

ajándéka és ezért csak annak van joga elvenni, Aki adta. Azáltal, 

hogy bárkinek, vagy bárminek elveszitek az életét, a fejlődését 

rövidítitek meg vele és ezáltal nem éri el azt a fejlettségi szintet, 

amelyet Isten meghatározott neki. Ugyanez vonatkozik az 

állatokra is. Mindannak ellenére,hogy az állat és a növény a 

bukott szellem törvénytelen alkotása, Isten mégsem semmisít 

meg semmilyen „torz” alkotást, hanem saját fluidjaiból testet 

alkot neki a fejlődés törvénye által és meghívja az üdvösségre. 

Ezáltal senkinek nem áll jogában megrövidíteni bárkinek és 

bárminek az életét, csak azért, mert arra fanyalodott rá. Tehát 

ilyen szempontból nézve a dolgot, az ölés bűn, mert minden bűn, 

ami az Isten akarata és megnyilvánulási formája ellen irányuló 

tevékenység. És hova süllyedt ez az önzés, vagyis falánkság? A 

kannibalizmusig. Ide tartozik az önzés kategóriába a túltápláltság, 

mert mindent ami jó és finom, nekem jár és csakis nekem, hogy 

minél többet magamévá tehessek belőle, még ha valamely 

állatnak az életét ki is kell oltani érte. Pedig az Élet Isten 

szeretetéből jött létre, annak a folyománya és ha valaki az állatok 

iránti szeretetből nem öl állatot, hogy testét megegye, egy 

fejlettebb világ várományosaként reménykedhet abban, hogy a 

következő testetöltését már egy magasabb világ ereje élteti, mert 

egyesült lélekben azzal a mindeneket éltető szeretettel, amely őt 

magát is és mindent ami él, éltet, még ha értelmileg nem is érte el 

annak a világnak fokozatát.  

 A húsfogyasztás egy ember által jött a világba, Káin által, 

vagyis ama ölés által, amellyel végzett atyjafia életével és egy 

Ember Szentlelke által megy ki: „Jó az embernek hússal és 



142 

 

szeszes itallal nem élni.” És amikor megnyílik az új fejlődési 

korszak, tisztaságában akkor éri el a föld azt a szintet, amely a 

Káin által elkövetett gyilkosság előtt volt.  

Tehát alapvetően nem a húsevéssel van a baj, hanem az állat 

megölésével és azáltal annak a törvénynek a megszegésével, mely 

törvény által minden és mindenki él és éltetve van annak 

érdekében, hogy minden bukott lény visszatérhessen az elvesztett 

boldog világba.  

 Habár maga a hús is negatívan hat konkrétan az idegszférára, 

valamint a lélekre, mert az állati fluidok magatokhoz vétele 

erősíti az állati ösztöneiteket. Tehát a húsnélküli táplálkozás 

révén könnyebbé válik a negatív tulajdonságok leküzdése is. A 

hús a növényi ételekhez viszonyítva már mintegy másodlagos 

életerő tartományba sorolható, mert az állat megeszi a növényt és 

az ember a már „átdolgozott növényt” ú.m. az állatot.  

Sokkal célszerűbb ha az ember a növényt fogyasztja, hisz ily 

módon tiszta és nem az állat fludjaival telített eledelt vesz 

magához. Dehát az emberben sajnos az önzés törvénye él és 

különböző elferdüléseket idéz elő, mint pl. a birtoklást, mint 

hajlamot, ha az ember törvényes úton nem jut hozzá ahhoz a - 

történetesen - húshoz, amelyet megkívánt, akkor törvénytelen 

úton szerzi meg magának, vagyis ellopja. Ez a haspártiságnak és 

a birtoklás vágynak a még mélyebb formáját mutatja. Az ember 

ugyanis azt „birtokolhatja”, pontosabban az lehet a tulajdona, 

amit kap, vagy amiért akár fizikai, vagy szellemi síkon 

megdolgozott. Ha az önzés világában él az ember, akkor csak 

magának dolgozik, de ha ettől már valamivel feljebb sikerült 

emelkednie, akkor a munkája gyümölcsét igyekszik lelki 

vagyonra váltani át. És van a harmadik fokozata az önzetlen 

szeretetnek, amikor csak szellemi síkon tevékenykedik, az az 

dolgozik az ember, amikor sokkal több mindene lehet, mintha 

csak saját magának él valaki. Nézzétek meg akár Pio atya, akár 
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Teréz anya szellemi síkon történő munkáját. Milyen hatalmasat 

alkottak mind a ketten a maguk munkaterületén. Minél 

önzetlenebb egy ember, annál hatalmasabbat tud alkotni Isten 

általa, de a megvalósított eredmény mégis még Isten előtt is 

magáé a földi megalkotójáé, vagyis az emberé. De mivel az 

ember, aki hatalmasat alkot az Isten által, teljes önzetlenséggel 

tekint az alkotásra, ezért semmit sem tart a magáénak és 

szeretetből felajálja Istennek, vagyis az emberek rendelkezésére. 

Így születtek meg Indiában a keresztény hajléktalan szállók és 

betegápoló helyiségek, az ingyenkonyhák, valamint 

Olaszországban a „Szenvedések enyhítésének háza” stb. Az 

indiai és más országokra kiterjedő hálózat megalkotója, nem 

hogy csak húst nem evett, hanem csak kenyeret evett és vizet 

ivott, mert nem hagyta nyugodni az önzetlen szeretet és amit 

megevett is volna, azt szétosztotta a szegényeknek és a 

nélkülözőknek. Az ilyen önzetlenség, ha nem a missziós 

szellemekről van szó, akkor a családban kezdődik meg, amikor a 

szülő lemond gyermekéért, gyermeke egészségéért a saját 

kényelméről, ha kell az ételéről a család javára. Utána, már egy - 

egy következő életben ez a kör tágul és az önzetlenség ki tud 

terjedni és nagyobb kört ír le, míg eljut odáig, hogy szeretetből az 

életét is képes valaki feláldozni barátaiért, mert az önzetlenségnek 

mindenkor a szeretet az alapja.  

 De nézzük tovább az önzés törvényének a megnyilvánulási 

formáit. Mi is lenne ez, ha nem az érzékiség! Amikor az ember 

testi vágyat elégít ki gyakorlatilag az önzése követelőzésének tesz 

eleget. Előbb jön ő, aki ki szeretne elégülni, mert hajtják az állati 

ösztönök, amelyet a tudomány fajfenntartó ösztönnek nevez, mert 

Isten a szellemek, illetve emberek tisztulása céljából ehhez a 

második legnagyobb bűnhöz kötötte a szaporodást, de 

gyakorlatilag a szétvált duálok újraegyesülési kísérletezésének a 

produktuma és semmi köze a „fajfenntartáshoz”. Ha valóban csak 

a fajfenntartás lenne a dolgok lényege, akkor az emberek csak 
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arra használnák fel, amire azt Isten ideiglenesen előre látta a földi 

embernél és nem másra. De mivel sokkal kisebb a testetöltések 

lehetősége, ha csak tudatosan vállalt fogamzások lennének, ezért 

is enged vissza Isten a nem duálpárok érintkezésének pillanatnyi 

feszültség kisülésének pillanatnyi öröméből, hogy könnyebbé 

váljon a testetöltés a földön. De sajnos ezáltal nő a 

törvénytelenség lehetősége is. Isten tehát az ember önzésének 

enged teret ahhoz, hogy tisztuljon általa és hogy felismerhesse 

szenvedéseinek okát az önzésben és önzése 

következményénektűrhetetlenségét. Ugyanis az Úr azokat jött 

megváltani, akik belefáradtak bűneik kiélésének 

következményeibe, de képtelenek a szabadulásra. Ezért hívja 

magához mindazokat, akik megfáradtak a kárhozatra vivő 

hajlamokkal szemben való küzdelembe: „Jöjjetek hozzám 

mindnyájan akik megterheltettetek és én felüdítelek titeket.” 

Reményt és erőt adok nektek a saját magatok ellen vívott harcba, 

hogy ne legyen úrrá rajtatok a kárhozat törvénye, melyet magatok 

alkottatok meg saját magatoknak. - mondja Ő minden olyan 

léleknek, aki már nem élvezi a bűnt, hanem megútálta azt és 

szabadulni szeretne tőle. De minden egyes lélek kimerül ebben az 

önzőséggel vívott harcban, ha nem hívja segítségül az Úr 

Szentlelkét és nem engedelmeskedik az isteni elgondolásnak.  

 Minden egyes szabadulni vágyó lélek mindaddig próbára van 

téve a hajlamai által, amíg meg nem állja a helyét a kísértésekben. 

A szabadulás azonban nem olyan egyszerű. Sok esetben, 

növekszik a kísértés, merthogy főleg azoknak a lelkében, akik az 

utolsó időre itt maradtak, igen mélyen fekvő hajlamaik vannak, 

de a kegyelem is növekszik, ha megragadja az ember. De 

amennyiben még az emberben nem teljes az elhatározás a bűn 

felett való győzelemre, addig nagyon is megvan az esély a 

visszaesésre, ha nem is azonnal. 
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Sajnos azonban az, hogy nagyon sok esetben a kudarcok és a 

fájdalmak munkálják ki az emberben a bűnnel szemben való 

ellenállást és nem a hit. Mert aki hisz, az megérzi azt, hogy mit 

kell tenni, aki nem hisz igazából, akkor még az emberi okoskodás 

félrevezetheti, illetve becsaphatja, mert a hit helyét az önzés 

igazsága tölti be és az ember az önzésére hallgat. De amikor már 

a sok sikertelen kísérlet után már megalázkodik az ember Isten 

előtt és azt mondja Neki, hogy: „Legyen nekem a Te akaratod 

szerint”, akkor az isteni segítség be tud férkőzni a lélek nyílásain. 

Ellenkező esetben azonban az ember sok esetben az Igazság 

kardjával hadakozik az Isten és az Ő akarata ellen, mert hát az 

Istennel ellentétben, tudja azt, hogy neki mire van szüksége. 

Ezzel ellentétben akik hittel követik a fejlődésük útját, valamivel, 

vagy sokkal kevesebbet szenvednek, mert nincs, vagy legalábbis 

sokkal kevesebb a bűneik által kitermelt elszenvedni valójuk, 

mint azoknak, akik a megtapasztalás útját választják. De 

kérdezlek titeket, hogy még a III. kijelentés mellett is, amely 

kinyilatkoztatás pontosan meghatározza azt, hogy mi a bűn, kinek 

van akkora hite, hogy ne szaporítsa a bűnt és a bűn által a 

szenvedést, hanem hűen kövesse a lényegtörvénye útját? Pedig a 

tudás mellé a szellemi vezetés és segítség is adott, de nem sokáig, 

mert az árnyak már beterítik az egész földet és a hitetlenség 

okozta önzés ismételten kiterjeszti tátongó torkát és elnyeli 

mindazokat, akik hitehagyottan és szárnyszegetten hullanak alá a 

sötét mélységbe, az ellentéteszmék világába. Ezért mondom, 

hogy higgyetek: „Higgyetek Istenben és bennem is higgyetek, … 

mert én veletek vagyok minden napon a világ végezetéig.”  

 Nagyon is szükség van a fenti segítségre, vagyis arra, hogy az 

Úr minden napon veletek föld lakókkal legyen a világ 

befejezéséig. A világ, amelyben ti éltek, a paradicsomiak 

bukásával vette kezdetét, tehát egészen addig, amíg vissza nem 

jutunk, illetve juttok, - mert mi építjük számotokra az utat az Úr 

igazságaiból és továbbítjuk nektek a megszerzett eredményeket - 
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a paradicsomi világokra, szükségeltetik a „Én vagyok az Út, az 

Igazság és az Élet, mert senki sem mehet az Atyához, csakis 

énáltalam”, mert a legmélyebb állapotokból egészen a Messiás 

világokba való, vagyis az Atyához való eljutásig vezetni fog 

mindannyiunkat. Mindannyiunk kötelessége, hogy amiket 

megszerzünk és kiépítünk, azt továbbítsuk hozzátok. Az egyik 

kezünkkel felfelé kapaszkodunk, míg a másik kezünkkel 

lenyúlunk értetek, hogy húzzunk benneteket előre a fejlődés 

útján, ki az önzésnek a világából, az önzetlen szeretetnek a 

világaiba.  

Ha Éva és Ádám bukásának allegóriáját vesszük figyelembe a 

Szent iratokban, akkor azt kell mondanunk, hogy már ott és akkor 

jelen volt az önzésnek a birtoklásnak a csírája: elvenni és 

birtokolni valamit, amit az Isten még nem engedett meg, hogy az 

ember elvegyen. Éretlenségéből kifolyólag még nem 

birtokolhatta a tiltott dolgokat, de amint a fejlődés folyamán 

elérte volna azt a szintet, hogy bánni tud azzal, amit idő előtt 

erőszakkal vett el, akkor a kellő időben Isten minden erőfeszítés 

nélkül odaadta volna a tiltott dolgokat. Tehát az önzés és 

birtoklási vágy idézte elő gyakorlatilag az egész bukást, 

birtokolni olyan dolgokat, amelyet Isten nem látott jónak odaadni. 

Felül bírálni Isten akaratát és helytelenül dönteni, ez sok esetben 

a mai ember hibája is. Nagyon sok, illetve minden szenvedés 

ebből fakadt és fakad. Az ember nagyon sok esetben hisz az 

ellentétnek, amely isteni rangot ígér és szellemi halált nyújt 

helyette. És mindezt mi által? A önzés és birtoklási vágy által. 

Ezeknek a hajlamoknak a legyőzése visz benneteket Isten 

Országa felé, az önzetlen szeretetnek az Országa felé, mert az 

önzés a halálba, míg az egyetemes önzetlenség az egyetemes 

szeretet felé visz benneteket. Birtokolni bármit is, amit nem az 

Isten ad az embernek, törvénytelen, és a törvénytelenség minden 

formája tompítja a lelket, pontosabban a lélek felvevőképességét 

és ezáltal mindinkább eltévelyedik az ember. Gondolok 
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elsősorban úgy a „törvényes”, mint a törvénytelen érzékiségnek a 

kiélésére, de mivel minden törvénytelenség elkövetése 

valamilyen formában lelki kielégülést idéz elő, ha nem így lenne, 

nem is elégítené ki az ember, ezért minden kiélés, kielégülés 

tompítja, majd meg is szünteti a lélek érzékenységét és felvevő 

képességét. A süllyedés folyamán mind durvább és durvább 

hatásokra tud csak reagálni, míg lassan már arra sem. De mivel 

az isteni hatás minél istenibb, annál finomabb, ezért a 

folyamatosan durvuló hatásokat mindinkább áthatja az ellentét 

hatása és aztán már csak arra tud reagálni a lélek, az isteni 

hatásokra már nem, gyakorlatilag az szűnik meg. És csak a 

szenvedések és megpróbáltatások kohójában tud a lélek 

megtisztulni és tud a lelke ismét valamennyire is érzékennyé válni 

az isteni hatásokra. Az önzőségből felhalmozott dolgaitokat 

viszont bármikor lelki vagyonná konvertálhatjátok az önzetlen 

szeretet gyakorlása által.  

Ezért törekedjetek kifürkészni az Isten akaratát testvéreim, ami 

a legkomolyabb szellemi munkát jelenti a számotokra és követni 

azt hogy a lelketek felvevő képessége mind finomabbá és 

finomabbá váljon az isteni dolgokra.  

De mindez csak az ember kicsinyke törekvése Isten felé. Isten 

törekvése az ember felé isteni szintű és az ember mégis sok 

esetben elbizakodik ha némi eredményeket ér el a lelki élet terén, 

pedig az emberi törekvés teljesen eltörpül ahhoz viszonyítva, 

amit az Isten nyújt az embernek. Isten leghatalmasabb ajándéka, 

amit az embernek ad, az a bűnbocsánat 

mindannak ellenére, hogy Istennek ezt a fajta 

megnyilvánulását bűnbánat hiányában nem is igazából értékeli. 

Csak akkor kezdi a lélek igénybe venni Isten szeretet 

megnyilvánulását, amikor rádöbben arra, hogy mindazt a 

tömérdek bűnt képtelenség visszafizetni, amit elkövetett és 

ezáltal rá van szorulva a bűnbocsátó kegyelemre. Sok esetben a 
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bűn beismerés helyett az ember Istent hibáztatja és vádolja a 

szenvedéseiért. Úgy véli, hogy Isten büntet, pedig Isten csak egy 

jó szülő módjára mindig mindenkire nézve a legjobb nevelési 

pedagógiát alkalmazza. Még ha látszólag büntetne is, az egyik 

kezével sebez, a másikkal gyógyít. Feszaggat bizonyos sebeket, 

melyeket a feledés homálya fedett be, de az altudatban ott lappang 

és negatív hatásokat vált ki a lélekre nézve. Felnyit az Isten 

sebeket, hogy bűnbocsátó szeretetével begyógyítsa azokat. És sok 

esetben nem lehet másként felnyitni ezeket a sebeket csak 

szenvedések árán, mert a szenvedés az az eszköz, amely 

felmorzsolja azokat a bűnrétegeket, amelyek a lelket befedik és 

ezáltal a gyógyulásra váró sebeket is. Isten amikor bűnbocsánatot 

ad, önmagából ad, amit a „karma” soha sem tud megtenni, ezt jól 

jegyezzétek meg. Ezért jó a bűnbocsánatba hinni és bűnbánattal 

magatokhoz vonzani. Amikor az ember átkerül a szellemvilág 

kapujához, ott áll az Úr és bűnbocsánatot hirdet. Itt már 

megszűnik minden „visszafizetés” nyújtotta lehetőség és aki a 

visszafizetés elméletben hisz „feloldozás” nélkül marad és nem 

fog üdvözülni. Ez az a lehetőség, amellyel az Isten közeledik az 

ember felé. Ha Isten nem adna önmagából a bukott szellem 

sohasem gyógyulna meg! Tehát a földi ember rá van szorulva 

Isten bűnbocsátó kegyelmére.  

Adja Isten kedves gyermekem, hogy mindannyian 

megérezzétek a bűnbocsánat szükségességét és azt a kegyelmet, 

melyet a bűnbocsánaton keresztül önmagából ad az Isten.  

Az Úr békéje és a testvéri szeretet legyen veletek mindenkor 

 Ámen  

Ada, 2022. 02. 06. 
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12 „Én vagyok az Élet kenyere” 

Ima 

 Mindenható Atyám, Mennynek és földnek hatalmas Istene, 

megszűnik minden értelem, és szív amikor Téged, ó hatalmas és 

kikutathatatlan Isten, keresünk és nem találunk, mert elfedi 

szemünk elől a Te nagyságodat és hatalmasságodat a te 

dicsőséged fényköre. De megtalálunk Téged azokban a 

nyomokban, amelyeket itt hagytál a környezetünkben, a 

lelkünkben, azokban a törvényekben, amelyek által mindenáron 

haza hívsz minket, mint tékozló gyermekeidet, a mennyei hazába, 

oda, ahol már megszűnik minden szenvedés, ahol a bűnnek és 

hatásainak, az anyagnak és a szellemi halálnak nyoma sincs már 

és letörölsz a szemünkről minden könnyet, amelyet a Tőled való 

elfordultságunk okozott. Szegényekké, koldusokká lettünk, 

éhezünk, szomjúhozunk és fázunk azóta, amióta elhagytuk a Te 

dicső Országodat.  

 Ó, mindeneket átható, éltető és irányító, hatalmas Isten, ne 

fordulj el tőlünk akkor sem, ha mi elfordulunk Tőled, hanem, ha 

kell akkor szenvedések árán vezess vissza bennünket a helyes 

útra, mert naponta kísért bennünket a sátán és a bűnös 

hajlamainknál fogva sokszor győzedelmeskedik felettünk és 

elrabolja tőlünk azokat az eredményeket, amelyeket már véres 

verejtékkel szereztünk meg. Kérlek küldj le a számunkra 

védelmet a kísértéssel szemben, hogy ne tévedjünk el. Sugározz 

bele a lelkünkbe hitet, hogy minden élethelyzetben meg tudjunk 

kapaszkodni Benned, mert aki hisz, csak az tud üdvözülni.  

 Köszönjük Atyám, hogy elküldted a Te Szent Fiadat, mint a 

lelkünk táplálékát, Akiben bűnbocsánatot ígértél a számunkra és 

Akinek a képmására átformálódhat a lelkünk az Ő segítsége által.  
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 Köszönjük Neked Máriát, mint közbenjárót, aki által az 

imáink eljuthatnak a kegyelem trónusa elé és aki által duális 

kiegyenlítődést nyerhetett a föld. 

 Drága megváltó Jézusom, örök hála és dicséret illet Téged 

amiért magadra vetted és felvitted a keresztre a mi bűneinket, 

mert ha ez nem történt volna meg, már akkor be kellett volna 

következnie a korszakzárásnak és akkor senki sem juthatott volna 

el az üdvösségre. De Te a kereszthaláloddal 2000 évet 

meghosszabbítottad az üdvösség idejét és ez idő alatt nagyon sok 

szellem gyermeked juthatott el az üdvösségre.Felemelted a földet 

egy magasabb szintre a kínszenvedéseiddel, tanításaiddal és 

ezáltal kiegyenlítődtek az erőviszonyok és így lehetőség adódott 

nekünk az üdvösségre való eljutásra. 

 Dicséret illet Mária, mindazért a munkáért, amelyet a földön 

végeztél. A Messiás utáni forró vágyakozással levonzottad Őt 

közénk, majd a méhedbe fogadtad és megszülted nekünk a 

megváltó Jézus Krisztust. Nagy szerep jutott Neked már akkor, 

amikor Keresztelő János halálától az Úr Jézus kereszthaláláig a 

hiteddel összekötötted az Ó- és az Újszövetséget, hogy ne szűnjön 

meg az üdvösség folytonossága. Munkád révénduális 

kiegyenlítődést nyert a föld.  

Amen 

 Amikor az ember igazság után kutat, akadályokba ütközik 

minden törekvése, mert akadályokat gördít elé a mindeneket 

megmételyező gőg és önérzet, amely mintegy visszaveri a 

lélekről az igazság világosságát, vagy legalább is annak nagy 

részét és csak kevés tud átszűrődni a lélek táplálására.  

 Éppen ebből kifolyólag minden embernek megvan a maga 

igazságvilága amelyben él, mozog és amelyben tevékenykedik és 

hatásokat vált ki és visszahatásokat tapasztal a maga szintjén, 

mert semmilyen megmozdulása a léleknek nem marad visszhang 
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nélkül a szellemvilág, vagyis az Isten által megalkotott törvény 

részéről. Ezért nem mindegy az, hogy ki mit gondol, mond, vagy 

cselekszik, habár ti már tudjátok azt, hogy minden történés felett 

folyamatosan ott őrködik és tevékenykedik a Mindenható 

szeretete, hogy oldja és irányítsa a visszahatásokat, mert senki 

emberfia sem lenne képes elviselni mindazt, amit kitermelt 

magának az életei folyamán, mert mindannak ellenére, hogy 

minden embernek saját igazsága van, amely nem más, mint csak 

egy tört tükör darabja az egésznek, az Isten által megalkotott 

törvények óvják, védik és vezetik a fejlődés útján a szellemet. Ott 

van a baj, amikor az ember kilép a törvényes keretek közül és a 

„saját törvényeire” hallgatva cselekszik, sőt másokat is a saját 

törvényeihez mér és igyekszik igazítani és ha valaki nem úgy 

cselekszik, ahogy ő jónak látja a másik ember számára, akkor 

azonnal megfogan a lelkében az ítélkezés. Pedig akárhogyan is 

igyekszik szorongatni a saját kis tükör darabkáját, csak egy 

kicsinyke része az a nagy egésznek, az Isten által alkotottnak és a 

balga ember gőgjében a sajátját hiszi egésznek, a másét hiszi 

alacsonyabb rendűnek és mozaikdarabnak.  

 Sajnos hosszú időnek kell elmúlnia, amíg az ember rádöbben 

arra, hogy a saját igaza nem több a másikénál és hogy 

mindkettőjüké csak egy - egy kis része az egésznek és hogy az 

Isten az egyetemes igazság szerint mér, nem az ember kicsinyes 

igazsága szerint. Mi lenne akkor, ha az ember igazsága szerint 

mérne az Isten? Mindig a másik ember lenne megbüntetve, ő 

maga viszont fel lenne oldva minden következmény alól. De az 

Isten kegyelme olyan törvényeket alkotott, amelyek nem 

részrehajlóak, hanem mindent a szeretet szálán néznek és látnak 

és ebből kifolyólag nem személyválogatók, hanem minden bukott 

szellemet az üdvösségre igyekeznek elvezetni. Mindannak 

ellenére, hogy az ember a saját igazát és igazságát érzi a 

legtökéletesebbnek, sokszor arra vágyik, hogy a másikét élje 

meg, vagyis, hogy a másik tükördarabjába tekintsen bele. Teszi 
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ezt azzal a céllal, hogy a másik embert rakja rendbe, pedig hiába 

teszi ezt, mert akkor is csak saját magát fogja meglátni benne, 

vagyis ha ítélkezik, akkor is saját magát ítéli el, mert más 

tükrében is saját magát látja meg.  

 Mi is történik akkor, ha az ember a másikat akarja az igazság 

fényében meglátni? Amíg a másikat szemléli, amíg a másik 

szemében a szálkát keresi, addig a saját szemében a szálka 

gerendává növekszik, vagyis, amíg az ember a másik hibáit 

szemléli és folyton a másikat igyekszik megjavítani, addig a saját 

hajlamai ellenőrzés nélkül maradnak és csak növekedni fognak. 

Aki ugyanis igazi lelki életet él és befelé fordulva a saját lelki 

világát szemléli, annak nincs ideje folyton a másikat változtatni 

meg. Tehát , aki a másikat igyekszik megjavítani, az még nincs 

tisztában a saját hajlamaival, pedig a más tükrében is saját magát 

látja meg, mert amikor az ember a másik hibáit szemléli, csakis 

azt látja meg a másikban, ami benne is benne van, ami viszont 

nincs meg benne, mint hajlam, azt a másikban sem látja meg. Így 

van ez az erényekkel is. Amely erény egy lélekben már benne 

van, azt látja meg a másikban is. Az Urat azok feszítették 

keresztre, akikben szinte egyáltalán nem volt az Úr erényeiből 

még egy hajszálnyi sem. Amikor az ember a másikat szemléli és 

igyekszik megváltoztatni, akkor saját magát többnek hiszi, azért 

foglalkozik a „nálánál kisebbel,” pedig csak a saját hajlamait látja 

meg a másik tükrében, mert tükrei vagytok, vagy legalább is kell, 

hogy legyetek egymásnak, ami annyit jelent, hogy tudnotok kell, 

hogy amit másokban láttok meg, azt magatokban kell 

felfedeznetek és kiirtanotok, csak akkor lehet valamennyire is 

józan az ítélőképességetek. Ameddig egy ember rabja valaminek, 

addig nem tud segíteni ugyanabban a dologban másnak, mert csak 

akkor tud tanácsot adni, ha már egy bizonyos fokig valóban előbb 

jár és ez abban nyilvánul meg, hogy megértéssel és szeretettel 

kezeli a dolgokat és nem haraggal és ítélkezéssel közeledik egy 

egy problémához, mert a szeretet már eleve újjáteremtő erő 
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gyanánt hathat egy másik lélekre, aki problémában van. De ha az 

a másik lélek nem befogadóképes, mert azt hiszi, hogy mindent 

jól csinál, akkor hiába minden kísérlet a segítségnyújtásra. Ilyen 

esetben meg kell várni, amíg rádöbben a lélek arra, hogy nem jó 

úton jár és hogy segítségre szorul. Isten ugyanis úgy rendezi be a 

földi életet, hogy a szeretetteljes összekovácsolódás érdekében az 

emberek rá legyenek szorulva egymás támogatására. Ugyanis, 

mint már írtuk is, ezt a ti világotokat az önzés törvénye uralja, 

tehát igencsak adódik alkalom az önzetlenségnek vagyis a 

szeretetnek a gyakorlására. A szeretet ugyanis az emberi lélekből 

kiáradó fluidsugár, amely a másikkal kapcsolatot, összeköttetést 

alkot, minek következtében épül az Isten Országa, ugyanis ott 

mindenki mindenkivel össze van kötve erősen a szeretet szálán. 

Azt már nem is lehet köteléknek nevezni, hanem állapotnak, az 

Isten szeretetében történő létezésnek. De ebben az állapotban is 

szükség van az „egymásrautaltságra” mert egyszerűen 

megköveteli az az egység, amelyet csakis Istenben lehet megélni. 

És ezt is építeni kell, méghozzá az Isten felé történő szeretetnek 

a sugárzásával, mert ugyanis azáltal tud csak a lélek, illetve a 

szellem táplálkozni, vagyis fejlődni ha bele tud kapcsolódni az 

Örök Élet forrásába, Istenbe, vagyis táplálkozni képes az örök 

Élet kenyeréből, az Úr Jézus Krisztusból. Ekkor már nincs saját 

törvénye senkinek, mert beleolvad az egyetemes törvénybe, a 

szeretet törvényébe és részesévé és részévé válik Annak. Innentől 

kezdve megszűnik minden árnyék, ami azelőtt beárnyékolta az 

örök boldogságot, amely a teremtmény és teremtője közé állt, 

mert innentől „színről színre” lát a szellem. De ahhoz, hogy idáig 

el tudjon jutni egy bukott szellem, minden árnyékot vető 

tulajdonságtól meg kell szabadulnia a hit és az önmegtagadás 

által, mert elsősorban a hit az ami üdvözít. Naponta meg kell 

harcolni a megharcolnivalót, mert a holnap még nem a tiéd 

gyermekem, az Isten kezében van és ezáltal az idő méhében vár 

arra, hogy meghozza az ember számára a kegyelmet. De senki 
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sincs kibiztosítva arról, hogy a holnapot neki ajándékozza az 

Isten. A ma a tied gyermekem, amelyet a tegnap cselekedeteivel 

alkottál meg magadnak. A jövő az az örök jelen, amelyet viszont 

a jelen megélésével formálsz meg, de csak abban az esetben lehet 

a tiéd, ha az Isten kegyelme úgy látja jónak, hogy javadat 

szolgálja és nem a bukásodat. Tehát használd ki a jelent 

gyermekem,mert a holnap még nem a tiéd, hanem az Isten 

kezében van. Az alvás a halál mostohatestvére, tehát soha sem 

tudhatja az ember, hogy mikor és hol húzza meg Isten a határt és 

nem engedi vissza a testbe a szellemet, hanem az ítéletre vezeti 

el. Tehát úgy éljetek és dolgozzatok, mintha holnap meghalnátok 

és úgy imádkozzatok, hogy örökké fogtok élni. 

Isten kegyelme legyen veletek gyermekem! 

Ada, 2022. 02. 20. vasárnap 
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12.1 Rendkívüli közlemény 

Kedves földi testvéreim!!! 

 Mint azt ti is tudjátok, a mi Urunk, a Jézus Krisztus előre 

megjövendölte, hogy hallani fogtok háborúkról és háborús 

hírekről, de hogy meg ne rémüljetek, mert ez nem a vég, hanem 

még csak a kezdete a vajúdásnak. 

 Amikor az állítólagos járványról indultak be bizonyos negatív 

célirányú dolgok, már akkor imára, böjtre, sőt mi több közösen 

megszervezett imákra hívtuk fel a figyelmeteket, mely 

szándékunk a hitnek a hiánya miatt nem nyert megvalósulást. 

Pedig minél többen egy ugyanazon céllal és célért ha 

könyörögtök az Atyához az Úr Jézus nevében, akkor az a 

könyörgés meghallgattatik.  

 Jelen esetben is legtöbb amit tehettek a kialakult helyzet 

enyhítése érdekében, az az, hogy összefogva közösen imádkoztok 

a dolgok enyhítéséért és az Atya meg fogja hallgatni 

könyörgésteket, mert nem fixek a dolgok, sok mindenben be lehet 

folyásolni a dolgok alakulását, ha hittel könyörögtök a kegyelem 

Istenéhez! 

Tehát imára, közös imára szólítunk fel ismételten csak 

benneteket, hogy imádkozzatok a békéért. Az imákat mi 

továbbítjuk a kegyelem trónusa felé. De ha nem születnek 

érdemleges, azaz hitből fakadó fohászok, akkor a mi imáinknak 

könyörgésinknek nincs mihez társulniuk, nincs mit felerősíteni, 

hogy meghallgatást nyerhessenek.  

 Ne szégyeljetek oda borulni lélekben is és fizikailag is a 

kegyelem trónusához és könyörögni kegyelemért, 

bűnbocsánatért, hogy enyhülhessenek a benneteket érendő 

csapások. Sok minden függhet még tőletek, vagy oly mértékben 

enyhülhetnek a dolgok, amilyen mértékben semlegesítitek a 
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felgyülemlett negatív erőmennyiséget. Mint tudjátok az 

Ószövetség végén már annyi bűn halmozódott fel, hogy lezárult 

volna a korszak, ha az Úr és Mária nem szenvedik el a negatív 

erők nagy részét. De mivel magukra vették a világ bűneit, ezért 

akkor megmenekült a föld a teljes pusztulástól. Az elmúlt 2000 

évben sok missziós szellem született meg, akik 

kínszenvedéseikkel sokat semlegesítettek a jelen időkre 

felgyülemlett negatív erőkből, de ezt a szellemi munkát ti is 

folytathatjátok, ha összefogtok és közösen vállaltok imát és böjtöt 

a dolgok enyhítése érdekében. Ha ritkulnak a negatív erő rétegek, 

akkor azok, akiknek a kezükbe adatott a világ sorsa, könnyebben 

világossághoz juthatnak és akkor pozitívabban tudnak dönteni. 

 Rajtatok áll a választás lehetősége. Gyermekem, a sorsotok a 

kezetekben van lehelyezve. 

 Adja Isten, hogy minél többen meghallhassák a felhívásunkat. 

Ada, 2022. 02. 25. G. 
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13 „A test és vér nem vehetik Isten Országa örökségét” 

 A földi ember sokszor arról van meggyőződve, vagy legalább 

is arról igyekszik meggyőzni saját magát, esetleg másokat is, 

hogy minél több információt gyűjt magának az Isten Országáról 

és annak Igazságairól, annál közelebb áll annak határaihoz. Pedig 

a dolgok hát valamelyest másként működnek, mert ha ez teljes 

egészében így lett volna, akkor az Úr Jézus a népet nem 

példabeszédekben tanította volna, hanem azonnal a tiszta 

igazságot hintette volna szét minden felé és nem fektette volna a 

fő súlyt az Őt követőknek a naponkénti önmegtagadására és a 

szeretetük gyakorlására. Sőt mi több a szeretetet ismertető jelként 

jelölte meg az ő tanítványainak a felismerésére.  

 Ezért, hát a meghívottaknak, ahhoz, hogy választottakká 

lehessenek, mert „Sokan vannak a meghívottak és kevesen a 

választottak” az Új Jézust kell követniük, mert csakis így 

juthatnak el az Isten Országába. Ő ugyanis elvezet mindenkit, aki 

Őt követi abba az Országba, amely „nem e világból való.” Ebbe 

az Országba nem juthat be a bűn, a bűn alkotta test, sem a vérségi 

kötelék, mert ott mindenki egyenlő és mindenkinek Isten az 

Atyja, miáltal mindenki testvér. De ehhez akkor minden 

testiséget, ami gyakorlatilag létrehozta a testet, meg kell tagadni 

és a benne lekötött állapotban lévő erőket ki kell vonni és az 

ellenkezőjébe fektetni be, vagyis az erények gyarapításába, 

amelyeknek a gyakorlása által alakul ki gyakorlatilag a szeretet, 

mert a szeretet olyan, mint amikor a fényt alkotó elemeire 

bontjuk, hogy erényekből tevődik össze.  

 De ezek sajnos hosszú folyamatok, mert az embernek 

gyakorlatilag csalódnia kell a bűnben, szenvednie kell tőle, hogy 

megutálja azt és levetkőzni igyekezzen. Ez gyakorlatilag a földi 

élet célja. Amennyiben eljutott már a hitnek egy bizonyos fokára, 

akkor már hitből engedelmesen követi az isteni akaratot és akkor 

sokkal kevesebbet szenved, mert nem termel ki magának 
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bűnhődést, hanem emelkedést. Mert a bűnhődés törvénye nem 

üdvözít, hanem kárhoztat, amely törvényből nincs menekvés, 

csakis a felemelő és megtisztító bűnbocsánat által. A megtért 

embernek már semmi köze a bűnhődéshez, neki csak dolga, 

nagyon sok dolga van a szeretet műhelyében, ahol a negatív 

dolgaiért „pozitívval fizet”, azaz építi ki magában az erényeket, 

hogy ezáltal a testiség, vagyis a „test”, amely nem veheti az Isten 

Országa örökségét, lassan visszafejlődhessen és megszülethessen 

az „istenember” aki már eljuthat a nagy menyegzőre, amely azok 

számára tartatik, akik megtalálták a vőlegényüket, 

menyasszonyukat (duáljukat) és a mennyei jegyesüket Jézus 

Krisztusban, minek következtében elhagyván a földet, 

várományosai lettek az Új Világ állampolgárának lenni. Tehát 

amikor az ember megtagadja a kárhozatra vivő hajlamait, 

gyakorlatilag nem veszít semmit, pedig sokan azért nem tagadják 

meg a hajlamaikat, mert féltik azokat, sőt mi több, az eljövendő 

világ igazságait építi ki magában. Ezért mondja az Úr Jézus, hogy 

amiről lemondatok a földön, annak a sokszorosát viszitek át. De 

természetesen akkor van értéke a lemondásnak, az 

önmegtagadásnak, ha szeretetből fakad, mert ezáltal azt be 

tudjátok váltani lelki vagyonra az igazság angyalai előtt. Minden 

egyes szeretetből történő lemondás az ember által létrehozott 

önzés törvényét gyengíti. 

Ha az ember az állatok iránt érzett tiszta szeretetből nem öli 

meg őket akkor nem fogyaszt húst, tehát gyengül a testiség, az 

önzésen alapulófalánkság, az ínyencségekhez való ragaszkodás 

és szabadul fel a szellem a kötöttségek alól, vagyis támad fel az 

Örök életre, az egyetemes szeretetnek a világába.  

 Nehéz megérteni az embernek azt, hogy miért bűn az, ami jó 

és gyönyört keltő a testnek, amikor éppen -szerinte- attól érzi jól 

magát az amúgy is mindinkább szenvedésekkel tűzdelt világban. 

Nehéz elfogadni azt, hogy ami jó és gyönyört keltő a testnek, az 
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halálos hatást gyakorol a lélekre és az ember mindent megtesz 

annak érdekében, hogy leküzdje még azokat a korlátokat is, 

amelyekkel Isten korlátozni szeretné a kárhozatra vivő hajlamok 

kiélését. Pedig ami a lélek fejlődését, talán inkább feltámadását 

szolgálja, az fáj a testnek és az alsóbbrendű énnek, és kedvezően 

befolyásolja a felsőbbrendű ént. Odáig kell eljutnia a léleknek a 

hajlamoktól való tisztulásban, amikor az alsóbbrendű ént a 

felsőbbrendű énnel azonos szintre fejleszti fel. Ekkor jutott vissza 

az Isten Országába. De addig még nagyon sok munka vár a 

lélekre, mert hízelgő a bűn a maga gyönyört keltő érzéseivel.  

 Itt van a falánkság után az érzékiség esete.  

Amikor a gyermek megszületik, teljesen tiszta erőkkel ellátva 

jön a világra. Amikor még kicsi, viszonylag tiszta érzésekkel 

közeledik a másik nem felé, mert a bűnös hajlamai még latent 

állapotban vannak, mert a test még nincs kifejlődve. Még minden 

bűnös vágytól mentesen fogja meg a másik nem kis kezét. De 

ahogy cseperedik a gyermek, lassan, de biztosan szabadul fel a 

nemiség érzése és tudata -amit a jelen időben bozalmas módon 

összezavarni törekszik a sátán- és új, addig nem ismert 

gondolatok, vágyak kezdik benépesíteni a lélek érzésvilágát és az 

értelmet. A lélek érzésvilága mindinkább más szemmel és más 

vággyal néz a másik nemre mint azelőtt, mert az érzések és 

vágyak kezdenek beszennyeződni és a tiszta érzésekbe kezd 

beszivárogni és aktivizálódni a bűn, vagyis az a negatív romboló 

eredmény, amely a duálhasadással, azaz a nemduálok 

újraegyesülésének kisérleteivel keletkezett. Sajnos mint 

ártatlannak tűnő érzés van jelen, amely még nem szült negatív 

tapasztalatokat, talán csak gyönyört a kielégülésben, mert még 

nagy mennyiségű erő áll rendelkezésére a léleknek, amely még 

nincs beszennyezve a bűn által. Ezért és a mélyre süllyedt állapot 

miatt nem érzi bűnnek az érzéki kiélést az ember. Sajnos ez miatt 

még nem igyekszik a bűn köré korlátokat húzni az egyén, vagyis 
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nem igyekszik figyelembe venni az isteni törvények által húzott 

korlátokat, hanem mind nagyobb és nagyobb teret enged a 

bűnnek. Ezért szinte teljesen átszövi a gondolat- és érzés világát 

a bűnös érzés, amely megvalósításra törekszik. Itt nyerne 

jelentőséget a szülők részéről a tudatos nevelés, amely már 

idejében igyekszik a vadhajtásokat lemetszegetni a fiatal, még 

hajlítható törzsről, és nemes hajtásokkal oltani be, hogy csakis 

nemes ágakat és a nemes ágak viszont nemes termést hozzanak. 

De sajnos már a szülők sem kaptak vallási erkölcsről tiszta 

nevelést, mert hiányzott hozzá az élő hit úgy a szülők, mint a 

tanítók részéről. Az ifjú már csak akkor érzi a dolgok 

visszahatását, amikor már jócskán kiégett a lelke a bűn kiélésétől 

és már az ördögök táncolnak körülötte, vagy talán még akkor 

sem, vagy legalább is nem köti össze a dolgokat. Pedig Isten 

megadta a természettörvény ismeretét a tízparancsolatban, de 

főként a mai időben már szinte teljesen hitelét vesztette minden 

törekvés, ami az erényes életre irányul. Azután jött az Úr Jézus, 

aki -az érzékiségről lévén szó- törvényes szintre emelte az 

érzékiséget, és szűk korlátokat húzott a törvényes intézmény, a 

házasság intézménye köré. De sajnos már eleve kiégetten mennek 

bele a házasságba mostanság és tönkre teszik az Úr által 

meghatározott kereteket, mint szentséget, mielőtt még kiosztották 

volna egymásnak. De ha már van törvény és törvényes keret, az 

még nem azt jelenti, hogy nem bűn a bűn, hanem hogy van egy 

korlát, egy törvényes keret, amelyet nem szabad áthágni és 

amelyben főként a nő, de mindkettőjük számára az érzékiségből 

való tisztulást eredményezi a törvényes gyermekáldás és azok a 

súrlódások, amelyek a gyermekek és egymás között vannak. 

Tehát az Úr Jézus adott egy törvényes tisztulási lehetőséget, 

amelynek a végkifejleménye a tiszta házasság, vagyis az 

érzékiségnek kizárólag a gyermeknemzésre való felhasználása, 

vagy a teljesen tiszta kapcsolat, mert az érzékiség nem azonos a 

szeretettel, hiába szeretnék sokan a tiszta szeretetet degradálni az 
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érzékiség szintjére. Tehát ha az ember leküzdeni igyekszik még a 

törvényes kereteken belül is az érzékiséget, a tiszta szeretetet építi 

általa, mert mint mondtam, az érzékiség a duálszétválási 

bonyodalmak alkalmával keletkezett, mint bukási produktum. 

Isten megtehetné ugyan azt, hogy az egész világegyetemet 

visszateremtené abba az eredeti állapotba, de akkor nem lenne 

szabad akaratbeli „érdeme”, mert akkor van fejlődés, ha egy 

szellem szabad akaratából dönt a jó követése mellett, valamint 

újra és újra megtörténne a bukás, mert azok a lelki hiányosságok, 

amelyekből kifolyólag megtörtént a bukás, ugyanúgy jelen 

lennének, valamint nem tudná teljesen végigélni a szellem a 

bukása eredményét. Ezért Isten törvényeket, korlátokat vont a 

lélek köré, annak érdekében, hogy a visszafelé vezető utat 

lépésről lépésre szabad akaratból tudja megtenni a szellem, 

megtapasztalván és leküzdvén mindazt, amit maga alkotott meg 

saját magának az ősbukás folyamán. Így nem okolhat senkit ha 

visszaesik, mert saját maga nem lépett meg bizonyos lépéseket. 

Hábár általában az emberek Istent szidják a bukásért, pedig Isten 

tökéletes embrió szellemeket teremtett, akik a nagykorúsági 

próbán buktak el. No már most az, hogy az embrió állapotból ki 

mennyire fogta komolyan a fejlődést a nagykorúságig, az nem az 

Isten felelőssége, hanem magáé a próba előtt álló szellemé. A 

jelen világban is hasonló a helyzet, hogy az emberek Istent 

hibáztatják a saját bukásukért, a szenvedésteljes állapotaikért, 

holott minden esetben a meg nem lépett, vagy a rosszul meglépett 

lépések az előidézői a szenvedéseknek. Másrészt viszont a 

szenvedések eszközök bizonyos lelki rétegek levetésére. Ilyen 

esetben nincs kitermelt háttere a szenvedéseknek. 

 Az érzékiség tehát bűn és rombolólag hat a tiszta szeretetre, 

főként a duálszeretet kialakulására, mert az érzékiség a 

duálérzésnek a rákfenéje, az oszlásnak indult hullája. Ahhoz 

tehát, hogy a szétvált duálfelek visszatalálhassanak arra az 

állapotra, ahol kettéhasadtak, mindinkább tisztán kell élniük. El 
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kell érniük a duálfeleknek az érzékiség mentességet, vagyis a 

lelki semlegességet és csak utána jöhet igazából a duálérzés 

tudatos kiépítése, amelynek a szeretet, a duálszeretet kell hogy 

legyen az alapja. Tehát ebben az esetben is az érzékiség 

rombolólag hat a duálszellemekre. Itt is érvényes az, hogy a test 

és vér nem veheti Isten Országa örökségét.  

 De ne csak az érzékiséget vegyük figyelembe, hanem 

bármelyik másik bűnt, mindennek a bukás az alapja és 

mindegyiktől csakis önmegtagadással lehet megszabadulni. De 

amikor az ember elindul a szabadulás útján, mert már megutálta 

a bűnt, akkor már nagyban segíti a szellemet előre a kegyelem. A 

tékozló fiú esetéből tudjuk, hogy a fiúnak félútig kellett csak 

„egyedül” elvánszorognia, mert a fél útra az atyja elébe jött 

hűtlenné vált fiának és megbocsátván az atyai hajlékhoz való 

hűtlenségét, visszafogadta leépült gyermekét és visszaépítette 

lelkivilágát. A tékozló fiú történetében benne foglaltatik az egész 

szellembukás és visszafejlődés allegóriája. A tékozló fiú kikérte 

az atyai részt és nem a fejlődésre, hanem a bukásra használta fel 

a tiszta erőit. Amikor már elfogytak ezek a tiszta erők, az állati 

lelkekkel került egy ugyanazon táplálkozási szintre, mert teljesen 

kiszolgáltatta magát, azaz az erőit, az ellentétes erőknek. Amikor 

már belefáradt az „állati” szinten lenni, vagyis csak az 

„ösztöneinek”, a kárhozatra vivő hajlamoknak élni, akkor elindult 

vissza az atyai hajlék felé. De ez nem fizikai közeledést jelentett, 

hanem a kárhozatra vivő hajlamoktól való tisztulást és az ezáltal 

történő emelkedést legalább a negyedik szféráig, mert ugyanis 

gyakorlatilag ebben a szférában már meglelhető az Isten. Ott 

történik a találkozás. Amikor az Úr eljön a felhőkig, hogy 

magával vigye az Övéit, gyakorlatilag a negyedik szféráig jön le, 

mert ez az a szféra, amely először el fog ragadtatni. Ez is jelenti 

az Istennel való találkozást, vagyis azt, amikor a tékozló fiút 

átöleli az Isten. Tehát ebben az esetben főként érvényes az a 

kijelentése az Úr Jézusnak, miszerint „Test és vér nem vehetik 



163 

 

Isten Országa örökségét”, a test teljes egészében szétsugárzik és 

a szellem viszont belép a maga szférájába. „Elragadtatik, mint 

Énok és nem lát halált.” Abból is nyilvánvaló az isteni jelenlét a 

negyedik szférában, hogy ott keletkeznek a földet irányító 

törvények és oda kell felemelkednie az embernek, hogy 

bűnbocsánatra juthasson. 

 A fizikai világban is az Istennel való találkozás ebben a 

szférában történik meg. Ez nem azt jelenti, hogy alacsonyabb 

szinten lévő szellemnek nem lehet istenélménye, mert Az Úr 

elküldte a Szentlelket, és mert „Elközelgett hozzátok az Isten 

Országa” de mégis csak a fejlettebb szellemek észlelhetik 

elsősorban, ugyanis az Úr azt mondja Péternek: Ezt nem a test és 

vér nyilatkoztatta ki neked, hanem az én mennyei Atyám. Mert a 

test és vér nem örökölhetik Isten Országát. De az Úr az ő 

megváltói munkájával összekötötte a bukás miatt elszakadt fluid 

szálakat Istennel és ezáltal minden könnyebbé válik.  

 Ezért kedves gyermekem és testvéreim, törekedjetek 

megszabadulni a test és vér kötelékétől, hogy felszabadulhasson 

a szellemetek a test kötelékei alól és ezáltal mindinkább 

átszellemesülhessetek, mert a test és vér nem örökölheti Isten 

Országát. 

 Amen 

Ada, 2022. 02. 27.  
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14 Várakozás 1. „Azért jöttem...” 

Azért jöttem, hogy szabadulást hirdessek a foglyoknak! 

 Már az ősbukás alkalmával Ígéretet tett Isten arra nézve, hogy 

elküldi a szabadító Messiást a bukott világra, Aki a folyamatos 

tisztulás, bűnbánat, beismerés, a bűnbocsánat és az ezekből adódó 

újjáteremtés révén visszavezeti az eredeti ősállapotokba, a tiszta 

világba azokat, akik hátat fordítottak az isteni elgondolásnak, az 

abszolút tökéletességre való eljutásnak és a szellemi halálba, 

vagyis a kisértők fogságába kerültek.  

 Annak érdekében, hogy meg tudjon a Szabadító születni, 

vagyis, hogy a földi emberéhez hasonló, de mégis ritkább és 

átszellemültebb testet ki tudjon alakítani magának, ki kellett 

választania egy szellemcsoportot, amelyet a legmélyebb szintről 

nevelt és vezetett az ugyanabba a nép csoportba való újjászületés, 

a sok- sok szenvedés, valamint a természettörvény hathatós ereje 

által, arra a szellemi magaslatra, hogy vágyjanak elsősorban a 

rabságokból, valamint a szenvedésekből, de ugyanakkor a 

bűnökből való szabadulásra. Ennek az egyik feltétele az egy Isten 

imádás volt, valamint a természettörvény betartása, amelyet oly 

sokszor megszegtek és azonnali halállal meg is fizettek bűneikért. 

A tanulságot már csak a szellemvilágban tudták levonni. Amikor 

ez megtörtént, újból lehetőséget kaptak arra, hogy tovább 

rotáljanak a fejlődésben, míg elérik azt a szintet, hogy igazából 

vágyjanak a Messiás után és eme vágyódásukkal kitermeljék 

Mária megszületésének a lehetőségét, Akiben gyakorlatilag 

összpontosult a zsidó nép messiás - várása. Mert kizárólag csak 

egy soha nem bukott, hanem a paradicsomi világ fejlettségét elért 

tiszta szellem volt képes magában összpontosítani a nép 

szabadulásának, vagyis a Messiás megszületése után való vágyat, 

mert ugyanis Mária ott állott a paradicsomi világ „csúcsán” és 

nyitva állt előtte a Messiások világa, ahova eleve vágyott Ő maga 

is. Tehát a Messiás után való vágyakozás eleve adott volt 
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Máriában! Így tudta testben magához vonzani, illetve magába 

fogadni a messiási világok csúcsát elért Megváltót. Ugyanis ama 

krisztusi jelenlét, amely a fogamzás pillanatától kilenc hónapon 

keresztül adott volt és az a misszió, amelyet az Úr mellett 

csendben tűrve, magára vállalt, valamint az a szellemi munka, 

amelyet pünkösdig és pünkösd után haláláig, valamint a 

szellemvilágban jelenleg is végez, hozta meg számára a 

felemelkedést a Messiásokhoz, vagyis a Szent Fiához, aki után 

való vágya vitte át Máriát a szellemvilágba.  

 Tehát kizárólag egy ilyen magas és tiszta szellem, mint Mária 

volt képes méhében megfoganni a Messiás szellemét, mert 

nálánál alacsonyabb szellem nem lett volna képes, hanem 

szétsugárzott volna a teste a Messiás érintésének hatására, 

valamint senki másban nem volt oly erős a vágy a Messiásra és 

nem tudta volna bevonzani Őt, mert minél magasabb egy szellem, 

annál tisztább erők szükségesek a bevonzáshoz. Mint ti is 

tudjátok, a magasabb világokon, még itt a mi naprendszerünkben 

is már nem az érintkezés által szaporodik ú.m. egy család, hanem 

az anya egyszer csak erősen elkezd vágyódni a fogamzásra és ez 

a vágy által hozzákapcsolódik egy megszületendő szellem, akit a 

meghatározott időben megszül. De a születés sem úgy működik 

már a fejlettebb világokon, mint a földön, hanem hasonlóan, mint 

ahogyan Jézus született. Mária méhében a kis Jézuska 

folyamatosan dematerializálódott, míg a földre terített pokrócon 

viszont visszaalakult a fluiddá alakított teste anyaggá.  

 Tehát azért nem tudta volna bárki, akármelyik zsidó asszony 

megszülni az Úr Jézust, mert egyik se volt azon a szellemi 

magaslaton, hogy a fentebb említett magasabb szülési törvényben 

élt volna. Ahhoz abban a tisztaságban kellett volna élni annak a 

valakinek, amelyben Mária élt a földön, azonban minden zsidó 

asszony megváltásra szorult, nemhogy társmegváltó legyen Jézus 

mellett, mint ahogyan Mária volt. Éva bukását senki „emberfia” 
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nem tudta volna helyreállítani, csakis egy abból a kategóriából 

származó, de a tökéletességet elért tiszta szellem, Mária, mert 

senkinek nem lett volna akkora lelki ereje, hogy mindazt a negatív 

erőt, amelyet Éva kitermelt, szenvedéseivel átdolgozza, mert 

összeroskadt volna már azon szenvedéseknek,- melyeket Mária 

átélt-, a milliomod része alatt is.  

 Mindaz a sátáni törekvés, amely Mária nagyságát van hivatva 

leépíteni, abból a célból történik, hogy a tiszta, szent és egyetemes 

igazságot hatásaiban gyengítse, mert az igazság, a teljes igazság 

teszi szabaddá az embert bűneiből. És Mária nagysága, tisztasága 

és társmegváltói szerepköre viszont a teljes igazsághoz tartozik. 

Ugyanez a helyzet Jézus személyével is. Őt is megpróbálják az 

egyszerű és bukott ember szintjére hozni le, csakhogy csorbítsák 

az emberek előtt istenségi mivoltát és hatalmát, szintén azzal a 

céllal, hogy gyengítsék és korlátozzák az Igazságnak erejét az 

embereket szabaddá tevő munkájában. Pedig még ha meg is ölik 

az Igazságot, az akkor még nemesebb formában és hatalmasabb 

erőben támad fel. Éppen ebből a célból adatott a szellemtan, mert 

hatásaiban megcsorbították az Igazságot 2000 éven keresztül, 

azáltal, hogy megpróbálták dogmákba foglalni és lényegnélküli 

külső formává degradálni , de ennek következtében egy tisztább 

formában jelent meg, a III. kijelentés formájában. (Erre a 

feladatra külön embereket és helyet szemelt ki a sátán.) De mind 

hiába a tiszta igazság, ha az ember nem képes azt hittel kellő 

mértékben magához vonzani! Ugyanis ebben a kijelentésben is 

hatalmas, immár a leghatalmasabb erő rejlik, de sajnos latent 

állapotban. Sokkal, de sokkal többet lenne képes az ember a 

szabadulása terén elérni, ha nagyobb és erősebb hittel közeledne 

a III. kijelentéshez. De mivel,- ami nagyon sajnos,- az ember 

ragaszkodik a saját bűnös énjéhez és igazából nem is akarja 

levetkőzni azokat, ezért ezek a fentebb említett erők 

kihasználatlanok maradnak, pedig a felemelkedéshez, főként az 

elragadtatáshoz magas és tiszta erőkre van szükségetek. Hasonló 
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a lélek, mint egy léggömb, amelyet ha nemesgázzal töltetek meg, 

felemelkedik a magasba és minél nagyobb mennyiségű gázt 

töltetek bele, a léggömb annál nagyobb lesz és annál magasabbra 

emelkedik. De ahhoz, hogy ezeket az erőket magatokhoz tudjátok 

vonzani, nektek magatoknak is meg kell tisztulnotok, meg kell 

tisztulni az erőiteknek az önmegtagadás és a szeretet gyakorlása 

által, mert a hasonló hasonlót vonz. De a lelki erőitek ilyen szintre 

való megtisztításához komoly lelki munkára van szükségetek. 

 Az Úrnak nem volt szüksége ilyen lelki munkára, mert Ő a 

legmagasabb szintről jött le, amelyet szellem elérhet. Neki inkább 

levetkőznie kellett az erőkből, hogy ebben a sűrű anyagi világban, 

ahol ti éltek, le tudjon születni. Amikor negyven napra a pusztába 

vonult, gyakorlatilag a levetkőzött erőit gyűjtötte vissza, de nem 

úgy, ahogy ti gondoljátok. Ha kerestétek volna Őt a pusztában, 

nem találtátok volna meg, mert testét szétsugározva gyakorlatilag 

felemelkedett az ő Atyjához. De ezt nem tudta senki, még Mária 

sem, habár Vele mindent bizalmasan megosztott. Ezért Mária 

hamuban sült mézes pogácsát tett Jézusnak a tarisznyájába, 

amelyet Jézus szeretett, vagy legalább is szívesen fogyasztott.  

 Jézust a töltődés mellett az Isten és az ősnapok világában 

fenthagyott duálja irányába érzett forró vágy késztette arra, hogy 

negyven napra visszamenjen az Atyához és a duáljához. Ekkor 

Isten szava szólt Szent Fiához: „Emlékezzél Fiam az ősbukásra 

és nagyon vigyázz, hogy az ellentétek világában ahova küldelek, 

hű tudj maradni az Atyádhoz” És amikor negyven nap után 

kellően fel volt készülve, akkor „megkísértette” Őt a sátán. 

Elképzelhető-e az, hogy az Ő számára, főként amikor teljesen 

felüdülten, ereje teljében akkor jött vissza az Atyától, hogy 

kísértést jelentett volna a föld legalacsonyabb szellemeinek a 

megjelenése és támadása vagy éppen teljes egészében másról van 

szó? 
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 Jézus olyan hatalmas, hogy számára nem jelentett kísértést a 

föld bűzös kipárolgású fluidvilága, hanem tudatosan engedte 

magához az alattomos szellemeket, mint kísértőket, hogy 

kisértsék a földön uralkodó fő tulajdonságok szempontjából.  

„Ha Isten Fia vagy, változtasd ezeket a köveket kenyérré!” 

Erre így válaszolt: „Meg vagyon írva, hogy nem csak kenyérrel 

él az ember, hanem minden Igével, amely Isten szájából 

származik.” 

Tehát ha Isten fia vagy ne az isteni Igéből táplálkozz, hanem 

válj el Istentől és te teremts magadnak eledelt, azaz bukj le te is, 

mint én -mondja az ördög- és élj külön önálló, önellátó életet Isten 

nélkül, magadnak alkotván meg a táplálékodat. Ebből alakult ki 

az önzés, az önzés világa, a földi világ. Így sajnos a földi ember 

lelki világa törekvéseiben teli s tele van énközpontúsággal és 

önzéssel, amelyet főként akkor tud érvényesíteni, ha olyan 

helyzetbe kerül, amelyet meg tud ragadni és a saját hasznára 

fordítani. Mert sajnos a föld az ellentétek világa (még egy rövid 

ideig), amely tele van kísértéseket kreáló lehetőségekkel, amely 

lehetőségek eléréséért csak ki kell nyújtania az embernek a kezét 

és megvan a ki nem érdemelt, a meg nem dolgozott 

préda.Ugyanis az életben mindenért meg kell dolgozni, semmit 

sem ad ingyen a természettörvény és ha az ember olyat vesz el, 

amelyért nem dolgozott meg, akkor adósságot csinál magának az 

igazság törvényében, amelyet előbb utóbb le kell törlesztenie, ki 

kell fizetnie. Az ember viszont hajlamos arra, hogy a saját 

szemszögéből ítélje meg a másik embert és a saját látásmódját, 

feladatát erőltesse rá a másikra és ha viszont a másiknak egészen 

más a feladatköre, akkor a saját igazsága szemszögéből megítéli 

a másikat és megszületik az elmarasztalás és a „hadjárat”, mert 

ebből a ferde hozzáállásból kifolyólag családok, barátok, testvéri 

körök, népek és nemzetek a maguk szintjén háborúságot 

indítottak egymás ellen. De győztesként egyik fél sem nyert 
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jogart, mert az Igazság Istennél van. Igazság csak egy van és ez 

az igazság a szeretetnek az Igazsága, amelyből táplálkoznia kell 

a léleknek, mert nem csak kenyérrel él az ember… Ha az ember 

nem táplálja a lelkét, akkor a testiség kerül előtérbe és győz a 

lélek erői felett. Ezért hát táplálkozzatok az Igéből, a lényegből, 

amely nem más, mint a tiszta Igazság és szeretet, vagyis az 

teremtő és éltető erő, amely megalkotta és élteti a 

világmindenséget.  

 Azt, hogy kinek mit, hol, mennyit és mikor kell dolgoznia, a 

saját lelki világa határozza meg, pontosabban a lelki állapota 

alapján az Isten, attól függően, hogy melyik szférában vannak a 

sátán kezében lekötött erői. Mert minden becsületesen végzett 

munka szellemi célt szolgál, vagyis „véres verítékkel” szerezni 

vissza a sátán kezébe átadott erőket. Mivel az ellentétes erőktől 

kell visszavenni a munka által a nekik átadott erőket, ezért az 

ember ott van próbára téve, ahol dolgozik. Ott igyekszik a sátán 

ellehetetleníteni, vagy legalábbis meghiúsítani a munkát és annak 

a lélekre gyakorolt hatását. Van akinek kizárólag fizikai, van 

akinek fizikai és szellemi és van akinek csak nagyon kevés 

fizikai, de annál több szellemi munkát kell végeznie, attól 

függően, hogy kit mire hív az Isten. Akinek már megbocsáttattak 

a bűnei, mert nagyon szeretett, annak már a jóban, a jónak és 

igaznak a terjesztésében kell munkát vállalnia, azaz elfogadnia a 

gondviselés részéről felkínált lehetőségeket. De akinek van 

ledolgozni valója, annak még fizikai vonalon is dolgoznia kell és 

ott van próbára téve, főként akkor, ha valamilyen formában 

hatalom van a kezébe adva. Abban az esetben a hatalommal való 

visszaélés a próbaköve, mert már valamikor visszaélt hatalmával. 

Ha megállja a helyét, akkor begyógyulnak a visszaélés okozta 

sebek, ha nem, akkor viszont nagyobbra nőnek. Az újabb állapot 

nem karma, hanem lehetőség a gyógyulásra.  
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 Az Urat a sátán éppen arra biztatta, hogy -szellemi síkon 

ugyan- éljen vissza a hatalmával, vagyis az isteni erejével. És Ő 

ezt tudatosan akarta így, hogy a saját győzelmével az isteni 

fénynek utat vágjon a rengetegben és a győzelme által szerzett 

erőket itt hagyhassa a kísértéseket szenvedő emberiségnek. Ezért 

vállalta magára tudatosan az Úr ezt a kísértést. Olyan ez, mint 

amikor egy törpe, egy óriással száll harcba. De az Úr mégis csak 

olyan komoly terheket vállalt át a mi, a ti terheitekből, hogy 

harcot jelentett Neki a dolog. Nem maga a tett elkövetése 

kísértette, hanem az ezzel járó negatívok elszenvedése jelentett 

erőfeszítést a számára. 

Megragadta az Úr Jézust az ördög és felvitte a templom 

tetejére és így szólt hozzá: 

 „Ha Isten fia vagy, vesd alá magad, mert meg vagyon írva 

Rólad, hogy angyalok tenyerükön hordanak, nehogy kőbe üsd 

lábad.” Erre Jézus így válaszolt: „Az is meg vagyon írva, hogy ne 

kísértsd a te Uradat Istenedet.” 

Kísérteni, vagy próbára tenni azt az Istent, Aki mindeneket 

alkotott és éltet, hogy éltet-e továbbra is, óriási hitetlenség és 

bizalmatlanság, mert Isten sohasem szűnik meg az emberek, 

illetve a bukott szellemek felé sugározni az Igét, hanem az 

embereknek és a szellemeknek kell a „kezüket kinyújtaniuk” a 

Mindenható felé. Tehát amikor az ember kísérti az Istent, magát 

szakítja el az Istentől, mert nem hisz abban amit az Úr mondott: 

„Azért jöttem, hogy életük legyen és bőségben legyen.” Vagyis 

nem hisz Isten segítségében és elszakad Tőle. Gyakorlatilag az 

ördög azt szerette volna elérni, hogy az Úr szakadjon ki az isteni 

áramokból és magából Istenből és legyen dicsekedővé és 

kérkedővé a saját erejére. 

Ezért az ember nagyon hajlamos arra, hogy kérkedjék, 

dicsekedjék az erejével, a gazdagságával, vagy az ebből adódó 

eredményekkel, lelki téren viszont hitével, esetleg más 
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adományokkal, amelyek mind az Isten ajándékai és nem az ember 

érdeme. Ez mind az alázat hiányát jelenti.  

A harmadik szempont, amiben a sátán „megkísértette” az Urat, 

a világhoz való ragaszkodás, a világ birtoklása és az igazságának 

a követése: 

 „Az egész világot neked adom, ha leborulva imádsz engem.” 

Ekkor így szólt Jézus: „Távozz tőlem sátán!”  

Azt hiszem, teljesen nyilvánvaló az, hogy a világ kinek a 

hatalma alatt áll. Arra akarta „kényszeríteni” az Urat az ördög, 

hogy fogadja el azt a világot, amelyet ő, vagyis az ördög a bukás 

által hozott létre, a növény- és állatvilágot, mert tudjátok azt, hogy 

a növény- és állatvilág a bukásban lévő, az arra fel nem 

hatalmazott szellemek alkotásai, mint maga a föld is, és hogy 

fogadja el az Úr ezt az alkotást azzal a feltétellel, ha elismeri 

bukást helyenek (ha leborulva imádsz engem) azaz ha lebuksz 

emberi szintre és emberré leszel, olyan emberré, aki imád engem. 

Továbbá azt szerette volna elhitetni az Ördög az Úrral, hogy 

befektetett munka nélkül elkapja a földet, ha az ördögöt imádja. 

Az Úr viszont azért jött, hogy nagyon komoly lelki munkával ki 

dolgozza úm. a sátán kezei közül a világot, vagyis szenvedésével 

és kereszthalálával, megváltsa a világot és a szeretet 

gyakoroltatásával viszont elvezesse az üdvösségre. Ez ugyan 

olyan hazugság volt az ördög részéről, mint amikor Ádámnak és 

Évának mondta, hogy ha esznek a tiltott fa gyümölcséből, akkor 

nem halnak meg, hanem olyanok lesznek mint Isten. Ott is az 

volt, hogy fejlődés és engedelmesség, vagyis munka nélkül 

eredményekhez juthatnak És mi lett már akkor a végeredmény? 

Az, hogy a szellemi halál lett az osztályrésze mindazoknak, akik 

hittek az „ős kígyónak” és követték tanácsát. De ez nem egy 

egyszerű feladat, megvívni a sátánnal, mert lelketek részévé 

váltak az ő igazságai, illetve hamisságai, főként amikor az ember 

ráadásul még a lelkét is eladja az ördögnek, csak azért, hogy a 
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világot magáévá tegye. A világnak viszont nagyon sok kínálata 

van. A pénz, hatalom, a különböző kábítószerek stb., amiért 

imádnia kell az ördögöt, ha meg akarja szerezni azokat. De még 

nem is említettem a paráznaságot és annak különböző aljas 

formáit. Tehát minden, amit „tilt” az Isten Mózesen, az Úr 

Jézuson és a III. kijelentésen keresztül, az mind a sátán által 

leuralt világhoz tartozik.  

 Mindazok a kísértések, amelyeket az Úr érettetek tudatosan 

magára vett, hogy leküzdje, a ti életetekben is automatikusan 

jelen vannak, mert itt vannak a ti világotokban, azokon a 

hajlamokon keresztül, amelyek bennetek vannak, 

amelyekenkeresztül tud támadni benneteket az ördög. Tehát az 

Úr Jézus minden hajlamot, annak a fluidvilágát, amely jelen van 

a világba, pontosabban a lelketekben, tudatosan magára vett, 

hogy elszenvedje és ezáltal megkönnyítse a ti harcaitokat 

önmagatokkal szemben. De nemhogy csak magára vette a 

kísértéseket, hanem bizonyos, nagyon elvetemült szellemeket ki 

is űzött a föld légköréből: „Távozz tőlem sátán” mert ezen 

kísértés alatt felvonultak előtte az összes gőgös, érzéki és anyagba 

zárt, a legmélyebbre süllyedt szellemek, hogy lerántsák Őt egyből 

emberi szinte. Az Úrral való találkozásuk egyben az ítéletük is 

volt ezeknek az ellentétes szellemeknek, mert az Úr most is mint 

az ősbukás alkalmával helyesen járt el, ellenállt az Istentől való 

elpártolás támadásainak.  

 Ezzel a cselekedetével az Úr, megtisztította a világot, vagyis 

a földet a hatalmuk alatt tartó sötét erőktől és szellemektől, hisz a 

legmakacsabbakat, a legalattomosabbakat kiűzte a föld 

légköréből, hogy megszabadítsa az embereket a teljes, vagy 

részleges megszállottságokból.  

 Isten teljeskörű hatalmat adott Neki a föld és szellemei felett, 

hisz Őt ígérte meg annak idején, amikor az ősbukás megtörtént, 

hogy elküldi a bukott szellemeknek a mennyei hajlékba való 
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visszavezetésére. Tehát hiába minden divatos eszme, amely a 

földet igyekszik előbbre vinni, csak utánzata az igazinak, mert 

nincs akkora hatalma sem magának az eszmének, sem a 

képviselőinek, mint amekkora hatalmat a tökéletességet elért 

Megváltó kapott Istentől, hacsak az Úr nem ad neki. Tehát: 

„Legyetek az Úr követői és éljetek szeretetben.” Nem mindegy 

tehát az, hogy az isteni küldöttet követitek- e aki a legmagasabb 

állapotokba vezet el benneteket, mert onnan jött, vagy valamilyen 

más eszmét követve próbáltok haladni előre.  

 A szellemtan az Ő Eszmeisége, hisz maga ígérte meg, hogy 

elküldi számotokra azokat a szellemeket, akik elvezetnek 

benneteket a teljes igazságra. De mint minden eszme, így a 

szellemtan is fejlődésnek van alávetve, amiből az következik, 

hogy bizonyosfokú fejlődési szintek alakultak ki. Vannak „első 

osztályosok” egészen a „nyolcadik osztályosokig” az eszmében 

és mégis mindegyik megtalálja a maga előrevivő igazságát. Csak 

ott a probléma, amikor mindenki a saját kis tört tükör darabkáját 

tartja egy egésznek és a másikét viszont már nem. Pedig csakis 

azáltal tudtok előrehaladni, ha összeillesztitek a darabokra tört 

tükröt, hogy egy egészet alkosson, mert az isteni üdvözítő eszme 

és az isteni igazság szent és megváltozhatatlan a maga nemében. 

A könyveket elégethetik, darabokra szedhetik az igazságot, de az 

igazság akkor sem változik meg és úgy hat, ahogyan azt Isten 

megalkotta. Nagy felelősséggel jár elvenni, vagy hozzátenni az 

isteni igazságokhoz, mert mindkét esetben gyöngülhez az 

igazságba vetett hit és csalódásokhoz, lelki összeomlásokhoz 

vezethetnek az emberi „beavatkozások.” Abban az esetben, ha 

megmásítása történik az igazságnak, a lelki összeomlásokért azok 

a felelősek, akik a hamisításokat elvégezték, Nem egyszer történt 

már ilyen a történelem folyamán. Ilyen esetben nem tud 

megtörténni Jézus munkája: „Azért jöttem, hogy szabadulást 

hirdessek a foglyoknak.” „Azért jöttem, hogy nekik életük legyen 

és bőségben legyen.” „Az emberfiának hatalma van a bűnöket 
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megbocsátani.” A fentebb említett törekvések csalódásokat 

okozhatnak az emberi lelkekben. Az ellentétnek tudatos 

törekvése ez nem csak szellemi, hanem fizikai síkon is. De azért 

adatott a III. kijelentés mint „teljes Igazság” hogy kiemelje az 

embereket a féligazságokból és egy közös pontba vezesse el őket, 

ahol már nincsenek féligazságok. Az Egy akol és Egy pásztor az 

a harmadik kijelentés, ahova csak úgy lehet eljutni, ha az embert 

egyénileg hívja meg a kegyelem az üdvösségre, kiemelvén őt az 

átlag szintről. De nagyon fontos feladata azoknak, akik őrzői a 

tiszta Igazságoknak, hogy ne engedjenek be oda semmilyen 

féligazságot, ne adja Isten hamisságot, mert az ellentét az 

eredetihez nagyon hasonlót alkot és sok esetben észre sem veszi 

az ember azt, hogy mikor tért le az eredeti útról, csak akkor 

amikor a visszahatásokat tapasztalja.  

Ezért testvéreim törekedjetek a színtiszta igazat megőrizni a 

maga valójában, hogy sokan felemekedhessenek Általa. 

 Most sajnos minden hanyatlani látszik, de eljön még egy rövid 

és világos korszak, amikor a kegyelem visszafog minden 

ellentétes törekvést és egy utolsó alkalmat és erőt nyújt még az 

elragadtatás előtt a földtől való elrugaszkodásra azoknak, akik 

belátva bűneiket be szeretnének jutni a megmentettek táborába. 

Mert az elragadtatással visszavonatnak a kegyelem utolsó sugarai 

is, amelyek addig világosságot nyújtottak a föld igazságot kereső 

meghívott lelkeinek. 

 Tehát nagy a tét, mert csak a ma a tiéd testvérem a holnap még 

Isten kezében van és annak adja akinek akarja. Igyekezzetek a 

jelent Istennek szentelni, hogy „a futástok ne télen legyen, se 

szombaton,” vagyis ne az életetek és ne a korszak végén, mert 

akkor már nem lesz időtök a javulásra.  

 Ezért vonuljatok vissza a lelketek pusztaságába és 

emelkedjetek fel ti is az Atyához, hogy erőt meríthessetek Belőle, 

hajlamaitok felismeréséhez és leküzdéséhez. Ugyanis Jézus a 
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pusztába vonulása által megszentelte ezt az állapotot, lelki 

állapotot, mert szükségetek van időnként egy ilyen lelki - szellemi 

visszavonulásra, hogy kiirthasatok onnan minden tövises bozótot, 

mérges termést hozó növényeket, a kövek alatt gyanútlanul 

leselkedő és prédára váró mérges kígyókat, a nemes gyümölcsöt 

termőket viszont műveljétek rendületlenül amíg erre kegyelem 

adta lehetőségetek van.  

 Az ilyen időszakokban a szellemek munkája is intenzívebb, 

ugyanis minden egyes alkalom, amely valamely ünnepet 

megelőz, szent, mert arra hivatott, hogy Isten és egymás iránti 

szeretetből az ősbukás produktumainak a megtagadása által, Isten 

felé emeljen benneteket.  

 Azt a pusztát, ahova Jézus is visszavonult nem 

homokpusztának kell elképzelni, amely tele van homokdűnékkel, 

hanem, hegyes, sziklás, különböző cserjékkel, bokrokkal benőtt 

vidéknek. Keresztelő János ugyanis nem tudott volna megélni itt 

kisgyermekkorától fogva, ha csak puszta homok lett volna ez a 

vidék, hanem teremtek különböző fajta ehető finom vadon 

tenyésző bogyók, gyümölcsök, többek között finom szamócák is, 

melyből szívesen eszegetett a kis Jánoska, aki először Heródes 

gyermekgyilkossága elől menekült ki a pusztába. A ti lelketek 

pusztasága is ilyen, amelyben vannak mérges növények és 

táplálkozásra alkalmas gyümölcsök is.  

(Határozottan állítjuk, hogy az önmegtagadásban, vagyis a leki 

pusztaságba való kivonulásotok ideje alatt találkozni fogtok 

Keresztelő Jánossal, hisz akkor is Ő volt az „Út” a : „Térjetek 

meg, teremjétek a bűnbánat méltó gyümölcsét…” és a kereztelés 

által az Úr Jézushoz, így jelenleg is a az a szűk sikátor, akin 

keresztül kell mennetek ahhoz, hogy bűnös hajlamaitokat 

levetkőzve és szeretetben gyarapodva, lélekben és igazságban 

bejuthassatok a N.Sz., a szellemtan hívők számára kiépített 

aklába.)  
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 Az az önmegtagadás, amely engedelmességből és szeretetből 

történik, kiemeli a lelket a testiség vonzalma alól és feljebb 

emeli az Isten Országába vezető úton. Ez a fajta önmegtagadás 

nem azonos az aszkézissel. Az aszkézis erősíti az asztráltestet, 

ami viszont megnehezíti a testtől való elszakadását a 

szellemnek. Aszkézissel legfeljebb a harmadik szféráig lehet 

eljutni, de ott ahol már a szeretet a követelmény, a testnek a 

szeretet oltárán kell „elégnie,” a szeretet gyakorlása által, mert 

aki a szeretetet gyakorolja, az gyakorlatilag megtagadja magát 

és Isten Országát építi önmagában és másokban egyaránt. Az 

Ószövetségben külső megnyilvánulásai voltak az isteni 

munkának, míg az Újszövetségben belső munkát végez a 

kegyelem és ennek elsősorban a szeretet cselekedetekben kell 

megnyilvánulnia. Nem bántom meg sem az Istent, sem az 

embertársamat, mert szeretem, mások iránti szeretetből nem 

lopom meg embertársamat stb. Erre a szeretet gyakorlatra 

viszont mind nagyobb szükség van, mert a nagyböjt nem csak az 

önmegtagadásról szól, hanem a szeretet gyakorlásáról is, amire 

viszont mind nagyobb mértékben kínálkozik alkalom, mert a 

kegyelem fokozatos és folyamatos visszavonásával az isteni 

szeretet is visszavonatik az emberek közül és ezáltal az emberek 

mind hidegebbé, bizalmatlanabbakká, gyanakvóbbakká és 

hitetlenebbekké válnak. A gyanakvás, a félelem a hitnek és a 

szeretetnek a hiányát mutatja. Aki hisz és szeretet van benne, az 

nem fél és nem gyanakszik, mert Isten kezéből fogadja mindazt 

ami vele történik. „Akik Istent szeretik, azoknak minden a 

javukra van.” A szeretet nem feltételez senkiről rosszat, vagyis a 

szeretet jóhiszemű. De ahhoz, hogy őszintén felismerjétek 

magatokban a fentebb említett hajlamokat, befelé kell 

fordulnotok és a Szentlélek világosságában szemlélődnötök. „ 

Amikor imádkozol menj be a te belső szobádba, zárd be az ajtót 

és úgy imádkozzál…” Ezt lelki értelemben kell érteni, mert 
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hiába a fizikai megvalósítás, ha az ember nem tudja kizárni az 

Istennel való kapcsolatból a világot az Ima alkalmával.  

 Vonuljatok vissza tehát gyermekem a ti lelketek magányába 

és csendjébe, és várjátok az Urat, vagyis építsetek ki a lelketekben 

egy folyamatos várakozási érzést, mert aki már várja az Urat, az 

az ószövetségi zsidó néphez hasonlóan Tőle várja a szabadulást 

is és hogy lelki - szellemi magányotokban meghallhassátok Isten 

szelíd hangját. 

„Akinek van füle a hallásra…” 

Amen 

Isten kegyelme legyen veletek nagyböjt I. vasárnapján és az 

elkövetkező héten! 

Szeretettel: Szellemi a vezetés 

Ada, 2022, III. 06. 
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15 Várakozás 2.  

Ima 

 Kedves jó Atyám, hatalmas, a világmindenséget, a tisztán 

maradt és a bukott világokat fenntartó, éltető és vezető hatalmas 

Istenség! 

Mély alázattal borulok le lélekben a lényed előtt, hogy 

kifejezzem hálámat az Életért, a megteremtésemért, a 

boldogságra való meghívásomért így ebből a boldog állapotból 

is.  

 Hála illet Téged, hatalmas Forrása az Életnek, a 

világmindenségnek, amiért elküldted Szent Fiadat erre a bukott 

földre, ahol munkába szólítottál bennünket, hogy összeköttetésbe 

kerülhessünk Veled, ó hatalmas és kikutathatatlan isteni lény, és 

ezáltal Életünk legyen és bőségben legyen.  

 Kedves Jézusom, soha nem fogjuk tudni oly mértékben 

megköszönni a Te hatalmas megmentői munkádat, mint 

amekkora volt a Te áldozatod értünk. De mégis fogadd szívből 

jövő örök hálaérzésünket, a Te hatalmas művedért, azért, mert 

életet leheltél a megfagyott ágra és gyümölcsérlelő lett; vagyis 

szereteteddel felmelegítetted a megdermedt szíveket és életre 

keltek a Te neved nagyobb dicsőségére. Úgy jöttél le, mint az 

Atya helyettesítője és megszemélyesítője, mint a legmagasabb 

szellemvilág hírnöke, mint az Élet fejedelme, hogy a jöveteled 

által életre kelhessünk és életünk lehessen és mi mint szegények, 

bővelkedhessünk a te gazdagságodban, amiért a kezünket kell 

csak kinyújtani és a szívünket megnyitni. Ó te halálnak, az Örök 

életnek, a mindeneket éltető szeretetnek Ura, imádunk Téged, Aki 

magadra vetted a mi világunknak összes bűnét, hogy felszabadíts 

minket bűneink terhei alól, mert mi képtelenek vagyunk 

elszenvedni mindazokat a terheket, amelyeket magunknak 

megalkottunk, ugyanis megsokszorozottan hatalmasak a mi 
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terheink a teherbírásunkhoz viszonyítva. Ha Te nem vetted volna 

magadra bűneink terhét, soha sem tudtunk volna még csak kilátni 

sem a lelki romjaink alól és lehúztak volna bennünket a pokol 

fenekére. De Te magadra vetted a bűneinknek súlyos terhét hogy 

szenvedéseddel és szereteteddel átemészd és mint megtisztított 

erőket visszasugározd a mi feltámasztásunkra. Mi még azt a 

kevés terhet sem tudjuk elhordozni amelyet, mint neveltetésünk 

eszközét ránk helyezel, nemhogy az összeset amelyet 

kitermeltünk. Ha mi el bírtuk volna hordozni a bűneink terhét, 

Neked nem kellett volna megszületned! De mivel Te láttad a mi 

tehetetlenségünket, ezért szeretetből lejöttél, hogy megválts és 

visszavezess bennünket az Örök hazába. Olyan tömérdek 

mennyiségű fekete fluid szabadult fel a kínszenvedésed és 

kereszthalálod által, hogy a föld erkölcsileg megkönnyebbülve 

feljebb emelkedhetett egy komoly szinttel, a szeretetnek a 

szintjére, egy Új és örök szövetségbe, Istenbe. 

 Ez az amit igazából soha nem tudunk Neked méltóképpen 

megköszönni, de meghálálni még kevésbé. Esetleg, amit 

tehetünk, az az, hogy engedelmeskedünk az egyéni hívásnak, 

amellyel a lényegtörvényünk útjára vezetsz rá bennünket, hogy 

feltámadhassunk a halálból az Életre.  

 Engedd meg drága Megváltó Jézus Krisztusom, hogy minden 

kicsinységem ellenére, szelíd hangon szólhassak Hozzád 

mindazon testvéremért, akiknek nem csak az értelmükig, hanem 

a szívükig is eljut a szavunk. Vezesd el őket a lelkük sivatagába, 

amely állapotot te megszenteltél, hogy felemelkedhessenek 

Hozzád, ó mindenek Megváltója, és Szabadítója, hogy mind 

nagyobb és nagyobb erőt és hitet meríthessenek Belőled a folyton 

növekvő megpróbáltatások áthidalásához. Kérlek bocsásd meg 

tudatlanságból elkövetett bűneiket és küldj számukra 

világosságot, hogy felismerjék a kárhozatra vivő hajlamaikat és 

adj nekik erőt azok leküzdéséhez, főként itt a feltámadásod 
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megünneplésére való felkészülésük és az újabb kegyelmi 

felemelkedésre való várakozásuk idején. Éreztesd meg velük 

szereteted hatalmát és boldogságot előidéző erejét, hogy utána 

mindent megtegyenek szereteted elnyerése érdekében. Irányítsd 

őket a keskeny útra és vezesd is őket végig, hogy át tudjanak jutni 

a szűk kapun, amely az Isten Országába vezeti el őket.  

 Engem pedig méltatlan szolgádat, akit a nagy Vezető zászlaja 

alatt szólítottál munkába, áldj meg kérlek és adj erőt és 

bölcsességet Rólad szólni, ó hatalmas Fenség, Aki emberré lettél 

értünk, hogy mi valaha Messiások lehessünk.  

Amen 

 Drága Szűz Mária kérlek Téged, mint mindannyiuk számára 

az Úr által kirendelt Édesanyát, hogy járj közben földi 

gyermekeidért, főként a női lelkekért, hogy mindannyian 

megérezhessék a Te tisztaságodat és alázatosságodat, amelyet 

minden szellemnek el kell érnie ahhoz, hogy eljuthasson a 

paradicsomi világokba, ahol már Isten szeretete letöröl minden 

könnyet és megszüntet minden fájdalmas emléket, hogy ne 

vessen árnyékot az örök boldogságra. 

Amen  

És arra kérlek nélkülözhetetlen Megváltóm, hogy küldj 

számukra Szentlelket, mint megvilágító és vezető szövétneket, 

ahogyan a napkeleti bölcseknek küldtél, amely vezérli őket a 

teljes Igazság megismerésére és követésére. Add ó Uram, hogy a 

III. kijelentés igazsága ne csak mint új információ gyanánt 

hasson, ami igaz, izgatja a lelket, hanem hitre és a hit által 

gyakorlatra is el tudjanak jutni, mert „a hit cselekedetek nélkül 

halott” és „ha szeretet nincs bennem, mit sem érek”. 

 Amen 

* 
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 Kedves gyermekeim adjatok hálát, amiért elérkeztetek 

nagyböjt havának második állomásához, második vasárnapjához, 

mert mint mondtam, ilyen alkalmakkor a Szentléleksereg 

munkája hatásaiban intenzívebb, mert az emberi lelkek is 

nyitottabbak a magas szellemvilág felé. Tehát mind a három fő 

ünnepet, a karácsonyt, a feltámadás ünnepét és a Szentlélek 

kiáradásának ünnepét (habár ez utóbbit már eltörölték) egy 

felkészülési időszak előzi meg, mert az a célja Istennek, hogy az 

Ő gyermekei minél hamarabb és minél nagyobb mértékben fel 

tudjanak készülni az éppen aktuális ünnepre. Az ünnepeknek 

kegyelmi hatásuk van és az a rendeltetésük, hogy a felkészülés 

mértéke szerint és azon túl, kiemelje az embereket az anyagi világ 

vonzalma alól egy magasabb szférába, hogy megérezzék azt a 

vonzerőt és annak örömét, amelyet Isten a megmentésére küldött 

a földi embernek, mert „az Isten Országa nem evés és ivás, hanem 

az Isten Országába való öröm.”  

 Amikor böjtről, önmegtagadásról van szó, eme fentebb 

említett Ige alapján is az embernek a lelki világába csak a testi 

táplálék megvonása jut eszébe, amire igaz, hogy nagy szükség 

van, mert a mai ember a megengedettnél sokkal többet fogyaszt 

és ráadásul olyan eledeleket, amelyeket Isten nem bocsátott az 

ember táplálására. Ebből az erkorcsosult túlfogyasztásból 

adódnak később az éhínségek, mert Isten mindenki számára előre 

meghatározza az elfogyasztandó kereteket és aki ettől többet 

fogyaszt, hiányállapotokat idéz elő az ellátás folytonosságában. 

Ezért ilyen szempontból is szükséges a böjt, hogy helyre 

állhassanak az egyensúlyi állapotok. Mivel az anyagi jólét teszi 

lehetővé a túltáplálkozást, ezért ami az anyagi dolgokat illeti, ott 

is hiányállapotok lépnek fel a pazarlásból kifolyólag és megszülik 

a szegénységet. Ugyanis a pazarlással, - habár az ember soha nem 

gondolja azt hogy pazarol, mert mindennek szükségét érzi amit 

vesz, - elpazarolja azokat az erőket is, amelyeket Isten a helyes 

felhasználásra adott. Ezért egy következő fordulónál, vagy még 
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ugyanabban az életben eme erők hiányában már nem tudja 

magához vonzani a jobb anyagi állapotot, amelyet Isten céllal 

adna és beáll a szegénység. Isten ugyanis egyenlőséget teremtett, 

de az ember kapzsi és többet vesz el magának a megengedettnél 

és ezzel egyenlőtlenség alakul ki, amelyet ki kell egyenlíteni, 

hogy megvalósulhasson Isten akarata. Tehát ha egy jobb módú 

segít egy szűkölködőnek, azzal egy hatalmas törvénynek 

engedelmeskedik, a kiegyenlítődés törvényének, amely nem más, 

mint a szeretet törvénye. Vannak viszont olyan egyének, akik 

eleve szegénységet vállalnak magukra a testetöltés alkalmával, 

hogy ne kötődjenek az anyagi világhoz, hanem egy magasabb 

világ befolyása alá kerülhessenek. „A rókáknak barlangjuk van, a 

madaraknak fészkük, de az emberfiának nincs hova a fejét 

lehajtania.”  

Akkor keletkezik baj, amikor valaki ezt az egész fenti állapotot 

a „karma” szemüvegén keresztül nézi, mert akkor szinte holt 

biztos az, hogy nem a szeretet szálán közelíti meg a dolgokat és 

még véletlen sem gondol a szeretet törvényére, hanem azzal 

nyugtatja meg a lelkiismeretét, hogy karmikus visszahatás, tehát 

kijár neki.  

De a mai világban már különböző „értelmes” indokokkal az is 

kiment már „divatból”, hogy segítsenek az emberek a 

bajbajutottakon és az is hogy böjtöljenek az emberek, de jelen 

esetben én mégis inkább olyan hajlamok megtagadásáról 

szeretnék szólni, amelyek a látszatos dolgon túl törnek fel a lélek 

mélyéről. 

A világot az önzés törvénye uralja, mely törvényt nem Isten, 

hanem a bukott szellemek hozták létre bukásukkal, süllyedt 

állapotukkal. És ezek a szellemek, ti vagytok. Ugyanis oly sok 

esetben hangzik el a szellemtanhívők részéről a bukás fogalma, 

de szinte senki sem vonatkoztatja saját magára a dolgokat, hanem 

ott valahol a messzeségben és nagyon nagyon régen történt 
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eseményeknek kezeli, de azt, hogy ő saját maga is része az 

egésznek, érdembelileg nem vonatkoztatja magára. Pedig bizony, 

hogy mindannyian részei vagytok a bukásnak, mindannyian 

hozzájárultatok ennek a földnek és a rajta lévő önzés törvényének 

a kialakításához.  

Az önzés az alapja minden negatív emberi megnyilvánulásnak 

és a lélek rákfenéje, mert megmérgezi a lelket a 

megnyilvánulásaiban. 

Az egyik ilyen megnyilvánulási forma, mely egy tőről 

származik a lélekben a harag, a gyűlölet és a bosszú. Az Isten 

országát, ahonnan megtörtént a bukás, a paradicsomi világokat, 

teljes harmónia, egység, nyitottság Isten és egymás felé 

jellemezte. Ahogyan a bukás folyamata beindult, a szellemek 

elkezdtek izolálódni Istennel és egymással szemben. A szeretet 

elkezdett kihűlni, minek következtében a szellembe teremtett 

isteni tulajdonságok a szellemmel együtt zsugorodtak és 

távolodtak úgy Istentől, mint egymástól. Olyanokká lettek, mint 

amikor egy gyümölcs leesik a fáról és teljesen összeaszalódik. Így 

az elszigetelődés folytán a szeretet önzéssé, gőggé, majd 

gyűlöletté fajult. Mindennek folytán, az egyetemes igazság 

helyett, egyéni, így akkor már fertőzött, és mind ferőzöttebb és 

önzőbb igazsága lett, amellyel körül bástyázta magát. Ezek az 

egyéni igazságok, vagyis az önzés igazsága egyéni törekvéseket 

eredményeztek, minek következtében bukott világok alakultak ki, 

amelyek lehetőséget adtak és adnak a testetöltésre és az Isten 

Országába való eljutásra. Sajnos azonban az önzés különböző 

megnyilvánulásai, vagyis a bűnök elkövetése komoly hézagokat 

képeznek a lelken, illetve szellemen, amelyet egyetlen egy 

testbeöltözött szellem sem képes kipótolni a saját erejéből, 

mindannak ellenére, hogy az gőg, azt diktálja, hogy a teremtés 

koronája, az ember mindenre képes, így a testben elkövetett 

bűnös állapotok helyreállítására is. Holott nem ura az időnek, sem 
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az események visszapergetésének, hogy oda visszamenjen, ahol 

elrontott valamit és helyreállítsa a megrontott erőket, de még nem 

bír azokkal az erőkkel sem, amelyek kiemelik az Igazság 

törvényéből egy magasabb síkra. Az Igazságnak viszont az a 

feladata, hogy rámutasson a lélek minden hiányosságára. Ki 

perelhet az Igazság törvényével? Azt hiszem, hogy senki és 

semmi nem állhat meg előtte. Így marad a megalázkodás, a 

bűnbeismerés és a bűnbánat, minek következtében megszülethet 

az egyedüli szabadulási lehetőség, a bűnbocsánat. Ezért 

testvéreim, hagyjatok el minden gőgös megnyilvánulást és 

vessétek le az önzés igazságát, mert nektek Isten az ő Szent 

Fiában bűnbocsánatot ígért!!! 

De teljeskörű bűnbocsánatot akkor kaphat az ember, ha már 

megvívta a saját harcait és leküzdötte a kárhozatra vivő 

hajlamokat. Amíg valamennyire is élteti és nem kárhoztatja 

ezeket, addig még nem teljeskörű a bűnbánat, addig kísérthető és 

addig hatásokat kell szenvednie a hajlamoknak, meg magának az 

embernek is, hogy teljeskörű tisztulásra és ezzel bűnbánatra 

juthasson teljes erőbevetéssel átalakíthassa a deformálódott érzés 

és gondolatvilágát ahhoz hasonlóvá, ahogyan azt Isten a teremtés 

pillanatában megteremtette.  

 Sajnos a gőg, az önzés nem azért a bűnök ősatyja, hogy oly 

könnyen feladja és hagyja magát legyőzni, hanem a sors - 

helyzetekben kell elvéreznie, míg az emberben nem tudatosodik 

az Isten által felszínre engedett bűnös hajlam és tudatosan fel nem 

veszi a harcot ezzel az ősbűnnel. Ugyanis ha az isteni gondviselés 

a bűn teljes tartalmát felszínre engedné jutni a lélekből, a lélek 

képtelen lenne megküzdeni vele és a kárhozat szinte teljes biztos 

lenne. Ebből kifolyólag le vannak zárva bizonyos hajlamok és 

csak a legsürgősebben orvosolandót engedi Isten felszínre jutni, 

azt is csak fokozatosan. De még így is hányszor és hányszor 

elbukik a lélek, mert szabadakarata van és azokat a 
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szentlélekerőket, amelyeket a hajlamai leküzdésére, pontosabban 

a bűnös hajlamot erénnyé való átalakításhoz kapott, másra, más 

bűnök, vagy éppen a fő bűn hizlalására használja fel. Ebből 

kifolyólag nagyon sok esetben életek múlnak el, mire az ember el 

tud odáig jutni, hogy az Isten által egy életre kiszabott 

„mennyiséget” önmegtagadással át tud alakítani . Sajnos nincs 

már idő a többszöri testetöltésre, de amit életeitek folyamán nem 

küzdöttetek le és nem alakítottatok át, azt most megteszi az élet, 

az előttetek álló megpróbáltatások, amelyek hivatva vannak 

felszínre hozni a lélek redői alól a még ott lappangó bűnös 

hajlamokat. Főként az Istenbe vetett hitetek és bizalmatok lesz 

próbára téve, hogy ne a látszatnak higgyetek, hanem a 

mindenható Istennek, aki az ő Szent Fián keresztül azt üzente 

néktek, hogy ne féljetek, mert mindennek meg kell történnie egy 

szebb és boldogabb világ kialakulása érdekében. A hajlamok, 

még a gőg, az önzés is a hitnek az árnyékában meg tud húzódni, 

ha nem elég erősen tudtok megkapaszkodni Isten gondviselő 

kegyelmében, valamint, mivel mindennek felszínre kell kerülnie, 

azért az előttetek álló időkben fog megmutatkozni az is, hogy ki 

mennyit fogyasztott el úgymond az előre meghatározott 

szükségletekből. De főként nem a felhalmozás adja a biztonságot, 

hanem a hit és a szeretet, vagyis a helytelen eloszlásnak a 

kiegyenlítése. Ez látszólag ugyan ellentmond a fizikai 

törvényeknek, de ha az embernek nincs hite és a felhalmozásban 

hisz, akkor az véges állapotot tud csak nyújtani az Isten által 

nyújtott lehetőségekkel szemben. (A háromnapos sötétségre kell 

csak három napra valót bekészíteni, de ott is aki át tudja böjtölni 

ezt az időszakot, sokkal többre megy vele.)  

 Ezért sarkallnánk benneteket a befeléfordulásra és a 

tisztulásra. Ebből a fentebb említett hozzáállásból kifolyólag az 

„őskígyó” nagyon sokakban sokkal kövérebb, mint akkor, amikor 

elcsábította a szellemet. Ezért a hátralévő életeteknek fő céljául a 
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hajlamaitok átalakítását tűzzétek ki, kérve a Szentlélek 

megvilágítását a hajlamaitokra.  

 Amikor még csak a kezdetén van valaki ennek a fent említett 

lelki munkának, akkor még könnyen hiszi magát tisztának és 

könnyen megítél másokat. De amint már igencsak benne van a 

hajlamok felismerésében és leküzdésében, már nincs kedve 

másokat megítélni, mert tapasztalatból tudja azt, hogy mekkora 

harcokat kell vívni minden egyes kis előrehaladásért és még így 

is sokszor visszaesik az ember ha nem vigyáz és az addigi 

eredményeit az ördög zsebeli be. Tehát kinek milyen komoly lelki 

élete van, olyan mértékben tudja megérteni a másikat.  

 Amikor az embert vád éri és ha megsértődik, ott még erős a 

gőg, az önzés, amelyet le kell küzdenie, mert minden egyes 

élethelyzet próba a számotokra, amelyben mindenkinek saját 

magának kell tükörbe néznie és nem a másik szemében a szálkát 

keresni. Amikor az ember a másikat hibáztatja a saját bukásáért, 

ott még nincs kellő beismerés és felismerés, tehát a gőg a vezérelv 

és csak növekszik. Amikor az embert bárminemű sérelem éri, 

elsősorban ő maga szenved, mert a gőg kínozza ilyenkor az 

embert mindaddig, amíg meg nem tud bocsátani annak aki 

megbántotta. A sérelmező viszont a bűntudattól szenved. Tehát 

mindketten a feloldozásban, azaz a megbocsátásban nyernek 

enyhületet. De ehhez szeretetre van szükségetek! Erre nagyon 

figyeljetek oda! Ne a másiktól várjátok el, hogy ő tegye az első 

lépéseket felétek, hanem igyekezzetek mihamarabb eljutni a 

megbocsátásra, mert az csak az alapja az újjáépítésnek a 

megrontott erőviszonyok rendezésére, mert ameddig nem 

oldjátok fel a haragban lekötött erőiteket, nem tudtok 

továbbhaladni a fejlődés útján. Tehát a saját fejlődésetek 

érdekében van szükségetek a gőgnek szeretetté való átalakítására 

és ezt csakis a megpróbáltatásokban tudjátok elérni! Mivel Isten 

jól látta és látja a lelketek állapotát, a gőgnek és a szeretetnek, az 
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alázatnak az egymáshoz való viszonyát, ezért a ti bűneitek 

feloldozását a ti megbocsátani tudásotokhoz kötötte. De egy 

szellem, amelyik igazságban él, azt sugározza kifelé és az van rá 

vissza hatással is. Tehát azzal, hogy meg tudtok bocsátani 

másoknak, a saját gőgötöket öldöklitek vele és bele dolgozzátok 

magatokat a megbocsátásnak a szférájába, azaz Isten szertetének 

a szférájába, ahol a ti bűneitek is feloldozást nyernek. Ezt szintén 

jól jegyezzétek meg. 

 Amen 

Szeretettel egy túlvilági barátod 

Ada, 2022. 03. 13. 
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16 Várakozás 3. 

Ima 

Drága Teremtő Atyám, az Úr Jézus nevében és Ő általa 

intézem Hozzád a szívemből kitörő és feléd irányuló hálaimámat 

és Feléd sugárzó szeretetemet, semmi másért csak magáért a Te 

Szeretetedért és azért mert elküldtél számunkra egy olyan 

hatalmas és erős szellemet, Akinek akkora szeretete és ereje volt 

(és van), hogy magára véve a világ bűneit, minden zokszó nélkül 

elszenvedte és pozitív erő gyanánt visszasugározta az emberekre. 

Hála és dicséret Neked Atyám, amiért szenvedése révén kiemel 

minden Hozzá kapcsolódót az igazság törvényének kárhozatra 

vivő hatásától, amiért az Ő kínszenvedése felbontja ezt a fent 

említett törvényt. Köszönöm Őt Neked minden olyan testvérem 

nevében, akinek a szívéből még nem tör fel a hála érzése, hanem 

az igazság törvénye által akar eljutni a bűnbocsánatra, a 

megigazulásra és a megszentelődésre. Kimondhatatlan az én 

hálám feléd ó Atyám, de a fájdalmam is mind azok miatt, akik 

nem szeretnek Téged, hanem helyetted magukat szeretik. Nem 

tudják, hogy mit veszítenek, milyen közelséget és mekkora 

örömöt és boldogságot azáltal, hogy eltávolodtak Tőled, a Te 

szeretetedtől és kiestek a kegyelemből. Pedig akik Téged 

szeretnek, azoknak minden, de minden a javukra szolgál.  

Drága megváltó Jézusom, teljes szívemből, az érzésvilágom 

összességével szeretném Irányodba is kifejezni hálámat azért, 

mert összekötöttél bennünket az Atyával, amiért Te magadat 

tetted meg az Isten Országába vezető úttá, ama rengeteg úttal 

szemben, amely csak egy bizonyos fokig, vagy éppen semeddig, 

sőt a kárhozatba vezeti el az embereket. Hála Neked, amiért 

Igazsággá tetted magad minden hamisságal és féligazsággal 

szemben és bárki, aki megismer Téged, mint Igazságot, szabaddá 

válhat az Igazság ereje által. Örökké tartó dicséret illet Téged, 

amiért számunkra az Élet lehetsz és azzá is tetted magad értünk, 
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hogy Életünk legyél és bőségben legyél a számunkra. Köszönet 

azért is amiért az Élet forrását képezed nekünk, Nélküled és az 

Atya nélkül élettelenné vált gyermekeid számára, valamint azért, 

mert Téged jobban szerethetünk mindenki másnál.  

 Örök hála illet Uram, amiért a Mennybemeneteled után az 

Atyától elküldted a Vigasztaló Szentlelket az újjáteremtésünkre 

és mindazokért is hála, akik a szentlélekseregből leszülettek és a 

Te áldozatod munkáját tovább folytatva mártíromságot, vagy 

sebeid fájdalmait vállalták fejlődésben lévő testvéreik 

megsegítésére. 

 Légy áldott és dicsőített Atyám minden alkotásodban.  

 Amen  

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket testvéreim a 

szellemhazából! 

 Az Ige testté lőn és lett milliók és milliók szabadulására. Az 

Ige a ti nyelvetekre lefordítva annyit jelent, mint lényeg.  

Tehát az Úr Jézusban a lényeg öltött testet és így maga az Úr 

a lényeg itt a földön. Ez azt jelenti, hogy Hozzá viszonyítva 

minden tevékenység másodlagos, sőt minél kevesebb benne a 

lényeg, annál kevésbé tartalmaz értéket és ezáltal maradandót. 

Ugyanis minden, amiben nincs, vagy csak viszonylagosan van 

lényeg, meg fog szűnni, hogy egy nemesebbnek, tisztábbnak és 

tökéletesebbnek adja át a helyet. Ez a fejlődés örök törvénye. 

 Az ember bukottságánál fogva képtelen tökéleteset alkotni, 

ezért minden törekvése, amely nem az örök célt szolgálja a 

koporsóé és a feledés homálya fedi, amint megszűnik az alkotója 

táplálni azt. Jöhetnek nagy eszmék, eszmeáramlatok, ha nem 

tartalmaznak, vagy csak rétegződve tartalmaznak lényeget el 

fognak múlni, mint a nyári délibáb eső után és még az emlékezet 

sem őrzi meg őket csak egy rövid ideig. De mi is lenne, ha nem 
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lenne az elmúlás törvénye alá vetve az ember alkotása és 

eszmeisége és nem morzsolná fel a fejlődés? Gyakorlatilag nem 

adna helyet a fejlődésnek és megrekedne egy ugyanazon szinten 

minden, ami fejlődni van hivatva. A testbeágyazott szellem soha 

nem fejlődne és pokol követné a nyomát minden cselekedetének, 

örök szenvedés, amely szellemi halált nemzene továbbra is és a 

bukottak közül soha senki nem juthatna vissza a paradicsomiak 

és azon túl, a messiások világába.  

 Ezért az ember az Ige, a lényeg, vagyis az Úr Jézus által 

fejlődésre, a bűnök elhagyására, újjáteremtésre, a fejlődés 

legmagasabb fokára van meghívva: „Legyetek olyan tökéletesek, 

mint amilyen tökéletes a ti mennyei Atyátok.” És aki ebbe nem 

tud bekapcsolódni, kiesik a rotációból és a sors kényszere alatt 

kénytelen haladni, mert örök mozgás az élet, hál’ Istennek 

megállás nincs. Vagy rotáció, vagy derotáció van, mert a 

megállás szellemi merevséghez vezet. Így Isten maga sem tétlen, 

hanem a legmagasabb hatványban munkálkodik, teremt szebbnél 

szebb, újabbnál- újabb, az ember és a bukott szellemek által 

felfoghatatlan létállapotokat és beléjük szellemeket, akik szintén 

arra vannak hivatva, hogy elérjék az Isten által meghatározott 

végcélt, a legmagasabb létállapotot, az örök boldogságot. 

 Létezik egy, ezt a jelenlegit megelőző teremtési világ, amely 

hozzátok hasonlóan bukott, de már visszatért Istenbe és Ő 

körülötte éli az ember által elképzelhetetlen boldogságát. Ez a 

világ sem juthatott volna vissza Isten berkeibe, ha nem a lényeget 

követte volna, ha a fejlődés és mozgás törvénye „be lett volna úm. 

fagyasztva.” De a ti számotokra is egyedüli megoldás a 

fejlődésre, ha bekapcsolódtok ebbe az isteni vonzásba. „Amikor 

felemeltetem, mindeneket magamhoz vonzok.”  

 Mindannak ellenére, hogy az Úr megmutatta önmagában az 

Atyát, mert „Az Atya és én egy vagyunk.” és megmutatta erről a 

földről a kivezető utat, a feltámadáshoz: „Aki utánam akar jönni 
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naponként tagadja meg magát, vegye fel a keresztjét és úgy 

kövessen engem.” valamint a célt: (meg fognak botránkozni a 

bibliaismerők, mert a helyes megfogalmazást írom) „Arról 

ismerjelek meg benneteket, hogy az én követőim vagytok, hogy 

szeretitek egymást.” mégis annyira nehéz az embert kivetkőztetni 

a bukott állapotából és elindítani a fejlődés útján, mert az önzés 

törvénye miatt ragaszkodik a saját kis vélt vagy valós 

igazságához, elképzeléseihez. Pedig a földi lét, főként a lényeg 

nélkül sivár pusztaság, gyász és szellemi és fizikai halál. Amikor 

megnyílik egy szellem előtt a börtönajtó, lehámlanak róla a föld 

maradványai is, elhagyja a földi szférákat és átmegy a halálból az 

Életre és körülveszi őt mindaz, ami a földön nem, Isten színes 

világa, a boldog élet. Csak akkor látja meg a szellem mindazokat 

a gyönyörű világokat száguldani a fejlődés útján, amelyet bukott 

ésszel nem lehet felfogni és ugyanilyen szemmel nem lehet 

meglátni, de azonban fel lehet fogni hittel, mert a hit a szabad 

szemmel nem látható dolgok elfogadására adatott.  

 Tehát amikor kilépünk ebből a börtönből, Isten színes világa 

tárul elénk, ahol ritkább és ahogyan emelkedünk, folyton ritkul az 

anyag és a szellemi ruhája is mind tisztább és tisztábbá válik az 

„égi vándornak”.„Atyám házában sok lakóhelyek vannak… 

Elmegyek és helyet készítek nektek.”Felfelé emelkedő és zuhanó 

világok milliárdjai veszik körül az anyagból és a szellemi halálból 

feltámadott szellemet. Útja felgyorsul a fejlődés, vagyis a 

hazavezető úton, mert megszűnik az anyag vonzalma és ilyenkor 

mutatkozik meg igazából, hogy van-e kellő ereje a földi világ 

elhagyásához, vagy visszarántja a föld vonzóereje. Egyszerűen 

szólva, hogy kinőttek-e a szellemnek a szárnyai, azok a földi világ 

fluidjainál könnyebb és tisztább fluidok, amelyek kiemelik a 

szellemet a föld vonzásából és egy magasabb világ vonzásába 

kapcsolják be. Tehát ez az utolsó próba, amikor hagyja el a földet 

egy szellem. Habár nagyon sokan nem mentek el, hanem szeretet 

kényszere alatt visszatértek a földre hozzátartozóik, duálfelük, 
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esetleg népük fejlődésének az elősegítése céljából, hogy Krisztus 

örök szeretetének áldozati oltárán feláldozzák magukat, mint égő 

áldozat, ahol elég az egyéni akarat és marad a szeretetből fakadó 

szenvedés másokért, azzal a céllal, hogy a megváltásra szorultak 

is megtalálhassák a földről a mennybe vezető utat és végig is 

tudjanak rajta menni.  

Amikor elhagyják a földet és betérnek egy haladottabb világ 

légkörébe, hozzá viszonyítva a föld gőgje, önzése, széthúzása, 

érzékisége messze eltörpül mindehhez az egységhez, szeretethez 

és tiszta boldogsághoz viszonyítva, amelyet egy magasabb világ 

produkál. És a földi ember mégis mereven ragaszkodik a földi 

világhoz a maga halált okozó hajlamaihoz és nem, vagy csak nagy 

erőfeszítés árán akar üdvözülni. Úgy rendezi be a földi életét, 

mintha az örök életét is itt akarná megalapozni, mert ragaszkodik 

a megszerzett, biztonságot jelentő anyaghoz és úgy beledolgozza 

magát, hogy amikor elkövetkezik a végóra, alig tud kibontakozni 

az anyagból. De nem csak az anyagot sajnálja levetni a lelkéről, 

hanem a hajlamait is, mert attól várja a lelke boldogságát. Pedig 

az Úr Jézus kegyelemből lehozta személyében a legmagasabb 

világot, az Isten országát, hogy az ember megízlelvén ezt a lelki, 

szellemi örömöt, elhagyja érte a földi világot. Ő arra is példát 

adott, hogy az emberek, a hívő emberek elsősorban, ne ágyazzák 

magukat bele az anyagi világba: „A rókáknak barlangjuk, a 

madaraknak fészkük van, de az Emberfiának nincs hol a fejét 

lehajtania.” Mivel Jézus kijelentései anyagi és szellemi síkra is 

vonatkoztathatók, ezért szellemi értelemben a krisztusi eszmére 

vonatkozóan jövendölte, hogy állandóan mozgásban, 

forrongásban lesz és nem tud megnyugodni, de fizikai síkon is 

igaz volt, mert nem volt igazi otthona. Mártának és Dánielnek 

(nincs benne a szent iratokban), azt mondta az Úr Jézus: „Az én 

hajlékom az emberi szívekben van.” Valamint: „…Nézzétek az 

ég madarait, nem vetnek, nem aratnak, csűrbe nem gyűjtenek és 
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mennyei Atyátok mégis táplálja őket. Mennyivel inkább táplál 

titeket ti kicsinyhitűek.” 

 Ebben az esetben Jézus a fő problémára mutatott rá: „ti 

kicsinyhitűek”. Jézusnak a tanítása ebben az esetben is szellemi 

és anyagi síkon is érvényes. Nézzétek az Ég madarait, az 

angyalokat, akik Isten teremtő erejéből, a lényegből az Igéből 

táplálkoznak, amiért nem lehet megdolgozni, mert Isten ingyen 

sugározza ki önmagából, hanem hittel kell nekik is 

bekapcsolódni, hogy tovább tudjanak haladni. De érvényes a 

fizikai síkon is, hisz az emberek, még a hívő, de még a 

szellemtanhívő emberek közül is főként saját erejükben bíznak 

kicsinyhitűségük miatt. Az ember észre sem veszi talán azt, hogy 

mennyire az anyagba veti a hitét és biztonságát és azt, hogy 

mennyire ragaszkodik az anyaghoz és az anyagi jóléthez, amikor 

a fizikai vagyont lelki vagyonra kellene konvertálni, vagyis a 

szeretet oltárára helyezni. Ekkor vehető észre a sok el nem 

szakított szál, amely az embert az anyaghoz köti. Az Úr ugyanis 

azt mondta, hogy aki kősziklára épít (a lényegre), azt érheti 

bárminemű megpróbáltatás, nem omlik össze a lelki építménye, 

mert nem földi alapokra, hanem sziklaszilárd mennyei alapokra 

építette fel hitét. Aki viszont nem hisz, már eleve elkárhozott. 

„Pedig aki hisz az üdvözül, aki nem hisz már eleve elkárhozott” - 

mondja az Úr Jézus. Főként az utolsó időkben, vagyis a nagy 

megpróbáltatásokban van szükségetek az erős és élő hitre: „Ha 

visszajövök vajon találok- e hitet a földön?”, „Péter, a sátán ki 

akart szólítani téged, de én imádkoztam érted, hogy meg ne 

fogyatkozzék a te hited!” Tehát nem azt mondta az Úr Jézus, hogy 

megóvja Pétert minden szenvedéstől, hanem azt, hogy imádkozik 

azért, hogy megpróbáltatásokat hittel át tudja vinni és ne omoljon 

össze a terhek alatt. Nem-e ugyanez a helyzet vár itt az utolsó 

időkben az egész világra? Mi is azt mondjuk nektek, hogy a sátán 

ki akar szólítani benneteket (mert próbára teszik, ha lehet még a 

választottakat is) de mi imádkozunk és dolgozunk értetek, hogy 
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meg ne fogyatkozzék a ti hitetek a megpróbáltatások láttán, 

ugyanis: „hallotok majd háborúkról, háborús hírekről, de tudjátok 

meg, hogy mindennek (a kiválogatódásnak) meg kell történnie. 

Nemzet nemzet ellen, ország ország ellen támad… de mindez 

csak a kezdete a vajúdásnak (az újjáalakulás megszülésének). „De 

aki mindvégig kitart, az üdvözül.” Kitartani viszont csak erős 

hittel lehet, mert aki nem hisz már eleve elkárhozott, mert 

hitetlenségében kiszolgáltatja magát az ördögnek. Aki hisz, 

viszont az Igét, vagyis a lényeget teszi meg vezérelvül az 

életében, amely révén Isten kiemeli gyermekét a kárhozatra ítélt 

világból, melyben oly szívesen tartózkodik az ember és épít 

magának szebbnél szebb állapotokat és szövöget szebbnél szebb 

álmokat. Ahhoz tehát, hogy meg tudjatok menekülni a reátok váró 

veszedelemtől, a „veszedelem gyermekét” meg kell semmisíteni 

a lelketekben, hogy ne legyen kapaszkodója bennetek a sátánnak. 

Ekkor fölé emel benneteket a kegyelem, eme világ fölé: „Te Péter 

vagy, Kőszikla és én erre a kősziklára építem az én 

Anyaszentegyházamat.” Jézus tehát még azt a sziklaszilárd alapot 

is átadta Péternek, amelyet így határoz meg az Írás: „Jézus 

Krisztus kőszikla.”  

 Kedves gyermekem, annak érdekében, hogy valamennyire is 

kiemelkedhessetek az utolsó idők hatásai alól, meg kell 

tisztulnotok a törvénytelenségtől és törvényes szellemekké kell, 

hogy átformáljátok magatokat. Akkor felemel titeket a 

Mindenható az ő Országába, vagy legalábbis annak az 

előcsarnokába, ahol nem lesz sírás és fogak csikorgatása, hanem 

bűnbocsánatával letörli a könnyeiteket és még a szenvedéseket is, 

amelyek addig könnyeket préseltek a szemetekbe. Mit is adhat 

Isten egy bukott szellemnek az „első találkozás alkalmával”? 

Mire van legjobban szüksége egy Isten felé közeledő bűneit 

megbánó, szabadulni és gyógyulni vágyó szellemnek, ha nem a 

bűnbocsánatra, vagyis a feloldozásra! De miért is van szükség a 

bűnbocsánatra? A bűn elkövetése komoly hézagokat üt a lelken, 
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amelyet senki nem tud begyógyítani, csak az Élet Fejedelme, mert 

a bűnbocsánat által Isten önmagából ad, önmaga erejéből, 

szeretetéből, minek következtében a bűn által okozott sebek be 

tudnak gyógyulni. Ez az amit a „kárhoztató igazság törvénye” 

soha nem fog tudni megtenni! Ameddig ugyanis egy szellem tele 

van fel nem oldott negatív erőkkel, amelyek lekötik a földi 

világhoz, a szellem nem tud tovább haladni a fejlődés útján. 

 A tékozló fiú hazavezető útjának felén való találkozása az ő 

Atyjával, ahova eléje ment az Atya és ő maga vezette tovább 

egészen az Atyai hajlékig a hűtlen gyermekét, aki meghalt, de 

feltámadt, hű ábrázolója a szellembukásnak és a bűnbocsánatnak.  

 Ugyanaz a helyzet az egymásnak történő megbocsátással, 

mint az Isten részéről történő megbocsátással, hogy a megbántott 

félnek kell eljutni a szeretetnek arra a szintjére, hogy meg tudjon 

bocsátani annak, aki a megbántást elkövette, mert az a valaki bűnt 

követett el a szeretet törvénye ellen és ezáltal neki hézagok, azaz 

hiányosságok keletkeztek a lelki világában. A bűnbocsánat ezeket 

a réseket van hivatva betölteni. És csakis azáltal tud előre haladni 

az is, akinek a szeretete van megpróbálva és jól megállja a helyét, 

meg az is akinek a lelki hézagai betöltetnek a megbocsátó szeretet 

által.  

 Tehát ne késlekedjetek a megbocsátással, de késlekedjetek 

egymás megbántásával, mert csakis ezáltal tud kiteljesedni Isten 

szeretete közöttetek. Mindezt csakis úgy tudjátok megtenni, ha az 

isteni Lényeget az Igét, az életetekben az első helyre teszitek, ama 

kísértésekben való helytállással, amelyek a földi világhoz és 

igazságaihoz akarnak kötni benneteket. 

Mint azt már több alkalommal is kihangsúlyoztuk, a nagyböjti 

időszak kifejezetten alkalmas a befeléfordulásra, a bűnös 

hajlamaitok felismerésére és kiküszöbölésére, erényekké való 

visszaalakítására, ugyanis minél jobban meg tudtok tisztulni, 

annál több kegyelmet, feloldozást be tudtok fogadni a lelketekbe. 
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Higgyétek el, hogy saját erejéből senki sem tud megszabadulni a 

hajlamaitól, mindenkoron szükség van az isteni erőkre. A 

szellemvilág összes ereje sem elég ahhoz, hogy bárki is 

megforduljon, csakis az Istentől jövő szereteterő képes feloldozni 

az embert és begyógyítani a bűn okozta sebeket és egymásnak is 

ezáltal az erőnlét által tudtok megbocsátani.  

 Több alkalommal ellenérzéseket váltott ki egyesekben a 

bűnbocsánat téma. De ha mélyebben beletekintetek a saját leki 

világotokba, bizony, hogy sok ki nem egyenlített számlát, meg 

nem bocsátott esetet lehet látni, amelyek nem, hogy csak lelki, de 

fizikai problémát is okozhatnak. Nagyon sok családi viszály, a 

már valamennyire elfeledett, de igazából meg nem bocsátott 

esetből származik, amely ott lappang az alsóbbrendű énben és 

olyankor tör elő, amikor éppen nem is számít rá az ember és 

mérgezi a kapcsolatokat. 

 Isten megbocsát még a legelvetemültebb bűnösnek is, ha 

megbánja vétkeit. Jézus amikor a poklokra, az az a föld gyomrába 

szállott alá, a bűnbocsánat lehetőségét vitte le és ti miért nem 

tudtok megbocsátani egymásnak, pedig nem vagytok a földalatti 

szférához tartozók.  

 A megbocsátás törvényét Isten alkotta meg az 

üdvözülésetekre, a feltámadásotokra, melyet az Úr Jézus hozott 

le és léptetett életbe itt a földön és az arra felhatalmazott 

szellemek (emberek) oszthatnak ki. Először Péter részesült ebben 

a kegyelemben: „…amit feloldozol a földön fel lesz oldozva a 

mennyben is…” A megbocsátás Isten részéről a Szentlélek 

feloldozó és gyógyító ereje által történik. Ti is ezt sugározzátok 

ki egymásra, ha meg tudtok egymásnak bocsátani, azaz ha el 

tudjátok engedni egymás adósságát az igazság törvényével 

szemben. Tehát a megbocsátással az igazság kárhoztató és 

könyörtelen törvénye alól oldozzátok fel egymást! Az igazság 

törvénye ugyanis nem tűr meg semmi tisztátalant, azonnal lesújt 
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és a kárhozatba dönti a vétkezőt. Ha valakinek megbocsátatok, 

gyakorlatilag az igazság kárhoztató hatása alól mentitek fel. A 

megbocsátás gyakorlatilag újjáteremtése a lelketeknek, illetve a 

szellemeknek, vagy legalább is az újjáteremtési folyamatnak egy 

részét képezi a Szentlélek ereje által. Isten is ezt teszi veletek, 

amikor kibocsátja rátok e törvényt. Nem csodálatos-e az isteni 

törvényt továbbítani, sugározni át a másikra? Ugyanis ez a 

törvény, a Szentlélek feloldozó és újjáépítő ereje, hogy úgy 

mondjam rajtatok keresztül sugárzik át, amikor feloldoztok 

valakit a „karmája” alól. Ilyen esetben ti is tisztultok, vagyis a ti 

vétkeiteket is „kimossa”, feloldja,- mint amikor valamibe 

oldószert öntenek-, a rajtatok keresztül áramló isteni erő: 

„Engedd el a mi adósságainkat az igazság törvényével szemben 

úgy, amint mi elengedjük másokét.” Ez lenne a helyes 

megfogalmazás, ugyanis az Úr ajkairól is ehhez hasonlóan 

hangzottak el a „Miatyánk” erre vonatkozó szavai, csak arám 

nyelven és ez egy picit befolyásolja a mondanivaló szöveg 

szerkezetét. 

 Tehát amikor váratlanul előtör valamilyen negatív érzés a 

lélekből, nem a másikat kell hibáztatni, hanem megkeresni azokat 

a gyógyulatlan lelki sebeket, amelyeken keresztül gyakorlatilag 

be tud törni az ellentétes érzés és gondolat, mielőtt még 

ellenszenvvé, dühhé, illetve gyűlöletté fajulna és tettlegességre 

kerülne sor. De sajnos nem csak a családokon belül rombol az 

elfojtott, vagy inkább meg nem bocsátott harag, hanem más 

emberi kapcsolatokat is meg tud rontani. De ha rendezni tudjátok 

egymás között a megromlott kapcsolatokat, a megbocsátás 

szférájába, a szeretet világába emel fel titeket a kegyelem Istene, 

ami által kiemelkedtek a világ vonzalma alól.  

Ti is tudjátok azt, hogy milyen sátáni eszközökkel akarják 

befolyásolni az embereket, de ha a kegyelem által az imént 

említett eszközökkel felemelkedtek a világ fölé, a sátáni 
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befolyásoló eszközök nem fognak tudni rátok hatást 

gyakorolni,de még a fluidok összevonása sem. A fluidok 

összevonása háborúkat, földrengéseket, földrészek elsüllyedését, 

hegyek beomlását, vagy levegőbe röpítését, tengerek elpárolgását 

idézik elő, hogy magukkal ragadják azokat, akiknek hasonló 

szintű fluidviláguk van, hogy kiránthassák őket az újonnan 

kialakuló mellékbolygóra. Tehát a tiszta lélekre és az ezáltal 

történő védelemre nagyon nagy szükségetek lesz a jövőben! 

Tegyetek meg mindent annak érdekében, hogy feloldódjanak a 

földhöz, az igazságot osztó és kárhoztató törvényekhez való 

kötődéseitek, mert egy- egy helyzetben nagyban be fogja tudni 

folyásolni a szellemi állapototok a veletek történő jövőbeli 

eseményeket. 

 De mindehhez, ismételten csak hitre és a hiten keresztül 

merítendő lelki táplálékra van szükség.  

 „Nézzétek meg az ég madarait, nem vetnek, nem aratnak, 

csűrbe nem gyűjtenek és mennyei Atyátok mégis táplálja őket. 

Mennyivel inkább táplál titeket ti kicsinyhitűek.” Ez a 

tápláléknyújtás nem csak a fizikai test szükségleteire vonatkozik, 

hanem a lelki, szellemi táplálékra is. Ugyanis azt mondta az Úr 

Jézus: „Van nekem eledelem, mindaz az Ige, amely az én Atyám 

szájából származik.” „Nem csak kenyérrel (és vízzel) él az ember, 

hanem Isten Igéjével” vagyis azzal a lényeggel, amely Belőle, 

mint ódvilágosság kiárad és ez a döntő, ha a szellem halott, a „test 

sem él” de ha a szellem erősen táplált, normális esetben a testen 

is megnyilvánul ez az erőnlét. 

 Amen 

Szeretettel egy túlvilági barátod a szellemi egységből 

Ada, 2022. 03. 20.  
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17 Ünnep van! 

Drága Szűz Mária, égi Édesanyánk Téged ünnepelnek a 

Mennyei karok összes szellemei, a Te erényeidről ódákat 

zengenek a szellemi krónikások és a Te mindenki előtt 

felbecsülhetetlen áldozatvállalásodról tanulmányokat „írnak” a 

szellemi hatalmasok.  

 Hálával borul le Előtted minden megmentett (női) szellem, 

akiknek az üdvözüléséhez hozzásegítettél a hatalmas 

kínszenvedéseddel, amelyet szellem - fluidikus módon éltél át a 

Te Szent Fiad mellett. Segítettél még sugalmazásokkal és 

védelmezésekkel, melyeket mindazok számára nyújtottál, akik 

kérték a Te közbenjárásodat a kegyelem trónusa előtt. Azokon is 

sokat segítettél és segítesz, akik nem hisznek Benned, a Te 

Nagyságodban, szűzies tisztaságodban, mert még nem tudják 

erénynek tartani és még kevésbé annak érezni mindazt, amivel Te 

itt a földön rendelkeztél.  

 Az én szívem is megtelik hálával Isten előtt és Előtted 

mindazért a rengeteg munkáért, amellyel hozzájárultál 

gyakorlatilag a föld duális kiegyenlítődéséhez. Nélküled és a Te 

több évezredes munkád nélkül ez nem történhetett volna meg és 

még mindig a női lelkek szinte az egész földkerekségen „lélek 

nélküli állatoknak”, vagy legalábbis másodrendű és rangú 

személyeknek lennének tekintve. Azokon a helyeken ugyanis, 

ahol ehhez hasonló egy elmaradott nép hozzáállása, bizony 

sokkal lassúbb a fejlődés, mint ott, ahol a nőt egyenrangúnak 

tartják a férfival. Ez Neked köszönhető drága mennyei 

Édesanyánk.  

 Mivel „magar” vagyok, a felső elrendezés a magyar, a 

választott néphez és azon belül a III. kijelentés követőinek egy kis 

csoportjához osztott be, az én szívemből is felcsendül a 

„Máriahimnusz”:  
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Téged dicsér az Ég és Téged áld a föld, 

 Néked hoz virágot a róna és a völgy. 

 Hófehér Mária, szeplőtelen Anya, 

 Égi tisztaságnak tündöklő csillaga… 

Milyen fenséges érzés Téged dicsérni, mert akit szeretünk, azt 

dicsérjük és ez a dicséret egyfajta egységet képez Veled, egy 

részesedést a te Tiszta fluidjaidból, alázatodból és abból az 

áldozatkész szeretetből, amely téged oly hatalmas munkára 

késztetett, hogy a föld duális kiegyenlítődést nyerhetett a 

jelenléted és az itt elvégzett munkád révén, mert Te is szeretsz 

minket és ezt a szeretetet nem szűnöd meg felénk, felém 

sugározni. Fenséges érzés megfürödni a Te fénylő fluidjaidban, 

mely egyfajta vonzalmat gerjeszt minden feléd közeledő 

szellemben és emberben. Nem is tudják azok, akik nem tisztelnek 

és nem szeretnek Téged, hogy mennyivel szegényebbek és 

egyoldalúbb a fejlődésük azokkal szemben, akik tudnak a Te 

nagyságodról, tisztaságodról és munkádról. Az igazság 

ismeretében is fejlettebbek azok, akik elismernek Téged, mint a 

III. kijelentés vezéralakját, Aki a legmagasabb kijelentéssel 

ajándékoztad meg a földet. Tehát végeláthatatlan a Te 

Bölcsességed, hisz soha nem bukott paradicsomi lény vagy, aki 

elsőként érte el a Messiások világát és lépett oda be, az Úr ezen 

kijelentése hatására: „Én vagyok az Út, az Igazság és az Élet, 

senki sem mehet az Atyához, csakis énáltalam.” Ezzel 

megnyitottad számunkra az Úr Jézus által a Hozzá való eljutás 

lehetőségét. Ezért juthat el az imánk Általad Hozzá. Mindezt a Te 

alázatosságod által érted el, minek révén le tudtad a földre 

vonzani az Urat, hogy megszüld Őt a világ megváltására. De nem 

csak Te, hanem bárki más is magához, illetve a földi világhoz 

tudja Őt vonzani, ha megvan benne az alázatosságnak az a szintje, 

amely Benned él.  
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 Főként a női lelkek, de minden fejlődésben lévő szellemek 

nagyon sokat tanulhatnak Tőled, főként alázatot, mert 

alázatosnak, elfogadónak kell lenni Isten, a duálfél és minden 

ember felé, még a duál adó felének is. Csak a duális egység 

helyreállításánál van szerepe az adói szerepnek, minden mással, 

de főként Istennel szemben az adó félnek is elfogadóvá, vagyis 

alázatossá kell válnia. Ebben nem csak példakép tudsz lenni, 

hanem erőt és alázatot is lehet Belőled meríteni ezen erény 

kiépítéséhez, sőt segítséget is nyújtasz mindazoknak, akik kérnek 

Tőled, hogy a kísértésekben légy a segítségükre.  

 A legnagyobb fájdalmaid közepette adott bennünket Neked, 

mint mennyei édesanyának az Úr. Ahhoz, hogy a tiéid lehessünk, 

neked le kellett fájdalmasan mondani Szent Fiadról, mert az Úr 

Jézus a halála pillanatában megszakította Veled a vérségi 

köteléket és helyébe az anyai szívedbe János apostolt, rajta 

keresztül mindannyiunkat gyermekeddé adott. 

 Ezért úgy fordulunk hozzád ezen a jeles ünnepen, mint égi 

Édesanyánkhoz, hogy segítsd meg mindenben mindazokat, akiket 

elvezettél a III. kijelentés megismerésére és követésére. Terjeszd 

föléjük anyai védő palástodat és óvd meg őket a kísértésekben, 

amikor a világ zajával, a világban dúló eseményekkel és a saját 

hajlamaikon keresztül igyekszik a sátán hitehagyottakká tenni 

őket, mert az idők gonoszak és mind több és több ördög vonul el 

a föld felett és ez az áramlás komoly megpróbáltatásokat fog 

előidézni, mert minden felé felerősödik a negatív érzés és minden 

negatív gondolat tettlegességig fajul az emberek között. Erre az 

időre már elvesztik hatalmukat a gonoszok a még gonoszabbak 

felett és minden a felszabadult gonosz erők, ember által 

irányíthatatlan hatalmába kerül kitervezőjükkel és 

kivitelezőjükkel együtt. Itt és ekkor lesz nagyon nagy szükség égi 

Édesanyám a Te védő palástodra, hogy a választottaknak ne essen 

bántódásuk, hanem betöltvén rendeltetésüket, az égő és világító 
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fáklyát bevihessék a megújult földre. Kérlek ó égi Édesanyám, 

hogy könyörögj a kegyelem Istenéhez, hogy ama napok 

megrövidülhessenek, akkor már csak a választottak miatt, mert 

már annyira el fog fajulni a gonoszság, hogy senki emberfia nem 

maradna élve a földön. Tehát csakis a Te alázatos közbenjárásod 

által rövidülnek meg ama napok, mert a Szent Fiaddal történő 

kínszenvedésed révén munkáltad ki a gonosz, utolsó idők 

megrövidülésének a lehetőségét. Ehhez aztán még hozzájárultak 

szenvedéseikkel, a bűnök elszenvedésével azon missziós 

szellemek, akik fizikailag is vállalták a bűnök kipárolgásának 

semlegesítését. Ők egyesítették szenvedéseiket az Úr és a Te 

szenvedéseiddel és úgy ajánlották fel áldozatukat a kegyelem 

oltárán a mindenható Istennek. Ezen villámhárítók áldozata révén 

is meg fognak rövidülni a választottak megmaradásáért a 

gonoszság napjai, amikor a gonoszok elnyerik méltó 

büntetésüket, a jók viszont elnyerik méltó jutalmukat és 

felvitetnek magasabb állapotokba. Az eljövendő időkben olyan 

állapotok fognak uralkodni, hogy ha helyt tudnak állni az 

emberek, akkor nagyot tudnak emelkedni, de ha viszont nem, 

akkor nagyot is tudnak bukni. Ezért kérem rájuk a Te segítségedet 

és közbenjárásodat. 

 Alázattal kérlek égi Édesanyám, hogy ahogyan csodás módon 

megszülted Szent Fiadat, úgy szüld meg az Új világot és az Új 

világ számára azokat a gyermekeidet, akiket János által fiaidként 

fogadtál és akik ezek közül lent maradtak még a földön. Kérlek, 

könyörögj még ki egy kis kegyelmi időt az emberiség számára a 

kegyelem trónja előtt esdekelve, hogy minél többen 

megtérhessenek bűneikből és megismerhessék az egy és igaz 

Istent, az ő Szent Fiát, valamint Téged, Te szeplőtelen Anya, a 

világ győzedelmes királynője és általad a III. kijelentést, mint az 

utolsó és legerősebb üdvözülési lehetőséget.  
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 Kérlek vezess el mindannyiunkat a te Országodba, abba az 

Országba, ahol nincs bűn, és nincs a bűnnek következménye, 

nincs vezeklés, ahol a bűn nem alkot már érzéki testet, hisz 

megtisztult a szellem és nincs szüksége testre ahhoz, hogy rajta 

keresztül tisztítsa meg önmagát a szellem, ugyanis maga a test a 

bűn, azaz a bukás produktuma. Segíts kérlek gyermekeidnek 

leküzdeni a test követeléseit, a testen keresztül megnyilvánuló, 

mélyen gyökerező hajlamok leküzdésében, hogy az 

önmegtagadás révén megtisztulva alkalmassá váljanak a Te 

Országodra amelyet Te a munkálkodásoddal és felbecsülhetetlen 

értékű áldozatoddal építettél ki magadnak és mind a Hozzád közel 

állóknak, akik Veled karöltve munkálkodnak az emberiség 

megmentésén. 

 Itt a földön alig tud az ember odaátra valami kis lelki vagyont 

összegyűjteni, egy kis viskót építeni ki, míg Te egy egész 

országot építettél ki Magad köré ahol rengeteg angyal áll a 

rendelkezésedre, pontosabban a szolgálatodra, hogy teljesítsék 

óhajodat a mentői munkában. 

 Kérlek karold fel a feleségeket és az anyákat, hogy vállalni 

tudják kettős szerepüket és keresztjüket, főként ebben a 

mindinkább elkorcsosuló világban, amelyben a sátáni elv mind 

nagyobb mértékben teret hódít magának, hogy az utolsó 

pillanatáig ennek a világnak kegyelem közvetítőkké válhassanak, 

mint ahogyan Te is az vagy. Ahogyan a női, azaz az elfogadó 

lelkek kezébe van lehelyezve a kegyelem közvetítése, úgy Te 

ennek a törvénynek hatványa alapján lehetsz kegyelem közvetítő 

minden ember számára, azzal a különbséggel, hogy Te sosem 

buktál és nem váltál szét adó feledtől, hanem teljes egységben egy 

szellemként dolgoztok a bukottak hazavezetésén, immár több 

ezer éve. Nagyon szükség van az alázatos munkádra és védő 

palástodra, mert a kegyelem visszavonásával mind nagyobb 
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mértékben létlehetőséget nyer és teret hódít a gonosz elv az 

emberi, főkét a fiatal és elvetemült szívekben.  

 Ezért hát légy áldott Mária minden munkádért, amelyeket a 

bukott embereken végzel! Áldjon meg és jutalmazzon meg érte a 

Mindenható most és mindörökké! 

 Amen 

 * 

 Amikor a föld a maga zordságában alkalmassá vált a emberi 

testek befogadására, lassan, hosszú időn keresztül isteni vezetés 

alatt kialakult egy népcsoport, akiknek a leszármazottai képessé 

váltak az egy isten imádatra, ellentétben az őket környező 

népekkel, akik gyakorlatilag a természeti erőket igyekeztek 

imádni, mert hogy azokat egyesítették az Istennel és félelmükben 

áldozatokat mutattak be ezeknek az erőknek, amely áldozatok 

gyakorlatilag nem értek semmit, mert olyan brutálisak voltak, 

hogy csak nehezítették a további életüket.  

 Amikor már valamennyire is alkalmassá lett az egy isten 

imádók csoportja arra, hogy némi fogalmat alkosson az igaz 

Istenről, akkor magasabb világ szellemei öltöttek testet, akik 

magasabbak lévén a földön testetöltött népcsoporthoz 

viszonyítva, némi fogalmat alkottak nekik Isten fogalmáról. Ez a 

kezdetleges istenkép az évszázadok, évezredek folyamán egyre 

tisztult és tökéletesedett, míg sok szenvedés és gyötrelem után 

rájöttek arra, hogy szabadítóra van szükségük, aki megszabadítja 

őket a külső és belső szenvedéseiktől, mint a bűneik 

következményeitől. Ezt a lelkületet éltették és erősítették a 

magasabb világokról jött missziós szellemek, míg a végcél az 

volt, hogy ez a népcsoport, vagy legalábbis egy része, annyira 

felfejlődjön, hogy fluidilag ki tudja termelni annak a valakinek a 

megszületését, aki magához tudja vonzani azt a Messiás 

szellemet, akit Isten küld a világ megmentésére. Ennek az 
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eléréséhez azonban hosszú és terhes évezredeknek kellett 

leperegniük az idők végtelenében, míg valóban elérkezett az idő, 

hogy megszülessen egy olyan, szeplőtelenségben fogant tiszta, 

sohasem bukott lélek, akinek a legmagasabb törvények szerint az 

Úr Jézus a méhébe el tudja helyezni a már szellemfluidikus úton 

megtermékenyített magzatot. De a befogadónak hároméves 

korától kezdve komoly önmegtagadásokkal készülnie kellett, 

hogy alkalmassá váljon a nagy, a föld és a világ történetében 

egyedi és egyedülálló feladatra.  

 És a fogamzás hosszú készülődés után, egy előzetes 

bejelentést követően meg is történt. Ez volt gyakorlatilag az első 

lépés a Messiás megszületését illetően. Ez volt az a nagy pillanat, 

amikor már biztos volt az Úr Jézus megszületése, habár nagyon 

sok mellékkörülmény is hozzá kellett, hogy járuljon. Ilyen volt 

Mária és József esküvője, mert ha Mária úm. „lányfejjel szült” 

volna, akkor a mózesi törvény szerint agyon kellett volna kövezni 

és meghiúsult volna a megváltás. Ebből is látszik, hogy a 

törvényszerűségek egy bizonyos ideig előrevivő eszközei a 

fejlődésnek, de amikor már lejár egy fejlődési turnus, gátló 

tényezővé válik. (Ilyenről több helyen is olvashattok az 

Ószövetségben.) Az ilyen „korszakváltások” mindig is próbát 

jelentenek az újabb korszak megalkotóinak, mert az előző 

korszak eszmeiségével kell megküzdeniük és legyőzniük azt, 

ahhoz, hogy a magasabbat és nemesebbet érvényre tudják juttatni.  

 Ezen Máriának is végig kellett mennie. „Hogyan lehetséges 

ez, amikor én férfit nem akarok ismerni?” Ugyanis több mint tíz 

éven keresztül szüzességben készült a Messiás anyjának a 

szolgájává lenni (mert allázatból nem tartotta magát méltónak 

arra, hogy ő legyen a Messiás édesanyja) és egyszer csak 

megjelenik egy angyal, aki azt mondja, hogy fiút kell szülnie. De 

mégis csak egy rövid tétovázás után azt mondja az angyalnak: 

„Történjen velem a Te Igéd (az isteni lényeg) szerint. Mária úm. 
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felad minden addigi „hitét”, amire készült és engedelmeskedik az 

isteni akaratnak. A tétovázása az „ember” tétovázása volt és nem 

azé a missziót vállalt szellemé, aki azért született testbe, hogy 

megszülje a világ üdvösségét és osztozzon a tehervállalásában. 

Egy pillanatra, mint minden próbánál úgy Neki is le kellett győzni 

a test igazságát. Mivel Mária a legnagyobb missziót vállalta, ezért 

a megpróbáltatása is a legnagyobb volt, mégha nem is látszott 

annak. Ez volt az első nagy megpróbáltatása és utána folytatódott 

tovább. Mielőtt kimondta volna az igent az Igére, az Ige 

befogadására, az angyal megmutatta Máriának mindazokat a 

szenvedéseket, amelyeket Szent Fia mellett kell átélnie, vagyis 

tudatosította benne küldetését. Egyszerre zúdult Rá minden 

megpróbáltatás terhe képekben és érzésekben. És mindennek 

ellenére azt mondta az angyalnak: „Legyen nekem a te Igéd 

szerint.” Ettől a pillanattól kezdve az ördög szinte folyamatosan 

támadta Máriát és a magzatot, amely támadások szenvedések 

formájában nyilvánultak meg, mert ugyanis ki milyen magasról 

jön, olyan mélyről hoz felszínre ördögi szellemeket és azok erőit, 

akik közelsége- előidézte szenvedéseket kell gyakorlatilag 

elszenvedni, de nemcsak elszenvedni, hanem meg is téríteni őket. 

Ennek itt lent az anyagi síkon kell lejátszódnia. Minél 

magasabbról jön le egy szellem, annál nagyobb ördögökkel kell 

szembenéznie, elszenvedni közelségüket és megtéríteni őket. Ha 

nem jöttek volna le Jézus és Mária, soha sem tudta volna a bukott 

emberiség visszaszerezni azt a tömérdek mennyiségű teremtő 

erőt a sátántól, még így is bűnbocsánatra, vagyis Isten részéről 

feloldozásra volt szükség ahhoz, hogy a szellemek a halál 

állapotából el tudjanak indulni a fejlődés útján. Itt ebben a 

harcban nyer igazolást, amit az Úr Ádámnak mondott a véres 

verítékről, merthogy hatalmas munkát jelent kiszenvedni, 

kidolgozni az ördög kezéből az ősbukással odadobott erőket. 

Csakis úgy lehet visszaszerezni, ha az ember elszenvedi a 

közelségüket és ellenáll a közelség előidézte kísértéseknek. Ez 
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kicsiben is és nagyban is a megváltás misztériuma. A hatalmas 

szellemeknek missziós szellemeknek hatalmas ördögöktől kell 

visszaszerezni az éltető és teremtő erőket amelyet a bukással az 

ellentét kezébe adtak a bukás folyamán a szellemek. Az ördögök 

szekből az erőkből élnek és fenntartják magukat.  

A sátánnal vívott harcot csakis isteni erővel lehetett 

megharcolni. Erre fizikális példa Dávid és Góliát esete. Maga Pál 

apostol is azt mondta, illetve írta: „Szellemi hatalmasságokkal 

van harcunk.”  

 Máriának attól a pillanattól kezdve, hogy méhébe fogadta a 

Messiás magzatát, folyamatosan csak szenvedés és 

megpróbáltatás volt az élete, amely a kereszt alatt csúcsosodott 

ki, amikor ugyanis szellemfluidikus úton teljes mértékben átélte 

Szent Fia kínszenvedéseit, mint „társmegváltó” és mint édesanya, 

akinek fáj a Fia szenvedése. De mindez mellett a legnagyobb 

fájdalma az volt, amikor a hőn szeretett Fia, akit el kell, hogy 

veszítsen, megszakítja Vele a vérségi köteléket és Jánost adja 

helyébe fiának és Jánosban az egész emberiséget. Mária ezekkel 

a hatalmas fájdalmakkal, mintegy szülési fájdalmakkal szinte 

megszülte úm. a jövő nemzedéket. Csak merje valaki is azt 

mondani, hogy Mária nem társmegváltó, hisz oly rengeteget 

szenvedett a világért Szent Fia mellett. De mindez nem volt úm. 

elég, mert azt a Fiút, akit oly nagy gondoskodással és 

tudatossággal nevelt Isten dicsőségére, oda kellett adni a sátán 

kezébe, hogy szétmarcangolják és brutális módon kivégezzék. De 

ez még mindig kevés volt, mert nemhogy csak megölték, de 

szellemileg oly messze esett Tőle, amikor a Fiú leszállott a föld 

gyomrába, a pokol fenekére. Ekkor már nem bírta tovább 

elviselni a fájdalmakat és arra kérte J.H.V.-t, hogy mihamarabb 

adja vissza neki Szent Fiát, mert belehal a Fia hiányérzetébe. 

„Atyám, eddig soha nem kértem tőled semmit, minden 

fájdalomért hálát adtam Neked, de most arra kérlek, hogy 
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mielőbb add vissza a Fiamat.” Mária el is vállalta volna fiáért a 

halált, de mivel az utolsó vacsorán Jézus feladatokkal látta el, 

ezért tudta azt, hogy még nem mehet Jézus után az Ő Országába 

mindaddig, amíg mindent pontról pontra meg nem valósít. 

 Mária vágyakozása Jézus után, nem csak az Anya 

vágyakozása volt Szent Fia után, hanem ettől sokkal több. Vágy 

a messiás világokba való eljutásra, vágy arra az emberi szavakkal 

ki nem fejezhető boldogságra, melyet egy csakis teljesen tiszta 

szellem érezhet, akinek a szellemében már nincs a bűnnek fertője, 

hanem makulátlan tisztaság. A fertőzött szellem ezt a vágyat nem 

érezheti, mert meg van fertőzve a bűn halálos mérgével és a 

tisztaság helyett a bűnre vágyódik.  

Isten Máriát több küldetése mellett példakép gyanánt küldte le, 

hogy a bukott emberiség fokozatosan, ahogy tisztul, mind többet 

tudjon meglátni és felfogni abból a tökéletes szellemből, és 

fluidjaiból, amely Máriában manifesztálódott. Mária Fia felé való 

vágyódásából is látható az, hogy bűnös lélekkel nem lehet 

felemelkedni az Isten Országába, mert a bűnrevaló vágyakozás 

lerántja a szellemet a bűnök világába.  

 Miután Szent István felajánlotta Máriának Magyarországot, 

ezt követően sok magas, illetve missziós szellem született meg, 

hogy szenvedéseivel és életpéldájával segítse előre, illetve felfelé 

az Isten Országa felé a magyar népet. Volt köztük olyan magasról 

jött szellem is, akinek a teste szinte közvetlen a halála után 

szétsugárzott.  

Úgy a felajánlás, mint a missziós szellemek munkája nagyban 

hozzásegített ahhoz, hogy a III. kijelentés Magyarországon 

csúcsosodjon ki.  

 Ünnep van, Mária- ünnep, a megváltás misztériuma első 

lépésének az ünnepe, amikor Jézus az ő teremtő erejével 

elhelyezte Mária méhében a „megtermékenyített” magzatot. 



209 

 

 (Amint a „magyar szentek” Mária vezetésével hozzásegítettek 

a szellemtan megjelenéséhez a magyar nép körében, úgy a zsidó 

nép, pontosabban a zsidó nép körében megjelenő szintén missziós 

szellemek, az esszénusok szintén hozzásegítettek ahhoz, hogy 

Mária (héberül Mirjam) megszülethessen és méhébe fogadhassa 

a megváltó Messiás szellemet. Így ez az ünnep bizonyos 

mértékben az ő ünnepük is. 

Amen 

Ada, 2022. III. 27.  
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18 Várakozás 4. „Atyám Országában sok lakóhely van.” 

 Ima 

 Drága teremtő Atyám, megállhatna- e Előtted bárki is, amikor 

egyáltalán nem kötelezted el magad arra, hogy a bukott emberrel 

szóba állj? Ki az, aki méltónak érezheti magát Veled perbe szállni 

ó hatalmas Isten, amikor Te magad vagy az Élet és minden 

Általad lett, ami lett? A Te bűnbocsátó kegyelmed nélkül 

senkinek nem lett volna lehetősége a szellemi halálból 

kiemeltetnie. Ó Atyám és mégis oly erős az emberi gőg és 

önértékelés Veled szemben, amely csak izolálja a szellemet és oly 

kevés az alázatnak még a csírája is, amellyel viszont Hozzád 

kapcsolódhat az ember, illetve a szellem. Te vagy az abszolút 

Egy, a kezdete és végcélja mindennek, mert minden és mindenki 

Belőled származik és Hozzád tér vissza.  

 Ezért kérlek, hogy könyörülj rajtuk Tőled messze esett 

gyermekeiden és ne engedj senkit elveszni, „örök kárhozatra” 

jutni, bármennyire elvetemült is, hanem tisztítsd meg és vezesd 

vissza a Te Országodba, az örök boldogság világába, ahol Te élsz 

és uralkodol mindörökkön örökké.  

Kérlek tedd lehetővé számukra a visszajutást, még ha nehéz és 

fájdalmas is az alsóbbrendű énnek, még ha tiltakoznak is a 

tisztulás és gyógyulás ellen, mert ha rájuk lenne bízva az 

üdvözülésük, soha sem jutnának el a szellemi feltámadásra, mert 

ragaszkodnak a bűnhöz. Ha nem ragaszkodtak volna a bűnhöz, 

nem buktak volna le. Ezért add kérlek, hogy alázattal el tudjanak 

fogadni minden lélekgyógyító szérumot, amely az üdvösségüket 

szolgálja. Küldj számukra Szentlelket, a Te lelkedből, mint isteni 

segítséget, mert Nélküled és a Te szent segítséged nélkül, mint az 

Élet forrása nélkül halott marad a lelkük.  

Köszönjük Neked, hogy elküldted számunkra a te Szent 

Fiadat, a mi Urunkat a Jézus Krisztust, hisz Nélküle mindig csak 
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az okozati törvény kárhozatra vivő ereje csattogott volna a 

hátunkon és nem juthatnánk el az Életre.  

Köszönöm Neked Megváltóm, hogy a kellő időben lejöttél, 

hogy megválts és életre keltsél minket a halálból. Köszönöm 

Neked, hogy feltámadásoddal új világokat nyitottál meg, a 

feltámadás világait, ahonnan mi is szólhatunk és köszönjük 

Neked azt, hogy szólhatunk a testben lévő testvéreinkhez. 

 Köszönöm Neked Uram, amiért szétküldted a Mennyek 

Országának fiait az emberek közé az ő felébresztésükre és 

vezetésükre.  

 Amen  

A feltámadottak világából köszöntelek benneteket testvéreim 

az Úr Jézus nevében, Aki mindenki számára lehozta az anyagból 

és a bukottságokból való feltámadást. 

Az ember tele s tele van törvénytelen érzésekkel, 

gondolatokkal, vágyakkal és törekvésekkel, amelyeknek a 

manifesztálódásához sokszor csak alkalom szükséges. Habár sok 

esetben az ember nem ismeri fel a kísértést kísértésnek, hanem 

szerencsének, vagy a véletlenek összjátékának, még rosszabbik 

esetben Isten akaratának nevezi vágyai és álmai megvalósulását, 

de semmiképpen sem nevezi kísértésnek, az ördög cselvetésének. 

És mindaddig megy ez így, amíg a dolgok hatásai vissza nem 

fordítattnak kitermelőikre és az ember el nem kezd gondolkodni, 

el nem kezdi keresni szenvedése gyökerét, mert a bölcs Isten 

addig enged vissza - hatásokat, amíg meg nem találja a dolgai 

gyökerét. Ez Isten szeretetének a megnyilvánulási formája 

gyermekei felé, tehát nem sorscsapás, mert addig tart amíg el nem 

éri a kellő tisztulását a léleknek és az ember megvilágosodásra 

nem jut. És amikor a lelki, vagy fizikai gyötrelem kellő hatást ér 

el és az ember bűntudatra, illetve bűnbánatra jut, bűneinek a 

következményei feloldozást nyerhetnek, attól függően, hogy a 
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léleknek a további fejlődéshez mire van szüksége, vagyis hogy 

mennyire tisztította meg a lelket az addigi szenvedés. Ez 

elsősorban magától az embertől függ, attól, hogy mennyire tud 

belesimulni Isten akaratába és mennyire fogadta el Isten kezéből 

a sorsát. „Akik Istent szeretik azoknak minden a javukat 

szolgálja.” - mondja az Úr, ami annyit jelent, hogy hisznek Isten 

szeretetében, vagyis abban, hogy amit Isten ad, azt szeretetből 

adja tisztulás és gyógyulás céljából és ez viszontszeretetet 

gerjeszt a lélekben. Igaz, hogy ehhez a hozzáálláshoz nagyon 

komoly Isten iránti bizalomra van szükség. Hinni és bízni abban, 

hogy Istennek nem az a célja, hogy gyermeke beleragadjon a 

bukás szülte anyagi világba, hanem, hogy megtisztuljon és 

visszakerülhessen a boldogság világaiba. Könnyű addig hinni és 

minderről tudni, amíg ez máson valósul meg, de amikor az ember 

saját maga kerül a szenvedések kereszttüzébe, már nehezebben 

megy a dolgok elfogadása.  

 Sok esetben ahhoz, hogy az ember hite megerősödjön, olyan 

dolgokat is megad az Isten ami nem válik a lélek javára. Amit 

később, amikor már rájön az ember, hogy hiábavalóságot kért és 

kapott meg, meg kell tőle válnia, legyen az akár anyagi, vagy 

szellemi jellegű dolog, mert Istennek nem az a célja, hogy 

gyermeke beleragadjon az anyagi világba, hanem az, hogy 

feltámadjon az anyagból és a bűnös hajlamokból. Amikor már 

valamennyivel erősebb a hit, akkor már kevesebb az esély arra, 

hogy az ember olyan dolgokat kér, melyek őt a földhöz kötik, 

inkább arra kéri a Mindenhatót, hogy mihamarabb tisztítaná meg 

és emelné ki őt ebből a kétirányú világból, mert nem érzi jól 

magát ott ahova leszületett. Isten kegyelme inkább ilyen irányú 

vágyakat és törekvéseket támogat, mint anyagi célú kéréseket. 

Több esetben Isten nem is teljesít olyan kéréseket, amelyek a 

kárát szolgálnák a léleknek.  
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 Isten ugyanis olyan törvényeket hozott, amelynek ha 

engedelmeskedik, hazatalál a lélek az örök hazába. Ezen 

törvényszerűségek hatásainak ellene lehet ugyan állni egy ideig, 

de huzamosabb ideig nem. Aki engedelmes az isteni akaratnak, 

az ezen törvényszerűségnek veti alá magát gyakorlatilag. Tehát a 

tisztulás leggyorsabb útja az engedelmességnek az útja. Ha a lélek 

azonnal, vagy minél hamarabb engedelmeskedik a vezetésnek, 

akkor az engedelmesség révén sokkal gyorsabb a haladás, mint a 

tapasztalatszerzés révén. Annak van szüksége a megtapasztalásra, 

akinek nincs hite. Kinek van hite, az rá meri magát bízni Isten 

vezetésére, míg ezzel ellentétben a hitetlenség gátolja az 

előrehaladás gyorsaságát, hogy így mondjam, mert minden 

tettnek, legyen az akár pozitív, akár negatív, meg kell várni a 

végkifejleményét, az eredményeit. De mégha meg is érik a 

gyümölcs, nem biztos, hogy az ember azonnal fel is tudja ismerni 

a történésekben bűnei következményeit, ha negatív cselekedetről 

van szó. Ha meg pozitív dologról, akkor meg a saját 

eredményeinek tulajdonítja a jó gyümölcsöt. Ez a második út 

sajnos még a természettörvény útja.  

 De mivel az Úr Jézus a természettörvény oltárán feláldozta 

magát, ezért vált járhatóvá a hitnek, a szeretetnek és az 

engedelmességnek az Útja. Nagyon sokat kellett Neki szenvednie 

azért, hogy a világot áldozatával kiemelje a természettörvény 

hatása alól és felemelje a hitnek és a szeretetnek a magasságába. 

Előre elszenvedte az emberiség bűneit és azok következményeit, 

hogy a természettörvénynek ne legyen hatalma az Istenben bízó 

ember felett és hogy felemelkedhessen Isten szeretetének világba 

és eljuthasson a bűnbánatra és a bűnbocsánatra. Akkor tud teljes 

lenni a bűnbocsánat, ha a megbánás kellő mértékű. De 

amennyiben az ember a szenvedéstől, a további szenvedéstől való 

félelmében igyekszik elhagyni a bűnt és nem azért mert azzal vét 

a Szeretet ellen, akkor az még nem eredményezhet teljes 

feloldozást. Ebben az esetben még a bűn visszaránthatja a lelket 
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az előző alacsonyabb szintre, mert nem a bűn felett való fájdalom, 

hanem a félelem a vezérlő elv ami a szabadulást illeti. Ekkor még 

nem alakult ki egy igazi harc és küzdelem, amit a lélekben a 

szabadulás vágya vezérel, hanem a szenvedéstől való félelem 

inspirál. De amint már tisztultabb a lélek, jobban szorítják a 

bűnök, vagyis egy mélyebb bűnbánatra jut el a lélek, és akkor már 

komolyabb tisztulást eredményezhet ez a lelki megnyilvánulás.  

 De amikor még jól érzi magát az ember a bűnben, akkor még 

a lelkének a részét képezi a bűnös hajlam és még kiélésre vár. 

Ilyen esetben még messze van a bűnbánatnak és az 

önmegtagadásnak még a gondolata is, mert még nem szenvedett 

eleget a kitermelt negatívoktól. Az Úr azokért jött, akik már 

belefáradtak a bűntől való szenvedésbe és a hiába való szabadulás 

kudarcaiba és rá vannak utalva az Úr segítségére. Azokat a 

lelkeket viszont még Isten futni hagyja, akik nem vágynak a 

szabadulásra, mert nincs még kellő erejük a felismerésre és főként 

a kitermelt negatív erőknek, Isten által meghatározott egy 

részének az elszenvedésére. Akik viszont már képesek vállalni a 

saját keresztjük hordozását, elindítja őket a fejlődésük útján: 

„…Így szólt az Úr a szolgáknak: Menjetek ki az utak szélére, az 

útkereszteződésekhez és szedjétek össze a bénákat, a vakokat a 

sántákat és vezessétek el őket a nagy menyegzőre, mert a 

hivatalosak nem jöttek el.” Ők ugyanis rendelkeznek akkora hittel 

hogy el tudják fogadni Isten kezéből a szenvedések nevelő 

hatásait és lehetőségük van arra, hogy eljuthassanak a 

Paradicsomi állapotokba. 

 Ehhez hasonló volt a jobb lator esete is, amikor élete utolsó 

pillanataiban bűnbánatra jutott, és ezt kinyilvánította az Úr Jézus 

felé, akkor Ő azt igérte neki, hogy még az nap Vele lesz a 

Paradicsomban. Az a „Paradicsom” amiről az Úr Jézus ebben az 

esetben beszélt, egy, az Ő általa megnyitott pihenő állapotot 

képező szféra és nem az eredeti paradicsomi világ volt. Ebben az 
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addigi állapotához viszonyított paradicsomi szférában megpihent 

és azután beindulhatott a reinkarnációja és ez alatt a fejjlődése, 

hogy ő is eljuthasson a nagy menyegzőre, amelyet azok számára 

rendez az Úr, akik kiemelkedtek a földi szférákból. (A jobb lator 

nem volt a lelke mélyéig elvetemült ember, mint Jézus bal oldalán 

megfeszített lator, aki aztán nem is kapott fejlődési lehetőséget.  

 Csak amikor már a saját igazsága, vagyis a bűn igazsága kezd 

szűk lenni az ember számára, akkor nyílik a lélek egy magasabb 

igazság felé. Azt, hogy mi mindennek kell addig megtörténnie, 

ameddig a bűnbeismerés szintjére eljut az ember, az nagyban 

függ magától a lélek hozzáállásától.  

 Mindez a folyamat gyakorlatilag a lélek, illetve a szellem 

gyógyulását idézi elő, mert minél messzebb esik egy szellem 

Istentől, annál betegebb, mert bezáródott az Élet forrása előtt.  

Az Istentől való teljes elszakadásig ment a bukás, ami a teljes 

szellemi halált eredményezte. Azért kellett, az Úrnak, mint az 

örök Élet forrásának a földre jönnie, hogy lehozza az Életet a 

halottak számára, mert a bűn zsoldja a halál, az erény, vagyis a 

megtisztulás az Örök élet, azaz Ő maga az Örök Élet. Senki sem 

juthat vissza arra a helyre ahonnan lebukott, csakis az Úr Jézus 

által. Jöhetnek divatosabbnál divatosabb eszmék, melyek az 

emberiség boldogságát szeretnék megvalósítani, gyorsan tűnő 

délibábok azok az Úr eszméjéhez viszonyítva. Főként érvényes 

ez a mai időkre, amikor a jövendölések szerint „Hamis krisztusok 

és hamis próféták jönnek, hogy megtévesszék még a 

választottakat is.” Minden olyan eszme, amely nem az 

üdvösséget, azaz a szellem és anyaga feltámadását szolgálja, 

kísértést jelent a szabadulni vágyó szellem számára. A kísértés 

abban rejlik. hogy tartalmaz némi igazságot, de alapjában véve 

hamis elemekből tevődik össze. Az igazságot a ti számotokra a 

III. kijelentés tiszta igazsága képezi. Ennek felismerése 

érdekében mondja az Úr Jézus: „Ha megismeritek az Igazságot, 
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az igazság szabaddá tesz titeket.” De „Mi az Igazság?” Teszi fel 

a kérdést az igazságot kereső Pilátus is és az Igazság hallgat és 

némán tűr és nem válaszol. Amikor meg viszont szólásra nyitja 

száját, halál lesz az osztályrésze, mert az igazsággal szembesíti az 

igazság után érdeklődőt. Az igazság elviseléséhez hitre és 

alázatosságra van szükség. De ezen alkalommal lehetősége lett 

volna Pilátusnak az Igazság megismerésére és követésére, de 

féltette a hatalmát és éppen azt veszítette el a rossz döntése miatt. 

(Több esetben már ártatlan embert ítélt halálra, amit meghallott a 

császár, aki visszahívta és lefokozta őt.)  

Pilátus, mint egyfajta szellemtípus hű tükörképe az erkölcsileg 

bátortalan ember sorsának, aki nem mer szembenézni saját 

állapotával és nem ismerheti fel a kárhozatra vivő hajlamait, tehát 

nem is tudja naponként megtagadni önmagát, képtelen felvenni a 

keresztjét és követni az Élet Mesterét. A Mester, aki maga az Út, 

ha követi az ember, amikor hívja őt az „Aki utánam akar jönni” 

által, kivezeti innen ebből a világból egy fejlettebb és boldogabb 

világba, ami csakis a bűnös hajlamok megtagadása és az erények 

kifejlesztése által jöhet létre. Mert ugyanis ahhoz, hogy feljebb 

tudjatok emelkedni a fejlődés útján egy magasabb világba, 

önmagatokat kell odaadni érte, azt ami ti vagytok, a bukott és 

önös éneteket, annak érdekében, hogy az önzetlen és egyetemes 

szeretet kialakulhasson bennetek. Ezek gyakorlatilag 

újjáteremtési folyamatok, amelyeken keresztül kell, hogy 

essetek,hogy eljuthassatok egy magasabb világba. Azért van erre 

szükség, mert úgy a messiások, mint a paradicsomiak is 

megtagadták a továbbteremtés lehetőségét az eredeti világokon, 

ezért a jelenlegi újjáteremtési folyamatokhoz igencsak komoly 

harcokat kell vívni minden fejlődésben lévő szellemnek. Az 

eredeti állapotban is a fejlődés a szellemre volt bízva, de nem volt 

gonosz és ebből adódóan nem volt kialakult gonosz természet, 

amelyet le kellett győzni a fejlődés érdekében, hanem csak 

tanulni és szellemben gyarapodni az isteni lényeggel, volt a 
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feladata, hogy minden meghívott szellem elérhesse az abszolút 

végcélt, , amelyet maga az Úr Jézus is elért.  

 De ahhoz, hogy ez a fentebb említett fejlődési, újjáteremtési 

folyamat beindulhasson, előbb felétek kell, hogy sugározzák 

Keresztelő János felhívása: „Térjetek meg, mert a fejsze a fa 

gyökerére vettetett és amely fa nem terem jó gyümölcsöt, 

kivágattatik. Teremjétek a bűnbánat méltó gyümölcsét.” Ahhoz 

ugyanis, hogy az ember, illetve a szellem fejlődőképes legyen, 

előbb törvényes szellemmé kell válnia. „…hogy a hegyek és a 

halmok elhordassanak és a mélyedések feltöltessenek”, vagyis a 

gőg hegyei az alázat révén leépülhessenek, az érzékiség okozta 

mélyedések a tisztaság által feltöltethessenek, hogy símává 

legyen a fejlődés útja, amely út felfelé ívelő, de még rögös, mert 

az Életre, vagyis egy magasabb világba vezet el titeket. Az 

újjáteremtési folyamatok egy magasabb világba teremtenek bele 

benneteket gyakorlatilag, ha átengeditek magatokat az alulról 

jövő taszító és a felülről lefelé felétek sugárzó vonzó erőnek. Ezt 

a vonzerőt hozta le és léptette érvénybe az Úr Jézus gyakorlatilag 

a kereszthalálával: „Amikor felemeltetem, mindeneket 

magamhoz vonzok.”  

Mivel a föld az ellentétek világa a rajta testesült szellemeivel 

együtt. Ahhoz, hogy a szellemek fejlődő képesek lehessenek, a 

bennük lévő ellentéteket ki kell küszöbölni magukból, mert az 

ellentétet a törvénytelenség képezi. És amikor ezt sikerül 

megtennie, lép ki gyakorlatilag a fejlődő szellemek világába, 

amely már ehhez a ti világotokhoz viszonyítva az Isten Országát 

képezi, mert már nincs benne törvénytelenség szülte 

ellenszegülés, hanem csak fejlődés van. Ezekre a világokra 

mondja az Úr Jézus, hogy: „Atyám Országában sok lakóhely 

van.” Tehát az egész világegyetem az Isten Országa, ahol már 

nincs gonosz életelv és a naprendszerek és bolygóik, mind egy - 

egy lakóhelye az Istennek, illetve a fejlődő szellemnek. 
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 Adja Isten, főként itt a feltámadástokat váró nagyböjti időben, 

hogy megérezzétek az Úr vonzalmát és utána tudjatok menni 

naponként, valamennyit megtagadva magatokból a kárhozatra 

vivő hajlamaitokból, felvéve a ti kereszteteket, el tudjatok jutni a 

törvényesség állapotára, hogy fel tudjatok támadni ti is az Úr 

Jézussal együtt és részévé tudjatok válni a világot átfogó és éltető 

Egyetemes Szeretetnek, az Isten Országának, amelyet elsősorban 

önmagatokban kell kialakítanotok a megadott eszközök révén. 

„Az Isten Országa tibennetek van.” 

 „Arról ismerjelek meg benneteket, hogy tanítványaim 

vagytok, hogy szeretitek egymást.” Ugyanis ha az Övé tudtok 

lenni, akkor amikor kiküldi az ő angyalait a szélrózsa minden 

irányába, hogy összegyűjtsék az övéit, akkor titeket is 

összegyűjtenek, mielőtt még a földre ráborulna a teljes erkölcsi 

és majdan a fizikai sötétség. 

Szeretettel egy túlvilági barátod a feltámadás világából 

Ada, 2022. 03. 27. 
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19 „Romboljátok le a templomot és én harmadnapra 

felépítem!” 

Ima 

 Mindenható teremtő Atyám! Szívbéli hálámat szeretném 

kifejezni, amiért egy újabb lehetőséget adsz szolgádnak arra, 

hogy munkálkodhassak a Te Országod építésén. Nincs ettől 

nagyobb öröm és boldogság, mint a te Országod terjedésén 

dolgozni! Szívből szeretném Neked azt is megköszönni, amiért 

megérezhettem a Te akaratodat és hogy követhetem azt, ugyanis 

Te nem erőltetsz senkire semmit, az óhajodat szelíd érzésekben 

fejezed ki felénk és ha kellő alázatosak vagyunk, akkor meg 

tudjuk érezni akaratodat. 

 Köszönök Neked minden létező létformát, amely bennünket 

körülvesz, amely a Te Nevedet dicséri, Rólad regél és a Te 

beláthatatlan nagyságodról és hatalmadról tanúskodik minden 

megmozdulásában. Minden tökéletes alkotás Alkotójáról 

tanúskodik, csak sajnos ezt nem látja a földi ember, mert hályogot 

von a lelki szemére a test képzete, a bűn produktuma, vagyis a 

gőg, ami érzéketlenné teszi az embert és a szellemet Irányodba és 

testvérei irányába. Éppen ezért kérlek ó Atyám, áldd meg 

szolgádat, hogy Téged oly mértékben nyilváníthassalak ki, hogy 

megérezhessék lelkükben a Te lényednek egy harmatcseppjét, 

mint gyógyító balzsamot és követni tudják akaratodat, hisz Te 

vagy az örök és abszolút tökéletes Szeretet, Aki nem kívánod 

bukott, Hozzád hűtlenné vált gyermekeid halálát, hanem 

visszavársz mindenkit a Te Országodba. Nem tudok elég hálás 

lenni a Te Szent Fiadért, a mi Urunk és Megváltónk eljöveteléért, 

pedig az Ő áldozatának köszönhetünk minden elért eredményt, de 

főként, amiért betöltötte a természettörvényt és ezzel kiemelte 

belőle a világot és felemelte arra a szeretet szintre, amelyet ha 

betartanak az emberek, el tudnak jutni az üdvösségre.  
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 Köszönlek Jézus Krisztusom Téged a mennyei Atyának, 

amiért bemutatta Önmagát Tebenned, amiért Benned testet öltött 

és Általad megismerhettük Őt. 

 Köszönöm Neked Uram, hogy mint az Atya küldötte, és 

„megszemélyesítője” gyanánt jöttél le a földre megváltani az 

emberiséget bűneiből. Köszönöm azt az áldozatkész egyetemes 

szeretetet, amelyet lehoztál és itt hagytál, mint megtanulandó 

tantárgyat a mi üdvösségünkre. És köszönöm, hogy szívem teljes 

szeretetével szerethetlek Téged, mint a szeretet forrását, hogy 

belőled táplálkozhatom. Köszönöm Neked, hogy hirdethetem a 

Te Országodat. 

 Köszönöm az eszközt, az ő adományát, amelyet az Atyától 

kapott, akin keresztül szólhatok! Ugyanakkor köszönöm a 

kritikákat is, amelyeket kaptam és kaptunk embertestvéreinktől. 

 Egyszóval mindenért, de mindenért csak is hálát mondhatok 

Neked ó Felség, hisz az örök imádat és örök hálaadás 

elkötelezettje vagyok!  

 Hálás vagyok Máriáért, mert a méhébe fogadott és megszült 

Téged a világ üdvösségére. És sorolhatnám még nagyon sokáig, 

hogy részleteiben mi mindenért vagyok hálás, de nem tudná az 

emberi szív befogadni és csak kicsordulna belőle, mint egy teli 

pohárból, ha még szeretnének hozzáönteni a tartalmához.  

Amen  

 Kedves földi testvéreim, igen megbotránkoztató kijelentést 

tett az Úr már több alkalommal, így jelen esetben is, amikor azt 

mondta, hogy rombolják le a templomot és Ő három nap alatt 

felépíti azt. Az emberek teljesen értetlenül álltak Jézus kijelentése 

előtt, sőt ez a kijelentése egyik vádpontként szerepelt Jézus ellen 

a nagytanács előtt. Senki, még az apostolok sem értették azt, hogy 

Jézus mire gondol. Mindenki a fizikai templomra gondolt és így 

templom ellenesnek tüntették fel az Urat.  
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 Mindannyian tudjátok azt, hogy Jézus a saját testéről beszélt, 

arról a testről, amelyet mint a bűn, a halál produktumát magára 

öltött és a saját lényével a legmagasabb szintű fluidokká formált 

át. Nem fizikai építményre, templomra gondolt, mert annak a 

lerombolását már előbb megjövendölte, hanem a tulajdon testére, 

amelyet halála után harmadnapra újjá épített egy még 

tökéletesebb és ritkább formában, ami a fejlődős törvényét 

mutatja be. Még kérte is a népet, hogy rombolják le a 

„templomot”, amit nagyon brutális módon meg is tettek, hogy Ő 

felépíthesse azt, mint jövőbeli „templomot” az emberiség 

számára. Ugyanis feltámadása után még negyven napig az új és 

köztes szférák kialakításán dolgozott, de amint letelt a negyven 

nap, Jézus visszament az Ős Napok világába, de itt hagyta magát, 

a szeretetté vált testét, mint „templomot” mindazoknak, akik 

közeledni szándékoztak Feléje. Ugyanis amikor az ember 

(szívből) imádkozik, a Szentlélek által kapcsolatot teremt egy 

felsőbb világgal, ahol az Úr Jézus a mennybemenetele alkalmával 

szétsugározta, fluidparányokká alakult testét. És az ima alatt 

gyakorlatilag ezekbe a krisztus parányokba, mint egy 

„templomba” emelkedik fel az Isten felé vágyódó lélek, amely 

hatásokat gyakorol magára az imádkozó lélekre. 

Így vált a Krisztus teste a gyakorlatban is „templommá” az 

Isten felé közeledő lélek számára. Tehát ezek a megtisztított 

fluidok, krisztusparányok képezik a „templomot” testvéreim és 

nem a hideg falak.  

Amikor Jézus a hegyi beszédét kezdte, azt mondta az Őt 

körülvevő néptömegnek, hogy most itt a templom, mert itt 

hirdettetik az Isten Országa. Tehát nem feltétlenül maga az 

építmény határozza meg a templomot, hanem annak belső 

tartalma, vagyis a „krisztusi templom” jelenléte és a szív állapota.  

 De, mivel Jézus tanítása több szintű volt, ezért ennek még egy 

magyarázatát előtökbe adjuk. 
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Ha figyelembe veszitek azt, hogy Jézus kínszenvedése 

gyakorlatilag csütörtök este kezdődött, majd rá nem egész egy 

napra meghalt, majd halálakor alászállott a poklokra és vasárnap 

hajnalban feltámadt, akkor azt láthatjátok, hogy ezek a megváltási 

események a kezdettől fogva a feltámadásig, valamivel több mint 

két napot vettek igénybe. Ez gyakorlatilag a több mint kétezer 

évet jelenti,(kétezer, meg egy harmad század), amelyet a 

kínszenvedésével munkált ki gyakorlatilag. A feltámadásával 

viszont az új Világot, pontosabban azt, hogy a több mint kétezer 

év alatt az emberek eljuthassanak az Új világba. Vagyis a 

„harmadnapra felépítem” Krisztus dolgozik a szellemek 

feltámadásán, az Újjáalakult föld kialakulásán az emberi 

szívekben, hogy ez az idő alatt minden meghívott eljuthasson az 

(első ) feltámadásra. Így értelmezhető az, hogy „Ha Krisztus nem 

támadt volna fel, nekünk sem lenne semmi reményünk (a 

feltámadásra).” Vagyis ha Krisztus nem támadt volna fel, 

egyetlen egy szellem sem juthatott volna el a feltámadásra. Tehát 

gyakorlatilag minden az Ő kínszenvedésének és feltámadásának 

köszönhető! 

Említettük volt már, hogy Krisztus testének az ószövetségi 

jövendölések szerint három és fél napig kellett volna a sírban 

nyugodnia, de Mária könyörgésére ez az idő lerövidült. Ezáltal az 

elragadtatástól számított három és fél év a választottak kedvéért 

le fog rövidülni. Így lett a három és fél nap alatt felépítem-ből, 

„harmadnapra felépítem”. 

 Az emberi lélek ezen fentebb említett templomba való 

felemelkedés nélkül nem is tud érdemben imádkozni, mert nincs 

meg hozzá a kellő védelme és a saját szintjének megfelelő 

„átszellemesülése” mert gyakorlatilag az ima hatására 

valamennyire a léleknek feljebb kell emelkednie egy magasabb 

szférába és valamilyen szinten a magasabb szféra hatására 

mintegy a saját szintjéhez képest átszellemülnie, vagyis egy - egy 
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rövid, vagy hosszabb időre szellemmé válnia. Az imának az az 

egyik feladata, hogy az imádkozó embert kiemelje az anyagi világ 

vonzalmából és érvényre juttassa azt a felülről, Istenből kiáradó 

vonzalmat, amelyet úgy fejez ki az Úr, hogy: „Ha felemeltetem, 

akkor mindeneket magamhoz vonzok.” Ez a vonzalom teszi 

lehetővé a hívő ember számára a felemelkedést és a fejlődés útján 

történő előrehaladást. Ennek a vonzalomnak a munkáját úm. 

elősegíti a Krisztus „templomába” történő imádkozás. És minél 

többet „tartózkodik” úm. az emberi lélek ebben a templomban, 

annál többször emelkedik ki az anyagi világból és annál több erőt 

tud összpontosítani a naponkénti önmegtagadáshoz és 

kereszthordozáshoz. Sőt azt mondja az Úr: „Szüntelenül 

imádkozzatok!” Azaz minél többször, ha lehet folyamatosan 

emelkedjetek fel a „templomba” és védve lesztek az ellentét külső 

és belső csábításaival szemben, vagy legalább is kevésbé tud 

hatást gyakorolni rátok.  

 De ebbe a temploma való meghívás és részvétel nem csak az 

egyénnek, hanem a közösségnek, azaz „Ha ketten vagy hárman, 

ha a nevemben összejöttök, én veletek vagyok.”-nak is szól! 

Minél többen vesznek részt ebben a krisztusi fluid jelenlétben, 

„templomban” annál hatalmasabbá válik a templom és annál 

nagyobb hatást tud kifejteni úgy az egyénre, mint a közösségre, a 

fizikai és szellemi környezetre. De ami még fontos egy ilyen 

közösség életében, aki a „templomban” igyekszik megélni a 

krisztusi jelenlétet: egy tiszta életű, (hús nélkül táplálkozó) 

médium, mert: „Az Istenről szóló beszédnek ereje van.” - mondja 

Jézus. Egy jó médium munkája hatványozottan erősíti a közösség 

erejét. A hús nélküli táplálkozás viszont nem csak a médiumra, 

hanem mindenkire vonatkozik. „Jó az embernek hússal és szeszes 

itallal nem élnie.” - írja Pál apostol.  

 Az ember teste a Szentlélek templomává válik, ha Istennek él, 

mert az Úr Szentlelke nyilvánul meg rajta keresztül. De ez is csak 
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azáltal történhet meg, hogy maga az Úr teste az Atya temploma 

volt, mert magában hordta az Atyát, eggyé vált Vele. Sőt az Atya 

médiuma volt. Ebből kifolyólag az Úr testét maga az Atya hatotta 

át, nem csak Krisztus szelleme. Amikor viszont az Úr teste 

templommá lett, ez a „templom” úm. az Atya jelenlétét is 

tartalmazza. Ez a kegyelem által, amelyet az Úr munkált ki a 

fentebb említett jelenségekkel, válhat az ember a Szentlélek 

templomává. Tehát az Úr teste úm. az Atya temploma volt, a ti 

testetek viszont a Szentlélek templomává lehet, ha nem 

tagadjátok meg a Szentlelket. Az Ő „romlandó” teste átment a 

halálból az Életre, mert nem volt benne semmi a romlandóságból 

és a ti testetek ez felé halad, ha a Szentlélek hordozójává, 

templomává lesztek.  

 Törekedjetek hát a szentségi életre, a test megtagadására, és 

az erények gyakorlására, nehogy a testiség kiűzze belőletek a 

Szentlelket.  

A ti részetekre segítség gyanánt adatott a Szentlélek ajándékai 

közül az igazságnak ismerete, a Szentlélek korszaka, hogy meg 

tudjátok különböztetni a jót a rossztól. A tudás ugyanis 

elsősorban ezt a célt szolgálja: segít felismerni azt, hogy mi a bűn 

és mi az erény a saját szinteteken. Ádámra és Évára vonatkozóan 

mondja az Írás: „Most már olyan az ember mint egy közülünk, 

mert tudja, hogy mi a jó és mi a rossz.” És ez a lényeg: felismerni 

és leküzdeni a bűnös hajlamokat, mert csakis a megtisztult és 

kimunkált lélek juthat el az Isten Országába. Azért adatott a 

szellemtan, hogy ellensúlyozza a mai, az embert mindinkább a 

romlásba vivő, az ellentét által kimunkált és a köztudatba 

fokozatosan és folyamatosan bevitt elferdült tömegfelfogást, 

amely minden kétséget kizáróan a kárhozatba viszi az embert. És 

sajnos sok esetben a mai ember nem jut el a felismerésig, minden 

tudás ellenére sem, mert a lelkének ajtaja be van rozsdásodva. 

Nem nyitogatja azt mert nem él lelki életet, vagy legalább is nem 
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oly mértékben, mint ahogy kellene és az ismereteit nem a saját, 

hanem kellő tapasztalatok híján mások „megjavítására” szeretné 

fordítani. Pedig csakis abban tud segíteni valaki is a másikon, ha 

ő maga már legyőzte azokat a hajlamokat, amelyeket másokból 

szeretne kiirtani.  

Amikor már leküzdött az ember bizonyos hajlamokat, a 

lelkének azon a területén már megtisztította a fluidokat és tud 

belőlük adni másoknak is. De ellenben, ha még nincs kimunkálva 

a lélekben a szóban forgó erény, csak nyers és megtisztítatlan 

fluidokat tud közvetíteni az ember.  

 Tehát a bennetek rejlő Szentlélek templomát bizony tisztítani 

kell és nem csak tisztítani, hanem meg is tisztítani, ha be 

szeretnétek jutni az Isten Országába. 

 Kérjétek Isten Szentlelkét, hogy világosítsa meg azokat a 

hajlamokat, amelyek nem ütik meg a negyedik szféra szintjét és 

kérjetek Tőle erőt ahhoz, hogy át tudjátok formálni a bűnös 

hajlamokat erényekké.  

Amen 

Egy túlvilági barátod  

Ada, 2022. 04. 03. 
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20 „Építsetek az Úrnak templomot” 

 Ima 

 Hálatelt szívvel borulok le Előtted Teremtő Atyám, 

mindeneknek alkotó Istene, hogy megköszönjem mindenekelőtt 

azt a szeretetet, amelyben bennünket, mint a Te gyermekeidet 

folyamatosan részesítesz az Úr Jézus által. Örök imádat és hála, 

amiért úgy szeretted és ma is szereted a világot, hogy az első 

teremtésű gyermekedet, a Te közvetlen leszármazottadat 

elküldted értünk, hogy Hozzád visszavezessen minden Tőled 

eltávolodott gyermekedet.  

 Hála és dicséret illet Téged is Úr Jézus, amiért átemelted a 

föld szellemeit a halálból az Életre, hogy beindulhasson a 

fejlődésük és felfejlődhessenek egy következő fejlettségi szintre, 

az anyagból való feltámadásra, ahol letörölsz minden könnyet, 

mert már nem fáj a bűn és a bűnök okozta sérülések 

begyógyulhattak a Te kegyelmed és szereteted által. 

 Köszönöm Neked, hogy új szférákkal ajándékoztad meg a 

földi szellemeket, hogy otthonra leljenek a Te Országodban az 

idáig eljutott szellemek. Köszönöm az Új és örök szövetséget, 

amelyet az Atyával köthet mindenki, aki „eszi a Te Testedet és 

issza a Te drága Véredet”, vagyis ezeknek a szellemesített 

formáját. Köszönöm az Örök Áldozatot, amelyben elmerülve az 

egész lényemmel imádhatlak Téged az örök imádat „hangján”.  

 És szeretném megköszönni mind ama szellemi segítséget, 

amelyet a Szentlélek kiáradása révén nyújtottál földi 

gyermekeidnek és az alacsony szférák lakóinak. 

 Amen 

 *  
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 Az emberi lélek tele van mindenféle világi törekvéssel, 

építkezik úgy fizikai, mint lelki világában, bálványokat épít, 

amihez aztán annyira ragaszkodik, hogy nem tud tőlük megválni, 

gondolati szinten növeli az ősi kígyót magában, de egy lényeges 

dologról azonban megfeletkezik, és pedig egy olyan dologról, 

ami nyíltan és egyenesen kifejezi Isten akaratát, mint az üdvösség 

nélkülözhetetlen „eszközét”: „Építsetek az Úrnak templomot!”  

Ez az ószövetségi felhívás, dacolva az idő múlásával már több 

ezer éve hallatszik az emberiség felé, mit sem veszített erejéből, 

csak az Úr áldozata révén a minősítési törvény által emelkedett 

feljebb egy komoly szintet az örök fejlődés útján. Jelen esetben 

médiumokon és a lényegtörvényetek hangján keresztül így 

hangzik felétek az Úr felhívása: „Építsetek a lelketekben az 

Úrnak templomot.”  

 A „templom” kezdeti fázisa úm. a sátor volt még Ábrahám 

idejéből, majd a szövetség sátra, amelyben a szövetség ládáját 

őrizték és csak később kellett templomot építeni Istennek.  

Ezután már az Ószövetségben mindenkinek évente legalább 

egyszer kötelező volt felutazni Jeruzsálembe a templomba és 

áldozatot mutatni be J.H.V.-nak az Egyiptomból való kivonulás 

emlékére, mely áldozat a legszebb fiatal kos kellett, hogy legyen. 

Ez Jézus halálának és a halála által a bűnből valószabadulásnak 

az előképe volt. Utána építették a templomot, amelynek a 

történelmi hátterébe nem akarok belemenni. Ami azonban fontos 

a fejlődés szempontjából az az, hogy az Újszövetségben minden 

nap lehet templomba menni, de itt is lényeg, hogy a hetedik napot 

meg kell szentelni, mert ez a nap a legrövidebb fejlődési 

turnusnak a vége a hetes számrendszer törvény világában, de már 

emlegeti az Úr a Szentlélek templomát. Mivel a III. kijelentés már 

szinte teljesen formamentes, ezért a fő hangsúly a Szentlélek 

templomán van, ezért a mai embernek így szól az Úr üzenete: 

„Építsetek az Úrnak a lelketekben templomot”, ahova az ember 
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bármikor vissza tud vonulni, ha szükségét érzi. Igaz ez az építés 

nem olyan egyszerű, mint amilyennek kinéz, mert fokozatos 

tisztulásra van szükség. Mindannak ellenére, hogy az 

Ószövetségben az isteni megnyilvánulási formák kint a 

természeti világban történtek meg, mégis az volt a céljuk, hogy 

megalapozódjon és erősödjön az Istenbe vetett hit és ezáltal sok 

csalódás és szenvedés révén kiépüljön a Szentlélek temploma. 

Tehát életről életre, szenvedésről szenvedésre, tapasztalatról 

tapasztalatra, sok viszontagság közepette tisztul és fejlődik, azaz 

támad fel az emberben az elnyomott és a bukás révén 

degradálódott isteni lényeg, az „Úr temploma.”  

 Amikor a szellem még Isten közelében volt, Isten jelenlétében 

élt. Most is abban él az ember, csak annyira el vannak száradva a 

lelki felvevőképessége, hogy nem érzékeli Isten közelségét, 

vagyis az Úr templomát. Tehát nem a „templommal” vagyis az 

isteni jelenléttel van a baj, hanem az emberrel, az ember Isten felé 

való nyitottságával, merthogy még ennek a kiépítésére kapott időt 

sem arra használja ki, hogy a saját szintjén Istenre hallgatva 

engedelmeskedjen a felhívásnak: „Építsetek az Úrnak 

templomot” hanem az ettől lényegtelenebb dolgokra fecsérli el 

azt. Pedig a „templom építése” gyakorlatilag egy életmű kell 

hogy legyen minden embernél, és mégis mit látunk, hogy az 

Istentől erre a célra kapott erőket szanaszét fecsérli. Amikor még 

az ószövetségi törvények szerint fejlődött egy ember, hetente csak 

egy napot volt képes Istennek szentelni. Ezért hangzott az 

tízparancsolatban a hetedik nap megszentelése, vagyis az, hogy a 

hét napból történetesen csak egyet kellett Istennek szentelni, mert 

a lelkének csak 1/7. része volt képes befogadni az isteni dolgokat. 

Ez a követelmény ugyan fennmaradt a keresztény világban, de az 

Úr már kétezer évvel ezelőtt azt mondta követőinek, hogy 

szüntelenül imádkozzanak, vagyis, hogy amennyire csak 

lehetséges, ne csak hetente egyszer, hanem szinte folyamatosan 

az Úr templomában tartózkodjanak, a „harmadnapra felépítem”-



229 

 

ben, a Szentlélek templomában. Akkor tudja ezt megtenni az 

ember, ha már a lelkének szinte majdnem minden része megnyílt 

Isten előtt, nem csak az 1/7 rész. Ahhoz tehát, hogy ezek az 

arányok megváltozzanak, komoly lelki munkát kell végeznie az 

emberi léleknek, az értékrend átrendezése és megvalósítása terén. 

Ezek gyakorlatilag azok az újjáteremtési folyamatok, amelyeket 

csakis az Úr Jézus végez az ő kegyelmi erőivel a lelketekben. Az 

a célja, hogy nemhogy csak bevonuljon virágvasárnap ünnepén 

egy dicsőséges bevonulással, hanem, hogy ott is maradjon örökre. 

Sajnos azonban az ünnepélyes bevonulásnak kínszenvedés és 

kereszthalál lett a vége, amit szintén nem szeretne, hogy Vele 

tegyetek. Nem szeretné ha ti lennétek Annások, Kaifások, 

Heródesek, vagy Júdások, hanem annak örülne, ha már csak egy 

kis mértékben is kialakulna bennetek a hit, a szeretet és remény 

apostolának egy - egy kis lelkülete, vagy ezt megelőzően a 

bűnbánó Magdolna, hogy mindazonáltal kialakulhasson bennetek 

az üdvösségre vezető eszme és, hogy követni is tudjátok azt az 

életetek folyamán. 

 A hegyi beszéd tíz napig tartott és, aki jelen volt, tíz napig az 

Úr Jézus közelében lehetett. Ekkor a szó legszorosabb értelmében 

a „templomban” voltak az emberek, vagyis Jézus fluidjai hatottak 

át minden Feléje nyitott résztvevőt, habár az Úr Jézus még meg 

sem halt. De részesülhettek olyan csodákban, amelyet még soha 

senki, Őt megelőző „mester” sem tett, mert Ő saját teremtő 

erőkkel rendelkezett és ezért ezeket az erőket anyaggá, jóllakási 

fluidokká tudta degradálni. Ha megnéztétek volna annak az 

anyagnak a szerkezetét, amelyet Ő hozott létre, észre kellett volna 

vennetek, hogy nem volt azonos az emberek által készített 

kenyerek anyagával. Jelen esetben azonban szellemi síkon 

szeretné az Ő erőit a ti szellemi „templotokban ” táplálékul nektek 

adni, hogy táplálkozhassatok az Ő csodája által. 

 Amen 
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 * 

 A Szellemvilágban minden Jézussal kapcsolatos ünnepet 

megtartunk és ilyenkor Jézus lejön közénk és bearanyozza a mi 

lakhelyünket, mi meg a lényünk legtisztább érzéseivel köszöntjük 

és ünnepeljük Őt. Mi is hozsannát kiáltunk Dávid Fiának, a mi 

Urunknak és „Istenünknek” minek révén a mi Felé való 

nyitottságunk nőttön nő és Vele együtt az örömünk és 

boldogságunk is. Csak itt nincs hamisan ünneplő tömeg, melynek 

egy része az ünneplés, a hozsannázás után néhány napra már 

torkaszakadtából „feszítsd meg”-et kiáltozott, mert hagyta magát 

elragadni a mindeneket átfogó sátáni elvnek, amely az utolsó 

nagy harcát vívta az emberlelkekért. Hagyta felcserélni az 

üdvösséget a megvesztegetés révén a pénz szeretetre, még akkor 

is, ha netalán már előbb csodákat élt át az Úr Jézus kegyelméből. 

Itt ezekben a boldog állapotokban ezen fentebb említett 

megnyilvánulásoknak a nyoma sincs, csak tiszta és őszinte, mély 

hálából fakadó imádat alapú ünneplés van. Ilyenkor szinte eggyé 

válunk Vele a szeretetben és az Örök imádatban, minek hatására 

„növekszik” előttünk a lénye. Ezek az ünnepek örök emlék 

gyanánt maradnak meg a szellemünkben, amelynek a hatásaiból 

sugárzunk le közétek, hogy a ti ünneplésetek is minél magasabb 

szintű Vele való találkozás lehessen a lelketek üdvösségére, 

ugyanis az igazi ünneplésnek nagyon lélekemelő hatása van, amit 

aztán meg kell tudni őrizni és táplálkozni kell tudni belőle. Igaz 

egy idő után már az emléke is elmosódik, de ameddig csak lehet, 

arra kell törekednetek, hogy az ünneplésetek ne csak egy külső 

ceremónia legyen, hanem a szív és a lélek felemelkedése 

magasabb szférákba, ahonnan ha hoztok le tiszta fluidokat, 

segítségetekre kell, hogy legyen az átszellemülési 

folyamataitokban. 

 Itt minden egyes alkalommal, amikor Jézus bevonulását 

ünnepeljük, lejön közénk angyalok, az apostolok és hatalmas 
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tömeget képező szellem egyedek kíséretében. Ilyenkor mi is 

társulunk ehhez a tömeghez és dicsőítsük Őt, mintha csak 

kárpótolni szeretnénk azt a sok fájdalmat, csalódást és megvetést, 

amelyet ezen az ünnepen kapott. Amíg a tömeg ünnepelt, addig 

az Ő szíve vérzett, látva a tömeg nagy részének a kétszínűségét. 

Nem ejtettek sebet ezek a megnyilvánulások Rajta, hisz azért jött 

le a földre, hogy a szív titkos érzései felszínre kerüljenek és 

megítéltessenek, de akkor is ott él bennünk az a szeretet, hogy 

mások helyett jóvátegyük azt amit az Úrral szemben elkövettek, 

azaz, hogy mi az Úr és embertestvéreink iránt érzett szeretetből 

szőtt hálóval elfedjük az igazság törvénye előtt az Úrral szemben 

elkövetett vétkeiket, mintha csak ki akarnánk engesztelni az 

Igazság törvényét az emberek üdvösségére.  

 Amikor a Jeruzsálembe történő bevonulást ünneplik a földön, 

az Úr minden egyes ilyen alkalommal lejön a földre azzal a 

díszkísérettel, amelyről az imént beszámoltam és mi is Vele 

jövünk, hogy az ünneplésünkkel elősegítsük a ti ünneplésteket, a 

lelketek Felé történő felemelkedését. Akik akkor szívből 

ünnepeltek és nem fordultak ellene, azok elsősorban az Úr keze 

alá dolgozó missziós szellemek voltak. Őket követték a 

megváltásra szoruló tömeg közül azok, akik a billenőn a pozitív 

oldalra billentek. Ők a helytállásukért jutalmakat kaptak az Úrtól. 

És ez jelenleg is így van, hogy akik a jelen időben úgy tudnak 

ünnepelni, hogy a kísértésekben megállván a helyüket, Mellette 

maradnak, azok szintén kegyelmet kapnak. Ezekért dolgozunk mi 

a szellemvilágból, az Urat folyamatosan dicsérők táborából, hogy 

minél több ember kegyelmeket tudjon kapni az Úr Jézustól.  

 Minden egyes bevonulási ünnepre lejön az Úr, hogy 

kegyelmeket hintsen szét az Őt szívből ünneplők között, mert az 

igazi ünneplés, megnyitja Feléje a lelket. Eme ünnepléssel még 

nem zárul az ő jelenléte, hanem itt tartózkodik az ünnep többi 

részén is, hogy a szenvedésében elmerülőknek szintén juttason 
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azokból a kegyelmekből, amelyeket a kínszenvedésével szerzett 

az emberiség számára.  

 Amikor Jézus feltámadt, az Ősatyák és a pátriárkák szellemeit 

végig vezette úgy a kínszenvedésének, mint a jelentősebb 

eseményeknek a színhelyén, hogy bemutassa nekik a megváltás 

misztériumát. De nem csak akkor, hanem minden évben 

Virágvasárnap ünnepén lejön a földre és végig vezeti azokat, akik 

követik, követjük Őt a mennyből a földre. A földi virágvasárnapi 

Jeruzsálembe való bevonulás alkalmával Jézus a jeruzsálemi 

nagytemplomba vonult be. Ezután minden egyes alkalommal a 

szellemi templomba, amelyről már szó volt az előbbi 

nyilatkozatban, vonul be kíséretével, hogy ebbe a szentélybe 

kegyelmet, azaz felemelkedést vigyen jelenlétével. Mi akik Vele 

vonulunk le a földre, a szeretettől és részvéttől vezéreltetve, a 

magunk szintjén mi is átéljük Vele együtt az Ő kínszenvedéseit, 

amelyeket a földrejövetelekor átélt, de a dicsőséges 

feltámadásának kegyelmében is részesülünk.  

 Munkálkodunk Vele együtt a szférákban is és a 

mennybemenetele alkalmával Vele együtt vonulunk vissza a mi 

szféránkba, míg Ő és a tőlünk magasabb kísérete tovahalad 

magasabb világokba.  

 Ezen az úton úm. velünk jön Mária is az ő Országából, Aki 

szintén részt vesz a maga tökéletes szintjén ebben az évenkénti 

missziós munkában is az Úrral együtt. Ugyanis amikor a földi 

missziójában az Úr mellé állt, szinte ugyanabban a mértékben 

átélte az Úr Jézus szenvedéseit, mint maga az Úr Jézus. Tehát, ha 

valakinek, akkor Máriának is ott a helye az Úr mellett az ilyen 

ünnepek alkalmával, amikor úgy a szférákban, mint a földön Őt 

ünnepli a keresztény világ.  

 Ünnepeljétek ti is Őt a lelketek tiszta érzéseiből, szeretetéből 

készítsetek Neki virágcsokrokat, tiszta gondolataikból szórjatok 

Eléje virágszirmokat, jó cselekedeteitek szellemi produktumait, 
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mint pálmaágakat terítsétek le a szívetekbe és lelketekbe 

bevonuló Krisztus és csapata elé. A megtisztított szellemi 

burkotokat, mint köpeny gyanánt terítsétek Eléje, hogy 

megerősítse azt szeretetével. 

Amen 

* * 

 Hajdanán a néphagyományok szerint, amikor még értéket 

jelentett a „Húsvét” előtti negyvennapos böjt, akkor az 

önmegtagadás már hamvazószerdán megkezdődött, mert előtte 

volt a húshagyó kedd. Ekkor ettek utoljára húst az emberek és az 

egész nagyböjt ideje alatt mellőzték a húsfogyasztást. 

Nagycsütörtök volt az úgynevezett zöldcsütörtök, amikor 

kizárólag zöldségféléket ehettek az emberek és azt is csak ebédre, 

mert délután már megkezdődtek a nagycsütörtöki szertartások. 

Ekkor már nem ettek semmit, majd az egész nagypénteket teljes 

önmegtagadásban vitték végig, megemlékezve Krisztus Urunk 

kínszenvedéséről és kereszthaláláról. Még a nagyszombat is 

szinte teljes egészében az önmegtagadásról szólt, helyenként 

azonban a sonka levében főtt savanyú káposztát fogyasztották és 

majd csak a feltámadás ünnepén hús - vétkor ettek az emberek 

ismét húst. Ez alól kivételek voltak a betegek. De nemcsak a 

húsfogyasztásról mondtak le az emberek, hanem káros 

szenvedélyeikről is, sőt sokan még a házaséletet is mellőzték 

ebben az időszakban. Akkor még sokkal erkölcsösebbek voltak 

az emberek, főként a lányokat nevelték erkölcsileg szigorúan. 

Azóta már minden a feje tetejére fordult és a bűn lett az erény és 

az erény lett a szégyellni való. Aki a mai világban erkölcsösen 

igyekszik élni, kiközösítik a társadalomból. Akkor még ha valaki 

lány fejjel gyermeket fogant, szégyenében elhagyta a falut, vagy 

sajnos öngyilkos lett. A szégyent nem mosta le lelkéről szinte 

soha.  
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 A paráznaság teljesen tiltott volt, vagyis a házasság előtti 

nemi élet szinte kizárt volt. A mai világban meg már 

próbaházasságok vannak, amelyekben teljes lét jogot adnak a 

törvénytelenségnek és aztán csodálkoznak, hogy a mai 

házasságok legalább 60% - 70%-a tönkremegy, mert nem tisztán, 

hanem bűnnel terhelt lélekkel mennek a házasságba. (Minderről 

sokkal bővebben a III. kijelentés és azon belül az Evangéliumi 

spiritizmus II. kötetében ír a Névtelen Szellem.) 

 A mai világban sem a nagyböjt nem jelent semmit, a hús 

nélküli táplálkozást is csak divatból követik, ha követik és nem 

az Élet iránti tiszteletből és szeretetből és a tisztaság sem erény 

már többé, mert az utolsó időket éljük, amelyben „Ha 

visszajövök, találok-e hitet a földön?” Tehát a hit 

megfogyatkozásával tör elő a bűn, vagyis a bűn előretörésével 

gyengül a hit. De Isten ennek ellensúlyozására adta a szellemtani 

ismereteket.  

 Jelen esetben a hús nélküli táplálkozás fontosságáról 

szeretnénk idézni Vay Adelma: „Tanulmányok a 

szellemvilágról” c. könyvének a 56. oldaláról: 

„…A krónikus és akut betegségeknél mindig szigorú növényi 

étkezéssel kellene összekapcsolni (a gyógyítást). Általában a hús 

evése, az állatok megölése a szellemnek természetellenes és 

visszataszító dolog és idővel meg kell szűnnie. Ha csak egy család 

lenne Európában, mely soha állatot nem ölt, soha húst nem evett 

volna meglátnátok, milyen erőteljes férfiakat, mily gyönyörű 

nőket nemzene…” 

Ada, 2022. 04. 10. Virágvasárnapi ünnep 
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21 A feltámadás ünnepén 

Ima 

 Drága Atyám, mindeneknek hatalmas teremtő Atyja, kérlek 

fogadd el a legmagasabb szintű érzéseimet, a hálának érzését, 

azért, amiért úgy szeretted a világot, hogy a megmentésünkre, a 

halálból való feltámadásunkra elküldted az elsőszülött 

gyermekedet, hogy aki hisz Benne, az el is juthasson az első 

feltámadásra. Köszönöm neked Atyám, hogy nem hagytad Őt a 

sírban, hanem feltámasztottad a halálnak birodalmából, mert a 

halálnak egy porszeme sem volt szellemében, így a testében sem 

és ezáltal mi erőt meríthetünk a halál felett aratott győzelméből a 

feltámadásunk kimunkálására.  

 Ó te feltámadott Messiás, had állhassak meg kis csapatommal 

Előtted, ha utolsóként is azon szellemek soraiban, akik Téged 

ünnepelnek, hogy kifejezhessem hálámat a Te feltámadásodért és 

az ezáltal történő mindannyiunk feltámadásáért, a feltámadott és 

már feltámadásban lévő világokért, amelyek mind a Te 

feltámadásod révén haladhatnak előre a feltámadás fokozatain. 

Te a feltámadásnak a legmagasabb szintjére eljutott Messiás, add, 

hogy mi is feltámadhassunk és eljuthassunk a halál birodalmából 

az Életre!  

 Köszönöm Neked, hogy küldtél le erre a földre is föltámadott, 

a feltámadás világából szellemeket, hogy elősegítsék a mi 

feltámadási folyamatainkat, hogy eljuthassunk az első 

feltámadásra.  

 Adj nekem erőt feltámadott Mesterem, hogy Rólad 

szólhassak, írhassak! 

Amen  

A leghatalmasabb ünnepen, a Feltámadás ünnepén 

köszöntelek benneteket testvéreim és gyermekeim a 
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feltámadásnak, vagyis az Úr Jézus feltámadása eredményeként 

megalkotott világból, ahol az Úr Jézus Fluidvilága sziporkázva 

tölt be minden építményt, amelyet mi építettünk ki magunknak a 

földi ember számára felfoghatatlan munkálkodásunk által…  

 Itt minden gyönyörű, az emberi lélek számára felfoghatatlan 

formát ölt magára és minden az Úr dicsőségét és dicsőséges 

feltámadását tükrözi vissza megjelenésében és hatásaiban. 

Minden a feltámadott Mester igazságán és szeretetén, vagyis a 

lényegén alapszik és abból tevődik össze. Gyakorlatilag benne 

élünk a saját szintünkön az Úr Jézusban. Sajnos mindez nem tud 

sokat mondani a földi embernek, mert mindenki csak a saját 

szintjén tudja megélni a Krisztust és ezzel együtt a feltámadás 

igazát, ill. szintjét is. Nem is beszélve arról, hogy sokan még ma 

sem hiszik el azt, hogy Ő létezik és hogy valaha a földön járt, 

akkor ezek a zárt lelkek vajon hogyan is élhetik meg Őt? Hát 

sehogy. Tehát ha a feltámadás világáról beszélünk, akkor azt csak 

abban a mértékben tudjuk veletek érzékeltetni, amilyen szinten 

már feltámadott a ti lelketek és amilyen mértékben éltek Benne, 

oly mértékben nyitott a lelketek a Feltámadott Mester felé. De Ő 

azért jött le, hogy minden lelket, akit reá bízott az Atya, 

elvezessen a bűnből és az anyagból való feltámadásra. 

 Habár, ha ki tudnátok látni a világotokon kívülre, még mindig 

láthatnátok süllyedő, vagyis sűrűsödő világokat, amelyek Istentől 

és az Ő világaitól távolodnak, mert nem fogadták el az isteni 

segítséget. Sajnos a ti világotok is egy süllyedő világ, amely a 

vesztébe rohan, ha nem hallgat a Megváltóra, el is fog jutni a saját 

vesztébe, vagyis egy újbóli és hosszan tartó, de nem örök szellemi 

halálba, ahonnan majdan a kegyelem nyújtotta szenvedés tudja 

csak lassan és fokozatosan felébreszteni egy, a jelenlegi világ 

kezdeti fázisától szenvedés teljesebb állapotba, ahol maga az 

egész fejlődés sokkal nehezebb és gyötrelmesebb lesz mint a ti 

világotokban, mert nélkülöznie kell Krisztust, mert itt ebben a 
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világban nem építette ki Őt magában, tehát nem is bírhatja Őt. 

Krisztus nélkül, vagyis az Élet nélkül szörnyű az élet. Más az 

amikor még nem ismerték a Krisztust, mint az Ószövetségben és 

más az amikor visszautasítják Őt.  

 Amikor az Úr Jézus jön le a földre, hogy a kínszenvedését, 

kereszthalálát és feltámadását ünneplőket megáldja, mint azt már 

elmondtuk, a szférákon jön le és mindenfelé áldást, újabbnál 

újabb kegyelmeket hint szét. Halálának az emléke alkalmával 

minden egyes ünnepkor alászáll a poklokra, hogy oda is 

világosságot vigyen és újból szabadulást hirdessen és valósítson 

meg azon szellemek között, akik kinőtték a földalatti szférákat és 

alkalmasakká váltak a föld felszínén megszületni. Utána negyven 

napig munkálkodik a szférákban, majd amikor emelkedik fel a 

magasba, a földről is visz magával olyan szellemeket, akik 

kinőtték a földi szférákat és felvezeti őket az első feltámadásra.  

 Tehát minden egyes ünnep alkalmával ugyanazokat a 

kegyelmeket hinti szét, amelyeket eredetileg kimunkált egy - egy 

esemény levezetésével.  

 Mindezek a kegyelmek a földi világban is lejátszódnak, csak 

fizikai szemmel kevésbé láthatók, hacsak nem fizikai csodáról 

van szó. A kegyelmi megnyilvánulások lelki, illetve szellemi 

síkon zajlanak az örök Életre előhívott énetekben, mert azért jött 

le Ő, hogy ezt az ént kiszabadítsa az anyag és a bűnök rabságából 

és ezáltal elvezesse a feltámadásra. Ha az Úr nem támadott volna 

fel, senki sem juthatna el a feltámadásra, mert azzal, hogy Őt Isten 

feltámasztotta, életbe lépett gyakorlatilag a feltámadás törvénye a 

földön. Hasonló a helyzet a szeplőtelen fogantatással, mint egy 

magasabb törvénnyel, hogy ha sem Mária, sem Jézus nem 

fogantak volna szeplőtelenül, senki sem tudna előrehaladni a 

tisztaságban és soha nem érné el senki a lelki semlegességet. A 

lelki semlegesség nélkül viszont nem fejlődhet ki senkiben a 

duálérzés. Tehát az Úr feltámadása révén lehetőség nyílik a halál 
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felett aratott győzelemre és a tiszta érzések és az erények 

feltámadására. Miután legyőzte a halált és a halott testbe 

visszatért az Élet, új, könnyebb, ritkább szerkezetű 

szellemvilágbeli állapotokat nyitott meg, hogy a missziós 

szellemek fel tudjanak szabadulni és el tudják hagyni a földet és 

a földön ezeket a szférákat elért szellemeknek legyen tartózkodási 

helyük. Maga az Úr is ezeken az újonnan megalkotott szférákon 

emelkedett felfelé, ahol még a testét is szétsugározta, a hívő 

emberlelkek táplálására.  

 Az Úr, az Életnek és a halálnak az Ura, ahogyan az összes 

gyógyulás és a halál birodalmából való visszahívás negatívumait 

a keresztre vitte fel, hogy elszenvedje annak negatív 

következményeit, úgy a feltámadásával értelmet adott a 

keresztény hit céljának, a földről és a földi szférákból való 

kiemelkedésnek, vagyis az: „Én vagyok az Út, az Igazság és az 

Élet és senki sem mehet az Atyához, csakis énáltalam.” 

kijelentésének.  

Igaz, hogy születtek meg nagy vallásalapítók és tettek is 

csodákat, de mindazt amit az Úr mondott el ömagáról, egyikük 

sem mondhatta el, hisz még a saruja szíját sem lennének méltók 

megoldani, nemhogy a nyomdokaiba lépjenek, ami az emberek 

megváltását illeti, mert akkora terhet egyikük sem tudott magára 

venni és átemészteni, mint maga az Úr. Az Úr Jézus tanítására azt 

mondta a római prokonzul, hogy megtámadhatatlan és olyan a 

bölcsessége,hogy messze felülmúlja a farízeusokét. De maga 

Péter is, aki mint Buddha, azért született meg Jézus mellé, hogy 

az addigi tudását gyarapítsa és tökéletesítse. Ő is arról tesz 

tanulságot médiumokon keresztül, hogy az Úr jelenlétében a 

tudás birodalma nyitva állt előttük és oda simán betekintést 

nyerhettek. De ami ennél is fontosabb az az, hogy úgy az 

apostolok, mint az utánuk jövő missziós szellemek, részt vállaltak 

kereszthalálukkal a megváltásban. Társmegváltókká lettek a 
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maguk szintjén. Sőt az Árpádházi család vonalán feltámadás is 

történt az egyik missziós szellemnél.  

 Amikor koporsóba tették, egy hangzatos fényjelenséget láttak 

és a koporsó tetejét olyan erős vákuum szorította le, hogy nem 

lehetett felnyitni. Amikor erőszakos beavatkozással ezt 

megtették, üresen találták a koporsót. Tehát a test szétsugárzott a 

koporsóban. Mindez nem jöhetett volna létre, ha Jézus nem 

támadt volna fel! De sok más missziós szellemnek szerte a 

világon, halála után épségben maradt a teste. Ez a feltámadás 

előtti szint, mert már ezen a szinten sem hat a halál törvénye oly 

erősen, mint a „Porból lettél, visszatérsz a porba” 

törvényszerűségnél. Ez is már egyfajta feltámadási szintet igazol 

a szellemnél.  

 Mindez mennyire található meg más irányzatoknál és milyen 

mértékben, ez talán még a gondolkodás tárgyát képezheti. Az 

ilyen magas és tiszta szellemeknek az erőik már tiszták, vagyis 

megtisztítottak, mert vagy nem buktak le olyan mélyre, mint 

amilyen a föld szintje, vagy már kivonták és megtisztították az 

erőiket az anyagból. Mert mi is a feltámadás tulajdonképpen? Az 

erők feltámadása! A teremtő erők feltámadása az önmegtagadás 

által, mert amikor az ember megtagadja önmagát, vagyis a 

kárhozatra vivő hajlamait, gyakorlatilag az addig lekötött 

állapotban levő erőit szabadítja fel az anyag, vagyis a bűn 

kötöttségéből. De nem elég csak felszabadítani ezeket az erőket, 

hanem be is kell fektetni és lelki vagyonra konvertálni át, azaz 

szereteterőkké dolgozni, elégetni a szeretetnek az oltárán.  

 Magának az Úr Jézusnak is a feltámadását az Ő tiszta erői 

tették lehetővé gyakorlatilag, mert nem voltak lekötve az 

anyagba, vagyis a bűnbe. Ezért, akik az Urat követik, 

gyakorlatilag a saját feltámadásukat munkálják ki általa. Ha 

azonban az Úr nem támadott volna fel, senkinek sem lenne esélye 

a feltámadásra, mert Ő lehozta a feltámadást, mint törvényt és 
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ezzel megnyitotta a feltámadás útját a földről a Mennybe. Neki 

nem voltak megtisztítani, feltámasztani való erői, hanem másokét 

vette magára, hogy másoknak is részük lehessen a feltámadásban. 

Anélkül, hogy Ő nem segített volna bele az erők átdolgozásába, 

senki sem juthatott volna el az első feltámadásra. De Ő igenis 

belesegített, ezért nyílt lehetőség a halandó embernek, a bukott 

szellemnek feltámadni. Ha ő nem támadott volna fel, akkor ti sem 

támadhatnátok fel. Ezért van értéke számotokra az Ő halálának és 

feltámadásának. Ezért van az, hogy csak Általa lehet feltámadni, 

eljutni a földről a Mennyekbe, vagyis a feltámadottabb és 

haladottabb világokba.  

 Ami ebben még segít, az az Istenből kiáradó vonzerő. Ugyanis 

a szellem amikor bukott, eltávolodott Istentől és a messiási, 

illetve a paradicsomi világoktól. De saját erejéből senki sem tud 

visszatalálni, vagyis feltámadni az eredeti állapotba, hanem 

szüksége van arra a hatalmas vonzerőre, amely Istenből és a 

messiás világokból árad ki. Amint tudjátok a világegyetem 

hatalmas sebességgel egy közös pont felé rotálva halad. Ez a 

„Pont”nem más mint maga Isten. Ahogyan közelednek a világok 

Istenhez, úgy tisztulnak, ritkulnak a rotáció révén. Akik viszont 

nem tudnak a rotációval együtt haladni, kilöketnek a külső 

sötétségre, hogy ne gátolják fejlődésükben azokat, akik a 

törvényes úton igyekeznek haladni. Hamarosan ehhez a fejlődési 

ponthoz ér el a ti földetek is a rajta testesült szellemeivel együtt.  

 Ahhoz azonban, hogy az ember felismerje azt, hogy miből, 

mely bűnökből kell kivonni az erőit, azaz feltámadnia, 

mindenkoron segít a lelkiismeret, a befelé fordulás és elmélkedés, 

valamint a tapasztalat, mert mindattól, ami az ember erőit gúzsba 

köti és megrabolja, szabadulnia kell tőle.  

 Ilyen esetben, amikor ilyen témáról szólunk, mindig a két fő 

bűnt, a gőgöt és az érzékiséget említjük, mert valóban igaz, hogy 

ezen a két fő bűnön alapul minden kötöttség. Részleteiben is 
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elmondtuk már a paráznaság eredetét és a lélekre gyakorolt 

negatív hatását, de most is megemlítjük, mint a pillanatnyi testi 

élvezetek egyik megnyilvánulási formáját, amely, ha nem abból 

a célból történik, amely célra adatott, akkor leköti és rabolja a 

lélek erőit, amelyből fel kell támadnia a léleknek, vagyis kivonni 

az erőit, hogy feltámadhasson a lélek. Nem beszélve arról, hogy 

a duális erőket rabolja meg, csökkentve ezzel a duál találkozás 

esélyeit, vagy a közös előrehaladást, mert ugyanis minden 

léleknek, illetve szellemnek el kell jutni a lelki semlegességre 

(feltámadni az érzékiségből) ahhoz, hogy a duálérzés ki tudjon 

alakulni. 

A másik a gőg, amelynek ezer arculata, megnyilvánulási 

formája van és amiből szintén fel kell támadnia a léleknek és 

amely halmazból csak egyet említenék meg és pedig a haragot, 

gyűlöletet, mert ez igen sikamlós dolog. Ugyanis az ember az 

esetek kilencvenkilenc százalékában másokra haragszik, sok 

esetben még akkor is ha nem a másik a hibás, hanem saját maga. 

Gondoljatok vissza arra amikor utoljára megharagudtatok, hogy 

mennyire gúzsba kötötte a lelki erőiteket a harag. A harag tehát 

egy negatív erőket kitermelő érzés, amely mint maró méreg 

rongálja a lelket és amelyből fel kell támadnotok, ha üdvözülni 

szeretnétek. Erre hozta létre Isten a megbocsátást, mint törvény 

adta feltámadási lehetőséget. Tehát aki másnak megbocsát, 

feloldozza őt, hogy a másik feltámadhasson és saját lelki erőit is 

feltámasztja általa. Így mind a ketten, a megbántást előidéző és a 

sértett fél is tova haladhatnak a feltámadás folyamatában. 

Mindketten feloldódnak, feltámadnak a szenvedések alól.  

Ha figyelmesen olvassátok az Ószövetséget, megláthatjátok 

azt, hogy sokkal többet szenvedtek az emberek, mert nem volt 

megbocsátás sem egymás között, sem Isten részéről. A bűn 

elkövetését azonnal követte a büntetés és halál, ha halálos bűnről 

volt szó. „Szeresd felebarátodat és gyűlöld ellenségedet.” Ez volt 
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az általános törvény. Igaz, később már bevezette isten a bűnökért 

bemutatandó áldozatokat, amely révén feloldozást lehetett nyerni, 

minek hatására a szenvedés enyhült ugyan, de hírül sem annyira, 

mint amikor az Úr lehozta a feloldozás és megbocsátás törvényét, 

amely nagyban enyhíti ugyan a nevelő hatású szenvedéseket és 

csak addig engedi meg, amíg azok el nem érik céljukat. Tehát, az 

Isten részéről történő megbocsátás is elősegíti a lélek 

feltámadását! Az Úr ezért is foglalta bele a „Miatyánk”, az 

imádkozás vezérfonalába az Isten részéről és az egymás között 

történő megbocsátást, mint a feltámadásotok egyik jelentős 

eszközét.  

 A haragnak, a gyűlöletnek, a megbocsátani nem tudásnak már 

nagyon sok halálos áldozata van a világban. Családi 

perpatvarokat, háborúkat robbantanak ki miattuk, pedig ha 

rájönnének arra, hogy Isten maga a szeretet és követnék ezt a 

szeretetet, szinte minden gyűlölködés megszűnne és béke lehetne 

a világon. Sajnos nem csak nagyban, vannak halálos áldozatai a 

haragnak, hanem kicsiben is, amikor maga a gyűlölködő ember 

válik gyűlölete áldozatává és belehal a gyűlöletbe, a szó 

legszorosabb értelmében meghasad a szíve a gyűlölködőnek a 

gyűlölettől, föként akkor, ha egy előző életbeli megoldatlan 

dolgot hoznak át és nem sikerül az isteni elgondolásnak, a 

megbékélésnek megvalósulnia, amiért gyakorlatilag 

megszülettek, hanem újból a gyűlölet győz, akkor hogy tovább ne 

fajuljon a gyűlölet, a gyűlölködőt, a haragtartót visszaszólítja az 

Isten. Sok példa történt már meg ilyen téren. Ezért hát 

bocsássatok meg egymásnak, hogy Isten is megbocsáthasson 

nektek!  

 Nem véletlen mondja az Írás, hogy ne nyugodjék le a nap a ti 

haragotokkal, mert nem biztos, hogy lesz a számotokra virradat 

és ha nem sikerül rendezni a dolgokat, amíg az „úton vagytok” 

akkor viszitek tovább a lerendezetlen számláitokat egy következő 
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életbe és csak akkor tudjátok lerendezni, ha sikerül a szellemi 

vezetésnek úgy rendezni az életeteteket, hogy újból 

találkozzatok. De mivel sebet hoztatok magatokkal, ezért már 

eleve újabb sérelmek keletkeznek és ebből kifolyólag még 

nehezebb lesz a megbocsátás. Tehát a harag is olyan bűn, amit ki 

kell egyenlíteni ahhoz, hogy a feltámadás útján előre tudjatok 

haladni, mert ha nem tud megtörténni az erők kiegyenlítődése, 

vissza kell térnetek ahhoz a ponthoz, ahol le vannak kötve az 

erőitek, mert nem tudnak feltámadni a lekötött erők és nem tudtok 

tovább haladni a fejlődés útján.  

A feltámadásotok érdekében testvéreim, igyekezzetek minden 

szempontból feloldani a lekötött erőiteket, hogy eljuthassatok az 

első feltámadásra. 

A feltámadott Krisztus áldása szálljon le rátok és nyugodjon 

meg rajtatok mindenkor. 

Amen 

A feltámadás ünnepén, Ada, 2022. IV. 17. 
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22 „Nékem adatott minden hatalom Mennyen és földön” 

 Ima 

Drága Atyám, mély alázattal borulok le a Te hatalmasságod 

előtt, hogy mint porszem, Beléd, a végtelen Istenbe kapcsolódva, 

szinte „megszűnjek létezni” és ezáltal életem lehessen Benned, az 

Örökkévalóban, Aki mindig is voltál, vagy és mindörökké létezni 

fogsz. 

 Belőled származik minden Élet és Hozzád tér vissza. Ezért 

Tiéd minden dicsőség, ki élsz és uralkodol mindörökké.  

 Te vagy az Élet és minden általad van éltetve, Nélküled és 

Rajtad kívül nincs semmi, még ha létezett is volna, megszűnne 

létezni. Ha Te bárhonnan is kivonnád magad, ott nem maradna 

semmi, megszűnne az Élet és csak gyász, szenvedés és halál 

lenne. Ezért úgy dicsérünk és dicsőítünk Téged, mint az Örök Élet 

forrását, Akinek teljes hatalma van úgy az élet, mint a halál felett, 

habár a halált és annak törvényét nem te alkottad, hanem a bukás 

hozta létre. Te a Hozzád vezető törvényeket alkottad meg a mi 

Hozzád való visszatérésünkre. Ha ezt nem tetted volna, senki sem 

juthatna el az ősbukás előtti állapotba.  

 Örök hála és örök imádat szálljon Feléd minden egyes 

hazavezető lehetőségért és mindazért a segítségért, amelyet ezen 

az úton nyújtasz nekünk, Tőled elpártolt, de Hozzád visszajutni 

szándékozó hűtlen gyermekeidnek. Édes Atyám, köszönöm 

Neked, hogy szeretlek és szerethetlek és, hogy eme szeretet révén 

Beléd kapcsolódhatok és Belőled, mint az Örök Élet forrásából 

táplálkozhatok.  

 Köszönöm Neked Atyám, hogy elküldted értünk a szabadító 

Messiást és hogy hatalmat adtál Néki Mennyen és földön.  

 És köszönöm azt is, hogy küldtél missziós szellemeket, akik 

az Úr nyomdokain járva, Iránta és a bukottak iránt érzett 
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szeretetből felvették az Úr keresztjét, hogy tovább vigyék a 

megváltás művét. 

 Köszönöm Neked az Életet és azt, hogy én is az Élet része 

lehetek Benned és Általad! Add kérlek, hogy soha ne szűnjön 

meg Veled a kapcsolatom, hanem folyton erősödjön, hogy én is 

növekedhessem Benned és Általad. 

 Köszönöm Jézusom, azt a hatalmas, egyedi, megváltást, 

megváltási művet, amelyet értünk bukott szellemekért vállaltál és 

ezzel összekötötted a földet a Mennyel, az embert az Istennel, 

hogy életünk legyen Benned és Általad az Atyában. Köszönöm, 

hogy megnyitottad az utat a Mennybe és az Oda való eljutáshoz, 

az újjáteremtésünk folyamatához erőforrásnak adtad Magadat. 

Nélküled és a műved nélkül a bűn rabszolgái lennénk és nem 

lenne még csak kilátásunk sem a szabadulásra. 

 Téged illet tehát minden dicsőség, amiért leszállottál a 

poklokra és amiért felmentél a Mennyekbe, azaz, amiért 

legyőzted a minősítési törvényt a legalacsonyabb pontjától a 

legmagasabb pontjáig és ezáltal több utat is nyitottál a pokolból a 

földre, a földről a Mennybe. 

 Minden bukott, a földön megjelenő szellem részéről hála és 

dicséret szálljon Feléd minden kegyelemért, minden kegyelmi 

törvényért, melynek hatására a bűn elkövetése után nem csap le 

az igazság törvénye, hanem alkalmat ad a bűnösnek a megtérésre, 

a bűnbánatra és újabb lehetőséget nyújt a javulásra. Áldassék a 

Te „neved” mindörökké, mert hatalmad van visszafogni az 

igazság törvényének hatását, ha kellő bűnbánattal közeledik 

Feléd, a kegyelem forrásához a lélek. 

Köszönöm Neked Máriát, Akiben és Akinek a munkája 

(szenvedése) által duális kiegyenlítődést nyerhetett a föld. 

Köszönöm Neked Mária azt a szintén egyedi művet (munkát), 

amelyet évezreden keresztül értünk vállaltál a földi világban.  
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 De bármennyire is lángol a szívünk a hálától, kellő mértékben 

sohasem fogjuk tudni megköszönni mindazt, amit értünk tett a 

Mindenható és az ő tiszta szellemei, csakis azáltal, ha 

engedelmeskedünk Neki és elvállaljuk mindazokat a feladatokat, 

amelyeket Ő ránk bíz az Ő szőlőjében és az aratásban. Olyan 

lenne ez, mint amikor egy kis rovar mondana hálát egy hatalmas 

lénynek, egy óriásnak. 

 Amen 

 A földi ember alaptermészeténél fogva hatalomra törő lény, 

amit sajnos nagyon sok esetben észre sem vesz, csak akkor, ha 

valaki, még ha tudatlanul is, de támadja a hatalmi pozícióját, vagy 

törekvéseit. Ilyenkor aztán előtör az alsóbbrendű énje és reagál a 

másik törekvéseire. Ha mindez nem történik meg, az ember 

alázatosnak hiszi, sőt vallja is magát, de kísértés nélkül nehéz 

felfedezni az embernek a saját hajlamait, ha meg támadás éri a 

dolgot, akkor először is a másikat hibáztatja a saját bukásáért, ha 

egyáltalán tudatosodik benne az, hogy valami oknál fogva 

megváltozott a magatartása.  

 Komoly lelki életre, vagyis önvizsgálatra van szükség ahhoz, 

hogy az ember felismerje „kisértés nélkül” is a benne lappangó, 

majd időnként feltörő hajlamokat. Mert amikor már az ember a 

kisértésre reagálva változik meg, akkor ott már komoly 

hajlamokról van szó, mert ugyanis a hajlam megjelent már előbb 

is, csak nem vette észre az ember és nem kezelte időben. Olyan 

ez mint a testen a kelevény, hogy ha nem kezelik, elhatalmasodik 

és komoly károkat tud okozni, de ha időben eltávolítják, akkor 

viszont meg van oldva a probléma. Így vagy legalább is 

hasonlóan van ez a lelki életben is. Ha valamely bűnös hajlamot 

az ember hagy elburjánzani, az azután már kiterjed más 

hajlamokra is, főként ha a hatalmi törekvésekről, vagyis annak az 

alapjáról a gőgről beszélünk. Az mindenre kihat, mert a gőg 

bezárja a lelket Isten előtt és az emberi lélek összességében bukik, 
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mert önzővé és ezáltal hatalomra törővé, énközpontúvá stb. válik. 

Azt hiszi magáról, hogy uralkodásra, mások felett való hatalom 

gyakorlására született. Az ilyen ember ha hatalomra kerül, mások 

sanyargatójává válik, hogy egykoron majd mégiscsak felismerje 

elferdült hajlamát és megkezdje a gőgöt leépíteni. Az ilyen ember 

egy következő fordulónál lelki gyógyulása céljából abba a 

rendszerbe ölt testet, ahol a saját hajlamának produktumaival 

találja magát szemben, hogy elkezdje kiküszöbölni a csorbát. 

Nem megy ez máról holnapra, hanem hosszú és komoly 

erőfeszítésekre van szükség az előrehaladáshoz. Ha viszont 

komolyabb eredményt kell elérni az alázat terén, akkor testi, 

illetve szellemi fogyatékosságot is kap az egyén a saját szellemi 

produktumainak a visszahatása mellé. Ha megállta a helyét, akkor 

próba és pihenés gyanánt ismét felfelé ível az élete és jobb sorsra 

kerül. Mivel nincs olyan ember, aki nem hibázik, ezért további 

csiszolásra van szüksége a léleknek és ismét egy olyan testetöltést 

kap, ahol a gőg van megpróbálva, de talán már nincs szükség testi 

vagy szellemi fogyatékosságra a megaláztatások mellé, elég talán 

egy másodrangú életvitel, egy szolgai lelkületű sors és kopik a 

lélekről a mindeneket megmételyező rákfenéje a léleknek. És így 

lassan egy véreskezű diktátor egyszerű és együtt érző lélekké 

válik Isten dicsőségére. De a cél még messze van, mert szeretni 

is meg kell tanulni mindenkinek, így a szóban forgó szellemnek 

is, mert csak a gőg leépülése még nem elég az üdvösséghez. 

Eddig ugyanis nagyobbrészt a szenvedés tisztította a szellemet a 

gőgtől tehát nem volt annyira tudatos az isteni munka a lélekben. 

Ugyanis ha teljesen nyilvánvaló lett volna a gőg leépítése, 

bizonyára tiltakozott volna ellene a szellem, mert csak úgy egyből 

nem adja meg magát az ember, nem adja fel a bűntől, önzéstől 

megfertőzött elveit és ferde elképzeléseit, csak akkor, amikor már 

valamennyire szenved tőlük, de sokszor még akkor sem. A földi 

ember ugyanis sokszor bele veri a fejét a törvény korlátaiba, mire 

valamennyire is elkezd gondolkodni a dolgokon. De ha még be is 
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látja már valamennyire azt, hogy esetleg néha tévedett, a bűn 

annyira bele ivódott a lelkébe, hogy mást gondol és mást 

cselekszik, mert még képtelen a jónak a követésére. Csak amikor 

már összeomlik minden emberi akarás és rádöbben arra, hogy hit 

és az ezzel járó isteni segítség nélkül egy arasznyit sem tud 

előrehaladni a lelki életben, kezd el másként gondolkodni a saját 

előrehaladása felől. Kezd megváltozni benne az értékrend és a 

saját erejére való támaszkodást kezdi felcserélni az Istenre való 

hagyatkozásra és az életét próbálja lehelyezni Isten kezébe, mert 

lassan ráeszmél arra, hogy mindeddig a pillanatig saját maga 

ellensége volt. Ekkor kezd csak gyakorlatilag valamennyire 

tudatosodni a fejlődés szükségessége és ezáltal indul be a 

fejlődése a léleknek.  

 Az út hosszú és meredek és kevés az idő a tisztulásra, mert a 

nagy aratás már szinte befejezettnek tekintendő és csak az 

elhullatott kalászok begyűjtésének a folyamata tart még egy rövid 

ideig, történetesen addig, amíg a természettörvény olyannyira 

meg nem telítődik negatív erőkkel és össze nem omlik, hogy a 

végponton egyszer csak kidobja magából az addig hordozott 

terhes fluidokat és akkor elkövetkezik a vég. Ti ennek a 

korszaknak vagytok a tanúi a földi világban.  

Ahhoz, hogy az a nap meglepetésként ne érjen titeket, 

komolyan készülni kell rá, lélekben tisztulni és 

átengednimagatokat az isteni vezetésnek. Dolgozni kell a 

lelketeken, hogy az a „sok ezer” éves gőg, amely tudattalanul is 

irányította és gyötörte az emberiséget, így titeket is, az alázat és 

az engedelmesség gyakorlásával lassan leépüljön és kikopjon a 

lélek mélyéről. Sajnos azonban ez nem olyan egyszerű, mert az 

ősbukás óta magában hordja a szellem ezt az ellentétes érzést, 

amely őt az örök boldogságtól elszakította és a szellemi halálba 

döntötte. Tehát van mit és min dolgoznia a léleknek életeken át, 

míg csak odáig eljut, hogy a saját boldogtalanságát és annak 
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gyökerét ne másban és ne a külső körülményekben, hanem 

önmagában és a saját bukott érzéseiben és azok követésében 

keresse.  

 Munka nélkül nincs tisztulás, gyógyulás és így nincs fejlődés 

sem! Tehát imádkozva dolgozzál és dolgozva imádkozzál, mert 

ima nélkül nem működik a lelki élet, de ha az ember csak 

imádkozik és nem munkálkodik a lelkén, akkor üres kézzel kerül 

át a szellemhazába. A gőgnek ugyanis el kell véreznie az 

élethelyzetekben, majd amikor már nyitott a lélek Isten, vagyis a 

bűn felismerése és beismerése felé, akkor már tudatosan a 

megaláztatás és alázatosság oltárán, mert csakis így juthat előbbre 

a lélek a fejlődés útján. Isten az adó fél a teremtettséggel szemben 

és minden teremtmény, akár bukott, akár az abszolút tökéletes 

szintet elért szellemről legyen szó, csakis elfogadó lehet. Isten 

ugyanis nem duális lény, az ő másik fele az önmagából 

kisugárzott világlélek. 

 „Véres verítékkel fogyasztod el a te kenyeredet.” Vagyis 

csakis akkor tud bárki is „kenyeret fogyasztani”, lelkileg 

táplálkozni, ha keményen megdolgozik érte Istennél a saját 

hajlamai felett aratott győzelem terén. Ahogy halad előre a lélek 

a tisztulásban, úgy teremtődik újjá a lélek, vagyis nyeri vissza az 

eredeti, a bukás előtti állapotát. Ahogyan tisztul meg a lélek a 

gőgtől, úgy növekszik benne az alázatosság és az ezzel járó lelki-

szellemi stabilitás, az erő, mert az alázatosság nem a gyávaságnak 

és az instabilitásának, hanem mindenekelőtt az élő hitnek, az 

erőnek, a kiegyensúlyozottságnak és a lelki békének a jele. De 

mindezért keményen meg kell dolgozni, ugyanis befektetett 

munka nélkül nincs eredmény. Az első ami fontos ezen a téren a 

tanulás: „Tanuljátok el Tőlem…” a második az elméletnek a 

gyakorlatban való kivitelezése: „…szelíd vagyok és alázatos 

szívű…” és jön a végeredmény: „…és békét találtok 

lelketeknek.”  
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Tehát az Úr is gyakorolta Istennel szemben az alázatosságot a 

maga messiási szintjén és ezáltal dolgozta ki mindazt a 

győzelmet, melyet később mint kész eredményeket itthagyott a 

földön. Azt ne mondja senki, hogy az Úrnak könnyű élete volt a 

földön és hogy nem voltak az ellentéttől támadásai! Ha nem így 

lett volna, akkor nem tört volna ki a hajszálereken a vér ama 

hatalmas belső feszültségtől, amelyet abban a barlangban élt át, 

amelyben az ősszülők találták magukat a bukás után. Az ellentét 

ugyanis ebben a barlangban tépdeste, rugdosta, marcangolta az 

Urat, és belülről is mardosta a lelkét, mert Ő maga beengedte a 

lelkébe a sátánt. Sőt még azt is megengedte neki az Úr, hogy a 

lelki világában vájatokat, járatokat vájjon, hasonlóan, mint egy 

bűnös embernek. Ezt azzal a céllal tette, hogy átéljen, magára és 

magába vegyen minden olyan állapotot, amelyet a bukás 

létrehozott, hogy megválthassa ezekből az összemberiséget. 

Tehát hatalmas terhet jelentett számára elviselni és megfeszíteni 

a világ bűneit. Több alkalommal is angyalok jelentek meg Neki 

és vigasztalták Őt, erőt adtak Neki a támadások okozta 

szenvedések elviseléséhez. Az ellentét ugyanis folyton arra 

törekedett, hogy az Úrnak elvegye a megváltás művébe „vetett 

hitét” és folyton negatív jövőképekkel igyekezett ezt elérni. Az 

angyalok meg az ellenkezőjét mutatták az Úrnak, hogy bátorítsák 

arra, hogy végigvigye a megváltást. Tehát hatalmas munkát 

végzett az Úr és miután teljesen befejezte küldetését, azt mondta: 

 „Nékem adatott minden hatalom Mennyen és földön.” 

Tehát azt a hatalmat, amelyet az Úr az Istentől kapott, komoly 

lelki munka eredményeként kapta Istentől, ami annyit jelent, 

hogy nem a gőg adja a hatalmat, hanem az alázatosság és az 

alázatosság révén az az erő, amelyet a lélek kimunkál magában 

az Istennek történő engedelmesség, vagyis a másokért való 

áldozat által.  



251 

 

Ezt a hatalmat, vagy legalábbis egy részét először Péternek 

adta át akkor, amikor Péter elsőként ismerte fel az Úr kilétét, majd 

az ehhez járó feladatokat adta át neki, a feltámadás után, a 

csodálatos halfogás alkalmával. Ezután Péter mindenben, még a 

kereszthalálban is az Úr példáját követte. Az Ő fején is korona 

van az Isten Országában, ama győzelmi korona, amelyet a teljes, 

Istennek szentelt élettel, vagyis a teljes alázattal és 

engedelmességgel munkált ki és Isten megajándékozta vele.  

Az Úr ugyanis a teljes életművével, de főként földi életének 

utolsó napjai eseményeivel, a keresztúttal, mint az Isten küldötte, 

az Ige, a lényeg, az Élet fejedelme, aki maga az Élet, az 

istentelenségnek, a halálnak és a szenvedésnek, a kárhozatnak a 

gonosz sátán birodalmában, utat vágott a rengetegben az 

áldozatkész szeretet számára. Ezt az utat Ő utána már nagyon 

sokan követték és mert már ez az Út ki volt vágva, előre mondta: 

„Mindezt ti is megtehetitek, amit én tettem, sőt még nagyobbakat 

is…” És ezen az Úton lehet eljutni a földről a mennybe, az 

alázatosságnak és az áldozatkész szeretetnek az útján. Ez egy 

olyan út, amelyet soha nem képes betemetni a sátán, mert gyűlöli 

az alázatosságot, az engedelmességet, tagadja és gyűlöli az életet. 

Ezért is nem tud megszületni a földön. 

 A földön a keresztút a legborzalmasabb és 

legszégyenteljesebb gyászmenet volt az emberiség 

történelmében, de a mennyben a legdicsőbb, amit valaha is 

végbevitt Valaki. Ezért adatott Néki Istentől minden hatalom 

Mennyen és földön. 

 Kedves gyermekem, törekedjetek a napotokat Istennek 

szentelni, mert az életetek minden percében megnyilvánuló 

gondolatok érzések és cselekedetek meg vannak mérve, merthogy 

a kiválogatódás folyton tart, amely az Úr kereszthalálával 

kezdődött és a korszak- zárással, a végítélettel ér véget. Ez hozza 

létre a történések viharát, irányítja az eseményeket, mert ha az 
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ember negatívat cselekszik, az negatívat szül, ha pozitívat, akkor 

pozitív felé folyásolja be a történéseket úgy a saját, mint a köz 

életére nézve. A feloldozás, vagyis a bűnbocsánat szintén, mint a 

sorsot megváltoztató tényezőként van jelen az ember életében, 

mert a törvény szigora nem sújt le azonnal, hanem élni hagyja a 

bűnöst, esélyt adva a kegyelmi időben való javulásra, merthogy a 

szellemvilágban már megszűnik minden megtérési és javulási 

lehetőség. Megtérni ugyan meg lehet a szellemvilágban is, de 

csak elméleti szinten, de a megtérést a gyakorlatba átültetni csak 

a fizikai síkon lehet. Ezért nagy ajándék a földi élet, de ha az 

ember a világ nyújtotta lehetőségek poharát üríti a Krisztus 

áldozatának pohara helyett, akkor viszont a mérleg a negatívba 

megy át és a kegyelmi élet az átkára lehet az emberi léleknek. De 

ha időben beismeri élete és törekvése ferde irányát és megtér, még 

sokat javíthat az életén, vagyis sokat tisztulhat, mert a föld igen 

jó tisztuló hely, sokat lehet tisztulni és gyógyulni, ha az ember 

arra használja ki az életet, amire adatott.  

 Tehát ti is még nagyon sokat javíthattok a lelketeken, az élet 

helyzetekben megnyilvánuló bűnös hajlamaitokon, ha igyekeztek 

Istennek élni, az Ő tenyerébe helyezni le a ti életeteket és 

törekszetek az alázatra, az engedelmességre és az igazi 

áldozatkész szeretetre! Ha kéritek a bűneitek alól történő 

feloldozást, még Isten felemelhet benneteket a bűnbánatnak a 

szférájába, mert :„Az emberfiának hatalma van a bűnöket 

megbocsátani.” „Az emberfia ura a szombatnak.” Vagyis az 

Emberfia a törvények felett áll, mert legyőzte a törvényt, de nem 

azzal, hogy ellenállt a törvénynek, hanem hogy betöltötte azt és 

ezzel új és örök törvényeket helyezett érvénybe, az örök isteni 

törvényt, a szeretetnek a törvényét és ezzel adatott Néki minden 

hatalom, a legalacsonyabb szféráktól a messiásvilágokig.  

 Ti is azáltal szerezhettek „hatalmat” pontosabban uralmat a 

törvények felett, ha az Urat követve legyőzitek az önmagatokban 
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élő és éltető erőket követelő, újból a kárhozatra vivő 

hajlamaitokat. Ezzel ellentétben az Úr, nem a saját hajlamait 

küzdötte le, hanem a tiéteket, mindannyiunkét, amelyeket a 

testetöltésével magára szedett. 

 Az Úr kegyelme legyen és maradjon veletek mindenkor! 

 Amen 

 Ada, 2022. IV.24.  
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23 „Én vagyok a feltámadás és az Élet, aki Bennem hisz, ha 

meghal is élni fog.” 

 Ima 

 Mindenható, jóságos teremtő Atyám! 

 Örök hála és örök dicséret illet Téged, amiért mindenütt jelen 

vagy és a Te mindenütt jelenvalóságod által kiterjeszkedési 

lehetőséget nyert a Te Országod, mert ahol Te jelen vagy ott jelen 

van a Te országod, vagyis a Te fluidvilágod is jelen van. Áldunk 

és imádunk Téged, amiért elküldted értünk a teremtettség 

leghatalmasabb szellemét, Akinek bele kellett pusztulnia az 

emberiség vétkébe, és hála, mert feltámasztottad Őt a halálból, 

sőt Őt magát tetted meg a számunkra Feltámadássá és Életté, 

hogy ha hiszünk benne, akkor már a földön átmehetünk a halálból 

az Életre, vagyis ha meghalunk is Élni fogunk. 

 Köszönöm Neked Úr Jézus, hogy vállaltad ezt a nagyon nehéz 

missziót értünk bűnösökért, akik a feltámadásod által 

támadhatunk fel.  

 És köszönöm Neked, hogy ehhez a folyamathoz, a 

feltámadásunk folyamatához küldtél az Atyától Szentlelket és 

Szent Szellemeket. 

 Amen 

 * 

 A földi ember az üdvössége, azaz a feltámadása érdekében két 

(helytelen) irányt követ. Az egyik az, amikor szinte teljes 

egészében meg van győződve arról, hogy be fog jutni az Isten 

Országába, míg a másik az amikor az ember alábecsüli magát, 

vagyis lelkileg teljesen összeomlik és még esélyt sem ad az 

üdvösségre. Mind a kettő a sátán munkája a lélekben! 
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 Az első esetben is a magabiztosság, vagyis a gőg az uralkodó 

tényező, amelyet nem tud követni az igazi önismeret, vagyis 

bűnbelátás és megvallás, míg a másik esetben szintén jelen van 

egy bizonyos fajta gőg, amely ha nem nyer kielégülést a lelki élet 

terén, akkor kétségbeesik és lelkileg összeomlik. Mind a két eset 

az élő hitnek és a helyes alázatnak a hiányát jelenti. Az élő hit 

ugyanis egy bensőséges kapcsolatot eredményez a feltámadott 

Krisztussal, amely révén bizakodhat az ember az üdvösségre való 

eljutásban, ha engedelmeskedik a vezetésnek. Mert mindannak 

ellenére, hogy a (szellemtani) tudás kötelez, még kevés az 

üdvösséghez, gyakorlatra van szükség. Sokkal könnyebb 

békeidőben katonának lenni, mint háború idején. Tehát 

gyakorlatra nagyon is szükség van. Főként a szellemtanhívőkre 

lehet jellemző, elsősorban a Szentlélek munkája gyanánt 

jelentkező tudásszomj. Ilyenkor halmozzák a tudást, bújják, 

falják a könyveket és amikor már némileg betelik a lelkük az Isten 

által meghatározott tudással, akkor ez egy boldogító érzést 

eredményez a lelkükben és ennek az érzésnek a hatására azt 

hiszik, hogy már be is kerülnek a tudás által az Isten Országába. 

Ez a lelki folyamat valahogy ígytermészetes, merthogy előbb a 

tudásra kell szert tennie a léleknek, hogy tükör gyanánt 

használhassa fel a lélek a fejlődése folyamán. Amikor már elérte 

a tudás a lélek fejlettségéhez és előrehaladásához szükséges 

szintet, akkor van a tudásnak a gyakorlatban történő 

kivitelezésének az időszaka. Amikor még gyarapítja a lélek a 

tudást, bizony, hogy mintegy virágzik a lélek, de amikor a 

megvalósítás ideje jön el, akkor olyan a lélek állapota, mint egy 

kifejletlen zöld gyümölcsé, savanyú is, keserű is, és 

növekedésnek van kitéve a természettörvény által. Sok 

viszontagságon kell átmennie a léleknek, a „gyümölcsnek” amíg 

egészséges és érett lélek, gyümölcs lesz belőle, merthogy 

hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi élet, tele 

megpróbáltatásokkal, bukással, felemelkedéssel, megbánással és 
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kiengesztelődéssel, bezártságggal és bukással. Ilyenkor kezd el 

gondolkodni, hogy valami még sincs rendben, mert, szerinte, a 

tudás nem hozta meg a kívánt eredményt, pedig csak meg lett 

próbálva az addig megszerzett tudás, hogy vajon meg tudta-e 

hozni a várt eredményt, az élő hitet, amely révén hisz az egyén 

Istennek az egyénre szabott bűnök meghatározásában vagy még 

további tapasztalatokra, szenvedésekre van szükség a bűn 

eredményét iletően. Az Ószövetségben, mivel még vastag volt a 

lelket körülvevő bűnréteg és gyenge az isteni fényáteresztő 

képessége, ezért szükséges volt a szenvedés, mint a bűn 

következményének a külső megtapasztalása és az ezzel járó lassú, 

de biztos vékonyodása a lelket körülövező bűnrétegnek. Ezzel 

ellentétben az Úr már egy olyan erényt, lelki tulajdonságot hozott 

le az emberek közé, mint Isten ajándékát, a hitet, mely által már 

nincs szükség annyi szenvedésre, mert ha hitből követi az ember 

az egyéni lényegtörvényének az útját, sokkal kevesebb 

szenvedést termel ki magának. A hitnek az állapotában is van 

szenvedés, de más okból és más céllal szenved az ember. 

Magasabb világokból jöttek le szellemek szenvedni és tisztulni, 

mert a föld nagyon jó alkalmat nyújt a tisztulásra, amit a Jóisten 

másokon is kamatoztat attól függően, hogy hány ember 

szenvedését veszi magára egy magasabb világból jött missziós 

szellem. 

 Isten a hit megerősítésére adta a szellemtan, (amelyben a 

legtöbb szeretetet és bölcsességet, a hittitkok felfedését rejtette el) 

én mégis azt mondom gyermekem, hogy jobb hinni mint tudni, 

mert „…aki bennem hisz, ha meghal is élni fog,” merthogy hittel 

követi a lényegtörvénye útját amely út révén el tud jutni a 

feltámadásra, vagyis még a földön elvégzi önmagában, a lelki 

testen azt a munkát, mely révén megtisztul a halálra vivő 

hajlamoktól, mert ugyanis a bűnök következményei a lelki 

testben manifesztálódnak szenvedések és betegségek formájában. 

Ha a lélek követi Isten akaratát, akkor gyakorlatilag a lelki testét 
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tisztítja meg a betegségeket okozó lárváktól. A betegségek a lelki 

testen pontosan úgy néznek ki, mint a fizikai síkon történő 

megjelenésükben és csak akkor tűnnek el onnan, ha a szellemi 

hátterét szünteti meg az ember. Az orvosi beavatkozások csak 

abban az esetben hozhatnak ilyen gyógyulást, ha az ember 

kellően bűnbánatot tartva borul le a kegyelem trónja előtt. De ha 

ez a bűnbánat viszont megtörténik, akkor a gyógyulási 

folyamatoknak is be kell indulniuk, amíg erre vonatkozóan 

kegyelmet kap az ember. Amikor már visszavonatik a kegyelem, 

az ilyen típusú gyógyulásra már nem lesz lehetőség, pedig csak 

az üdvözül, támad fel, aki hisz az Úr Jézusban és a kegyelemben, 

amelyet Ő, mint törvényt lehozott. Ha az ember képes teljes 

egészében befogadni a kegyelmi törvényt, akkor adatik csak 

gyakorlatilag ama hit, amelyről eddig említést tettem 

gyermekem. A kegyelem ugyanis szárnyra, a hit szárnyaira veszi 

és átformálja a lelket a krisztusi képmásra. És ha sikerül teljesen 

asszimilálni az embernek önmagában a kegyelmi törvényt és 

annak munkáját, akkor, amikor vonatik vissza a kegyelem a 

földről, magával viszi (ragadja) azokat, akik benne éltek. „Akkor 

két asszony mos a folyónál, az egyik felvétetik, a másik 

otthagyatik, ketten őrölnek a szélmalomban, az egyik felvétetik, 

a másik otthagyatik.” Milyen érdekes példát hoz fel az Úr Jézus 

a jelenlegi időkre, amikor már mindent házi robotokkal végez a 

mai ember, és nem a folyónál mos és nem mechanikus, 

természetes meghajtású eszközzel őröl. Ez így bizony, hogy 

kételyeket kelthetne a mai emberben, de ha azt vesszük 

figyelembe, hogy lesz olyan idő az utolsó időkben, amikor nem 

adnak áramot, bizony az ember vissza fog kényszerülni a 

természetes megoldásokhoz. (Habár még sokakban az is kétely, 

hogy lehetséges lesz-e az elragadtatás. Az elragadtatással záródik 

a fényes korszak, de ezt megelőzően már bekövetkezhetnek azok 

a dolgok, amelyről most szóltam gyermekem.  
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 A mai viszonylag fejlett értelmű embernek van szüksége a 

szellemtanra, mint olyan igazságra, amely által betekintést 

nyerhet az isteni titkokba. És ennek a tudásnak mindig magasabb 

szintűnek kell lennie, mint az alsóbbrendű énben lappangó 

hajlamoknak, mert ez a szintkülönbség hozza meg a fejlődést és 

az élő hitet, mert a feltámadásra való eljutáshoz elsősorban élő 

hitre van szükség és nem a megtapasztalások útjára, mert a kettő 

között óriási különbség van. Habár Jézus mégiscsak azt mondja 

Tamásnak, hogy: „Boldogok akik nem látnak és mégis hisznek.” 

Tehát a mankó nélküli hit valahol mégis csak kedves, vagy 

kedvesebb Isten előtt, mert nem kell „megtámogatni” különböző 

elméletekkel, hanem minden segédeszköz nélkül hisz az ember 

az Úr Jézusban. Ez is egy indok, amiért aki az Úr Jézusban feltétel 

nélkül hisz, ha meghal is élni fog.  

 P. apostol: „Az időkről nem szükséges, hogy írjak nektek, 

mert ti igen jól tudjátok azt, hogy az Úrnak napja úgy jön el, mint 

tolvaj éjjel.” 

 Tehát már akkor betekintésük volt a tanítványoknak az utolsó 

idők törvényszerűségeibe, ezért nem volt szükséges arról az 

apostolnak részletesen beszámolnia, valamint azért, mert akkor 

sem az események pontos ismeretén volt a fő hangsúly, hanem az 

evangelizáción. Az idők részletes ismerete sok esetben elvonta a 

figyelmet a lényegről.  

 És ma sincs ez másként. A szellemtannak az a hivatása, hogy 

újra gyúljanak a pünkösdi tüzek, hogy újra evangelizálja az 

emberiséget, már mint azokat az embereket, akik az akkori 

evangelizációk során nem jutottak el az üdvösségre. Ha kialudnak 

a pünkösdi tüzek, a világ sötétségben marad és még ha lenne is 

ereje követni a jót, az üdvöset, útirányt veszít, téveszmékbe zuhan 

bele és nem talál kiutat, mert a felülről jövő irányadó világosság 

már kialudt és ezáltal még az igazságot kereső lélek is 

szárnyszegetten posványba hull és elkárhozik.  
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Ezért kérjétek a kegyelem Urát, hogy adná az ő Világosságát, 

a pünkösdi tüzeket a számotokra, mert hiába vesz benneteket 

körül a fény, a ragyogás, ha a lelketekben nem világít az isteni 

eszme, a szeretetnek a eszméje, sötétségen maradtok és a 

legnagyobb világosság mellett sem ismeritek fel azt az utat, 

amelyen el fogtok tudni jutni az üdvösségre. Mivel a szív 

bőségéből szól a száj, akkor ha a ti világosságotok sötétség, akkor 

arról tesztek tanúbizonyságot, ami bennetek van, vagyis a 

sötétségről. 

A világ sem ad mást, csak sötétséget, mert nincs benne 

Világosság. Ezáltal torz képet ad a világosságról, az örök 

boldogságba vezető útról és magáról az Örök boldogságról. 

Ennek okáért ne kövessétek a világot és kínálatát, hanem 

kövessétek a pünkösdi tüzeket, hogy célba érhessetek, mert ha a 

világ tanácsait és útmutatásait követitek, a pokolba fogtok jutni. 

Vigyázzatok, hogy ne keverjétek meg a konkolyt a búzával, mert 

ezt az ellentét és követői teszik, hanem a tiszta magot szórjátok el 

a nyitott szívekbe. A szívek nyitottak az igazság befogadására és 

nem mindegy az, hogy milyen magot: tisztát, vagy konkollyal 

megkevertet szórtok-e bele! 

 Isten előtt hatalmas tett volt a könyvek szétosztása, merthogy 

sokan olyanok is hozzá jutottak a szellemi áradat tanításaihoz, 

akik bármilyen okból mindeddig nem tették, vagy nem tehették 

meg azt, hogy megvásárolják, (mely szellemi áradat megjelenését 

már Joel próféta is megjövendölte) és hozzásegítheti őket az 

üdvösségre való eljutáshoz. Lesznek olyan egyének, akik csak 

ezáltal a cselekmény által fognak tudni továbbhaladni a 

fejlődésben. Ó bárcsak jóval előbb eljutottak volna erre a nemes 

elhatározásra és annak megvalósítására, akkor talán még nagyobb 

eredmény születhetett volna.  

Ha valamit ingyen ad az ember és ha azt jó szívvel és 

szeretettel adja, annak mindig nagyobb hatása van úgy az 
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adományozóra, mint a megajándékozottra, mintha pénzért adta 

volna, még akkor is, ha azt az érdeklődő ki tudná fizetni. Ez egy 

általános szabály, amelynek a szeretet az alapja, a szeretet viszont 

Isteni törvény. Az adományozó lelki vagyonra váltja az anyagi 

javakat, ez már eleve pozitív hatást sugároz szét, ha meg még 

olyan dolgokról van szó, amelyek az általános fejlődést segítik 

elő, akkor meg gyakorlatilag az adományozó bekapcsolódik ama 

hatalmas szellemi egységbe, amely hivatva van az emberiséget 

elvezetni az üdvösségre, azaz részévé, alkotó elemévé válik a 

megváltás munkájának. Ezt meg viszont pénzért nem lehet 

csinálni. Nézzétek csak meg, hogy akik komolyan beálltak a 

csatasorba, az Úr mellé, mind szegény volt és maradt, mert az 

anyagiakból, az anyagból csak a legszükségesebbet merítették. 

(„A rókáknak barlangjuk van… de az Emberfiának nincs hova a 

fejét lehajtania.” És ez fizikai síkon így is volt az életében. 

Később ezt az állapotot „evangéliumi szegénységnek hívták.) Ez 

a lelki hozzáállás nagyban hozzásegíti az emberi lelket az 

átszellemesüléshez, vagyis „ha meghal is élni fog” állapot 

eléréséhez. 

A könyvek szétosztásának „anyagi hátrányát” Isten 

többekközött oly módon adja vissza, hogy azoknak akik 

emelkednek a világosságban a könyvek által, azoknak a lelki 

eredményeit az adományozónak tulajdonítja, aki ezzel emelkedik 

a fejlődés útján. De nem csak a könyvekre vonatkozóan (lelki 

szükségletek) van ez így, hanem akár egy pohár víz esetében is: 

„Éhes voltam és ennem adtatok, szomjas voltam és innom 

adtatok…” „Ha az Én nevemben (az áldozatkész szeretetnek a 

nevében) csak egy pohár vizet is adtok, meg lesz érte a ti 

jutalmatok a Mennyben.” 

 Ha szellemszemekkel néznétek és látnátok, akkor látnátok azt 

is, hogy már ébredeznek bizonyos emberekben pislákoló mécs 

világok eme könyvek olvasásának a hatására. Tehát meglesz ideát 
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a jutalmuk érte elsősorban azoknak, akik ezt az osztást lehetővé 

tették és azoknak is, akik ezt kivitelezték.  

A szellemvilág nem adhat mindig minden kérdésre kielégítő 

választ, mert akkor az emberi lélek nem fejlődik, mert nem keresi 

és nem kutatja kellő intenzitással Isten Országát és annak 

igazságát, így akkor nincs konzekvencia és nincs következmény 

sem, mert mindenre megkapja a pontos választ. Ebben az esetben 

nem növekszik neki az isteni hangokat felvevő lelki szerve, 

illetve képessége, hanem valamennyire visszafejlődik ez a 

legősibb tulajdonság, amelyet a szellembe Isten a teremtéskor 

bele teremtett de a bukással felfokozódott, majd szinte teljesen 

megszűnt létezni.  

 A szellemtan is foglalkozik az utolsó időkkel úgy, mint a 

kiválogatódás törvény hatásaival, de a fő súlyt nem erre, hanem a 

belső, az Úr Jézusba vetett hit és az azáltal történő feltámadásra, 

vagyis szellemi életre helyezi. De aki mindennek ellenére mégis 

valamilyen szinten leragad a részleteknél, az az egyén a lelki erőit 

nem a lényegre összpontosítja és ezáltal kívül maradhat az Isten 

Országán, vagyis, ha átkerül, nem biztos, hogy Élni fog. Ugyanis 

nem az előttetek álló események pontos ismerete vezet el 

benneteket az üdvösségre, vagy éppenséggel adott esetben 

védelemre, hanem a szellemi vezetés, Akinek a hangját akkor 

tudjátok meghallani, ha már előzőleg követtétek a vezetését.  

 Ezért hát kövessétek elsősorban a feltámadott Mestert, mert Ő 

maga a feltámadás, hogy ti is feltámadhassatok és ha átkerültök, 

akkor Éljetek. 

Ada, 2022. Máj. 1. Vasárnap 
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24 „Ti vagytok a világ világossága” 

Ima 

 Mindenható jóságos Atyám! 

A világegyetem egyik legalacsonyabb, de mégis a 

„legmagasabb” (mert hogy itt született meg az Úr) bolygójáról 

kiáltok Hozzád fel a magasba, az Úr Jézus kínszenvedései 

eredményeihez kapcsolva imámat, hogy én, mint gyenge szolgád 

mind nagyobb mértékben kapcsolódhassam be a Lényedbe, mint 

az Örök Élet forrásába, hogy mind nagyobb és nagyobb 

mértékben szemlélhessem a Te Végeláthatatlan hatalmasságodat, 

ami Te vagy ó Atyám. Belőled csakis táplálkozni lehet és Általad 

növekedni, valamint tanulni és tanulni egy és több 

örökkévalóságon át és szolgálni Téged örökkön örökké a Te 

teremtményeidben! 

Amen  

 Köszönlek Téged Istennek, nem a cselekedeteidért, habár 

Nélküled nem lenne már még élet sem a földön, hanem azért, mert 

vagy, mert létezel mint isteni gyermek a mi számunkra és mert a 

Te Lényed maga a szeretet, aki Benned él, a világ világosságává 

fog válni. Köszönlek Istennek, mert Te vagy a világ Világossága 

és aki téged követve megtisztult az „embertől” maga is a világ 

Világosságává válik Általad.  

 Köszönöm Istennek, amiért elküldött Téged értünk, hogy 

mint a jó pásztor haza vezess bennünket az örök hazába, 

merthogy a Te „pásztorkodásod” az egészen a legmagasabb 

paradicsomi, majd a messiás világokig szól.  

 De végül is nincsenek szavak, amivel kifejezhetőek lennének 

azok az érzés megmozdulások és érzéshullámzások, amelyek 

Feléd és Rajtad keresztül az Atyához szüntelenül és mind 

nagyobb intenzitással irányulnak, hanem csak érzések vannak, 
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amelyeken keresztül létrejön Veled, mint az Atya képviselőjével 

való Örök kapcsolat, mely által élünk és növekszünk, míg a 

végcélt el nem érjük.  

 Köszönöm Istennek és Neked dicső Megváltóm, amiért az égi 

hatalmasságok leküldték nekünk Máriát, mint elérendő végcélt 

példa gyanánt a paradicsicsomi szellemek számára és hogy 

feltámadásod után bemutattad nekünk, megismerhettük Őt 

testben, valamint a szellemvilágban is, mint minden próbában 

helytállt, megkoronázott, győzelmes szellemet tisztelhetjük és 

szerethetjük Őt. Nélküle sokkal sivárabb lenne a szellemvilágbeli 

lét minden állapota, mert tisztaságával, alázatosságával és 

bölcsességével beragyogja a szférákat, gyakorlatilag azt a 

munkaterületet, amelyet bár valamennyire „benépesített” az ő 

fluidjaival és azt is, amelyet még nem, csak az a terület még nem 

befogadó teljes egészében az ő lelkületére.  

 És köszönöm Neked Uram, hogy bemutattad nekünk az Atyát, 

mint minden élők teremtőjét, hogy Általad megismerhettük Őt, 

mint az Örök szeretetet és annak kegyelmi forrását.  

 És köszönöm mind ama Szent Szellemeket, akik előbbre 

vitték a föld fejlődését és ezzel közelebb vitték Hozzád a 

fejlődésben lévő szellemgyermekeidet. 

 Amen 

 *  

 Nem volna szabad akarata az embernek, ha végzete előre meg 

volna határozva, ha a sorsának pályája előre ki volna szabva egy 

bizonyos korlátok között. Mi is lenne ebben az esetben egy bűnös 

ember végzete a földön, ha nem a sorsszerű, szellemi halál? Ha 

nem kapna Istentől szabadakaratot, akkor nem volna fejlődési 

lehetősége sem az embernek, csak gépies mozgást végezhetne, 

mert nem volna önakaratú választási lehetősége a jó és a rossz 

között. Ez a választani tudás lehetősége hozta és hozza létre 
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magát az életet, az élethelyzeteket és formázza meg az embernek 

a sorsa alakulását. Ez teszi kedvezővé, széppé, vagy kevésbé 

kedvezővé és kevésbé széppé az emberi életet és színezi ki vagy 

világos, vagy sötétebb tónusokkal az élet képét. Ez a lehetőség 

varázsol boldogságot és örömet, vagy szenvedést az élet 

országútján, hoz létre olyan sorfordulókat, amelyre az ember nem 

is számított és egyszer csak olyan élethelyzetek állanak elő a 

semmiből, amelyek teljesen ismeretlenek és ismeretlen irányba 

terelik az ember életének a hajóját.  

 Sajnos ebből kifolyólag csak hányódik az a kicsi sajka az élet 

tengerén, hol leviszi a mélybe, hol meg a magasba emeli fel a 

történések vihara, mert hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi 

élet. Ha elveszíti az ember felette az uralmat, egyszer csak 

nekicsapódik egy sziklának és hajótörötté válik, pedig talán olyan 

jól indult minden az életben és az ember mégis olyat tesz amit 

nem akar, mert eddig ismeretlen, ebből kifolyólag ellenőrizetlen 

érzések népesítik be a lelkivilágát és nem is sejti azt, hogy mikor 

is tért le arról az útról, amely mindezt előidézte benne, vagyis 

mikor tért le az Örök Életbe vezető útról. De ha átadja magát a 

Szentlélek erejének, világosságának és mindeneket kiegyenlítő 

hatalmának, akkor elcsendesedik a vihar és a víz felszíne kisimul, 

a tiszta fény sugarait tükrözi vissza és ekkor az élet hajója 

magabiztosan haladhat tovább, míg révbe nem ér, hogy ott újabb 

igazságokat és még tisztább erőket szedjen fel a sajkára és 

haladhasson tovább az örök cél, Isten felé. 

 Isten, ismerve az emberi képességeket, nem kér tőle többet, 

mint amennyire az ember képes és ehhez igazodva a végcélt 

határozza meg, amelyet egy - egy életben el kell érnie az 

embernek. Sajnos nagyon sok esetben ezt nem tudja elérni az 

ember, ezért szükséges kegyelemből újból és újból testet öltenie, 

hogy betöltse mindazt, amit Isten elvár tőle. Valamilyen szinten 

ez hozta létre az újratestetöltés szükségességét is. Ha ez a 
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lehetőség nem volna, az ember megmaradna a fejlődése első 

szintjén és soha sem juthatna előre az Isten Országa felé. Tehát 

maga a szabad akarat, és az újratestetöltés, mint törvény, Isten 

ajándéka jelenik meg a földi világban az emberért, az ember Isten 

Országába történő visszatérésének a lehetőségéért. De még 

mindez kevésnek bizonyul az előrehaladáshoz, mert ezek csak a 

lehetőségeket adják, a fő dolog az isteni vonzalom és a Szentlélek 

erejének kiáradása, mint erőforrás az akadályok leküzdéséhez, 

valamint a magas szellemi vezetés, amely nemcsak az erőt 

biztosítja, hanem megadja a fejlődéshez szükséges útirányt is. 

Tehát hiába minden lehetőség a fejlődésre, ha az ember képtelen 

felismerni és követni a lehetőség nyújtotta fejlődést, pedig úgy a 

szituációk, vagyis a kísértések Isten ajándéka gyanánt szolgálják 

az emberiség fejlődését. Annyi a kísértés, ahány emberi bűnös 

tulajdonság, melyben ha helytáll az ember, lép egyet előre a 

fejlődés útján. De nem mindig az ú.n. látványos dolgok, 

tulajdonságok vannak megpróbálva, hanem a mélyen fekvő 

hajlamok is, amelyeket még nem igazából ismer az ember, hanem 

már csak a tett elkövetése után döbben rá az ember, hogy valami 

nincs rendben a dolgokkal. Van amikor az embernek a szeretete 

van próbára téve, de ez nem mondható olyan értelemben 

kísértésnek, de a helytállás előbbre viszi az embert Isten felé a 

fejlődés útján.  

 Igen értékes a földi élet, ha helytáll az ember, mert az 

ellentétet kiegyenlíteni csakis a földön lehet. Csak itt lehet a 

testen keresztül a hajlamokat leküzdeni és ezáltal gyarapodni a 

jóban és igazban, sőt egymásnak megbocsátani is elsősorban a 

földön lehet. Megbocsátani a szellemvilágban is meg lehet, ha 

találkozik a két „szembenálló fél” de helyreállítani az 

erőviszonyokat már csakis a földön lehetséges. Mert a 

megbocsátás egy alap csupán, amelyre építeni csak a földön lehet, 

mert addig nincs továbbhaladás, amíg a két szembenálló fél ki 

nem egyenlíti az ellentétes erőit. Ha nem sikerül abban az életben, 
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akkor viszik mindketten tovább egy következő életbe a haragot, 

csak teljesen bizonytalan az, hogy melyik elkövetkező életben 

tudják a sorsunkat irányító angyalok úgy rendezni az életeket, 

hogy ismét találkozzanak és elindulhassanak a kiegyenlítődési 

folyamatok. Tehát ebből is látszik az, hogy mennyire fontos a 

megbocsátás és a kiengesztelődés. Ugyanis mind a két fél 

számára szabadulást eredményeznek a kiegyenlítődési 

folyamatok. Mindez Isteni segítség, azaz Szentlélek nélkül szinte 

teljesen lehetetlen, mert a megbántottnak olyan szeretet szintre 

kell eljutni, hogy a bántó félnek szeretetből meg tudjon bocsátani, 

hogy az ő vétkei is bocsánatot nyerjenek, míg a bántalmazónak 

viszont szintén a Szentlélek hatására el kell jutni a bűnbánatra és 

bocsánatot kell tudni kérni attól akit megbántott, hogy 

beindulhassanak az ellentétes érzések kiegyenlítődései.  

 De nem csak ehhez, hanem minden megnyilvánuló 

küzdelemhez a Szentlélek megvilágosító kegyelmére és erejére 

van szükségetek ahhoz, hogy megtisztulhassatok, mert csakis a 

bűnei következményeitől és a hajlamaitól megtisztult lélek lehet 

a világ világossága, akin keresztül tud folyni a Szentlélek 

világossága és ereje. 

A megítéléskor azonban, hogy valóban a Szentlélek nyilvánul-

e meg, vigyázni kell, mert általában egy - egy vallási 

közösségben, ahol megcsontosodott az útirány, nem a Szentlélek 

beszél, hanem ama közösség elhunyt tagjainak, illetve vezetőinek 

szellemei és azok irányítanak.  

A Szentléleknek át kell világítani a ti lelketeket, át kell járnia 

a ti egész valótokat ahhoz, hogy a világ világossága lehessetek. 

De mi a feladata annak, akin keresztül a Szentlélek 

világosságának kell világítania? A Szentlélek médiumává lenni, 

vagyis megtisztulni minden földi igazságtól, merthogy a 

Szentléleknek azt az utat kell megvilágítania, amely az Örök 

Életbe vezeti el a földi vándort, ebből az általatok kreált világból 
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az Isten Országába. Ahhoz, hogy bárki alkalmassá váljon ily 

módon a világ világossága lenni, teljesen meg kell tisztulni 

minden világi dologtól és az út szélén világítani az Úton járóknak, 

amely Út nem más, mint maga Jézus Krisztus, merthogy: „Én 

vagyok az Út… és senki sem mehet az Atyához, hanem csak 

énáltalam.”  

 A tisztulási folyamatokról már szólottunk volt megannyiszor, 

mert az Isten Országába csakis a megtisztult és kimunkált lélek 

juthat be.  

 A III. kijelentéssel a szívetekben és az ajkaitokon (és nem 

fordítva) el lehet jutni az Isten Országába, mert ez az Igazság adja 

a legtöbb világosságot a számotokra, tehát a legnagyobb tisztulást 

is tudja rajtatok elvégezni, ha engeditek magatokat Isten által 

vezetni. De oly mértékben tud munkálkodni bennetek a 

Szentlélek, amilyen mértékben helyet készítetek Neki, amilyen 

mértékben kitakarítottátok a lelketeket Előtte, vagyis amilyen 

mértékben felkészültetek a befogadására.  

Az első lépés, mint azt fentebb említettük, a megbocsátásra 

való eljutás, mert a megbocsátás bűnbocsánatot eredményez és 

nincs olyan ember, aki az ő tisztulásához nem lenne rászorulva a 

megbocsátásra. Igazából megbocsátást viszont akkor kap egy 

ember, ha már valamennyire is kinőtt a hajlamaiból és nem 

vétkezik többé. „Megbocsáttattak a te bűneid, vedd fel az 

ágyadat, menj, de többé ne vétkezzél.” És ez a döntő, hogy az 

embert kigyógyította- e már a kegyelem a hajlamaiból, vagy még 

visszaesik vétkeinek kiélésébe. A harcokat mindenképpen, tehát 

vért izzadva is meg kell harcolni ahhoz, hogy a Szentlélek 

lámpásaivá válhassatok. 

 De ha a megbocsátás nem szereteten alapul, nem is 

történhetett meg igazából a megbocsátás. Akkor viszont nincs 

feloldozás és nincs megigazulás sem.  
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 Tehát a Szentlélek befogadásához mindenekelőtt szeretetre 

van szükségetek, a szeretetnek a kimunkálására a lelketekben. 

Ehhez viszont bőven nyújt alkalmat a földi élet, mert a földi élet 

a szeretet iskolája. Míg a keleti ember elvonul, hogy gyakoroljon, 

addig a hívő embernek szinte az élet minden perce nyújt 

lehetőséget a szeretet gyarapodására és este viszont alkalma van 

az elvonulásra és a napi eseményeknek az összegzésére. A 

szeretet gyakorlati része építi le az önzőséget és a gőgöt és 

minden gőgön és önzésen alapuló tulajdonságot. Sokkal 

könnyebben megy a lemondás, az önmegtagadás, ha szeretetből 

történik. Végül is a szeretet gyakorlása a fontos és a többit 

automatikusan vonja maga után a dolog, mert a szeretet isteni 

erény, tulajdonság, tehát ha ebben utazik az ember, gyakorlatilag 

Isten Országát építi vele.  

 De ez is úgy van, mint minden más erény, hogy csakis isteni 

segítséggel működik valamennyire is a dolog, valamint nagyon 

fontos a helyes sorrend, ami a mai időben szinte teljesen érvényét 

vesztette már: „Aki jobban szereti apját, anyját, házastársát, 

gyermekeit az nem méltó hozzám”. Sajnos ma már még a 

legszűkebb családi környezetét sem szereti az ember, hanem 

esetleg bálványozza. De ez éppen azért van, mert nem szereti az 

ember az Istent szinte semennyire, pedig bizony, hogy szinte 

„létszükséglet” mindenekfelett Istent szeretni és felebarátját 

legalább annyira, mint önmagát, mert csakis ezáltal a szeretet által 

tud az ember világítani a sötétben, a mindeneket átfogó és elnyelő 

szellemi sötétségben, ha tisztán felragyog benne a krisztusi 

szeretet, vagyis akkor tudtok a világ világossága lenni, ha 

helyesen él bennetek a szeretet. És eme szeretet mellé kell 

párosulnia a tiszta szellemtani tudásnak, az igazi bölcsességnek 

ahhoz, hogy teljes lehessen a dolog, azaz hogy nektek is 

elmodhassa az Úr, azt amit az apostoloknak mondott:  

 „Ti vagytok a világ világossága.”  
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És ha ez a világosság is kialszik már, akkor a világ világosság 

nélkül marad és posványba hull minden ember, még ha lenne 

ereje is követni az Igazságot, de nem talál kiutat a rengetegből, és 

nem találja meg azt az utat, amelyet követnie kell, mert hiányzik 

hozzá a Világ Világossága, a Szentlélek Világossága, amely ti 

lehettek, ha teljesen át tud benneteket formálni a Szentlélek a 

krisztusi képmásra.  

 Kedves gyermekem, mi azon munkálkodunk, hogy ti a Világ 

ViIágossága lehessetek, a bennetek lakozó Szentlélek által, 

ugyanis óriási esélyekkel rendelkeztek, amelyet ha nem is 

maximálisan, de minél nagyobb mértékben, ki tudtok használni. 

Még mindig sokat segíthettek magatokon és a világon, mert 

minden ember össze van kötve a másikkal és ha ti megálljátok a 

helyeteket a saját próbáitokban, azzal a világot is előbbre segítitek 

a fejlődés útján. 

 Az Úr irgalmas szeretete legyen veletek mindenkor! 

Ada, 2022. 05. 08. vásárnap 
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25 Rendkívüli közlemény 

Ottó első közlése halála után 

 Ne sirassatok, én most már jó helyen vagyok! Magatokat 

sirassátok, mert nehéz idők jönnek rátok. Mindnyájatokat 

szerettelek és szeretni foglak benneteket ezután is. Magam után 

hagyom azt a szellemi munkát, amelyet eddig végeztem és 

végeztünk Ancival és a csoportommal. Ezt hagyom 

örökségképpen nektek. 

 Engem a munkám eredményeként egy szép állapot várt. Anci 

és szüleim jöttek elébem, nagyon szép fogadtatásban volt részem, 

mert nagyon sokan vártak. Akik szerettek a földön, most még 

jobban szeretnek. Távozásom nem szeretném ha űrt hagyna 

bennetek, hisz tovább élek az eszmében és ideát, ahova 

átköltöztem.  

 Lajos tireátok külön sokat fogok gondolni, mert valóban 

nagyon sokat segítettetek Anci nyilatkozatainak leközvetítésével. 

Ezek voltak az egyedüli reményem és táplálkozási lehetőségem. 

Akkora vigaszt a nyomoromban nem nyújtott senki, mint Anci a 

szellemvilágból. Mi örökre összetartozunk Ancival. Ezért 

jelentett oly sokat a segítsége. (Most megvallom neked, nagyon 

sokszor megsirattam Anci közléseit.) 

 Egyenlőre búcsúzom, mert még „friss” vagyok ideát. Nagyon 

sokat jelent az, hogy már előre megismertem a szellemvilágot és 

nem idegen a számomra.  

 Ígérem neked, hogy Ancival közösen is jelentkezni fogunk. 

Nagyon boldog vagyok, mert lehulltak rólam a nehézségek és 

mert Ancival találkozhattam és együtt lehetek vele. Megszűnt a 

társtalanságom! Ez a döntő a számomra. Azzal lehetek, aki, 

miután hazament, nagyon is hiányzott az életemből! De megérte 

vállalni ezt az állapotot, mert nagyon sokat tisztított rajtam és a 
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kapcsolatunkon. Mindannak következményeiből tisztultam, 

amelyeket Ancival való súrlódás által termeltem ki magamnak. 

Így most úgy jöhettem át, mint ma született bárány.  

Mindig azért imádkoztam, arra kértem a Jóistent, hogy 

csendben menjek el és meghallgatott, meghallgatta 

könyörgésemet. 

Szervusztok mindannyian! 

(Ottót fiatalnak, nagyon boldognak, felszabadultnak és 

pirospozsgás arcúnak láttam a nyilatkozat alatt. Majd kicsattant 

az örömtől. Két bőrönd volt nála, amit magával vitt a 

szellemvilágba. Ez szimbólikusan az ő megszerzett lelki 

eredményeit jelentette.) 

Ada, 2022. V. 13. 

Egy szenvedő szellem nyilatkozata: 

 Nagyon sok törvénytelenséget követtem el, hisz tele vagyok 

ki nem egyenlített számlákkal, lelki sebekkel, amelyek égnek és 

égetnek és akárhogy próbálok szabadulni tőlük, nem sikerül.  

 Szinte teljes egészében csak az anyagnak éltem. Komoly 

anyagi terveim voltak, sok pénzt forgattam. Isten szeretete azért 

szólított vissza, hogy megálljt parancsoljon további 

süllyedésemnek. Amilyen gazdag voltam a földön, olyan szegény 

vagyok ideát. Törvénytelenségeket is követtem el, csak azért, 

hogy megtudjam valósítani anyagi álmaimat. Földi paradicsomot 

akartam létrehozni magamnak és ezt jogosnak éreztem az élettől. 

Míg én dőzsöltem, másoknak alig jutott egy kevés ennivalóra. 

Semmi nem ér semmit ideát, amit az ember nem az Isten 

Országába való bejutásért tesz. Az anyagi jólét, a gazdagság, 

nagy teher ideát, főként amit törvénytelen úton szerez magának 

az ember. Gondjaim voltak a bankokkal is, mert, a pénz körül 

forgott minden. Családomat is bele sodortam ezekbe a dolgokba. 
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sajnos semmit sem tudok jóvátenni és ha újból a földön élnék, 

talán akkor sem tennék másként. Pedig bűneim, amelyeket a 

földön elkövettem, még mindig itt keringenek körülöttem és 

bennem. Úgy élem őket meg képekben, mint a valóságban, csak 

most azonnal jön a visszahatás. Ezek a lelki égések tisztítják ki a 

lelkemből a bűneim következményeit és bűnbánatra 

kényszerítenek. Nagy lelki marásokat idéz elő a törvény 

megszegése, vagy más szóval a hűtlenség. A keretet ne lépje át 

senki, mert minden egyes félrelépésnek következményei vannak 

ideát.  

 A munkám során sok esetben azt „sugallták” hogy az 

embereket Istentől el felé tereljük. Ez is következményeket vont 

maga után. De annakidején istentelen volt az egész társadalom és 

nagy problémák voltak. A mi munkánk egyfajta elterelő 

hadművelet volt arra nézve, hogy az emberek ne lássák meg a 

valóságot, hanem egyfajta „álomvilágban” éljenek. Mi ezt tettük 

pénzért, de tehetség kellett hozzá. De nem mindegy az, hogy mire 

használja fel az ember a tehetségét és a hírnevet. A hírnév, ha nem 

Istenben alakult ki, itt az ellenkezőjét nyújtja az embernek, illetve 

a testétől megvált embernek, mert itt igazság van, nem lehet 

manipulálni, nem lehet senkit kijátszani, sem megvesztegetni, 

ugyanis az igazság világa ez! 

Ezért arra kérek mindenkit, aki szeretett a földön, hogy 

imádkozzanak értem, mert nagy szükségem van rá! Itt már csak 

az segít, ha enyhületet kap az ember Istentől. Isten nem olyan 

kegyetlen, mint amilyen én voltam sok esetben. 

 *- Bánd meg a bűneidet testvérem és Istentől enyhületet fogsz 

kapni. 

 - De nem tudok bűnbánatra jutni, mert jogosnak érzek minden 

cselekedetemet. Csak a következményeiből látom, hogy mit nem 

tettem jól. 
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- Kérd Istent, hogy adjon neked erőt a bűnbánatra jutáshoz, 

ugyanis a kegyelem ereje készen áll téged kiemelni bűneid 

következményeiből, ha bűnbánó lélekkel közeledsz a kegyelem 

trónusa felé. 

- Mindenható Isten, irgalmazz nekem nyomorult állapotomon 

és áldd meg a családomat és mindazokat, akiket bármilyen 

formában is tévútra vezettem, átvertem, kihasználtam, 

megcsaltam és önös céljaimra felhasználtam. Add, hogy 

mindenki meg tudjon nekem bocsátani. Hozzám viszont légy 

irgalmas.  

Fényt látok közeledni felém, Aki egy hídon át kivezet ebből az 

állapotból, a végeláthatalan marcangolások helyéről, szférából és 

a megbánás, a „vezeklés” és a tisztulás helyére visz. Itt éppen egy 

fényes alak tanít egy téren a szeretetről, Isten szeretetéről, mely 

szavak a lelkembe marnak és mély nyomokat képeznek, hogy 

belém ivódjon az Isten törvényszerűsége, a megbocsátás, amely 

nélkül soha sem szabadultam volna ki bűneim 

következményeinek börtönéből. 

 Mindenkit arra intek, hogy ne hagyja figyelmen kívül azt, 

hogy felelősségteljes az élet és hogy a tetteknek következményei 

vannak és azt, hogy van számadás!  

*Szellemi vezetés 

O.S. 
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26 „És Péter jár vala a vizeken.” 

 Ima 

 Kedves Jó Atyám! Mély alázattal és hálatelt szívvel „állok 

meg előtted”, ami valójában lehetetlenség, mert senki sem méltó 

megállni a Te szent színed előtt, de a teljes érzésvilágommal 

igyekszem leborulni Előtted és így felemelkedni Hozzád, illetve 

mind közelebb és közelebb Hozzád, hogy kifejezhessem örök 

hálámat magáért a létért, az én létezésemért, azokért a létemben 

megnyilvánuló örömökért, amelyek visszaemlékeztetnek a tiszta 

paradicsomi állapotokra és mind nagyobb és nagyobb ambíciót 

adnak arra nézve, hogy dolgozzam fáradtságot nem ismerve a Te 

szőlődben, hogy mihamarabb minél többen, azaz, hogy 

mindazok, akiknek Te a nevét beírtad az Életnek könyvébe, el is 

juthassanak Oda, mert üresen áll a helyük és így csorbát szenved 

- mert hiányos a létszám- a Te szeretésed és hiányos a Téged 

dicsérők kórusa. Ezért hálás vagyok, amiért munkába szólítottál, 

mert azt diktálja a szeretet, hogy senki se maradjon a szenvedések 

világában, hanem, hogy mindenki el tudjon Oda jutni a Te 

vezetéseddel. Köszönöm Istenem, hogy adtál testvéreket, akikért 

dolgozhatom a Te nevedben és vezetésed alatt. Egyszerűen nem 

enged tétlenkedni a szeretet mindaddig, amíg egyetlen egy 

szellem is a szenvedések világában sínylődik, addig dolgozni kell 

minden egyes századikért, aki eltévedt a nagy csapatból.  

Hálát adok Néked Atyám Jézus Krisztusért, aki a főpásztor 

ebben a munkában. 

 Amen 

Köszönöm Neked Jézusom, hogy csodás módon megszülettél 

és lehoztad és bemutattad a paráznaság mentes megszületést. 

Külön köszönöm, hogy amerre jártál, mindenfelé a legmagasabb 

szeretetet, a legtisztább bölcsességet sugároztad szét, ugyanis 

fejed körül folyamatosan ott ragyogott a glória, amely 
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bevilágította azt a környéket, amerre jártál. Köszönöm a 

legtisztább tanításokat, amelyeket adtál és minden gyógyítást, a 

holtak feltámasztását, a csodás kenyér és hal szaporítást és 

minden csodát, amelyet tettél, mert Te a cselekedeteiddel 

megnyitottad mindezek megvalósulásának a létlehetőségét a 

földön. Köszönöm külön a színeváltozás hegyén történt 

eseményeket, valamint a halálod pillanatában a halottak 

felküldését sírjaikból, mert ezzel gyakorlatilag a szellemtan 

lehetőségét nyitottad meg, valamint ezt megelőzően a kereszen 

tett erre vonatkozó kijelentésedet, miszerint, amidőn az ajkaid 

elnémulnak a halottak fognak beszélni stb. Köszönöm a 

halálodat, a feltámadásodat, mert lehetőséget adtál a bűnnek 

történő meghalásra és az azokból való boldog feltámadásra. 

Köszönöm a Mennybemeneteledet, mert azáltal megnyitottad az 

utat a földről a Mennybe. Köszönöm Neked, hogy elküldted az 

Örök erőforrást, a Szentlelket, amely nem más, mint a Te 

akaratodnak az erők formájában történő megnyilvánulása. Aki 

tehát magához tudja hitével vonzani a Szentlelket, felismerheti a 

Te akaratodat és képes is lesz annak megvalósítására. 

 Áldjon és jutalmazzon meg Téged a teremtő Atya a minden 

emberi erőket felülmúló hatalmas áldozatodért, amelyet a földön 

a bűnös világ, világok megmentésére vállaltál, hogy kiegyenlítsd 

az ellentétet helyettünk és megmentsd az „örök kárhozattól” a 

bukott szellemvilágot.  

És légy áldott azért a folyamatos munkáért, amely abban az 

ígéretben nyer megvalósulást, amely így hangzik: „Én veletek 

vagyok (maradok!) minden napon a világ végezetéig.”  

 Amen 

Néked is köszönöm drága Szűz Mária, hogy duálodat a 

Paradicsomi világban hagyva vállaltad a földi missziót és 

bemutattad a paráznaságban nagyon mélyre süllyedt világban a 

paráznaság mentes fogamzást és szülést a tiszta nőiességet, mint 
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az elfogadó fél tökéletes példáját. Köszönöm Neked, hogy 

jártadban, keltedben tökéletes tisztaságot, és az alázatosság 

legmagasabb fokát sugároztad szét mindenfelé és ezáltal némán 

és csendben, a tökéletes példáddal tanítottál. Köszönöm Neked, 

hogy az Úr mellé álltál és szenvedtél Évák bűnéért, hogy 

kiegyenlítsd az ő bukásuk által a tiszta erőkben keletkezett 

zavarokat. Köszönöm Neked, hogy a legnagyobb fájdalmak 

közepette János apostolon keresztül gyermekeddé fogadtál 

bennünket az Úr akarata szerint.  

 Hálatelt szívvel mondok köszönetet Neked a teljes 

győzelemért, amelyet ebben a sűrű fluidumú világban arattál a 

reád rakódott, a tudatosan magadra vállalt erőrétegek felett, 

mindezzel lehetővé téve számunkra, paradicsomi, főként a női 

lelkek számára a gőg és az érzékiség felett való győzelmet. Ezért 

Téged az Úr Pünkösdkor az Ő Szentlelkével és Szentlelkéből 

fluidkoronát alkotott a fejedre. És mint ahogy minden 

eseménynek a megünneplésével ugyanazok a kegyelmi 

kiáradások megtörténnek, úgy ennek az eseménynek a kegyelmi 

hatása is újból lejátszódik, azaz minden évben erősödik a bűnök 

felett való győzelem létlehetősége a Te győzelmi koronád révén.  

És köszönöm Neked, hogy azokat a szférákat, amelyeket a Te 

Szent Fiad megnyitott, meglátogatod és megtöltöd a Te 

Lényegiségeddel és Lényeddel. Köszönöm, hogy Benned a 

tökéletes paradicsomi szellemet láthatjuk meg és, hogy segítesz 

bennünket ezen az úton előre, hogy hozzád hasonlóvá 

válhassunk. 

 Áldjon meg a Mindenható és jutalmazzon meg mindazért a 

munkádért, amelyet a földön való nagyon nehéz 

áldozatvállalásoddal az ellentéttől kiküzdöttél és kiharcoltál és az 

azóta történő munkádért és azok eredményeiért. Áldjon meg Isten 

az elkövetkező értünk végzett munkádban is mindörökre. 



277 

 

 És utoljára, de nem utolsó sorban csicsőség Istennek, amiért 

Téged, mint a mi égi Édesanyánkat tett meg a szellemtan 

megkoronázott királynőjévé. 

 Amen 

* 

 Amikor Jézus a három apostollal lejött a színeváltozás 

hegyéről, ahova gyakorlatilag csak Pétert, Jakabot és Jánost, a 

hitnek, a reménynek és a szeretetnek apostolát vitte magával, a 

többi apostollal együtt átküldte őket a tó túloldalán lévő 

városokba, hogy előkészítsék és megszervezzék az emberek 

között, illetve az emberekben az Ő jövetelét. Mindannak ellenére, 

hogy már igencsak beesteledett, az apostolok hajóra is szálltak és 

eveztek a Jézus által megadott irány felé, azzal az ígérettel, hogy 

Ő majd utánuk fog menni. Amíg az apostolok küszködtek, 

szenvedtek a széllel, egyszer csak mindennek tetejére egy 

kísértetnek látszó fényalakot pillantanak meg feléjük közeledni a 

víz felszínén. Jézus tudta félelmüket és szólt nekik, hogy ne 

féljenek, merthogy Ő az és nem holmi kóbor szellemet látnak. 

Jézus jelenlétére a tó vize megnyugodott. De Péternek nem volt 

elég a látvány hatása, ő konkrétan meg akart győződni arról, hogy 

valóban az Úr az, aki ilyen nem szokványos módon közeledett 

feléjük: „Uram, ha Te vagy, add, hogy hozzád mehessek a vízen!” 

És úgy mondja az Írás: „És Péter jár vala a vizeken.” Péternek 

erre a bátor tettére ismét vihar támadt, pedig az Úr jelen volt, 

sokkal közelebb hozzá, mint azelőtt, amikor még csak messziről 

szemlélhette a jelenséget és Péternek mégis csak eme furcsa és 

szokatlan jelenség és esemény mellett is meginog az Úrba vetett 

hite és a vihartól való félelme miatt süllyedni kezd. Pedig annyi 

minden kibeszélhetetlen szépet és csodaszerűt tapasztalt meg az 

Úr mellett és mégis nagyon erősen meg kellett kapaszkodnia az 

Úrban, hogy ne süllyedjen el és ne váljon végzetessé az ő 

hitetlensége és ne legyen a hullámok martalékává az élete. 
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Mindezen események után Jézus kimenti Pétert a hullámok habjai 

közül és beszáll a hajóba és tovasiklanak az immár elcsitult vízen 

az Úr által megadott útirányban a kijelölt cél felé. 

 Mivel Jézus soha sem tett törvénytelen dolgot, így ez is egy 

törvényesen előre eltervezett és megrendezett esemény volt az Úr 

részéről. Előbb még a három apostolnak megmutatta Mózesnek, 

Illésnek és Jeremiásnak szellemét és Ő maga is mintegy 

átszellemült állapotban jelent meg a három apostol előtt, most 

viszont mindazoknak jelent meg átszellemült állapotban, akik a 

bárkában voltak.  

 Ennek a nagyon is szokatlan eseménynek a tapasztalata nem 

csak az akkor ott jelenlévőknek szólt, hanem ugyanúgy a mai kor 

emberének is bemutatja a földi, illetve a hívő ember életét és hűen 

tükrözi mindazokat a jelenségeket, amelyekkel az ember 

találkozik a lelki élete során. 

 Amikor ugyanis az ember az ő életének hajóját, ama kicsiny 

sajkát nem a vihartól hagyja tépetni, hogy nekivágódjon egy 

sziklának és hajótörötté váljon, hanem az Isten által kijelölt cél 

felé irányítja azt, akkor is vannak viharok az élet tengerén, de 

egyszer csak nem szokványos módon ugyan, hanem az 

addigiakhoz viszonyítva egy szellemibb állapotban közeledik az 

Úr alakja az emberi lélek felé. Tehát a fejlődés útján az isteni 

Igazságnak egy nemesebb, egy szellemibb formája jelenik meg 

az ember lelki életében. Igaz váratlanul, ugyanis a kicsiny sajka a 

meghatározott pályáján halad előre a következő lelki állomás felé, 

de egyszer csak megjelenik külön kegyelemből az Úr alakjának 

egy szellemibb formája, hogy felgyorsítsa és kibiztosítsa a 

haladásnak az irányát. Csak ha az ember, mindannak ellenére, 

hogy már élt át az Úrral szellemi dolgokat és 

felkészületlenségében és hitetlenségében nem ismeri fel a 

magasabb igazságot, amelyre még az élet vihara is rájátszik, 

akkor a magasabb igazság elérése előtt süllyedni kezd és ha nem 
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sikerül megkapaszkodnia a magasabb igazság feléje kinyújtott 

kezébe, akkor elsüllyed az élet viharai közepette és belefullad a 

problémákba és az élet nehézségeibe. Tehát minden 

felemelkedési lehetőség megpróbáltatást és kísértést rejteget 

magában. Ha felismeri az ember, akkor beengedi az élete 

hajójába, abba a kicsiny sajkába, amely az előrehaladást biztosítja 

a számára.  

 Ha szellemtani szemszögből nézzük a dolgokat és a 

szellemtanhívőkre vonatkoztatjuk, akkor a színeváltozás hegyén 

történt esemény valóban szellemtani jelenségnek volt nevezhető, 

mintegy megalapozva a jövőbeli szellemtant, a III. kijelentést. A 

szellemtan alapjaként idézte meg Jézus a három „ószövetségi” 

szellemet és nem véletlen az sem, hogy kiket vitt fel erre az 

eseményre. Főként Pétert, mint a szellemtani kijelentésnek, 

mozgalomnak, vagyis a tiszta tudásnak az apostolát, 

„képviselőjét”, valamint Jánost a tiszta szeretetnek a 

megtestesítőjét, amely erény nélkül a tiszta tudás csak „zengő érc 

vagy pengő cimbalom” és a reménynek apostolát, mely 

tulajdonság, erény, ha a hitre épül, soha nem hal ki. (Téves az a 

felfogás, hogy a remény hal meg utoljára) Ema három szellemet 

jelölte ki az Úr sok munkatárssal együtt úgy testben, mint 

szellemi állapotban a III. kijelentés vezető szellemeivé lenni. De 

ez nem azt jelenti, hogy Mózes, Illés és Jeremiás nem 

munkálkodnak a föld szellemeinek az előrehaladásán, sőt teljes 

erőbevetéssel, hatalmas terhek vállalásával és elszenvedésével 

segítik elő a tisztulását a reájuk bízottaknak.  

Olyan, vagy ahhoz hasonló eseménnyel, mint amilyen a 

színeváltozás hegyén történt, közösségben, összejövetelen, vagy 

esetleg egyénileg valamilyen formában kellett már találkozniuk a 

szellemtanhívőknek. 

Mindezen (közös, vagy egyéni) hitmegerősítő kegyelmek 

után, melyeket a „színeváltozás hegyén”, talán egy jó 
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összejövetelen, vagy otthon ima közben tapasztalt egy 

szellemtanhívő, mindannak ellenére, hogy Péterrel együtt azt 

mondja az ember: „Uram jó nekünk itt lennünk…” az Úr mégis 

lehozza az emberek közé az ő gyermekeit és az élet hajójába, 

sajkájába ülteti, hogy beérkezzenek a fejlődésük következő 

állomására.  

 És amikor esteledik (korszakzárás előtti állapotok) mégis 

hajóba szállnak a „tanítványok”, hogy teljesítsék az Úr parancsát, 

és betöltsék hivatásukat. Az Isten által kitűzött cél felé haladnak, 

amikor egyszer csak teljesen váratlanul, teljesen szokatlan 

irányból, kegyelemből megjelenik az éj sötétjében egy fényes 

szövétnek, amelyből az Úr alakja ábrázolódik ki, hogy belépjen 

az élet vadul hullámzó tengerén hányódó sajkába és lecsendesítve 

a vihart átvegye az irányítását a kicsiny sajkának, vagyis hogy 

felgyorsítsa a törvényes fejlődést, a biztonságos révbe való 

beérkezését a sajkának. De a „biztos úton haladó” ember sem 

képes felismerni a váratlan jelenséget, még akkor sem, ha az a 

jelenség az elemek Urának látszik, hisz a víz felett jár, vagyis 

siklik a víz felszínén azaz a törvényes életút felett, sőt még a 

megriadt ember kérdésére: „Uram Te vagy?” válaszol is: „Én 

vagyok.” És a sajkában utazó ember ki is lép az ú.n. törvényes 

úton haladó kis hajójából és megpróbál egy magasabb, egy 

szellemibb útra lépni és siklani az élet felszíne felett egy 

magasabb törvénynek engedve, de az első próbán elbukik és 

megtorpan, mert az ellentét is jelen van minden egyes 

továbbhaladási lehetőségnél, hisz ahhoz, hogy az ember tovább 

tudjon haladni, le kell győzni az előző, a jó igazságot egy jobbért. 

Az ellentét ilyenkor nagyra duzzasztja az árnyakat, 

áthághatatlannak tünteti fel. Azzal a céllal teszi ezt, hogy 

megvétózza az előrehaladást és megfosztja a halandó embert, a 

szellemtanhívőt a hitétől, („Ha visszajövök vajon találok-e hitet a 

földön?”) és az a valaki ha nem tud megkapaszkodni a magasabb 

és szellemibb igazságokba, akkor nem hogy az előző igazságba 
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esik vissza, hanem elnyelik őt az élet tengerének hullámai, 

melyek a koporsóját képezik míg a tengerfenék lesz a temetője a 

hitét vesztett léleknek. Pedig előzőleg már „fent járt az átváltozás 

hegyének csúcsán”, mint bizonyosságnak a hegyén. Ha meg 

viszont van akkora hite, -„akinek van annak adatik, akinek nincs 

attól még azt is elveszik, amivel bírni vél” -, hogy meg tud 

kapaszkodni a magasabb és szellemibb igazságba, akkor Valaki 

besegíti őt a sajkába, és Maga is beszáll, hogy ezentúl már ne az 

ember, hanem az Úr magasabb igazsága irányítson.  

 De mindez csakis akkor valósulhat meg, ha az ember az ő 

lelkében kiépíti ama szentélyt, ama templomot, ahova vissza tud 

vonulni a „vihar” idején, hogy meghallja a Szentlélek hangját, 

mert az Atya a Szentlélek hangján szól. Ez viszont nem könnyű 

munka, mert főként alázatra, az alázat folytonos növekedésére 

van szükség. Az ember ugyanis nagy önmagában, főként a 

szelemtanhívő, amikor megnyílik a lelke a hatalmas tudás előtt, 

azonnal többnek érzi magát másoknál. Pedig a szellemtan tükör, 

amelyben az embernek saját magát kell meglátnia és a 

kiküszöbölendőket felismernie ahhoz, hogy a tudás 

eredményeket is szüljön. De amíg idáig eljut az ember, bizony 

nagyon sok kudarcban kell részesülnie a saját sziszifuszi harcait 

illetően, mert azt hiszi önmagáról az emberi lélek, hogy ő 

mindenre képes, ha már oly sokat tud. De mindaddig, amíg rá 

nem jön arra, hogy kizárólag Istentől várhat erőt és remélhet 

szabadulást, addig csak kudarcok fogják érni, amely érzés és 

állapot van hivatva leépíteni a gőgöt, az emberi önértékelést. 

Ennek a fokozatos leépítése és az Istenbe vetett hit és bizalom 

felépítése szükséges ahhoz, hogy az ember ki tudja építeni 

magában az: „Építsetek az Úrnak templomot” lelki állapotot, 

hogy ama fényjelenségnek legyen hova beköltöznie úm. hogy 

legyen hely a magasabb igazságoknak a befogadására, mert ez 

nélkül nincs fejlődés! Ha az ember egyugyanazon szintű 

igazságban rostokol, lassan süllyedni kezd, mert a fejlődésben 
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nincs megállás, vagy emelkedés, vagy süllyedés van. Ahhoz 

viszont, hogy az ember haladni tudjon a fejlődés menetével,a 

rotációval, az embernek az önmaga nagyságát kell levetkőzni és 

helyébe engedelmeskedni az isteni vezetésnek. Amikor bárhova 

a lelki élet terén beszivárog az „ember” , az „én jobban tudom 

mint az Isten” lelkület, az emberi lélek ennek kárát vallja.  

 Ahhoz tehát, hogy jól működjenek a dolgok, le kell építenetek 

gyermekem az embert és szentélyt építeni ki az Úr Lelkének, 

akkor a sajkátok biztos, hogy révbe fog érni.  

 Én ez esetben gyermekem ezt a fényjelenséget a III. 

kijelentésnek, vagyis az újra ébredő pűnkösdi tüzeknek, azok 

megnyilvánulási formáinak nevezném. Erre az eseményre, mint a 

III. kijelentés ünnepére viszont teljes odaadással készülnötök 

kell, hogy felismerjétek a számotokra addig ismeretlen Igazságot, 

amely elvezet titeket a fejlődésetek következő állomására, az első 

feltámadásra. 

Amen 

Ada, 2022. 05. 15. vasárnap  
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27 „Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg magát, 

vegye fel keresztjét és és úgy kövessen.”  

Ima 

 Mindenható jóságos, a világokat átfogó és éltető hatalmas 

Isten! Mély alázattal borulok le Előtted a munkalehetőségért, 

amely révén Irányodba és az én földi testvéreim irányába 

kifejezhetem végtelen szeretetemet és elvezethetem Őket az 

üdvösségre. Vajon mit is ér az Isten Országa nélkülük? Hogyan 

tudunk boldogok lenni, Veled a bőség asztalánál ülni míg mások 

szenvednek, éheznek és fáznak lelki értelemben véve? Meghasad 

a szerető szív és munkára kényszerít minden szeretettől fűtött, az 

Isten országába eljutott szellemet! Én köszönöm tehát azt, hogy 

nem dobod el magadtól bukott gyermekeidet, hanem megengeded 

nekünk azt, hogy alászálljunk a földre és munkálkodjunk a bukott 

testvéreink visszatérésén.  

 Köszönöm Uram és Szűzanyám, hogy a segítségünkre 

vagytok ebben a munkában. 

Amen 

Éljetek lelki életet! 

 A földi ember az üdvösségre van meghívva, akár szeretne 

üdvözülni, akár nem, mert az alulról, az alacsonyabb szférákból 

feltörő erők, mint a földből felszökkenő forró vizű forrás, mintegy 

tolják maguk előtt előre és a fentről jövő vonzerő, a fejlődés 

törvénye, mint haza hívó szó, vagy rotáció törvénye hívja, vonzza 

felfelé az Isten Országa felé. Vajon mi is lenne a bukott, a 

tájékozódást veszített szellemmel, ha Isten nem alkotta volna meg 

ezt a két fő törvényt? Soha nem találna vissza a mennyei Honba!  

 Tehát vajmi kevés szabadakarattal rendelkezik a földi ember, 

ami az üdvösséget illeti, annyival csupán, hogy vajon 

engedelmeskedik-e ezeknek a törvényeknek vagy sem. És 
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ahogyan dönt, amerre lép, annak a cselekedetének veszi el 

jutalmát. Ha együtt halad a rotációval, akkor lassan hullanak le 

róla a páncélnál is keményebb bűnrétegek, tehát tisztul a 

törvénytelenségtől, ami bizonyos szenvedéssel jár, mert mindig is 

fáj a testnek és az alsóbbrendű énnek, ha az ember a testiséget és 

annak a lélekre gyakorolt hatását kénytelen levetkőzni. De ha 

viszont ellenáll az isteni hívásnak és az önmegtagadás helyett 

továbbra is szaporítja a bűnréteget, mert köztes állapot nincs, 

akkor viszont vele együtt vastagítja a bűnök további 

elkövetésével a lelke köré képződött „páncélréteget” amely 

sajnos csak a szenvedés kényszere alatt vékonyodik. Tehát az 

engedetlenséggel az ember tovább vastagítja a bűnréteget és ezzel 

gyakorlatilag csak növeli e szenvedésének a forrását.  

 Amikor már annyira megerősödött a lélek, hogy valamennyire 

meghajol a szenvedések lelket tisztító hatása előtt, akkor 

vékonyodik a bűnréteg a lelke körül és mind több és több isteni 

fényt képes átereszteni. Ez az önmegadás akkor következik be, 

amikor már elérkezik az a pont, hogy az ember belefárad a bűnök 

elkövetésébe és az abból eredő szenvedésekbe és szabadulni 

szeretne. Az ilyen megfáradt lelkek szabadítója Jézus Krisztus: 

„Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik elfáradtatok és a bűn terhe 

nyom, Én felüdítelek titeket.” Ez az az állapot, amikor az emberi 

lelket megállítja a kegyelem és nem engedi őt tovább futni, azaz 

még mélyebbre süllyedni, hanem utána nyúl és visszafordítja 

törekvéseit, a lefelé zúduló lavinának megálljt parancsol és 

megváltoztatja az irányát, hogy az eddigi iránnyal ellenkezőleg, 

azaz felfelé a magaslatok felé törekedjen, ahonnan egy jó ideje 

gördült alá a mélységek és sötétség felé. Ezek azok a lelkek, akik 

már valamennyit fel tudnak vállalni bűneik következményeiből, 

de ez nem visszafizetés, mert visszafizetni nem lehet, hanem 

lelkük tisztítása gyanánt a kitermelt negatívjaik következményét 

valamilyen testi, vagy lelki fogyatékosság formájában 

átemésztjék. Ők azok, akik már elindultak a nagy menyegző felé, 



285 

 

a földi szférákból történő kiemelkedés útján. Róluk mondja az Úr: 

„Menjetek ki az utak szélére… és szedjétek össze a bénákat, a 

vakokat és a sántákat, vezessétek el őket a nagy menyegzőre, mert 

a meghívottak következő indokkal nem akartak elmenni: „Nem 

megyek, mert hat iga ökröt vettem, nem megyek, mert feleséget 

vettem.” Tehát már azok meg vannak hívva az üdvösségre, akik 

még az anyagiasságban és az érzékiségben leledzenek,de még 

nem jutottak el arra a szintre, hogy szeretnének megszabadulni a 

bűnös hajlamaiktól, mert gyengék még arra, hogy részt tudjanak 

vállalni a lelket tisztító szenvedésből. Ezért Isten megvárja, míg 

lelkileg megerősödnek, akkor kiküld értük „szolgákat”, a fejlődés 

törvényének szolgáit, akik életről életre vezetik védencüket a 

nagy lakomára, amely „ünnepélyt” azok számára rendezi az Úr, 

akik kiemelkedtek a földi szférák igazságából, az első három 

szférából. Ez az az állapot, amikor a tékozló fiú elindulván az 

atyai ház felé és eléje siető Atyjával félúton találkozik, Aki 

hazavezeti őt. Ugyanis a királyi menyegzőn minden egyes 

ünnepelt találkozik az Úrral. Akik idáig eljutottak, azok már 

kiirtották magukból a törvénytelenséget, megtisztultak 

hatásaiktól és a törvénnyel együtt rotálnak a fejlődés útján.  

 Ők már szellemekké váltak és elhagyhatták a föld légkörét és 

megszülethetnek más, a földtől fejlettebb, az ellentéttől 

mentesebb világokon, de vissza is jöhetnek (és általában ezt a 

lehetőséget választják) a földre tovább tisztulni és másokon 

segíteni. De nem csak fizikai síkot választják, hogy segítsenek az 

ittmaradottaknak, hanem a szellemvilágból szellemi síkon is. 

Teszik ezt nagy- nagy szeretettel és hozzáértéssel, mert már 

kijárták a föld iskoláját és még elevenen él bennük a föld ármánya 

felett aratott minden győzelemnek emléke. De attól függően, 

hogy kinek hova, melyik állomásra kell beérkeznie, magasabb 

vezetőt is kaphat a Mindenhatótól. Ugyanis Isten azért Isten és 

nem ember, hogy minden egyes gyermekének ismeri az életét a 

megteremtése pillanatától a jelen pillanatig és tudja azt, hogy 
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kinek mire van szüksége. Gondoljatok csak bele, hogy a 

galakszisban rengeteg milliárd szellem él és Isten mindenkit 

személyesen és behatóan ismer, sőt irányítja a fejlődését. Tehát 

érdemes Benne bízni és rábízni az életeteket. Ő küld ki bennünket 

különböző feladatokkal, amely feladatokat nekünk érezni és 

ismerni kell. Ez a Szentlélek és a Szent Szellemek munkája : 

megvilágítani az embereket és megtanítani lelki életet élni. Lelki 

élet nélkül nem tudja felismerni az ember a benne rejlő rosszat és 

nem is tud belőle kikecmeregni. Az első lépés erre nézve az 

Istennek történő engedelmesség. Ő mutat utat Rajtunk keresztül 

és Ő határozza meg azt az állomást is, amelybe be kell érni a 

kicsiny sajkának.  

 A mai embernek a lelki életéhez hozzátartozik az ismeret is, 

az igazság ismerete, hogy az értelmével is felfogja azt, hogy mi a 

bűn és miért bűn a bűn. Ezért az embernek táplálni kell a lelkét, 

is, főként a lelkét és nem csak a testét. Az ismeretek megszerzése 

és betartása adja a lélek számára a komplett eledelt és csak ezután 

jön a test táplálása, mert ugyanis a kettő nem fér meg egymás 

mellett. A lélek tápláléka „károsítja” a testi ént és a test tápláléka 

a lélek kárára van. Ezért mondja az Úr, hogy „Aki utánam akar 

jönni, naponként tagadja meg önmagát, vegye fel keresztjét és 

úgy kövessen engem.” 

 A lelki élethez viszont magányban eltöltött imára van 

szükség. „Ha imádkozol, menj be a belső szobádba és zárd be az 

ajtót…” 

 A bűnös hajlamok felismeréséhez szükség van a lelki életre, 

az Istennel töltött időre és állapotra. Sőt mi több arra kér fel 

benneteket az Úr: „Szüntelenül imádkozzatok” Ez is egy 

lelkiállapot, egy szint, ugyanis annyira szétszórt a mai ember és 

annyira nehéz napközben is Istenre gondolni, mert lekötik a 

problémák, a hétköznapi gondok, pedig sokkal gyorsabban 

megoldódnának a megoldatlan dolgok, ha az ember valahogy 
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Istenre hagyatkozva oldaná meg azokat. Sőt, ha az ember 

igyekszik követni az Urat, vagyis menni az Úr után, aki 

éppenhogy ebből a bűnös világból kifelé szeretné vezetni az ő 

követőit, hogy eljuthassanak a feltámadásra, az első feltámadásra, 

akkor szintén könnyebben oldódnak meg a dolgok. Egyrészt 

azért, mert az önmegtagadással szűkülnek az evilági dolgai az 

embernek, másrészt, mert az önmegtagadással oldódnak a 

lekötött erők és könnyebben és gördülékenyebben haladhatnak 

előre az ember dolgai. De hangsúlyozom, mindehhez 

elengedhetetlenül szükség van lelki életet élni. Főként a mai 

világban, amikor a világ tele van káprázattal és annyi mindent 

kínál eladásra, főként olyan dolgokat, amelyre az embernek nincs 

is igazából szüksége, de ha van pénze akkor megveszi, esetleg 

irigységből, versengésből, hiúságból stb, de ha lelki életet él az 

ember, akkor tudja azt, hogy nem ez a világ az állandó lakhelye 

az embernek, hanem ez egy olyan világ, amelyből ki kell nőnie, 

le kell vetkőznie és mégis úgy viselkedik az ember, mintha itt 

ezen a világon akarná megélni az örökkévalóságát. Mindaz, 

amelyet az ember feleslegesen vásárol, az beépül a lelki világába 

és ideköti ehhez a világhoz. Tehát az új világba csak akkor tudtok 

eljutni, ha levetkőzitek az evilági felesleges dolgaitokat. Az 

elkövetkező időszak, nagyban hozzá fog segíteni mindennek az 

eléréséhez, de mint kényszerítő körülmény. De ha ti önmagatok 

megteszitek már előbb ezt a „levetkőzést”, akkor az elkövetkező 

idők nem lesznek olyan fájdalmasak, főként ha tudatosulnak 

bennetek az Úr szavai: „Mindennek meg kell történnie.” Vagyis, 

hogy meg kell történnie a fluidok szétválasztásának, és a negatív 

fluidok és a hozzájuk tartozó szellemek és emberek kitaszításának 

az alacsonyabb szintű létállapot kialakulása céljából. Sokkal 

könnyebb lesz az elkövetkező idők elfogadása, ha tudjátok azt, 

hogy a 12 apostol, élükön a Névtelen Szellemmel, vezetik le az 

apokaliptikus idők eseményeit, vagyis, hogy nem véletlenszerűen 

fognak történni az események, hanem irányítottan, mindannak 
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ellenére, hogy amerre elvonulnak a sötét fluidok, ott komoly 

viharokat, földrengéseket, világégést, járványokat stb. idézve elő. 

De én mégis csak azt mondom nektek, hogy ne féljetek, mert akik 

megismerték és követik a Névtelen Szellem tanításait, azok 

számára maga a N.Sz. fog védelmet biztosítani. Ezt még Eszter 

médiumon keresztül megígérte. Ezt a védelmet, ama mennyei 

juhaklot, amelyről Ő beszélt, illetve írt, az embernek az élete 

folyamán kell kiépítenie és nem az utolsó pillanatban, amikor már 

szorul az nyaka körül a hurok. De viszont nagyban segít ebben a 

munkában a Névtelen Szellem, mint a III. kijelentés, vagyis a 

Szentlélek korszakának megkoronázott vezetője. De ehhez élni 

kell az ő tanát mindama sok irányzattal szemben. Ha az ember 

csak az információkat gyűjti az isteni igazságokról és nem éli azt, 

akkor még a lelki élet kezdetén van csak, de ez a kezdeti fázis 

nem vezeti el az embert a kárhozatba vivő hajlamok 

levetkőzéséhez. Ezért mondja az Úr: „Aki utánam akar jönni, 

naponként tagadja meg önmagát, vegye fel az ő keresztjét és úgy 

kövessen engem.” Ha ezt csak elméleti szinten éli meg valaki, 

akkor nem hozhat túl sok eredményt. Tehát lelki élet 

szükségeltetik hozzá, aminek első feltétele talán a vízzel való 

keresztség, vagyis ama kegyelmi áramokba való bekapcsolódás, 

amely Istenből árad szét az egész világmindenségre. Ha az ember 

nem kapcsolódott bele ezekbe az áramokba, vagy kiesett belőlük, 

erőtlenné válik a lelki élete és képtelen felvenni a harcot 

önmagával. És miért mondja az Úr azt, hogy „…naponként 

tagadja meg önmagát….”? Mert az emberi léleknek szinte a 

másodénjévé vált a bűn, a lelkének alkotó elemévé, amely a testen 

keresztül nyilvánul meg. Az ember viszont egyesíti magát a 

testtel, ezért, ha a test és a testen keresztül megnyilvánuló vágyak 

megtagadásáról van szó, akkor az Úr azt mondja: „…tagadja meg 

önmagát…” Ha az ember nem egyesítené annyira magát a testtel, 

akkor sokkal kevesebb időt, erőt anyagot és anyagit fordítana a 
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testre, de sajnos nem így van. Pedig mindenki tudja közületek is, 

hogy: „Test és vér nem vehetik Isten Országa örökségét.” 

 Mindezt azért tartjuk fontosnak, mert az utolsó időt élitek és 

sok múlik azon, hogy ezt az utolsó életet hogyan élitek le. Tehát 

a ti üdvösségetek érdekében írunk minderről, nehogy késő 

legyen.  

 Mind a fentebb említett okokból kifolyólag idézzük az Írást: 

„Szánjátok oda testeteket égő és szent áldozatul” az Istennek.” És 

ne a bűnnek, mert nincs már idő Pató Pál úr módjára viselkedni, 

mert mindazt be kell hoznotok, amit esetleg az előző életeitekben 

elvétettetek. Úgy néz ki, hogy ez emberileg lehetetlen, de ami 

embernél lehetetlen, az Istennél lehetséges. Isten ugyanis annyi 

erőt helyezett el a III. kijelentésbe, hogy meg tudjátok valósítani 

azt, amit eddig elmulasztottatok. Hát nem csodálatos? Igaz, a 

sűrített „program” talán több szenvedéssel jár, de amint sikerül 

legyőzni önmagatokat és felvenni a kereszteteket a boldogság 

leírhatatlan állapota fog rajtatok úrrá lenni, elfeledvén az addigi 

szenvedéseket. Ha ezt nem teszitek, akkor a testi vágyak kiélése 

ahhoz a világhoz köt titeket, amely világ eleve a kárhozatra van 

ítélve.  

 Tehát ismételten hangsúlyozom én is, ami egyébként is 2000 

év távlatából hallatszik felétek: „Aki utánam akar jönni, 

naponként tagadja meg önmagát, vegye fel keresztjét és úgy 

kövessen engem.” Ugyanis az Úr a pokoli állapotok elől szeretne 

kimenekíteni benneteket, amelyek a kegyelem teljes 

visszavonásával zúdulnak rá a földre. Most még a kegyelem 

valamennyire visszafogja a gonosz hatalmak munkájának 

hatásait, de amint megtörténik az elragadtatás, a visszafogott 

gonosz erők egyből rázúdulnak a földre. Az Isten mentsen meg 

ettől mindenkit. Azért szorgalmaznánk a naponkénti 

önmegtagadást és a keresztfelvételt, hogy ne érjen itt benneteket 

ez a borzalmas állapot, amelyről azt mondta az Úr, hogy ilyen 
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borzalmak nem voltak a világ kezdete óta és nem is lesznek 

ezután sem.  

 Azért szorgalmazzuk azt, hogy olyan lelki olvasmányokat 

olvassatok, amelyek a bensőtökbe vezet el titeket, le egészen a 

hajlamok gyökeréig, talán vissza az előző életetekbe, amennyiben 

onnan hoztátok a dolgaitokat, hogy amikor elérkezik az 

elragadtatás, akkorra teljesen készen legyetek az Úr színe elé 

állni. De mivel bűntelen ember nem létezik, ezért szükség van az 

Úr megbocsátó kegyelmére. „Bocsásd meg a mi vétkeinket, 

miképpen mi is megbocsátunk az ellenünk vétkezőknek”, 

értelemszerűen mondja az egyszerű magyar fordítása a 

miatyánknak. A bűnbocsánat Krisztus Urunk kínszenvedésének 

produktumából adatik a földi ember számára. Azért mondja az 

Úr: „Az emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani”, mert 

a feloldozáshoz szükséges fluidokat kínszenvedéseivel és 

kereszthalálával kitermelte. Igaz, már előre oldozott, de minden 

megbocsátott bűnt felvitt a kereszte, mert ott vált igazán Isten 

előtt „jogerőssé” a bűnbocsánat. A feloldozás hatalmát Jézus 

mindenekelőtt Péterre ruházta át: „Amit feloldozol a földön, fel 

lesz oldozva a mennyben is és amit megközöl a földön, meg lesz 

kötve a mennyben is.” Ez is és minden feloldozás Jézus 

kínszenvedésének eredményéből táplálkozik. Ha ti 

megbocsátotok egymásnak, ez a feloldozás is ezeknek a 

fluidoknak a hatására jöhet létre. Igaz szeretet szükséges hozzá, 

de erről szólottunk volt már több alkalommal is, most már nem 

boncoljuk tovább ezt a törvényt előttetek. De az mindenképpen 

valóság, hogy Jézus és az Ő kínszenvedése nélkül nem tisztulhat 

és haladhat tovább a földi ember, nem élhet lelki életet, főként 

nem egyedül. „Ha ketten, vagy hárman az én nevemben 

összejöttök én köztetek vagyok.” Szükség van több krisztusi 

lelkületű emberi léleknek a jelenlétére ahhoz, hogy valamilyen 

formában az Úr ott meg tudjon jelenni. Szükséges tehát a 

szeretetnek, a harmóniának a jelenléte, hogy további szeretetet és 
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harmóniát szüljön, amit gyakorlatilag önmagatokban kell 

kidolgozni, az önzésnek, a fölényességnek, az ún. „szakmai 

féltékenységnek”, vagyis az irigységnek a leküzdése által, mert 

ha valaki nagy közöttetek, akkor azt azzal tudja kimutatni és 

gyakorolni, ha bánni tud a szerinte nálánál „kisebbekkel”, mert 

nem mindig az a nagy, aki annak tartja magát, csak még hiányos 

az önismeret belőle, a másik meg már túljuthatott az élet delelőjén 

és megedzette az élet, vagyis rájött arra, hogy nem mind arany 

ami fénylik és némi alázatra tett már szert a problémák által. De 

nem az életkor határozza meg azt, hogy ki mennyire alázatos és 

hogy kiben mekkora a szeretet! Inkább talán az, hogy ki mennyire 

ismerte be kárhozatra vivő hajlamait és főként, hogy mennyire 

küzdötte azokat le, vagyis milyen mértékben és minőségben élt 

lelki életet és mekkora felelősségtudattal. Mindezek a dolgok 

szükségesek egy krisztusi közösség működéséhez. A mai modern 

elektronikus „közösségekben” mindez mennyire kivitelezhető, 

azt döntsétek el ti magatok, de annyi biztos, hogy mivel lassan 

vonatik vissza a kegyelem, ezzel párhuzamosan csökken a földön 

a kegyelem és a világosság is arra nézve, hogy az ember 

felismerje saját hajlamait. De még mindig lehet javulni, ha az 

ember el akarja fogadni Isten kezéből az őt megváltoztatni 

igyekvő akaratát, amely a mindennapi önmegtagadásban, a 

keresztfelvételben és a szeretetnek a gyakorlásában nyer 

kifejezést. Azt viszont, hogy miben kell megtagadni magatokat, 

megmutatja a helyes lelkiismeret, a miértet megmutatja a 

szellemtan, ha nyitottak vagytok beismerni bűnös voltotokat. De 

addig, amíg az ember erénynek tartja a bűnt és azt hiszi, hogy 

mindaz amit kíván, arra szüksége is van, akkor még messze áll a 

lelki élettől, az önmegtagadástól, mert tudnotok kell azt, hogy ami 

kedvez a testnek, az nem kedvez a léleknek! Igaz vannak szintek, 

de egy- egy szint elérése még nem maga az Isten Országa, csak 

az oda vezető út, mert az Isten Országába csak az önmagát 

teljesen megtagadni tudó, az alázatban, az önzetlenségben, a 
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hátulmaradásban gyakorolt és mindennek a gyümölcseként a 

szeretetben viszont bőkezű lélek az, amelyik talán alkalmas lehet 

az Isten Országára, mert akik elhagyták a földet, azok mind 

ilyenek voltak. Csak ha ilyenekről írunk vagy szólunk köztetek, 

akkor az a mai modern világban már elavultnak tekintendő. 

Közben meg nézzétek meg azt, hogy a modern világ csak a 

meztelenséget, az anyagelvűséget sugallja, sőt ordítja és 

erőszakolja bele a világba és az emberek még vevők is rá. A mai 

divat rombolólag hat egyaránt a lélekre és a testre is és mindenütt 

anyagelvűség húzódik meg a háttérben. A csípőnadrágok 

vesekárosodást eredményeznek, a térdnél kitépettek viszont 

ízületi problémákat okoznak stb, amelyek csak a későbbiek 

folyamán jönnek elő és gyógyszeres kezelésekre szorulnak . 

Mindennek az eléréséhez megvannak a különböző olyan 

módszerek, amelyekkel mindezt elfogadtatják az emberekkel és 

amelyet ti nem láttok, mert nem is láthattok. Azok a dolgok, 

amelyeket ti láttok, csak elenyésző hányada annak a törekvésnek, 

amit nem láthattok. Ezért mondtuk azt, hogy éljetek lelki életet, 

és fentebb azt, hogy alakítsatok élő, az isteni igazságokon alapuló 

közösséget, hogy védelmetek lehessen ezektől a mégis 

mindinkább nyilvánvalóvá váló, tudatosan irányított hatásoktól, 

mert ha az ember lelki életet él, azaz gyakorolja magát az 

önmegtagadásban és a szeretetben, akkor a maga szintjén ugyan, 

de isteni fluidok veszik körül, melyek kiemelik az egyént ennek 

a világnak a hatása alól, de inkább a bűvköréből egy olyan 

világba, ahova ezeknek az anyagias törekvéseknek a 

hullámverései nem tudnak felérni: „Te vagy Péter (kőszikla) és 

én erre a Péterre (kősziklára) építem fel az én 

anyaszentegyházamat, amelyen a pokol kapui nem vesznek erőt.”  

 Tehát jól vigyázzatok, ne csapjátok be magatokat, mert csakis 

a jól és kellő szinten kimunkált lélek juthat be az Isten Országába, 

ami viszont tudatos meghajlás (jobb felől a juhok) és Isten és 

emberszeretet híján (aki jobban szereti … szeresd Istent…) nem 
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fog működni. Ha valamikor is szükség volt a hitre, most nagyon 

szükség van, ezért dolgoznak teljes erőbevetéssel azon, hogy a 

hitnek még a csíráját is kiirtsák és egy istentelen, azaz teljesen 

erőtlen hitet állítsanak a helyébe. 

Akkor tudtok valamennyire is megmaradni az ellenszélben és 

kitartani Isten mellett, ha a gyűlölködés és a gyűlölet szítással, a 

pártoskodással ellentétben, a testvéri szeretetben összefogtok és 

ki is tartatok egymás mellett. Legyen bárminemű, a 

legnemesebbnek látszó törekvés, amely nem az egységet 

szolgálja, az mind a sátánnak a műve köztetek! Ha valakivel 

bajotok van, azt beszéljétek meg azzal a valakivel négyszemközt, 

ne adjatok okot az ítélkezésre, mert ha valaki is ti miattatok 

ítélkezik a másik felett, annak a bukásának a felelősségetiteket 

terhel. Tehát jól vigyázzatok, mert az ember akkor ítélkezik a 

másik felett, ha azt jogosnak tartja, közben meg éppen akkor 

bukik vele a legnagyobbat, mert nem az építője, hanem a 

rombolója volt az egységnek, az Isten Országának. A szeretet 

nem rombol, hanem épít! 

Vigyázzatok nagyon, mert mostanra több ördög van a földre 

ráengedve, mint ahány ember élt a földön Ádámtól és Évától 

számítva és mindenféle utánzat eszmékkel jelennek meg, csak 

hogy lelassítsák a fejlődési folyamataitokat, hogy amikorra kell, 

akkorra ne érjetek célba.  

Mindennek a felismeréséhez és megértéséhez az Úr kegyelme 

adjon nektek világosságot. 

Ada, 2022. 05. 22. 
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28 „Aki nem születik újjá víztől és Szentlélektől, nem 

mehet be az Isten Országába” 

Ima 

Mindenható Atyám! Nem léteznek földi szavak, annak a szent 

szeretetnek a meghatározására, melyet Irányodba érzek, amely 

Feléd való engedelmességre és a fejlődésben lévő testvéreim felé 

történő munkára „kényszerít” engem. Nem lehet neked nem 

engedelmeskedni és nem lehet földi testvéreimért nem dolgozni a 

szeretet kényszere miatt.Az a legfájóbb, amikor az emberek nem 

akarnak engedelmeskedni az isteni hívásnak és visszautasítják az 

értük végzett munkát. Ilyen esetben nincs mit tenni, mint a kapott 

fájdalmat ajánlani fel neked Atyám az ellenszegülő 

gyermekeidért, sajnálattal elengedni őket és nézni amint saját 

magukat adják át a kárhozat törvényének. Ilyenkor hiába minden 

vonzerő, meg kell várni, amíg az eltévelyedett „századik” újból 

ki akar jutni a saját maga által alkotott tövisbokorból, 

labirintusból. 

 Kedves Atyám, legtöbbet a földi szenvedéseimmel adhattam 

neked, de munkálkodni földi testvéreimért, a szellemvilágban 

tudok, a szenvedéseim eredményei által, kérlek segíts meg ebben. 

 Könyörgök hozzád Atyám mindenekelőtt azokért, akik 

haladni szeretnének, de gyöngék az engedelmességre, mert a 

hajlamaik visszahúzzák őket, ezért kérlek, hogy áldanád meg őket 

a te Szentlelkeddel, de még inkább könyörgök azokért is, akik 

még nem jutottak teljes bűnbánatra és ebből kifolyólag a teljes 

szabadulásra sem. Segítsd meg őket is és bocsásd meg minden 

bűnüket, engedd el az adósságaikat, hogy az Örök világosság 

bevilágíthassa egész valójukat.  

 Nekem viszont hűséges szolgádnak adj erőt, hogy pontosan 

meg tudjak felelni a Te követelményeidnek és elvárásaidnak, 
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mert a Te követelményeidnek és elvárásaidnak a betartása a 

tökéletességre vezetnek el bennünket. 

 Köszönöm Jézusom a te Szentségedet, ama tökéletes példát, 

amelyet konstatáltál nekünk, Téged követőknek és amiért ehhez 

Szentlelket küldtél a számunkra az Atyától. Ez a Szentlélek nem 

más, mint a te szentséged és akaratod ereje, amelyet ha hittel 

magához vonz az ember, felismerheti és megvalósíthatja a Te 

akaratodat. 

Neked is köszönöm ó drága Szűz Mária a te segítségedet, a 

Szentségedet, az alázatosságot és tisztaságot, amelyet 

megkoronázott benned és rajtad az Úr az ő Szentlelkével.  

 Légy áldott ó dicső „Szentháromság”, melynek mi is a részese 

vagyunk oly mértékben, amilyen mértékben megtisztulunk az Úr 

szent vére által! 

 Amen  

* 

 A világegyetemet hatalmas erők irányítják és vezetik az örök 

cél, Isten felé. Az emberi elme mégis azt feltételezi, hogy egy 

feltételezett ősrobbanásból kifolyólag a világok egymástól 

hatalmas sebességgel távolodnak.  

 A világegyetem „középpontjában” székel Isten és minden 

eme központ felé van vonzatva Isten részéről. Eme központ körül 

forog a világegyetem és amíg egyet megfordul az „egy évet”, 

vagyis egy örökkévalóságot tesz ki. Ennek a forgásnak spirál 

tevékenysége van az Istenből kiáradó vonzalom által. Ez hozza 

meg gyakorlatilag a fejlődést. Tehát ennek a vonzerőnek lelket 

átformáló és újjáteremtő hatalma és hatása van. Tehát nem olyan 

mint egy mágnes, hanem élő és éltető, mert isteni ez az erő. És az 

emberi lélek is ennek a hatalmas lelket újjáformáló erőnek van 

alávetve, főként amikor testet ölt. De ha haladni akar, akkor 
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együtt kell működnie a rotáció törvényével, Ha azonban kiesik a 

forgásból és ahányszor kiesik, mindig szűkülnek a lehetőségei, 

sűrűsödnek az őt körülvevő erő rétegek és nehezedik az 

előrehaladás. De a meghatározott időre, a meghatározott számú 

szellemeknek mégis csak be kell jutniuk a meghatározott 

állomására a fejlődési folyamatnak, mert Istennél nincs 

„eldobás”, minden léleknek, sőt az anyag minden atomjának 

vissza kell jutni Istenbe. Ahogyan a szellem Istenből pattant ki, 

úgy az „anyag” is Istenből származik. Az anyag, Istenből kiáradó 

ősvilágosság lebukott, lesűrűsödött formája, amelynek vissza kell 

fejlődnie erre az ősvilágossági szintre. Tehát nem az anyag hozta 

létre a szellemet, sem a szellem az anyagot, hanem az anyag(nak 

az eredeti állapota) is isteni produktum.  

Isten kezdetkor, amikor ebbe a légüres térbe „belépett” az ő 

fluidjaival átdolgozta a mindenütt jelenvaló holt molekulákat és 

így a mindenség a sötétségből fény tengerré alakult át, ahova az 

ős napokat helyezte, mint az újonnan megteremtett messiás 

szellemek lakhelye gyanánt. Ezek a szellemek a tökéletesség 

elérésének egy meghatározott szintjére voltak meghívva. Ehhez 

adva volt a szabad akarat és ebből kifolyólag nem mindenki érte 

el az Isten által meghatározott szintet. Amikor lezárult a fejlődési 

korszak, azok, akik visszamaradtak, „salakjukkal” együtt 

kilökettek a világukból és az ős-napok holdjaivá alakítattak. Ezek 

voltak gyakorlatilag a bolygók. Isten tehát nem teremtett 

bolygókat, csak napokat, a bolygók a napok kilökött salakjai. 

Amikor ezeken a mellékbolygókon élő szellemeknek is elérkezett 

a fejlődésük vége és lezárult egy korszak, akik elérték a 

meghatározott szintet, azok továbbléptek egy ritkább anyagú 

világba, míg akik vissza maradtak, azok salakjukkal együtt 

kilökettek és a bolygók mellékbolygóivá lettek.  

 Tehát a bukási folyamatok igen lassú folyamatok voltak, 

mindig a salak eltávoztatása adott lehetőséget egy újabb világ 
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kialakulásának. No már most, mindez cáfolja az ősrobbanás 

elméletet, mert abba nincs belefoglalva mindez a felfelé és lefelé 

hatványozódási folyamat, akkor az anyagnak csak abban az 

állapotban kellene száguldania, amilyen állapotban szétrobbant. 

Nem volna az anyagnak fejlődési lehetősége. 

Isten nélkül nincs semmi, minden Ő általa lett, ami lett, maga 

az ember is, az anyagba gyúrt szellem is, mert Isten senkit és 

semmit nem hagy veszendőbe menni, hanem mindenkinek 

fejlődési lehetőséget biztosít és az ember mégis perel, perlekedik, 

átkozódik. Pedig ha Isten nem nyúlna le érte szeretetből, előbb a 

törvény szigorával, majd a szeretet mindeneket oldó hatalmával a 

lélek szükséglete szerint, akkor senkinek sem adatna lehetőség 

eljutni az Isten országába. Sajnos az ember nem látja meg Isten 

hatalmas kezét az ő életében és ezért nem hisz Benne. Pedig 

először a hitnek kell körvonalazódnia ahhoz, hogy az embernek 

legyen szeme a látásra és füle a hallásra. Az ember milyen kicsi 

önmagában és mégis oly nagynak, sőt hatalmasnak hiszi magát 

látván a vélt és valós eredményeit, mert nem tanulta még meg, 

hogy nem ő alkot, hanem csak a meglévőre, az Isten által 

megalkotottra talál rá, de csak akkor, ha az Isten arra rávezeti, 

vagy rálátást ad neki. Így van ez fizikai és lelki síkon is. Az ember 

minden szempontból rá van utalva az Ő Istenére, még maga az Úr 

is. Akkor volt neki a legnehezebb, amikor „elhagyta” Őt az Isten: 

„Istenem, Istenem miért hagytál el engem”. Az Isten nem hagyta 

el, hanem, olyan hatalmas tömérdek negatív erő szakadt Rá, hogy 

egy pillanatra nem észlelte, nem érezte Isten jelenlétét.  

 Vajon mikor jut el a mai emberiség arra a szintre, hogy 

annyira hiányozzon neki az ő Teremtője, hisz sok esetben alig 

várja, hogy hátat fordítson Neki? Az ember ugyanis bűntől 

fertőzött lény és a hiányosságot bűnnel, a bűn kiélésének a 

produktumaival igyekszik betölteni, amitől, nemhogy közelebb 

kerülne az Istenhez, hanem annyira messze esik Tőle, 
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összezsugorodik, szinte élettelenné válik és ezáltal képtelen Őt 

befogadni. Így is az emberhez alkalmazkodva, az isteni 

világosságnak rétegződnie kell a féligazságokkal, hogy a földi 

ember be tudja fogadni. És ahogyan szenved az ember a 

féligazságoktól, vagyis ahogy tisztul a lélek, úgy válnak mind 

szűkebbé és szűkebbé a az isteni igazságokban rejlő féligazságok 

és úgy vetkőzi le magáról ezeket a „régi posztókat” vagy cseréli 

ki újabbra a „régi tömlőt” a lelki világában. 

 Sajnos olyan az ember, hogy ha Isten nem támogatja az ő 

elképzeléseit, akkor ellenségének kezeli, mert szerinte nem akar 

neki jót az Isten. És mindaddig tart ez az állapot, ameddig az 

ember rá nem döbben arra, hogy az ő törekvései a kárhozatra 

viszik, tehát szüksége van Istenre és az isteni vezetésre. Sajnos, 

hogy nagyon hosszú időnek kell elmúlnia addig, amíg a 

tapasztalatok erre rávezetik. Az embernek rá kel döbbennie arra, 

hogy „bojtorjánról nem szedhet szőlőt” vagyis, hogy az isteni 

dolgok helyett nem táplálhatja a lelkét kárhozatra vivő dolgokkal, 

mert csak tovább folytatódik a bukása a szellemi halál felé. Ez az 

egyik dolog, amelyet meg kell tapasztalnia a léleknek, mert sajnos 

a fejlődésének ebben a fázisában még csak a tapasztalatok tudják 

gondolkodásra bírni, vagy talán még azok sem. Sokszor bele kell 

verni az embernek a fejét ugyanabba a korlátba, amikorra ugyanis 

tudatosodik benne az, hogy ő okoz saját magának fájdalmat és 

nem a másik. De ekkor még nincs ereje felvenni a harcot 

önmagával, csak a tapasztalat van meg és a korlát még mindig 

kemény és nem is fog megpuhulni, hanem minél inkább szeretne 

elrugaszkodni az ember, annál inkább bekeményedik, hogy az 

embert a korlát keménysége „kényszerítse” a bűn elhagyására. Ez 

gyakorlatilag a szellemet alulról felfelé „kényszerítő” erő, amely 

nem hagyja az emberi lelket a bűnben leledzeni, hanem 

kényszeríti a bűn elhagyására. Sajnos a léleknek ezen a fejlődési 

fokán még szunnyadóban az igazi formanélküli hit, amely erőt 

nyújtana a léleknek a felismerésre és a szabadulás gondolatának 
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a követésére. De ha lenne is hite, nem lenne kellő ereje a 

követésre, mert nem lenne meg benne a kellő elhatározás. A hit 

sajnos már csak akkor alakul ki, amikor már kellő 

tapasztalatokkal rendelkezik az ember arra nézve, hogy a bűn 

zsoldja a halál és mindenáron taszítani akarja magától. Ha 

azonbanhittel tudna közeledni az ember Istenhez és ezáltal a saját 

szabadulásához, vagyis, ha elhinné azt, hogy a korlátokkal Isten 

nem megfosztani akarja őt az élettől, hanem éppen az Életre 

szeretné elvezetni, akkor nyugodt lélekkel rá tudná magát bízni 

az isteni vezetésre és ha nehéz is, de követné az isteni akaratot, 

mert tudná azt, hogy a megtapasztalás útja sokkal meredekebb és 

éles kavicsokkal telítettebb és sokkal szenvedésteljesebb, mint a 

hitnek az útja. A hit útja Jézusnak az útja: „Én vagyok az Út…” 

de erre rálépni, bizony, hogy sok vesződséggel jár, vagyis a 

Szentléleknek nagyon sok munkájába kerül, mert hullámvölgy és 

hullámcsúcs az emberi élet, azaz, ha az ember olyan célok 

eléréséért küzd, amelyek nem egyeznek meg az isteni 

elgondolással, akkor sűrűn, vagy legalábbis időnként visszatér az 

ó „ember” és az ember visszaesik a régi bűneibe. Tehát senki 

sincs kibiztosítva arról, hogy a hitnek az útja bukásmentes, hanem 

magán az emberen áll az, hogy mikor esik vissza a bűn fertőjébe. 

Azt is azonban tudni kell, hogy ami az embert egy bizonyos ideig, 

mint igazság segítette előre a fejlődésben, az már egy következő 

fordulónál, vagy állomásnál, mint levetkőzendő dolog jelenik 

meg a lelki világában. (Ezért javasoljuk azt, hogy ne 

ragaszkodjatok a ti kis földi igazságaitokhoz, mert a saját 

fejlődéseteket akadályozzátok meg vele.) 

Az előrehaladásotokon, a fejlődéseteken életeken keresztül 

dolgozik a Szentlélek annak érdekében, hogy minél hamarabb 

belássa az ember a hibáit, bűneit, téves irányát és megtérjen 

bűneiből, mert nem a testetöltések száma hozza meg a fejlődést, 

hanem az irányváltás és az új irányban való haladás. Ezért mondja 

az Úr, hogy:  
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 „Újjá kell születnetek! ” 

Újjá kell születnetek és gyakorlatilag ezt az újjászületést 

munkálja életről életre bennetek a Szentlélek. Mert az az 

esemény, amikor valaki újjászületik, az csakis a Szentléleknek 

ereje, világossága és munkája által történhet meg, ami nem csak 

az akkori pillanatnyi munkáját jelenti a Szentléleknek, hanem 

hosszú prevenciós munkát, amely nélkül nincs újjászületés! És 

viszont ez az újjászületés nélkül nem lehet eljutni az Isten 

Országába. Ezért mondja az Úr: „Aki nem születik újjá Víztől és 

Szentlélektől, nem juthat be az Isten Országába.” (mert csakis a 

Szentlélek vezetheti el az embert az Isten Országába.)  

 A víztől történő újjászületés nem azt jelenti, amikor a 

csecsemőt a keresztvíz alá tartják, hanem amikor az ember 

tudatosan veti alá magát az Atyától jövő isteni erők 

kiáramlásának, amiről a közlésünk elején tettünk említést. Ez az 

az első lépés, amikor az emberben tudatosulnak a dolgok és rájön 

arra, hogy a sokadszorra történő próbálkozás ellenére is egyedül 

képtelen megoldani a saját szabadulását, hanem felsőbb 

segítségre van szüksége és „segítségül hívja az Úr nevét”. Az első 

könyörgése még talán nem is igazi, még nem fakad a teljes 

lényéből, mert még nem alakult ki a teljes szabadulni vágyás, 

mert még van némi kötődése a bűnhöz. Sok esetben még billenőn 

van a bűn kiélésének mezején és visszaesik, habár az elhatározás 

már megvan a szabadulásra. És minél többet szenved a bűnök 

következményeitől, annál inkább erősödik az emberben az, hogy 

az erény mellett döntsön, de teljesen akkor fog az emberi lélek 

igaz szívvel és őszintén könyörögni, amikor már belefárad a saját 

bűnei okozta szenvedésekbe és segítségért kiált Istenhez. Az ilyen 

megfáradt lelkekért jött le az Úr. És ha ki is tud tartani az ember 

az elhatározása mellett és őszintén törekszik a jónak a követésére, 

akkor erre Isten válasz gyanánt elküldi számáta a Szentlelket. Ez 

az az Újjászületés, amely nélkül nem lehet eljutni az üdvösségre. 
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Ez a pillanat, olyan pozitív változásokat hoz bele az ember lelki 

világába, amelyek azelőtt nem voltak tapasztalhatóak. Az ember 

fizikális környezete a csodájára jár, mert a Szentlélektől megszállt 

ember ezentúl olyan dolgokat tesz, amelyeket azelőtt soha, 

megváltozik a gondolkodásmódja, az érdeklődési köre, vagyis 

teljesen más ember lesz, mert az isteni lényeg behatolt a lélek 

bensejébe és egy újjáteremtési folyamatot idézett elő. De ennek a 

pillanatnak az előkészületei nem ekkor kezdődtek, hanem jóval 

előbb. Ugyanis egy bizonyosfokú lelki éhséget kell éreznie a 

léleknek a Szentlélek befogadására, amelyet sok esetben a 

fentebb említett kudarcok munkálnak ki benne. 

 Azért nem tud az ember a Szentlélektől való újjászületés 

nélkül eljutni az üdvösségre, mert a Szentlélek van hivatva 

átformálni és újjáteremteni a világot és benne az embert a 

krisztusi képmásra.  

 Ennek okáért újra és újra gyúlnak a pünkösdi tüzek, hogy 

feladatukat elvégezzék mindaddig, ameddig be nem telik az a 

szám, az üdvözültek száma, akiknek a neve be vagyon írva az 

Életnek nagy könyvébe. Igyekezzetek, hogy ti is 

beletartozhassatok ebbe a számba, amelyet csak Isten tud és 

amikor betelik, akkor meghúzza az alsó vonalat, bezárja a 

Mennyek kapuit és befejeződik egy fejlődési turnus, lezárul egy 

örökkévalóság, mert a világegyetem megtett egy kört a 

világmindenség középpontja, Isten körül és akiknek sikerült 

együtt rotálni a fejlődés törvényével, azok haladnak tovább, 

akiknek viszont nem, azok kívül esnek ezen a fejlődési törvényen 

és várni kell, amíg a rotáció újból felszedi őket, hogy életbe 

hívhassa egy másodlagos fejlődési törvény által, amely már 

sokkal több szenvedéssel, sokkal kisebb lehetőségeket nyújtva 

vezeti a szellemeket a fejlődés útján. Ugyanis nem marad 

büntetlenül az, hogy visszaéltek a krisztusi segítséggel. Amit 

ebben a korszakban úm. megtagadtak, az elkövetkezendőkben 
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annak a hiányában kell újból kezdeni, majd folytatni a 

fejlődésüket azoknak, akik nem használták ki a jelen krisztusi 

időt! 

 Vigyázzatok, mert a megtévesztés szelleme újra támad, ne 

higgyetek neki! 

Amen 

„Jövel Uram Jézus!” 

Ada, 2022. V. 29. 
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29 PÜNKÖSDI SZÓZAT 2022 

Ima 

 Mindenható, mindeneket átfogó és éltető hatalmas Istenség! 

Mély és kifejezhetetlen alázattal borulunk le a végtelenséged 

előtt, hogy teljes lényünkkel megköszönjük az Életet, melyet 

Önmagadból hoztál létre. Atyám, Te magad vagy az Élet, az Örök 

élet és minden Belőled származik ami él, mert Te élteted a Te 

lényed kisugárzásával. Tehát ahol Élet van, ott Te jelen vagy az 

életnek a legmagasabb hatványában. És ahol Te jelen vagy, ott 

jelen van a Te Lényed és lényegiséged, gyakorlatilag a Te 

Országod. Így mindenütt a Te Országod jelen van, így bennünket 

is Ez vesz körül, csak az Előtted lelkileg zárt ember ezt az isteni 

jelenlétet nem tapasztalhatja, esetleg a jelenlétednek, az éltető 

erők jelenlétének nyomaiból következtethet a mindenütt 

jelenvalóságodra. De ahogy tisztul a lélek, úgy nyílik meg Előtted 

és tapasztalja a Belőled kisugárzó, mindeneket éltető Szeretetet, 

vagy legalábbis annak egy kicsiny sugarát. Ha többet fogadna be, 

mint amekkora a nyitottsága Feléd, nem tudná elviselni és 

belehalna. De ahogyan tisztul a lélek a szenvedések, fájdalmak, 

majd a szeretetnek a gyakorlása által, úgy mind többet befogad a 

Te Lényedből és annál nagyobb mértékben támad fel a lelke és 

gyorsul fel a fejlődése. 

* 

 Kedves földi testvéreink, barátaink, az Úr Jézus nevében 

köszöntünk benneteket Isten szeretetével, tiszta bölcsességével és 

erejével átitatott és áthatott világából, a Szentlélek világából, 

szférájából.  

 Azzal a céllal küld bennünket Isten közétek, mint a Szentlélek 

munkásait, hogy diadalra vigyük közöttetek, emberek között 

Istennek, vagyis az Úr Jézusnak akaratát, amely nem más, mint 

az, hogy minden bukott szellem meghallja és kövesse a hazahívó 
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szót, amelyet Isten harsonáin, azaz rajtunk, Szent Szellemeken 

keresztül folyamatosan sugároz a bukott világokon élő szellem-

gyermekeihez.  

 A Szentlélek, mint isteni erő, mint az Úr akaratának 

megnyilvánulási formája, mert nem csak az Istenről szóló 

beszédnek van ereje, hanem az Úr akaratának is, egy isteni erő, 

amelyet ha kellő mértékben, hittel (és itt van jelentősége a hitnek) 

magához képes vonzani az emberi lélek, megérezheti Isten 

akaratát és lesz kellő ereje annak követésére. Ebben segítünk mi 

nektek, a Szentlélektől áthatott szellemek, akik képviselni és 

megvalósítani vagyunk hivatva az isteni elgondolást. A 

Szentléleknek tehát az a feladata, hogy kiemelje a vesztébe 

rohanó emberiséget a világból, és kimunkálja benne egy 

magasabb igazságnak a talaját, illetve alapjait, amelyre aztán az 

ember fel is építheti magában, mint alapra azt a magasabb 

igazságot, amely átvezeti őt egy tisztább világba, az eljövendő 

megújult földre. Mert ugyanis ahhoz, hogy az embert be tudja 

vonzani,- merthogy a hasonló hasonlót vonz-, ez az 

elkövetkezendő világ, olyan beállítottságúnak kell lennie. 

Ameddig viszont az embert ez a kárhozatra ítélt világ vonzza, 

ameddig a vágyvilágában ott él a paráznaság, falánkság, gőg, az 

uralkodni vágyás stb, addig még ehhez a jelenlegi világhoz 

tartozik és vele együtt kárhozatra ítéli az igazság törvénye. Ebben 

az esetben a lelki ruhán még nagyon sok foltozni való van és sok 

a megtisztítandó felülete, területe a léleknek. Ekkor, vagyis a 

számadás napján lesz az, amikor senkit, így Istent sem lehet 

becsapni, mert mindenki oda vonzatik be, ahova a lelke vágyódik 

és tartozik. Ekkor már nem lehet szépíteni az embernek magát 

senki előtt, mert mindenkinek a vágyvilága oda fogja szállítani őt, 

ahová valójában tartozik. 

 A Szentlélek már az Ószövetségben is munkálkodott, de 

igazából hathatós munkát csakis azóta végez, amióta az Úr 
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elküldte a földre az Atyától a Szentlelket. Tehát több mint 2000 

éve munkálkodik a Szentlélek, az emberiség folyamatos 

feltámadásáért, a krisztusi képmásra való átformálódásáér, 

egyetlen egy pillanatért, az utolsó próbán való helytállásotokért, 

mert mielőtt elhagyhatná bárki is a földi szférákat, próbáknak van 

kitéve, mint egy alkalmassági teszt gyanánt, hogy vajon a teher 

alatt is hű tud-e maradni a lélek az ő Istenéhez, vagy csak akkor, 

amikor nincs megkísértve. A próbák ugyanis meg tudják mutatni 

a lélek valódi állapotát. Hiába a tudás és hiába büszke az ember a 

tudására, ha a próbákban elhasal, akkor az azt jelenti, hogy a 

tudása még nem vált gyakorlattá, még nem tudta a gyakorlati 

életben kivitelezni az ember. A tudás ebben az esetben éppen, 

hogy nem előre segítője, nem a megmentője az embernek, hanem 

a sírba eresztő kötele, mert a tudás kötelez. Isten ugyanis azt kéri 

számon a lélektől, hogy amit megtanult, azt az értelemből le 

tudta-e vinni a szívbe, vagyis, hogy a lelkének alkotó elemévé 

tudott-e válni a megismert igazság. Ebből az okból mondja 

boldognak az Úr azokat, akiknek a tudásuk fejlődése együtt halad 

a szellemi szintjük fejlődésével, mert akkor nem áll fenn az, hogy 

a túlzott tudásgyarapítás a kárára van a léleknek, mert a plusz 

tudás többet követel, mint amennyire a szellem képes, ezért az 

ember elbukhat, vagy elbukik. Ha meg viszont nem bukik el, 

akkor meg kellő alázat híján elbizakodik és mégis csak elbukik. 

 Az a helyes fejlődési menet, amikor a léleknek a saját 

tisztulásával párhuzamosan nő a tudása, a befogadóképessége, 

mert ahogy tisztul a lélek, úgy fogadja be az isteni Igazságokat.  

 Az Úrnak az a kijelentés, hogy elküldi az Igazság Szellemét, 

aki elvezet benneteket a teljes igazságra, az csakis így valósulhat 

meg, mármint a lélek tisztulási folyamatai által. De ehhez élő 

hitre és hitből fakadó engedelmességre van szükség. Ha azonban 

egy emberi lélek sokkal több világosságot kapna, akkor az 

történne hogy a több világosság több negatívat hozna fel az 
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alsóbbrendű énből, mint amennyinek az elviselésére a lélek 

képes, és így elbukna. Ezért van az, hogy mindenkinek a saját 

szintjének megfelelő világossága van. 

 Amikor az ember olvas egy szellemtankönyvet és azt 

tapasztalja, hogy egy- egy mondat különösen megragadja, az 

azért van, mert a léleknek a lelki tisztaságánál fogva arra az 

igazságra már van befogadóképessége. A többit is raktározhatja 

ugyan a lélek és egy- egy élethelyzetben segítség gyanánt 

előhívhatja, de az az igazi, amikor valami konkrétan megragadja 

az embert. Ez is a Szentléleknek és a Szentlélekben dolgozó 

szellemek munkájának a hatására történik, mert az ember 

neveltetése és vezetése a Szentlélek irányítása alatt áll. De ahhoz, 

hogy működjön is a dolog, mint mondtuk, engedelmességre van 

szükség. Az előrehaladás első feltétele az Istennek történő 

engedelmesség! Ugyanis az ős bukás első bűne az engedetlenség 

volt, tehát ahhoz, hogy haladni tudjon az emberi lélek, 

engedelmeskednie kell a vezetésnek. Azért is küldi az Úr az 

„utolsó napon” a juhokat a jobb oldalra, mert a juhok hallgattak a 

Pásztorra, ugyanis a juhoknak valóban olyan a természetük, hogy 

követik pásztorukat, vagyis elfogadóak az isteni életelvvel 

szemben, míg a kosok, vagy kecskék, alaptermészetüknél fogva 

inkább ellenállók az isteni akarattal szemben, vagyis inkább a 

saját akaratukat érvényesíteni igyekvők. A szabadakarat 

elsősorban az isteni akarat elfogadására szolgál, ugyanis akkor 

van előrehaladás, ha az ember saját akaratából az isteni akaratnak 

a követése mellett dönt. Ennek a kimunkálása bizony komoly 

erőfeszítést jelent a Szentléleknek, mert minden körülményt úgy 

kell rendeznie, hogy az ember felismerje Isten akaratát és hogy 

kövesse is azt. De ha ez még nem működik akkor jönnek a 

„kényszerítő körülmények”, vagyis a szenvedéssel történő 

tisztítása a léleknek, amikor Isten a lelket a törvény erejével 

kenegeti meg, melynek hatására annyira meg kell, hogy tisztuljon 

a lélek, hogy akarja követni az isteni elgondolást. Ha ez nem így 
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lenne, vagyis ha az ember a saját maga akaratára lenne bízva az 

isteni elgondolást illetően, soha sem tenné azt, hanem a saját 

bűnös természetét követve a kárhozatban maradna. De mivel 

létezik fejlődés törvénye, ezért a bukott szellem Isten jóvoltából 

fejlődésre van meghívva az alacsony szférák taszítása és hazahívó 

szó, vagyis a felső szférák vonzása által. De ezek lelki tisztulási, 

majd fejlődési folyamatok által valósulhatnak csak meg.  

 A Szentlélek munkája mindennek a megvalósításában rejlik, 

vagyis abban, hogy az ember el tudjon jutni a jónak és a rossznak, 

a jónak és a jobbnak a megkülönböztetni tudására. Ekkor indulhat 

csak be a fejlődés, addig nem, amíg az emberben 

különválasztatlanul együtt van a jó a rosszal. Ez lelkileg, vagyis 

a lelki életben még csak a gyermekkort jelenti. Amikor már 

valamennyire is különbséget tud tenni az emberi lélek a jó és a 

rossz között, az a lelkileg ifjúkor kezdetét mutatja és csak akkor 

tud felnőtté válni az ember, ha felismerve a benne rejlő gonoszt, 

valamennyire is leküzdötte azt. Akkor jut el a lélek a majdani 

tökéletességre, ha az alsóbbrendű énjét annyira megtisztítja, mint 

amilyen tiszta a felsőbbrendű énje. Tehát a fejlődés sajnos a lelki 

kisgyermekkornál kedődik, de az Úr szemében nem elvetendők a 

lelkileg gyerek szinten lévők, sőt mi több azt mondja az Úr: 

„Engedjétek hozzám jönni a kisgyermekeket, mert ilyeneké az 

Isten Országa.” Ha nem hívta volna magához a kisgyermekeket, 

soha sem indult volna be ezek fejlődése, ugyanis nem kívánja 

Isten a bűnös halálát, hanem, hogy megtérjen és éljen. Tehát a 

lelki értelemben, a lelki élet szempontjából vett kisgyermekek 

fejlődésének folyamata az Úr „ölelésével” vagyis egy kegyelmi 

kiáradással, a megtéréssel veszi kezdetét. Tehát a lelki élet, a 

bűnök felismerésénél veszi kezdetét. Ez az a pillanat, amikor azt 

mondja nekünk az Úr: „Menjetek ki az utak szélére, az 

útkereszteződésekhez és szedjétek össze a bénákat (lelkileg 

megbénultakat) a vakokat (a lelki vakságban szenvedőket) és a 

sántákat (a fejlődésre képteleneket) és őket vezessétek el a 
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menyegzőre.” Ez az az „ ölelés” úm. amikor a lelket elindítja a 

kegyelem a fejlődés, a rossz és a jó közötti megkülönböztetni 

tudásnak az útján, hogy eljuthasson a lelki ifjúság állapotára. 

Ugyanis a paradicsomi világban a nagykorúság próbáján bukott 

el sok szellem és lépett a bukásnak az útjára. De az Új világba 

való bejutáshoz, csakis a lelkileg kimunkált, azaz nagykorúvá vált 

szellem juthat be. De ennek a szellemi nagykorúságnak is 

fokozatai vannak.  

 Ez az imént, a fentebb említett példa is, a szolgáknak a 

sebesültekért történő kiküldésének példája pontosan olyan, mint 

amikor a gyilkos, de bűneit megbánó jobb latornak mondta az Úr: 

„Még ma velem leszel a paradicsomban.” Pedig ez a lélek sem 

ismerte a jó és a rossz közötti különbséget és az Úr mégis 

alkalmasnak látta őt arra, hogy megpihenjen és elinduljon a 

fejlődés útján. Ez az Úr által megnevezett paradicsomi állapot 

valóban egy pihenő paradicsomi állapotot jelentett, amelynek a 

lehetőségét akkor nyitotta meg az Úr, de nem a tökéletes 

paradicsomot jelentette, hanem viszonylagosan, a latornak az 

akkori állapotához viszonyítva. 

Természetesen az Úrnak a kisgyerekekről szóló példája mást 

is jelent, történetesen azt a gyermeki ártatlanságot és tisztaságot 

amellyel a paradicsomi szellemeknek kell rendelkezniük, 

valamint azt a feltétlen bizalmat, amelyet egy kisgyermek a szülei 

iránt érez, kell hogy érezzen egy szellem Isten iránt. A 

fejlődésben lévő lelkeknek is ilyen Istenben bízóknak és 

ártatlanoknak kell lenniük, ha el akarnak jutni az Isten Országába. 

 A jó és a rossz közötti tudásnak a felismerése a lélek 

szellemmé válását segíti elő: „Most már olyan az ember, mint egy 

közülünk, mert tudja azt, hogy mi a jó és mi a rossz.” A rossznak 

a leküzdése a jónak, az erényeknek az érvényre jutása által, az 

emberi lélek a lelki semlegesség és ezáltal a duálkapcsolat 

erősödése és a duál másik felének a felismerése felé is vezet. Ez 
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is a Szentlélek ajándéka és a lelkekben történő munkája gyanánt 

valósulhat csak meg. De ezért is nagyon komoly erőbevetéssel 

valósulhat meg, mert a lélekből ki kell irtani a rosszat, a 

törvénytelent ahhoz, hogy a jónak, a törvényesnek a magvát bele 

palántálhassa a lelki világába az ember. „Az Emberfia magvető, 

a mag az Isten Országának fiai (vagyis a Szent Szellemek, vagyis 

ez az a kijelentés a Szentlélek korszakának a megjövendölését 

jelenti.) … a talaj a világ, melynek különböző a minősége, de a 

mag ugyanaz, vagyis a Szentlélek munkája ugyanaz: 

megtisztítani a lelkeket a rossznak és a jónak a megkülönböztetni 

tudására és a megtisztulás által elvezérelni őket egy magasabb, a 

Szentlélek igazságainak a megismerésére, hogy azokat magukévá 

téve, bejuthassanak az Isten Országába. Ez a munka folyik még 

egy darabig, ami nem más, mint harc a sátán ellen, amíg le nem 

taszíttatik a sátán, hogy minél több lelket ki tudjunk menteni a 

karmai közül, de ezt csakis a bűnös hajlamoktól való 

megtisztulással lehetséges. Ezért nem olyan egyszerű az Isten 

Országába való eljutás, mert az embernek a bűnre vezető 

hajlamait kell feláldozni érte. Sokan azt hiszik, hogy a 

megtéréssel már be is jutottak az Isten Országába, pedig még 

nagyon messze van a világ az Úrnak ama kijelentésétől, 

miszerint: „Legyetek olyan tökéletesek, mint amilyen tökéletes a 

ti Mennyei Atyátok.  

 A rossznak és jónak a felismerési- és levetkőzési lehetősége 

megjelenik már az első szférákban és az Isten Országáig, a 

negyedik szférával bezárólag tart. „Engedjétek hadd nőjön együtt 

a konkoly a búzával az aratásig.” 

A rossz mint tudattalan rossz a tudattalan jóval párosulva 

jelenik meg és ez alkotja az első szférát. Amint valamelyest 

tudatosodik a jó és leveti magáról a rosszat, a rossz visszaesik az 

első szférába, míg a tudatossá vált jó még sok tudattalan rosszat 

visz magával egy lépcsővel feljebb és megalkotja a második 
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szférát. Ami ebben a szférában tudatossá válik mint jó, szintén a 

jó tudatosodásával felismert rosszat leveti magáról és az 

visszahull a második szférába, a jó viszont megalkotja a harmadik 

szférát a fejlődő lélekben. A harmadik szférában tudatossá vált jó 

révén felismert rossz szintén visszamarad a harmadik szférában 

és a lélek felemelkedik a negyedik szférába, de ide már olyan 

kevés mennyiségű rosszat visz magával, hogy azt már könnyen 

levetkőzi, sőt megjelenik Isten bűnbocsátó kegyelme és 

megszünteti és feloldja azt a kevés rosszat az ember lelki 

világából.  

 A konkolyt tehát magának az emberi léleknek kell felismerni 

és kitépni a lelki világából, de mindig csak a felismert jó révén. 

Mert ha azt a tudattalan rosszat, amely még a tudattalan jóhoz 

kötődik, ha kitépi a szellemi vezetés, kitépi vele együtt a 

tudattalan jót is. Ezért mondja az Úr, hogy ne tépjük ki a konkolyt, 

mert kitépjük vele a jót is, hanem nőni kell hagyni a konkolyt, a 

tudattalan rosszat, hogy hatásaiban és megnyilvánulási formáiban 

tudatossá váljék és maga a lélek felismerve azt kiirthassa magából 

a jónak a követése által. A konkoly tehát az aratásig, vagyis a 

negyedik szféráig növekedhet a lélekben, ahol már 

végérvényesen kiirtást nyer. De értendő ez az Új világra is, azaz 

a nagy aratásra is, amikor letaszíttatik a konkoly és ezzel az Új 

világban már nem lesz neki létlehetősége.  

 A világot az önzés törvénye uralja, így a lelket is olyan 

mértékben, amilyen mértékben a lelkében ott él az önzésnek a 

világa, mint tudatlan rossz. Amint tudatosodik, folyamatosan meg 

kell tőle szabadulni. Szinte minden bűnös megnyilvánulása a 

léleknek önzésen alapul. Az önzés viszont a bukás 

következménye, ami abból áll, hogy az ember a közös helyett 

mindent maga köré akar gyűjteni, magának akar megszerezni. Ide 

tartozik az anyagiasság, az anyagnak a szükségen felüli 

megszerzése, a lukszus minden megjelenési formája, mely 
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evilághoz köti a lelket. Ugyanilyen az érzékiségnek a 

rendeltetésén felüli kiélése és nem utolsó sorban az 

ínyencségekhez való helytelen ragaszkodás. Ezek mind evilághoz 

kötik a lelket. Ebbe a kategóriába tartozik a húsfogyasztás is, 

amelynek szintés az önzés bizonyos formája lehet az alapja. 

Mivel az ember nem veszítette el teremtő képességét, ezért 

minden gondolatával teremt. Így jöttek és jönnek létre az állatok 

és minden lélek, amelyet nem Isten teremtett, mert Isten ugyanis 

csak szellemeket hozott létre önmagából, kizárólag messiás 

szellemeket. A messiások viszont paradicsomi szellemeket 

teremtettek. A többi a bukásban lévő szellemek alkotása, így az 

állatok is. Mivel az állatok teremtése bukott szellemek 

produktuma, ezért maguk a teremtmények sem tökéletesek, tehát 

meg kellene a lelkeiket úm. semmisíteni az Istennek, de Ő semmit 

nem semmisít meg, hanem minden „teremtménynek” 

megjelenési, vagyis fejlődési formát biztosít a földön. Amikor az 

ember levágja az állatot, gyakorlatilag a saját tökéletlen 

teremtményeitől vonja meg az Isten által biztosított fejlődési 

lehetőséget.  

Szólottunk volt már arról, hogy Káin hozta be a földre a 

húsevést, mert Ábel megölésével olyan negatív erőket vont 

magára, hogy a gyümölcsösei és a szántói nem termettek semmit, 

tehát kénytelen volt húst fogyasztani. Ez egy nagy süllyedést 

hozott a világnak, mely süllyedés által a nép is nagyon 

megsüllyedt és paráznákká stb. váltak, kitermelvén ezzel a 

vízözönt. Ez a süllyedt állapot hozta magával a vízözön után is a 

húsevést. Ugyanis a vízözön után Isten „megengedte” a húsevést. 

De ezt mint mondám, a süllyedt állapot eredménye vonta maga 

után, ami nem marad következmények nélkül. Ugyanis az 

ölésnek és bármi nemű bűn elkövetésének, ha Isten tanulságként 

és gyógyulásként nem engedne vissza következményeiből, az 

ember süllyedt állapotában soha nem ismerné fel a bűnt bűnnek! 
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De ha viszont nem bocsátaná meg a következmények többi részét, 

a lélek nem tudna továbbhaladni a fejlődésben. 

 El tudjátok- e képzelni a végtelenül szerető Istenről, hogy 

bünteti gyermekeit, vagy inkább azt, hogy megbocsátja a 

bűnöket? 

 A hitből való követése az isteni elgondolásnak magasabb 

szintet követel, pedig a lehetőség minden szinten megvan arra 

nézve, hogy az embernek ne legyen szüksége a 

megtapasztalásokra, hanem csak a hitből történő 

engedelmességre, ugyanis a Szentlélek ajándékai között ott 

szerepel a hit, mint ajándék. Csak komolyan kérni kell a hitnek 

ajándékát és megadatik, ha Isten azt úgy látja jónak. 

 Ebből a süllyedtségéből az Úr Jézus által ki kellett volna 

emelkednie az emberiségnek, de mivel nem volt tökéletes az 

Istennek történő engedelmesség és a lelki vezetés, ezért nem 

sikerült az önzésnek ezt a fentebb említett fajtáját (a hús 

fogyasztását) felismerni. De a III. kijelentés már behatóan 

foglalkozik a hús nélküli táplálkozás fontosságával, mint az 

önzésnek egyfajta megnyilvánulásának levetkőzésével, hogy 

tudatosuljon a lelkekben ez a levetkőzendő tulajdonság és 

levetkőzvén eme hajlamot, ne gátolják meg az állatok fejlődési 

lehetőségét sem.  

 Eme önzetlenségi szintnek a kimunkálása, a Szentlélek 

munkájának egy részét képezi az emberi lélekben. Tehát ne 

álljatok ellen, ha a húsnélküli táplálkozásra hív benneteket az 

Isten, pontosabban ama szeretetnek a kimunkálására, amely 

meggátolja a lelketekben az állatok ölését és a húsuknak az 

elfogyasztását. Ugyanis, ha még hiányos is egy ember tudása, de 

ha már rendelkezik akkora szeretettel, hogy nem fogyaszt húst, 

akkor elérte a föld legfelső fokának a szintjét és el tud jutni az 

üdvösségre. 
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 Drága gyermekeim, kedves emberek, hangsúlyozni 

szeretném, hogy a Szentlélek az utolsó pillanatig, amíg vissza 

nem vonatik, ameddig a kegyelem tart, vagyis ameddig a szférák 

kapui be nem zárulnak, körbe - körbe jár a világban és keresi a 

nyitott lelkeket, a nyitott szívű embereket, azokat, akiknek a 

lelkében még nem halt ki minden jó és jóra való törekvés, hanem 

mutatkozik némi alap a Szentlélek befogadására, amelyet fel lehet 

„turbózni” bűnbánat, tisztulás és a szeretet gyakorlása által. Minél 

nagyobb a gonoszság elhatalmasodása a földön, annál 

intenzívebb munkát kell végeznie a Szentléleknek, de ahhoz, 

hogy ez létrejöhessen, a fluidok szétválása miatt, és az ebből 

adódóan a tiszta fluidok felemelkedése miatt, hogy a Szentlelket 

befogadhassátok, nektek is fel kell emelkednetek úgy érzésekben, 

mint cselekedetekben magasabb szférákba. A Szentlélek 

befogadásához viszont ki kell takarítani a lelketeket, mert: „Ahol 

a kincsetek, ott a szívetek.” Ha a bűnök felé vonzódtok és arrafelé 

fejtetek ki törekvéseket, nem tudjátok magatokhoz vonzani a 

Szentlelket. Pedig ha nem vonzzátok magatokra az Úr lelkét, nem 

mentek át a halálból az Életre, mert a Szentlélek ereje az, ami 

megelevenít, a többi nem használ semmit. Aki tehát bevonzza a 

Szentlelket és az szerint él, átment a halálból az Életre! Hiába van 

bárki is beírva bármelyik felekezethez, lehet akár spiritiszta is, de 

ha nem vonzotta magába az Úr Szentlelkét, halott marad a lelke 

és ameddig el nem dönti azt, hogy az Úr akarata szerint él, nem 

fog feltámadni a halálból az Életre… 

 Erre a feltámadásra törekedjetek! 

 A kegyelem utolsó sugarainak, fluidjainak a visszavonása 

eredményezi az elragadtatást. 

„Az idő közel vagyon!” 

Ada, 2022 VI. Pünkösd 
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30 „Szeretet az Isten” 

Ima 

 Mindenható mennyei Atyám, Mennynek és földnek alkotó 

Istene, mélységes hálával borulok le Előtted ama hazahívó szóért, 

amelyet egységesen ugyan, de mégis személyre szabottan 

sugárzol ki a bukott világokra, a szeretetből fakadó fejlődés 

törvénye által. Vajon hogyan is juthatna el egy mélyre süllyedt, 

talán a föld gyomrában lévő szellem egy jobb állapotba, ha nem 

a mindeneket megbocsátó szereteted által, amely lehetőséget 

nyújt a fejlődésre minden olyan szellemnek, aki megbánta bűnét 

és javulni szeretne. Az emberi lélek, aki teli s teli van megtorlásra 

való hajlammal, soha nem fogja megérteni a Te mindeneket 

feloldó szeretetedet, mert a lelkéből hiányoznak a szeretetnek 

elemei , ezért inkább úgy tud elképzelni Téged is, mint egy a 

bűnös szellemeket, embereket bűneikért megtorló Istent. Ezért 

inkább hisznek a visszafizetésben, a bűnök letörlesztésében, mint 

a Szeretet hatalmában. Köszönöm Atyám, hogy Te magad vagy 

az Örök Szeretet, és feloldozod a bűneit megbánó emberlelkeket, 

mert ugyanis azt a tömérdek mennyiségű bünt, amelyet kitermelt 

az emberiség, sosem lehet levezekelni. Ezért rá vagyunk szorulva 

a te Bűnbocsátó Szeretetedre.  

 Add, kérlek ó Atyám, hogy mindannyian kiemelkedhessünk 

az önszeretetből, azaz az önzésnek az emberiség alkotta 

törvényéből és eljuthassunk a szeretetnek arra a szintjére, ahol 

már úgy tudunk szeretni másokat, mint saját magunkat, vagy még 

annál is jobban, pontosabban, hogy még az ellenségünket is 

szeretni tudjuk. 

 Amen 

* 
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Isten szeretete keresztülsugárzik az Őt körülvevő tiszta, majd 

ezeket a világokat körülvevő bukott világokon egészen a 

legmélyebb állapotokig, a szellemi és fizikai halál birodalmáig és 

hathatós munkát végez az ő mindenütt jelenvalósága által. Ott 

ahol ébresztgetni kell, ott ébreszt, ahol éltetni kell, ott éltet, ahol 

rombolni kell ott rombol, csakis azért, hogy minden 

szenvedésteljes állapot megszűnjön, és Isten boldog birodalmává 

alakuljon át. Isten mindaddig munkálkodik, amíg egyetlen egy 

gyermekét is bűnözni és a bűneinek következményeitől 

szenvedni lát, mert a benne élő szeretet arra készteti, hogy 

megszűnjön minden bűn és a bűn okozta szenvedés. Mivel a 

szenvedésteljes állapotokat, és azok törvényeit, így a halál 

törvényét sem Isten hozta létre, hanem a bukásban lévő szellemek 

produktumai azok, ezért, ahhoz, hogy ezek az állapotok 

megszűnjenek, a „lakóikat” kell kivezetni az állapotaikból. Egy 

állapotot semeddig sem tartana Istennek megszüntetni, de akkor 

újra megteremtenék azt a szellemek a belőlük kisugárzandó 

fluidok által és egy zárt közösséget alkotva újból megteremtenék 

saját világukat. Az alacsony, zárt világokat elsősorban az önzés 

törvénye hozta létre, mert ugyanis minél alacsonyabb egy világ, 

akár testben, akár a szellemvilágban, annál zártabb és minél 

fejlettebb egy világ, annál nyitottabb és átjárhatóbb. Ezt a 

zártságot, vagy nyitottságot a szellemek állapota határozza meg. 

Ha önző egy szellem, a saját világát bezárja mások előtt. Így van 

ez a földön is és a szellemvilágban is. Hiába zárja be a lelkét, 

mégis abba a szférába kerül, ahol az önző szellemek világa él, 

vagy éppen hal, hogy másoktól, mások önzésétől hatásokat 

tapasztaljon és elkezdjen megnyílni az önzetlenség felé. Amilyen 

mértékben nyílik a lélek az önzetlenség felé, olyan mértékben 

nyílik az Élet, azaz Isten felé. Tehát minél nyitottabb egy lélek, 

annál nyitottabb, szeretetteljesebb szférába kerül és annál 

nagyobb mértékben van jelen abba a szférában az Isten, akár 

testetöltött, vagy a testétől megvált szellemről legyen szó, mert a 
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test levetése nem változtat semmit a lélek, illetve szellem 

állapotán, sőt a teljes valóságot mutatja meg egy átköltözött 

állapotáról, mert a halál lerántja a tettetés álarcát. A földön 

ugyanis kidolgozhat olyan módszereket egy lélek, amelyekkel 

eltakarja a takargatni valót, hogy az emberek ne ismerjék az 

ember valódi énjét, de ezt a szellemvilágban már nem teheti meg 

senki, mert a test levetésével megszűnnek azok a lehetőségek is, 

amelyek mint a lélek takarójául szolgáltak. És ez a szörnyűbb 

állapot, mert Isten és az ő angyalai előtt kell szégyenkeznie a 

szellemnek, és nincs lehetősége már arra, hogy a dédelgetett 

hajlamokat levetkőzze, hanem az ítélet vár a lélekre a sok 

takargatásért és mindazon tett elkövetéséért, amelyeket földi 

életében elkövetett. De ha sikerül kibontani, megvallani és 

leküzdeni az önző természetét az embernek, akkor az isteni ítélet 

nem elmarasztal, hanem felment. Minél többet sikerül levetkőzni 

a földön ezekből az ún. bűn-termékekből, annál magasabbra 

emelkedhet a lélek Isten Országa felé és annál nagyobb 

mértékben élheti meg a szellem Isten szeretetét, mert amennyire 

önző, azaz zárt a lélek embertársa felé, olyan zárt Isten felé is. A 

zárt, vagyis az istentelen állapot egyben élet nélküli állapot is. És 

minél inkább nélkülözi egy lélek az életet, annál inkább 

megjelennek a lélekben a hiányállapotok, mint a depresszió és 

annak különböző megnyilvánulási formái, attól függően, hogy a 

léleknek mely része szenved hiányt. A bűnök különböző kiélési 

formái is az Istent és az Isten szeretetét nélkülöző hiányállapotok 

következménye. És még sorolhatnánk a hiányállapotok 

végeláthatatlan megjelenési formáit, de egy a lényeg, hogy 

mindenben, mindenre Isten szeretete a gyógyír! Isten szeretete 

ugyanis a leghatalmasabb és egyedüli éltető erő, és amely 

mértékben nélkülözi egy lélek a mindenható Istent, olyan 

mértékben „halottnak” tekinthető a lélek.  

 Amennyiben a lélek képes elfogadni Isten szeretetét, 

gyógyulásnak indul a lelke. De miből is kell kigyógyulnia a 
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léleknek, ha nem a bűnös hajlamokból, mert ott ahol, akár testi, 

vagy lelki betegség észlelhető, a háttérben fellelhető a bűn is. 

Tehát a betegségek elsősorban önmegtagadással gyógyíthatók, 

szinte minden betegségnek szellemi háttere van. Ha meg viszont 

nem lelhető fel bűnös hajlam (habár olyan nincs), akkor vissza 

kell menni az előző életbe és ott keresni a betegségek gyökerét és 

mégis csak az önmegtagadásnál köt ki az ember. „Ha nem így lett 

volna, előre megmondtam volna néktek” Ha más út vezetne el az 

üdvösségre, mint a halált okozó hajlamok megtagadása, akkor az 

Úr holt biztos, hogy azt az utat mutatta volna a szabadulni vágyó 

embernek. De mégis csak azt mondta, hogy aki Őt követni akarja, 

annak naponként meg kell tagadni önmagát. Az önmegtagadás 

által ugyanis tisztul a lélek és minél tisztább, annál többet képes 

befogadni Istenből és az ő szeretetéből. 

 Mindennek a felimerésére és a benne történő eligazodásra 

adatott 2000 éven keresztül a Szentlélek.  

 Mivel minden kornak megvan a maga nyelvezete és igazsága, 

ezért mindig újra és újra gyúlnak a pünkösdi tüzek. Figyeljetek 

oda az újra gyúlt pünkösdi tüzekre, mert a szellemtan az utolsó 

fellángolása a Szentléleknek,- amely immár szintén kialvóban 

van - mert rövid idő alatt sokat kell változnotok ahhoz, hogy 

elérjétek azt az állapotot, amellyel a megmentettek táborába 

tartozhattok. A külvilág eseményei viszont mind nagyobb 

terheket rónak a vállaitokra és ha nem elég erős a hitetek, minden 

tudásotok ellenére is az ellentét áldozatává válhattok. Mind 

erősebb hitre van szükségetek, mert eljön az az idő és már itt is 

van a küszöbön az ajtó előtt, amikor nem kérhettek senkitől olajat 

a lámpásaitokba, hanem az addig megszerzett hitetekkel tudtok 

csak világítani magatok körül. ezért mondja a kedves Vezetőtök, 

hogy jobb hinni mint tudni, az Úr viszont azt mondja, hogy:  
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„Aki hisz és megkeresztelkedik, az üdvözül, aki nem hisz, már 

eleve elkárhozott.” „Ha visszajövök, vajon találok-e hitet a 

földön?”  

 Ha ezt a két krisztusi kijelentést egymás mellé helyezitek, 

mindent elárulnak a jövőtökkel kapcsolatban, mert az idő 

múlásával mind nagyobb és nagyobb megpróbáltatásban lesz 

részetek, az ellentét mind nagyobb mértékben, kis szünetekkel 

ugyan, de bezár benneteket, hogy neki nagyobb mozgási tere 

lehessen és ehhez mindenféle eszközt megragad. Tehát a folyton 

erősödő megpróbáltatások elviseléséhez, legalább egy fokkal 

erősebb hitetek kell, hogy legyen. A másik ami szintén fontos, az 

az, hogy ne higgyetek a hazugság szellemének!!! Mert ki miben 

hisz, azt vonzza közelebb magához. Figyeljétek meg, hogy 

elsősorban azok betegedtek meg, akik az ellentétnek hittek. De ne 

is kutassátok az ellentét cselszövéseit, mert amíg vele 

foglalkoztok, addig őt magát jelenítitek meg magatok előtt. „Ne 

fessétek az ördögöt a falra, mert megjelenik.”- mondja a népi 

közmondás. Ti magatokkal és kiküszöbölendő hibás és bűnös 

hajlamaitok leküzdésével foglalkozzatok, hogy az ellentétnek ne 

legyen hatalma felettetek! Hiába csak a tudás, ha az embernek 

mély hajlamai vannak, akkor egy váratlan pillanatban a lelki 

hézagain keresztül mégis csak beszivárog, vagy behatol, a folyton 

erősödő ellentétes támadás a lelketekbe, mert az ellentét jól ismeri 

a bűnös hajlamaitokat, hisz az ő tanácsára sebeztétek meg 

magatokat és így ott támad, ahol a leggyengébbek vagytok. 

Támad globálisan is és az egyéni hajlamaitokon keresztül is. 

Ezért nagyon fontos az Isten iránti hűség. Ha sikerül 

engedelmeskedni az isteni elgondolásnak, vagyis hűnek maradni 

az isteni elgondoláshoz, akkor könnyebben árad rajtatok keresztül 

az isteni szeretet és még egy rövid ideig mások is világosságot 

kaphatnak rajtatok keresztül. Az isteni szeretet van ugyanis 

hivatva újjá teremteni a világot. De sajnos a megpróbáltatások 

hatására emberek milliói fogják megtagadni az Istent, 
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kiszolgáltatva magukat ezzel a sátánnak, aki mindinkább 

kimutatja a foga fehérjét. Az egyéni lélek esetében nem egyből 

támad, hanem, - ahogy mondani szokták - először kéri a 

kisujjatokat, hogy később vigye az egész lelketeket. „Csak most 

az egyszer nem imádkozom, mert fáradt vagyok; csak egy 

kicsivel veszek el többet a megérdemeltnél; csak egy kicsivel 

kevesebbet adok a másiknak a megérdemeltnél, hogy nekem több 

maradjon; csak egy kicsit nézek bűnös vággyal a másik nemre, 

merthogy „hűséget esküdtünk, de vakságot nem”; csak 

gyönyörködöm a másik nem szépségében minden hátsó szándék 

nélkül stb” merthogy az ember azt hiszi, ha csak kicsit alkuszik 

meg a sátánnal, az még nem bűn, pedig nem tudja azt, hogy az 

első kompromisszummal már „aláírta a szerződést” az ördöggel 

és hogy ebből a hálóból önmaga erejéből soha nem fog tudni 

szabadulni, csakis bűnbánattal és bűnbocsánattal. Nagyon sokan 

itt buknak el, a megalkuvás, a megtévesztés szellemének az első 

cselje, amellyel behúzza az embert a csőbe. Azt hiszi az ember, 

hogy a kis csapda, az nem csapda, abból még játszi 

könnyedséggel szabadulni lehet. Sokan úgy hiszik, hogy tudnak 

magukon uralkodni, merthogy csak akkor isznak, vagy bármi 

mást csak akkor tesznek, amikor azt ők akarják, pedig az ördög 

játéka ez, mert észre sem veszik azt, hogy utána már „mind 

többször akarnak” legyen bármilyen káros szenvedélyről szó. 

Nem más a helyzet a vakcinákkal sem. Figyeljétek meg, hogy 

esetek nagyon nagy többsége, még ha előzőleg vakcina ellenes 

volt is és csak valami külső kényszerítő hatásnak engedve vette 

fel az oltást, utána már oltáspárti lesz, mert átadta a lelkét a 

sátánnak. 

 Vigyázzatok tehát, mondom vigyázzatok, mert a sátán nem 

alszik, hanem megkeresi a lelketek gyöngéit és megfélemlít hogy 

hitetlenné váljatok és akkor már az övéi vagytok. A hitetlenség 

gyökere meg viszont a levetkőzendő bűnös hajlamokban 

keresendő. Amíg az emberi lélek nem ismeri fel a bűnt bűnnek, 
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csak hatásaiban, vagy még abban sem, addig még messze áll a 

lelke a hit fogalmától, holott az Úr már 2000 évvel ezelőtt 

mintegy előrevetítette, hogy akinek nincs hite már eleve 

elkárhozott. Ezért támadja oly vehemensen a hiteteket a sátán. De 

ahhoz, hogy ne tudjon rátok hatást gyakorolni, azokat a hézagokat 

kell a tiszta, a minden szempontból történő tiszta élettel és a 

Szentlélek erejével begyógyíttatni. Arra tehát, hogy mi az isteni 

követelmény, a felsőbbrendű énetek tud rávilágítani, ha kéritek 

Isten Szentlelkét, mert a Szentlélek a felsőbbrendű énetekhez 

kapcsolódik hozzá. Az ellentét viszont az alsóbbrendű éneteket 

veszi célba, tehát az alsóbbrendű énetekből feltörő követeléseket 

kell leküzdenetek a tisztuláshoz, illetve a megtisztuláshoz.  

 Vigyázzatok, nagyon komolyan mondom, hogy vigyázzatok, 

mert a sátán előretörésével növekszenek a kísértések, a 

támadások, melyek benneteket sem kerülnek el, ha a lelketekben 

ott a talaja azoknak a negatív tulajdonságoknak, melyeknek a 

sátán a fejedelme. Mindebből kifolyólag nemzet nemzet ellen, 

ország ország ellen támad, de apa fia ellen fordul, a meny az 

anyós ellen, azaz meglazulnak az emberi kapcsolatok, megoszlik 

vele a családi és az egyéb közösségi egység és mindenki a saját 

szférájához, csoportjához kapcsolódik. Az ellentétes hatalom 

részéről éppen az a cél, hogy megbontsa az egységet, mit sem 

tudva arról, hogy az örök kiválogatódás törvényének tesz vele 

szolgálatot. De az viszont, hogy ti melyik csoportosításba 

dolgozzátok bele magatokat, kizárólag rajtatok áll. Isten ugyanis 

nem kívánja a bűnös halálát, hanem, hogy megtérjen és éljen, 

vagyis a lehetőségeket az alkalmakon keresztül felkínálja Isten 

arra nézve, hogy a felfelé emelkedő fluidokba tartozzatok, vagyis 

hogy egységre juthassatok az üdvözítő igazságokkal, mert 

Istenben egység van és az ellentétes törekvés ezt az isteni művet 

akarja szétrombolni. De a belső egységhez nem fér hozzá, tehát 

csak a külsőségekben tud kárt okozni. A külsőségek viszont 

egyébként sem juthatnak be az Isten Országába. Tehát az 
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ellentéttel végezteti el az Isten a krisztusi hit megtisztítását, hogy 

alkalmassá válhassanak a külsőségek követői az Isten Országára. 

Tehát ha megmaradtok a hitben és nem engedtek ennek a 

romboló, vérre szomjazó csőcseléknek, akkor meg tudtok 

maradni egy eszmében a formanélküli hit eszméjében Istennel is 

és felabarátotokkal is szellemi egységben. Istennel, vagyis az 

emberiséget megmentő szellemi egységgel, a szellemi áradattal 

egységben lenni viszont a legfontosabb, mert a nehéz időkben, 

egy konkrét esetben jó ha az ember rá tud érezni a felső 

irányításra, mert sorsdöntő is lehet.  

 De amit viszont nem tudunk elégszer és eléggé hangsúlyozni, 

az az, hogy mindehhez élő hitre és a szellemvilággal élő 

kapcsolatra van szükségetek! Az ellentét a hitet is támadja, ezért 

igyekszik mindent szétmarcangolni, úgy bennetek, mint a 

világban, ahogyan azt fentebb is említettük, de ezzel a 

fejlődéseteket szolgálja, ha ellen tudtok állni az alulról jövő 

áramlatoknak, mert itt az ellentétek világában a fejlődés a 

belsőben és külsőben megjelenő ellentét legyőzése által történik.  

 Mindannak az elviselésére, ami a világban fog történni, 

szintén erős hitre lesz szükségetek, mert a fluidszétválások és a 

sötét fluidok kiemelkedése a földalatti szférákból, valamint a 

földi világban történő átvonulásuk, bizony komoly változásokat 

hoznak bele az emberi létbe. Mindazok, akik ezeket a 

történéseket, megpróbáltatásokat nem tudják Istenbe vetett hittel 

kezelni, hátat fordítanak az Istennek. Így emberek milliói 

tagadják meg Atyjukat és hullanak bele a sötétség óriásian 

kinyitott torkába, hogy megeméssze őket a sötétség hatalma. 

Azért lesz nagyon sűrű a megpróbáltatás, mert az elmulasztott 

kétezer év fejlődést hozó megpróbáltatásait két- három évtizednyi 

időbe kell belesűríteni, hogy ugyanazokat az eredményeket 

elérjék általuk az emberek, mind amit az előző fejlődési 

korszaknak hosszabb időszakában kellett volna elérniük.  
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Azt mondja az Úr, hogy aki bűnös szándékkal asszonyra 

(másik, vagy történetesen az azonos nemre) néz, azzal már 

paráználkodott az ő szívében.  

 Az Úrnak ez a kijelentése történetesen a kiindulási pontja a 

lelki életnek, azaz a bűnök levetkőzésének, amely kijelentés nem 

csak a paráznaságra vonatkozik, hanem mind a hét főbűnre.  

 Az emberi bűnök részt kívánnak az emberi lélekben, sőt 

megvalósításra törekednek, mint a bukás által létrejött 

eredmények az erények degradált formáiként. És a fizikai síkon 

történő megjelenési formáik először az ember vágyvilágában 

jelennek meg.  

 Tehát nem akkor válik valaki bűnössé, amikor bűnt követ el, 

hanem azért követ el bűnöket, mert bűnös, vagyis, mert a bűnös 

hajlam benne él a lelkében! A tisztulást, vagyis az önmegtagadást 

tehát itt kell kezdeni a hajlamok, vagyis a vágyak leküzdésénél, 

kiirtásánál. Nem szabad megengedni azt, hogy a bűnös hajlamok 

ellenőrizetlenül maradjanak, mert akkor már a felszínen való 

megjelenésük formába öntést kíván és megszületik a bűn 

elkövetése, ami aztán következményeket von maga után.  

 Sajnos azonban az ember annyira gyarló, hogy nagyon sok 

esetben már csak akkor ismeri el a bűnt bűnnek, amikor 

tapasztalja annak a cselekedetnek az alacsony szintű hatását. 

Ugyanis amilyen szintű egy érzés és az abból fakadó cselekedet, 

olyan a kisugárzása, mai nyelven a frekvenciája, mely erőknek 

hatásaik vannak, ezek a hatások pedig aztán, mivel negatívak, úgy 

lelki, mint testi betegségeket eredményeznek. Amíg az ember 

csak a hatásaiból ismeri meg a bűnt bűnnek, addig nem marad 

más, mint tapasztalni a negatív hatásokat, melyeket nem büntetés 

gyanánt enged meg Isten, hanem abból kifolyólag, hogy az 

emberi lélek megérthesse azt, hogy mi a bűn és mi az erény és 

elindulhasson az önmegtagadás útján előre.  
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 Az olyan emberlelkek szabadulásáért jött az Úr, akik már 

rájöttek a bűnnek lelket, testet romboló hatására, csak képtelenek 

úgy a hajlamoktól, mint a következményektől való szabadulásra. 

Ebből a célból szól a megfáradt emberekhez: „Jöjjetek 

mindnyájan, akik megfáradtatok és meg vagytok terhelve, Én 

felüdítelek titeket.”  

 Tehát a felüdülés, éppúgy mint a szabadulás, a lelki - testi 

gyógyulás, csakis Ő általa, az ő kínszenvedésének eredményei 

által történhet. Hiába minden emberi beavatkozás, ha a gyógyulás 

nem a fentebb említett módon történik, csak felszínes az, mert a 

bűn által okozott sebeket nem tölti be Krisztus Urunk Szentlelke, 

vagyis azok az újjáteremtő erők, amelyek Belőle áradnak ki az 

egész beteg világra. 

 Mivel azonban sok esetben a következményekből tanul csak 

az ember, ezáltal sokat kell szenvednie. De mindezt Isten 

szeretete adja így, mert másként nem tanul sajnos a földi ember. 

A bűn zsoldja, fizetése, velejárója tehát a szellemi halál. Ha az 

ember mérget iszik, megmérgezi magát vele és meghal. Így van 

ez a bűnnel is.  

 De mi is valójában a bűn és hogyan vehető észre?  

A bűnös vágyak, gondolatok vagy cselekedetek megjelenése 

az emberi lélekben erőket von el a lélektől. Az erők elvonása és 

így a hiánya révén aláhull a lélek arra a mélységre, amely szinten 

az a bűn van, amelyet megcselekdett az emberi lélek. A fejlődés 

útján történő felemelkedéshez tehát lelki vagyonra, lelki erőkre 

van szükség, hisz ez képezi a „szárnyakat” és ezeknek a hiánya 

miatt, szárnyszegetten zuhan le lényegében véve a szellem a sötét 

mélybe. Ez az erőhiány legnagyobb mértékben járul hozzá a 

betegségek kialakulásához. Ez visszahatás-e szerintetek?  
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 A delejezéssel gyakorlatilag ezeket az elveszített, elpazarolt 

és kiégett életerőket tudjátok pótolni és így érhettek el 

gyógyulásokat.  

Habár a lélek számára az esetek legnagyobb százalékában a 

szenvedés, mint hűségpróba van jelen. „Mielőtt gyermekévé 

fogad valakit az Úr, előbb próbára teszi.” 

 A sátán azért utazik arra, hogy elrabolja az erőiteket, hogy 

neki legyen lelki tápláléka a szenvedéseinek enyhítésére, mert a 

sátán nagyon szenved, valamint azért, hogy benneteket ne 

engedjen fejlődni. Mivel azonban a fejlődésbe az ellentét be van 

kapcsolva, ezért akkor haladtok előre, ha legyőzitek a sátánt, 

vagyis a bennetek lévő hajlamokat. Ezáltal azt az ellentétet, 

amelyre hallgatva lebuktatok, húzzátok magatok után a fejlődés 

útján. De most a korszakváltáskor viszont mégis csak ketté válnak 

a dolgok. Mindezzel ellentétben az erények gyakorlása táplálja a 

lelket és kinöveszti a „szárnyaitokat”.  

 Mivel „szeretet az Isten” ezért nem kívánja a bűnös halálát, 

hanem azt, hogy megtérjen és éljen és hogy ezt minél kevesebb 

szenvedéssel érje el, mert a szenvedés leterheli a lelket, ezért 

elküldte a Szent Szellemek tanát, az Igazságot („…Mert néktek 

megadatott, hogy megértsétek a Mennyek országának a 

titkait…”), hogy a tudásotok révén ismerjétek fel a bűnt bűnnek,- 

habár itt is szerepet játszik a fejlettségi szint - és az ismeret által 

meg tudjátok azt, hogy mit kell önmagatokból kiirtani és ezáltal 

minél kevesebb mérget, azaz szenvedést kelljen elfogyasztani.  

 Ez nagyon fontos itt az apokaliptikus időkben, hogy 

eljuthassatok a szenvedésmentes, vagyis a bűntelen állapotba, 

hogy az ellentétnek ne legyen hatalma felettetek, mert akit 

magával bir ragadni, azt lerántja a fekete lyukba, az örök 

sötétségbe. 
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A negyedik szféra szintjét kell kidolgozni magatokban ahhoz, 

hogy bejuthassatok a megújult földre. Mivel a negyedik szféra 

már a föld első három szférájához viszonyítva teljesen légies, 

anyagmentes, mert már mindenben elszakadt a föld légkörétől. 

Ezt úgy képzeljétek el, mint egy gyümölcsöt, amelynek a magja 

a föld, a húsa a földet körülvevő első három szféra, míg a 

negyedik szférát már csak a gyümölcsnek az illata képezi. Ez azt 

jelenti, hogy nektek- ha a meghívottakból választottakká akartok 

lenni - el kell szakadnotok a földi szféráktól, levetkőzni minden 

földit és átszellemesülni, hogy a felfelé emelkedő fluidok 

magukkal emelhessenek benneteket és ezáltal eljuthassatok az 

üdvösségre. 

 Amen 

„Szeresd Istent mindenek felett és felebarátodat, mint 

tenmagadat,...”  

„Szeresd ellenségeidet” 

„A szeretet türelmes, a szeretet jóságos, nem féltékeny, nem 

gerjed haragra, a rosszat nem rója fel, örömét az igazság 

győzelmében leli…” 

Ada, 2022. VI. 12. 

  



326 

 

31 OTTÓ 

Kedves gyerekek! 

 Míg a hamvaimat ünnepélyes keretek között temetik, lelkem 

a magasban Isten felé emelkedik, mert szerettem és szeretem Őt. 

Minden szenvedést és fájdalmat az Ő gondviselésének szerető 

kezéből fogadtam el. Ez vezetett ahhoz, hogy meg tudtam és meg 

tudok nyugodni az Ő kebelén, ahonnan mindig is erőt nyertem a 

társtalanság elviseléséhez. 

 Ha Anci nem lenne az örök társam, a hiánya nem okozott 

volna ekkora szenvedést, magányt és társtalanságot. De mivel 

együtt teremtett bennünket a Mindenható, amihez nem fér kétség, 

immár magam is belátom, igen komoly fájdalmat okozott az 

elvesztése és a hiánya. Isten különös kegyelme volt számomra az, 

hogy időnként jelentkezett médiumi úton. De az akkori hiány, 

fájdalom és szenvedés helyét most annál nagyobb öröm tölti be, 

a viszontlátás és az örökös együttlét öröme. Igaz, hogy ennek az 

állapotnak az eléréséhez meg kellett, hogy tisztuljunk mind a 

ketten, hisz amennyiben a duálfelek nem kellően tisztulnak meg 

a duáltalálkozáshoz, akkor a közöttük lévő sebek és az abból 

fakadó negatív erőáramok messzebbre taszítják el egymástól 

őket, mint amilyen lelki távolságbanazelőtt voltak.  

 Ennyit röviden magamról és magunkról, ugyanis sokat, 

hosszú oldalakat, talán könyvet lehetne írni az életünkről, de 

mindez felesleges, hisz csak egy a fontos: szeretetben közeledni 

egymás, és haladni Isten felé. Habár, ha egyszer Isten úgy látja 

jónak és megengedi, akkor sokkal többet el fogok mondani itteni 

életünkről, ahova gyakorlatilag születésünktől kezdve 

készültünk. A születés és halál közötti periódus hozzásegít 

bennünket ennek a fő célnak az eléréséhez: az Isten Országához 

való közelebb kerüléshez. Nagyban hozzásegített a problémák 

elfogadásához a szellemtan, mert megismertük valamennyire a 
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túlvilágot és némileg megértettük az Ő törvényszerűségeit és ez 

alapján próbáltunk élni, az isteni kegyelem által. Az 

évtizedeknek, néha talán évszázadoknak tűnő néhány év 

szenvedése és gyötrelme, amelyet az otthonban töltöttem, az örök 

duáltörvényben való tisztulásomat eredményezte, de egyben hit 

és szeretet próba gyanánt is volt jelen, mert ugyanis sem Anci, 

sem én nem követtünk el törvénybe ütköző dolgokat. Tehát nem 

léptünk ki soha a törvényes keretek közül, tehát nem alkottunk 

magunknak „karmát” és mégis nagyon nehéz életem volt Anci 

nélkül az otthonban. Inkább igyekeztünk még a házasságon belül 

is Istennek tetsző életet élni. Na jó, voltak gyerekeink, de ők is 

sajnos a megpróbáltatásunkra, az Istenbe vetett hitünknek, a 

szeretetünknek a megpróbáltatására, vagyis a mi és az ő 

tisztulásukra születtek meg.  

 * 

 Ami viszont mindettől jobban fájt és főként jelenleg fáj, azt a 

szellemtan széthullása okozza. Gyerekek, hatalmas erőket 

tudtunk volna megmozgatni Magyarországon, ha egy közös 

egységet alkotva újra engedjük gyúlladni a pünkösdi tüzeket a 

rendszerváltás ideje alatt, de úgy jártunk, mint az éretlen duálok 

találkozása: nagyon messze estünk egymástól és ezáltal a magyar 

spiritizmus újra elemeire bomlott, mert nem volt meg a kellő 

alázat, a mindeneket megbocsátó szeretet és az egyesülni vágyás, 

hanem csakis a széthúzás, a gyűlölködés még ott is, ahol a szeretet 

magas fokának kellett volna létrejönnie. „Megválthattuk” volna 

Magyarországot, ennek helyébe, alacsonyabb szintű igazságok 

látnak napvilágot. És ami most is fáj, a széthúzás ma is jelen van, 

a szeretet foka ma sem kielégítő a ma élő szellemtan hívők között. 

Pedig ha tudnánk azt, hogy a széthúzás, a nem megértés és a 

félreértés, nem beszélve egymás elmarasztalásáról, mennyire a 

sátán műve, akkor jobban törekednénk az egységre, mert a 

negatív megnyilvánulásokat a sátán a maga malmára hajtja, azért 
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hogy további széthúzásokat kreáljon. Ha ti látnátok azt, amit a 

szellemvilágból látni lehet, bizony hogy törekednétek az egységre 

jutásra. Főként az utolsó időkben van nagy szükség az egységre 

közöttetek, mert olyan idők jönnek, amikor feltétel nélkül bízni 

kell egymásban ahhoz, hogy meg tudjatok maradni egymás 

mellett és Isten mellett. Mi innen segítünk, de az egységet 

mindenkinek akarnia kell. Igaz ez egyfajta önmegtagadással, a 

gőg megtagadásával jár, de akkor is az egység és harmónia kell, 

hogy jellemezze a szellemtan mai követőit.  

 Ezért hát fogjatok össze és hordozzátok egymás terheit, hogy 

egységet alkotva segíteni tudjatok a bajbajutottakon.  

 Adja, a mindeneket szerető gondviselő Isten, hogy tanulva a 

múlt hibáiból, mind közelebb kerüljetek egymáshoz szeretetben. 

2022. VI. 16. Ada 
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32 Úrnapja 

Ima 

 Drága Uram és Alkotóm, ma Téged ünnepel az egész 

keresztény világ, amely világ sok esetben úgy jár, mint a 

virágvasárnapi bevonulás alkalmával járt az akkori ünneplők 

nagy része, hogy míg vasárnap hozsannát kiáltoztak, pénteken 

már torkuk szakadtából és megromlott szívükből „feszítsd meg-

et” ordítottak, mert elragadta őket az akkor uralkodó 

tömegszellem, amely arra volt beállítva, hogy végérvényesen 

tönkretegye az üdvösséget és az Üdvösséghozót. Mivel különb 

Uram a mai ember a múlt emberénél? Műveltségében talán 

magasabb szinten áll, de a szíve nagyon sok esetben távolabb áll 

tőled, mert akkor az üdvözítő eszmének nagyon sok igaz követője 

lett és a követelmények is ennek megfelelően sokkal, de sokkal 

magasabbak voltak: lásd Anániás és Zafira esetét, míg a jelen kor 

embere sok esetben, talán félelmében, de akkor már 

hitetlenéségében szintén elvegyül a szellemi csőcselékben, 

legyen az bár a föld porában fetrengő koldus, vagy a tudomány 

büszke lovagja, megfertőzötten áll oda ünnepelni, minek 

következtében az ünneplése már nem szívből jövő és ezáltal nem 

üdvösséget formáló hatalom, hanem csak egy pillanatnyi 

fellángolása a léleknek, amelyet ezen az ünnepen virágcsokrokkal 

fejeznek ki, mely virágok sajnos ma vannak és holnap már az 

enyészeté lesznek éppúgy, mint ahogyan az ünnepi morál is 

lassan elhalkul és megszűnik és minden visszazökken a 

mindeneket általánosító sátáni fluidrendszerbe, amely ma sem 

szűnik meg az emberek millióit rabigába hajtani a hitetlenség 

közönyén keresztül, amelyet azért fejleszt ki, hogy akit csak lehet, 

az „örök kárhozatba” sodorja bele. Mert ugyanis van „örök 

kárhozat”! Az ős bukás, vagyis a szellemek nagyon mélyre 

süllyedt állapota hozta létre, amelyet az isteni szeretetből fakadó 

kegyelem igyekszik megszüntetni azáltal, hogy kivezeti a 
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szellemi dermedtségbe süllyedt szellemeket és visszavezeti az 

üdvösségre. 

 Adj Uram igazi ünneplőket táborodba, akiknek az ünneplése 

szívből jövő, mert tudják azt, hogy őket a kárhozatból kiemelő, 

üdvösségük szerzőjét ünneplik az ünneplés által.  

Az ünneplés ugyanis akkor üdvösségszerző, ha tiszta élet előzi 

meg, vagyis ha egy tisztulási lelki folyamatnak az eredményeként 

van jelen, ha minél tisztább szívből történik. De ha azonban 

felkészületlenül áll oda a lélek az ünneplők táborába, akkor a 

szürke hétköznapokban elrabolja a sátán az ünnep alkalmával 

ajándékba kapott eredményeket.  

 Az ünnep (mármint az Urat bármilyen formában ünnepelni) a 

lélek virágzása kell, hogy legyen, ahhoz, hogy olyan maradandót 

tudjon alkotni a lélekben, amelyet nem tud elrabolni a sátán!  

 Az ünnepléshez alázatra van szükség, mert az ünneplésnek 

imádatba, örök imádatba kell átmennie, akkor igazi. Ünnepelni az 

Urat, úgy lehet, ha a lélek mind kisebbé és kisebbé válik 

önmagában és az Úr előtt, mert akkor tudnak az isteni erők 

beáramlani a lélekbe. Ugyanis az ünnepléssel, vagyis az imádattal 

nyílik meg a lélek Isten előtt, minek következtében felemelkedik 

a lélek Isten felé és magasabb és tisztább erőkkel telik meg. 

Ennek hatására a lélek mintegy felemelkedik magasabb régiókba, 

ahol átszellemül a lélek és így erőket gyűjthet magának a 

megpróbáltatások elviseléséhez. Ezért van szükség az Ünnepekre 

és nem azért, mert az Úr ünnepelteti saját magát. Neki nincs 

szüksége az „elismerésre”, főként a bűnös ember részéről történő 

elismerésre, hanem magának a szellemnek van szüksége erre a 

felemelkedési lehetőségre, hogy belekapcsolódhasson az isteni 

áramlatokba, amelyek Belőle áradnak ki a bukott világokra. A 

szellemvilágban ugyanis folyamatosan imádják és dicsőítik az 

Urat, amely érzés megnyilvánulása, mintegy szeretetkitörése a 

léleknek, illetve a szellemnek Isten és az Úr Jézus felé. Abból a 
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célból, hogy az Isten dicsérete soha ne szűnjön meg, mint egy 

örök szentélyt alkotva folyamatosan dicsőítik az Istent az erre a 

„feladatra” kijelölt szellemkarok.  

Ebből a „szférából”, az ünnepek tökéletesebb megélése 

céljából jönnek le tiszta szellemek, hogy elősegítsék az 

emberlelkek felemelkedését és imádatát. Elősegítik annak a 

kicsinyke „hálaszikrának” a megnagyobbodását az emberi 

lélekben az Isten felé.  

 Arra kérlek Istenem, mivelhogy a nagy aratás már a végéhez 

érkezett és csak már az elhullott kalászok begyűjtésén 

munkálkodik a szellemvilág, küldj minél több munkást az elszórt 

kalászoknak a begyűjtésére, hogy a lelkükben kifejlődhessen az 

alázatos ünneplés, az örök imádat csírája és szikrája, hogy ezáltal 

minél magasabbra emelkedhessenek és minél több tiszta erőt 

gyűjthesseneka földi élet megpróbáltatásainak elviselésére.  

 Kedves Atyám, mindenható Uram, teremtőm és Megváltóm, 

hadd állhassak be legkissebbként, utolsóként az én 

Megváltómatünneplő és imádó szellemcsoportok táborába, hogy 

az én kicsinyke érzésmegnyilvánulásaimmal, szeretetből történő 

érzéskitöréseimmel imádhassalak Tégedet, mint az Örök Élet 

Urát és ezen imádat eredményeit széthinthessem az én földi 

testvéreim között, hogy ezáltal az ő lelkükben is minél nagyobb 

mértékben kifejlődhessen az Örök hála érzése és 

közeledhessenek Feléd, ó mindeneket teremtő és alkotó Isten, 

ama tűz révén, amelyet mi gyújtottunk a lelkükben a III. 

kijelentésben történő munkálkodásunk és közléseink által. 

 Dicsőítelek Megváltó Jézusom azért a mindeneket felülmúló, 

megváltói munkádért, amelyet az idők végtelenjében végeztél és 

végezni fogsz örökkön örökké, vagyis amíg egyetlen egy 

szenvedő szellem lesz a teremtettségben. Az a 33 év, amelyet Te 

a földön éltél, csak egy kis, de nagyon fontos része volt a 

megváltói munkádnak. Főként azok a lelki és fizikai gyötrelmek, 
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amelyeket átéltél, hoztak a számunkra gyógyulást. Igaz, hogy 

fizikai szemmel csak a fizikai része volt látható a Te 

gyötrelmeidnek, de a legnagyobb fájdalmat mégis az okozta, 

hogy a tieid közé jöttél és nem fogadtak be, és nem értettek meg 

és ezáltal megmaradtak bűneikben, sőt kitaszítottak a falakon 

kívülre, hogy a legborzasztóbb kínok között feszítsenek meg és 

ezzel kivégezték a saját üdvösségüket is. De mégis jő az atyai 

kegyelem és feltámaszt Téged a halálból, mindenki üdvösségére. 

Dicsőség ezért a Mindenhatónak örökkön örökké!  

Amen 

Ada, 2022. VI. 16 
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33 „Én vagyok a mennyből alászállott kenyér”  

Kedves földi testvéreim, az Úr Jézusnak szent nevében 

köszöntelek benneteket a szellemhazából, ahol már kiteljesedett 

az Úrnak minden kijelentése, mert nincsen szinte semmi olyan 

tényező, ami ezt meggátolná. 

Az én Uramnak eme kijelentése: „Én vagyok a mennyből 

alászállott kenyér” kétezer év távlatából folyamatosan sugárzik 

felétek, mintegy rámutatva elsősorban arra, hogy az emberi 

léleknek táplálékra van szüksége, mert ha nem így lenne, akkor 

nem mutatott volna rá a lelki táplálékra. A másik nagyon fontos 

és lényegbevágó, az az, hogy saját magát határozta meg élő 

eledelként, merthogy az ember annyi mindennel tömi a lelkét, 

annyi mindent „megeszik” főként a jelen időben, amikor 

információ túltengés van, és ezzel megy minden szennyes dolog 

is, ami éppen hogy nem élteti és nem gyógyítja a lelket, hanem 

egyenesen mérgezi, de ez is a cél: megmérgezni a lelket, hogy ne 

éljen, hanem hogy „meghaljon” „örökre”. De Isten nem kívánja a 

bűnös halálát, (azt a szellemi halált, amelybe belezuhant és 

aminek csak következménye a fizikai halál), hanem azt akarja 

Isten, hogy megtérjen a bűnös és Éljen. Ennek az Életnek a 

felébredési folyamatát gátolják, akadályozzák meg azzal a 

rengeteg (hamis és bűnös) információval, amelyet az emberiség 

elé tárnak. Az ember mivel kíváncsi és információéhes, ezért 

ráharap a kínálatra és maga „fogyasztja el azt” még kényszeríteni 

sem kell rá, mintegy kiszorítva ezzel a mennyből jövő táplálékot 

a lelkéből. Ugyanis a „kínálat” nagyon jó lehetőséget nyújt a 

rejtett hajlamoknak a felébresztésére és kiélésére. Mindenki 

megtalálja a saját hajlamainak megfelelő kínálatot. Amióta ezek 

a dolgok működnek, és még fejlesztik is őket, azóta 

hatványozottan megnőtt a bűn a földön. És nincs megállás, 

folyamatosan szedi áldozatait és dönti szellemi halálba az a 
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lehetőség, amelyet az emberek elé tárnak az ellentétes 

érdekeltségű kezek. 

 Ami még fájdalmasabb ebben az egészben az az, hogy még az 

„igaz hívők” körében is be tudott törni ez a sátáni cselszövés és 

kontrolálatlanul ki tudja hozni a mélyen fekvő hajlamokat, 

amelyeknek a legyőzésére már nincs kellő ereje az embernek, 

mert a bűnök felszínre hozatala az ördögi eszközök által nem 

természetes folyamat, vagyis nem a fejlődés törvénye szerint 

történik, hanem sokkal nagyobb mértékben. Így majdhogynem 

lehetetlen a mesterségesen, nagy tömegben felszínre hozott 

hajlamok leküzdése, csakis a forrás megszakításának nagyon 

komoly elhatározásával és megtagadásával valósítható meg a 

szabadulás, hogy a fejlődés menete visszaállhasson a normális 

kerékvágásba. Ehhez viszont Szentlélekre van szükség! 

elsősorban ahhoz, hogy az ember rájöhessen arra, hogy mekkora 

veszélynek van kitéve, valamint ahhoz, hogy 

megvilágosodhasson neki az, hogy már mennyire rabjává vált 

bizonyos ördögi „beszélő képeknek”, amelyek mind lejjebb és 

lejjebb húzták őt a lejtőn. Mert ugyanis még egyetlen egy ember 

sem vallotta be magának azt, hogy milyen mélyre süllyedt a 

szenvedélyekben. Pl. egy alkoholista sem ismeri el azt, hogy rabja 

az alkoholnak, merthogy ő akkor iszik, amikor akar.  

 Tehát nagyon vigyázzatok, hogy mivel tápláljátok a 

lelketeket, mert a sok felesleges információ, még ha ártatlannak 

tűnik is, nagyon leterheli a lelket és nem mindjárt húzza le az 

embert a mélybe, hanem fokozatosan.  

 Szokták mondani az emberek, hogy „lassan még a békát is 

meg lehet főzni”. Így van ez a kísértésekkel is. Nem támadnak 

azonnal eget rengető dolgokkal, hanem minél mélyebbre süllyed 

az ember, annál nagyobb kísértései vannak és annál nehezebb 

ellenállni és kiemelkedni egy - egy mélyre süllyedt állapotból, de 

nem lehetetlen, ha az emberi lélekben megszületik a szabadulási 
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vágy, és kellő elhatározással és kellő erős szabadulni vágyással 

segítségért kiált, a segítség megjön, hisz azért jött az Úr, hogy 

szabadulást hirdessen a foglyoknak. Az Úr azokért jött, akik 

belefáradtak a bűn testének és a lelkünknek a bűnök által való 

táplálásába, valamint a bűnök nevelő hatású következményeinek 

a cipelésébe, az igazság törvényének könyörtelen voltába és 

szabadulni szeretnének, de nincs meg hozzá a kellő erejük, sem a 

kellő világosságuk. Tehát szükségük van az Úrra, mint lelküknek 

és sok esetben a testüknek is a táplálékára, és mint fényforrásra. 

Ez a megtérés első fázisa gyakorlatilag, amikor az ember 

rádöbben a helytelen életirányra és Istenhez fordul segítségért. 

Igaz nem mindig sikerül folyamatosan megkapaszkodni a 

kegyelemben és emiatt vannak visszaesések, de mind kevesebb 

és mind hamarabb kiemelkedni igyekszik belőlük a lélek. Fontos 

az ilyen esetben, hogy mennyire komoly az elhatározása a 

léleknek a jó mellett, mert ettől függ a további előrehaladása. 

Ugyanis időnként próbára tétetik az emberi lélek, és ha 

hűségesnek bizonyul, léphet egyet előre. Isten ugyanis nem 

mértékkel méri a „büntetést”, mert Isten nem büntet, hanem 

nevel, az elkövetett bűn bünteti önmagát hatásaiban, de a 

kegyelmet sem érdem szerint méri, mert akkor senki sem juthat 

el az Isten Országába. Így hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi 

élet. Nagyon fontos az, hogy amikor az ember kegyelmi 

állapotban van, akkor se feledkezzen meg a lelkét táplálni az Úr 

által adott lehetőségek szerint, magával a Mennyből alászállott 

kenyérrel, az az a mennyből alászállott élő táplálékkal, mert 

időnként hűségpróbának van kitéve a lélek és ettől függ, hogy 

megállja-e a helyét a próbában. Megpróbáltatások meg viszont 

mindaddig lesznek, amíg a lélek hibás természete meg nem 

gyógyul a bűnös hajlamokból, ugyanis mindaddig kísérthető a 

lélek, amíg bűnös hajlamai vannak. Tehát egyszóval, amíg az 

ember a földön él, addig mindig kísértéseket kell szenvednie, 

mert nincs olyan ember, akinek nem lennének kárhozatra vivő 
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tulajdonságai. De ha az ember szorosan hozzákapcsolja magát 

Krisztus Urunkhoz - és itt sok függ a szabadakarattól -, akkor 

sokkal könnyebben viszi át a kísértéseket. Ha az Úr azon 

kijelentését vesszük figyelembe, miszerint: „Én vagyok a szőlőtő 

és ti a szőlővesszők”, akkor ez a legszorosabb kapcsolatot, Belőle 

való táplálkozási kapcsolatot, mint táplálkozási lehetőséget 

jelenti, vagyis a „teremtő” és a teremtett lény közötti kapcsolatot. 

És az ősbukás volt az, amely erről a Tőről lemetszette a bukásban 

lévő szellemet. Azért jött le az Úr gyakorlatilag, hogy ezt a Közte 

és „teremtményei” között lévő megromlott viszonyt helyreállítsa. 

Ezért szenvedte el azt a tömérdek mennyiségű negatív erőket, 

amelyek Ő és a bukott lelkek közé ékelődik és indította be a 

fejlődési menetnek egy magasabb szintjét, a szeretet 

elsajátításának a szintjét. Ugyanis a lélek legnemesebb és 

legmagasabb tápláléka az isteni szeretetből való táplálkozásnak a 

megélése és a gyakorlatban történő kivitelezése. A tudás, még a 

szellemtani tudás is csak száraz tápláléka a léleknek, hiába válik 

úm. fölényessé másik emberekkel egy szellemhívő, ha nincs meg 

a kellő szeretete, mit sem ér a tudás, mert a fölényessége már 

eleve azt igazolja, hogy híjján van a legfőbb erénynek, az 

egyedüli isteni erénynek, vagyis, a mindeneket éltető és fenntartó 

szeretetnek, minek következtében kívül marad az Isten Országán. 

Tehát a tudás még nem biztosít ki senkit arról, hogy be fog jutni 

az Isten Országába, csak a lehetőséget kínálja fel a hajlamok 

komolyabb felismerésére és levetkőzésére és a szeretet 

gyakorlása által annak, hogy az emberben a próbák által 

kifejlődhessen úgy az isteni, mint a felebaráti szeretet. „Aki 

jobban szereti … mint engem, az nem méltó hozzám.” Tehát az 

Úr első és egyedüli feltételként szabta meg a Hozzá való 

visszakapcsolódás lehetőségét, az Isten és a felebaráti szeretetet. 

Megígérte ugyan, azt amit már Joel prófétán keresztül 

megjövendölt, az Igazság lelkének a megjelenését, Aki elvezet 

benneteket a teljes Igazságra, de nem mint végérvényes 
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üdvösségfeltételt, hanem csak mint segítséget a fejlődésben, a 

hajlamok könnyebb felismerése által. A szeretetet megelőzően, 

amely úton el lehet jutni az üdvösségre, az a hit. „Ki hisz üdvözül, 

aki viszont nem hisz, már eleve elkárhozott.” Mert elsősorban 

hittel lehet bekapcsolódni az isteni szeretetbe, mint a lélek 

táplálékába. „Én vagyok a mennyből alászállott (táplálék) 

kenyér.” És ahogyan tisztul a lélek, úgy gyarapodik ő maga is a 

szeretetben és úgy vezeti őt a „Jó pásztor”, aki életét adja a juhok 

üdvözüléséért, mind magasabbra a szférákban, vagyis a mind 

tisztább legelőkre. A szellemi magyarázata ugyanis a „Jó pásztor” 

által történő vezetésnek az, hogy felfelé vezeti a szférákon az ő 

juhait a mind tisztább igazságokon át a mindinkább megtisztult 

szeretet felé. Tehát a pásztor vezetése nem csak egy életre szól, 

hanem a bukás legalsó állomásától a felfejlődés legmagasabb 

fokáig. Mindez Isten szeretetének a következménye és annak az 

Úr Jézusban történő megjelenési formájának az eredménye. 

Habár a földalatti és a földet körülvevő szférákban Isten és az Úr 

szeretete a szenvedtetve nevelő törvény formájában jelenik meg, 

mint a tisztulás és gyógyulás lehetőségeként , és a tékozló fiú 

példáját alapul véve a kegyelmi és az ebben megnyilvánuló 

bűnbocsánati lehetőségek már csak a magasabb szférákból 

közelednek a bukott ember felé, vagyis egy magasabb állapotban 

jelennek meg, amely állapotokban a szenvedtetve nevelő törvény 

már nem érezteti hatását, hanem a szenvedés, amely addig inkább 

a külsőben jelent meg, behúzódik a lélek mélyébe és az addig 

elkövetett bűnök felett való benső fájdalmakká alakul át, 

amelynek gyakorlatilag a bűnbocsánatot kell kiizzadni.  

 Amint ez a fentebb említett példa is igazolja, a földi ember 

akkor indul már el Isten felé, amikor már megútálta a bűnnel való 

táplálkozás által kitermelt fluidoknak az elfogyasztását és ezáltal 

elindul a tisztulás útján felfelé az Örök Haza, az Isten Országa 

felé. Ezek a fejlődés alkotta szintkülönbségek, amelyek a 

szférákat megalkották, eredményezik Jézus azon kijelentését, 
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miszerint a rókáknak barlangjuk, a madaraknak fészkük van, de 

az emberfiának (mint üdvözítő eszmének) nincs hol a fejét 

lehajtania. De ha igazából táplálnák a lelküket a „Mennyből 

alászállott kenyérrel”, akkor ezek a szintkülönbség előidézte 

nézetkülönbségek áthidalhatóak lennének a szeretet által. 

Önzőségükben az emberek azt hiszik, hogy az Úr Jézus (mint 

eszmeiség) kisajátítható és ezáltal csak az övék az igaz és senki 

másé nem lehet az egyetemes Igazság, ill. szeretet. Ez is 

hozzájárul ahhoz, hogy ne valósuljon meg az egyetemes 

„Mennyből alászállott kenyér”.  

 Az Urat, az Úr igazságait ezáltal darabokra akarják szedni, 

mert azt hiszik, hogy ez lehetséges. De aki így gondolkodik és 

nem az egyetemes szeretetben hisz, már eleve „keresztre feszíti” 

az Urat, mielőtt még megszületett volna, hisz azt mondja, hogy 

senki sem mehet az Atyához, csakis Ő általa. Ebből is kivehető 

az, hogy bárki, aki az Atyához akar járulni, Ő általa megteheti. 

Tehát felesleges minden fölényeskedés és elmarasztalás, mert az 

Urat nem lehet „kibérelni”, még akkor sem, ha bárki is többnek 

hiszi magát a másiknál. Minél közelebb hiszi valaki magát 

Istenhez, annál távolabb esik tőle, mert az Istenhez való közeledés 

elsősorban alázatosság kérdése, ami éppen fordítottan működik: 

Minél kisebbnek és méltatlanabbnak érzi valaki magát Isten előtt, 

annál közelebb áll Hozzá, mert annál kevesebb van benne az 

emberből és annál több a „Mennyből alászállott kenyérből”, 

vagyis az Úr Jézusból.  

 Ezért hát tagadjátok meg magatokat, az emberi önös éneteket, 

hogy minél több égből alászállott kenyeret magatokba tudjatok 

fogadni. Ide is alázatosságra van szükségetek, mert ameddig az 

ember Isten nélkül bölcs, ügyes és okos, addig ezt vonatkoztatja 

rá az Úr: „Hálát adok neked mennyei Atyám, hogy elrejtetted 

mindezeket az önmagukban bölcsek elől és kinyilatkoztattad a 

kicsinyeknek.  
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 Igyekezzetek levetkőzni a fölényességet, a vádasokdást 

egymással szemben, mert az nem az egyetemes szeretnek a 

követelménye és így kívül maradhattok az Isten Országán, ahol 

alázat, egység és szeretet, vagyis „egy akol és egy pásztor” 

lelkület uralkodik. Az „egy akol” viszont a szeretet szintjére 

vezeti el követőit, a föld feletti szférákba, ahol már megszűnik 

minden gyűlölség, szintkülönbség, mert a szeretet mindent 

áthidal, még az igazságbeli nézetkülönbségeket is, mert itt már 

mindenki egy ugyanazon eszmét vallja. De mindezt a földön kell 

kidolgozni magatokban, amikor támad a szeretetlenség, a 

gyűlölség stb, amit ha nem fogadtok el zokszó nélkül, nem tudnak 

ezek a hatások átváltoztatni benneteket a krisztusi képmásra. 

Ugyanis, ha az embert bárminemű lelki bántalmazás éri, amit ha 

visszavágás nélkül elfogad, tisztítólag hat arra a kárhozatra vivő 

tulajdonságra, amelyet támadás ért. Azért mondja az Úr, hogy 

akik Istent szeretik azoknak minden a javukra van, mert ugyanis 

az effajta tisztulási módszereket, csakis Istenbe vetett hittel és 

irányába táplált szeretettel lehet zokszó nélkül elviselni, vagyis 

ha az ember kapcsolatban áll az Istennel és folyamatosan 

táplálkozik a „mennyből alászállott kenyérből”. 

 Az Úr kegyelme legyen veletek és használjátok ki a kegyelmi 

időt, és addig táplálkozzatok, ameddig be nem zárulnak a 

mennyek kapui. Utána már csak az addig megszerzett 

(„bespájzolt”) lelki táplálékból tudtok csak táplálkozni. És addig 

béküljetek ki egymással, addig bocsássatok meg egymásnak, 

amíg erre kegyelemadta lehetőség van, mert az elragadtatás után 

már erre sem lesz lehetőségetek, ugyanis amint a kegyelmi erők 

visszavonatnak, azzal ez a lehetőség is megszűnik, és akkor már 

csak az igazság törvény fog működni, tehát nem lehet bosszút 

lihegve várni ezt az időt. Az igazság törvénye azonban mindkét 

irányban működik, mert ugyanis azt mondja az Úr: „Engedd el a 

mi adósságainkat az igazság törvényével szemben, miképpen mi 

is elengedjük mások tartozását.” Tehát csak akkor bocsát meg a 
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kegyelmi időben is az Úr, ha mi is megbocsátunk másoknak és ha 

ez nem történik meg, akkor az Igazság törvényének korszakában 

már azé az egyéné sem lesz megbocsátva, aki nem tud a másiknak 

megbocsátani. Tehát igyekezzetek minden szálat még a kegyelmi 

időben rendezni , mert később hiányozni fognak azok az erők, 

amelyek feloldják a negatív erőket és ezáltal mindkét egyénre 

komoly hatást fognak gyakorolni a fel nem oldott negatív erők.  

 Sajnos azonban az, hogy amikor az ember haragszik a 

másikra, nem is gondol arra, hogy a dolog kettős, vagyis, hogy 

feltételhez van kötve az ő bűneinek a megbocsátása is. Erre 

nagyon figyeljetek oda, valamint arra, amit fentebb közzé tettünk, 

hogy ha lejár a kegyelmi idő, már nem lesz lehetőségetek a 

másiknak megbocsátani, de ez azzal fog járni, hogy ti is 

megmaradtok vétkeitekben, amelyeket azután már csakis az 

igazság törvénye fog elszámoltatni veletek. 

 Aki nem tud megbocsátani, az tekintsen magába, hogy vajon 

ő rá van-e szorulva mások bocsánatára, mert általában azok nem 

tudnak megbocsátani, akik nem érzik magukat vétkesnek, hanem 

mindenben csak a másikat hibáztatják. Ezzel ellentétben, akik 

tudatában vannak bűneiknek és érzik azok súlyát és szabadulni 

szeretnének, azok tudnak igazából megbocsátani másoknak, azaz 

azok fel tudják oldozni a másikat, mert ők maguk is feloldozásra 

szorulnak.  

 A megbocsátás alapja a szeretet! Aki nem tud megbocsátani, 

abban nincs szeretet. Aki meg tud bocsátani, önmagából ad, hogy 

a másikban elősegítse a szeretet kifejlődését, mert azért tud valaki 

megbántani valakit, mert nincs benne szeretet. Ugyanis Isten is 

önmagából ad, amikor megbocsát. De ezt megelőzően, már 

ahhoz, hogy az ember ne vádaskodjon, szintén szeretetre van 

szükség, mert a szeretet mindent elhisz, az az megérzi azt, hogy 

vajon az ember igazat mond-e vagy sem, vagyis a szeretet nem 

bíráskodik, hanem szeret és a többit Isten ítélőszékére bízza. Mert 
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főként a hamis vádaskodással az ember ítéletet von magára, ami 

szinte biztos bukást jelent. De ha nem tudjátok megtenni azt, hogy 

ne ítéljetek, akkor legalább, mielőtt pálcát törnétek mások felett, 

előbb győződjetek meg a dolgok hiteles, vagy hamis voltáról és 

utána alkossatok véleményt, nehogy a másik helyett, önmagatok 

felett törjetek pálcát. Az ember ugyanis mindig azt látja meg a 

másikban, ami önmagában is benne van, főként ha alaptalanul ítél 

és vádol. Ezért tükrei vagytok egymásnak. Ezért mondtuk azt, 

hogy aki nem tud megbocsátani, forduljon önmagába és vizsgálja 

meg önmagát, mert lehet, hogy alaptalan az ítélete és csak tükör 

gyanánt szerepel az a másik ember. 

 A megbocsátási folyamatnak a törvényszerűségeiről 

közöltünk már le tanítást, a lényege az, hogy amikor az meg tudja 

vívni a harcot és meg tud bocsátani, akkor gyakorlatilag a 

megbocsátás törvényébe dolgozza bele magát és ezáltal 

bocsáthatnak meg az ő bűnei is. Ekkor tud a megbocsátás 

törvénye rajta kiteljesedni. 

„Bocsásd meg vétkeinket, amint mi is megbocsátunk az 

ellenünk vétőknek.” 

„Aki nem eszi az én testemet és nem issza az én véremet, nincs 

annak közössége velem.” 

„Én vagyok a szőlőtő és ti a szőlővesszők…” 

Amen 

 Ada, 2022. VI. 19.  
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34 „Aki engem követ, nem jár sötétségben.” 

Ima 

Mindenható mennyei Atyám, mennynek és földnek teremtő 

Istene, teljes alázattal borulok le a te hatalmasságod előtt, hogy 

örök hálámat fejezzem ki Neked magáért az Életért és minden 

kegyelemért, amellyel a bukott szellemgyermekeidért lenyúltál, 

hogy haza vezesd őket a mennyei hajlékba és onnan tovább 

vezesd a végcélba, az abszolút tökéletesség állapotába, 

gyakorlatilag Önmagadba. Óriási és örök hálát érzek feléd ó 

Istenem, örök Atyám, amiért az Örök hajlékba való eljutásunkhoz 

törvényrendszereket alkottál, mert ugyanis ezek nélkül soha, de 

soha nem találnánk meg a Hozzád, a te hajlékodba vezető utat. 

Ezeken a törvényeken keresztül sugárzik felénk a te hazahívó 

szavad, mely törvények rendszerei először igen szigorúak és a 

szenvedéseken keresztül tisztítanak, majd ahogyan fejlődik a 

lélek, úgy enyhülnek a szenvedések és mindinkább kidomborodik 

Isten szeretete. Ez a szeretet főként Jézus Krisztusban rajzolódik 

ki, aki lehozta a bukott világra ezt a szeretetet.  

Ezért, a bennünket bukottakat megmentő szeretetért vagyok 

hálás az én Teremtő Istenemnek.  

Hálatelt szívvel mondok köszönetet Neked is megváltó 

Jézusom, amiért lehoztad Isten szeretetét, amely nélkül soha sem 

juthatnánk el a mennyei hazába. Köszönöm Neked a megváltást, 

annak a temérdek szenvedésnek a békén való tűrését, amelyet mi 

kitermeltünk és Te helyettünk elszenvedtél annak érdekében, 

hogy kivilágosodhasson felettünk a szellemvilág ege, valamint, 

ha követünk Téged nem járunk sötétségben. 

 És nem utolsó sorban, hálát sugároz Feléd a „lelkem” azért, 

mert a hazahívó szavadnak történő engedelmességhez küldtél 

Szentlelket, mint a te hatalmas erődet, amely a te akaratodnak 

megtartását van hivatva elősegíteni. És köszönöm Neked ebben 
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az erőben az értünk munkálkodó hatalmas és tiszta szellemeket, 

akik arra hivatottak, hogy a mi lelkünket átformálják a krisztusi 

képmásra, hisz Ő a végcél, amit el kell érnünk. 

 Amen 

* 

 Kedves földi testvéreim, az Úr Jézusnak szent nevében 

köszöntelek benneteket a szellemi, azaz az örök hazából, 

pontosabban abból a szférából, az olyan szellemek tartózkodási 

helyéről, akik elhagyva mindenüket, követték az Urat és ezáltal 

nem jártak sötétségben, hanem Mellette Világosságra jutottak. És 

én most ebből a világosságból, a Szentlélek által a szívetekbe 

szeretnék sugározni egy - egy fénysugarat a lelketek 

megvilágítására, a nyitottságotoktól függően. Sok esetben az 

ember hitetlenségében löki el magától az üdvösségére kibocsátott 

kegyelmi eszközöket és lehetőségeket. 

 „Ha hiszesz meglátod az Isten Országát” - mondja az Úr. 

 Tehát az embernek mindenekelőtt hitre van szüksége ahhoz, 

hogy ne járjon sötétségben, vagyis, hogy követni legyen képes az 

Urat és ezáltal világosságra juthasson és hogy eme világosságnál 

megláthassa az Isten Országát. De eddig a legnehezebb eljutni, 

mert annyi buktató van az életben, amelyet a test igazsága diktál, 

hogy sokszor előszörre nem is tudja ezeket átlépni az ember, csak 

többszöri nekifutásra, amikor már tapasztalja a bukása 

következményeit, akkor jön rá a lélek, hogy mégsem tévedett 

volna el, ha követi azt az utat, amelyet a kegyelem tárt fel előtte. 

A félelem ugyanis mindig az Istenbe vetett hitnek a hiányát 

mutatja. És a sátán éppenhogy a félelmet igyekszik az emberben 

naggyá tenni, minek következtében elszakad a lélek az ő Istenétől 

és szárnyszegetten hull alá a sötétségbe, ahol felemészti őt a világ, 

vagyis a sátán molochja és hitetlensége következtében pokolba 

jut.  
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 Ezért továbbra is a hitnek fontosságát szeretném 

kihangsúlyozni, főként az utolsó időkben, amikor a sátán ki akar 

kérni titeket, (hogy megrostáljon), de mi imádkozunk értetek, 

hogy meg ne fogyatkozzék a ti hitetek.” „Mert nemzet nemzet 

ellen támad … de aki mindvégig kitart az üdvözül.” Aki a jelen 

időben is követi az Urat, az nem jár sötétségben. Tehát Őt követni 

annyi, mint utána menni, vagyis, „Aki utánam akar jönni, 

naponként tagadja meg önmagát vegye fel keresztjét és úgy 

kövessen engem” és „az nem jár sötétségben”. Tehát ahhoz, 

testvéreim, gyermekeim, hogy valaki ne járjon sötétségben, azaz 

világosságra juthasson, meg kell szabadulnia a test igazságától, 

vagyis a kárhozatra vivő hajlamoktól. Hogyan Is lehetne bejutni 

az Isten Országába a bukás által degradálódott erényekkel, vagyis 

bűnös hajlamokkal? Hát sehogy! Az Isten hatalmas Országában 

nincsennek kompromisszumos megoldások, ott már nem él az a 

közmondás, miszerint: „ A kecske is jóllakjon és a káposzta is 

megmaradjon.” Maga az Úr is mondta, hogy egyszerre nem lehet 

két nyerget megülni, vagyis egy ugyanazon időben az önző 

testnek, az az a mammonnak is és Istennek is szolgálni. Az Isten 

Országába, csakis a bukás produktumaitól megtisztult és a 

szeretetre eljutott lélek juthat el! Tehát jól vigyázzatok, hogy be 

ne csapjátok magatokat, mert az igazság ismeretére eljutott 

„igazságosztó” lélek még csak várományosa sem lehet az Isten 

Országának, mindannak ellenére, hogy a tudás, vagyis a 

szellemtani ismeretek által vagytok meghívva az üdvösségre. De 

ahhoz, hogy a meghívottakból választottakká legyetek, el kell 

jutnotok a szellemi világosságra, amelynek alapja a szeretet. 

„Ismerhetem az összes titkokat, de ha szeretet nincs bennem, mit 

sem ér.” A test, sőt mi több az ember vélt, vagy valós igazságának 

a szeretet oltárán el kell égnie ahhoz, hogy el tudjon szakadni az 

önzés világától, a földtől, mert addig, ameddig bármihez is 

kötődik az ember, addig ide kötik őt a földi vágyakon keresztül a 

fluidkötelékek, amelyeket kiépített magának az ember a bűnhöz 
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történő ragaszkodással. Ezért mondja fizikai síkra értelmezve 

önmagáról az Úr: „A rókáknak barlangjuk, a madaraknak fészkük 

van, de az emberfiának nincs hol a fejét lehajtania.” Sőt éppen 

azért is választotta a születése helyszínéül a legszegényebb 

körülményeket, hogy tanítsa az anyagba tapadt emberlelkeket az 

anyag semmis voltáról és a szeretet fontosságáról. Igaz a 

születését sok titok övezi, de ha követitek Őt, akkor nem jártok 

sötétségben és megvilágosodnak a lelketekben ezek a titkok.  

A szellemtanból is csak annyit képes a lélek befogadni, 

amekkora rés van a lelkén a magasabb igazságok befogadására, 

azaz amilyen szinten van az igazság befogadóképessége. A 

szellemtan ugyanis arra adatott, hogy átformálja az embert a 

krisztusi képmásra, merthogy tartalmazza az ehhez szükséges 

erőket és tisztánlátást is. Aki még nem erre a célra használja ezt 

az üdvözítő tant, az még nem értette meg sem a saját életének, 

sem a tannak a célját és rendeltetését. A szellemtan ugyanis 

lerántja az isteni titkokról a leplet és beenged tekinteni a tiszta 

állapotokba és megmutatja az odavezető utat is, de aki nem él 

ezzel a lehetőséggel, az kívül marad az Isten Országán. Mi be 

tudjuk mutatni a szinteteknek megfelelő tiszta igazságot és a 

levetkőzendő bűnös hajlamaitokat is fel tudjuk tárni előttetek, de 

a tisztulás útján helyettetek nem tudunk tenni lépéseket, ezt 

nektek kell megtennetek. Ehhez viszont teljes értékű lelki életre 

van szükségetek. A Szentléleknek a lelketeket megvilágosító 

ereje főként a magányban tud hatásokat kiváltani a lélekben, de 

az utat megtenni nektek kell, ugyanis az anyagi lét adatott a hibák 

felismerésére és levetkőzésére. Ezért is jött el testben az Úr a földi 

létbe és nem maradt meg szellemi állapotban, hogy az emberi 

lélek, a testbe zárt szellem a bukás produktumát, a „bűnnek testét” 

valamilyen szinten maga is úgy tudja tekinteni, mint a bűn fészkét 

és melegágyát és a bűnös hajlamok levetkőzésével nemesíteni, 

átformálni igyekezzen, mert magának az anyagnak is vissza kell 

kerülnie az eredeti ős állapotába, az ősvilágosság szintjére. És ezt 
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a folyamatot csakis maga a szellem végezheti el, aki bukásával 

lesűrűsítette, azt a saját maga fokozatos nemesítésével, a 

hajlamok levetkőzése és az „anyagnak” a szeretet oltárán történő 

feláldozása révén érheti el . Erre vonatkozóan mondja az Úr, az 

általunk több alkalommal is emlegetett és fontosnak tartott, mint 

életcélt meghatározó igét: „Aki utánam akar jönni…” és ehhez 

immár hozzájön az is, mint eredmény gyanánt: „…nem jár 

sötétségben”, hanem megvilágosodnak neki - főként erre az 

időkre vonatkozóan - a levetkőzendő hajlamok és az isteni titkok, 

mint eszközök a negítív hajlamok levetkőzésére.  

 Itt említeném meg - nem állítva fel fontossági sorrendet - azt, 

hogy az emberek nagy százaléka túlsúlyos. Ezt a jelenséget rá 

lehet írni sok mindenre, (ami talán indokolt, az a hormonális 

gyógyszerterápia) de az alapja mégiscsak a falánkság, az ízekhez 

való ragaszkodás, amelynek az önzés az alapja. A test a bukás 

produktuma, a bukás által lesűrűsödött fluidproduktum, melyet 

nem éltetni kell úm. hanem legyőzni. Erre vonatkozóan mondja 

az Úr: „Test és vér nem vehetik Isten Országának az örökségét.” 

Fizikálisan is igaz, mert hogy testestől nem lehet bejutni az Isten 

Országába és szellemi síkon is igaz, ugyanis erős testiséggel, mint 

hajlammal sem lehet bejutni az Isten Országába. Erre is 

vonatkozik: „Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg 

magát…” Tehát a testet mint anyagot, ami gyakorlatilag a testiség 

produktuma, minél nagyobb mértékben le kell vetkőzni, (meg 

kell tagadni), át kell szellemesíteni, mert csakis így lehet haladni 

előre az Isten Országába vezető úton. Mindig is érvényes volt ez 

az igazság, de főként fontos szerepet játszik az utolsó, a 

megpróbáltatásokkal teli időben, amikorra nagy éhinséget 

jövendölt az Úr, ami általánosságban is igaz, de ha mégis lehet 

némi különbséget tenni arra vonatkozóan, hogy kiket érinthet 

jobban, akkor én azt mondanám, hogy talán azokat, akik már 

valamennyire előre elfogyasztották az Isten által kirendelt 

élelmiszer mennyiséget, vagyis a falánkságból keletkezett 
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„túlsúlyosokat”. Az önmegtagadásból adódik eredmény gyanánt 

az, hogy az az ember tud valamennyire az Úr által lehozott Ige 

révén megvilágosodni, aki meg tudja tagadni önmagát, mert 

ezáltal a testiség képzete már nem von a lélek köré az isteni fény 

számára áttörhetetlen réteget. De mindezt mégiscsak felülírja a 

kegyelem.  

 A testiség, pontosabban a falánkság témakörében szeretném 

megemlíteni az általunk már többször is említett és sokak által 

keményen ostorozott témát, a húsnélküli táplálkozást, mint a 

szeretet egyik megnyilvánulási formáját, ugyanis nem csak Istent 

és embertársaitokat kell szeretni, hanem az állatokat és 

növényeket egyaránt. Aki eljutott az állatok iránti szeretet azon 

fokára, hogy szeretetből nem öl állatot és nem fogyasztja el a 

húsukat, az az egyén már eljutott a földi szférák legmagasabb 

fokára, még ha tudásban talán visszamaradott is. Komoly 

lemondást igényel ugyanis a hús nélküli táplálkozás, hisz nagyon 

sok ínyencség készíthető húsból és ennek a skálája csak nőni fog 

ezután is, de az ezekről történő lemondás bizony komoly 

előrehaladást eredményez a testiség megtagadását illetően. De 

elsődleges mégiscsak az állatok iránti szeretet. Nézzetek szét a 

világban, milyen nagy mértékben áramlik szét a különböző 

állatok házi kedvencként történő tartása, mint egy túlzásba vitt 

oldalirányú kilengés, de a másik oldalon viszont a hús 

fogyasztása is mind nagyobb méreteket ölt egy bizonyos 

rétegében az emberiségnek. Ahhoz, hogy az ember -hasonlóan 

mint Éva és Ádám idejében - harmóniában tudjon élni a 

természettel, szeretnie kell azt. Ennek a szeretetnek nem csak 

abban kell megnyilvánulni, hogy nem szennyezi a környezetet, 

hanem abban is, hogy nem öli le és nem fogyasztja a természetben 

megjelenő állatokat, akár farmon, akár gazdasági udvarban, vagy 

kint a természetben kapnak Istentől fejlődési lehetőséget ezek az 

állatok. De a legnagyobb „szennyezése a természetnek” az, 

amikor az ember bűnt cselekszik és ennek negatív produktumai 
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kisugároznak a természetre. Tehát akkor óvja és védelmezi az 

ember a legnagyobb mértékben a természetet, ha tisztán él. A 

„természetnek” beerőszakolása kis helyre, szintén nem a 

szeretetnek, hanem az önzésnek a jele. 

 Az önzés világában éltek, mert mindenki oda vonzatik 

testetölteni, amilyen a természete, mert ott kaphat a negatív 

tulajdonsága, a másik hasonló típusú embertől hatásokat a 

tisztulására. Ezért könnyebb az előrehaladás a földön, mint a 

szférákban.  

 Az önzésnek a megnyilvánulása többek között az érzékiség is, 

amely egy ideig ugyan mintha összekötne két embert, de 

hatásaiban egy idő után már negatív eredményt fejt ki, hisz a 

duálérzés oszlásnak indult hullájaként van titulálva, mert a 

duálszétválás egyik mellékterméke. Tehát ahhoz, hogy egy 

kapcsolat, illetve duálkapcsolat épülő lehessen, ki kell iktatni a 

szétválás termékeit éppúgy, mint a szétválást előidéző okokat is, 

mert az elkövetkezendő világban, ahova hivatalosak vagytok, 

már épülő duálkapcsolattal lehet csak eljutni.  

Az, hogy azokból a visszahatásokból, amelyeket az 

érzékiséggel termel ki az ember, mennyi bocsáttatik meg és 

mennyi marad meg, már részletkérdés. De nem csak ezzel, hanem 

minden kitermelt negatívval így van.  

 Vegyük figyelembe a mai kor népbetegségét, az 

„idegességet”.  

A szellem, ha testet ölt magára, mindig érik különböző 

hatások. Amikor neki kedvezőek, még ha alapjában véve negatív 

hatások is, az emberi lélek elégedett az élettel, a külső 

körülményekkel. De ha az ember elgondolásával ellenkezőek az 

őt ért befolyásolások, akkor az emberben negatív reakciókat 

váltanak ki a dolgok. Ezen hatások kezelésére adatott elsősorban 

az alázatosság és a türelem. Magasabb szinten azt mondja az Úr: 
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„Akik Istent szeretik, azoknak minden a javukat szolgálja.” De az 

ember, mivel tele van önzéssel, ezért az önzés törvényszerűsége 

szerint ítéli meg az őt ért hatásokat. Azt hiszi az ember, hogy ami 

neki, vagyis az emberi énjének kedvező, az biztos, hogy valóban 

jó az ő számára. De hol érik az embert negatív hatások? Ott ahol 

sebezhető. A sebeket viszont nem az erények, hanem a bűnök 

elkövetése okozza. Ezeknek a mélyedéseknek a feltöltésére hívja 

fel a figyelmet Keresztelő János: „…minden mélyedést töltsetek 

fel, hogy simává váljon.” A vájatok tehát, erőhiány állapotokat 

képeznek a lélekben, amit imával, bűnbánattal és erényes élettel 

lehet helyreállítani. 

 A negatív hatások viszont arra szolgálnak, hogy „elvérezzen” 

az emberben a gőg, az önérzet és helyébe felépülhessen az alázat, 

a szelídség és a békességes tűrés. Akkor „ideges” az ember tehát, 

ha valami olyan dolog történik vele, amely valamilyen szinten a 

lelki sebeit érinti, vagyis, amikor ott érik hatások, ahol sebezhető. 

(De amennyiben békésen el tudja tűrni az ember a feléje 

sugárzandó hatásokat és szeretettel tud visszaválaszolni: „Ha 

megdobnak kővel, dobj vissza kenyérrel” - akkor az ember 

hozzásegít a másik embernek az üdvösségéhez.)  

 Ez jellemző sajnos a mai világra, mert fogyóban a hit, ezáltal 

fogyóban van az alázat, a szelídség és a békességes tűrés is.  

 De én, mint akit pásztorotokul rendelt ki az Ég, mégis csak azt 

mondom, hogy akik Istent szeretik, azoknak minden a javukra 

van, sőt pontosabban megfordítanám a dolgot és azt mondom, 

hogy: „Akiket Isten szeret, azoknak minden a javukat szolgálja”. 

Isten viszont mindenkit szeret és így mindenkinek azt adja, amire 

szüksége van, csak az a kérdés, hogy kinek van akkora hite, hogy 

ezt teljes egészében hinni tudja és ne zúgolódjon, ha csapás éri, 

hanem a problémák közepette bele tudjon kapaszkodni ezekbe az 

ígéretekbe, mint valóságba. De ha a tékozló fiú példáját vesszük 

figyelembe, akkor viszont az Isten szeretete a negyedik szféránál 



350 

 

„kezdődik”, ugyanis a visszafelé vezető út feléig jön le az Isten, 

pontosabban ezen a szinten már tisztultabbak az érzések, 

egyhébbek a törvények és szenzitívebb a szellem, tehát meg tudja 

érezni a szívében Isten gondviselő szeretetét. 

Most az utolsó idők kezdetén nagyon fontos lenne az, hogy 

erős hittel bele tudjatok kapaszkodni Isten szeretetébe, pontosan 

abba, hogy: Akik Istent szeretik azoknak minden a javukra van.” 

Vagyis abba, hogy: „Akiket Isten szeret, azoknak minden a 

javukra van.”-mondom én teljes alázattal. Annyira szereti az 

„övéit”, hogy mielőtt a nagy csapások bekövetkeznének, 

szétküldi az Úr az ő angyalait a szélrózsa minden irányába, hogy 

összegyűjtsék az Övéit és „biztonságos” helyre szállítsák, 

pontosabban a földfeletti szférákba, ahol már nyoma sincs a 

földön zajló apokaliptikus eseményeknek. A földön 

maradottakért, mint választottakért, viszont „megrövidülnek ama 

napok”. Nem Isten szeretete mindez? 

 Továbbá nagyon fontos tudni és hinni abban, hogy az 

apokaliptikus eseményeket fentről irányítja a tizenkét apostol 

Péterrel az élen, tehát a történések nem maguktól zajlanak, hanem 

törvények által irányítottak. Ha ezt tudja az ember, akkor 

meglátja, illetve megérzi mindez felett Isten gondviselő kezét.  

 De ami a legfontosabb az utolsó időkben is az az, hogy: „Aki 

engem követ, nem jár sötétségben … hanem övé lesz az élet 

koronája.” Ebből az ígéből is látszik az, hogy a „Jó Pásztor”, aki 

életét adta a juhaiért, magasabb és tisztább legelőkre (szférákba) 

vezeti el juhait, azaz az Őt követőket, ahol övéké lesz az „Élet 

Koronája”. Az Élet koronáját az kapja el, aki legyőzi a kárhozatra 

vivő hajlamokat, vagyis a föld légkörét és felemelkedik 

magasabb szférákba. A földön ezt a koronát először Mária nyerte 

el a Szentlélek kiáradásakor, ugyanis amíg minden jelenlévő 

szájába lángnyelvek szálltak bele, addig Mária feje felett ezekből 

a fluidokból koronát képezett az Úr. A szellemvilágban Névtelen 
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Szellem is meg van koronázva. Tehát ha az Urat követitek és 

ebből kifolyólag naponként megtagadjátok magatokat, (nem 

jártok sötétségben) titeket is meghív az Isten eme szóban forgó 

koronázásra, és tiétek lesz az Élet koronája Tehát olyan magas 

állapotokba vezet el benneteket az Úr, amilyen szinten ezek a 

„koronázások” történnek. 

 A saját világosságomból szerettem volna nektek egy 

fénysugarat nyújtani úgy az értelmetekbe, mint a szívetekbe, 

hogy be ne csapjátok magatokat és el ne tévedjetek, hanem a 

„nem jár sötétségben” által világosságot kaphassatok, amit ha 

követtek, tiétek lesz az „Élet Koronája.”  

 Az Úr adjon nektek mindehhez élő hitet és Szentlelket, mert 

az idő közel van! 

Ada, 2022. VI. 26. 
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35 Péter és Pál apostol ünnepe 

Ima 

 Mindenható Örök Atyám, Mennynek (a magas 

szellemvilágnak) és a földnek (bukott világoknak) alkotó Istene, 

mélységes hálával borulok le Előtted minden égi ünnepért, 

melyet végül is Te adtál kegyelemből, hogy az emberlelkek 

figyelmét és a lelküket az Ég felé irányítsák. Így a két hatalmas 

munkásnak, Péternek és Pálnak szentelt ünnep is a szellemvilág 

felé emeli a lelküket az ünneplőknek. Tehát valamelyest téves az 

a hozzáállás, miszerint kiiktattak olyan ünnepeket, amelyek égi 

jóváhagyással születtek meg a hívő nép körében. Köszönöm 

Atyám, hogy az emberek figyelmét és a lényüket az ég felé 

tereled azzal, hogy az isteni Ige, (életet adó lényeg) az Igazság és 

Szeretet apostolaira emlékezhetnek a hívő lelkek.  

 Add ó Uram, hogy minden ünneplés mögött Téged lássanak 

meg és Téged imádjanak, mert minden Belőled indul ki és 

Hozzád tér vissza. Hála Néked minden kegyelmi ajándékért, 

amelyekkel az emberiség üdvösségét munkálod! 

 Amen  

* 

 Kedves földi testvéreim az Úr Jézus Krisztusban! 

 Ma is ünnepel a keresztény világ, de annál is inkább 

ünnepelnek a szférák , a magas szférák lakói, hisz olyan két kiváló 

Krisztust-hirdető apostolról történik megemlékezés, akiknek a 

nevéhez nagyon nagy százalékban az igaz eszmének a terjesztése 

fűződik.  

 Péter először mint Buddha jelenik meg Indiában uralkodó, 

gazdag családban, mely környezetet elhagyott és szegénnyé lett, 

mert már akkor érezte a gazdagság lelki terhét. A szegények 
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pártjára állt és megvilágosodva hirdette az akkor tisztának és 

tökéletesnek hitt igazságot. Már akkor látta, hogy eszméje nem 

tökéletes, könnyen kiforgatható és félreérthető. Amikor átkerült a 

szellemvilágba, akkor jött rá igazából eszméje hiányosságaira, 

egy Megváltó szükségességére, ezért kérte a Mindenhatót, hogy 

engedné meg neki azt a kegyelmet, hogy az Úr mellett ölthessen 

testet. Isten meg is engedte neki ezt a lehetőséget és testet ölt Péter 

személyében, mint az Úr leghűségesebb apostolaként, hogy 

megimerhesse és hirdethesse az áldozatkész szeretetnek 

eszmeiségét, mint egyedüli üdvözülési lehetőséget. 

 Péter 30 éves volt, amikor Jézus született. Édesapjától halász 

vállalkozást örökölt, amit egész ügyesen végzett. Egy elhunyt 

halász özvegyét vette feleségül sajnálatból, aki két kisfiút és egy 

kislányt hozott magával a házasságba.  

 Péter 60 éves volt, amikor megismerte az Urat. Jézus nem 

hívta meg azonnal tanítványnak, de amikor az Úr követője lett, 

vállalkozásait másnak adta át. „Emberek halászává teszlek 

titeket.”- mondta neki az Úr a meghívás szavait. Mindannak 

ellenére, hogy majdnem a legidősebb tanítvány volt, mégis a 

legbuzgóbb követője és majd hirdetője volt az Úrnak és 

eszméjének. 39 évig terjesztette az élő üdvözítő eszmét az 

emberek között. Már akkor ő volt az isteni igazságok, vagyis az 

Úr követőinek az Úr által kijelölt „vezetője”,akit az Úr az ő 

Szentlelke által irányított. Tanításait csodák követték. Ő 

támasztott fel talán a legtöbb halottat és ő gyógyított meg legtöbb 

beteget. Sajnos azonban az Írásokban minderről szinte semmi, 

vagy nagyon kevés szó esik.  

 Nagyon hosszú lenne elmondani azt az időszakot, amelyben 

munkálkodott, de ami a leglényegesebb volt, hogy megvalósította 

a földön Isten Országát, azt az Országot, amely az Úr 

személyében érkezett el a földre. „Elközelgett hozzátok az Isten 

Országa.” Ugyanis az a közösség, amelyet vezetett, egy egészen 
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másik világot testesített meg a földön, mert az Isten Országa 

igazságai szerint éltek azok, akik beletartoztak ebbe a 

közösségbe. Ugyanis mindenük közös volt és mindennek ellenére 

nagy szegénységben éltek, hisz teljes egészében megvalósították 

az Úr azon kijelentését, miszerint: „A rókáknak barlangjuk, a 

madaraknak fészkük van, de az emberfiának nincs hol a fejét 

lehajtania.” A nagy szegénység ellenére támogatták a 

szegényeket , habár ők sem voltak gazdagabbak a szegényeknél, 

sőt sok esetben még annyi sem jutott nekik, mint a koldusoknak, 

mert nem akartak részt vállalni ennek a világnak a kínálatából. 

Ezáltal lélekben és szellemben váltak gazdaggá. Amennyiben 

bárki is megpróbálta kijátszani az „Isten Országa” törvényeit, 

annak az életével kellett fizetnie. Lásd Anániás és Zafira esetét. 

De ezért nem Péter volt a felelős, hanem azok a törvények, 

amelyeket az Úr meghatározott. Ugyanis az „Isten Országában”, 

melyet a Szentlélek vezetett Péteren keresztül, magas és 

áthághatatlan törvények uralkodtak. Ha nem így lenne, Isten nem 

űzte volna ki Évát és Ádámot a paradicsomi állapotokból és nem 

őriztetné „tüzes kardokat” tartó angyalokkal a Mennyek Országa 

kapuit. Minél magasabb egy állapot, annál szigorúbbak a 

törvényei, de akik viszont meg tudnak felelni a 

követelményeknek, annál boldogabbakká válnak. Maga Péter is 

csak tétlen szemlélője volt az utolsó vacsora termében lezajlott 

eseményeknek! Sem Zafira, sem Anániás nem kárhozott el, Isten 

megkegyelmezett mindkettőjüknek, de lehetőséget adott nekik 

arra, hogy következő életeikben leküzdjék, az az szeretetre 

válthassák az anyagiasságot és ezáltal bejuthassanak oda, ahova 

2000 évvel ezelőtt nem sikerült. Ha akkor megállták volna a 

helyüket, már az Isten Országa boldog lakói lennének! Maguk az 

apostolok, élükön Péterrel, az összegyűlt anyagiakat szeretetre 

váltották azáltal, hogy sok esetben az éhhaláltól mentettek meg 

embereket. De ha nem is volt ennyire drasztikus a helyzet, akkor 

is a szegények támogatása „követelmény” volt, mert Isten 



355 

 

egyenlő eloszlást alkotott meg, csak az emberi kapzsiság teremt 

különbségeket. Az apostolok és az Őt követő tanítványok ezt az 

anyagi egyenlőséget próbálták megvalósítani. Azt mondja az Úr: 

„Szegények mindig lesznek köztetek”, éppen a fentiekben 

megfogalmazott hajlamokból kifolyólag. A szegénynek próba az, 

hogy ne legyen irigy a gazdagra és ne lopjon, bármennyire nehéz 

is a sorsa. A jobb módú viszont ott van megpróbálva, hogy tud-e 

legalább a feleslegéből adni a rászorulónak. Ott a nagy próba, 

hogy minél több pénze van valakinek, azzal párhuzamosan nőnek 

az igényei is és ezáltal mindig többet és többet tart a 

szükségletének, vagyis nincs feleslege, mert mindenre szüksége 

van amit megvett, másként nem is vette volna meg. Egyik 

dologból aztán következik a másik és folytatódik a végtelenségig, 

vagyis ameddig a keretek engedik. A „földi Isten Országában” 

éppenhogy az ellenkezője uralkodott, vagyis akkora volt a 

szeretet, hogy képtelenség volt ellenállni a szeretet kényszerének, 

a szegények támogatásának. De a szegények nemcsak fizikai 

táplálékot kaptak, hanem szellemit is. Ezzel is az Úr cselekedeteit 

folytatták: „Menjetek és mondjátok meg Jánosnak, hogy a bénák 

járnak, a vakok látnak és a szegényeknek hirdettetik az örömhír.”  

 Tehát, ha Anániás és Zafira esetét nézzük, akkor azzal, hogy 

valamennyit visszatartottak vagyonukból, mindenekelőtt a 

szeretet törvénye ellen vétettek. És ma sincs ez másként 

gyermekem! Ha nincs is ugyan olyan zárt és a földön a Mennyek 

igazságát megvalósító közösség, mint amilyet annak idején Péter 

vezetett, de szegények, rászorulók és sorsüldözöttek (mert a 

szegénység és az ezzel járó Istenre való hagyatkozás az Isten 

Országába vezető út) szeretet-próba gyanánt jelenleg is vannak, 

akik ki vannak téve a módosabbak szeszélyeinek. Az Úr a 

gazdagokat mindig is „támadta” kapzsiságuk és szeretetlenségük 

miatt: „Könnyebb a tevének átmenni a tű fokán, mint a gazdag 

embernek bejutni az Isten Országába.” (A gazdag ifjúnak 

nevezett ember a következő életében szegénynek született meg, 
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hogy levetkőzze a gazdagság terhét, amely a lelkére rátapadt.) 

Ugyanis nagyon kevés ember volt a földön, aki a gazdagságot 

Isten akarata szerint tudta kezelni. Csak olyan missziós 

szellemek, akiknek az volt a feladatuk, hogy az emberiség 

számára valami maradandót alkossanak. Ők talán helyesen tudtak 

bánni a pénzzel, de ők sem tartottak meg a sok pénzből a saját 

részükre semmit, hanem betöltötték vele Isten akaratát.  

Mind ezzel az egésszel azt szeretnénk elmondani nektek, hogy 

nem kell félnetek a szegénységtől, amely az elkövetkezendőkben 

rátok vár, mert Istennek célja van ezzel, ugyanis a lelketeket 

akarja vele megmenteni az Örök életre.  

 Erről a „szent szegénységről” tettek tanúbizonyságot Péterék 

az életükkel, mert a szó legszorosabb értelmében betöltötték 

nagyban azt az igazságot, amelyet az Úr a 72 tanítványnak 

mondott.  

Péter 99 éves koráig hirdette a szabadulást, szolgálta az 

emberek üdvösségét. Szinte „helyettesítette” Krisztust, mert 

nagyon sok embert meggyógyított, ha azt akarta, akkor még az 

árnyékával is gyógyított, sok halottat feltámasztott és enni adott 

az éhezőknek.69-ben feszítették keresztre. 

 De még egy testetöltés erejéig vissza kellett mennie Indiába, 

hogy amit mint Buddha nem a legtökéletesebben tanított és tett, 

azt helyrehozza. Nagyon sok embert kapcsolt a Megváltóhoz a 

keresztség által, hogy erre Isten a Szentlélek keresztséggel 

válaszolhasson. Szíve teljes egészében Krisztusé volt, ma is az 

Övé. Ezért a szellemvilágban is végzi azt a küldetést, amelyet az 

Úr adott neki: „Te kőszikla vagy (Péter) és én erre a kősziklára 

építem az én anyaszentegyházamat, melyen a pokol kapui nem 

vesznek erőt.” 

 Péter az apokaliptikus idők és események levezetésének az 

élén áll, hogy a földet átvezesse a „halálból az Életre” Az Új 
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földnek is valamilyen formában vezetője lesz, mert a munkája 

nem ér véget az apokaliptikus idők végével, ugyanis mindazon 

missziós szellemek, akik szenvedéseikkel, példájukkal és 

tanításaikkal hozzájárultak a föld szellemsülési folyamatához, 

„jutalomként” vezetői lesznek az új földnek és szellemeinek. 

 Pálról lévén szó, Őt is nagy munkásává tette az Úr az igazság 

terjesztésének. Igaz előbb nagy vehemenciával üldözte Jézus 

követőit, de amikor már lelke valamennyire kiemelkedett a 

formákból, megjelent neki az Úr és teljes egészében 

megfordította őt. Így lett egy száznyolcvan fokos fordulattal az 

ellentét szolgájából az Úr szolgájává. Isten megmutatta azt ezzel 

a történettel, hogy egy hű farizeusból is egy pillanat alatt képes 

az Igazságot követő emberlelket alkotni. Pál lelke kész volt az 

üdvözítő eszme befogadására és terjesztésére, de azonban volt 

egy fogyatékossága éspedig a formákhoz való ragaszkodás. Azért 

is helyezte őt Isten a formák világába, hogy levetkőzhesse eme 

kárhozatra vivő hajlamát és az igaz eszme követője és terjesztője 

lehessen. Hasonló volt a helyzet Mátéval, a vámszedővel is. Őt is 

olyan életkörülmények közé helyezte az Úr, amelyet le kellett 

vetkőznie ahhoz, hogy követni legyen képes az Urat.  

 Ezeket ne úgy képzeljétek el, mint valami vastag páncél 

réteget a lelkeik körül, hanem egy lehelet finomságú árnyalatát 

talán egy-egy negatív hajlamnak, amelyet le kellett vetkőzniük 

ahhoz, hogy az Úr munkásai lehessenek. Az esetek többségében 

azonban tiszta szellemek lévén csak vállaltak magukra bizonyos 

hajlamokból eredő fluidokat, hogy elszenvedjék és ezáltal 

segítsenek a „rászorulóknak”. Azon missziós szellemek, akiket 

egy-egy körülményből emelt ki az Úr, segítőivé váltak a hasonló 

problémákkal küzdő egyéneknek.  

 A fentebb említett missziós szellemek azért végezhetik ezt a 

munkát, mert abból a környezetből, ahova őket is helyezte az Úr, 

hogy kiemelhesse őket, magukra vettek azokból a fluidokból, 
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hogy leküzdjék, elszenvedjék ezeket a fluidokat és ezáltal 

tisztíthassák azt a szférát, amelyből vállaltak elszenvedni valót. 

De ezt a munkát nem csak testben, hanem a szellemvilágban is 

folyamatosan végzik a missziós szellemek. Ahhoz hogy ezt 

tehessék, a földön már életüket kellett, hogy áldozzák Krisztusért 

és az ő Eszméjének a terjedéséért. 

 Mindkét apostol, tehát Péter is és Pál is Rómában lett vértanú. 

Pétert fordított keresztre feszítették, Pált viszont lefejezték és ott 

ahol ez történt Pállal, három forrás fakadt.  

 Amen 

Az Úr kegyelme legyen veletek! 

Ada, 2022. VI. 29. 
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36 „Legyetek Isten követői és éljetek szeretetben.” 

Ima 

 Ó drága teremtő Atyám, had fejezhessem ki mélységes 

hálámat a Te mindenhatóságodért, ugyanis nem találna senki 

vissza az örök hajlékba, ha Te nem volnál mindenható és nem 

állanál magasan a bukásból kialakult állapotok felett és nem 

uralnád az egész teremtettséget, és ezáltal nem lenne egy biztos 

pont, menekülési lehetőség az ellentét karmai alól. De Te vagy és 

uralsz mindent, abszolút hatalommal rendelkezel mindenek felett, 

mindannak ellenére, hogy sokan azt hiszik, hogy az ellentétnek is 

van hatalma. Közben a bukás elvette a szellemek erejét, tehát nem 

tömöríthetnek az ellenszegülő szellemek Veled szemben 

semmiféle erőmegnyilvánulást, és amikor erre rájönnek, akkor 

legyőzötten kell nekik meghajolniuk Előtted a Mindenható Isten 

előtt. Ha van erejük, akkor azt az elbukott, fejlődésben lévő 

szellemektől rabolták el. Így beléd tudunk kapaszkodni, mint 

erőforrásba, ha kisértést szenvedünk, hogy ne bukjunk el, hanem 

kövessünk Téged, vagyis a ránk szabott utat, amelyen haza hívsz 

bennünket a mennyei hajlékba. 

 Kérlek segíts meg bennünket a mindennapi harcainkban és adj 

erőt a bűneink következményeivel vívott küzdelemben, hogy nem 

a sátán rabszolgái legyünk, hanem a Te engedelmes gyermekeid, 

mert csakis akkor juthatunk el az igazi hazánkba, ha 

engedelmesek leszünk a Te akaratodnak. 

Amen 

* 

Kedves gyermekem, az Úr Jézus nevében köszöntelek 

benneteket a szellemhazából, ahova ti is hivatalosak vagytok, 

mert üresen áll a helyetek, amelyről szól az Úr: „elmegyek, hogy 

helyet készítsek nektek, mert azt akarom, hogy ahol én vagyok, ti 
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is ott legyetek. De ehhez a szellemnek le kell küzdenie 

önmagában a bukás produktumait, mert csak azáltal emelkedhet 

felfelé az Örök hazába vezető úton. Isten ugyanis, amikor 

megalkotta a mennyei állapotokat, nem tervezte bele a bukást, 

hanem teljesen tiszta világot alkotva, boldog állapotokat hozott 

létre, ahol nyoma sem volt a szenvedésnek az ellenszegülő 

érzéseknek, gondolatoknak és cselekedeteknek, hanem mindenki 

egyformára Isten képmására és hasonlatosságára volt 

megteremtve. Az volt a feladatuk a tiszta szellemeknek, hogy 

elérjék az abszolút tökéletességet, amelyet Isten meghatározott: 

„Legyetek olyan tökéletesek, mint amilyen a mennyei Atyátok.” 

Ez a végcél minden nem bukott és bukott szellem számára és 

amikor eléri egy - egy szellem ezt az abszolút tökéletességet, 

akkor alkosson maga köré egy tiszta világot és teremtsen rá 

önmagából Isten által fejlődőképes szellemeket, akik majd 

szintén elérik az abszolút tökéletességet és alkotnak különálló 

világokat, hogy terjedjen a teremtettség a végtelenségben. De 

mindehhez szabad akaratra van szüksége a szellemnek, mert 

csakis akkor tud mindez megvalósulni, ha a szellem tudatosan 

mindig Isten mellett dönt. Ő mellette dönteni viszont mindig is 

áldozattal jár, mert a szellemnek,- legyen a fejlődésnek bármely 

fokán,- le kell mondania a saját külön elképzeléséről azért, hogy 

az isteni elképzelés tudjon érvényre jutni. Mindennek okáért Isten 

a szabad akarat mellé bele teremtette a szellembe a poklot, a 

tisztító állapotokat és a Mennyek Országát. Azzal a szándékkal 

tette ezt Isten, hogy azon a haladási vonalon, amelyen szabad 

akaratból halad a szellem, vagy előre segítse, vagy visszafordítsa, 

attól függően, hogy helyes irányt követ-e. Amennyiben az isteni 

elgondolást követi, mennyei érzések támadnak benne, és nem is 

tudna beilleszkedni a mennyei állapotokba egyetlen egy szellem 

sem, ha nem lenne bele teremtve a szellembe a Mennyország, 

mint állapot és nem tudna soha bűnbánatra jutni és megtisztulni 

semelyik bukott szellem, ha nem lenne a szellemben a tisztító tűz, 
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vagy a pokol, vagyis a pokoli gyötrelmek állapota!!! Tehát 

minden, amit Isten a szellembe bele alkotott, pozitív céllal tette, 

a szellemnek a helyes úton való előrehaladása érdekében, mert 

nem minden tiszta szellem követte az isteni elgondolást, hanem 

egy sajátságos útra lépett, amely nem a tökéletesség felé vezetett, 

hanem Istentől és az eredeti úttól ellenkező irányba. Ezért a 

világegyetem egy része a bukás produktumaival telítődött 

meg,mely produktumnak vissza kell térnie Istenhez, hogy majdan 

mégiscsak tiszta teremtés-produktumokkal tudjon telítődni a 

világmindenség. De ehhez mindenkinek, minden bukott 

szellemnek vissza kell térnie Istenhez. Isten ez ügyben sem 

tétlenkedik, hanem hívja vissza bukott gyermekeit az örök 

hajlékba. Az ítélet, a korszakzárás előtt kétezer évvel elküldte 

Isten a legtökéletesebb előd szellem-gyermekét Jézus Krisztust, 

hogy hazavezesse mindazokat, akiknek a neve be van írva az 

Életnek Könyvébe. „Isten úgy szerette a világot, egyszülött fiát 

adta áldozatul, hogy aki hisz és megkeresztelkedik az üdvözül.” 

Tehát a visszajutási folyamatban hatalmas szerepe van Krisztus 

áldozatának.  

Ezért hangsúlyozni szeretném azt, hogy követhet az ember 

bármilyen divatos eszmét, lehet akár spiriitiszta is, de ha 

gondolatban, érzésekben, cselekedetekben és a keresztség által 

nem kapcsolódott hozzá Krisztus Urunkhoz, nem fog bejutni az 

Isten Országába, nem fog eljutni az Atyához! Maga az Úr 

jelentette ezt ki, mint az Isten Országába való eljutás feltételét: 

„Én vagyok az Út, az Igazság és az Élet, senki sem mehet az 

Atyához, csakis énáltalam.”  

 Az Út, az áldozatkész szeretetnek az útja, a másokért, mások 

üdvösségre való eljutásáért vállalt áldozatnak az útja, amely sok, 

naponkénti önmegtagadással és keresztfelvétellel jár, mert 

gyakorlatilag ahhoz, hogy az ember bele tudja magát dolgozni a 

krisztusi eszmébe, az „embernek” el kell égnie Krisztusnak, 
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vagyis a szeretetnek az oltárán. Az Ószövetségben az oltáron az 

áldozati állatok testét gyújtották lángra, hogy bűnbocsánatot 

eredményezzenek a bűnös embernek, míg az Újszövetségben a 

bűnbánat és vérnélküli áldozat eredményezte mindezt. A III. 

kijelentés időszakában ez az oltár már a szív bensejében van és a 

szívek hústáblájára kell lángbetűkkel beírva lennie a 

Tízparancsolatnak, valamint ezen a benső oltáron kell feláldoznia 

magát Krisztusnak, hogy maga az ember is fel tudja magát 

áldozni ezen az áldozatkész szeretetnek az oltárán. De ameddig 

az ember csak elmélkedik és álmélkodik az Úr áldozatán és 

tettekben nem követi azokat, („Aki utánam akar jönni…”) akkor 

kívül marad az Isten Országán. Ameddig el nem jut az ember az 

önmegtagadással és az áldozatkész szeretet által történő 

tisztulással ama „félútig”, ameddig a tékozló fiú eljutott, hogy 

találkozhasson az őt hazavezető Atyjával, addig kívül marad az 

ember az Isten Országán, vagyis megmarad az önzőségben, az 

érzékiségben, vagyis a kárhozatban. 

Az Igazság, ama krisztusi igazság, amelyet nem fertőzött meg 

és nem degradált a bukás, nem tűzdelte tele féligazságokkal és 

nem másította meg, hanem megtartotta eredeti voltában, mert 

Krisztus soha sem bukott,a végcélt elért előd szellem, Akiben a 

töretlen Igazság a legnagyobb hatványban megvan. „Sokat 

mondhatnék még nektek, de nem tudjátok befogadni és elviselni”, 

mert az Igazság kötelez és ugyanakkor követel, mert az 

igazságismeret határozza meg az elvárásokat és ha az ember 

többet tud, mint amennyit be tud tölteni, akkor elbukik. Ezért 

nevezte boldogoknak Ő a lélekben szegényeket. Tehát boldog az, 

aki nem tud többet, mint amennyit a fejlettségi szintje diktál. De 

Krisztushoz közeledve mind több és több, azaz mind magasabb 

szintű Igazság világosodik meg az ember előtt. „Elküldöm nektek 

az Igazság szellemét, aki elvezet titeket a teljes igazságra.” 

Elvezetni valakit a „teljes Igazságra” a fentiek alapján, csakis a 
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tisztulásban való előrehaladás, vagyis a fokozatos megtisztulás 

által lehetséges. 

 Az Istenből kisugárzott Élet a bukással a szellemi halálig 

süllyedt. Ahogyan a fokozatos egyénesüléssel, az 

ellenszegüléssel záródott be a szellem Isten előtt, úgy záródott be 

az Élet előtt is.  

 Mivel az Úr nemhogy nem bukott, hanem elérte az abszolút 

tökéletességet, ezért az Élet is töretlenül, a legmagasabb 

hatványban van meg Benne, vagyis olyan mértékben, hogy önálló 

életet, tudatos szellemet ki tud magából sugározni, létre tud hozni. 

Ez az Élethullámzás legmagasabb foka, amit teremtett szellem 

elérhet. És amint tisztul, gyógyul egy szellem, úgy közeledik 

gyakorlatilag ez a cél felé. Igaz, nagyon messze van még ez a cél, 

hisz amíg a tisztán maradt szellemek közeledtek eme cél felé, a 

bukás által viszont kétszeresen távolodtak ettől a bukásnak indult 

szellemek. Először azt a szintet kell elérni, ahonnan a bukás 

megtörtént és majd csak utána jöhet gyakorlatilag az igazi 

fejlődés, csak innen valósul meg igazából Isten eredeti terve a 

szellemekre nézve, a tökéletesség elérése. Addig van mit haladni 

előre az Úr Jézusban, mert Ő az Út, az Igazság és az Élet és senki 

sem mehet az Atyához, csakis Általa. Minden más erőfeszítés, 

okoskodás és bölcselet, merő erő pazarlás. Ezért írja az apostol 

minden Krisztust követő számára hogy: „Legyetek Isten követői 

és éljetek szeretetben.”  

Jézus a főpapi imájában viszont így imádkozik:  

„Az Örök Élet pedig az, hogy megismerhettek Téged, az 

egyedüli igaz Istent és akit elküldtél, a Jézus Krisztust.”  

Tehát akkor juthat el egy emberi lélek az Örök életre, ha 

megismeri Istent és a Jézus Krisztust. Az Atyát Jézus által lehet 

megismerni, mert „Az Aya és én egy vagyunk.” „Mutasd meg 

nekünk az Atyát: „…már mióta veletek vagyok és nem ismerted 
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meg az Atyát? Az Atya és én egy vagyunk.” De ahhoz, hogy 

megismerhessétek az Atyát, szorosan Jézus mellett kell élnetek, 

és Őt követnetek, hasonlóan mint az apostolok, akik Jézusért 

elhagytak mindent és mindenkit: „Legyetek Isten követői…” Az 

Igaz Istent követők tábora egy külön szférát jelent, mert 

szeretetben él, ami annyit jelent, hogy nem az evilági önzés 

törvényét szolgálja, hanem az áldozatkész szeretetét, amelyről 

fentebb szóltunk. Ehhez fejlettségi szint kell, de erre hív titeket a 

III. kijelentés, és ezt kínálja nektek az Úr az Ő áldozatának 

eredményei és a megpróbáltatások, szenvedések és gyötrelmek 

által, mert megpróbáltatás céljából van az ember a földre küldve, 

hogy a szenvedések kohójában szétváljék a nemes érc a salaktól, 

vagyis, hogy a szenvedések és a megpróbáltatások által 

kitermelődjék az emberben a jó, vagyis az erény és annak a 

követése. „…vegye fel keresztjét és úgy kövessen engem…” - 

mondja az Úr, hisz ezáltal juthat el az ember a Golgotára, ahol 

megfeszítheti a kárhozatra vivő hajlamokat, hogy meghaljon az 

óember és egy „megdicsőült testben” feltámadhasson egy 

megtért, vagyis az Új Ember. 

 Mindezek az elmondottak egy összpontosított lelki életet és 

komoly lelki munkát igényelnek az embertől, amelyet az Istent 

követő embernek így fejez ki az apostol: „Félelemmel és 

rettegéssel munkáljátok az üdvösségeteket, amit főként az utolsó 

időben nagyon nehéz, mert szétszórt az ember a rengeteg 

információ és egyéb problémák miatt, amit tudatosan kreál a 

sátán, hogy az utolsó időben, eltántorítsa ha lehet, még a 

választottakat is, nem csak a meghívottakat.  

 Mindennek okáért gyermekem, nagyon vigyázzatok a lelki 

életetekre, mert az örök életre való eljutásotokról van szó, amely 

lehetőséget utoljára kaptatok meg az Istentől, több már nem lesz, 

csak azok számára, akik ki tudták munkálni önmagukban a 

negyedik körgyűrű színvonalát, vagy legalább a 3. körgyűrű 
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hetedik szféráját, mert innen aztán már Isten átvezeti az embert 

az Isten Országába, vagyis az Igazság világába. De ne feledjétek, 

hogy fél szívvel nem lehet bejutni Oda, hanem csakis ha 

megtisztítottátok magatokat, az alsóbbrendű éneteket a bűnöktől, 

a bűnös vágyaktól és azok megcselekvésétől. Mindezek a 

megpróbáltatásokban történő hűséges helytállással érhetőek el. 

Ezért mondja az Úr: „Virrasszatok és imádkozzatok, hogy 

kísértésbe ne essetek.” (Virrasztani annyit jelent ez esetben, mint 

valami felett nagy figyelemmel őrködni, valamire nagyon 

vigyázni.) Az apostolon keresztül viszont így fejezi ki az Úr: 

„Legyetek éberek és józanok az Úr eljöveteléig.” vagyis az 

ítéletig.” 

Dicsőség a mindenható Istennek! 

 „Az idő közel vagyon!” 

Amen 

Ada 2022. VII. 3. 
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37 „Aki hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott.” 

Ima 

 Mindenható, teremtő Atyám, a mindenség Atyja és 

középpontja, mélységes hálával és alázattal borulok le Előtted, 

mint Teremtőm előtt, és adok hálát az Életért, az én életemért és 

azokért, a boldogító szeretet érzésekért, amelyek Feléd 

emelkedve betöltik lényemet. 

 Hálát adok Jóságos, mindeneket üdvözítő Atyám, azokért a 

lehetőségekért, amelyeket gyermekeid üdvözülésükre 

biztosítottál, amelyeket mi tölthetünk be munkáink által. 

Köszönöm Atyám, hogy szeretetünknek munka és kiterjeszkedési 

lehetőséget biztosítasz, miáltal részt vehetünk a bukott világra 

kiterjedő újjáteremtési folyamatokban. 

 Köszönöm Uram, hogy úttörője vagy az újjá teremtésnek és 

hogy követhetjük a Te lábad nyomát ebben a munkában. 

Köszönjük, hogy Benned lejöhetett közénk az Atya és ezáltal 

megismerhettük Őt. Megismerhettük az Atyát a jelenlétednek 

minden mozdulatában, a cselekedeteidben, a tanításaidban, hisz 

mindenben az Atya nyilvánult meg Általad, mert itt a földön az ő 

tökéletes médiuma voltál.  

 Örök hála és dicséret az Atyának Máriáért, a néma tanítóért, 

Aki többet szólott és tanított hallgatásával, mint bármelyik tanító.  

Amen 

* 

 Erősen hallatszik felénk kétezer év távlatából is, mit sem 

veszítve erejéből, az Úr által kimondott Ige, egyszer és 

mindenkorra meghatározván ezzel az üdvösség útját a földi 

ember számára: „Aki hisz, üdvözül…” Nincs más útja és módja 

az üdvözülésnek, csakis a hitnek az útja!  
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 A bukott szellem ugyanis annyira messze esett Istentől, hogy 

megszakadt Vele szinte minden kapcsolata és olyan lett, mint egy 

üldözött, hontalan vad a sivatagban, akit folyton folyvást űz és 

üldöz a bukott természete egyik elesésből a másikba, nélkülözve 

minden reményt a szabadulásra. Hiába is törekszik az ember a 

szabadulásra, ha a saját erejére támaszkodva akarja ezt megtenni, 

mert ha sikerül is egy bizonyos szintre felemelkednie, hamar 

múló délibábbá válik minden törekvése, mert nem Istenből, a 

végtelen erőforrásból merítette az erőt és emiatt a következő 

pillanatban már zuhan alá a mélységbe és ott találja magát minden 

erőfeszítése ellenére is, ahonnan elindult, vagy még lejjebb zuhan 

a mélybe, mert a véges erői elégtek a felemelkedés alatt történő 

küzdelemben és nem tudta honnan pótolni azokat, mert gátló 

tényezők vannak a lelkében, amelyeket le kell küzdenie ahhoz, 

hogy erőhöz jusson. Ez az erőforrás nem más, mint maga az Úr 

megtisztított és itthagyott erői, amelybe csak hittel, élő hittel lehet 

belekapaszkodni. Tehát hiába az ismeret, a tudás, ha az ember 

képtelen, elsősorba belátni az ő vétkeit és nem tud erőt meríteni 

csak önmagából. De az emberi erőforrás véges, ha nem tölti meg 

újra az ember. Ahhoz viszont, hogy egy folytonos táplálkozási 

lehetősége legyen, meg kell tudni kapaszkodni az örök, soha nem 

bukott erőforrásba, Jézus Krisztusba: „Én vagyok a szőlőtő és ti 

a szőlővesszők…” Ez annyit jelent, hogy az emberi léleknek 

hozzá kell tapadni az Úrhoz, hogy szinte „össze tudjon nőni Vele, 

hogy azok az erőáramok, amelyek az Úrban vannak, az 

emberilélekbe is át tudjanak áramlani. Abban mutatkozik meg 

gyakorlatilag az ember hite, hogy ezt meg tudja-e tenni. A másik 

erény, amelynek az élő hit révén ehhez a kapcsolódáshoz ki kell 

fejlődnie, az az alázatosság, az emberi én „teljes” 

megsemmisülése. Hinni mindenek felett Istenben és az ő 

szeretetében, Aki nem akarja megtorolni az embert vétkeiért, - ezt 

csak az ember teszi - hanem szeretetből kiemelni igyekszik az 

embert halált okozó vétkeiből és elvezetni az Ő Országába, a 
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boldogág honába. Ha nem így lett volna, akkor Isten nem küldte 

volna el az Ő elsődjét, mint pásztort, aki haza vezeti a századikat: 

„Isten úgy szerette a világot, hogy az ő egyszülött fiát küldte 

el…” De Isten már a bukáskor kihirdette a messiások között ezt a 

hatalmas missziót és az Úr, aki soha nem bukott, tehát a 

szellemben ott él minden szükséges elem a fejlődéshez, vállalta 

ezt a feladatot, hogy haza vezesse az eltévelyedett és szellemben 

degradálódott és a bűn következtében deformálódott szellem 

sereget a boldogság világaiba. De mivel oda csak a hajlamok 

levetkőzésével és az erények helyreállításával lehet 

visszaemelkedni, ezért hirdetett annakidején, és jelenleg is hirdet 

Keresztelő János bűnbánatot, mert csakis bűnbánó és a bűnöktől 

teljes egészében szabadulni szándékozó lélek kapcsolódhat az Úr 

Jézushoz. Ker. János szelleme ma is munkálkodik, rávilágít az 

emberi lelkek hibáira, bűneire, bűnös hajlamaira, mert az 

emberek nagyon hajlamosak arra, hogy más szemében 

észrevegyék a szálkát, míg az ő szemükben (lelkükben) gerenda 

van. Általában azt látják meg az emberek a másikban, ami bennük 

is bennük van. De a „szálkát leső” emberek a másik ember 

számára a kivezető utat is tudni vélik, csak a maguk számára nem, 

pedig ha már azt látták meg a másikban, ami bennük van, akkor 

a kivezető utat is ismerik. De igazából a kivezető út az a 

megtisztulás, a szabadulás útja: „Azért jöttem, hogy szabadulást 

hirdessek…” Idáig eljutni, viszont hitre van szükség. Ezért 

mondja az Úr, hogy: „Aki hisz, üdvözül, aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott.”  

 Az ember ugyanis fejlettségi szintjénél fogva nincs olyan 

helyzetben, hogy bele tudjon kapcsolódni a mennyei 

áramlatokba, ugyanis nagyon messze esett az Isten Országától, és 

ezáltal kiesett az Isten által nyújtott lehetőségekből is. De ahhoz, 

hogy az emberi lélek mégis csak meg tudjon kapaszkodni 

Istenben, hozta le az Úr az élő hitet. Tehát, amit nem lehet elérni 

és nem lehet megtenni ezzel a fejlettségi szinttel, amelyen a földi 
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világ van, azt hittel el lehet érni és meg lehet valósítani. Így az 

Isten Országába való eljutást is hittel el lehet érni, mert az Ő 

személyében a legmagasabb Isten Országa érkezett le a földre: 

„Elközelgett hozzátok az Isten Országa.” Tehát ismételten csak 

azt mondom, hogy a tudás nem elég az Isten Országába való 

eljutáshoz, mert a tudás csak száraz tápláléka a léleknek, 

szükséges a hit, mert aki hisz, az üdvözül. Hittel lehet ugyanis 

bekapcsolódni azokba a mennyei hatalmakba, amelyeket az Úr 

képvisel: „Nékem adatott minden hatalom Mennyen és földön.” 

Szellemi értelemben a hatalom nem leigázást és a mások felett 

való uralkodást jelenti, hanem éltetést, mert aki uralkodik, az 

éltet, Életet sugároz ki magából, életet hoz létre és vezeti a 

megteremtetteket, nem pedig kizsákmányolja őket.  

 A hittel történő megkapaszkodás Istenben megváltoztathatja 

az ember életét, mert hittel közelebb hozhatók az egyébként 

távollevő pozitív történések és eshetőségek. Ezáltal 

megszűnhetnek a bolygóknak a lélekre gyakorolt hatásai, megdől 

a „karma” elmélete, a sors hatása, mert a hívő ember élete 

irányítását, annak az irányvonalát a hit által Isten veszi a kezébe, 

hogy kimunkálja az emberi lélekben az igazi szeretetet, mert csak 

az élő, a formanélküli hit képes szeretetté fejlődni. Kétezer évvel 

ezelőtt hitet hozott az Úr, hogy amikorra Ő újból eljön, akkorra a 

hit szeretetté tudjon felnövekedni. A hit tehát egy élő alap, 

amelyre a szeretetnek fel kell épülnie, mert az Isten Országába 

szeretettel teli szívvel lehet eljutni. De ehhez mindent el kell tudni 

hagynia az embernek, ami földi, mert csak akkor juthat tovább a 

fejlődés útján. Ameddig a lélek tele van mindenféle földi 

dolgokkal, pontosabban a földi dolgokhoz való ragaszkodással, 

addig nincs hely a lelkében a magasabb dolgoknak. Az ember 

ugyanis azt hiszi, hogy a saját világán túl nincs semmi és ha 

valamiről lemond, akkor üresen marad a lelke. De amennyiben 

élő hite van az embernek, akkor rá meri magát bízni a mennyei 

vezetésre és el meri hagyni a földi dolgokat, hogy a helyébe 
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magasabbak kerülhessenek és léphessen egyet előre a fejlődés 

útján, mert a lelki telítettség határozza meg az erkölcsi szintet. 

Erre mondja az Úr: „A szív bőségéből (telítettségéből) szól a 

száj.” Tehát ha le tudtok mondani erről a világról, akkor a 

mennyek Országát kapjátok meg érte. Igaz, magas szint ez, de ha 

tovább akartok lépni a fejlődésben, el kell tudni hagyni az előző 

szintet.  

 De nem csak anyagi dolgokról szól a lemondás „igazsága” 

hanem például az ember nagyon ragaszkodik a saját igazához, 

amiről talán sok esetben a legnehezebb lemondani, -pedig hozzá 

tartozik az „Aki hisz üdvözül…” kitételéhez az Úrnak- hogy 

átadja másnak az igazat, pedig csak hit és szeretet kérdése az 

egész. Mindehhez azonban bizonyos fejlettségi szint szükséges, 

vagy legalábbis a fejlődés útján történő előrehaladás, amely út 

egy bizonyos ideig közös, mint ahogy ti szellemhívők a 

szellemtan által vagytok meghívva az üdvösségre, de amikor már 

elértek egy bizonyos szintet, -mondanám- amikor a 

meghívottakból választottakká lesztek, amikor kiemeltettek az 

átlagos szellemhívők közül, akkor léptek rá gyakorlatilag az 

egyéni, vagyis a lényegtörvényetek útjára, arra az Útra, amelyen 

lebuktatok és ez mindannak ellenére, hogy mindannyian a 

hatodik napkörbe süllyedtetek alá és hogy a földön öltöttetek 

testet, a visszafelé vezető út egyéni, azaz személyre szabott út, 

amely úton nem máshoz, nem egymáshoz, hanem magához a 

fejlődő szellemhez méri Isten a haladást. Azért hangsúlyozom ezt 

ki, mert amikor egy emberszellem elindul a fejlődés útján és 

vezetést tapasztal, azonnal önmagához méri a másik embert, a 

bukdácsoló embert és természetesen ő maga a helyes úton járó és 

fejlettebb, míg a másik a lejjebbvaló. Látszólag azért van ez így, 

mert egyugyanazon időben két egymás mellett levő, vagy egy 

csoportba tartozó szellemeknek, akik már elindultak a saját 

lényegtörvényük útján, nem ugyanazok a hajlamaik vannak 

felnyitva! Mert mi is lenne akkor, ha egy közösségben mindenki 
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egy ugyanazon hajlammal küzdene? Nem tudnának egymásnak 

segíteni és lezüllene a társaság! Ebből kifolyólag, ha valaki, aki 

magát erősebbnek, tisztábbnak látja a másiknál, egyáltalán nem 

biztos, hogy jól lát, mert nagy valószínűséggel, hogy benne le 

vannak zárva a másikban megítélt hajlamok és ha felnyitnák a 

lezárt hajlamokat, lehet, hogy mélyebbre bukna az ítélkező, mint 

a megítélt.  

 Aki viszont a hit szemüvegén nézi és látja a dolgokat, -mert 

aki hisz üdvözül- az az egyén főként saját magát nézi és vizsgálja, 

mert nem a másik javulásától, vagy bukásától teszi függővé a 

saját előrehaladását, hanem a saját maga lelki - szellemi 

munkájától. Aki még a másikat igyekszik javítani, - főként itt az 

utolsó időkben fontos ez, amikor meg vannak számlálva a 

kegyelem napjai - és nem saját magát, annak a hite még nem élő 

hit, mert ugyanis az élő hit befelé fordítja az embert és amint 

meglátja a saját hiányosságait, nem jut neki sem ideje sem ereje 

a másikat vizsgálgatni, hanem örül annak, ha ő maga el tud jutni 

az üdvösségre. Ráadásul, aki a saját világosságához mér másokat, 

még ítélkezik is, ami szintén nem nevezhető: „Aki hisz üdvözül.”- 

nek, mert eképpen csak a hitetlen ember cselekszik, hanem 

ítéletet von magára és megnehezíti saját helyzetét, mert az egyéni 

útra meghívott emberlélek csak saját magával foglalkozik, a 

másik felé az a feladata, hogy szeressen! Ha mégis feladatának 

érzi valaki azt, hogy figyelmeztessen bárkit is a hibáival 

kapcsolatban, azt szeretetből kell, hogy tegye és nem 

felindultságból és gyűlöletből. De mint mondom, indíttatást kell 

hogy érezzen rá. 

A lelki élet elengedhetetlen alkotóeleme az ima. Úgy is 

mondhatnám, hogy az ima -és itt elsősorban egy Istennel történő 

kapcsolatra gondolok- a lélek oxigénje. Tehát nincs lelki élet, és 

nincs Istennel való kapcsolat ima nélkül. Az ima tehát az istennel 

való kapcsolatteremtés eszköze, de ez sem működik hit nélkül, 
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mert az Úr szavai szerint: „A hitből fakadó imádság az, amelyik 

meghallgattatik.” Aki viszont hit, vagy kellő hit híján imádkozik, 

nem jut el az üdvösségre, mert nincs kellő hite az Istennel történő 

kapcsolatteremtéshez és akkor erőt sem tud magának gyűjteni a 

harcokhoz, pedig az embernek napi szinten meg kell harcolnia 

azokat az akadályokat, amelyeket a sátán eléje rak és ezt csakis 

isteni erővel lehet megtenni vagyis „Aki utánam akar jönni, 

naponként vegye fel keresztjét…” Ehhez viszont isteni erőre van 

szükség, amelyet az Istennel történő kapcsolatteremtésből 

nyerhet az ember. Ehhez is hitre van szükség. Ha nincs az 

embernek igazi hite, akkor olyan dolgokat kér, amelyek nem 

igazából hallgattatnak meg. De ha mégis meghallgatást nyer egy 

ilyen könyörgés, akkor az éppen a hitnek a megerősítését 

szolgálja. De az effajta ima meghallgatás később kárára van a 

léleknek, mert ha olyat kapott meg, ami nem azonos az isteni 

elgondolással, akkor az gátolja a fejlődést és később le kell 

vetkőznie a léleknek, amit megkapott.  

Azt is mondhatnám, hogy a hit és a hitből fakadó ima, 

gyakorlatilag „köldökzsinór”, amellyel az emberi lélek hozzá van 

kötve Istenhez. Ez ugyanazt az igazságot fedi, mint a szőlőtő és a 

szőlővessző példája, melyet az Úr a szőlőmunkásoknak mondott. 

Végezetül azt kell mondanom, Pál apostollal együtt, hogy a hit 

ajándék, a Szentléleknek az ajándéka, tehát a Szent Szellemek 

munkálják ki az emberben, de ha nem engedi magát Általuk 

vezetni az ember, akkor nem fejlődik ki és nem erősödik meg az 

ember hite, tehát el fog kárhozni. De soha nem lehet Istent vádolni 

azzal, amit nem engedett kifejleszteni az ember, mert Isten soha 

nem kér többet, mint amennyit az ember elbír. Tehát a megfelelő 

szintű hithez kapja az ember a megfelelő szintű 

megpróbáltatásokat, hogy tovább tudjon haladni a fejlődés útján. 

De ha elbukik az ember, az nem az Isten felelőssége, hanem az 

emberé, mert már előbb valahol valamit elvétett és megcsapolni 
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engedte az ellentét által a hitét, vagyis a szintjének megfelelő 

erőket, azaz valahol engedetlen volt és elbukott. Ezért fontos az 

Istennek történő folyamatos hűség, amelyet az ember a 

szüntelenül történő imával tud kifejleszteni magában a 

Szentlélek, azaz a Szent Szellemek munkájának történő 

engedelmesség révén: „Szüntelenül imádkozzatok.” A hitből 

mondott ima ugyanis, örvényeket képez az erők világában és így 

változtathatja meg a történések menetét az ember életében és 

minél többet imádkoztok, azaz: „Kérjetek és kaptok, keressetek 

és találtok, zörgessetek és megnyittatik nektek…” annál több és 

nagyobb örvényeket idézhettek elő. Ha másokért imádkoztok, 

akkor mások életében idéztek elő ilyen örvényeket, melyek meg 

tudják változtatni azok életét.  

 (Sajnos az átok, a gyűlölet és a harag is örvényeket, sőt mi 

több elektromos kisüléseket hoz létre, amelyek ha „jojosak”, 

szintén változásokat idézhet elő az ember életében, de a negatív 

irányban! Mind a két örvény, a pozitív és a negatív megteremtése 

felelősséggel jár. A pozitív örvények pozitív, míg a negatív 

örvények negatív hatást váltanak ki, nem csak a másik emberre, 

hanem a megalkotójukra is.) 

Ezért hát azt mondom, hogy „szüntelenül imádkozzatok” és 

akkor komoly változásokat idéztek elő úgy a saját, mint mások 

életében, valamint hittel tapadjatok rá a mindenható Istenre, hogy 

az imáitok meghallgatást nyerjenek, hisz a hittel mondott imának 

van akkora ereje, hogy a Szent Szellemek segítsége által fel tud 

csapni a kegyelem trónusához. 

 Adja Isten kedves gyermekem, hogy mind többen és többen 

megérezzétek az élő hit szükségességét, amely nem egy befejezett 

állapotot ad, hanem elősegíti a fejlődést, az Isten Országához való 

közeledést és az oda való bejutást, mert a hit által kapcsolódik 

Istenhez a szellem. Ugyanis aki nem hisz, vajon hogyan 

kapcsolódhat az ő Atyjához? 
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 „Aki hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott.” 

 Amen 

Ada, 2022. VII. 10.  
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38 „Van nekem eledelem, mindaz az Ige, amely az 

Atyámtól származik” 

Ima 

 Mindenható, teremtő Atyám, mélységes hálával borulok le 

Előtted, mint az Örök élet forrása előtt, amiért lehetőséget adsz és 

segítséget nyújtasz nekünk bukott, Tőled messze esett 

gyermekeidnek a hazatérésre, az Örök hazába történő bejutásra. 

Köszönöm Neked, hogy nem kívánod bűnös gyermeked halálát, 

hanem azt, hogy megtérjen és éljen. Köszönöm, hogy ezt az 

Életet, Jézus Krisztusban elküldted hozzánk. 

 Légy áldott minden teremtményedben Atyám! 

 Amen 

*  

Minden kétséget kizáróan, nem testi, hanem szellemi 

táplálékról, mint a szellem életének és fenntartásának 

létszükségletéről beszélt ez esetben az Úr, ugyanis azt tartja a 

legfontosabbnak még a fizikai világban is, hogy ahogyan a testet 

táplálni kell, úgy a szellemnek is szüksége van táplálékra. 

Ahogyan az anya tulajdon testéből, az emlőin keresztül táplálja 

gyermekét, úgy maga Isten is „önmagából” táplálja szellem-

gyermekeit. Mindennek természetesen megvannak a megfelelő 

fokozatai, de a földi ember még annyira gyermek, hogy sokáig 

csak a szellemi tejet tudja megemészteni. De odáig kell 

tisztulnotok, fejlődnötök, hogy keményebb eledelt is meg 

tudjatok emészteni. (Minden anyagi síkon megjelenő dolog a 

szellemi dolgok levetített képe, lealacsonyodott formája.”)  

 Igaz, testben volt Ő is, de az ő Teste nem olyan test volt, mint 

bárki másé, ugyanis akkor nem tudott volna Mária méhében 

megfoganni, hanem a messiás világból az Ő ősanyagából 

valamennyire, (Mária szintjére) lesűrűsített anyagból formált 
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magának egy félanyagi testet. (Ahogyan Jézus nem tudott volna 

megfoganni egy bukott asszony méhében, úgy egy bukott szellem 

sem tudott volna megfoganni Mária méhében.) Ezért birta Mária 

a saját tejével tápláni Szent Fiát. (A fenti allegória isteni szinten 

is megvalósult abban, hogy az Urat Mária a saját emlőiből 

táplálta, mintegy megszentelve ezzel az anyák szerepét a 

fejlődésben, hisz nem lenne élet, ha nem lennének anyák. Milyen 

csodálatos esemény amikor Mária a messiás világból jött Fiát 

táplálja. Mennyi misztériumot rejt ez magában!) De ahogy 

növekedett a kis Jézuska teste, úgy került felszínre a szelleme és 

hatotta át az egyébként is több, mint fél anyagi testet, minek 

eredményeként ez az „anyag” is nemesedett és tisztult vissza az 

eredeti ős állapotok felé, olyannyira, hogy amikor a 

mennybemenetel alkalmával az erők világában mintegy 

ajándékként az emberiség számára szétsugározta, akkor 

tökéletesen megfelelt a legtisztább és legnemesebb Lélek 

anyagának, azaz lélekké, lelki erőkké nemesedett, tisztult és 

krisztusparányokra szétszóródva vált a bukott ember lelki és 

szellemi táplálékává. Mindez egyrészt azért jöhetett létre, mert az 

Úr mint soha nem bukott messiás-szellem, a tiszta messiási 

világokból jött le és ezért tisztán bele tudott kapcsolódni az 

Atyába és így tisztán táplálkozott az Atyából kiáradó Igéből, 

másrészt mert az Úr teljes egészében tisztán maradt és teljesen 

tiszta erőket hozott mozgásba. Ha nem így lett volna, akkor a 

testének „anyagát” képtelen lett volna ilyen magas szintre emelni!  

 Testben volt tehát, nem is akármilyen, hanem a lehető 

legritkább testben, amelyet a földi törvények be tudnak fogadni 

és mégis szüksége volt szellemi táplálékra, egy tökéletes 

kapcsolatra, egy szeretet viszonyra az Atyával, ugyanis az 

Istenből kiáradó szeretet az amely megteremtette, éltette és 

mindvégig éltetni fogja szellem-gyermekeit az Atyának. E célból 

Jézus nagyon sűrűn elvonult a pusztába „imádkozni”, azaz 

elragadtatni az Atyához, hogy Beléje olvadva, Vele teljesen 
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egyesülve (az Atya és én egy vagyunk) megtelhessen 

tisztánlátással, valamint a meglátottak megvalósításához isteni 

erőkkel. Tehát ahhoz, hogy úm. létesülni tudjon, vagyis, hogy be 

tudja tölteni Isten akaratát, a megváltást, ahhoz egy feltétel 

nélküli kapcsolatra volt szüksége az Istennel. Ezt azáltal érte el, 

hogy nem volt a lelkében, ill. a szellemben egy hajszálnyi 

negatívum, az az ellenszegülés sem, ami az Atya és Jézus között 

gátolta volna az „összeolvadást”. Tehát Jézus szellemének 

minden „atomja” bele tudott olvadni az Atyába a tökéletes 

szeretet által, ugyanis egyedüli kapcsolat az Atyával a szeretet-

kapcsolat, szeretet viszony. Ugyanez vonatkozik a bukott 

szellemekre, a földi emberre is. Ezért mondja az Úr: „Aki jobban 

szereti apját, anyját, házastársát, vagy gyermekeit, mint engem, 

az nem méltó hozzám! 

 Ha már az Úrnak, mint Isten legtökéletesebb alkotásának, 

vagyis az idők és állapotok végtelenében a legmagasabb messiási 

szintet elért Megváltónak szüksége volt az Atyára, mint 

Életerőforrásra, mennyivel inkább szüksége van ugyanerre a földi 

embernek!!! Csak a földi ember lelkivilágában annyi 

ellenszegülő fluid, érzés van, hogy képtelen beleolvadni Istenbe, 

ezért adatott számára az Úr, mint akiből táplálkozhat a testbe zárt 

szellem. A helyzet azonban ebben az estben sem változik, ami a 

kapcsolódási lehetőséget illeti, mert az ember bukása révén 

jobban ragaszkodik a bűnhöz, mint az erényhez, a szeretethez, a 

szeretet megtestesítőjéhez, Jézus Krisztushoz. Pedig: „Kezdetben 

vala az Ige, az Ige Istennél vala és Isten vala az Ige …és ez az Ige 

Jézus Krisztus.” Az Ige viszont a ti nyelvetekre lefordítva, annyit 

jelent, mint: Lényeg, Aki Istenné vált gyakorlatilag, és Akiből, 

mint Istenből táplálkozhatik, vagyis táplálkoznia kell a bukott és 

a nem bukott paradicsomi szellemeknek egyaránt, ha Élni 

akarnak, pontosan Úgy, ahogyan Ő táplálkozik az Atyából.  
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 Nektek testvéreim, gyermekeim, az Úrra kell vonatkoztatni, 

azt amit az Úr, Istenre vonatkoztatott: „Van nekem eledelem, 

mindaz az Ige, amely az én Atyám szájából származik.” Ezért is 

vonatkoztatja János apostol a „lényeget” Jézus Krisztusra. 

Nekünk, nektek az Úr szájából származó Igék a táplálóak, az 

Életet adóak, az Életet megteremtőek, és ez a „táplálék” le is jött 

közétek. Mekkora, milyen óriási ajándék Isten részéről, hogy 

elküldte Jézust a földre, mert ha nem így lett volna, akkor sokkal 

több szenvedés, nyomor és halál lett volna az emberiség része, 

mert nem juthatott volna el az isteni szeretetig, mint a lelket - 

szellemet tápláló „lényeg” -ig és ezáltal a szellem csak akkor 

tudott volna lelki táplálékhoz jutni, ha elérte volna a tiszta 

állapotokat. De így több mint 2000 éve önmagát adja az Úr, hogy 

a bukott emberiség Általa, mint az „Élő Kenyér” által eljuthasson 

egy tökéletesebb állapotba, mert amivel táplálkozik egy lélek, 

lassan kezd a saját szintjén ugyan, hasonlítani az őt tápláló 

„lényeghez” az Igéhez. És ez a cél! Ez a cél, mert Isten Országa 

a szeretetnek Országa és csak akkor jut el Oda a lélek, ha 

megtanul szeretni. Már az Ószövetségben is a szeretetet, az Isten 

Szeretetet tűzte ki célnak J.h.v. : „Szeresd Istent mindenek felett 

és felebarátodat, mint tenmagadat.” Az Újszövetségbe egy 

hatalmasat ugrik a mérce felfelé: „Szeresd ellenségeidet és 

imádkozz értük.” És ezek olyan követelmények, amelyeket csakis 

akkor tud betölteni az ember, ha az Örök Szeretet forrásából 

táplálkozik: „Aki nem eszi az én testemet és nem issza az én 

véremet, nincs annak közössége velem.” Itt elsősorban nem egy 

fizikai táplálékról van szó, hanem szellemi táplálékról, egy 

folyamatos kapcsolatról, egy „Szüntelenül imádkozzatok”-ról, 

„Én vagyok a szőlőtő és ti a szőlővesszők”-ről, és mindenről, ami 

krisztusi, hogy az emberi lélek le tudja győzni a bűn iránti éhségét 

és építeni tudja a lelkét, hogy amikorra eljő a Messiás, mint 

oroszlán, akkorra el tudja érni azt a mértéket, amelyet így fejez ki 

az Úr: „Ha megdobnak kővel, dobd vissza kenyérrel.” „Hányszor 



379 

 

kell naponta megbocsátani, talán hétszer? - Hetvenszer hétszer.” 

„Szegények mindig is lesznek közöttetek.” Nem ellenségszeretet 

ez testvéreim? 

 Mindezeknek a felsorolt Igéknek gyakorlásával hatalmas lelki 

vagyonra tehet szert az ember, főként itt az utolsó időben, amikor 

a viág emberiségére mind nagyobb nyomás nehezedik. Az 

elragadtatás után, minden egyes kis szeretetmorzsa, nagyon sokat 

nyom a latba a lélek elbírálásánál, mert az elragadtatással 

visszavonatnak a magasabb rendű és rangú fluidok , a szegénység 

és ezáltal az önzőség el fog hatalmasodni és sokkal nehezebb lesz 

a szeretetet gyakorolni. Tehát egy kis szeretet-cselekedet is nagy 

hullámokat fog előidézni a világban.  

 Az Úr tehát élő hitet hozott le, amely által el lehet jutni az 

üdvösségre: „Aki hisz üdvözül…” de ennek a hitnek szeretetté, 

ellenségszeretetté kell átalakulnia, hogy az ember be tudjon jutni 

Isten, vagyis a szeretet Országába: „Isten úgy szerette a világot, 

hogy elsőszülött gyermekét adta áldozatul…” másokért. Tehát az 

igazi ellenségszeretet az ellenségnek a megtérítésére törekszik és 

pedig komoly áldozat révén. Az Istennek történő szertetszolgálat 

tehát áldozatokkal, szenvedésekkel jár, amelyeket mások 

megtéréséért ajánl fel a törvényeket betartó áldozati lélek. De 

ennek a szeretetnek az Úrból kell táplálkoznia és oda térnie 

vissza. „Aki engem szeret, az megtartja parancsolataimat.” Sőt, 

„Akik Istent szeretik, azoknak minden a javukra van” de hogyan? 

Csakis azáltal, ha az ember engedelmeskedik és betartja a 

szeretet-parancsokat. Tehát, minden szeretet-áldozat, amelyet az 

ember megcselekszik, a saját javát szolgálja: „…minden a javára 

van.” De nem ezért a javakért kell szeretni, hanem magáért a 

szeretetért, annak gyarapodásáért, mert aki szeretetet hint szét, a 

szeretetnek az Országát építi vele, míg aki bűnt hint szét, az az 

ellentétnek az országát terjeszti.  
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A leghatalmasabb áldozatot a szeretet oltárán maga az Úr 

hozta a Golgothán, mint a leghatalmasabb oltáron, mely 

áldozatnak ereje még mindig, sőt az örökkévalóságra szól: „Én 

veletek vagyok a világ végezetéig.” Valamint: Legyetek olyan 

tökéletesek, mint amilyen a mennyei Atyátok.” Tehát az Atyához 

eljutni, csakis az Úr szeretet-áldozatával lehet, másként nem, 

vagyis ha az ember táplálkozni képes az Úrból, az áldozatából, 

annak eredményeiből: „Aki nem eszi az én testemet és nem issza 

az én véremet…” vagyis minél több tapadási ponton kell 

belekapcsolódni az Úrba ahhoz, hogy az ember „tökéleteset” 

tudjon alkotni. Minél több ellenszegülő tulajdonsága, ill. fluidjai 

vannak egy léleknek, annál kevésbé lehet tökéletes a 

kapcsolódása az Úrhoz.  

 A megpróbáltatásokat is csakis a Benne hívő, a Hozzá hű és 

Belőle táplálkozó lélek tudja eredményesen átvinni. Annak 

érdekében, hogy minél több lelket eltántorítson az ellentét 

istentől, az élő és valódi hittől akarja megfosztani. Ez próba és aki 

megállja a próbát, vagyis meg tud maradni hitben, az üdvözül, aki 

nem, az eleve elkárhozott. Nagyon sokan, szinte több 

milliószámra fordítanak hátat Istennek, mert nincsenek 

felkészülve a megpróbáltatásokra, mert nincs aki felkészítse őket, 

akiknek ugyanis hivatásuk lenne, azoknak vagy egyáltalán nincs, 

vagy csak részleges rálátásuk van a dolgokra. Ahhoz, viszont, 

hogy valakinek betekintése lehessen a jövő nagy eseményeibe, az 

isteni titkokba, törvényismerő embernek kell lennie. 

Törvényismerő ember viszont csak az lehet, aki tisztán él és 

tisztán bele tud kapcsolódni az isteni Lényegbe, hogy onnan 

kiolvasson a jövővel kapcsolatos dolgokat. Ahhoz, hogy bárki is 

el tudjon jutni a tiszta életre, önmagát kell legyőznie, mert az 

ember önmagában hordja a legyőzendő hajlamokat, mint a bukás 

következményeit. Az ember tehát önmagában hordja a 

legnagyobb ellenségét, mert az ember önmagának a legnagyobb 

ellensége. Önmagát, az alsóbbrendű énjét kell legyőznie ahhoz, 
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hogy az Isten Országába el tudjon jutni. Ez az ellenség viszont 

állandóan jelen van és folyton támad. Mivel folyamatos 

támadásnak van kitéve az ember, ezért kéri az Úr a folytonos 

imát, (Szüntelenül imádkozzatok!) folytonos védelem gyanánt. 

Habár azt írja Pál, hogy „Szellemi hatalmasságokkal van 

harcunk.” De ezek a hatalmasságok kizárólag akkor tudnak hatni 

az alsóbb énre, ha van benne táptalaj De amennyiben mentes egy 

lélek a bűntől, vagyis a bűnöket erényekké átalakította, szeretettel 

telt meg, abban az estben a sátán nem tud közel kerülni az ilyen 

lélekhez. Erre a tisztaságra főként az utolsó időkben van nagy 

szükségetek, mert mint azt már tudjátok, nagyon mélyről jövő 

alantas szellemi hordák hozatnak felszínre az utolsó pillanatig, 

akik hatalmas erőcsoportosulásokat idéznek elő és akiknek a 

lelkében bűnös vágyak élnek, azokra rá tudnak tapadni és 

magukkal vinni a kicsapódó lávával együtt a „tüzes gyehennára”. 

Amennyiben viszont kitakarítottátok már a lelketeket ezektől a 

kárhozatra vivő hajlamoktól, főként az elragadtatásig sokkal 

tisztább szellemi környezet vesz benneteket körül, amely 

védelmet nyújt egy esetleges támadástól, mert a testetöltött ember 

a föld első szférájában él, ahonnan folyamatosan kaphat ennek a 

szférának megfelelő negatív hatásokat.  

 Az elmúlt 2000 alatt adatott minderre alkalom, ha egy szellem 

negatív eredményekkel zárt egy életet és alacsonyabb szférába 

került, mint a testetöltés előtt volt, volt lehetősége újból 

megszületni és kiegyenlíteni a lelkében megrontott erőket és 

bűnbánattal, vezeklő élettel,- mert egyszerre két élet terhét kellett 

a vállán hordoznia -, újból felemelkedni egy magasabb állapotba, 

de a korszakzárással mindez a lehetőség megszűnik. Most még 

van alkalom tisztítani a lelki ruhátokat és befoltozni a lelketek 

hézagait, hogy amikorra az Úr eljön az övéiért, addigra 

kidolgozott lelki ruhával állhassatok meg előtte.  
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 János apostol nagy sokaságot látott közeledni feléje és 

megkérdezte az őt vezető angyaltól, hogy kik ezek. Erre az angyal 

így felelt: „Ők azok, akik megmosták és megfehérítették 

ruhájukat a bárány vérében”, vagyis az áldozatkész szeretetben. 

 Adja Isten, hogy élő hittel, kellő alázattal, komolysággal , 

kellő mértékben fel tudjatok készülni a reátok váró 

megpróbáltatásokra, mert:  

 „Az idő közel vagyon!” 

 Mindennek a megértése és a lehető jobb felkészülés 

érdekében közösségre hívunk benneteket. 

 Közösségre az Istennel, a szellemi vezetéssel és közösségre 

egymással, egy igazságban, a Névtelen Szellem igazságaiban. 

Alkossatok közösségeket, ameddig erre kegyelemadta 

lehetőségetek van, mert:  

„Ha ketten, vagy hárman az én nevemben összejöttök, 

közöttetek vagyok.” !!! 

Többé-kevésbé mindannyian ismerik az Úrnak fent említett 

kijelentését, de igazából senki sem hatol a mélyére, mert nem 

érzik a hiányát az Úr Jézusnak. 

Én ezen kijelentésére az Úrnak úgy tekintek, hogyha 

összejöttök az Ő nevében, akkor a feltámadott Krisztus van 

veletek a kínszenvedésének, halálának, feltámadásának és 

mennybemenetelének eredményeivel együtt, vagyis amikor 

megjelenik közöttetek, hozza magával a saját messiás-világának 

a fluidjait: „Elközelgett hozzátok az Isten Országa”, szeretetét, 

bűnöket megbocsátó hatalmát: „Az emberfiának hatalma van a 

bűnöket megbocsátani”; Megbocsáttattak a te bűneid, kelj fel és 

járj”; Megbocsáttattak a te bűneid, mert nagyon szerettél; 

Menjetek és mondjátok meg Jánosnak: a vakok látnak, a bénák 

járnak és a szegényeknek hirdettetik az örömhír”; „Én vagyok az 
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Út, az Igazság és az élet, senki sem mehet az Atyához, csak 

énáltalam.” És mindezek eredményeként:  

„Elküldöm számotokra az igazság lelkét, (szellemtani 

fluidokat) aki elvezet titeket a teljes igazságra” mint Igét, a „Van 

nekem eledelem…” gyanánt, hogy táplálhassátok Vele lelketeket. 

„A magvető az emberfia, a szántóföld a világ, a mag az Isten 

Országának fiai…” akiket széthintett a Megváltó a lelketek 

vezetésére.  

Amen 

Ada, 2022. VIII. 24. 
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39 „Íme előre megmondottam néktek” 

Ima 

 Mindenható, jóságos mennyei Atyám! 

 Hálát rebegő lélekkel borulok le a Te hatalmasságod előtt, 

Mindenható Isten, hogy megköszönjem Neked az Életet és az 

Örök Életre való meghívást a Te szent fiad, a Jézus Krisztus által. 

Az egész lényem egy hálaérzésbe megy át, amely mind nagyobb 

és nagyobb mértékben megnyitja a lelkemet Előtted, Te hatalmas 

Felség, Mindenható Isten, amiért meghallgattad könyörgésemet, 

könyörgésünket és nem szüneteltetted, hanem tovább 

engedélyezted erre a nyári időszakra is az üzeneteid közvetítését, 

ugyanis ezekben a mindinkább nehezedő és bizonytalanabbá váló 

időkben mind nagyobb és nagyobb szükség van a lelki táplálék, a 

lelki felemeltetés folytonosságára, mert hogy a kegyelmi erők és 

az ismeretek közvetítésével Hozzád emelni igyekszünk földi 

testvéreinket. 

 Köszönöm Atyám, azt, hogy a szeretet mámorában úszva, 

valamikor a földön és jelenleg a szellemvilágban is szenvedhetek 

földi testvéreimért és szenvedéseim eredményeivel, amelyeket az 

Úr Jézus szenvedésével, mint szikrát a nagy fénytengerrel, teljes 

egészében egyesíteni igyekszem, munkálkodhatok a Te 

szőlődben, amivel némi világosságot, hitet és reményt 

nyújthatunk annak a néhány embernek, aki a mi 

megnyilatkozásainkból táplálkozni szeretne.  

 Újból hálát mondok Neked azért, mert hálát adhatok Neked, 

és hogy a hála érzése felemelhet közelebb, mind közelebb Hozzád 

és Hozzád köt elszakíthatatlan kötelékkel, eddig még meg nem 

tapasztalt örömöket idézvén elő bennem, parányi gyermekedben 

a fejlődés végtelenjében.  
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Néked is hála és köszönet Uram, amiért lejöttél a századikért, 

hogy mint Jó Pásztor hazavezess bennünket a magunk alkotta 

boldogtalanságnak, nyomornak, gyásznak, szellemi és fizikai 

halálnak birodalmából.  

 Köszönöm, hogy meghaltál értünk, hogy megválts és kiválts 

bennünket a hazugság szellemének karmai közül, ugyanis minden 

bukott szellemnek szüksége van a Te halálodra, hogy általa 

meghallhasson a testiségnek, a bűnnek, szüksége van a 

feltámadásodra, hogy feltámadhasson minden Feléd törekvő 

ember, a mennybemeneteledre, melynek alkalmával ún. 

krisztusparányokra sugároztad szét a messiási tested anyagát, 

melyet hittel magunkhoz vonzva táplálhatjuk vele az örök életre 

előhívott énünket. Köszönöm Jézusom a messiás világokba 

történő felemelkedésedet, mellyel utat készítettél minden bukott 

szellemnek a végcél eléréséhez. Köszönöm, hogy ehhez 

tenmagadat tetted meg az úttá, az Igazsággá és az Életté. És 

köszönöm Neked Uram, hogy elküldted számunkra a Te 

Szentlelkedet, mint a Te akaratodnak megvalósulási formáit, 

azokat az erőket, amelyeket Te termeltél ki a földön történő 

áldozatvállalásoddal. És köszönöm Neked, hogy széthintetted az 

Isten Országának lakosait, aki közül külön szeretném kiemelni 

Máriát, hogy elvezessenek minden bukott szellemet a Te 

Országodba, ahol Te élsz és uralkodol mindörökké.  

Amen  

* 

 Az emberi lélek tele van gátlásokkal és hitetlenséggel, főként 

a jövőt illetően, mert fél előre tudni olyan dolgokról, amelyek 

talán nem a legkedvezőbb eshetőségeket hozzák számára. Pedig 

amikor az ember hitben és szeretetben él, minden a javára van, 

ami őt éri, mert ugyanis ha megtartja az Úr parancsait, akkor a 

következmények nem lehetnek elrettentőek, hanem csakis 

pozitívak a lélek fejlődése számára. Tehát ha az ember fél a 
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jövőtől, az valamilyen formában mégiscsak hitetlenségre utaló jel 

lehet abból kifolyólag, hogy belül érzi a lélek, hogy nem szereti, 

vagy nem kellőképpen szereti Istent, tehát hézag van a lelkében, 

mert nem töltötte be mindazokat az elvárásokat, amelyeket tőle a 

szellemi vezetés elvár. Abban az esetben, ha a lélek szeretetből 

engedelmeskedik Istennek, nincs félnivalója, mert a szeretet 

annyira Istenhez köti, hogy érzi Isten jelenlétét, vagyis Isten 

jelenlétében él, és az isteni jelenlét annyira betölti, hogy még ha 

nagyon nehezen is, de a legnehezebb megpróbáltatásokat is át 

tudja vinni, hisz érzi azt, hogy Isten mindenkinek csak is jót akar. 

Isten nem büntet még akkor sem ha valakit a mélybe taszít, hanem 

szeret és szeretetből adja a szenvedést, mint tisztulási eszközt, 

mert vannak olyan lelki értékek a lélekben, amelyet csak 

szenvedéssel lehet előhozni a lélek mélyéről. Tehát a szenvedés 

nem következmény, hanem a lélek tisztulását elősegítő eszköz. 

Ha Isten felemel valakit a magasba, az sem következmény úm. 

hanem szintén a lélek formálására adatik Isten részéről, tehát nem 

a jó követésének az eredménye, mert Istennél sem érdemeket nem 

lehet szerezni, de „büntetést sem, mert annyira kicsi az ember 

Istennel szemben, hogy nem lehet érdemeket szerezni. Ebből a 

szempontból is megközelíthető az, hogy akik Istent szeretik, 

azoknak minden a javukra van, mert el tudják fogadni azt, hogy 

Isten mindent szeretetből tesz.  

Akik Istent szeretik azok embertársaikat is szeretik, azoknak 

már nincsenek ellenségeik, mert az ellenségeskedést, a haragot és 

gyűlöletet nem a szeretet diktálja, hanem annak az elkorcsosult 

formája, a gőg. Akiben szeretet van, abban nincs gőg és akiban 

gőg van, abban még nincs kellő szeretet. Szeretni másokat viszont 

csakis Isten szeretetéből táplálkozva lehet, gőg nélkül. A szeretet, 

mivel nincs ellensége, csak testvére, ezért meg tud bocsátani 

másoknak és áldozatot tud hozni másokért. 
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 Nézzétek meg az Urat, aki nagycsütörtök éjszakáján vért 

izzadott a hatalmas haláltusában, hogy legyőzze a testiséget, a 

halálfélelmet, hogy ki tudjon állni az emberiség megváltásáért a 

világ színpadára és mindezt Isten és az emberiség iránti 

szeretetből. Az Isten iránti szeretet szenvedést eredményez sok 

esetben, hisz ezeken az alacsony világokon az isteni szeretet 

magaslatai ütközésbe lépnek ezeknek a világoknak a 

mélységével, mely ütközések szenvedéseket eredményeznek 

ugyan, de mindez tisztítólag hat arra, akiben az ütközés zajlik és 

hatalmas lelki vagyont lehet vele szerezni. Tehát akik Istent 

szeretik, azoknak még ha szenvedniük is kell, de ki akarnak 

tartani Isten mellett, azoknál a szenvedések eredményei a lelki 

hasznukra válik, nem beszélve arról, hogy a szenvedések révén 

megnyúlik az életszalag és így sok esetben betekintést nyerhetnek 

az eljövendő világba is. Láthatják mindazokat a történéseket, 

amelyek az emberiségre várnak, de elsősorban, látják a törvény 

munkáját és annak eredményeit megnyilvánulni úgy a fizikai 

világban, mint a szférákban és ezeket a jövendöléseket teszik 

közzé az emberek számára, hogy fel tudjanak készülni a rájuk 

váró eseményekre. Tehát nem ijesztgetésről van szó ezen 

jövendöléseket illetően, hanem egy hatalmas isteni segítségről, 

amely sokakat meg tud menteni az örök kárhozattól, ha hisz az 

ember ezeknek a látomásoknak, felhívásoknak. Minél 

magasabbról jön le valaki, annál többet szenved itt a földön, 

főként ha „Krisztus jegyeit hordozom magamon” és annál 

hitelesebbek az információi. Tehát Isten küldi ezeket a missziós 

szellemeket a földre, hogy ne csak a látásaikat, azaz a jövőt 

közöljék az emberekkel, hanem segítsenek is nekik eljutni az 

üdvösségre.  

 Az utolsó időkre nézve már nem csak a missziós szellemek 

láthatják meg a törvényt és annak munkáját, hanem mindenki, aki 

a III. kijelentés által van meghívva az üdvösségre, mert 

médiumokon keresztül a missziós szellemek -apostolok és 
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tanítványaik, akik már életüket áldozták az igaz eszméért- Isten 

akaratából és kegyelme által betekintést engednek azokon a 

réseken és repedéseken keresztül, amelyek az utolsó időkre 

keletkeztek a fizikai és a szellemi világot elválasztó falakon a 

szellemtanhívőknek, hogy higgyenek, higgyenek az Igazságnak 

és az Igazságban, mint az emberiség utolsó mentő kötelében, az 

utolsó értük lenyújtott kézben és egyben megmutatja azokat a 

törvényszerűségeket is, amelyek betartásával az ember 

kiemelkedhetik az események forgatagából egy „magasabb 

világba” , „amelyen a pokol kapui nem vesznek erőt.” De mint 

mondám, ehhez, hogy úgy mondjam, a földi igazságok felett kell 

járni. Hadd mondjak erre egy példát: 

 „Péter jár vala a vizeken.” Amikor Jézus nem szokványos 

módon, a víz felett suhanva közeledett a halászbárkban lévő 

tanítványok felé, azok megijedtek. Péter kérte, hogy „Uram, ha te 

vagy, add, hogy én is járjak a vízen.” És Péter kiszállt a bárkából 

és a víz felszínén, illetve picit felette járva közeledett Jézus felé. 

Amikor azonban erős szél támadt és Péternek az Úrba vetett hitét 

a külső körülmények meginogtatták, elkezdett süllyedni bele a 

vízbe, de ameddig a hite meg nem inogott, addig, úm. a vízen, 

vagyis a hite mértéke szerint a víz felett járt. No már most, ha a 

tengert, amelyen mindez történt, az élet tengerének vesszük, 

akkor maga Jézus az élet, azaz a fizikai lét törvényei fölé 

emelkedve haladt az ő apostolai felé. Abban az esetben hitével 

Péter is ezt megtette. Ő is a „tenger felett” járt, vagyis a fizikai 

törvények és állapotok felett tudott közeledni az Úr felé. Ez a tény 

az utolsó időkre nagyon fontos, mert ha „Péternek” vagyis a 

Névtelen Szellemnek az eszméit követi az ember, akkor ezek az 

eszmék kiemelnek benneteket a földi törvények fölé és ha mégis 

meginog a hitetek a tornyosuló viharfelhők láttán, akkor 

megkapaszkodván az Úrban, nem fogtok belesűllyedni a világban 

zajló eseményekbe, hanem bele fogtok tartozni szellemileg a 

földfeletti szférákba, ahova már a sátán cselszövései és durva 
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kirohanásai, erőrablásai nem tudnak felérni. Az ellentét ugyanis 

akkor és ott rabol erőket, ahol kísértéseket tud kreálni és az ember 

a kísértésekben elbukik. Ilyen esetben az ember meggyengül és 

még inkább kísérthetővé válik, az ellentét viszont erősödik a 

maga gonoszságában, pedig az ellentét azért lett bekapcsolva a 

fejlődésbe, hogy legyőzettessen a kísértett személy által, hogy 

mindketten fejlődhessenek. A bukott embernek kettős feladata 

van: irtani magából a gonosz elveket és legyőzni az őt kísértő 

megtéretlen szellemeket. Ha sikerül, akkor mindketten haladnak 

előre, ha meg viszont nem, akkor mindketten buknak, de a 

felelősség az emberé. Azért van ez így, mert sok esetben olyanok 

a kísértők, akik annyira mélyre süllyedtek, hogy nem képesek 

testet ölteni magukra, tehát nem tudnának soha felfejlődni 

annyira, hogy valamikor is testet tudjanak ölteni és beindulhasson 

a testetöltések sorozata által a tisztulásuk és az előrehaladásuk. A 

másik fajta kísértés, amikor olyan szellemek tapadnak rá az 

embernek egy-egy hajlamára, akiknek földi életükben nem 

sikerült győzniük bizonyos hajlamok felett és a hasonló hasonlót 

vonz elv alapján olyanokra kapcsolódnak rá, akik hasonló 

hajlamokkal küzdenek. Teszik ezt azért, hogy a testben lévő 

emberek bukásainak kipárolgásából részesülhessenek és ezáltal 

olyan bukástermékekhez juthassanak, amelyekben kiélhetik saját 

hajlamaikat. De amennyiben helytáll az ember ezeknek a 

kísértőknek, maga is tisztul és tisztulást biztosít a kísértő 

szellemeknek is. Ez hozza meg tehát mindkét fél számára a 

fejlődést.  

 A kegyelmi korszak bezárása miatt azonban hamarosan 

megszűnik minden fejlődési folyamat és lehetőség. Most még van 

alkalom a kísértéseknek ellenállni, mert „Én veletek vagyok 

mindennap a (e) világ végezetéig,” ami annyit jelent, hogy a 

krisztusi jelenlét nem szűnt meg, csak fizikálisan. Ez egy 

kegyelmi állapot, amikor minden ember egy bizonyos 

szempontból Krisztus jelenlétében él, beleértve a 
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legelvetemültebb embert is. Igaz, hogy a gonoszság 

előretörésével ez a krisztusi jelenlét mintha elgyengülni látszana, 

de ez csak látszat, mert maga ez a krisztusi ígéret nem csökken, 

hanem éppen ez hozza felszínre a gonosz erőket és hordozóikat 

az ítéletnek napjára. Tehát a gonoszság előretörése isteni akarat, 

mert mindennek ítélet alá kell esnie a minősítési törvény által, 

hogy a megfelelő kategóriába be legyen sorolva a végítéletkor.  

 Habár az is az igazsághoz tartozik, hogy a negyedik szféra 

fluidjai fokozatosan vonatnak vissza, ami eleve nagyobb teret 

biztosít a gonoszság előretörésének, de aki követni tudja lélekben 

ezen fluidoknak emelkedését, annak a számára mégsem jelent 

gondot a fluidok kivonása a földről. Amíg a végérvényes kivonás 

meg nem történik, addig Isten ad még egy fényes korszakot, 

amely rövid lesz ugyan, de éppen elegendő lesz arra, hogy aki 

még ki akar emelkedni a hajlamaiból az ezt meg tudja tenni. Ez 

lesz a Névtelen Szellem tanításának a fénykora, ezekben az 

időkben szünetelni fog a lelki-szellemi terror, a bűn kiélésének 

lehetősége, mert Isten mindent visszafog az ő Angyalai által.  

 A „krisztusi korszak” az Úr kereszthalálával kezdődött és az 

égen megjelenő kereszttel zárul és ettől a jelenségtől kezdve 

nyílik meg a fényes korszak, mely bűnbánattal veszi kezdetét: 

„Feltűnik az emberfiának jele az égen és sír a föld minden 

nemzetsége.” Itt lesz szükség a III. kijelentés igazságaira, 

amelyek megmagyarázzák a bűn lényegét és erőt adnak a 

kiemelkedéshez. Ebben a rövid időben minden lehetőség 

megadatik a megtérésre, még halottak is materializálódnak, mint 

Jézus idejében, csak hogy az emberek segítsenek az embereknek 

az üdvözülésben. Vissza lesz fogva a sátán, így az emberi rossz 

tulajdonságok is, tehát béke lesz, nem lesznek kísértések 

amelyeket le kell győzniük az embereknek. Az emberek belső 

világosságot kapnak a leküzdendő hajlamaikat illetően. Ez az 

állapot kicsiben olyan lesz, mint amilyen a megújult földön lesz, 
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ha kilöki salakját és az angyalok helyreállítanak mindent, amit a 

kiválogatódás (juhok jobbról, kosok bal felől) okozott. Abból a 

célból is történik ez, hogy az emberek hajtóerőt kapjanak egy 

szebb világba való bejutás érdekében, felkapaszkodni a negyedik 

szféra szintjére. 

De mégis csak szabad akarata van az embernek és nem fogja 

mindenki kihasználni az adódó lehetőségeket, mert nem 

egyformák a kiindulási pontok és minden segítség ellenére is az 

alacsonyabb állapotokból nehezebb felkapaszkodni.  

 Amikor már betelik az üdvözültek száma, és letelik az Isten 

által meghatározott idő, az Úr eljön a felhőkig (4. szféra) és 

kiküldi angyalait a szélrózsa minden irányába, hogy 

összegyűjtsék azokat, akik fel tudtak kapaszkodni annyira, hogy 

az Úréi lettek. Az angyalok összegyűjtik ezen Krisztushoz tartozó 

embereket. „Ketten őrölnek a malomba, az egyik felvétetik, a 

másik otthagyatik. Ketten dolgoznak a mezőn, az egyik 

felvétetik, a másik otthagyatik, két asszony mos a folyónál, az 

egyik felvétetik, a másik otthagyatik. Ketten alszanak egy 

ágyban, az egyik felvétetik, a másik otthagyatik,” vagyis 

megtörténik a negyedik szféra fluidjainak a földről történő 

visszavonása mindazokkal az emberlelkekkel együtt, akiknek a 

fényes korszakban sikerült elrugaszkodni a föld igazságaitól és 

egy magasabb erkölcsi szintnek megfelelő igazság szerint 

megtisztulniuk. Ekkor mindenkinek meg fog jelenni Jézus és a 

megtisztultak nagyon fognak örülni, mert a sok testetöltésnyi 

szenvedés és tisztulás méltó jutalmat nyert, ugyanis Jézus 

messiási szeretetének hatása elemeire fogja bontani testüket a 

dematerializáció törvénye által és szellemüket Jézus beviszi az új, 

a negyedik és automatikusan az új föld első szférájába.  

Ez az első feltámadás.  

 Míg azok, akik nem érték el a negyedik szférát, szintén látni 

fogják Jézust és mintegy büntetés gyanánt azokat az állapotokat, 
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ahova történt volna a felemeltetésük. Látni fogják visszamenőleg 

mindazokat az elmulasztott lehetőségeket, amelyeket különböző 

indokokkal nem használtak ki, aminek a látása égő tőrként hat a 

lelkükben és sírnak és jajveszékelnek, mert érzik és tudják a 

reájuk váró csapásokat, de a késő bánat könnyei már nem mossák 

le bűneik következményeit, hanem nehéz súly gyanánt nehezedve 

rájuk, visszahúzzák őket attól, hogy elragadtassanak. Az 

üdvösségre adatott lehetőségek elmulasztása ekkor és ezzel nyeri 

el méltó büntetését.  

 Ahogyan az Úr magával ragadja az övéit és velük együtt 

kivonul ebből a világból, minden lent maradt ember űrt fog érezni 

a lelkében, mert visszavonattatott a kegyelem és vele együtt maga 

az Úr is: „Én veletek vagyok minden napon a (e) világ 

befejezéséig.” Jézus ezen kijelentése az elragadtatással véget fog 

érni. Azok a krisztusi erők, amelyek addig éltették vezették és a 

hajlamaikat szinte teljes egészében visszafogták a földön testesült 

szellemeknél, visszavonatnak és ennek a hiányát mindenki érezni 

fogja a napidegfonatban, még a legelveteműltebb ember is. 

Megszűnik gyakorlatilag a krisztusi jelenlét a földön és ezt 

mindenki érezni fogja és mindenkinek hiányozni fog.  

 Ettől kezdve az addig visszafogott és irányítottan felszínre 

hozott kárhozatra vivő hajlamok ellenőrizetlenül tudnak felszínre 

törni és így sokkal nehezebb lesz az önkontroll, szinte meg fog 

szűnni főként azoknál, akiknek soha nem volt önkontrolljuk. 

Tehát elszabadul a pokol az elragadtatás után. Jézus nevét nem 

szabad kiejteni senkinek a száján, mert azonnal a halál fia lesz, 

aki csak meg meri említeni az Úr nevét, merthogy az elragadtatás 

káoszát az ún. krisztushívők idézték elő. Az elragadtatás 

pillanatában tömegével tűnnek el az emberek, csecsemőktől az 

aggastyánokig, ami miatt egy óriási káosz és keresztényüldözés 

fog kialakulni az egész földön. A templomokat bezárják, 
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lerombolják és a híveiket viszont keresztre feszítik és egyéb más 

kínzásoknak vetik alá.  

 Erről jövendölt Dánielnek a gyolcsba öltözött férfi, aki a víz 

felett állt:  

„Attól az időtől kezdve, amint megszűnik a mindennapi 

áldozat, és felállítják a vészt hozó undokságot, 

ezerkétszázkilencven nap telik el, de boldog aki bízni tud és 

megéri az ezerháromszázharmincötödik napot.”  

 Tehát amint bezárják a templomokat és ezzel megszűntetik a 

mindennapi szentmise áldozatot és felállítják az antikrisztus 

trónját és vele együtt a vallásnélküli, azaz az Isten nélküli vallást, 

ezerkétszázkilencven nap telik el.  

 Ezekre az időkre vonatkozik egy előbbi jövendölése: 

 „Abban az időben felkél Mihály a nagy vezér és népe fiainak 

oltalmazója lesz; mert olyan szorongattatás ideje következik, 

amilyen még nem volt soha amióta nemzetek vannak (főként az 

elragadtatás utáni állapotok). Abban az időben megszabadul 

néped, mind aki be van írva a könyvbe. Akik a föld porában 

alszanak, azok közül sokan feltámadnak, némelyek örök életre 

(3., 4. szféra), mások gyalázatra, örök kárhozatra (földalatti 

szférák, I.II. szféra). Akkor az érteni tudók ragyogni fognak, mint 

a fénylő égbolt (szellemtanhívők), s akik igazságra tanítottak 

sokakat (tiszta médiumok és tiszta, ihletett tanítók), tündökölnek 

örökkön - örökké, mint a csillagok.”  

Tehát Isten már az Ószövetségben készítette fel az embereket 

ezekre az időkre, vagyis a korszakzárás és váltás időszakára. Ez 

is azt bizonyítja, hogy komoly idők várnak rátok, de az Úr szavai 

szerint: „Aki mindvégig kitart, üdvözül”. Tehát, az, hogy: „Íme 

előre megmondottam néktek, már az ószövetségi próféták által is 

megtörtént, mindegy felkészítés gyanánt ezekre az időkre, de az 

Úr üzenete viszont az apostolokon keresztül az egész világnak 
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szól ugyanabból az elgondolásból, mint amilyen elgondolásból 

tette ezt az Úr a választott nép számára. 

Ezekre az időkre vonatkozik a Névtelen Szellemnek a 

„Mennyei juhakol” védelmet nyújtó „építménye” az ő Igazságát 

cselekedetekben is követők számára, merthogy valóban nagy 

szükség lesz a védelemre minden szempontból ott ahol 

elszabadult a pokol, merthogy bezárulnak a szférák és megszűnik 

a leszületés a szférákból a földre és a földről a szférákba már nem 

lehet bejutni, csakis a testnek a dematerializációjával.  

„Keresik az emberek a halált, de nem találják.” 

 Minden kétséget kizáróan a mai keresztény és nem keresztény 

világban is vannak értékes, a 3. szféra csúcsát elért emberlelkek, 

akik, alkalmasak lennének az Isten Országára, de vagy a formák, 

vagy bármilyen más kötelék még a földhöz köti őket, de ha a 

fényes korszakban nem sikerül ezektől megszabadulniuk, akkor 

ezekben a nagyon nehéz időkben az üldöztetés ideje alatt történő 

szenvedés és mártírhalál által meg fognak tisztulni azon 

korlátozottságtól, amelyek gátolják a felemelkedésüket. Így 

mégis csak alkalom adódik elkerülni a tüzes gyehennát, az új 

holdra való kilöketést, és majd egy bizonyos alvási idő után 

bejutni a megmentettek táborába. A negyedik szféra felemeltetése 

után, már csak az első három szféra marad a földön. Az első és 

második szféra szellemei által történik gyakorlatilag a harmadik 

szféra „üdvözültetése” a megadott tisztulási folyamatok révén.  

 Még van lehetőségetek, egy rövidke kis időtök a 

megtisztulásra, ugyanis ti ebben a turnusban vagytok meghívva 

az üdvösségre és nem a fényes, vagy azt követő rettegésteljes 

korszakban. Használjátok ki a még hátralévő kegyelmi időt, mert 

ha elmulasztjátok az Istentől kapott lehetőségeket, nem biztosít 

benneteket senki afelől, hogy el fogtok tudni jutni a világos és 

fényes korszakba, mert az elmulasztott lehetőségek az igazság 

mérlegének serpenyőjét a negatív irányba billentik ki. 
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 Íme előre megmondtam néktek! 

 Mindez inkább a fizikai része a reátok váró eseményeknek, 

amelyre lelkileg most kell készülnötök. A kegyelem ma még 

mindenkit hív és vár, nem holnap, nem egy hét és nem egy év 

múlva, ugyanis megtérni most kell, mert a holnap még nem a 

tiétek, az Isten kezében van és annak adja, akinek akarja. Istennek 

szuverén joga van mindenki felett, mivel nincs benne semmi 

rosszindulat, ezért a felettetek való jogát kizárólag a ti 

fejlődésetek érdekében használja fel. 

 Drága gyermekem, az utolsó, a nehéz időkre is azt tanácsolom 

néktek, hogy dolgozzátok ki magatokban Isten iránt a szeretetet, 

mert az utolsó időkre meghidegül az emberi szívekben a szeretet, 

de hogy ez bennetek ne így legyen.  

Ő szeret titeket, és üdvözíteni akar benneteket. Nem célja a 

visszafizetés, a megtorlás, a büntetés, a halál, ezek emberi 

fogalmak és tulajdonságok. Ő nem kívánja senkinek sem a 

halálát, hanem azt, hogy mindenki megtérjen és éljen.  

Amen 

Ada, 2022. VII. 31. 
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40 NAGYBOLDOGASSZONY 

Ima 

 Mindenható mennyei Atyám! Mélységes hálával borulunk le 

Előtted mi, mint Máriát ünneplő szellemi világ, hogy hálát 

sugározzunk Feléd Máriáért, az Ő megjelenéséért, Aki nélkül 

nem lett volna megváltás, mert csakis Benne foganhatott meg, az 

ő tiszta fluidjaiban volt képes megfoganni az Úr és még Neki is 

komoly önmegtagadó életet kellett élnie ahhoz, hogy a 

szeplőtelen fogamzás létrejöhessen. Áldd meg Őt Atyám eme 

jeles ünnepen az Ő hatalmas áldozatos munkájáért, amellyel 

elősegítette a föld szellemeinek fejlődését. Áldott legyen Ő 

Tebenned most és mindörökké. 

 Köszönöm Neked Mária azt a felbecsülhetetlen értékű 

áldozatot, amelyet értünk hoztál az Úr mellett és hogy azóta is 

munkálkodsz értünk. 

Amen 

 * 

Kedves gyermekem, földi testvéreim, nagy szeretettel 

köszöntelek benneteket Mária halálának és Mennybemenetelének 

ünnepén. 

A föld nagy, a megváltó eszmék befogadására készül. Próféták 

évszázadokon, évezredeken keresztül fennen hirdetik a megígért 

Megváltó megszületését. De ahhoz, hogy a Jehova küldötte testet 

ölthessen magára, előbb meg kellett születnie annak a tiszta és 

szeplőtelen edénynek, Aki eleve arra volt rendelve, hogy tiszta 

fluidjaiba fogadhassa ama magzatot, amelynek kialakulásához 

nem volt szükség az adó fél, a férfi magvára, mert teljesen tisztán 

fogantatott.  
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Mária jövetelét nem hirdetik nagy hangon, nem történt semmi 

a megszületésekor, főként azok számára nem, akik még nagyon 

messze álltak az üdvösség befogadásától. Mária is bűn nélkül 

fogant, másként nem tudta volna Jézust szintén ehhez hasonló 

módon megfoganni. Mária szülei csak összeölelkeztek a 

templomban, a meddők számára kialakított folyosón és akkor 

költözött Anna méhébe Mária, mint magzat. A kis Mária 

születése is Jézus születéséhez volt hasonló. A születés 

alkalmával Mária sem ment végig a szülő csatornán, mint 

ahogyan halálakor a halál folyosóján sem, hanem hasonló módon, 

ahogy az elragadtatás történni fog, a kis test dematerializálódott 

és utána a fizikai világban újra fizikai alakot öltött.  

Mária már három évesen bevonul a templomi szüzek közé, 

hogy egy nagyon komoly önmegtagadó élettel készüljön 

küldetése beteljesülésére. Kiskora óta nevelőnőit elbűvölte Mária 

alázatosan megnyilvánuló lángelméje, az írástekercsek ismerete 

és az önmegtagadása. Már kiskorában kitűnt erényes élete. 

Később is magával vitte a tekercseket bárhova mentek, abból 

tanította a gyerekeket, főként a kislányokat. Minden komoly 

önmegtagadása mellett, hatalmas megpróbáltatásokat élt át, 

főként, miután méhébe fogadta az Üdvözítőt. Attól kezdve a sátán 

szinte folyamatosan támadta és gyötörte Máriát a magzattal 

együtt. (Már itt megkezdték a közös munkát, hisz minden egyes 

sikeresen legyőzött támadás emelte a földet a fejlődésben.) 

Nagyon sokszor nem volt mit enniük, Mária kis Jézuskát éhen 

ringatta bele az ágynak kinevezett fekvőalkalmatosságba, mert 

József soha nem kért semmit munkájáért és ezzel igencsak 

visszaéltek az emberek. Amennyit viszont kapott, még azt is 

szétosztották a szegények között.  

 Ha az Úr magát az emberfiának nevezte, akkor Mária 

nyugodtan nevezhette volna magát az „emberleányának”, mert 

ahogyan az Úr magára vette ennek a világnak anyagát, úgy Mária 
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is ugyanezekbe burkolózott bele, mint mindenki más, aki testet 

ölt magára. Máriát is az első szféra várta, mindannak ellenére, 

hogy nem a földi, hanem más, magasabb törvények szerint fogant 

és született meg. Neki is jócskán volt elszenvedni valója, mert 

„Éva terhét” vette magára. Az Urat az Írás a fájdalom emberének 

nevezte, így Máriát nyugodt lélekkel a fájdalom asszonyának 

lehetne nevezni, azzal a különbséggel, hogy Mária, ahogyan az 

erényeit, a tisztaságát és az alázatosságát , úgy a szenvedéseit is a 

lelke mélyén viselte. Kívülről csak annyi látszott midebből, hogy 

Mária csodálatosan szép és kellemet sugárzó külsejű, az erények 

megtestesítője volt. Nem sugárzott róla érzékiség és mégis 

gyönyörű volt. Tekintete, világoskék szeme szuggesztíven hatott, 

bárkire ránézett. Világosbarna haja fürtökben omlott mindkét 

vállára. Szinte majd mindig fátylat viselt az arcán amikor az 

emberek közé lépett. Mozdulatai nyugodtak, kimértek voltak. 

Soha nem beszélt feleslegesen, ugyanis beszéde is nyugodt és 

kimért volt. Sokat tanulhatnának tőle a mai nők, illetve asszonyok 

is.  

Mária az akkori zsidóságnak az imádkozó keze, aki 

alázatosságával le tudja könyörögni a Megváltót. Mert az imához 

alázatra van szükség és senkiben sem volt és ma sincs akkora 

alázat, hogy kellő felemelkedettséggel oda tudna borulni a 

kegyelem trónusához. Ezért Máriában kellett összpontosulnia a 

zsidó nép minden ima szándékának, így a messiásvárásnak is. 

Éppen abból az okból, hogy akkora alázatra van szükség az Úrhoz 

való közeledéshez, mint amekkora Máriában van, lett nem csak a 

zsidó nép, hanem minden Krisztust követő ember közbenjárója, 

kegyelem leközvetítője, mert ahogyan felemelkedi nem képes az 

ember, mert nincs meg hozzá a kellő alázat ereje, úgy direktben a 

kegyelmek befogadására sem képes, hanem mindkét irányban 

szükség van Mária alázatosságára, vagyis az alázatos Máriára. 

Bizonyára emlékeztek még a juhok és a kecskék, vagy a juhok és 

a kosok példájára az utolsó idők kapcsán? A juhok, mint az 



399 

 

alázatosan és békén tűrő engedelmes lelkek kerültek a jobb, (mert 

hát Krisztus az áldozati bárány) míg a kosok, vagy kecskék, 

vagyis az adó felek a bal oldalra kerültek az ítélet napján. Tehát 

Mária volt a legnagyobb „áldozati bárány” Krisztus Urunk után.  

Máriának hatalmas szerep jutott az üdvtörténet 

folytonosságában, mert amikor Keresztelő János meghalt, 

bezárult az Ószövetség, de Jézus ekkor még nem halt meg, tehát 

még nem nyílt meg az Újszövetség. Így a két fejlődési korszakot 

Máriának össze kellett kötni ahhoz, hogy lehessen folytatás. 

Tehát ha Mária nem folytatja az üdvösség fonalát, nem lehetett 

volna folytatás! Ha Máriában nem összpontosult volna az össz 

zsidó népnek a Messiás után való vágyakozása, az Úr nem tudott 

volna kihez kapcsolódni, mert a vágyak által kapcsolódik az 

ember. Tehát nagyon fontos az, hogy az ember ki, ill. mi után 

vágyódik, kihez, vagy mihez épít ki köteléket a vágyai által. 

Mária eleve arra volt rendelve, hogy magára vegye a zsidó nép 

messiás utáni vágyódását és a sok kis vágylángot, egy fénycsóva 

gyanánt sugározza fel a Mindenható Isten felé. De ahhoz, hogy 

ez megvalósulhasson, eme vágyakkal együtt igen nagy 

mennyiségű negatív erőket is magára kellett vennie, annak 

érdekében, hogy elszenvedje azokat. Ez főként akkor történt, 

amikor maga az Úr is szenvedett. Az Úrban összpontosult minden 

negatív erő, Éváé és Adámé is, mert az Úr volt az Új Ádám, de 

amikor Mária szellem fluidikus módon bekapcsolódott az Úr 

fájdalmaiba, kínszenvedéseibe, kereszthalálába, magára vette az 

Éva által kitermelt negatív erőket és csendben, a lelke mélyén 

mindent átélve elszenvedte az Úrral együtt. A negatív erők 

átvételével, vagyis az „Éva” beszennyezett erőinek a magára 

vételével, az össz női nem kísértéseit is magára vette. Igen 

komoly harcot kellett vívni neki ahhoz, hogy legyőzze a magára 

szedett fluidokat. Ahogyan az Úr nagycsütörtök éjjelén lement 

abba a barlangba, amelyben Éva és Ádám a bukásuk után 

eszméletre ébredtek, hogy megtisztítsa az ő a bukásuk által 
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kitermelt negatív erőket a vért verítékezés alkalmával, úgy Mária 

is átélve mindezt, a bukott „Évákért” szenvedve emésztette át az 

ott és mindenütt jelenlévő női lelkek bukás produktumait. Mária 

csak szellemi síkon „volt jelen” ebben a barlangban, de a sötét 

fluidokat bizony így is megkapta. Utána jött az Úr 

meghurcoltatása, a hamis, nem jogerős ítélet és az ezzel járó 

borzalmas kínzások özöne, amely az Úrra irányult, de teljes 

egészében átélte Mária is. Majd következett Jézus bebörtönzése. 

A pincebörtönbe Jézus mellé rendeltek két hóhért azzal a céllal, 

hogy ne hagyják Jézust pihenni. Így állandóan szurkálták, 

bökdösték, kínozták stb, amely kínokat Mária szintén átélt. De 

sikeresen, minden zokszó nélkül, teljes alázattal, teljes 

odaadással, minden kínt átélt amit Jézus. Úgy is mondhatnám, 

hogy minden kisértésnek ellenállt, amit magára vett a világ 

megváltása érdekében. Volt még egy nagyon komoly érdeme a 

sok közül, ami befolyásolja a világ sorsát és pedig az, hogy előbb 

visszaimádkozta az Urat a halálból, mint az a jövendölések 

szerint kellett volna hogy legyen. Az Úr Jézusnak három és fél 

napig kellett volna a sírban nyugodnia és mivel Mária nem birt 

élni Jézus nélkül, úgy érezte, hogy belehal Jézus hiányába, ezért 

arra kérte Jehovát, hogy adná vissza az ő fiát mihamarabb. Ezt 

meg is tette Isten, meghallgatta Mária kérését és az Úr már 

vasárnap hajnalban feltámadott a halálból. Ennek az eseménynek 

hatására az idők meg fognak rövidülni a választottak kedvéért.  

 Így lett Ő a világ győzedelmes királynője. Ezt az elismerést 

az Úrtól pünkösdkor kapta, mert ugyanis amíg mindenki aki az 

utolsó vacsora termében akkor jelen volt, egy nagy gömb alakú 

krisztusi fluid tömegből szétáradó egyéni lángnyelvet kapott, 

amely mint kis fénycsóva bement mindenki száján keresztül a 

testbe, illetve a lélekbe, kivéve Máriát, akinek a fejére ezekből a 

fluidokból korona képződött, igazolván Mária győzelmét a bűn és 

a világ felett. Így élt le hatvannégy évet, lelkieg támogatva az 

apostolokat és tanítványokat, mint a közösség feje.  
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 Amikor elérkezett halálának az ideje, megáldott minden 

apostolt és tanítványt, beleértve a nőtanítványokat is. Halála 

pillanatában felemelkedett a fekhelye fölé olyan magasságba, 

hogy alatta símán át lehetett látni. Amikor a szelleme 

kiemelkedett a testéből, teste visszahanyatlott az ágyra. Az arca 

továbbra is olyan fiatal maradt, mint azelőtt volt. Szelleme 

felemelkedett az Úr Jézushoz és az Atyához. Az Úr egy jogart 

adott át Neki, átadva ezzel a saját hatalmát a föld felett, amitől 

Mária a földnek is királynője lett. (Egyébként Ő a napba öltözött 

asszony, ami azt jelenti, hogy a napban székel és így hatalma van 

az egész naprendszer, így immár a társmegváltói szenvedései által 

a föld felett is.) Ez Idő alatt az apostolok Mária testét eltemették 

egy az Úr sírjához hasonló sírbarlangba. Amikor a sírtól elmenet 

visszanéztek, egy fénynyalábot pillantottak meg, amely a sírból 

emelkedett ki, majd megjelent még egy ettől erősebb fénycsóva, 

amelyeket angyali körök vettek körül és vitték Mária testét fel a 

„mennybe”, az Úr testéhez hasonlóan. Így a közbülső, vagyis az 

erők világában sugárzott szét Mária teste, hogy eledelül 

szolgálhasson minden alázatra és tisztaságra törekvő (női) 

szellem számára.  

 Mária az ő munkája révén elérte azt, hogy a föld duális 

kiegyenlítődést nyerhessen, hisz helyreállította azokat az erőket, 

amelyeket Éva és Ádám az ő bukásukkal megrontottak. Így most 

már szabad az út a duáloknak az egymásfelé való közeledésre, 

vagy legalábbis egy magasabb szintre emelte a duálok fejlődését 

azáltal, hogy a női nemet feljebb emelte és ebből kifolyólag 

jöhetnek létre a földön duáltalálkozások. Az Ő társmegváltói 

szenvedése és az elfogadó felekért végzett munka nélkül mindez 

nem jöhetett volna létre. Tehát hatalmasat lendített a duálok 

találkozásának lehetőségén azzal, hogy elszenvedte az elfogadó 

felek bukásából származó erőket, hogy minél több duálpár 

egymásra találjon, mert amikor már egymásra találtak a szétvált 

duálfelek, kevesebb szenvedéssel haladhatnak előre és felgyorsul 
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a fejlődésük. Ahogyan az Úr egy magasabb szintre emelte a 

földet, kiemelte a szenvedtetve nevelő törvényből és felemelte a 

szeretetnek és ezáltal a bűnbocsánatnak a szintjére, úgy ezen belül 

Mária ezt konkrétan a duálokra nézve tette meg. Ama 

szenvedésekkel, amelyeket ezért az ügyért ajánlott fel, a duálfelek 

hogy úgy mondjam kevesebb szenvedéssel érhetik el 

ugyanazokat az eredményeket, amelyeket Mária szenvedései 

nélkül át kellett volna élniük. Mária szenvedéseinek és 

munkásságának eme gyümölcse főként itt az utolsó időkben nyer 

kifejezést, merthogy mostanra érte el a föld azt a szintet, hogy a 

duálok egymásra lelhetnek.  

 Miért is volt Mária hatalmas áldozatára szükség? Mert az 

elfogadó félben jelent meg először a bukás gondolata, ezért neki 

is kell a dolgokat helyreállítani. De mivel nem volt kellő ereje, 

ezért volt szükség a hatalmas segítségre. vagyis az elfogadó fél 

emelkedhet elsősorban Isten felé és nem az adó fél. Tehát az a 

nép, amelyben az elfogadó fél le van tiporva, le van maradva a 

fejlődésben. („Vágyakozol a férjed után, ő viszont uralkodik 

feletted.”) Mária szerepe abban is nélkülözhetetlen volt, hogy az 

elfogadó felet az adó szintje fölé helyezte a fejlődés által, mert az 

elfogadó fél a kegyelem közvetítő mindkét fél számára.  

 És ebben a felemelő munkában vállalt hatalmas részt Mária.  

Hát, hogy mindezt amit Mária cselekedett a világért, egy a 

duáljával meghasonlott női fél, vagyis egy egyszerű asszony meg 

tudta volna-e tenni ? Hát kötve hiszem! 

Amen 

Ada, 2022. VIII. (14) 15 
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41 „Elragadtatik mint Énok és nem lát halált” 

Ima 

 Drága mindenható Istenem! Előtted a porba hullva, csakis 

„megsemmisülve” lehet „megállni”, mint bűneit belátó és 

megvalló lény, aki még arra sem vagyok méltó, hogy tekintetemet 

Feléd emeljem, Rád szegezzem, hisz oly hatalmas fényalak vagy, 

hogy nem bírná el egyetlen egy tekintet sem azt, hogy egy 

pillanatra is Feléd emelje tekintetét, mert szellemileg azonnal 

megvakulna. Tehát oly hatalmas vagy, én viszont hozzád képest 

egy porszemnél is kisebb lény vagyok, ó mindenható, szerető 

Isten.  

 Ki méltó a teremtettségben tekintetét feléd emelni az Úr 

Jézuson kívűl, aki mégis azt mondta Rólad: „Az Atya nagyobb 

nálam.” „Miért nevezel engem jónak, amikor csak egyedül az 

Atya a jó?” Ki mer perbe szállni Veled ó mindeneket teremtő 

hatalmas Felség, mert hogy bukott lények vagyunk és emiatt 

nincs semmi érdemünk, hanem minden, de minden a Te 

Kegyelmedből van, ami körülvesz bennünket. Mi csak káoszt 

teremtettünk magunk köré a bukásunkkal, amelyből még mindig 

nem látnánk ki, ha Te nem alkottál volna törvény rendszereket a 

káosz rendezésére és ha nem küldted volna a bukás után a 

bűnbánat és bűnbocsánat ajándékával közénk az Úr Jézust . Tehát 

kegyelemből, a Te kegyelmedből élünk, élhetünk a földön is és a 

szellemvilágban is jó Atyám, ezért semmi sem a miénk, hanem a 

Tiéd, még az életünk is, mert a Te bűnbocsátó kegyelmed nélkül 

nem lenne Élet, nem lenne fejlődés, nem várnál vissza bennünket 

az örök boldogságba, hanem örökre a szellemi halálban, 

merevségben sínylődnénk. De Te megbocsátottad vétkeinket, a 

káosz rendezésére törvényeket alkottál és törvényes szellemeket 

küldtél a káosz rendezésére, akik látva a mi szenvedéseinket a 

segítségünkre siettek, hogy aki csak üdvözülni akar, 

visszavezessék az elvesztett boldogságba. 
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Drága megváltó Jézusom, egyetlen egy bukott szellem sem 

képes oly mértékű hálát mondani Neked, amilyen hatalmas volt a 

munkád és amekkora az eredménye. Csak Te tudtál annyit 

szenvedni, szenvedéseid által annyi erőt megtisztítani, és akkora 

áldozatot hozni, hogy a végítélet előtt az egész föld a rajta lévő 

szellemekkel együtt felemelkedhetett a szenvedtetve nevelő 

törvényből a megbocsátásnak, azaz a szeretet törvényébe, hogy 

üdvözülési lehetőséget kapjon minden egyes, az üdvösségre 

meghívott emberszellem. Ezáltal a föld megszabadult attól a 

végítélettől, amely alkalmával senki sem menekült volna meg. De 

Te meghosszabbítottad több mint kétezer évet az ítéletre való 

felkészülés idejét. Mindezt alig tudja felfogni egy bukott szellem 

és alig tud mindezért hálát sugározni feléd. Bocsásd meg kérlek 

minden háládatlanságunkat. 

 Add kérlek ó Jézusom, hogy mind nagyobb mértékben ki 

tudjuk használni eme ajándék időt, amely hamarosan véget ér, a 

mi megtisztulásunkra, mert felelősséggel jár minden egyes 

kegyelem nyújtotta alkalom elmulasztása, ami az elragadtatás 

után nyeri el méltó büntetését. 

 Köszönöm neked Mária, hogy vállaltad Jézus testbeöltözését 

és az ezzel járó társmegváltói, szenvedésteljes küldetést. A minap 

ünnepeltük a Te halálodnak, feltámadásodnak és 

mennybemenetelednek ünnepét, mely eseménynek a „hangulata” 

elevenen él minden egyes ünneplő szellemében, hisz akkorát 

alkottál, amelyet a maga valójában még mindig nem tud felfogni 

a szellemi világ. 

Amen  

* 

 Kedves gyermekem, a szívemben élő mély krisztusi 

szeretettel köszöntelek kedves mindnyájatokat a szellemi, vagyis 

az örök hazából. 
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Az Élet Isten ajándéka, bármennyire is „tizedeli” azt meg a 

sátán és bármennyire tűzdeli is tele szenvedéssel a bűn, akkor is 

életet Istenen kívül senki sem hozhat létre. Ezért úgy is kell rá 

tekinteni, mint Istentől kapott ajándékra, hisz Istentől kapni 

bármit is, az örök értékű és érvényű minden szellem számára. 

Igaz, a bukott szellemek is teremtenek, de produktumaikat hűen 

tükrözi a bukott világok sokasága, tehát tökéleteset csak Isten 

teremthet, mert ugyanis mindenki teremt a gondolat- és érzés 

világával és cselekedeteivel, amelyeknek Isten formát és létjogod 

ad azon a világon, ahova fejlettségénél fogva tartozik. Tehát ilyen 

szempontból is az élet Isten ajándéka, hisz nem semmisít meg 

semmilyen tökéletlen alkotást, hanem fejlődési lehetőséget 

biztosít, hogy Őbenne minden elérhesse az abszolút 

tökéletességet. 

Isten az örök életre előhívott éneteknek ad kiemelkedési 

lehetőséget a földi léttel. De nem csak magát a földi életet 

ajándékozta Isten a bukott szellemgyermekeinek, hanem 

elsősorban a szellemvilágbeli életet, hisz minden ami a földön 

van, az csak utánzata, tükörképe, egy szellemi létnek, az igazság 

világának, ahol már nem a kegyelmi állapot a domináló, mert az 

csak a földön van, hanem a kegyelmi létben megszerzett 

eredmények begyűjtésének az állapota. Ezért földön megtalálható 

többféle szintű szellemvilágbeli állapot eredményeként 

többszintű létforma úgy a növényeknél, az állatoknál és az 

embernél is.  

 A fizikai síkon történő időnkénti megjelenése a szellemnek, 

szintén Isten ajándéka, amelyet ha nem is hisz az ember, attól még 

ajándék az ajándék és óriási ajándék, mert ha csak egyetlen egy 

lehetőség lenne a testetöltésre, senki sem haladhatna előre, hanem 

megmaradna azon a szinten, amelyre lebukott. Hiába összegezné 

a földön szerzett tapasztalatokat, nem lenne lehetősége azokat 

kamatoztatni. Egyébként is egy - egy élet alatt csak egy fő 
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tulajdonság van ütközéseknek kitéve, mert több terhet és a vele 

járó több ördögi támadást nem bírna el a szellem. Sok esetben 

még abba az egy fő tulajdonságnak a felszínre hozatalába is bele 

bukik az ember. Hát mi lenne akkor, ha a lebukás összességének 

a terhét visszahelyezné Isten a szellemre, mert hogy csak egy 

testetöltés van és minden ott dől el? A szellem ama hatalmas 

terhek alatt meg sem tudna születni, nem hogy fejlődőképes 

legyen. Még így elosztva is hány testetöltésnek kell lemúlnia a 

szellemnél, hogy egyáltalán a megtérés első kis fázisáig el tudjon 

jutni, még aztán hány testetöltésen kell keresztülmennie a 

szellemnek, hogy teljesen meg tudjon tisztulni?! Tehát nagyon is 

szükség van az újbóli testetöltés ajándékára, amellyel Isten az 

Örök Életre vezeti el a felsőbbrendű énünket! Olyan élet ez 

testvéreim, amelynek csak egy másodperce is még halált okozna, 

mert nem bírná el a szellem ebben a bukott állapotában. De azért 

adta Isten a tisztulás kegyelmét, hogy felfelé haladva a tisztulási, 

majd a fejlődési folyamatokon, annyira fel tudjanak tisztulni az 

erőitek és annyira újjá tudjon teremtődni a szellemetek a krisztusi 

képmásra, hogy a magas szintű szeretet-erők által élhessetek 

örökkön örökké. Erre a célra küldte el az Úr az Ő akaratát 

tartalmazó Szentlélek-erőket, a Szentlelket, „Aki” folyamatosan 

azon munkálkodik, hogy befogadják és ezáltal újjáteremtse a 

lelket, illetve a szellemet a krisztusi képmásra, (Kérdezem én, hol 

itt a „karma” szerepe?) mert csakis az juthat be az Isten 

Országába, aki már „átformálódott”, vagyis teljes egészben 

elszakadt a földtől és levetett, az önmegtagadás által levetett 

mindent ami földhöz kötötte. Az első elragadtatásban is azoknak 

lesz részük, akik átmentek már a halálból az életre. Nincsen 

semmi lerendezni valójuk a földi törvényszerűségekkel, mivel a 

fentebb említett tisztulási és újjáteremtési folyamatokon átesve 

alkalmasakká váltak az Új Világ igazságai szerint élni. De mivel 

nincs már sok idő a tisztulásra, ezért fokozott erőbevetéssel, 

erőszakkal kell harcolni a rossz természetetek ellen, mert 
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egyébként minden tudás ellenére is kívül maradtok az Isten 

Országán. „Ha a szemed visz kísértésbe, vájd ki, inkább egy 

szemmel juss be az Isten Országába, mint két szemmel a 

gyehenna tüzére. Ha a jobb kezed visz kísértésbe, vágd le, mert 

jobb neked egy kézzel bejutni az Isten Országába, mint két kézzel 

a gyehenna tüzére. stb…” „A mennyek országa Keresztelő János 

idejétől mindmáig erőszakot szenved és az erőszakosok szerzik 

azt meg.” 

 Az elragadtatással Isten az Általa megalkotott és nektek 

ajándékozott Életet védelmezi, -hisz az elragadatás a legutolsó 

gereblye vonás-, és mindazokat elviszi, akiknek nincs szükségük 

azokra a szenvedésekre és megpróbáltatásokra, amelyek az 

elragadtatás után zúdulnak rá a földre és amelyektől az Isten 

óvjon meg mindenkit, mert a világ keletkezése óta nem voltak és 

nem is lesznek soha. Isten gyakorlatilag ezzel az utolsó 

művelettel az „élethordozókat” menekíti ki a földre zúduló 

világégésből, a „halált hordozók közül” és menekíti át az ezután 

megtisztuló és megújuló földre. 

 „Elragadni” viszont csak azt lehet, aki már elszakított minden 

szálat, mely őt a földhöz kötötte („Aki utánam akar jönni, 

naponként tagadja meg magát…” „Aki bűnös vággyal asszonyra 

néz…”stb.) és a vágyai és cselekedetei által az erőit az új világ 

szintje felé irányította. Tehát amikor már elszakadtak a bűn felé 

irányuló vonzalmak és megtisztult a lélek a bűnöktől és 

kialakultak a Krisztus utáni vágyak, gyakorlatilag, ezek azok az 

erők, amelyek emelik az embert Krisztus felé és ahogyan Krisztus 

közeledik az ilyen megtisztult lelkek felé, történhetik csak meg 

az elragadtatás. Ez a félúton való találkozás az Istennel, vagyis a 

tékozló fiú példájának a beteljesedése, de hogyan? „Menjetek ki 

az útkereszteződésekre, az útszélekre és szedjétek össze a 

bénákat, a vakokat a sántákat és vezessétek el őket a nagy 

menyegzőre.” És az eredmény az lesz: „Ők azok, akik megmosták 
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és megfehérítették a (menyegzői) ruhájukat a bárány vérében.” 

Tehát a 2000 év alatt megtisztultak, eljutottak az áldozatkész 

szeretetre és az elragadtatás alkalmával részt vesznek ama nagy 

lakomán, amelyet azok számára készít az Úr, akik lerázták 

magukról még a föld porát is.  

 Azok viszont, akik „nem megyek mert feleséget vettem, nem 

mehetek mert hat iga ökröt vettem…” nem jutnak el a nagy Király 

által rendezett menyegzőre, hanem kívül maradnak az Isten 

Országán. Tehát aki elragadtatik mint Énok, az nem lát halált, 

hanem része lesz a nagy menyegzőn és az első feltámadásban, de 

aki nem ragadtatik el, az látni fog halált, elsősorban szellemi 

halált!!!  

Milyen hatalmas ajándéka Istennek az az alkalom a „tékozló 

fiú”-k felé, hogy évezredek után annyira megtisztultak, hogy 

találkozhatnak az Istennel. 

 Krisztus Urunk kínszenvedése és kereszthalála jelenti a 

„három és fél évet”, amelyet a kegyelem megrövidít, és a 

kereszthalál után jön a boldog feltámadás, amely már az Új 

világba való bejutást jelenti a számotokra. 

 Azt mondja az Úr ezekre az időkre, hogy olyanok lesznek az 

emberek, mint a vízözön előtti időben voltak: adnak, vesznek, 

nősülnek, férjhez mennek mindaddig a napig, amíg Noé (és 100 

tagú személyzet) a családtagokkal (unokákkal dédunokákkal és 

azok családjával) együtt be nem ment a bárkába. Így lesz ez az 

utolsó időkben is. Ma is üzletelnek az emberek és nem dolgoznak 

meg a mindennapi betevő falatért, hanem másokkal dolgoztatják 

meg a saját megélhetésüket; ma is gátlás és szentség nélkül csak 

összeköltöznek, azaz „törvényesítik a paráznaságot” és -mivel 

áldás nélküli volt a kapcsolatuk- egyszer csak szétválnak az utaik, 

mert nincs felelősségvállalás egyik részről sem, hanem ismét csak 

összeállnak egy másikkal, szintén áldás nélkül, mert már az első 

kapcsolatból kimaradt a „Holtomiglan, holtodiglan soha el nem 
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hagylak semmiféle bajban…” Ezek mind törvénytelen 

kapcsolatok, amelyen nem nyugszik Isten áldása, de ha viszont 

gyermeknemzésre kerül a sor, akkor ez Isten előtt összeköti a két 

felet, mindannak ellenére, hogy tudnák és a felelősségtudat még 

ebben az esetben is sokszor elmarad, mert hogy hát hivatalosan 

nem kötöttek házasságot. A terhességmegszakítással ez a 

kapcsolat nem szakad meg!!! Mindez a nagyon mélyen fekvő 

paráznaságnak az eredménye! (Mert minél több egyénnel történik 

akár a valóságban, akár csak vágyakban a kapcsolatteremtés, 

annál mélyebb a paráznaság abban a valakiben.) „Aki elbocsátja 

feleségét és mást vesz el, házasságot tör, és aki férjétől 

elbocsátottat vesz el, szintén házasságot tör.” 

 A másik, ettől még mélyebb, még törvénytelenebb állapota a 

paráznaságnak az azonos neműek kapcsolata, közösülése. Ez már 

alapjaiban forgatja fel az isteni, azaz a duáltörvényt. Ehhez nincs 

mit hozzáfűzni, mert ez még a „feleséget vettem…” állapoton is 

túlmutat. 

 Ne higgye senki, hogy mindez nem marad „büntetés” nélkül 

és ne csodálkozzon senki, ha mindez a rengeteg törvénytelenség, 

amely ma a világban van, ha megbosszulja önmagát. Csak az az 

időszak már az eredmények begyűjtésének az ideje lesz és nem a 

megtérésé!  

 Míg Noénak bárkát kellett építeni ahhoz, hogy a 

végpusztulástól megmentse az emberiséget, a jelen időben ezt a 

„bárkát” elsősorban a szívetekben, a szívetek megtisztítása által 

pontosabban a szentélyetekben, a szentély megtisztítása által kell 

megépíteni, az Istennek történő élettel, engedelmességgel, vagyis 

azt mondanám, hogy a jelen időben ez a bárka nem más mint a 

szellemtan, annak a megismerése és megélése, amely eszme segít 

megérteni azt, hogy mit kell levetkőznötök és miért, valamint erőt 

nyújt ahhoz, hogy meg is tudjátok mindezt tenni. De mivel 
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mindenkinek más a lényegtörvénye, ezért mindenkit egyéni 

vezetés által vezet el a „bárkába”.  

 „Az akkori világ az özönvíz által elpusztult, de a mostani világ 

a vízözöntől megkíméltetik, tűznek tartatván fenn, az istentelen 

emberek pusztulásának napjára.”  

A ti számotokra, mint választottak számára, (mert a 

választottak az igazi és hű szellemtanhívők közül választatnak ki) 

akik közületek nem ragadtatnak el, a „tűzálló bárkát” viszont a 

N.Sz. által kiépített „mennyei juhakol” jelenti. De oda 

legelsősorban azok juthatnak el, akik már valamennyire is 

megtisztították a ruhájukat a Bárány vérében. 

Drága gyermekem, törekedjetek teljes erőbevetéssel leküzdeni 

a kárhozatra vivő hajlamaitokat teljes mértékben, és megmosni a 

lelki ruhátokat az áldozatkész szeretetnek a „vérében” hogy „ne 

lássatok halált”.  

Amen 

Ada, 2022. VIII. 21 
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42 „Tartsatok bűnbánatot, mert elközelgett az Isten 

Országa!” 

Ima 

 Mindenható mennyei Atyám, hálatelt szívvel borulok le mind 

ama kegyelmek előtt, mint az Úr Jézus kínszenvedésének az 

eredményei előtt, amelyekkel bennünket, bűnös gyermekeidet 

megajándékoztál, hogy mindez által, mint „bénákat, vakokat, 

sántákat…” felsegítettél az út porából, az útkereszteződésről, és a 

Szent Szellemeid, vagyis „az Isten Országának fiai” révén 

meghívtál és elvezetsz az üdvösségre.  

 Örök hálám sugárzom Feléd ó Uram, Jézus Krisztus, a Te 

hatalmas megváltási művedért, amellyel a mi bűneinkből váltottál 

meg, emeltél ki a lelki - szellemi tespedtségből és beindítottad 

újra a fejlődést egy magasabb szintre emelve a földet a rajta 

testesült szellemekkel együtt. Örök hála és dicséret illet Téged 

mindezért Uram.  

 Dicséret és magasztalás illet Téged Uram Máriáért, Akit mint 

a világ győzedelmes királynőjét megkoronázva hatalmas angyal 

sereggel együtt, mint a legtökéletesebb paradicsomi szellemet, 

visszaküldtél a földre, hogy bűnbánatot hirdetve munkálkodjon 

az emberiség üdvösségén. Köszönöm Őt Neked mindörökké az ő 

alázatosságáért, amely erénnyel folyamatosan Veled lehet és 

közvetítvén imádságunkat közben járhat értünk, mint az 

emberiség képviselője.  

Mária, nagyon hálás vagyok Neked mindazért a sok - sok 

munkáért, amellyel átdolgozni segítettél azt a tömérdek 

mennyiségű negatív erőt, amelyet az „Évák” termeltek ki 

engedetlenségükkel.  

 Korszakalkotó munkát végeztél szenvedéseiddel és 

alázatosságoddal, amelyért koronát kaptál az Úrtól. Ettől 
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nagyobb elismerést senki sem kapott a földön az Úrtól. Óriási, 

emberi szavakkal ki nem fejezhető az az előrelépés, amelyet a 

föld női lelkei munkálkodásod révén megélhetek mind a mai 

napig. Az akkori szenvedéseinek és a rengeteg munkád 

eredményének köszönhető a „Szellem Erő Anyag” c. könyv 

létrejötte is. Dicsőség illet érte mindörökké!  

 Továbbá hálásan köszönöm Neked Uram „Péter apostolt” a 

megkoronázott vértanút, akinek a feloldozás - kötözés törvényét 

átadtad és akiért a Neked szentelt élete végén eljöttél, és felvitted 

az őt megillető mennyei állapotokba, és ott megkoronáztad, majd 

egy újabb, de rövid testetöltés erejéig ismét lejött a földre, hogy 

az életével újból Rólad tanúbizonyságot téve építse a Te 

Országodat. Köszönök minden vértanút, akik életük példájával és 

halálukkal munkálkodtak az emberiség előrehaladásán.  

És köszönöm Neked Illés prófétát, aki mindhárom életében 

bűnbánatra szólította fel az embereket. 

És nem utolsó sorban köszönöm Neked a III. kijelentést, amely 

kitágítja az értelem befogadó képességét és ezáltal szintén 

elősegíti a bűnbánat kialakulását. 

Mindenható Atyám adj erőt, hogy Rólad szólhassak! 

Amen 

 Bűnbánatot hirdet a magas szellemvilág, mert hamarosan 

elközeleg az Isten Országa, ahova bűnbánat és annak eredménye, 

a megtisztulás nélkül nem lehet bejutni, mert nincs az az ember, 

aki rá ne lenne szorulva a bűnbánatra, a bűnbeismerésre és az 

ebből adódó feloldozásra, és a megtisztulásra.  

 Az embert ugyanis lekötik bűnei , pontosabban bűneinek 

következményei ahhoz a törvényhez és állapothoz (szférához), 

amelyhez az a bűn tartozik. És ahhoz, hogy az ember feloldozást 

nyerjen a bűneinek halált okozó következményei alól, 



413 

 

mindenekelőtt el kell ismernie a bűnt bűnnek! Ha igaz hite van az 

embernek, akkor nincs szüksége sok megtapasztalásra, mert 

„elhiszi” hitből tudja azt, hogy mi a bűn. De ha nem tud a lélek 

hitben odáig eljutni, hogy felismerje a bűnt bűnnek, akkor még 

szükség van arra, hogy Isten az ember lelkét megkenegesse a 

törvény erejével. És mindaddig megy ez így, amíg az ember el 

nem kezd gondolkodni az őt ért hatások kiinduló pontján és 

tisztulása és gyógyulása érdekében fel nem vállalja az őt ért 

hatásokat. Ők azok, akikért már kiküldi az Úr a szolgáit, hogy 

szedjék össze a bénákat, a vakokat és a sántákat és vezessék el az 

üdvösségre. Ezen lelkeknek már van akkora hitük, és hitből 

fakadó erejük, hogy az őket ért fájdalmakat, esetleg betegségeket 

a saját maguk tisztulására, inkább gyógyítására, zúgolódás nélkül 

el tudják fogadni. De nehogy azt higgyétek, hogy a 

megpróbáltatások valamiféle visszafizetést képeznek, nem, 

hanem arra vannak hivatva, hogy felszínre hozzák, kiolvasztják 

és elkülönítsék a salakot a lényegtől.  

Ezeknél a fent említett típusoknál kezd lassan kialakulni a 

bűnbánat, és így tudatosodik náluk az, hogy miért is szenvednek. 

Ezek a típusok már vezethetőek, hisz érzik azt, hogy ahhoz, hogy 

lelkileg megtisztuljanak és meggyógyuljanak, rá vannak szorulva 

a vezetésre, vagyis a bűnbocsánatra. Ha kitartanak a vezetés 

mellett, akkor el is fognak jutni a „menyegzőre”, amelyet azok 

számára rendez az Úr, akik már leszámoltak a földdel és 

elhagyták annak szféráit. 

 Hosszú folyamat ez testvéreim, sokszor terhes életeknek kell 

elmúlnia, míg az ember rádöbben egy - egy hibájára, bűnére, mert 

először is az ember másban keresi a saját hiányosságait, mást akar 

a jó útra téríteni, mert ahhoz még nincs kellő ereje, hogy teljes 

egészében szembenézzen önmagával, hanem azt hiszi, hogy ha 

másokat „kényszerít” a megtérésre, azzal a saját lelki hézakai is 

be fognak gyógyulni. Ezek azok az embertípusok, akik más 
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szemében keresik a szálkát, míg a saját szemükben gerenda van, 

de attól a gerendától viszont nem láthatnak tisztán, mert eltakarja 

a látásukat. Tehát ha valakiben erős hajlamok vannak, nem ítélhet 

meg egy olyan valakit, akiben már kevésbé erősek a másikban 

szemügyre vett hajlamok. Az ilyen embert direkt irritálják a 

másik hajlamai, éppen azért, mert saját magában mélyebben 

élnek ugyanazok a negatív tulajdonságok.  

Akik viszont már valamennyire is kiemelkedtek egy - egy 

hajlamból, azok már megértik azon testvéreiket, akik még a 

bűnök sűrűjében szenvednek, mert tudják azt, hogy milyen mély 

bűnbánat, sok szenvedés, gyötrelem és küzdelem árán jutottak 

csak szabaduláshoz, azaz pozitív eredményekhez. Ők már nem 

ítélkeznek, hanem inkább visszajönnek és segítenek másoknak 

bűnbánatra jutni, ha van rá igény, mert ők már eljutottak a nagy 

menyegzőre, ahova bűnbánat és megtisztulás útján lehet csak 

eljutni.  

Azért hívja fel a szellemvilág a figyelmet a bűnbánatra, mert 

az előttetek álló korszakváltást végítélet előzi meg.Eddig még ha 

valaki el is követett hibákat, vétkeket, ha abban az életben nem 

is, de egy következőben bűnbánatra jutva helyre tudta hozni a 

megrontott isteni erőket és kiemelkedhetett a bűnös hajlamokból, 

de a végítélet végérvényesen szétválasztja a „juhokat a kosoktól” 

mert most már a „juhok” előrehaladásában a „kosok” nem 

előrevivő szerepet töltenek be, hanem gátló tényezőként vannak 

jelen. Eddig szükségük volt a „juhoknak” a megpróbáltatásokra a 

fent említett okokból, de elérték a fejlődésüknek azt a fázisát, 

amikor már a próbák annyira megtisztították őket, hogy nem lesz 

tovább szükség az ilyen típusú tisztulási folyamatokra, mert már 

megismerték önmagukat és megpróbáltatások nélkül haladnak 

tovább a fejlődés útján vissza az Isten Országa felé. 

Nem volt ez másként Jézus idejében sem. De mielőtt igazából 

fellépett volna Jézus a nagy nyilvánosság elé, megjelent egy 
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csontsovány ember, aki már néhány éves korától a pusztába 

menekült, hogy elvonulva az emberektől, felkészülhessen 

hivatása betöltésére, történetesen arra, hogy az embereket 

bűnbánatra térítse és ezáltal Jézushoz vezesse. A ruhája egyszerű 

teveszőrből készült és csak nagyon kevés eledelen élt. Sáskát 

ugyan nem evett, hanem szamócát, és némi bogyós 

gyümölcsöket, amelyekben gazdag volt ama vidék, ahol ő élt. 

Még kisgyerek korában kéthetente egy esszénus vitt neki némi 

eledelt, amelyet be kellett neki osztania. Ahogy múltak az évek, 

mind beljebb és beljebb ment a pusztába, és úgy vált 

„önellátóvá”. 

Jézus nyilvános fellépése előtt megjelent az emberek között és 

nagy erővel és kemény beszéddel bűnbánatra hívta fel az 

embereket, mert hogy Jézushoz, csakis a bűnbánat megtisztító 

kegyelme által lehetett eljutni! Sőt mi több „A fejsze már a fák 

gyökerére vettetett” és amely fa nem terem jó gyümölcsöt, az 

kivágattatik és tűzre vettetik.” Tehát Jézus követéséhez a 

bűnbánat által nemcsak hogy meg kell tisztulni, hanem az Úr 

követése egyben ítéletet is jelentett. Aki nem tudott felemelkedni 

a megfelelő szintre, szellemileg elesett a kegyelmektől és ezáltal 

az üdvözülés lehetőségétől is. Akik Jézust szívből követték, 

haláluk után gyakorlatilag elhagyták a földet. Igaz sokan 

visszatértek segíteni az embereket Isten felé haladni, de már nem 

voltak a földéi, hanem egy magasabb világ lakói.  

 Jézus mennybemenetele után az Urat követők tábora folyton 

növekedett, mindannak ellenére, hogy beindultak a 

keresztényüldözések. Akiknek nem volt akkora hitük, hogy az 

Úrért fel tudják áldozni az életüket, azok nem lehettek az Úr 

közösségének tagjai. Itt is sokan olyanok voltak jelen, akik 

elhagyták családjaikat, azért, hogy beletartozhassanak az Úr 

csoportjába, amelyet Péter vezetett.  
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Amint már említettem, Jézust nagy sokaság követte. A 

közvetlen közelében a Hozzá hű tanítványok, apostolok és 

követői voltak, akiket ha nem is egyszerre, de Jézus maga hívott 

meg az Ő követésére, és ezek Jézus követéséért elhagyták 

feleségeiket, gyermekeiket és anyagi biztonságukat, vállalva a 

bizonytalanságot, a szegénységet, egyetlen egy dologért, az 

üdvösségért. De akik a tömeg vége felé voltak, azok mind lazább 

kötelékekkel fűződtek az Úrhoz. Mivel sokkal több alkalommal 

szaporított kenyeret és halat, mint ahogy az az írásokban rögzítve 

van, és az apostolok időnként adtak eledelt éhezőknek, ezért 

követték Őt koldusok, éhező emberek, akik alamizsnára vártak, 

de voltak szenzációéhesek is, akik lelkében erősen élt a 

kíváncsiság és csodára vártak, de sajnos odáig nem jutottak el, 

hogy ama természetfeletti erő hatására nekik is bűnbánatra 

kellene jutniuk, hogy befogadhassák a krisztusi erőket és lelkileg 

és testileg is meggyógyulhassanak.  

 A helyzet ma is ugyanaz mint Jézus idejében, azzal a 

különbséggel, hogy ami akkor Jézus körül történt, mindaz világra 

kiterjedő esemény lesz, csak most az Új világba vezeti el az 

embert, ha Jézushoz tartozik. Most is bűnbánatot hirdetett 

Keresztelő János a 3. testetöltésének ideje alatt és teszi ezt a 

szellemtan általma is a médiumokon keresztül. Most is érvényes 

azon kijelentése, miszerint: „Tartsatok bűnbánatot, mert 

elközelgett az Isten Országa.” Az Isten Országa ebben az esetben 

immár a megújult földet jelenti és nem csak a Péter által vezetett 

csoportot. Tehát jelenleg sokkal nagyobb a tét, mert mindenkinek 

az utolsó testetöltése van és így az utolsó lehetősége is az Új 

Világba való bejutásra. „A fejsze a fák gyökerére vettetett,” 

szintén az egész világra érvényes, mert vagy feljebb emelkedik 

az ember és eljut az Isten Országába, vagy elbukik és 

„kivágattatik”, mert eddig nem termett jó gyümölcsöt.” Tehát 

nagy a tét testvéreim, korszakzárásról van szó, és nincs újabb 

lehetőség, tehát most kell bűnbánatra jutni, hogy 
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megbocsáttassanak a bűneitek és most kell minél többet 

vezekelni, hogy minél több salak felszínre hozattasson a lelketek 

mélyéről, hogy megmoshassátok a lelki ruhátokat a bárány 

vérében. Ha sikerül teljesen megtisztulnotok, akkor nem lesz már 

szükségetek a megpróbáltatásokra, akkor el fog benneteket 

ragadni az Úr. De ha még nem kellőképpen tiszta a lelketek, akkor 

itt kell maradnotok a végidők csapásaira, megpróbáltatásaira, 

hogy a még felszínre nem hozott lelki salaktól is 

megtisztulhassatok. És amikor már Isten megelégeli a 

tisztulásotokat, akkor egy újabb elragadtatással fog benneteket 

kiemelni a fizikai síkból. Tehát nem véletlen az sem, hogy ki 

ragadtatik el és ki marad itt a földi világban. Aki az első általános 

elragadtatással távozik, az testet fog ölteni a megújult földön. De 

aki viszont erről lemarad, mert hogy még van tisztulni valója és 

csak egy következő, talán egyéni elragadtatással távozik, annak 

már nincs helye az Új világban, mert az oda való bejutást 

elvesztette, hanem csak egy alvó állapotba kerülhet és „ezer év 

után” csak, mint egy alacsonyabb igazságot képviselve, mint 

kísértő jelenhet meg a megújult föld felszínén. Ha ellene tud állni 

a kísértett az ő alacsonyabb igazságának, akkor mind a ketten 

lépnek egyet feljebb a fejlődés fokán, de ha nem, akkor 

mindkettőjük számára süllyedés az eredmény. 

 Mindezekre a fentebb említett megpróbáltatásokra azonban, 

mint mondtam, készülni kell, főként bűnbánattal, és a 

bűnbánatban megélt további vezetéssel, hogy célt érhessetek. 

 Sajnos azonban, akinek tudomása is van az elkövetkező 

időkről, elsősorban fizikailag akar felkészülni és nem lelkileg. 

Ezeknek mondom az én Uram szavaival: „Aki meg akarja 

menteni az életét, elveszíti azt, de aki elveszti az életét 

Krisztusért, megmenti azt.”  

 Tehát ne attól féljetek, aki a testet megöli, mert ha lelkileg 

felkészülten haltok meg, akkor a megújult földre kerültök be, de 
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ha fizikailag készültök és szellemileg nem, akkor viszont a halál 

nem a megváltást jelenti a számotokra, hanem a bukást. „Ne 

féljetek attól, aki a testet megöli, hanem attól féljetek, aki a lelket 

öli meg”, vagyis a bűntől, azaz a megpróbáltatásoktól, amelyből 

aztán lesz bőven az utolsó időkben. „Ne kérdezzétek azt, hogy 

mit egyetek, vagy mit igyatok, mert ezt a pogányok teszik, ti 

elsősorban Isten Országát keressétek és annak igazságát és a többi 

az mind megadatik hozzá nektek.” Miért kérdezitek azt, hogy mit 

együnk, vagy mit igyunk? Nézzétek az ég madarait, nem vetnek, 

nem aratnak, csűrbe nem gyűjtenek és Mennyei Atyátok mégis 

táplálja őket.” Vagy miért kérdezitek, azt, hogy mit veszünk fel? 

Nézzétek a mezők liliomát, Salamon a legnagyobb 

bölcsességében sem öltözködött úgy, mint ezek közül egy is.” 

 Amennyiben sikerül a széleskörű szellemtani érából a 

keskeny útra lépni, akkor be fogtok jutni ezekre a fentebb említett 

megpróbáltatások idejére a Kedves Vezetőnk által kiépített 

„Mennyei Juhakolba”. De ahhoz, hogy bárki is oda bejuthasson, 

Péter közössége elvárásainak meg kell valamennyire is felelnie, 

elsősorban lélekben és utána fizikailag is. Gondoljatok csak 

Anániás és Zafira esetére. 

 Mindezek a fentebb említett Igék testvéreim az utolsó időkre 

is érvényesek, csak hitre lesz szükségetek. Nem azt mondom, 

hogy nem lesznek megpróbáltatások, főként azoknak, akik sokkal 

többet fogyasztottak az előre kiszabottnál (mert semmi sem 

történik véletlenül, hanem minden törvényszerűségeken alapul), 

de aki a jövőben bekövetkező nagy megpróbáltatásokban is 

mindvégig kitart az üdvözül. Ehhez élő hitre, összetartásra és 

egymás közötti szeretetre lesz szükségetek!  

 Az Úr kegyelme vezessen el benneteket a bűnbánat 

ajándékára, mert az idő közel van! 
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A bűnbánat a lelketek mélyéről, vagyis az alsóbbrendű 

énetekből feltörő, kárhozatra vivő hajlamok felismerését, az azok 

felett való töredelmet, bánatot és azok kiirtását jelenti. 

 Amen 

Ada, 2022. VIII. 28 
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43 „Könnyű azokat szeretni, akik titeket szeretnek.” 

Ima 

Kedves Atyám, a lelkem legmélyebb pontjáig borulok le 

Előtted és a meghatódottságig adok hálát Neked azokért a 

kegyelmekért, amelyeket a bukott világokra, közöttük a földre és 

a földön egyénenként minden emberre sugárzol és eme 

sugarakkal, szeretet-sugarakkal oldod és bontod a Szent 

Szellemeid révén az emberek által kitermelt negatív erőket, az 

emberek tisztánlátása és előrehaladása érdekében.  

Hálás vagyok Atyám, amiért nem hagyod magára a bűneinek 

következményei alatt küzdő és vergődő embert, hanem elküldöd 

a segítő angyalt, aki türelemre és a sorsában megnyugvásra segíti 

a Benned bízókat, hisz az a legőszintébb imádkozó, aki sorsában 

megnyugszik.  

 Köszönöm a bűnös ember felé tanúsított szeretetet, amely 

hivatva van oldani a haragot és gyűlöletet, amelyek révén oly sok 

sötét, szinte fekete erőfelhőket termel ki maga köré a haragvó 

ember. Köszönöm Neked Mindenség Ura, azt is hogy senkire sem 

haragszol, hisz az bukott emberi tulajdonság, hanem minden 

egyes teremtményedet, a legszentebbtől a legbűnösebbig, 

mindenkit átölelsz, körülfonsz a Te Szereteteddel, még ha ezt 

sokan nem is érzik és köszönöm azt, hogy a megpróbáltatásokban 

is a legközelebb állsz a Te teremtményeidhez és amiért nagyon 

sokan nem adnak hálát neked, az az, hogy fokozatosan felszínre 

engeded törni mindazt, ami az emberi lélek mélyén alattomos 

módon ott lappang, hogy az ember megismerje önmagát, 

beismerje kicsinységét és erényekké formálhassa a kárhozatra 

vivő hajlamait, hogy ezáltal visszadolgozhassa magát az Isten 

Országába.  
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Hálás vagyok Neked Atyám, amiért mindig azt adod az 

embernek, amire a tisztulása és fejlődése szempontjából a 

legjobban szüksége van. 

 Köszönöm Jézusom, hogy lehoztad erre a bűnös, a 

szeretetlenségtől, vagyis a bűnöktől kiégett lelkek számára Isten 

túláradó szeretetét, amely nem ítéli el a bűnöst, hanem felkarolja, 

elvezeti a bűnbánatra és a beismervén bűneit a javulás útjára téríti. 

Köszönöm, hogy ezt a gyengéd szeretetet sugároztad minden 

megtérni szándékozó, bűneiben megfáradt, de a bűneitől 

szabadulni szándékozó gyermekeid felé: „Gyertek énhozzám 

mindnyájan, akik megfáradtatok (és terheket hordoztok) a terhek 

hordozása alatt, és én felüdítelek titeket.”, még ha a 

megátalkodott bűnösökkel keményen is bántál: „Ti viperák 

fajzatai, olyanok vagytok, mint a fehérre meszelt sírok…”. Tehát 

Te nem csak azokat szeretted, akik Téged szerettek, hanem azt a 

tömérdek embert, akik szinte teljesen ellenségként kezeltek 

Téged és mégis az életedet áldoztad minden egyes ellenségedért, 

hogy megtérjenek és a követőid lehessenek, Akit ha követnek, 

kivezeted őket a halálból az Életre, a földről a Mennybe.  

Szívből köszönöm Neked Uram, azt a hatalmas szellem-

áradatot, amelyet történetesen az utolsó időkre küldtél le a földre 

az emberiség megmentésére, amely áradatnak, ha utolsóként is, 

de tagja lehetek. Ezzel azt szeretném megköszönni, hogy 

kiterjedési lehetőséget adtál a szeretetem kiterjesztésének és 

kamatoztatásának a földön. Mit ér az „elméleti ”szeretet, ha nincs 

kamatoztatva? Semmit. Mennyit ér a szeretet, ha nem tud áldozni, 

nem tud szenvedni másokért? Semmit! Tehát köszönöm Neked 

Uram ezt a lehetőséget, hogy ha engem nem is szeretnek és sokan 

nem tudnak elfogadni, mégis szenvedhetek, vagyis dolgozhatok 

az én földi testvéreim üdvösségén!!! Könnyű ugyanis azokat 

szeretni, akik szeretnek, de sokkal nehezebb, de mégis 
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örömteljesebb azokat szeretni és azokért szenvedni, akik nem 

szeretnek. 

 Utoljára, de nem utolsó sorban szeretném megköszönni Uram 

és rajtad keresztül az Atyának azt, hogy szólásra nyitottad az 

„elhunytak és a magas szellemvilág ajkait” és ezáltal létrehoztad 

a III. kijelentést, megnyitván ezzel földi testvéreim előtt a tudás 

birodalmát, melybe mindenki beletekinthet, aki kellő alázattal, 

tisztasággal és szeretettel rendelkezik. de aki viszont nem, akit a 

kíváncsiság, gőg, elismerésvágy, és anyagi haszonszerzés hajt, az 

úgy jár, mint akik a Sínai hegyhez, vagy a frigyládához 

közeledtek, vagy éppenséggel Ádám és Éva, amikor levette a 

tiltott fa gyümölcsét, csak lelki értelemben.  

Köszönöm Uram tehát a szellemtant, mert mindazok, akiknek 

nem sikerült hit által üdvözülniük az elmúlt kétezer év alatt, 

megtehetik ezt a III. kijelentés által.  

Add meg Uram, hogy minél többen megismerjék ezt az utolsó 

üdvözülési lehetőséget és általa megismerhessék saját magukat és 

el is juthassanak az üdvösségre. Őrizd meg Uram a szellemtani 

eszmét a maga szűzies tisztaságában, hogy megmaradjon 

üdvösséghordozónak, hogy az ellentét ne torlaszolhasson elébe 

semmiféle féligazságot, amin az emberek fennakadnának, hanem 

megismerhessék a valódi, a krisztusi igazságokon alapuló utat, 

amely a földről a mennybe vezeti el őket. Adj Uram tehát 

tisztánlátást, a tisztánlátáson alapuló önismeretet és áldozatkész 

szeretetet az embereknek, hogy megtérjenek, vagyis hogy 

rálépjenek a megtérésnek, a megigazulásnak és majd a 

megszentelődésnek az útjára, mert az idő közel van és nincs már 

idő Pató Pál úr módjára viszonyulni az üdvösséghez, mert akkor 

jő el az Úr, amikor nem is gondoljátok! 

 Amen 

 * 
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 Az ember gyarló lény, alkotásai tökéletlenek (egy következő 

szinthez és a tökéletességhez viszonyítva), minek következtében 

nem lát tisztán, mert nem is láthat, hisz tökéletlen az 

ítélőképessége is, amiből kifolyólag nem tudja megítélni azt, 

hogy mi a jó és mi a rossz, hogy mi a jó és mi a jobb. A saját 

elgodolásaira, azok megvalósítására igyekszik ráhúzni az isteni 

akarat álarcát, hogy saját magát és másokat is meggyőzzön arról, 

hogy amit tesz, az az isteni elgondolással azonos értékű. Ha így 

lenne, akkor nem lenne fejlődés, mert az ember mindig csak a 

saját szintjének megfelelő jót valósítaná meg és soha nem látná 

meg azt, hogy van tőle és az alkotásaitól tökéletesebb lény és 

alkotás.  

Ahhoz, hogy az ember mind tökéletesebbet tudjon érezni, 

cselekedni és alkotni, tisztulásra van szüksége. Tisztulnia kell az 

ember lelkének, vagyis vékonyodni kell a lelkét körülvevő 

bűnrétegeknek, mert minél vékonyabbak ezek a páncélnál is 

keményebb bűnrétegek, annál nagyobb az áteresztőképessége, 

ami az isteni fényt illeti. És minél nagyobb mértékben át tud 

hatolni ez a fény a lelket körülvevő rétegen, az ember alkotása 

annál inkább megfelel az isteni elgondolásnak. De nem csak az 

alkotásai, hanem az érzés és gondolatvilága is mindinkább tisztul 

annak függvényében, ahogyan vékonyodik a lelkét körülvevő 

réteg, aminek a lélek minden területén meg kell nyilvánulnia, így 

az Isten és az emberek iránti kapcsolatban is, merthogy ezek az 

imént említett kapcsolatok is valamilyen formában tökéletlenek. 

Így az ember tökéletlenségében nagyon sokat, vét, hibázik, 

hibásak produktumai az isteni és az emberi kapcsolatokban is. 

Habár a kétezer év alatt mindig küldött az Úr magasabb és 

tisztább lelkeket, szellemeket a földi létbe, akik elvegyülte az 

emberek között és lényükkel hirdették a tökéletesebb emberi és 

az isteni kapcsolatokat a szeretet fényében megvilágítva. Mert mi 

is lenne itt a földön, ha nem lenne jelen valamennyire is az isteni 

szeretet? Pokol lenne a föld, mert az emberek nem tudnák 
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megbocsátani egymásnak a kevésbé tökéletes egymással 

szemben történő kapcsolatokat. Tehát az isteni szeretet, vagyis az 

egymás ellen elkövetett vétkek megbocsátása szinte 

elengedhetetlenül szükséges a továbbhaladáshoz, mert a 

megbocsátás gyakorlatilag szeretetből történő feloldozása a 

másik vétkének, ami nélkül egyikük sem tud tovább haladni, mert 

ha tovább is haladna az ember lelkileg, a beforratlan seb ott tátong 

a lélek mélyén, amelyen keresztül időnként be tud törni az ellentét 

és negatív hatásokat tud kiváltani, minek következtében az 

emberi lélek visszazuhan ahhoz a ponthoz, ahol történt a meg nem 

bocsátás, vagyis ahol a lelki sebek nem lettek az isteni szeretet 

által begyógyítva. Tehát a tökéletlen ember nem tud fejlődni 

megbocsátás nélkül és ha már az egyéni ember, akkor az össz 

emberiség sem, mert mindenki össze van kötve a másikkal.  

 Sok esetben sajnos az emberek a haragot, a gyűlöletet nem 

tudják átemészteni, hanem viszik tovább a szellemvilágba és egy 

következő életbe. De nem biztos, hogy az ember találkozik a 

következő életében azzal a valakivel, akinek sérelmet okozott, 

vagy éppen, akitől a sérelmet kapta és akkor nem történik meg 

hosszú időn keresztül sem a megbocsátás. Pedig a megbocsátás 

lassan, de biztosan szeretetet eredményez. Mindig is abban volt 

nagyobb szeretet, aki meg tudott bocsátani, mert a saját lelki 

erejéből, vagyonából adott a másiknak. Tehát akinek van 

szeretete, az nemesebb érzéseket közvetít az felé, aki haragot 

gerjeszt és ezért az ilyen embert könnyebb szeretni, mint aki 

negatív erőket termel ki. Pedig az az igazi szeretet, amikor életét 

tudja valaki áldozni másokért, sőtimádkozik ellenségeiért, mert 

ugyanis a legtökéletesebb szeretet az, amikor valaki az 

ellenségeitől kapott negatív erőket át tudja emészteni és 

szeretettel tud visszaválaszolni. „Ha megdobnak kővel dobd 

vissza kenyérrel.” hangzottak és még ma is hangzanak el az Úr 

ajkairól az örök érvényű igék, mint egy meghatározva ezzel a 
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földi lét célját, merthogy ez szinte nem is kérelem, hanem 

„parancs”. 

 Erre a helyzetre is érvényes, csak szellemi értelemben, amit a 

gazdag ifjúnak mondott az Úr: „Ha tökéletes akarsz lenni…” Én 

is azt mondom gyermekem, hogy ha tökéletes akarsz lenni, akkor 

hagyd el a földi igazságokat, a sérelmet, a haragot és a gyűlöletet, 

mint a lelkedet lekötő köteléket, és „kövess engem” vagyis az 

Urat, aki maximális mértékben meg tudott bocsátani az ellene 

vétőknek, sőt olyannyira szerette azokat, akik őt nem szerették, 

hogy az életet áldozta értük, hisz csakis akkor tudod elhagyni a 

földet és akkor juthatsz be az Isten Országába, ha eljutsz úm. a 

tökéletességre.  

 Felmerül azonban a kérdés, hogy a mai időben ki az aki szereti 

Jézust mikor oly sokan azt feltételezik magukról, hogy szeretik 

az Urat? (Nem a hitetlenekhez szólok most sem, hanem a Krisztus 

követőkhöz) „Aki engem szeret, megtartja parancsaimat.” Itt dől 

el az igazi szeretet Krisztus felé, mert nagyon sokan azt hiszik, 

hogy szeretik az Urat, pedig nem tudják Őt úgy szeretni, hogy 

engedelmeskedni tudjanak Jézus minden „parancsának”. Ha csak 

egy jól működő családi viszonyt nézünk, amit a mai világban már 

nagyon nehéz találni, már sok esetben csorbát szenved a dolog: 

„Aki jobban szereti szüleit, testvéreit, házastársát és gyermekeit, 

nem méltó hozzám.” Tehát egy családba bevinni Isten szeretetét, 

vagy legalább is jobban szeretni az Istent, mint a családot, bizony 

nem könnyű, sőt, amikor választani kell a család és Isten között, 

sok esetben az ember gyávának bizonyul és a könnyebbik részt 

választja, mert azt hiszi, hogy az a nagyobb szeretet, holott a 

család életről - életre változik, de Isten viszont örök. Szeretni kell 

a családot mindenképpen, csak a családcentrikusságnak az 

Istencentrikusságból kell tudni táplálkoznia, mert akkor van 

fejlődés a családban, azaz akkor alakulhatnak ki egészséges 

családi viszonyok, ha első helyre kerül Isten a maga 
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törvényszerűségeivel. Lehet, hogy ez egy bizonyos gondot 

jelenthet, de amint meg tudják lépni Isten felé a követendő isteni 

akaratot, akkor lépnek előre egyet a tisztulás útján és ezáltal 

mégis csak kialakul egy bizonyos harmónia a családban. 

 De amennyiben az ember -abban a reményben, hogy erősíteni 

szeretné a családi kapcsolatokat- megalkuszik és Isten helyett a 

családot választja, amikor éppen Istennek kellene 

engedelmeskednie, minek következtében éppen hogy nem 

erősödnek, hanem gyengülnek a családi kötelékek. Pedig nagyon 

is szükség van az erős, azaz fejlődőképes családi, főként a 

házastársi kötelékre, mert általa a megromlott duálkapcsolat 

erősödik és eljuthat az ember a duáljához. Amennyiben meg már 

a duálfelével él az ember, szintén szükség van az Istennek szentelt 

kapcsolatra, hogy erősödjön általa az örök életre szóló kapcsolat. 

Azonban egyik kapcsolat sem működik áldozatos szeretet, vagyis 

megbocsátás nélkül, mert megbocsátani valakinek a 

legtökéletesebb áldozatot követeli az embertől, mert csak azokat 

könnyű szeretni, akik titeket szeretnek, vagyis akik részéről nem 

ér benneteket sérelem. Amikor már az embert nem pozitív, hanem 

negatív hatások érik, az embernek szinte az össz erőit össze kell 

gyűjtenie ahhoz, hogy mihamarabb túl tudja magát tenni az őt, az 

önérzetét ért bántalmakon. Mert mi az végül is az emberben ami 

megbántódik, ha nem az önérzet, vagyis a gőg? Akiben igazán 

van szeretet, az nem tud megharagudni a másikra még akkor sem, 

ha némi igazság van az őt ért vádban, hisz a harag a bukásnak 

produktuma, a gőgnek egyik megnyilvánulási formája, amelyet 

mint kárhozatra vivő hajlamot ki kell irtani az embernek a lelki 

világából, ha üdvözülni akar és erre éppen a megbocsátási 

lehetőségek nyújtják a legkedvezőbb alkalmat, mert nem az a cél, 

hogy az ember szeretve legyen, habár az is fontos az 

erőviszonyok kiegyenlítődése végett, hanem az, hogy szeretet 

forrássá tudjon válni és az isteni erőket, a szeretetet szét tudja 

hinteni a világban a krisztusi képmásra való átformálódás 
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céljából, mert a szeretet mindenben minden, a bukás okozta 

sebekre gyógyír, amelyet Istenből táplálkozva tudtok egymásra 

sugározni nem csak a házasságban, hanem minden emberi 

kapcsolatban. 

Isten ugyanis szeretetet sugároz szét, mint éltető erőt a 

világmindenségbe, melybe ha kellőképpen bele tud kapcsolódni 

az ember a részévé válhat az isteni műnek és képes azokat 

szeretni, akik őt nem szeretik. Igaz ehhez mindenekelőtt 

türelemre van szükség, mert a szeretet türelmes a másikkal 

szemben, de ugyanakkor jóságos is, tehát segítőkész úgy 

szellemi, mint más téren egyaránt. … Ismerve saját magát, tudja 

azt, hogy mennyire nehéz az árral szemben úszni és egy - egy pici 

lépést is megtenni az Örök Szeretet, vagyis Isten felé. Aki még 

nem tud szeretettel viseltetni az ellenségei felé, annak a lelkében 

még nincs kifejlődve a szeretet, mert mindenki abból ad amije 

van, vagyis: „A szív bőségéből szól a száj.”  

„Ha csak azokat szeretitek, akik titeket szeretnek, mivel 

vagytok különbek a farizeusoknál? „Könnyű azokat szeretni, akik 

titeket szeretnek.”  

 Törekedjetek a szeretetre, mert a szeretet által, mint könnyű 

isteni fluidok által Isten ki tud benneteket emelni ennek a 

jelenlegi világnak a szféráiból egy magasabb világba, amely 

világon már nem vesznek erőt a pokol kapui még az utolsó 

időkben sem, hanem bevezet benneteket egy általunk emlegetett 

óvóhelyre, a mennyei juhakolba, a nagy világégés idejére: „Az 

akkori világ víz által elpusztult ugyan, tűznek tartatván fenn, az 

Ítéletnek és az istentelen emberek romlásának napjára.” Isten 

ugyanis mindent feléget. a legapróbb dolgoktól a legnagyobbig, 

ami nem tiszta és becsületes úton keletkezett, mert a megújult 

földre senki és semmi nem juthat be, aki és ami tisztátalan. 

 Amen, Ada, 2022. IX. 04   
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44 „Kisboldogasszony” 

Ima 

 Mindenható Teremtő Atyám, mélységes hálával borulok le 

Előtted, amiért elküldted nekünk Máriát, mint az üdvterved egy 

részét. Áldd meg Őt ma is hatalmasan mindazért, amit értünk 

vállalt úgy a földön, mint a test nélküli állapotában.  

 Amen 

Köszönök mindent neked Uram Jézusom, mindazt, ami 

Máriával kapcsolatos, azt az egységet és harmóniát, amely 

Közted és Mária között volt és van , továbbá a megváltás közös 

misszióját és hogy mindezt itt hagytátok a földön az emberiség 

megmentésére. 

Azért is hálát szeretnék mondani, mert hogy Őt választottad 

édesanyádnak, a megszületésednek tárgyául. Egyszóval 

köszönjük Uram Neked Máriát, mindazzal, ami a „lelkében” 

található. 

 Amen 

 Nincsenek földi szavak arra nézve, hogy hogyan fejezzük ki 

Mária szellemének szépségét és ragyogását, ugyanis minél 

alázatosabb valaki annál nagyobb mértékben hatja át az isteni 

lényeg, minek következtében nő a földöntúli szépsége és 

ragyogása is. És nem hogy csak nincsenek megfelelő földi 

szavak, hanem nem lehet elégszer kifejezni Mária tisztaságát, 

mert bármilyen hosszú ideig is dicsérnénk Őt, akkor sem 

fejeznénk ki mindazt amit megérdemel, mert azokat az 

állapotokat amelyben Mária is van, megfelelő meglátások híján 

hiányosak azok a tiszta érzések, melyek Őt méltán és kellő 

mértékben dicsérhetnék. 
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 Már lent a földön szinte egy fényjelenség volt Mária, de a 

szellemvilágban még inkább az, ami annyit jelent, hogy a maga 

valójában, ha nem venné fel a földi alakját, akkor senki sem 

ismerné fel, mert egy igazi fényjelenség az egész, Jézus 

lényegiségével (az Igével) a „szívében”. Hatalmas szellem Ő, 

egyedi, aki Jézus után a földre tette a lábát, mint hatalmas 

szellemlény. A legtökéletesebb példaképe az alázatosságnak és a 

tisztaságnak, mely erényeket a szelleme legmélyén hordott. 

Amiben szintén a legtökéletesebb volt és ami nem látszott meg 

kívülről, az a tökéletes szeretete, amennyire az embereket 

szerette, hogy az életét áldozta az emberekért szellemfluidikus 

módon és az,hogy mennyire szerette Jézust. Gyakorlatilag a Jézus 

iránti szeretetevonzotta le Jézust, és az Iránta való szeretetből állt 

mellé, hogy Vele együtt szenvedjen az emberiség megváltásának 

ideje alatt.  

Ezt a szeretetet is szétsugározta a földön és ma sem szűnik meg 

sugározni, mint segítséget az Isten iránt történő szeretetre való 

ráhangolódásra. De erről a legtökéletesebb szeretetéről Máriának, 

nem beszélt még eddig senki, egyetlen egy Szentlélektől ihletett, 

médiumi képességekkel rendelkező egyén sem. Pedig ez lenne a 

fő lényeg, az alázatosság és tisztaság mellett, mivel eme három 

erény alkotja meg az isteni lényeget: a Szellem, erő anyagot. Az 

isteni szeretetnek gyakorlatilag a tisztaság és az alázatosság az 

alapja, melyek Máriában a paradicsomi tökéletesség legfelső 

fokán megvannak. Azért is volt fontos Mária megjelenése a 

földön, hogy eme tökéletes, három, fő erénynek a hordozója, 

amelytől az egész teste átitatódott, szétsugárzódjon az erők és 

erények világban és a földön. Mária tehát tökéletes volt az 

alázatban, a tisztaságban és Jézus és az Isten iránti szeretetben - 

ismétlem -. Ezeket a fluidokat már életében ontotta ki magából, 

hisz nagyon szegényes volt a föld és ma is az, az alázatban, a 

tisztaságban és Jézus és Isten iránti szeretetben. Aki tehát Mária 

felé közeledik, emelkedik, annak ezekben az erényekben 
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gyarapodnia kell. Amennyiben bárkinek is formaias, illetve 

helytelen Mária felé történő közeledése, akkor nem fogja érezni 

Mária felől sugározni ezeket az üdvösséghez szükséges 

erényeket. „Szeresd Istent teljes szívedből, teljes lelkedből és 

minden erődből, vagyis minden erőddel kövesd az Ő akaratát 

iránta történő szeretetből, Mária példáját követve. „Aki engem 

szeret megtartja parancsolataimat.” Mária ebben is kirívóan 

tökéletes volt, mert valóban, mindenben követte az Úr akaratát, 

még ha fájdalmas is volt Neki. Még a legfájdalmasabb kérését, 

akaratát is az Úrnak, alázattal és engedelmesen követte, ez pedig 

Jézus részéről a Máriával történő vérségi kötelék megszakítása 

volt. Itt a földön Mária szerette legjobban az Urat úgy mint 

tökéletes Anya és ezt az utolsó szálat, köteléket is elvágta az Úr, 

a leghatalmasabb fájdalmat okozva ezzel Máriának. Ami még 

fájdalmasabbá tette Máriában ezt az elszakadást, az az volt, hogy 

Mária mindenre fel volt készülve, készítve, de erre nem számított, 

ez volt a legváratlanabb esemény a számára. Amidőn örömmel 

igent mondott az angyalnak: „ Íme az Úr szolgálóleánya, legyen 

nekem a Te igéd szerint.” Mária a legboldogabb állapotban volt 

ettől a pillanattól kezdve, hisz a világmindenség legtökéletesebb 

Messiás Szellemét szeretetével levonzani és méhébe fogadni, a 

leghatalmasabb örömöt jelentette számára, mely öröm Isten felé 

tört ki Mária Lelkéből: „Magasztalja lelkem az Urat és szellemem 

ujjong az én Megváltó Istenemben, mert rátekintett alázatos 

szolgáló leányára…” A további évek, minden megpróbáltatás 

ellenére is (pl: Egyiptomba való menekülés) hatalmas örömöt 

jelentettek Máriának, hisz oly sokszor ölelte őt át Szent fia: 

„Mama”! Főként olyankor ölelték át egymást, amikor senki sem 

látta. Ezeket a messiási szeretet - megnyilvánulásokat csakis egy 

teljesen tiszta lény tudta kellőképpen átérezni, befogadni és 

viszonozni. Azt, hogy milyen tökéletes szeretet - 

megnyilvánulások szabadultak fel itt a földön a kettőjük 

ölelkezései alatt, igazából csak Ők ketten tudják, de hogy ezek a 
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gesztusok is nagy ajándékot jelentenek a földnek, az minden 

kétséget kizáróan bizonyos. Amit még fontos megemlíteni az az, 

hogy tökéletes és harmonikus és hivatástudattal átitatott kapcsolat 

volt közöttük. A legmagasabb szinten értették egymás szavát, 

anélkül, hogy ajkaikat szólásra nyitották volna!  

De amekkora „fényt” fogadott be a lelkébe, akkora volt az árny 

is, amelyet magára von: „A Te lelkedet ezentúl hét kard (jelezvén 

mélyreható fájdalmai nagyságát) járja át…”  

 Máriának a kereszten függő Szent Fia átszegezett lábainál, 

szintén meg kellett hajolnia az isteni akarat előtt, csak most nem 

örömmel, hanem szívtépő fájdalommal és ismételten szellemi 

síkon kimondani azt amit a foganás pillanatában mondott: „Íme 

az Úrnak szolgálóleánya, legyen nekem a Te igéd szerint.” (Nem 

az akaratod, hanem az Igéd, vagyis az isteni lényeg szerint.) Most 

akkora fájdalmak közepette tette ezt, mint amekkora öröme a 

fogamzás pillanatában volt. Amekkora örömmel fogadta az 

Ajándék - Messiást Istentől, a kereszt alatt akkora fájdalommal 

kellett visszaadni Istennek az Ajándék - Messiást a vele minden 

közösen átélt örömmel együtt és maradt számára csak a fájdalom, 

amelytől oly sokszor ájultan esett össze, mint ez alkalommal is. 

Mária lelkén egy pillanat alatt átfutott a Jézussal eltöltött minden 

örömteli élmény emléke, hogy vissza tudja adni Jézust 

„mindenestül” az Atyának, akitől Őt kapta.  

 Senki, de senki olyan magas szinten át nem élheti Jézus 

„elvesztését”, mint ahogyan átélte Mária, pedig a bukás által 

történő elválás bizony, hogy ekkora fájdalmat kellene, hogy 

kreáljon minden, az Úrtól eltávolodott szellemben, mint 

amekkora fájdalmat Mária élt át akkor, amikor Jézus 

megszakította az Édesanyjával a vérségi köteléket. Pedig fia volt 

Ő a legtisztább és legnemesebb értelemben, hisz Jézusnak nem 

voltak férfi kromoszómái,- mert nem az ember magvától 

született-, egyet kivéve, amely a nemiségét határozta meg. Tehát 
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Jézus teljesen „Mária gyermeke volt” a szó legigazibb és 

legnemesebb értelmében.  

 Máriában ezeket a szenvedéseket végül is János enyhítette, 

amennyire ezt enyhíteni lehetett, mert Mária haláláig, mint egy 

nagyon is jó gyermek” mindig együtt voltak. János óvta és 

védelmezte immár nemcsak az ő, hanem az emberiség anyjává 

lett Máriát, hisz Máriának ezen fájdalmai, vajúdása, szülték meg 

a világot az üdvösségre.  

 (Ezen vajúdása Máriának kivetítve szülte meg azt, hogy 

jelenleg vajúdik a föld, hogy megszülje az Újvilágot) 

 Igaz, Mária szenvedései nem akkortól kezdődtek, amikor 

Simeon ezt megjövendölte, hanem a fogamzás pillanatától már 

támadta Jézust a sátán és így Máriát is, mint kismamát, csak erről 

kevés feljegyzés született. De mint azt említettem, a fentebb 

említett fájdalma volt a csúcs. 

 Mária tömérdek szenvedésének nem lenne semmi értelme, ha 

nem lett volna társmegváltó!  

 Ugyanis teljesen tiszán jött le erre a bűnös világra, (Én vagyok 

a szeplőtelen fogantatás!) nem termelt ki soha semmilyen negatív 

erőt, melynek visszahatásiból kellett volna kapnia, sőt azt 

mondom, hogy amennyit szenvedett, egy bűnös nő sem 

szenvedett soha annyit mint Ő, tehát neki a legbűnösebbnél is 

bűnösebbnek kellett volna lennie, ha a szenvedéseit vesszük 

figyelembe! (Tehát soha ne zavarjon meg benneteket, ha valakit 

is szenvedni láttok és még véletlen se állítsatok fel sem ennek, 

sem másnak alapján „karmikus elméleteket” bárkivel 

kapcsolatban is, mert a látszat csal!!!) Kiben mekkora a szeretet, 

akkora áldozatot tud hozni másokért. Az az igazi barát, aki életét 

tudja áldozni másokért és imádkozni tud ellenségeiért. Ez 

Máriában a legtökéletesebb szinten megvolt, mint a 

legtökéletesebb paradicsomi szellemben, aki átlépte a Messiások 
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csarnokát és a Szent Fiánál van, ugyanis annyira vágyódott Jézus 

után, hogy belehalt ezekbe a vágyakba és ezért Jézus bevitte Őt a 

saját országába. Így lett Mária az Út Jézusig, Jézus Országáig. 

Ahogyan hidat képezett a két szövetség között, most hidat képez 

a két világ között. Tehát Mária része az üdvtörténetünknek, 

Nélküle nem lenne üdvözülése senkinek! 

 Mária alázatos meghajlással „elfogadja” mindazt az 

„elismerést”, amelyet elsősorban Szent Fiától kapott még az első 

Pünkösdkor és azt is, amely a mi szívünkből száll feléje, mert nem 

csak mi, hanem az egész magas szellemvilág Őt az ő 

földrejövetelét dicséri, mely dicséret egybehangzó és szintén 

földi szavakkal ki nem fejezhetően gyönyörű. 

Amennyiben ti is „imádni” szeretnétek Őt, mindenekelőtt ne 

szavakkal tegyétek ezt, hanem a Feléje történő vágyódással, a 

Hozzá való felemelkedéssel és az Úr akaratának a 

megcselekvésével, mert: „Hiába mondjátok azt, hogy Uram, 

Uram, ha nem cselekszitek az én Atyám akaratát”, valamint a 

sorsotokba való megnyugvással, mert: „Az a legőszintébb 

imádkozó, aki sorsában megnyugszik.” Amennyiben követni is 

akarjátok Őt, akkor törekedjetek az alázatra, a tisztaságra és az Úr 

és embertársaink iránti szeretetre. Kövessétek Őt, mert Benne és 

Általa lehajolt a Menny a földre. 

* 

 Drága Szűz Mária, engedd meg és fogadd el azt, hogy a 

„lelkem” , egész lényem erejével és szeretetével közeledjek feléd, 

emelkedjek hozzád és kifejezzem abbéli hálámat és örömömet, 

amiért felvállaltál bennünket, hogy elvezess az üdvösségre. 

Köszönöm a Benned megnyilvánuló hármas erényt: a 

tisztaságnak, az alázatnak és az Isten és emberek iránti 

szeretetnek a legmagasabb fokát, amely benned megnyilvánul. 
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Kérlek Téged, hogy ne hagyj el bennünket és ne hagyd el az 

én földi testvéreimet sem, hanem vedd őket a te palástod alá és 

védelmezd őket a gonosztól. 

 Amen 

Ada, 2022. IX. 08. 
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45 Vajúdik a föld 

Ima 

Drága, a mindenséget betöltő, jóságos teremtő Atyám! 

Mélységes hálával borulok le Előtted, a Te hatalmasságod és 

mindenütt jelenvalóságod előtt, amellyel betöltöd a mindenséget 

és a mindenségben élő és munkálkodó gyermekeidet, hogy 

hálatelten köszönjem meg minden egyes érzést és gondolatot, 

amelyet felénk sugárzol a Te végtelen érzéstáradból, hogy éltess 

és vezess bennünket a végtelen hosszú úton, amely az örök 

hazába vezet el bennünket.  

 Hálát adok Atyám neked a fejlődés törvényeiért, minek 

következtében visszajuthatunk az elvesztett paradicsomba, a 

jónak a végérvényes diadaláért, és a rossznak a büntetéséért, 

hanyatlásáért és bukásáért, a kettő különválasztásáért, valamint a 

Te hazahívó szavadért és annak vonzerejéért, és mindennek 

eredményéért, a föld vajúdásáért az új földre való eljutás 

lehetőségéért és mindazért, mert betekintést engedtél mindezen 

történések ismereteibe a III. kijelentés által. Tehát nem kell félnie 

a földi embernek, mert „mindezeknek meg kell történniük,” a 

változásoknak be kell következni, hogy a jó tovább haladhasson 

a maga törvényes fejlődési útján az örök haza felé.  

 Köszönöm Uram Jézusom Neked, hogy kétezer évvel ezelőtt 

eljöttél a földre, mint Megváltó és megmentetted a földet az örök 

pusztulástól! Ugyanis, ha nem vitted volna fel a keresztre a világ 

bűneit és nem hoztad volna létre az üdvösség útját, senki sem 

maradt volna meg és most nem írnák itt az eszközömmel, mert 

már akkora volt a bűnmennyiség a földön, hogy kilökni 

kényszerült volna magából a salakot és vele együtt az összes 

szellemet és senki sem jutott volna el az üdvösségre. Tehát az 

„utolsó pillanatban” jött általad a megmentése az emberiségnek. 

De nagyon drága árat kellett fizetned ezért. El kellett hagynod a 
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messiási világok ős-napjait, a duálodat, hogy egy legsűrűbb 

anyagú bolygón megszülethess egy istállóban, a legszegényebb 

körülmények között, ahol nem értett meg szinte senki a 

hatalmasok közül és a megváltásért az életeddel kellett fizetned. 

Ezt a hatalmas missziót nem merte vállalni senki a messiások 

közül rajtad kívül, de Te sikeresen végigvitted és ezáltal adtál 

még több mint kétezer év lehetőséget az emberiségnek az Isten 

Országába való bejutáshoz. 

 Kedves Mária, Neked is hálával adózhatok, amiért beálltál a 

csatasorba az Úr mellé, hogy részt vállalj az emberiség 

megváltásában. Továbbá köszönöm,- habár ezek a földi szavak 

egy kicsit sem fedezik azokat az érzés-megnyilvánulásokat, 

amelyek a lelkemből sugárzanak,- mindazt a munkát, amelyet 

szellemi állapotban végzel értünk bukott szellemgyermekeidért, 

valamint mindazért az angyalseregért, akiket Te küldtél le a 

földre az emberiség megváltásának, és az Úr munkájának 

elősegítésére.  

 Továbbá köszönöm mindazokat a testbeöltözött missziós 

szellemeket, akik szenvedéseikkel meghosszabbították a 

kegyelmi időt, vagy legalábbis csökkentették a földre váró 

katasztrófák mértékét. 

 Minden dicsőség Téged illet Atyám most és mindörökké! 

Amen 

 * 

A föld sorsát intéző szellemi világ, tudva és látva mindazt, ami 

az átalakulás ideje alatt az emberiségre vár, a segítségére siet(ne), 

hogy elősegítse és felgyorsítsa azon lelki - szellemi folyamatokat, 

amelyek a szellemi rostán törénő fennmaradáshoz szükségesek, 

de földi ember se nem lát, se nem hall, legalábbis oly mértékben 

nem, hogy az utolsó napok megpróbáltatásaiban helyt tudjon állni 

és felül tudjon maradni a megmérettetés alkalmával, mert nem 
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fogadja el a felhívásokat olyan komolyaknak és sürgőseknek, 

mint amilyen komolynak és sürgősnek tartja azt az emberiséget 

megmentő szellemvilág. Pedig - az Úr szavai szerint - „Csak az 

üdvözül, aki mindvégig kitart”. A kitartáshoz viszont hitre, 

nagyon mély, a lelketek méllyéig, a megtisztított alsóbbrendű 

énetekig gyökerező élő hitre van, illetve lesz szükségetek, mert 

ugyanis, - szintén az Úr szavait idézve - „Aki hisz üdvözül, aki 

nem hisz, már eleve elkárhozott”. Akiknek az előző üdvözülési 

korszakban sikerült megtagadni a kárhozatra vivő hajlamaikat, a 

föld igazságát, azoknak bizonyos szemszögből nézve könnyebb 

volt, mert eloszlottak a megpróbáltatások, de nektek, akik a 

végidőkre maradtatok, szinte egy élet alatt kell bekorcolni az 

elmulasztott kétezer évet. Nektek egy élet alatt kell elérni azt, 

amit kétezer év alatt nem tettetek meg. Ezen megtisztulásotokra 

szolgálnak a jelenkori és a majdani megpróbáltatások. Ezért van 

szükség a hűséges helytállásra és a hitbéli kitartásra, mert csakis 

élő, az Istenben megkapaszkodni tudó („Szüntelenül 

imádkozzatok.”) Istenből táplálkozó élő hittel tudja a mai ember 

átvinni eme előttetek álló lelket tisztító időszakot. Amíg az ember 

a hideg értelmére hagyatkozik és azzal mérlegel és nem a hitére 

és a szívére, addig kívül marad az Isten Országán, mert a hideg 

mérlegelés az ember logikája, míg a hitből fakadó látás és 

megérzés, valamint a szeretet szemüvegén keresztül való látás a 

szellem logikája és látáspontja. Mert ha tovább megyünk, akkor 

nem elég az élő hit, hanem a szeretet kifejlődésére is szükség van 

az Isten Országába történő bejutáshoz. Mert mit jelent üdvözülni? 

Elhagyni a földet, a föld igazságait, kimunkálni egy magasabb 

igazság világát a lelketekben és bejutni legalább a negyedik 

szférába. Habár az Úr ezen a szférán túl mutat, amikor az Isten 

Országáról beszél: „Keressétek az Isten Országát és annak 

igazságát…” A negyedik szféra gyakorlatilag az Isten 

Országának csak az előcsarnoka, az ötödik szféra már földi 

viszonylatban ugyan, de az Isten Országa. Tehát, ha az Isten 
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Országa kereséséről szól az Úr, akkor az ötödik szféra kereséséről 

beszél gyakorlatilag. Ha az eredeti szöveget nézzük, akkor a 

helyes fordítás úgy hangzana, hogy: 

„Keressétek az Isten Országának az Igazságait, (amely 

számotokra nem más, mint a szellemtan) és az Isten Országát…”- 

mert a negyedik szféra az igazság világa, ahol alkotják a földet 

irányító szellemek a föld előrehaladásához szükséges igazságokat 

és törvényszerűségeket - és amikor megtaláltátok, akkor 

megtaláltátok gyakorlatilag a törvényes utat az ötödik szférába, 

az Isten Országába. Habár ez azt is jelenti, hogy ne földi 

igazságok (tudományok) után kutassatok, hanem az Isten 

Országának az igazságai után, mert abban hit, szeretet és isteni 

igazság van. Ez főként azokra vonatkozik, akik megismerték a 

szellemi tudományokat. Nézzétek meg a „Szellem erő anyag 

című könyvet, a tudomány mennyire messze áll attól, hogy olyan 

világokat fedezzen fel, amelyeket a műszereivel nem tud 

azonosítani. Tehát ha a tudományokban akartok jártasak lenni, 

akkor a lelketeknek azon igényeit is ki tudja elégíteni a 

szellemtan, de azt tudni kell, hogy a tudomány nem nyújt 

önismeretet, vagyis nem segíti elő a befeléfordulást, a lelki 

tisztulást, vagyis a bűnös hajlamoktól való szabadulást, amelyre 

itt az utolsó időkben már nagyon nagy szükségetek van. Istenhez 

a tudomány nem viszi közelebb az embert, mert csakis tisztulással 

és a szeretetben való gyarapodással lehet közeledni Hozzá, 

„Keressétek Isten Országát…” amit a földi embernek önmagában 

kell kiépítenie, mert egy bolygó szintjét a rajta élő szellemek 

szintje határozza meg és nem fordítva. A föld kialakulásakor is az 

összevont szellemek fluidjainak a szintje határozta meg a föld 

szintjét, mert ugyanis a naprendszer kilökött szellemeinek 

salakjából, anyagából, keletkezett.  

A föld fejlődését elősegítő szellemek, a missziós szellemek, 

akik magas fluidokat hoztak le és a földön jelenlévő rossz 
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fluidokat átszenvedték és megtisztították, hogy megnöveljék a 

föld szellemeinek az Isten Országába való bejutás létszámát, 

mielőtt még be nem zárulnak a mennyek kapui. 

 Tehát amikor az Úr „parancsára” Isten Ország kell keresnetek, 

akkor ezt önmagatokban tegyétek, mert „Isten Országa bennetek 

van!” Ahhoz, hogy meg is találjátok, a bukás eredményeit, a 

rengeteg salakot kell lehántani róla, habár az imájában mégis csak 

azt mondja: „…Jöjjön el a te országod…”, tehát az Ő országának 

mégiscsak kívülről is kell jönnie, azaz fentről Istentől de 

mindenképpen keresni, kutatni és kérni is kell, hogy a bennetek 

lévő Ország növekedni tudjon. Ahhoz, hogy az emberben 

növekedni tudjon az Isten Országa, meg kell tagadnia 

önmagában, az alsóbbrendű énben megnyilvánuló „sátán 

országát”, a kárhozatra vivő hajlamokat és helyébe kiépíteni az 

„Isten Országát”, a magasabb szférák igazságait. Ennek a 

megvalósításához élő hitre van szükség, mert az Istenbe vetett hit 

adja az erőt a folyamatok megvalósításához. Minél erősebb 

valakinek a hite, annál gyorsabban halad a fejlődés útján és minél 

gyengébb a hite, annál többet szenved a hajlamaitól. (Habár a 

szenvedések elsősorban hűségpróba jelleggel bírnak.) 

Ahogyan növekszik az emberi szívekben ez az „Ország”, 

vagyis a magasabb szférák igazsága, úgy alakul, fejlődik vele 

együtt a bolygó anyaga is, mert mint mondtam, a szellemek 

szintje határozza meg egy bolygó anyagát. Gyakorlatilag az Isten 

Országának a keresése először is az ima segítségével történhet, a 

„…jöjjön el a te országod…”-al. Mind a két tevékenység, az 

elmélet is és a gyakorlat is szellemi produktum, azaz komoly 

szellemi munkát igényel, amiben benne van a gyakorlat is. Ezen 

munka egyben hozzásegíti a földet a könnyebb átalakuláshoz, 

merthogy vajúdik a föld a rajta levő szellemekkel együtt, hogy 

megszülje az újjáalakulást. Amikor a „…jöjjön el a te 

Országod…”at imádkozzátok, akár a saját szavaitokkal, akár 
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kötött formában, akkor gyakorlatilag ezért az újjáalakulásért is 

imádkoztok. Habár, mint tudjátok, a föld és az egész bukott világ 

átalakulását hatalmas isteni törvények irányítják és ha ezzel a 

rotációs törvénnyel azonos ütemben halad a ti tisztulásotok, az 

Isten Országa és az igazságának a felkutatása és magatokévá 

tétele által, amelyhez szükség van általános igazság ismeretére, a 

ti esetetekben a szellemtanra, önismeretre, aktív lelkiismeretre, 

bűnbánatra, bűnbocsánat által történő szabadulásra és törvényes 

szellemé történő átformálódásra, mert ha mindez megvan, csak 

akkor tudtok bejutni a föld fejlődésének következő állomására, de 

ha nem, akkor kívül maradtok az Isten Országán. A 

követelmények szigorúak ugyan, vagy legalább is annak 

látszanak, de nem megvalósíthatatlanok, hit által 

megvalósíthatók.  

Azt mondja az Úr a halála előtt: „Elmegyek és helyet készítek 

nektek, mert azt akarom, hogy ahol én vagyok, ti is ott 

legyetek.”(Negyedik és ötödik szféra) Az Úr az ő 

kínszenvedésével megtisztította a földet, hogy ne záródjanak be a 

továbbfejlődés lehetősége a számotokra. Megnyitotta az utat a 

földről a Mennybe, vagyis a magasabb világokba, pontosabban a 

föld fejlődésének a következő állomására és ott elkészítette a 

helyeteket is, csak rajtatok áll, hogy meg tudjátok-e annyira 

tagadni önmagatokban az alacsonyabb igazságok követeléseit, 

hogy kiépülhessenek a lelketekben a magasabb igazságok, 

vagyis, hogy elfogadjátok-e az Úr által elkészített helyet. A 

Mennyek kapui most még nyitva állnak a számotokra, ahova 

hivatalosak vagytok az fentebb említett kijelentése alapján, de 

kizárólag rajtatok áll, hogy kimunkáljátok-e magatokban a 

magasabb világ igazságait hogy a vonzás törvénye alapján 

bevonzassatok oda. 

(A követelményeket nem mi határozzuk meg, hanem a 

Mindenható Isten. Ha mi hamisan lejjebb tennénk az Új Föld 
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erkölcsi szintjének követelményeit, becsapnánk benneteket és 

emiatt nem tudnátok bejutni az Isten Országába és bennünket 

terhel a felelősség.) 

Abban az esetben ha elbuktok, vagyis ha nem tudjátok 

kimunkálni magatokban az üdvösséget, hiába halt meg értetek az 

Úr, hiába minden szellemtani ismeret, nem lehettek polgárai az 

elkövetkező Országnak. 

 Nem tartozik közvetlenül a témához, de mégis megemlíteném 

azt, hogy az ember hajlamos arra, hogy ne vegye komolyan a 

fentről jövő figyelmeztetéseket, hanem gyorsan továbbítani 

igyekszik. Nem ezt mondom, hogy ha kaptok egy -egy 

megnyilatkozást, hogy azt nem kell továbbítani, csak nem 

mindegy az, hogy mi marad meg bennetek, miután már 

továbbítottátok? Sokszor az ember e felelősséget is továbbítja 

ilyen esetben, mert úm. megszabadulni igyekezett tőle. Van aki 

azért továbbít közléseket, mert másokat akar vele megjavítani és 

netalán még számon is kéri az előrehaladást. A legsúlyosabb talán 

az, amikor az ember a „fél világot” meg akarja egyetlen pillanat 

alatt változtatni, mert akkora erőt és hatalmat érez magában. Ha 

mindez nem lenne gond gyermekem, akkor az Úr nem 

figyelmeztetne senkit mindennek felelősségteljes voltára: „Mit 

ér, ha az ember az egész világot megnyeri is, de ha a saját lelkében 

kárt vall?”  

 Ezzel talán az isteni igazságok komolyságára és felelősségére 

szeretné az Úr felhívni a figyelmet, mert ugyanis, amikor az 

ember segíteni szeretne valakinek a továbbhaladásában egy -egy 

üzenettel, akkor -ha komolyan teszi ezt- ez olyan, mintha 

imádkozna valakiért. Amikor viszont valaki imádkozik a 

másikért, akkor részt vesz a annak a másiknak a megváltásában, 

vagyis kap a másik átemésztendő negatívumaiból, amelyet neki 

kell elszenvedni. Nomármost, ha az egyén, aki a másikért 

imádkozik gyenge abban, amiben a másik is, akkor mind a ketten 



442 

 

elbuknak a rájuk váró megpróbáltatásokban. De ha viszont már 

erős, akkor ellen tud állni a megpróbáltatásoknak és sikeresen 

haladnak előre mind a ketten. Ugyanez tehát az üzenetek 

továbbításával, ha az ember oktató jelleggel adja tovább. De ha 

szeretetből, és nemes, segítő szándékkal, akkor viszont építő 

jellegű mindegyik fél számára. De azért mégis csak az Úr szavai 

a mérvadóak, amelyeket fentebb említettem. 

Azért hát érdemes megvizsgálni a mozgató rugókat, mert a 

legnemesebb szándék mögött is meghúzódhat az elismerésvágy, 

a dicsekvés stb. Hasonló a helyzet a mások anyagi segítségével 

is. Bizonyára, mindenki, aki másokon segíteni igyekszik, azt a 

legnemesebb szándékkal teszi. Talán még elismerést sem vár el 

érte, de bizonyára mégiscsak megbújhat mögötte az anyagiasság, 

mert az Úr elsősorban a „szegény asszony két fillérje” történet 

szempontjából vizsgálja meg a szíveteket, mert a „Jókedvű 

adakozót szereti az Úr”, ami mögött igazi szeretet van. Ugyanis 

tartalmaz igazságot az a mondás is, miszerint: „Nem azt nézi az 

Úr, hogy mennyit adtál, hanem azt, hogy mennyi maradt meg 

neked.” 

 „Én vagyok az Út… senki sem mehet az Atyához, csak 

énáltalam.”  

Tehát csakis a krisztusi út vezet el az Atyához. De amennyiben 

figyelembe vesszük a tékozló fiú példáját, ott az Atya eléje ment 

a bukott gyermekének és a félúton találkoztak. A „fél út, ameddig 

az Atya „lejött”, vagyis ahol az „atyai jelenlét van” az az Isten 

Országa, immár a fentiekből ítélve a negyedik szféra felsőbb foka 

és az ötödik szféra, mert az már az Isten Országa. Tehát ebből is 

látszik az, hogy amikor azt mondja az Úr, hogy: „Keressétek és 

kutassátok az Isten Országát”, akkor talán a negyedik szféra 

felsőbb fokáról és az ötödik szféráról van szó. Az Isten Országa 

nem az igazságnak, hanem a szeretetnek az országa. 
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 Siessetek hát keresni és megtalálni a részetekre fenntartott 

isteni igazságokat, addig amíg adatik, mert az elragadtatással 

megszűnik a negyedik szféra a földön, tehát megszűnik úgymond 

a szellemtan is és azután már csak az addig megszerzett 

ismereteitekre, tudásotokra és hitelekre tudtok csak támaszkodni. 

A tíz szűz példája alapján már nem lesz lehetőség egymásnak 

ajándékozni olajat a másik lámpásába.  

 Mivel az elragadtatás után megszűnik a szellemtan, ezért 

ezekre az időkre vonatkozik Jézusnak a végidőkre vonatkozó 

kijelentése: „…ha azt mondják, hogy a belső szobában van 

(Krisztus), ne higgyétek, mert olyan lesz az Úr eljövetele, mint a 

villám, láthatóvá lesz napkelettől napnyugatig…” (Nem 

napnyugattól napkeletig!!! Tehát az Úr II. eljövetele keleten fog 

történni, vagyis arra a sziklára ereszkedik le, amelyről 

felemelkedett a Mennybe.) Ugyanis ti az üléseket a „belső 

szobában” és nem hatalmas templomokban tartjátok. „Amikor 

imádkozol menj be a te belső szobádba…” azaz a lelked mélyéből 

kell az imának történnie és így a szellemtani összejöveteleknek 

is, vagyis a belsőnek kell megalkotnia, megteremtenie a külső 

körülményeket és mindezek az elragadtatással meg fognak 

szűnni, azaz mindenhonnan ki fog vonulni a Krisztus, még a ti 

szellemi és fizikai belső szobáitokból is. Ezért lenne szükségetek 

egy erős és szeretetteljes összefogásra, és az egymás mellett 

történő kitartásra, mert: „Az utolsó időkben (éppen a 

megpróbáltatások, a sivár és a szegényes lelki élet miatt 

meggyengül a hit és) sokakban kihűl a szeretet.”  

Azt mondja az Úr a helyes szeretetet illetően: „Aki jobban 

szereti apját, anyját, házastársát, gyermekeit, mint engem, az nem 

méltó hozzám.” Érdekes módon az Úr ezt a kijelentését is éppen 

egy hierarchikus, családcentrikus nép között mondta, ahol 

olyannyira erősek a családi kötelékek, hogy a család köré mintegy 

burkot képeznek a vérségi kötelékek, talán még Isten felé is. 
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Pedig mindig is az egészséges család volt az emberi társadalom 

alapja és az Úr mégis saját magát, az Ő irányába sugárzandó 

szeretetet a család fölé helyezi. Szükség van a családra minden 

szempontból, de amennyiben az Úr iránti szeretetről van szó, 

akkor már kicsit változik a helyzet, ugyanis akkor egészséges egy 

család, ha Krisztus van az első helyen. De tovább menve, Vele 

együtt azokat is szeretni kell, akik az Ő nagy családjába tartoznak 

és ez az, ami már a vérségi kötelék felett áll, mert maga az 

emberiség is egy nagy család. Sokan elhagyták a vérségi 

kötelékeket, hogy szolgálhassák eme nagy családot. Eme nagy 

családon belül, ti, akik a Névtelen Szellem igazságai köré 

gyülekeztek, szintén egy nagy családdá kellene formálódnotok, 

mert szellemi „vérségi kötelékben” álltok egymással. Egy 

emlőből táplálja az Úr az örök életre előhívott éneteket, ami egy 

nagy családdá kell, hogy formáljon titeket az élő hit és szeretet 

által. Ebben a szellemi csoportosulásban kell kimunkálni egy 

szoros szeretetbeli egységet és ebből kifolyólag az 

üdvösségeteket is. 

 Azért említem ezt, mert mindannyiótoknak elsősorban a hite 

van és lesz próbára téve a felszínre engedett szellemhordák 

hatásai révén, amely az önzőséget, a haragot, a gyűlöletet, a 

megbocsátani nem tudást hozzák ki belőletek és mindez mellett 

arra törekszenek, hogy különböző módon félelmet és pánikot 

keltsenek az emberekben, az élő hit romlására. Erre nagyon 

vigyázzatok, mert amennyiben nem sikerül hittel úrrá lenni és 

kiemelkedni bárkinek is ezen ördögi cselvetésekből, kiesik a 

rotációból és nem jut be az Isten Országába. A hitpróbák kell, 

hogy megerősítsék a hiteteket olyannyira, hogy föléje tudjatok 

emelkedni a földön törvényesen zajló eseményeknek. Azért 

mondotta az Úr: „Előre megmondottam nektek, hogy higgyetek.” 

„ha nem így volna, megmondtam volna néktek.” Ne essetek 

kétségbe, és „Ne kérdezzétek, hogy mit eszünk, vagy mit iszunk, 

és mibe öltözködünk, mert ezt a pogányok teszik. Ti keressétek 
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és kutassátok Isten Országát és annak igazságát és a többi az mind 

megadatik néktek.” csak kérnetek kell: „...A mi mindennapi 

(szellemi és fizikai szükségleteinket) kenyerünket add meg 

nekünk ma….” Ha ti tudjátok azt, hogy az előttetek álló 

kiválogatódásnak a megfelelő törvények által be kell következni 

ahhoz, hogy a földön élő fejlettebb szellemek tovább tudjanak 

haladni a fejlődésben, akkor nincs félnivalótok, mert Isten veletek 

van az Úr Jézus által: „Én veletek vagyok minden nap a világ 

végezetéig.” „Ha Isten velünk, ki ellenünk?”  

 Higgyetek Isten jelenlétében, még akkor is, ha körülöttetek 

mindenütt tűzeső esik és tüzet okád a föld!!! 

Az Úr kegyelme legyen veletek, áldjon meg mindnyájatokat 

és adjon nektek élő hitet az előttetek álló időkben való 

helytállásra, mert: „Aki (a megpróbáltatásokban is) mindvégig 

kitart, az üdvözül.” 

 Köszönök neked jó Atyám minden kegyelmet, pontosabban 

azt, hogy elfogadtál munkásnak a Te szőlődben!  

Amen 

Ada, 2022. IX. 11 
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46 „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és 

meg vagytok terhelve és én felüdítelek titeket” 1. rész 

Bevezető 

 Az Úr Jézusnak hívó, benneteket és az egész bukott világot 

hazahívó szavával, ill. üzenetével köszöntelek benneteket az 

üdvözültek világából, ahol már előre elkészítette az Úr a 

helyeteket, már azzal, hogy megnyitotta a magasabb állapotokat. 

 De mivel mindig és mindenkoron Istené az első gondolat és 

érzés, ezért mindenekelőtt Neki kell hálát adni, Feléje irányítani 

az „ember” legnemesebb érzéseit, gondolatait és vágyvilágát, 

mert ami az örökéletere előhívott énben a legnemesebb és 

legtökéletesebb, azért Őt illeti meg a legmagasabb dicsőség.  

 Ennek az érzésnek a kialakulását kezdte meg és segítette elő 

annakidején a kövekből emelt oltárra helyezett illat, állat stb. 

áldozat, mert mindenből a legszebbet, a legtiszttábbat stb. kellett 

feláldozni az Úrnak. Később jött a tized, amikor már az előző 

mennyiségtől többet, a haszon 10 %- a illette meg az Urat. Míg 

az Újszövetségben viszont már magasabb az ajándék, de 

magasabb a tét is. „Add el amid van, az árát oszd szét a 

szegényeknek, te pedig kövess engem.” Itt már anyagi 

szemszögből nézve az anyagi javakat szeretetre kell váltani, mert 

Istennek nincs szüksége az anyagiakra. Ezért is kellett 

annakidején elégetni az áldozatot, valamint azért, mert még nem 

volt az emberben akkora szeretet, hogy a másik érdekében 

lemondjon a saját anyagi hasznáról, még csak egy kis hányadáról 

sem. Most sincs ez másként, abban az esetben, ha az anyagiasság 

felülemelkedik a szereteten. Tehát Jézus követésére 

meghívottaknak már nem csak egy - egy állatot kellett feláldozni 

a kőoltáron, nem is tizedet adni a templom javára, hanem az össz 

vagyonukat beadni: „Add el amid van… és úgy kövess… - Péter 

csoportjába, hogy követhessék a „Jó Pásztort”, aki megbocsátja 
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vétkeiket és kivezeti őket ennek a világnak vonzalmából. És 

mindezt Isten, az Úr és az emberek iránti szeretetből tették. 

Halkan ugyan de mégis megkérdezem, hogy ma hol vannak a 

magukat Krisztus - követőknek nevező emberek? 

Tehát ahhoz, hogy Krisztust követhessék, az első és 

legnagyobb érzés, azaz az első szeretet - gesztus az Úré volt, mert 

teljesen feláldozták Neki mindenüket szeretetből. 

Ezért hát én is Iránta való szeretetből Elé borulok, mivel 

anyagi javaim nincsenek, hogy lelkem legnemesebb érzéseit 

felajáljam Neki irányába való szeretetből! 

Ima 

 Mindenható, a bűnöket megbocsátó, jóságos Atyám! 

 Mélységes hálával borulok le a Te mindenhatóságod előtt, 

mint szeretetbeli abszolút hatalom előtt, amellyel gyakorlatilag 

átfogod és élteted a mindenséget. Milyen hatalmas vagy Te 

végtelen Isten, amely hatalmasságot teremtett szellem felfogni 

nem is képes, mert elfödi a lényedet a szentséged fényköre, főleg 

a bukott szellemek előtt, de ha Te nem nyilatkoztattad volna ki 

Önmagad a Te Szent fiadban, sohasem hajoltál volna le hozzánk, 

mi soha sem tudnánk megtalálni Téged, az igaz Istent. De Te 

lehajoltál hozzánk a Te Szent Fiadban, Aki megnyitotta a Te 

országodat a föld feletti szférákat, az 5., 6., és a 7. szférát, mint 

az üdvösségre való eljutás szféráit.  

 Köszönöm Neked Atyám, hogy mindezek után teljes 

bizalommal fordulhatunk Hozzád, engedve az Úr hívásának: 

„Jöjjetek énhozzám mindnyájan…” és Te az Úr által felüdítesz 

bennünket a kereszthordozásunkban, és újjáépíted a lelkünket, 

amelyet lerombolt a bűn. 

Köszönöm Neked Uram, hogy lehoztad önmagadban, a saját 

szellemedben nekünk az Atyát, ugyanis: „Az Atya és én egy 
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vagyunk.” merthogy elérted azt, hogy: „…Az Atya énbennem és 

én az Atyában vagyok.” , de „Az Atya nagyobb nálam.” 

Köszönöm neked, hogy az Atya médiumaként leközvetítetted 

nekünk az Atya tanításait és szeretetét és be is mutattad nekünk 

az Atyát. „…Fülöp…, aki engem lát, látja az Atyát is!” 

Amen 

 Az üdvösségre meghívott ember meg van terhelve: „Menjetek 

és szedjétek össze az utak széléről, az útkereszteződésből a 

bénákat, a vakokat, a sántákat stb. és vezessétek el őket a nagy 

menyegzőre…” mert ahhoz, hogy az Ige magva jó talajba 

kerüljön, a lélek talaját mélyen fel kell, hogy szántsa a szenvedés, 

a gyötrelem a próbák sorozata, mert egyébként a mag vagy köves, 

tehát kőkemény talajba esik, vagy ha még nincsen kellőképpen 

kigyomlálva a szúrós tövis, vagyis a bűn, akkor el fogja szívni a 

lélek legnemesebb erőit, amelyek az isteni Ige táplálására adattak 

és a tövis fog növekedni, mert isteni erőkből táplálkozik és az Ige 

magva viszont vagy nem is tud még csak kicsírázni sem, vagy 

már a fejlődésének korai fázisában elsatnyul és kiszárad. Pedig 

Annak nagy fává kellene növekednie, hogy az „ég madarai” 

vagyis a tiszta szellemek le tudjanak szállni rá. Ugyanis az emberi 

lélekben naggyá növekedett Ige, vagyis lényeg az, amely 

magához vonzza a magas és tiszta szellemeket, hogy 

munkálkodjanak benne és általa. Az utolsó időkre viszont nagyon 

fontos az, hogy az Ige naggyá növekedjen az emberben, mert 

egyébként kívül marad az ember az Isten Országán: „Jajj az 

utolsó időkben a terhes és szoptatós anyáknak…” Tehát jaj 

azoknak, akiknek a lelkében még az isteni Ige csak magzat 

formájában van meg, vagyis, akik még csak a megtérésig, vagy 

még addig sem jutottak el, vagy azoknak, akik még „tejjel” 

táplálják a lelkükben az Igét, mert még csak „csecsemő” 

formában van jelen, mert ahhoz, hogy az emberi lélek 

átformálódhasson a krisztusi képmásra, az isteni lényeget naggyá 
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kell növesztenie, hogy általa meghalhassonak a kárhozatra vivő 

hajlamok és feltámadhasson az átszellemült ember. De mint azt 

az elején állítottam, szükség van szenvedésekre és 

megpróbáltatásokra, mert ugyanis a megpróbáltatásokban érik 

meg a lélekben a lényeg, vagyis ezen lelkiállapot által tisztulnak 

meg a lélekben a nemes érzések a salaktól, a páncélnál is 

keményebb rétegződések ezáltal válnak le a lélekről. De 

mindehhez viszont szükség van szellemi vezetésre, akik végig 

vezetik az embert ezeken a tisztulási és az Igének a fejlődési 

folyamatán, hogy az ember ne veszítse el a reményt, hanem hittel 

meg tudjon kapaszkodni Istenben. Továbbá szükséges az Úr 

hívása: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan (akik ennek a tisztulási 

folyamatnak az útján a cél, vagyis a menyegzőbe jutás előtt) 

elfáradtatok és én felüdítelek titeket.” Sőt amire szintén 

elengedhetetlenül szüksége van az emberi léleknek a menyegzőre 

vezető úton: „Az emberfiának hatalma van a bűnöket 

megbocsátani.” mert a tisztulási folyamatok csakis a bűnbocsánat 

által történhetnek meg. Az ember bűnösségében soha nem lenne 

képes annyit szenvedni, hogy teljesen megtisztuljon, mert a 

szenvedtetve nevelő törvénynek nem is az a célja, hanem az, hogy 

valahogy rávezesse az embert a szenvedése gyökerére, elvezesse 

a bűnbánatra, hogy a bűnbánat által feloldozást nyerhessen, mert 

először is a bűn, majd a szenvedések hatalmas vájatokat képeznek 

a lélekben. Erre mondja Keresztelő János, hogy „A mélységek 

töltessenek be…” ugyanis ezeket a mélységeket a Szentlélek tölti 

be az ő erejével és világosságával, valamint adományokkal. Így 

gyógyul a lélek a Szentlélek által. 

A rotációs törvény mind mélyebbre hatol a lélekben és mind 

mélyebbről hoz fel kárhozatos dolgokat, amelyeket ha legyőz az 

emberi lélek, akkor ez a fejlődési törvény mind magasabbra emeli 

az emberi lelket, merthogy az embernek a saját bűneinek a 

produktumaival kell megvívni a harcot, amelyet ez a törvény 

felszínre emel. Minél mélyebbre hatol, annál magasabbra emeli 
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az emberi lelket, tehát így tisztul és fejlődik a lélek, a közbeeső 

szenvedések és a bűnbocsánat által és gyógyul a vájatokat betöltő 

Szentlélek által.  

 Az Úr hívó szava: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan…” nem 

csak erre az időkre, nem csak egy - egy életre, sőt nemcsak erre a 

földre vonatkozik, hanem az egész bukott világra, amelyek Ő 

általa váltatnak meg.  

 Amit fontos megemlíteni még gyermekem ebben az az, hogy 

az Úrnak eme hívását, vonzását, mindenkinek éreznie kell, aki 

meg van hívva az üdvösségre, vagyis a fentebb említett nagy 

menyegzőre. Ez a hívás hatalmas szeretet - energiát tartalmaz, 

amely az embert ellenállhatatlanul hívja az üdvösségre, a 

szeretetre, csak sajnos nagyon sokan nem érzik, és nem is 

engednek ennek a hívásnak. Pedig az egyetemes szeretet az, 

amely az embert kiemeli ennek a világnak a vonzalmából. 

 A föld sajnos szeretetben szegény, ezért a szeretetnek az 

iskolája, ahol rengeteg alkalom kínálkozik a gyakorlatra, csak az 

emberek nem ismerik fel, mert mindenféle indokokkal 

igyekeznek önmagukat és másokat is becsapva elpalástolni 

önzésüket és szeretetlenségüket. Habár nagyon sokan éppen azért 

születtek meg ezen a szeretetben szegény földön, hogy irgalmas 

szamaritánus módjára segítsenek a rászorulókon, és építsék 

ezáltal is Isten Országát a földön, miáltal nemesedik a saját lelki 

világuk is. Ha figyelmesen olvastátok az irgalmas szamaritánus 

példáját, akkor megfigyelhettétek azt, hogy akik magukat a 

meghívottaknak tartották, mert Ábrahám fiainak tartották 

magukat, nem hajoltak le a segítségre szoruló emberhez, hanem 

éppen a lenézett és az üdvözülési lehetőségből az emberek által 

„kitaszított” volt az, akiben volt akkora szeretet, hogy bekötözte 

a sebesült sebeit és a fogadósra bízta további gyógyulását, fizetve 

annak költségeit. Sajnos ma sem különb sok esetben a helyzet, 

mert akik magukat Krisztus követőinek tartják azt hiszik, hogy a 
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forma, amelybe tartoznak el fogja őket vezetni az üdvösségre, de 

sajnos ha csak a formát követik és elfelejtenek szeretni, akkor 

kívül maradnak az Isten Országán, mert a lényegnélküli forma 

összeomlik a szeretet-próbák alkalmával és az ilyen emberek nem 

tudnak mindvégig kitartani, hogy üdvözüljenek. 

„Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik elfáradtatok és meg 

vagytok terhelve, mert én (az én szeretetemmel) felüdítelek 

titeket.” Akik meg vannak hívva az üdvösségre, de elfáradnak a 

terhek súlya alatt, azok rá vannak szorulva Isten szeretetére, mert 

elfogytak az életerőik. Melyik ember az, aki nem volna rászorulva 

a szeretetre, főként ha betegről van szó, mert a szeretetnek 

minden megnyilvánulási formája gyógyítólag hat az emberi 

lélekre. Ezért kell gyakorlatilag szeretnetek és szeretettel 

támogatnotok egymást. Aki szeretetet igyekszik adni másnak, ő 

maga is szeretet - forrássá válik és rajta keresztül nyilvánul meg 

Jézus fentebb említett hívó szava és általa épül Isten Országa. A 

szeretet gyakorlása mindkét félre pozitív hatással van, mert oldja 

a szenvedéseket és gyógyítja a bűn okozta lelki sebeket. Ebben az 

esetben is érvényt nyer Jézus kijelentése, miszerint: „Könnyű 

azokat szeretni, akik titeket szeretnek.”, merthogy a szeretet 

gyakorlása főként az felé kell, hogy irányuljon, aki valamilyen 

formában jobban rá van szorulva a szeretetre, mint az aki adja. A 

betegségeket ugyanis erőhiány okozza, mert az erőket az emberek 

kiégetik a bűn kiélésére, és negatív erők termelődnek ki, minek 

következtében hiányállapotok keletkeznek, amelyek kiütköznek 

a testen. A gyógyulásokat gyakorlatilag a negatív erők feloldása 

(bűnbocsánat), -melyek megzavarták az erőáramokat - és a 

pozitív erőhiányok pótlása eredményezi. 

 Amennyiben hiányzik a bűnbánat és az ezzel történő 

feoldozása a negatív erőknek, a gyógyulás csak időleges lehet, és 

csak idő kérdése az, hogy mikor tér vissza, akár abban, akár más 

formában a betegség. A gyógyulni szándékozónak komolyan oda 
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kell fordulni a kegyelem trónusához, Jézushoz, hogy feloldozást 

nyerhessen: „Az emberfiának hatalma van a bűnöket 

megbocsátani.” „Mert melyiket könnyebb azt mondani, hogy kelj 

fel és járj, vagy azt, hogy megbocsáttattak a te bűneid.” A 

gyógyulás tehát akkor igazi, ha bűnbánaton és megbocsátáson, ill. 

feloldozáson alapszik. Mivel a betegségek a lélekben 

gyökereznek, ezért Jézus soha nem a testet gyógyította, hanem a 

lelket. Az oktestben feloldotta a betegséget okozó negatív erőket 

és az Ő isteni erejével helyreállította a lélekben az erőáramokat 

és a beteg meggyógyult. De az Úr sem gyógyított meg mindenkit, 

csak akiben kellő mértékű volt a bűnbánat, mert így is voltak 

olyanok, akik újból visszaestek a bűnökbe, azok visszaestek a 

betegségekbe is. Ezért szinte majd mindenkinek, akit Ő 

meggyógyított, azt mondta: „Menj, de többé ne vétkezzél!”, 

merthogy: „A bűn zsoldja a halál.” Ezeknek a részleteknek 

minden egyes gyógyításnál meg kell lenniük. Amennyiben 

valamelyik elem hiányzik, csak részleges, vagy időleges 

gyógyulásról beszélhetünk. Nem is biztos, hogy a jelen életben 

tér vissza a betegség, hanem viheti tovább az ember a betegséget 

okozó, ki nem egyenlített számláit egy következő életbe is. Ha 

meg viszont az ember éppen egy meghatározott betegség által van 

próbára téve, merthogy: „Isten mielőtt valakit fiává fogadja”, 

előbb alkalmasnak találja arra, hogy megvesszőzze és 

hűségpróbára tegye, akkor az ilyen ember gyógyítása viszont 

árthat, mert a szenvedése nem éri el a célját. Ezért nagy felelősség 

a gyógyítás. Elsősorban vezettetés kell hozzá, hogy Isten akarata-

e a gyógyulás.  

 Akkor teljes a gyógyulás, ha teljes a bűnbocsánat, mert akkor 

az isteni erők a lélek mélyéig le tudnak hatolni az emberben és 

mintegy újjáteremtik az emberi lelket. Abban az esetben már nem 

fogja azokat a bűnöket elkövetni az ember, mert nem csak a 

negatív erők feloldása történt meg, hanem egy bizonyos szintű 

gyógyulás is. Ez a folyamat gyakorlatilag a Krisztus képmására 
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történő újjáteremtésnek a folyamata a lélekben, amit a Szentlélek 

végez. Tehát megvalósul a „Jöjjetek énhozzám…”-nak egy 

komoly lépése, hisz az „Én felüdítelek titeket”, gyakorlatilag 

gyógyulást eredményezett, mert az Úrhoz való közeledés nem 

fizikai közeledést jelent, hanem lényegbeli átalakulást, 

átformálódást, tisztulást, ami lelki növekedést is eredményez, 

mert a gyógyulás által, ahogyan oldódnak fel a lélek erői, úgy 

növekszik vissza a lélek arra az eredeti állapotára, amely a bukása 

előtt volt.  

De amennyiben már jóval előbb felismeri az ember a hajlamait 

és hamarabb kezd el ellene küzdeni, akkor más, könnyebb 

lefolyása lehet egy - egy negatív állapotnak.  

 De ne törjön senki pálcát egy - egy szenvedés láttán, mert soha 

sem tudni azt, hogy kiben mit akar kimunkálni az Úr a 

megpróbáltatás által. Rendszerint, ha valaki ítélkezik a másik 

felett, akkor még hiányoznak azok az újjáteremtési folyamatok a 

lelki világából, amelyeket a megítélt személy lelkében éppen 

akkor végez az Úr. 

 A szenvedés alapvető rendeltetése, hogy elválassza a salakot 

a nemes érzésektől és kimunkálja a lélekben a jót. Ez az emberi 

lét feladata a földön. Habár akkor van fejlődés, vagyis 

továbbfejlődés, ha az ember meg tudja különböztetni a jót a 

rossztól: „Most már olyan az ember, mint egy közülünk, mert 

tudja azt, hogy mi a jó és mi a rossz.” Ez felé kell haladnia a 

bukott emberiségnek. De meg kell tudni különböztetni a jót a 

jobbtól és a jobbat követni, mert akkor van fejlődés. A „jó”, 

amelyet el kell hagyni a jobbért, mindig „erősebb hangon” jelenik 

meg a lélekben, mert már ki van dolgozva, viszont a nemesebb 

jóért, annak a kialakulásáért küzdeni, harcolni kell, mert még 

vagy semennyi, vagy csak nagyon kis teret foglal el a lélekben. A 

jobb sokszor ismeretlennek tűnik az ember számára, ezért 

időnként kétely övezi annak megtételét, de Isten mégiscsak annak 
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a síknak kezdeti fázisára helyezi fel a lelket, hogy haladjon a 

fejlődésben. Az „ismeretlen jó” követésénél szükség van az élő 

hitre, hogy amit nem lát tisztán az ember, azokat a lépéseket hittel 

mégis csak meg tudja lépni. Itt már nem segít a forma, csak az élő 

kapcsolat Istennel, mert az élő hit a lélek tapogató szerve, 

lámpása, amellyel tapogatja az utat a sötétségben. Így mutatkozik 

meg az élő hit fontossága, amelyet jelenleg főként a III. kijelentés 

tartalmaz azoknak, akiket Isten ezen az Úton hívott meg az 

üdvösségre. Az Úr Péternek még földi életében átadta ezt az élő 

hitet, amely a III. kijelentésben csúcsosodik ki, mint egy 

felgyorsított üdvözülési lehetőségben.  

 Az Úr hívó szava kétezer év óta folyamatosan hallatszik a 

bukott emberiség felé, mit sem veszítve erejéből és hatalmából, 

mert isteni erőket és hatásokat tartalmaz és mert az örök isteni 

elgondolást szolgálja. Jelenleg is Márián, majd Péteren, vagyis az 

ő eszmeiségén keresztül árad szét a földre: „Jöjjetek hozzám 

mindnyájan, akik megfáradtatok és meg vagytok terhelve és én 

felüdítelek titeket.” Ez a harsonákon keresztül hangzó isteni hívás 

gyakorlatilag az Úrnak abban a kijelentésében csúcsosodik ki, 

amely így hangzik: „Amikor felemeltetem, mindeneket 

magamhoz vonzok.”  

Az Úr először hív, majd vonz. Eme vonzalom, ill. isteni 

tevékenységek nélkül senki sem juthat el az üdvösségre, mert 

annyira mélyen bukott a földi ember, hogy saját erejéből a bűn 

felé vonzódik és nem Isten felé, tehát szükség van a meghívásra 

és a vonzalomra, hogy az ember a folyamatos tisztulás révén 

hazataláljon az örök hazába. 

Adja Isten, hogy mindannyian megérezzétek az Úr hívását, 

amely az Ő szeretetében nyer kifejezést, amivel átöleli az egész 

bukott világmindenséget, és hogy ez a hívás vonzalomra váltson 

át az életetekben. 

 Amen, Ada. 2022. X. 18.   
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47 „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és 

meg vagytok terhelve és én felüdítelek titeket” 2. rész 

Ima 

Drága mennyei Atyám! 

 Engedd meg kérlek, hogy mindenekelőtt hálát mondhassak 

Neked mindazért a lehetőségért, amelyet megalkottál a bukott 

gyermekeid visszavezetésére a mennyei Honba. Köszönöm 

Neked az Úr Jézust, Máriát és mindazokat a gyermekeidet, akik 

intenzíven részt vesznek bukott gyermekeid visszavezetésében a 

mennyei hajlékba. 

Előszó 

 Drága gyermekem, a téma terjedelme és talán a téma más 

oldalról történő megközelítése végett vettük két részre a 

mondandónkat, ugyanis tudjuk azt, hogy a túl hosszú szöveg a 

mai ember figyelmét már képtelen lekötni, pedig a szellemtanban 

van elrejtve az üdvösség záloga, ami nem más, mint a tiszta, 

helyes és bölcs szeretet.  

 Ahhoz, hogy az ember megismerje és magáévá tegye eme 

eszmeiséget, először önmagát kell megismernie: vajon önző 

vagyok-e; magamat túl becsülöm-e másoknál; hűtlen vagyok-e a 

lényegtörvényemhez, az isteni igazságokhoz, majd a 

duáltörvényhez; és betöltöm-e a nálamnál anyagiakban 

alacsonyabb szinten lévő „irgalmas szamaritánus” 

törvényszerűségét, amikor alkalom adódik? Igyekszem-e Istenre 

hárítani minden engem ért dicséretet, vagyis kellőképpen alázatos 

vagyok-e és tudom-e Neki tulajdonítani minden engem ért fizikai 

és szellemi segítséget, vagy magaménak tartok és az én 

ügyességemnek tulajdonítok-e mindent? És részleteiben 

sorolhatnánk szinte a végtelenségig a lelkiismeret vizsgálathoz 

szükséges kérdéseket, de ezen kérdéseknek a saját lelki 
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világotokban kell kitermelődniük ahhoz, hogy hathatós 

eredményt tudjatok elérni az előrehaladásban. 

* 

 Hullámvölgy és hullámcsúcs az emberi élet. Attól függően, 

hogy a lélek fejlődéséhez és tisztulásához mire van szüksége, hol 

felemeli, hol meg lesújtja őt a rotáció törvénye. Amennyiben 

kísértésekre van szükség, felemeli, mert a magas állapot jelent 

kísértést és nem a szenvedés, a lesújtott állapot, mert a szenvedés 

már következmény, ott már a bukás lehetőségei megszűnnek, 

vagy legalábbis nagymértékben csökkennek és erejüket vesztik, 

mert a törvény körülzárja a lelket és vagy semennyi, vagy csak 

nagyon kevés mozgási teret enged meg a léleknek a bukásra. 

Azzal a céllal teszi ezt a Mindenható, hogy meggátolja gyermeke 

további süllyedését, bukását. Tehát sokan a mély és 

szenvedésteljes állapotokat élik meg megpróbáltatásoknak, de ott 

már a törvény szava az úr, mert a magasan fekvő állapotban 

valamit elvétett az ember. „Aki áll, vigyázzon, hogy el ne essék.”-

írja Pál apostol, figyelmeztetve a hívő embert a bukás 

lehetőségére, eme fentebb említett igazságra, merthogy a 

kegyelmi állapot kihozza az emberből az alacsonyabb érzéseket, 

gondolatokat és ha nem vigyáz az ember, akkor ezek könnyen 

cselekedetekre formálódnak át és már meg is történt a bukás. 

Tehát a magas állapotok tele vannak hízelgő kísértésekkel, 

melyek az emberre leselkednek, hisz egyik szempontból éppen az 

a célja az ilyen állapotoknak, hogy a fejlődés és tisztulás 

érdekében felszínre hozzák a megharcolni valót. Isten soha nem 

tervezi be az ember életébe a bukást, de mivel ismeri az embert 

és tudja azt, hogy az ember gyarló lény, ezért hozta létre a 

kegyelmi törvényt, mert sajnos a bűnök következményének 

állapotai, annyira mélyre taszítják az embert, hogy onnan 

feloldozás nélkül képtelen az ember egy újabb kegyelmi állapotba 

emelkedni. Saját erejében bízva, soha de soha nem emelkedik fel 
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az ember, hanem amikor már a mély állapot elérte azt az 

eredményt, hogy az ember valamennyire is rájön a mély állapotot 

előidéző okokra és meg tudja bánni azokat, akkor a cél el van érve 

és beindul a bűnbocsánatnak a folyamata, egy rövid vezeklés, 

amely újból egy magasabb állapotba emeli fel az embert, hogy 

abban amiben elbukott, ismét lehetőséget kapjon a helytállásra, 

mert mindaddig nem tud tovább haladni a lélek a fejlődésben, míg 

az eléje gördített kísértésekben meg nem állja a helyét. De mivel 

az előző kísértésben elbukott, és a fejlődésre kapott erőket az 

ellentétes erőknek és hatalmaknak szolgáltatta ki, ezért a 

következő helytálláshoz már kevesebb erő jut és így nem a 

„Gyertek hozzám mindnyájan…” a domináló erő a fejlődésre 

nézve, hanem az alulról jövő, felfelé taszító erő, amely a 

szenvedésekkel „kényszeríti” az embert az előrehaladásra. Mivel 

felére csökkent az isteni segítség, ezáltal az előrehaladás már 

szinte dupla annyi időbe kerül. Ha meg viszont másodjára sem 

állja meg a helyét az ember, akkor még több következményre lesz 

szüksége a kiemelkedéshez és még hosszabb időre. Így lassan, de 

biztosan halad az ember a kárhozat felé, mert egy bukással még 

nem jut az ember a pokolba, hanem bukássorozatokkal. De amint 

halad lefelé, úgy távolodik az isteni lényegtől ezért, mind 

nehezebbé válik a felemelkedés lehetősége, mert mind 

alattomosabb szellemi környezet veszi körül, akik nem engedik 

el az embert mindaddig, amíg a kegyelem meg nem szabadítja az 

egyént. Ezáltal a felemelkedés és megtisztulás lehetősége a 

minimálisra csökken, de nem lehetetlen, mert Krisztus Urunk 

még a föld belsejében lévő legmélyebb állapotokba is alászállt, 

hogy levigye az üdvözülés lehetőségét, annak, aki bűnbánatot tart 

és szabadulni szeretne. Tehát amióta az Úr eljött, a legmélyebb 

állapotokból is van lehetőség -még egy rövid ideig- a 

szabadulásra, ha töredelmet és bűnbánatot gyakorol a lélek. 

A folyamatos bukásokkal az emberi lélek mind több életerőt 

veszít és fordít át az ellentét javára, vagyis degradál le 
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alacsonyabb szintre. Ez az erőhiány, illetve a negatív töltésűvé 

vált erőmennyiség, amely már nem épít, hanem rombol, okozza 

úgy a fertőző, mint az örökletes betegségeket is. Itt van szükség 

tehát a bűnbánatra, amellyel magához vonhatja az ember Isten 

kegyelmét, kegyelmi erőit, a lelki világának, és a betegségből 

való felgyógyulás érdekében. Minden más, gyógyulást előidéző 

praktika, amely nem serkenti bűnbánatra az embert, lehet az 

ördögtől való.  

Ezzel gyakorlatilag eljutottunk a bűn fogalmának 

meghatározásához:  

 Az a bűn, amikor az ember akár a születéssel, akár később, az 

Istentől kapott tiszta erőket, bűneinek már a vágyakban és 

gondolatokban történő megjelenésével, de főként azok 

megcselekvésével beszennyezi és alacsonyabb szintre degradálja 

le.  

Ezek az erők utána már visszaforgató erőkké alakulnak át és 

nem építő, hanem romboló tényezővé válva húzzák lefelé az 

emberi lelket a kárhozatnak világába.  

 Ahogyan a pokolba sem lehet egy rossz cselekedettel 

lesüllyedni, úgy a Mennyek Országába sem lehet egy jó 

cselekedettel felemelkedni, mert azt a rengeteg lelki sebet, 

amelyet az ősbukás előidézett, nem lehet egy pozitívummal 

visszaépíteni. Tehát a bukás is és a felépülés is folyamat, melyet 

hatalmas törvények irányítanak. A bukást a fentebb említett 

módon gátolják, a fejlődést viszont serkentik az Isten által 

meghozott törvények. A fejlődésben, ahogy halad felfelé a lélek, 

hatványozottan gyorsul, mert ahogy tisztul a lélek, mindig 

tisztább és tisztább erőket von magához, ezekkel az erőkkel 

viszont mind tisztább és tisztább szellemi környezetet is, akik 

még inkább elősegítik a fejlődést. Így van ez nem csak az egyén, 

hanem a közösségek fejlődésénél is.  
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 Az írás ezt úgy predesztinálja, hogy a vad hajtást nemes ággal 

oltja (szemezi) be (Isten), vagyis az ember szennyes fluidjait 

tiszta és nemes fluidokkal keveri be. Ez történik gyakorlatilag a 

bűnbocsánat alkalmával. Sajnos azonban, hogy amikor az ember 

bukik, az ellentét oltja be az ember fluidvilágát sötét és kárhozatra 

vivő fluidokkal. Mindkét esetben, akár fehér és fénylő, akár 

fekete fluidokról lévén szó, meg vannak telve annak a szférának 

tulajdonságaival, ahonnan származnak. A krisztusi fluidok, 

amelyeket itthagyott a Megváltó, azok az Ő, míg a sátáni fluidok 

a sátán tulajdonságait tartalmazzák. Az embernek a 

szabadakaratán múlik az, hogy vágyvilágával és cselekedeteivel 

melyik fluidvilágot vonzza magához. Amennyiben a jót igyekszik 

választani, nem fog menni a dolog, ha saját erejében, önmagában 

bízik az ember, hanem erőt kell kérni Istentől, hogy 

megvalósíthassa az Ő elgondolását még akkor is, ha az nem a 

földi javakkal áldja meg, hanem mielőtt gyermekévé fogadná az 

emberi lelket, előbb megvesszőzi. „A te vesződ vigasztal engem.” 

(23. zsolt.) Ugyanis, aki már szenved, annak része van a: 

„Menjetek ki az útszélre, útkereszteződéshez, és szedjétek össze 

a bénákat,a vakokat, a sántákat és vezessétek el a nagy 

menyegzőre.” - állapotban. Ugyanis, ha igazából hisz az ember 

Istenben, akkor nem fél a szenvedéstől sem, mert hiszi és tudja 

azt, hogy Isten nem kívánja a bűnös halálát, hanem azt, hogy 

megtérjen és éljen és Isten kezéből elfogadja még a szenvedést is. 

Akiknek minden jól megy és nem szenvednek azokat még „nem 

emelte fel a kegyelem”.  

 Tehát amikor már hatalmas sebeket dörzsölt a kereszt az 

ember vállán, akkor is alázattal azt tudja mondani, hogy: Atyám, 

legyen meg a te akaratod. Ugyanis a „megvesszőzés” 

megtisztítja, alkalmassá és méltóvá teszi az embert az Isten 

Országára, főként ha az ember a krisztusi eszméért szenved. 

„Boldogok, akik háborúságot szenvednek az én nevemért, mert 

övék lesz az Isten Országa.” Ugyanis, aki az igaz eszméért 
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szenved, az azt jelenti, hogy a föld igazsága kivetette őt magából, 

tehát szenved a még a földi igazságokat követőktől, azaz, 

valamilyen szinten már bejutott az Isten Országába. De minderre 

a szenvedésre méltóvá kell válnia az embernek: „Méltónak 

találtattak arra, hogy a Krisztusért szenvedjenek.” (Ap. csel.) De 

amennyiben nem jut el idáig a dolog, akkor is ha az ember Isten 

akaratában megnyugodva szenved, gyakorlatilag az Isten 

Országáért, az oda való bejutásért szenved, amely szenvedésre 

már méltónak találta őt az Isten. Ha sikerül ezen az úton hittel 

végigmenni, akkor a kegyelem felemeli és megtisztítja az embert 

és bevezeti az Isten Országába. Ez a felemelkedési lehetőség nem 

volt meg az Ószövetségben. 

 Mindez a tisztulási lehetőség mögött ott áll Krisztus Urunk 

hívása, mint erőforrás: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik 

megfáradtatok…” De nem maradhat el az imaélet sem: 

„Szüntelenül imádkozzatok!” Amit a szenvedések kereszttüzében 

nehéz elhinni, az az, hogy mindez Isten szeretetéből történik. De 

nem lehet vádolni az Urat, mert Ő maga járt elöl ebben: „Aki 

utánam akar jönni, naponként tagadja meg magát, vegye fel 

keresztjét és úgy kövessen engem. Tehát önmegtagadás és 

kereszthordozás nélkül nem lehet követni az Urat, bármennyire 

szeretnénk is, mert ahhoz, hogy tovább tudjatok haladni a 

fejlődésben, egy magasabb világba, ezt a jelenlegi világot és a 

benne rejlő hajlamokat meg kell tagadnotok, a reátok rakott 

keresztet fel kell vennetek.  

 Az Úr, amikor felemelte a hitnek, szeretetnek a szintjére a 

földet és megnyitotta a magasabb szférákat és „befejezte” a 

megváltás művét, felment az Atyához és Mária vezetésére bízta a 

földet is, mely bolygót és a rajta lévő szellemeket, azzal hogy az 

Úr mellé állt, a szenvedéseivel vásárolt meg Mária és az igazság 

törvényéből váltott ki a sátán kezei közül. Mária mellett ott voltak 

és vannak az apostolok és még nagyon sok missziós szellem, akik 
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gyakorlatilag ki vannak küldve a föld szellemeinek az üdvösség 

útján történő végigvezetésére. Ahhoz, hogy ezt a feladatkört el 

tudják végezni, testet öltenek, hogy nem csak az anyagi javaikat 

adják oda szeretetből, hanem még az egészségüket is, mert 

komoly, embert próbáló szenvedéseket vállalnak magukra csak 

azért, hogy másoknak segítsenek szenvedni, mert hogy senki sem 

képes mind azt a „mennyiséget” átemészteni, amely a 

gyógyuláshoz szükséges. Mekkora kegyelem ez Isten részéről és 

mekkora szeretet kell ehhez a missziós szellemek részéről!  

 No de bontsuk le valamelyest ezt a szeretetet és vizsgáljuk 

meg közelebbről.  

Az ember a bukásánál fogva önző lény, hisz kialudt benne a 

szeretet. Ezért az egységet létrehozó léleknyúlványok mind 

visszafordultak a lélek felé az önzőség miatt. Tehát minél önzőbb 

egy ember, annál inkább vissza vannak fordulva és el vannak 

satnyulva ezen lélekből a másik emberi lélek felé kinyúló 

„tüskék”. Ahogy fokozatosan győzi le az ember az önzőséget, úgy 

egyenesednek ki és indul be a növekedésük ezeknek a 

szeretetérzésekből kialakult léleknyúlványoknak. És minél 

nagyobb valakinek a tettrekész szeretete, annál nagyobbak és 

erősebbek a nyúlványok, olyannyira szinte, hogy körül tudják 

fogni, át tudják ölelni a szeretetük tárgyát és emelni az üdvösség 

felé. Az legtökéletesebb szeretet, amikor az ember a másik embert 

az üdvösségre segíti elő szeretetével és nem a hajlamai 

növekedésén fáradozik. De a szeretet is vak bölcsesség nélkül, a 

bölcsesség viszont életképtelen szeretet nélkül, mert a szeretet az 

éltető ereje az egész teremtettségnek, így a bölcsességnek is. 

Annál tökéletesebb egy szeretet, minél nagyobb, -szükség 

szerinti, akár anyagi, akár szellemi- áldozatot képes vállalni 

másokért. De a legnagyobb szeretet talán az alázatban rejlik, 

amikor az embert bántások érik, vagyis ha megdobják kővel, 

akkor kenyérrel vág vissza. A bántásokra alázatosan hallgat és 
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csak amikor alkalom adódik, akkor éltető erőkkel, azaz szeretettel 

válaszol. Az ettől még nagyobb szeretet az, amiről az Úr is beszél: 

„Az a legtökéletesebb szeretet, amikor az ember az életét áldozza 

barátaiért.” És az Úr nem testvért említ hanem barátot, vagyis sem 

szellemi, sem vérségi szempontból nem a hozzá legközelebbit 

említi az Úr, hanem barátot említ. Valakiért életet áldozni, nem 

jelent minden esetben mártírhalált. Valakikért egy egész élet 

szenvedéseit, stigmák okozta szenvedéseket is jelenthet, sőt 

gyakoribb ez az utóbbi eset, mert talán sokkal többet lehet tenni 

másokért ebben az utóbbi esetben. Ugyanis nagyon sok 

szenvedésébe került az Úrnak, majd a missziós szellemeknek az, 

hogy lelki gyermekeik meghallhassák az Úr hívó szavát: „Jöjjetek 

énhozzám…” és az, hogy megérezhessék az Úrból kiáradó 

vonzást: „…mindeneket magamhoz vonzok.”  

Az ember gyarló lény, szinte minden pozitív cselekedetéért 

elismerést, sőt dicséretet vár el másoktól, de nem tudja azt, hogy 

aki itt a földön elveszi jutalmát, az nem kaphat a jó cselekedeteiért 

örök értékeket. A fentebb említett szentek, vagy missziós 

szellemek, akik nagyban hozzájárultak a föld fejlődéséhez, nem 

várnak senkitől semekkora dicséretet, hanem önzetlenül még az 

odafent kapott jutalmukat is az Isten Országának a terjesztésébe 

forgatják vissza, mert az számukra az „elismerés”, ha épül az 

Isten Országa. Az Isten Országának a munkásai eleve nem 

kaphatnak dicséretet, csak „keresztre feszítést” mert éppen 

olyanokért dolgoznak, akiknek a szívünkben még istenkáromlás, 

gőg, paráznaság stb. van és elejében üldözik az Úr munkásait, 

nemhogy megdicsérnék őket munkájukért.  

 Aki bármit is szeretetből tesz, nem vár érte dicséretet, csak 

akkor, ha elismerésvágyból teszi. A magasról misszióba küldött 

szellemek viszont a legmagasabb szeretetből tettek mindent a 

földön semmit sem várva vissza áldozatkész szeretetükért. Ha 

megdicsérték őket, szenvedtek miatta, mert annyira Istenben 
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éltek a földön, hogy az egész lényükkel elhárították önmagukról 

a dicséretet és Istenre irányították, mert érezték, hogy minden 

dicsőség a minden Élet forrásáé, Istené. Ez az igazi alázat 

gyermekem. Akár még ha tudtukon kívül dicsérték őket, az is 

szenvedést okozott nekik. Annyira benne éltek az Úr hívásában 

és vonzásában, hogy a lényükben hordták azt a lényeget, hogy 

minden Istenből jön, tehát minden az Övé és minden Hozzá tér 

vissza. Hol van a földi ember ehhez az alázathoz gyermekem??? 

 Jézus ugyan elment vissza a fényhazába, az ősnapok világába, 

ahonnan most is hív titeket: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan…”, 

de ez a hívás immár nem a földi életre szól, hanem a messiás 

világokba való eljutásra, vagyis nagyon hoszú távra. A 

„…mindeneket magamhoz vonzok”, szintén az ő hazájába 

történő vonzást jelenti. Tehát Jézus odafentről is aktív, hív és 

vonz mindenkit, az Ő képmására történő átformálódás révén, 

mert a messiás világokba, csakis úgy lehet bejutni, ha az Úr 

képmására átformálódik egy szellem, vagyis, ha előbb eléri 

Mária, mint a paradicsomi teremtés legtökéletesebb szintjét és 

abból az állapotból vezet az Úr gyakorlatilag a 

messiássálevéshez. Ezekben az átformálódási folyamatokban 

segítenek az Úr által kiküldött Szentlélekszellemek, hogy 

elérhetővé váljék majd Mária szintje és onnan tovább a fő cél 

elérése felé. 

 Mária után Péter is megkoronáztatott, mert mártírságával 

Máriával harmonikus szintre került. Tehát Péternek is része van 

a föld vezetésében, Ő a kinyilatkoztatások, a médiumitás 

vezetője.  

 Valaha nektek is el kell érni ezt a szintet és akkor világokat 

fognak rátok bízni, világokat fogtok ti is vezetni, méghozzá úgy, 

hogy teljes szabadakarattal rendelkeztek már, mert teljesen meg 

fogtok akkorra tisztulni és nem lesz bennetek semmilyen halvány 

foltja sem a tévelygésnek, hanem teljesen megtisztulva 
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alkalmassá fogtok válni arra, hogy vezető szerepet tölthessetek be 

a világegyetem valamelyik pontján. Akkor már tinektek is akkora 

lesz a szeretetetek, hogy magatokra tudjátok vállalni az általatok 

vezetettvilág szellemeinek negatívumait és ezáltal az ellentét 

hálójából megvásároljátok őket „magatoknak” és a bennetek élő 

Krisztusnak, Aki akkor sem szűnik meg felétek sugározni hívó 

szavát és vonzalmát, amelyet ti közvetítetek le vezetetteitekre. 

 No de ez a jövő, amelyet, mint vigasz gyanánt szeretnék most 

elétek tárni a nagy megpróbáltatások idejére, hiszen talán 

könnyebb elviselni a jelenkor megpróbáltatásait, ha az ember 

valamennyire is látja a célt. Igaz nem ezért a célért kell 

munkálkodnotok, hanem , hogy Isten visszavezessen benneteket 

az Ő Országába, az örök boldogság világaiba.  

Most mindenkinek az a feladata, hogy meg tudjon 

kapaszkodni a krisztusi jelenlétbe és az Általa hozzátok kiküldött 

szellemi vezetésbe, akiken keresztül hív, vonz és elvezet 

benneteket az Úr a számotokra kijelölt helyre, melyet előre 

elkészített nektek. Ugyanis olyan mélyre süllyedtek a föld 

szellemei, hogy még az örök hazának és a vele járó örök 

boldogságnak az emléke is kitörlődött a lélek mélyéről. Tehát a 

hívás, a vonzás, egyben útirányadó is a lélek számára, amely 

szellemi tevékenységet hittel, élő hittel és az üdvösségre való 

forró vággyal tud csak „asszimilálni” a földi ember, ugyanis a hit 

a lélek tapogató szerve, amellyel keresi és kutatja a lélek az Isten 

Országát. Az üdvösségre való forró vágy már csak akkor 

alakulhat ki a lélekben, ha már megutálta saját magát, vagyis a 

kárhozatra vivő hajlamait és vele együtt ezt a kárhozatra ítélt 

világot. Ameddig itt a földön még jól érzi magát a lélek, az azt 

jelenti, hogy a lelkének egy része még a bűnnek a rabja, amely 

bűnre vezető hajlamtól még nem szenvedett annyit, hogy 

megutálja azt. Ameddig így áll a lélek, addig nem hallja meg 

Krisztus Urunk hívó szavát, csak akkor, amikor már kifelé 
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emelkedik a bűn fertőjéből. Ameddig tehát az emberi lélek élvezi 

a bűnt, annak bűzös kipárolgásaival együtt, addig a lelkének az a 

része még nincs megváltva, még nagyon messze áll a 

megváltástól. Ha meg még a visszahatások által kiváltott okokat 

nem ismeri fel és nem köti össze az okozóval, addig meg végképp 

messze áll az emberi léleknek azon része a felemelkedéstől. 

Ebben az esetben még a törvény ecsetével kell megkenegetni a 

lélek beteg részét, hogy az ember bűnbánatra juthasson és 

gyógyulásnak indulhasson.  

 Máriát annyira nyomta eme bűnös világ légköre, és ebből 

kifolyólag annyira vágyott Szent Fiánál , a Messiás világban lenni 

hogy szinte belehalt ebbe az Úr felé érzett vonzalomba. Ugyanis 

az Úr részéről történő vonzásnak ki kell építenie a lelketekben az 

Ő országa felé való vonzalmat. Akkor már nem a szenvedések, 

nem az alsó szférából jövő taszító erők emelnek titeket, az Isten 

felé történő vonzódás. 

 Ezért hát, főként itt az utolsó idők kezdetén, azt javasoljuk és 

arra kérünk benneteket gyermekem Keresztelő Jánossal együtt: 

„tartsatok bűnbánatot, mert a fejsze a fák gyökerére vettetett és 

amelyik fa nem terem jó gyümölcsöt, az kivágattatik és tűzre 

vettetik”, vagyis nagyon közel van már az ítélet napja, amely úgy 

jön el, mint a tolvaj éjjel: váratlanul, vagyis meglepetésszerűen. 

Mindannak ellenére, hogy a hatalmas megpróbáltatások miatt 

már sokan fogják várni az Úr második eljövetelét, mégis akkor jő 

el, amikor már senki sem várja éppen azért, mert a választottakon 

kívül csak azok maradnak az ítélet napjáig életben, akik a bűnök 

kiélésében vannak elmerülve és egyszer csak lecsap a „tűzözön” 

és feléget minden, az ember által hamisan létrejött eszmei és 

anyagi „építményt” megalkotójával együtt. A megpróbáltatások 

alkalmával az élő hit hiánya miatt, az emberek milliói tagadják 

meg hitüket és ezzel együtt Atyjukat és válnak az ellentét 
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martalékává, de aki mindvégig kitart az el fog jutni az 

üdvösségre.  

Olyan mélyrehatónak kell lennie a bűnbánatnak, amilyen 

mélyen gyökerezik az ember alsóbbrendű énjében a bűn, ugyanis 

még: „Az Ige tövében is gyökeret ver a bűn. ” Ahhoz, hogy ez ne 

történjen meg, a lélek talaját mélyen fel kell szántani, hogy a mag 

jól megmunkált talajba hulljon bele. Tehát a szenvedéseknek, a 

megpróbáltatásoknak olyan mélyen kell szántani a lélekben, 

amilyen mélyen gyökerezik a bűn. Nem az Isten idézi elő a 

szenvedéseket, a mélyszántást, hanem a fejlődésbe bekapcsolt 

negatív erők, mert Istenben nincs semmi negatív, tehát nem 

okozhat senkiben fájdalmat, hanem a bűnök által kitermelt 

negatív erőkkel teheti ezt meg és teszi ezt mindaddig, ameddig a 

bűn gyökere el nem szárad. Ebben az esetben már a jól felszántott 

talajba esik a magvető kezéből az isteni ige magva és már nem 

verhet gyökeret az Ige tövében a bűn.  

 Ahhoz tehát, hogy az ember sikeresen kiállja a próbákat, az 

Igének, vagyis az isteni Lényegnek a lélek mélyéig le kell 

hatolnia. 

 Azt azonban ne feledjétek, hogy még egy fa sem nőtt az égig, 

tehát az ő fájuk is kivágattatik és velük együtt tűzre vettetik.  

 Az I. és II. szféra azért születik meg, hogy próbára tegye és a 

próbák által előre segítse az üdvösségre meghívottakat! 

Az Úr adjon nektek hitet és erőt, hogy az üdvösségetek 

érdekében mindvégig ki tudjatok tartani a 

megpróbáltatásokban!!!  

 Amen 

Ada, 2022. IX. 25. 
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48 „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik megfáradtatok és 

meg vagytok terhelve és én felüdítelek titeket” 3. rész 

Ima 

Mindenható, jóságos teremtő Atyám! 

Dicsőítve és magasztalva borulok le Előtted édes Atyám, hogy 

kifejezzem mélységes hálámat, amiért a Te Szent Fiadban, a mi 

Urunkban, Jézus Krisztusban bűnbocsánatot ígértél és amiért el 

is küldted Őt erre a kegyelemből kiesett földre, hogy kiemelje az 

örök kárhozatból, az örök szellemi halálból a földet és a hozzá 

tapadt szellemeket.  

 Köszönöm Neked Uram Jézus Krisztus, hogy magadra vetted 

a világnak kárhozatba taszító bűneit, elszenvedted azok hatásait 

és felemelted a hitnek és a szeretetnek a síkjára és az üdvösség 

útjára helyzeted a bűnbe alásüllyedt „gyermekeidet”. 

 Örök hála Máriáért, amiért vállalta Jézus megszületésének és 

az ezzel járó fájdalmak és gyötrelmek misszióját, ugyanis Mária 

nélkül nem lett volna megváltás, mert csak egyedül Ő volt képes 

erre a hatalmas misszióra, minek következtében „teljes jogú” 

vezetője lehetett a föld szellemseregeinek.  

Dicséret és örök imádás a III. kijelentés kegyelméért, mint 

formanélküli eszméért, vagyis az isteni titkok feloldásáért, az 

emberek előtt történő feltárásáért, mint ennek a korszaknak az 

utolsó üdvözülési lehetőségéért és mindazokért a missziós 

munkát vállaló szellemekért, az apostolokért, akiket ebbe az 

eszmeiségbe visszaküldtél, hogy befejezhessék Krisztus Urunk 

munkásságának ideje alatt és után elkezdett műveiket, 

gyakorlatilag akikre bíztad ennek az eszmének a szétterjesztését 

és vezetését.  
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Örök hála mindazokért a szeretet - erőkért, amelyeket ebbe az 

eszmébe belehelyeztél, hogy szinte egy testetöltés alatt 

levetkőzhetőek legyenek a kárhozatra vivő hajlamok.  

 Örök hála és dicséret illet téged Atyám azért, mert vagy és mi 

belőled és általad kipattanhattunk mint egy - egy gondolat-szikra 

és mindannak ellenére, hogy eltávolodtunk tőled, elküldted 

számunkra azt a Valakit, aki visszavezet bennünket Hozzád, az 

örök boldogságba. 

Amen 

* 

Üldözött vaddá válik az emberi lélek, amíg meg nem tér és át 

nem adja magát a felülről jövő vonzerőnek, mert a testen 

keresztül olyan közegbe kerül, amelyben a sátán jelen van mert a 

test a bukás produktuma, ezért a sátánnak is hozzáférési 

lehetősége van a testhez és ezáltal a testbe öltözött szellemhez 

azokon a hajlamokon keresztül, amelyek az ellenszegülés által 

fejlődtek ki a szellemben. 

A ragadozó kiszemelt prédája mindig a beteg, vagy a túltáplált 

állat, hisz egyik sem tud olyan gyorsan futni a vadonban, hogy a 

vérszomjas és éhes vadállat ezeket ne érje utol.  

Sajnos ilyen az ellentét által üldözött ember- szellem is. Beteg, 

a bűn betege, mert túl táplálja magát a bűneivel, aminek a 

következményei kiütköznek a testen. Erre is vonatkoztatható az 

Úr kijelentése, miszerint „Jaj a terhes és szoptatós anyáknak az 

utolsó időkben”, mert ha még magában hordja és cselekedeteivel 

megszüli és vágyai kiélésével táplálja a bűnt önmagában, akkor 

az utolsó időkben már nem lesz elég ideje a megtisztulásra, tehát 

el fog kárhozni az ember. Ugyanis az előrehaladáshoz 

önmegtagadásra, az alsóbbrendű én megtagadására van szükség. 

Az alsóbbrendű én a bukás folyamán alakult ki, amikor a 

szellemben az érzések és gondolatok kezdtek megváltozni az 
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eredetileg teremtetthez viszonyítva és a szellemnek lassan 

változott, azaz süllyedt az erényei minősége, amelyek 

gyakorlatilag ellentétessé változtak át. Így kialakult a szellemen 

egy másik, egy alacsonyabb rendű és rangú én, amelyet 

folyamatosan meg kell tagadni ahhoz, hogy az ember 

visszajuthasson abba az állapotba, amelyből valaha leszédült. 

Amint a szellem teljesen felemészti az alsóbbrendű énjét, 

visszakerül a paradicsomba.  

De mit is kell megtagadni? Bizonyára kérdezed kedves 

gyermekem. Mindazt az akadályt, amelyet a lefelé történő 

süllyedéssel kitermeltél magadnak, amely akadályok kísértések 

formájában jelennek meg az emberi lélek előtt, amelyeket le kell 

küzdeni ahhoz, hogy a felfelé vezető úton haladhass előre. 

Mindent, ami a szeretettel ellentétes irányt vesz fel, azaz mindent 

ami testiség, mindent amit a test kíván, mert ami kedvez a testnek, 

az nem kedvez a léleknek, a lélek fejlődésének. (Ebben nagyon jó 

példát statuáltak a magasabb világokból leszületett szellemek, 

akik már kinőtték a földi világ légkörét, de amint megszülettek a 

földre, mégis csak a földi világ fluid rendszerét öltötték magukra, 

amelyet le kellett győzniük ahhoz, hogy munkálkodni tudjanak 

másokért. Gondolod testvérem, hogy oly könnyen mehetett 

nekik, merthogy magasról jöttek? Hát nem, mert amilyen 

magasról jöttek, olyan mélyről kellett felvenniük sötét erőket, 

ugyanis amekkora a fény, akkora árnyékot vet a földön, melyet 

fénnyé kell átalakítani ahhoz, hogy előrehaladás legyen. 

Segítettek a bűnök felismerésében, merthogy komoly 

önmegtagadó életet éltek, amivel bemutatták a magas szférákba 

való eljutás útját: „Aki utánam akar jönni (az ősnapok világába), 

naponként tagadja meg magát és úgy kövessen engem.” és 

levonzották Krisztus Urunk lényegiségét, a Lényeget, az isteni 

Igét eledelül minden, a fejlődésre meghívott embernek: „Van 

nekem eledelem mindaz az Ige, amely az én Atyám szájából 

származik.” Ők teljes egészében engedelmeskedtek a hívásnak és 



470 

 

vonzásnak és a maguk módján, a saját szintjükig ők is a mennybe 

vezető utat képezték követőik számára.  

 Az emberi lélek tehát, amíg fel nem ismeri a bűnt bűnnek, 

addig szolgája annak, ami annyit jelent, hogy a bűn diktálja a 

tempót, az ember viszont követi azt mindaddig, amíg meg nem 

tér a felismerésre és szabadulásra nem jut.  

Ismét csak azt mondom gyermekem, hogy az alulról jövő 

taszítás, vagyis szenvedés és gyötrelem, valamint a fentről jövő 

vonzás nélkül nem tud az emberszellem haladni a fejlődés útján.  

 Azt, hogy mennyire erős Isten részéről ez a vonzás, az is 

igazolja, hogy még fizikai dolgokra is hatást gyakorol. A 

naprendszerek hatalmas sebességgel haladnak egyetlen egy pont 

felé, Isten, vagyis a központi nap felé, amely a világegyetem 

közepén van, és amelyben maga Isten „székel”. Eme rotációs 

száguldás, egyben a szellemek fejlődését is kell, hogy 

eredményezze. De akik nem tudnak együtt haladni a rotációval, 

azok kihullanak és kilöketnek a külső sötétségre.  

Jézus sebeiből ma is árad a fényerő úgy a magasabb, mint az 

alacsonyabb világokra, mintegy beragyogja szinte a 

világmindenséget, melyből él és táplálkozik minden, úgy 

szellemi, mint fizikai síkon. Ha ti belelátnátok a magasabb 

világok titkaiba, amelyek el vannak zárva előletek, pontosabban 

a lelketek be van záródva a magasabb világok előtt, és éreznétek 

Krisztus Urunk folyamatosan kiáramló áldását és azok kegyelmi 

hatását, azonnal elhagynátok kicsinyes űzelmeiteket, magát az 

anyagi világot és követnétek a szeretet hívását, amely az 

üdvösségetek kimunkálásán dolgozik. Ha megéreznétek azt a 

vonzalmat és annak örömét, amelyről már harmadik alkalommal 

írunk, azonnal elhagynátok mindent, a világot és „szőrcsuhát” 

öltve magatokra, követnétek ama hazahívó szót, amely a 

bukásotok óta hangzik felétek a számotokra teljesen ismeretlen 

világból: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan…” nem csak 
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keresztények, hanem minden bukott szellem, mert mindenki rá 

van szorulva a megváltásra és az üdvösségre.  

 Az üdvösségetek elősegítése érdekében Isten még missziós 

szellemeket is küldött, akik a legmesszebbmenőkig követték az 

Urat, nap mint nap feláldozva életüket, „meghaltak” a kereszten, 

tisztán csak szeretetből, hogy a földi embernek élete legyen és 

bőségben legyen, hogy felgyorsítsák a fejlődés folyamatát, 

pontosabban, hogy minél több emberszellem eljuthasson az 

üdvösségre, Krisztus Urunk vére által. Ahhoz, hogy Krisztus 

vére, azaz annak kegyelmi hatása le tudjon hatolni a földi világba 

és hathatós, lelket tisztító munkát tudjon végezni, az áldozati 

lelkek vérére volt szükség, hisz azon keresztül tudott ez 

megvalósulni. Tehát az Úr hazahívó szava rajtuk keresztül 

hangzik felétek 2000 éven keresztül. Jelenleg viszont a III. 

kijelentés révén történik meg mindez, melynek az élén ők, a 

missziós szellemek állnak, élükön a „Névtelen Szellemmel”, mert 

az Úrnak és az áldozati lelkeknek a vére gyakorlatilag utat tört 

ennek az utolsó kijelentésnek a földi rengetegben, azaz a bűnök 

világában.  

 Ahhoz tehát, hogy az Úr tanai valamennyire is fent tudjanak 

maradni,elsősorban nem a tanítói hivatalra volt szükség, hanem a 

vérző kezű, lábú és oldalú missziósokra, akik híven megőrizték a 

szíveikben és cselekedeteikben azt az Úrral és az emberiséggel 

együttérző szeretetet, valamint a fentről hozott tiszta és élő hitet, 

valamint a hamisítatlan tudást. Ezen lelkek látva a szellemi 

nyomort a földön, a szent sebek felvállalására késztette őket, hogy 

elszenvedjék védenceik bűneinek nagy részét, amelyet földi 

örömök hajszolásával termeltek ki maguknak, mert a földi 

örömök kárhozatot hoznak az emberekre.  

Az ember, ha jelen esetben fizikailag nem is, de szellemi síkon 

nem szakít a világgal, még a saját vérségi kötelékével is, nem 

lehet az Úr tanítványa. „A világ Isten ítélete alatt nyugszik.” „Aki 
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nem hagyja el apját, anyját… énérettem, az nem lehet az én 

tanítványom.” Ugyanis az isteni igazságokat és az üdvösséget 

hozó áldozatkész szeretetet tanulni kell, mert a föld nagyon 

szegény ami az isteni igazságokat és a szeretetet illeti, hogy 

elhagyhassátok a földet, mielőtt még a végítélet be nem 

következik. Ugyanis hinnetek kell Kriszus Urunk kijelentéseiben, 

miszerint: „Elmegyek, hogy helyet készítsek nektek.” Tehát nem 

itt a helyetek eme földi világban, hanem ott, ahol maga Jézus 

készített helyet a számotokra. Oda hív, oda vonz titeket, az 

alsóbbrendű énetek levetkőzése által. Ha igazából hinnétek 

gyermekem eme kijelentésben, sokkal komolyabban fognátok a 

hétköznapjaitokban az önmegtagadást és a keresztetek 

hordozását, tudván azt, hogy eme, a lemondás által átélt 

szenvedéseitekért egy boldogabb világ vár benneteket, amelyet Ő 

készített elő a számotokra. Nem elég ezt tudni, hinni is kell benne, 

mert a hit által tud az ember belekapcsolódni a lemondáshoz 

szükséges isteni erőáramokba.  

Drága gyermekem, az Úr Szentlelke adjon nektek 

világosságot, erőt az Isten akaratának a felismeréséhez és 

megcselekvéséhez! 

Amen 

Ada, 2022. X. 02. 
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49 „Én vagyok a világ világossága, aki engem követ nem 

jár sötétségben.” 1. rész 

Ima 

 Mindenható, mindeneket átfogó, fenntartó és éltető hatalmas 

Felség! 

„Porig” alázva magamat, borulok le a Te végtelen 

hatalmasságod előtt, hogy Benned „megszűnjek létezni” és hogy 

egy új életformát alkotva meg magamnak a Te Kegyelmed által, 

mintegy része lehessek annak a tökéletes egységnek, amely 

Belőled árad ki Teremtő Atyám és hozzád tér vissza, hogy 

mindeneket, így a bukott világokat is Magadhoz vonzd általa. Ez 

a legtökéletesebb szint, amit teremtett szellem elérhet: 

bekapcsolódni a Te vonzerődbe, eggyé lenni vele, azaz Általad és 

Benned élni az örökkévalóságokon át, mindörökké Amen. Erre 

vágyik a lelkem, mert Nélküled és Rajtad kívül nincs élet, csak 

szenvedés, nyomor és halál. Ó ha tudtuk volna azt, hogy Rajtad 

kívül és Nélküled nincs élet, soha sem hagytunk volna el, hanem 

Benned már elérhettük volna réges - régen az abszolút 

tökéletességet. De sajnos, hogy hátat fordítottunk Neked és a Te 

bennünket boldogító és az örök tökéletességre elvezető 

akaratodnak és ezáltal kivetkőzve magunkból, az Élet kialvóvá 

vált bennünk, a világosság sötétséggé lőn és azok az isteni 

tulajdonságok, amelyet Tőled örököltünk a teremtés pillanatában 

és naggyá kellett volna, hogy növekedjen bennünk, amíg 

eljutottunk volna a tökéletességre, sötétséggé lett bennünk. De 

igazából, hogy mit is veszítettünk azáltal, hogy elhagytuk a 

fényhazánkat és a sötétség világára váltottuk fel, csak akkor 

tudjuk meglátni, amikor visszavezetsz bennünket abba az 

Országba, illetve hazába, amelyre mint embrió szellemek ki 

lettünk helyezve, hogy elérve a szellemi nagykorúságot, tovább 

haladhassunk az örök tökéletesség felé.  
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De mivel nem akartál a bukásunk miatt megsemmisíteni 

bennünket, mert ezt az isteni szereteted nem engedte meg, hanem 

visszavársz az örök Életbe, ezért elküldted számunkra a Világ 

Világosságát, hogy amennyiben Őt követjük nem járunk 

sötétségben, mert beragyogja az Isten Országába vezető utat és 

visszatalálhatunk az eredeti hazánkba. Köszönöm Neked Atyám, 

hogy az Úr Jézus által fényes és ragyogó hitet küldtél, amely 

révén megkapaszkodhatunk a Bennünket hazavezetni 

szándékozó „jó Pásztorba” mert hogy annyira messze estünk 

tőled, hogy az örök boldogságnak még az emléke is kitörlődött a 

lelkünkből és soha sem találnánk haza, vissza az örök hajlékba, a 

Te általad nyújtott oltalomba és védelembe, amelyen nem vehet 

erőt a pokol kapuja, mert már megszűnnek azok a hajlamok, 

amelyek odavonzanák az ellentétet, ugyanis a Te Országodba 

nem juthat be semmi tisztátalan. („Barátom, mi végre jöttél ide? 

Vessétek ki a külső sötétségre.”) 

 Add, ó Atyám, hogy ne sajnáljuk elhagyni eme, a bukásunk 

által megalkotott világot, hanem élő hittel tudjuk követni a Világ 

Örök Világosságát, és lelkünk megtisztulásától, megigazulásától 

és megszentelődésétől újjáépülve, visszatalálhassunk Hozzád, az 

Örök hajlékba! Az előremenetelünk ugyanis tisztulással és 

újjáépüléssel jár. 

 Köszönöm Atyám, hogy szavakba önthetem a Feléd 

emelkedett érzésvilágomat földi testvéreim épülésére. 

 Lelkem örök hálát rebeg Uram Jézus Krisztus, amiért a 

legmagasabb világok lakója, mint a Világ Világossága lejöttél a 

bűnös, a rotációból kiesett földre, hogy szellemi világosságoddal 

utat törj a sötétségben, mely világosságot ha követünk, Hozzád 

eljuthatunk, vagy legalábbis arra az állapotra, amelyet 

elkészítettél a számunkra a Te Országodban. 

Köszönöm Neked Uram, hogy a Te világosságodat itt hagytad 

a földi világban, vagyis úgy a földalatti, mint a földfeletti és az 
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általad újonnan megnyitott állapotokban, amely révén 

gyakorlatilag egy új utat nyitottál a földről a mennybe. Köszönöm 

Uram, hogy ebben a világosságban fellelhető a Te jelenléted, 

merthogy Te magad vagy a Világ Világossága, és ha követjük ezt 

a világosságot, gyakorlatilag Téged követhetünk egy 

örökkévalóságon át. Azzal, hogy itt hagytad nekünk a Te 

világosságodat, ígéretedhez híven önmagadat „hagytad itt” a 

számunkra: „Én veletek vagyok minden nap a világ végezetéig.” 

(Vagyis ebben a formában korszakzárásig, mindig újabb és újabb 

formában, addig amíg anyagi világ lészen.) 

 Nyisd meg mindannyiunk lelkét a Te örök ragyogásod, a 

sötétségben történő világosságod előtt, hogy meglelvén azt, 

Téged követni tudjunk mindörökké. Add Uram, hogy mindent , 

minden szenvedést el tudjunk fogadni, az örök cél, vagyis lelki 

tisztulásunk érdekében. 

Ó Mária kérlek segíts meg bennünket, azaz földi 

gyermekeidet, a Te Szent Fiad követésében. 

Amen 

* 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek titeket testvéreim ama 

fényhazából, amelyet maga az Úr nyitott meg az Ő hatalmas 

áldozatának eredményeként. Ezért minden egyes itt megépült 

hajlékban Neki szentelt szentély van felállítva, melyben örök 

mécsvilág jelzi az Irányába érzett hálánkat és szeretetünket. Ez a 

mécses ugyanis a mi szeretetünkkel van feltöltve, lángja abból 

táplálkozik, ugyanis itt, ebben a szférában mindenkinek a szíve 

lángban ég Krisztusért., mert ez a mártírok szférája, ahol minden 

„építmény” az Úr szeretetén alapszik, amelyet Iránta való 

szeretetből vállalt életáldozattal építettünk mi magunknak a földi 

világban, hogy segítsünk az embereket a Világ Világosságához 

vezetni, mert a földi ember szellemi sötétségben él, amíg meg 
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nem tér. Ahogyan halad a megtérési folyamatokban előre, úgy 

kezd a lélek megvilágosodni, mind nagyobb világosságot 

befogadni. Ez egy igen hosszú folyamat, mert a lélek fokozatosan 

tisztul és ahogyan tisztul, úgy terjed az isteni világosság a 

lelkében. A Világosságnak tehát hathatós és kemény munkát kell 

végeznie ahhoz, hogy egy kis eredményt is elérhessen a lélekben. 

Sok áldozatot kell hoznia és sok esetben látszólag hiábavaló az a 

munka, amelyet végez, de a végén mégiscsak minden megtérül, 

mert ha lassan is, de terjed az emberi szívekben az Isten Országa. 

Nagyon sok türelemre és szeretetre van szükség ehhez a 

munkához, mert az emberek mindaddig ragaszkodnak a saját 

állapotukhoz, amíg nem éri őket olyan esemény, amely 

gondolkodóba ejtené őket és el nem kezdik keresni az Isten 

Országát és annak igazságát. Bizony sok időnek és lelki 

állapotnak kell elmúlni ahhoz, amíg egy ember legalább részben 

világosságot nyer. Miénk a munka, Istené az áldás, vagyis mi 

készítjük elő a megtérendő embereket az isteni fény 

befogadására, vagyis a keze alá dolgozunk a kegyelemnek, mert 

az ember gyarló lény és rá van szorulva minden nap Isten 

kegyelmére, csak sajnos nem igyekszik vele élni, mert a szellemi 

vezetés szenvedésekkel, sugallatokkal, imával munkálja ki a földi 

ember számára a kegyelmi lehetőségeket és sok esetben 

visszautasítja az emberi lélek és olyankor kárba veszett minden 

felső törekvés, szenvedés, stb és elölről kell kezdeni ugyanazt a 

munkát, mert a kegyelmi lehetőségek visszautasításával 

visszaesik a lélek a kiindulási ponthoz. Ilyen esetben nem csak 

nekünk kell elölről kezdeni a munkát, hanem az elbukott 

egyénnek is. És minél több kegyelmi lehetőséget utasít vissza a 

lélek nem csak neki, hanem a szellemi vezetésnek is mind többet 

kell dolgoznia ugyanazért az elérhető eredményért. Sok esetben 

már csak akkor térnek észhez az emberlelkek, amikor már 

megfogyatkoznak a kegyelmi lehetőségek, fogynak az erők, és a 

kegyelmi lehetőséget a szenvedés váltja fel. Ilyen esetben kezd el 
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gondolkodni az emberek nagy része, mert érzi, hogy a szenvedés 

már egy, ill. több visszautasított lehetőség következménye. Tehát 

a szenvedést több kegyelmi lehetőség előzi meg. És még ilyenkor 

is sok esetben önmagában bízik az ember. Azt hiszi, hogy ő el 

tudja szenvedni, vissza tudja fizetni a bukása eredményeit, tehát 

ki tudja egyenlíteni az igazság mérlegét. Eleve az ilyen embernek 

valamikor csalódnia kell, mert először is az Úrnak kellett 

meghalnia ahhoz, hogy a fejlődés elindulhasson a földön, majd a 

missziós szellemek még rásegítenek szenvedéseikkel arra, hogy 

egy emberi lélek el tudjon jutni egy részleges beismeréshez és 

még mindig marad egy kis rész a szenvedésből neki is. Akkor 

kérdem én, hogy mekkora az ember szenvedésének a felső 

határa? Hogyan akarja elszenvedni az össz kitermelt 

negatívumait? Tehát az ember a „karmában” hisz, mert erős még 

az egó és hiányzik az önismeret. Az emberi léleknek bűnbánatra 

van szüksége ahhoz, hogy beismerje kicsinységét és rájöjjön arra, 

hogy azt a temérdek bűnt, amelyet elkövetett az élete folyamán, 

ő soha sem tudja elszenvedni, hanem rá van utalva a Megváltó 

Jézus Krisztusra. Tehát az az ember, aki az önmegvalósításban, a 

saját maga erejéből kimunkált megváltásban és a karmikus 

visszafizetésben, a törlesztésben hisz, soha sem fog tudni eljutni 

az üdvösségre! Mert az üdvösség csakis a Jézusba vetett hit, („Aki 

hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott.), az Általa 

megtisztított erőkben történő megkapaszkodás és a Benne és az 

Általa történő munka révén jöhet létre, vagyis ha követi az ember 

a Világ Világosságát („Aki utánam akar jönni…„) De még 

mindez mellett szükség van a feloldozásra, hisz nem a szenvedés 

a cél, hanem a kegyelem által történő megtisztulás, vagyis a 

bűnbocsánat. Bűnbocsánatot viszont csakis az Emberfia adhat, 

mert: „Az emberfiának hatalma van a bűnöket megbocsátani.” ( 

Amely hatalmat átadott Péternek és az arra felhatalmazott 

szellemeknek.) 
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Ez az, amit az ún. „karma-hívők” soha nem kaphatnak meg, ha 

a karmában hisznek, csak akkor, ha beismerik bűneiket és 

bűnbocsánatért esedeznek az Úr Jézus Krisztushoz. Jézus 

Krisztuson kívül tehát nincs üdvösség, hisz Ő hozta le az 

üdvösség lehetőségét és Ő maga nyitotta meg a magasabb 

világokat, ahol helyet készített nektek: „Én vagyok az út, az 

igazság és az Élet, senki sem mehet az Atyához, csakis 

énáltalam.” „…Elmegyek és helyet készítek nektek.” Sajnos az 

az isten országa, amelyet a keleti tanok hirdetnek, a harmadik 

szférával bezárólag véget érnek. Utána már csakis az Úr tanaival, 

tehát bűnbánattal, a megtérésre történő forró vággyal, a 

megigazulással, az áldozatkész szeretetre való törekvéssel lehet 

tovább haladni, követve a Világ Világosságát. Akik ugyanis a : 

„Jöjjetek énhozzám mindnyájan akik megfáradtatok…” és a 

„Mindeneket magamhoz vonzok.” vonzásnak adják át magukat, 

a Világ Világosságát követik és a Világ Világossága örökös 

vonzalmának hatása alá kerülnek, amelyről már behatóan írtunk 

egy néhány alkalommal. Igaz, rögös az Út, a fejlődés útja, mert 

az emberi lélek folyamatosan a saját maga által kreált 

akadályokba, bűneinek következményeibe ütközik bele, amelyet 

le kell küzdenie ahhoz, hogy tovább tudjon haladni. Az az állapot, 

amelyben benne él az emberi lélek, mindig könnyebb, míg a 

következő állapotot ki kell munkálni, dolgozni önmagában az 

embernek. Ezért van az, hogy oly nehezen halad előre a 

fejlődésben az emberi lélek. De bármerre is lépjen, mindig 

önmagával, a saját hiányosságaival találja magát szembe. Ezért 

hát akkor halad előre, ha a nehezebbik, a még kimunkálatlan részt 

választotta az ember. Azért van oly sok szenvedés az életben, 

mert sok a kimunkálatlan rész az emberben, vagyis kevés az isteni 

és sok az emberi. Az ember ugyanis önmagától, a saját 

gyarlóságaitól szenved a legtöbbet, mert ha helytelenül 

cselekszik, akkor Isten visszaenged annak visszahatásaiból az 

emberi lélek okulására. Azért van erre szükség, mert az embernek 
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gyönge a hite, nem hisz az örök jóban, annak diadalában és ezért 

nem követi azt, mert akkor dolgoznia kellene önmagán. „Hat 

napon dolgozzál, a hetedik napon pihenj meg.” Az emberben 

ugyanis még mindig több a rossz mint a jó, vagyis több van még 

mindig a lelkében az ellentétes érzésekből és az ebből keletkezett 

negatív reakciókból, mint az isteni erények csíráiból, amelyeket 

ugyan fejleszteni kell, de előrehaladás az eredmény. Hat napon 

(testetöltésen) át keményen dolgozik az ember a lelke javításán, 

míg a hetedik nap, a hat nap sikeres munka eredménye révén 

pihenéssel szolgál. 

Ezért a végítéletkor az utolsó hét testetöltést veszik 

figyelembe. De mivel a III. kijelentés annyi erőt rejt magában, 

hogy képes az ember, miután felismerte gyarlóságait, 

kiküszöbölni a kárhozatra vivő hajlamait. De ehhez mély, vagy 

legalábbis mindinkább mélyülő lelki életre és az élethelyzetek 

elfogadására és Isten és az emberek iránti szeretetre van szükség: 

„Akik Istent szeretik, azoknak minden a javukra van.” Akik Istent 

szeretik, azok bele tudnak kapcsolódni Isten szeretetébe és ezáltal 

olyan szeretet- erőket vonzanak magukhoz, amelyek révén el 

tudnak fogadni minden élethelyzetet, bele tudnak nyugodni a 

saját, lelket megtisztító és az erényeket kimunkáló állapotukba, 

hisz tudják azt, hogy Isten az Ő szeretetével senkinek sem akar 

soha rosszat, „Nem kívánja a bűnös halálát, hanem azt, hogy a 

bűnös megtérjen és éljen.” Aki ebbe rendületlenül hinni tud, az a 

valaki, még a jelen időkben sem zúgolódik a helyzet miatt, hanem 

Isten kezéből el tudja fogadni, hisz tudja azt, hogy az Úr ezekben 

a nehéz, lemondásokkal teljes időkben is vele van: „Én veletek 

vagyok minden nap a világ végezetéig.” Az Úr eme 

kijelentésében, ha erősen hisztek, olyannyira, hogy valóságnak 

élitek meg, akkor el fogtok tudni jutni az üdvösségre,de ebben 

hinni kell. „Aki hisz, üdvözül…” „Aki mindvégig kitart (a folyton 

nehezedő körülmények ellenére is), csak az üdvözül. De a hit 
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ajándékát kérnetek és fejlesztenetek kell, mert a hit a Szentlélek 

ajándéka. 

A jelen időkre, azzal a céllal, hogy betekintést nyerjetek úgy a 

világban zajló események törvényszerűségeibe és a saját 

hajlamaitokba, a hit megerősítésére adatott a III. kijelentés, mint 

világosság. De ahhoz, hogy ezt a világosságot elnyerjétek, „…aki 

engem követ, nem jár sötétségben.” Tehát a III. kijelentés 

világossága, az Úr világossága. Ő küldte el ugyanis az „Igazság 

szellemét”, mint egy „fénylő gömb” formájában, amely nem volt 

más, mint az Őbelőle kiáramló fluid tömeg, vagyis az Úr élő, erő 

részecskéi, melyek hivatva vannak az Ő képmására a bűnbánat, a 

megtérés, a megigazulás, a megtisztulás révén átformálni a 

világot. Más szóval, miután kínszenvedésével és kereszthalálával 

az Úr megtisztította a mennybe vezető utat, az ezen az Úton való 

előrehaladáshoz küldött lelket megvilágosító és átformáló erőket 

a saját tiszta messiási fluidjaiból Ezek az erők által lehet csak 

követni Őt, vagyis a lényegtörvényetek útját, amelyet a 

„karmába” vetett hit nem tud biztosítani a számotokra. Még ha 

létezne is karma abban a formában, ahogyan azt a keleti ember 

hiszi, az csak szenvedtetni tud, a kitermelt erőket szenvedteti el, 

de hol van a lélek felemelkedéséhez szükséges erő, vagyis a 

vétkek által kitermelt negatív erőktől történő feloldozás, a 

bűnbocsánat? Hol van az: „Én vagyok a világ világossága?” 

Tehát a jelenleg ismert keleti tanokból hiányzik a soha nem 

bukott, az abszolút tökéletességet elért Messiásnak a világossága, 

a Szentlélek és megváltás, valamint amit egy tanító sem tett meg, 

az az, hogy az Úr tökéletesen betöltötte a törvényt. 

Kínszenvedéseivel annyira megtisztította a világot a bűnök 

következményeitől, hogy a föld felemelkedett a szenvedtetve 

nevelő törvényből a szeretetnek és az ezzel járó megbocsátásnak 

a szintjére, amelyet hittel lehet elérni a halandó ember számára. 
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 Bizonyára kérdezed testvérem, hogy miért emlegetjük oly 

sokszor a megbocsátást? Azért mert nagyon sok ember nincs 

tudatában annak, hogy mennyire rá van szorulva erre az isteni 

ajándékra, ugyanis a bűnök elkövetése okozta lelki és testi 

betegségek feloldozással, bűnbocsánattal gyógyíthatók meg. 

Ugyanakkor nagyon fontos az, hogy aki így gyógyult meg, többé 

ne kövesse el a betegséget előidéző bűnt, nehogy visszazuhanjon 

oda, ahonnan a feloldozással felemeltetett. „Megbocsátattak a te 

bűneid, kelj fel és járj.” „Menj, de többé ne vétkezzél.” 

 Ugyanis nagycsütörtök éjszakáján, amikor Jézus az ördög 

vádjaitól és támadásaitól vért izzadva fetrengett a barlangban, az 

is a vádak között szerepelt az ellentét részéről, hogy több Általa 

meggyógyított beteg visszaesett a betegségbe. De miért 

történhetett meg mindez? Mert a meggyógyított visszaesett a 

betegséget okozó bűnbe. Nagyon fontos eleme tehát a 

bűnbocsánat által megszerzett gyógyulás megőrzésének az, hogy 

az ember ne kövesse el azokat a bűnöket, amelyekre már egyszer 

feloldozást nyert a világosság követésének az Útján. 

De ismételten hangsúlyozom, hogy mindehhez, hitre, a hit 

világosságára van szükség, mert nagyon könnyen megtéveszti az 

embert a saját igazsága, annak káprázata, a tévhit, a formába 

vetett hit, sőt még a szeretet, az emberies testies szeretet is: „Aki 

jobban szereti apját, anyját, testvéreit, sőt még a házastársát és 

gyermekét, az nem méltó hozzám” Tehát a hitnek az útja 

folyamatos harcot jelent, harc önmagával, a saját igazságaival 

szemben (Mert minden embernek saját igazsága van, ami 

elválasztja az embereket egymástól. Ennek az áthidalására adatott 

az egyetemes szeretet.), a feltörő, a lelket elhomályosító 

hajlamokkal szemben, hogy minden szempontból 

kikristályosodhasson az Isten igazsága. Ehhez hozzátartozik: 

„Keressétek az Isten Országát és annak Igazságát…” De 

mindehhez komplett ember kell, mert mint ahogyan semmit, úgy 
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főleg ezt nem lehet csak „fél munkaidővel” csinálni, hanem teljes 

erőbevetéssel, mert az idő nagyon közel van. Nincs már lehetőség 

újabb testetöltésre, mert az ítélet napja jön el és „elválasztatnak a 

juhok a kecskéktől”. „Éhes voltam és ennem adtatok…” Vagyis, 

fizikailag, vagy szellemileg, ha tápláltátok a „Krisztust”, a földön 

épülő Isten Országát, akkor gyakorlatilag beledolgoztátok 

magatokat és a részévé válhattatok eme munkátok által. De 

amennyiben nem ismertétek fel az áldozatkész szeretetben 

történő közös munkának az értékét és ezáltal nem vettétek ki a 

részeteket belőle, nem dolgoztátok magatokat bele, akkor kívül 

maradtok az Isten Országán. Ugyanis azzal, hogy az ember 

másokat támogat, a saját maga üdvösségét munkálja ki vele, az 

az követi a Világ Világosságát. 

 Az idő közelsége miatt Isten részéről folyamatosan sugárzik a 

hazahívó szó a hívő emberek lelki világába, hogy minél több 

ember kiemelkedhessék az ítélet napjára a hajlamiból és 

megtisztulva, tudjon megállni az Isten ítélőszéke előtt. Ezért az 

egy pillanatért oly sokat kell dolgoznia az emberi léleknek. A 

hazahívó szó gyakorlatilag arra serkenti az embert, hogy kövesse 

a Világ Világosságát, amely nem más, mint maga Jézus Krisztus, 

aki sosem változik,mert elérte az abszolút kettőt, a tökéletes 

messiási állapotokat. „Jézus Krisztus tegnap ma és mindörökké 

ugyanaz.” Csak a fejlődésben lévő szellemek vannak alávetve a 

változásoknak, a tökéletesek már nem. Mi is lenne akkor, ha maga 

Isten, vagy az Őt képviselő szellemek változnának? Akkor 

megváltozna maga a fejlődés menete is és soha senki nem jutna 

el a tökéletességre, mert amikorra elérne egy bizonyos szintet, 

akkor változtatni kellene és így nem haladna előre, hanem mindig 

újra kellene kezdeni az előrehaladást. De mivel a Világ 

Világossága nem változik, ezért kövessétek Őt életetek minden 

percében, még itt az utolsó időkben is, amikor igencsak 

elnehezednek a dolgok, de ti ne féljetek, mert Istennek gondja van 

rátok. Ha már kiválasztott benneteket az Üdvösségre, 
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amennyiben ti hűek lesztek Hozzá és követitek a világosságot, 

Isten is hű marad hozzátok. 

 Soha ne az ördög cselekedeteire figyeljetek, mert elveszítitek 

a hiteteket, hanem nézzetek és lássatok a dolgok fölé! Lássátok 

meg az isteni törvényszerűségek tisztító munkáját, amellyel az 

eddiginél boldogabb állapotba akarja helyezni az Ő gyermekeit. 

Egy olyan boldog világot akar Isten létrehozni, amelyben 

nincsenek börtönök, mert senki nem követ el olyan 

cselekedeteket, hogy börtönbe kerüljön. Nem lesz rendőrség, 

mert a rendet senki sem akarja majd megbontani, tehát minden 

félelem nélkül lehet majd élni Isten szent jelenlétében, 

boldogságban. Az isteni jelenlét csak annak boldogító, aki már 

eddig is Istennek élt és nem a bűnök pillanatnyi örömét igyekezett 

élvezni. Akinek a bűn örömet jelent , az erre a megújult földre a 

hasonlóság vonzásának elve alapján nem fog tudni bejutni. 

Az idők és az az körüli események mindig is érdekelték az 

embereket, sőt főként az ellentét munkája is. Ezért figyelmeztet 

mindenkit Pál apostol: „Ne essen szó közöttetek másról, csak 

Krisztusról, a megfeszítettről.” Habár az Úr azt mondta: „Előre 

megmondottam nektek, hogy higgyetek…” De amennyiben az 

ember túlságosan belefekteti az erőit a jövő kutatásába, nem 

marad neki ereje a jelen megélésére, és akkorra sem, amikorra 

szükség lenne ezekre az erőkre, ti. a megpróbáltatások idejére. 

Elfogy az erőtök a felemelkedésre! 

„Elég a napnak a maga baja, a holnap majd gondoskodik 

magáról.”  

Tehát gyermekeim, tisztítsátok meg mindenekelőtt a 

vágyvilágotokat, hogy ne a bűnre vágyódjatok, hanem az 

erényekre és azokat kövessétek, akkor az ellentét nem fog tudni 

rátok különösebb hatást gyakorolni. Főként nem akkor, amikor az 

utolsó nagy próbát élitek majd. Az ellentét napjai meg vannak 

számlálva, a követőivel együtt. De arra viszont hivatottak, hogy 
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amikor végig vonulnak a földön, próbatételekkel, vagyis a vonzás 

törvényszerűségeivel, kiszelektálják azokat, akik nem alkalmasak 

az Isten Országába. 

 Követőik uralják ugyan az elemeket, de hamis eszközökkel, 

merthogy önzésükben a saját hasznukra fordították, ezért 

kicsúszik a kezeik közül a „hatalom” és ellenük fordul minden 

addig uralt erő, hogy a bűn megsemmisítse követőit. Ne 

aggódjatok, mert ezekre az eseményekre ti, ha követitek, azaz ha 

eddig követtétek a Világ világosságát, védelem alá fogtok 

kerülni, mert az Úr megmenti az övéit. Az elemeket másként is 

lehet irányítani,ha felette álltok ezen erők felett, vagyis ha 

önmagatokban uraljátok ezeket az erőket, a bennetek 

megnyilvánuló természet erejét. Az Úr is uralta az elemeket, de 

nem a saját hasznára, hanem szeretetből a hit megerősítésére és a 

nép javára. 

Kövessétek gyermekem a Világ Világosságát, hogy 

eljuthassatok ti is a világosságnak, a fénynek a világába, ahol 

helyet készített nektek az Úr! 

Isten kegyelme, irgalmas szeretete kísérje munkátokat minden 

nap. 

Amen 

Ada, 2022. X. 09. 
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50 „Én vagyok a világ világossága, aki engem követ nem 

jár sötétségben” 2. rész 

Ima 

 Mindenható, jóságos Atyám, mélységes hálával borulok le 

Előtted az újabb, azon kegyelmi lehetőségekért, hogy Rólad és a 

Te lényedről, lényegiségedről szólhatok és ezzel Neked 

szolgálhatok, építhetem a Te Országodat. Ettől nemesebb és 

dicsőbb feladat nem létezik a teremtettségben: Építeni az utat az 

emberi lelkekben Hozzád, a végeláthatatlan Istenhez és 

Országához, a Krisztus, és az Ő kínszenvedésének eredményei 

által. 

 Örök hála és dicséret szálljon feléd ó, a halálból bennünket 

Megváltó és az Isten Országába elvezető Jézusom. Soha, de soha 

nem fogjuk kellőképpen át látni és átérezni azt a hatalmas 

munkát, a megváltás művét, melyet értünk, bukott szellemekért 

végeztél, míg el nem érjük az áldozatkész szeretetnek azon fokát, 

amely irányunkban Benned él.  

 Add megéreznünk és megtapasztalnunk ennek a szeretetnek 

bárcsak egy kis harmatcseppjét is, hogy Téged, mint a Világ 

Világosságát követve elindulhassunk, vagy ha már elindultunk, 

de megfáradtunk és az út porába roskadtunk, tovább 

haladhassunk azáldozatkész szeretetnek az útján, az üdvösségre 

vezető úton.  

Mária, Te mint a tökéletességet elért nővérünk és Anyánk, 

mint az Úr elsőszámú „munkatársa” és követője aki a 

legmagasabb szinten valósítottad meg az Úr után az áldozatkész 

szeretetnek a tanát, legyél velünk, főként itt az utolsó időkben 

fogd meg a kezünket ezen az Úton, haladj előttünk, hogy 

követhessünk oda ahol Te élsz és a szeretet, az alázatosság és a 

tökéletes tisztaszívűség által „uralkodol” most és az 

örökkévalóságon át.  
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Amen 

*  

Nincsenek szavak, amelyek kifejezhetnék azokat a 

felemelkedett érzéseket, amelyek keletkeznek a háládatossággal. 

„Aki jobban szereti…” Az Isten felé történő szeretetnek a 

megnyilvánulása a legtökéletesebb és a legnemesebb kell, hogy 

legyen. Tehát az Örök, a Teremtő Isten felé sugározzuk a 

szellemünk legnemesebb érzéseit és csak Ő utána jöhet a 

duálérzés és a testvéri szeretet. Minél közelebb áll egy szellem 

Istenhez, annál nemesebb érzéseket képes feléje sugározni és 

annál több szeretetet be tud fogadni abból az egyetemes 

szeretetből, amely Istenből árad ki a mindenségre. Isten ezen a 

szeretet sugarakon (vibrációkon) keresztül sugározza ki akaratát 

az adott szellem gyermekére. Amennyiben felborul a szeretetbeli 

sorrend, a szellem nem tud táplálkozni Istenből és nem tudja 

szétsugározni sem a fentről kapott szeretetet a környezetére sem. 

Tehát mindenképpen mindenben Isten kell, hogy az első helyen 

legyen a szellem életében, akár testben van a szellem, akár a 

szellemvilágban. Éppen azért jött létre a bukás, mert a szellem 

hátat fordított Istennek és mind kevésbé tudott táplálkozni 

Istenből, az Örök Forrásból. Ez azután meglátszott a 

szellemburkon, a szellem minőségén, mert a szellembukás 

negatív értelemben minőségbeli változásokat hozott létre a 

szellemben, amely lefelé történő állapotokat, skálát 

eredményezett, melynek a legalsó pontja az Istentől történő teljes 

elszakadás, a szellemi sötétség és halál, ahonnan csakis az Istentől 

jövő szellemi szeretet keltheti életre a szellemet. Az Úr Jézus 

azzal a céllal szállott alá a poklokra, hogy levigye oida a 

kínhalálának eredményeit. A megváltást, vagyis az „Én vagyok a 

világ világossága…”-át legelőször is a legmélyebb állapotokba 

vitte le az Úr, amikor a kereszt tövében leszállott a föld 

gyomrában lévő szférákba, hogy felkínálja azt a lehetőséget, hogy 
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aki követni akarja ezt a világosságot, amely és Aki mindenáron 

ki akarja vezetni a sötétségből a szellemi sötétségbe zuhant 

szellemeket, annak legyen rá lehetősége. A föld alatt, a földön és 

a föld felett, a szellemi sötétségben lévő szellemek mind 

világosságot kaphattak a „Világ Világossága” által, hogy követve 

a Világ Világosságát, kijuthassanak a sötétségből és 

eljuthassanak az üdvösségre, a szellemi feltámadásra. De a 

sötétség kilökte magából a világosságot, mert ha ezt nem teszi, 

akkor meg kell változnia, le kell vetkőznie a kárhozatra vivő 

hajlamokat, amelyek már úgy hozzánőttek a lélekhez, mintha a 

saját énje volna a szellemnek. Az ezekkel történő 

szembehelyezkedéshez viszont erőre, Szentlélek Erőre van 

szükség, mert nagyon fájdalmas leválasztani azokat a 

kinövéseket, csakis önmegtagadással lehet, ami viszont, mivel 

éltetve van, szenvedéssel jár. Ettől a szenvedéstől fél 

gyakorlatilag mindenki. Pedig csakis ez a módja a szabadulásnak. 

Ha lenne más megoldás, nem az önmegtagadás, az „Aki utánam 

akar jönni, naponként tagadja meg önmagát…” akkor biztos, 

hogy Ő maga sem vette volna a vállára a keresztet, hogy felvigye 

a Golgotára és megfeszíttesse rajta a testiséget, hanem más, 

szenvedésmentesebb utat választott és mutatott volna az 

üdvösségre való eljutáshoz.  

 Az embereknek inkább tetszett a sötétség, mint a Világ 

Világossága, holott amikor: „A sötétség órája ez.” elérkezett, az 

Igének, az egyetemes szeretetnek a magva már el volt vetve az 

üdvösségre meghívott szívekben. Tehát a sötétség diadala csak 

látszólagos volt, mert azáltal, hogy legyőzni látszott a sötétség a 

világosságot, a világosságból éppen azáltal sarjadt új élet, millió 

és millió szellem üdvösségére. Éppen ilyen látszólagos lesz 

jelenleg is a sötétség diadala a világosság felett, mert amikor 

kiadja minden megnyilvánulási formáját, hogy diadalt arasson az 

emberiség felett, gyakorlatilag a saját ítéletére szolgáltatja ki 

magát és a gonosz végleges veszteséget szenvedve kilöketik a 
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„tüzes gyehennára”, az újonnan kilöketett lávatömbbe, míg a 

világosság szintén Új formát öltve magára, örök otthont nyújt 

azoknak, akik azt kiérdemelték, vagyis akik már előbb 

megtagadták magukban a sötétséget, helyet biztosítva ezzel a 

Világ Világossága terjeszkedésének a lélekben. Tehát a 

világosság úgy nyomult be a sötétségbe, mint áldozatkész szeretet 

és úgy ment el, mint a halál felett győzelmet aratott király. Ha 

nem támadott volna fel az Úr, nem lenne átmeneti lehetőség erről 

a földről a megújult földre. De neki is meg kellett vívnia a rá kirótt 

negatívokkal a harcokat ahhoz, hogy eljuthasson a feltámadásra, 

mindannak ellenére, hogy teljesen tiszta volt, nem volt benne az 

ellenszegülésnek egyetlen egy paránya sem. Ő teljes egészében 

idegen, vagyis bukott fluidokat vett magára áttisztítás céljából. 

De ha nem vitte volna végbe küldetését, nem lenne lehetősége 

azoknak, akiket felemelni jött, hogy felemelkedjenek egy 

magasabb szintre, a szeretet szintjére.  

 Azért volt Jézus a Világ Világossága, mert a szellemének 

minden atomja fénylett a tökéletességtől, vagyis a 

bűnmentességtől, amit mindenki elérhet, ha követi Őt, a Világ 

Világosságát. Testben is folyamatosan átsugárzott szellemének 

fénye a testén és feje körül ott sugárzott fényköre még a 

legnehezebb állapotaiban is, amikor a barlangban véres veríték 

törte át a bőrét, ugyanakkor a megostorzáskor, a tövissel történő 

megkoronázás alkalmával, de még akkor is, amikor a keresztre 

szegezés alkalmával édesen csengő jajszava hatotta át a folyton 

morajló tömeg hangját. A halála alkalmával ez az „Élő 

Fénycsóva” leszállt a pokoli szférákba és oda is levitte a 

szabadulni vágyó „raboknak” a szabadulás lehetőségét, akiket az 

ördögök rabláncra verve hurcoltak le a sötétség és dermedtség 

birodalmába, hogy ha kellő erős hitük és elszántságuk van a 

szabadulásra, követhessék a „Fényt” a fénynek útját, hisz: „Én 

vagyok az Út…” Ettől a pillanattól kezdve még negyven napig 

aranyfénnyel hintette be az Általa újonnan kialakuló szférákat, és 
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azt az utat, amelyen úgy jött le, mint áldozati bárány és úgy ment 

fel, mint a halál felett győzelmet aratott király és így is fog 

visszatérni.  

 A Mennyekbe történő felemelkedése folyamatának 

alkalmával a „Világ Világossága” mind fényesebben és 

fényesebben ragyogott, ragyogta be az erre az alkalomra 

egybehívott tömeg szívét és lelkét és ragyogta be a mindenséget, 

fénye már túlragyogta a nap fényét, míg be nem szállt a duálja 

által lehozott fénygömbbe , amely aztán még nagyobb mértékben 

ontotta fényét, mert két azonos szintű fényparányok ontották 

sugaraikat a bukott világra, világokra.  

 És ti is gyermekem részesülhettek eme fényözönben, fénylő 

fluidokban, ha követitek Őt. Amilyen mértékben nyitott a lelketek 

Feléje, és amilyen mértékben tudjátok Őt és egymást szeretni, 

olyan mértékben ragyog be a lelketekbe a Világ világossága. 

Olyan mértékben lehettek az ő eszmeiségének a követői és 

továbbítói. Belőle ugyanis a teljesen tiszta mindentudásnak, a 

tökéletes alázatosságnak, vagyis az Atya és a Közte lévő 

makulátlan kapcsolatnak és a tökéletes szeretetnek az egyesült 

fénye árad mindnyájatokra, akik a földi világban rójjátok az 

„Élet” Országútját, vagyis a lényegtörvényetek útját felfelé az 

örök tökéletesség felé vezető úton. 

De ahhoz, hogy bárki is előre tudjon haladni a fejlődésnek, az 

Úr által megvilágított arany színben ragyogó útján, követnie kell 

Őt a saját lelkének a megtisztulása érdekében a golgotha útját, 

amelyen haladt az Úr felfelé. Kívül a városon, kívül a világtól, 

mert csakis ott haladhat az ember a saját tisztulásának az útján. 

Amíg az ember nem veszi fel a keresztjét, mint ahogyan az Úr 

felvette, és nem megy ki a kereszttel a vállán a „városfalakon 

kívülre”, akkor nem fog soha eljutni arra az állomásra, ahol 

„megfeszítik” a testet, azaz a testiséget, hogy utána a testi erők 

úm. átszellemülhessenek egy fokkal nemesebb és tisztább 



490 

 

formában, ahogyan az Úr teste is egy még félanyagibb, nemesebb 

formában támadt fel. Az Úr tehát minden cselekedetével a bukott 

szellem feltámadásán dolgozott és az Ő követésére biztatta az 

embereket. Ahhoz gyermekem, hogy fel tudjátok venni a 

keresztet és követni tudjátok az Urat, lélekben el kell hagyni a 

„várost”, vagyis a világot, mert ameddig még tele vagytok világi 

dolgokkal, a világ visszahúzó hatása alatt vagytok, ugyanis, 

mindenki, aki testet ölt, a világ fluidjait veszi magára. Az Úrnak 

is el kellett vonulnia negyven napra, mielőtt megkezdte hivatását, 

hogy valamennyire megtisztuljon azoktól a fluidoktól, amelyeket 

a testbeöltözése folyamán magára szedett. De ha mégis 

megkérdezed testvérem, hogy miért kell elhagyni a világot, akkor 

az a válaszom, hogy ez a ti világotok az ellentét világa és ha az 

ember a dicsőség után nyúl, a gyalázatot is magára vonja, ha 

gazdagság után nyúl, a szegénységet is magára vonja, 

amennyiben hatalom után nyúl, leigázottá válik, mert hát a földi 

élet nem arra való, hogy beágyazza magát az emberi lélek, hanem 

arra, hogy naponként megtagadjon belőle valamit és felvegye a 

reá kirótt lelket tisztító szenvedéseket, megpróbáltatásokat és 

elhagyva eme világot, egy magasabb állapotra tegye magát 

alkalmassá.  

 Az „első” és lényeges dolog ama bejelentése volt, amely már 

az elején magához kellett, hogy vonzza az embereket: „Elérkezett 

hozzátok az Isten Országa.” Ilyen hatalmas ajándék, mondhatom, 

hogy a leghatalmasabb ajándék, amellyel az Atya 

megajándékozta a Tőle legmesszebbre esett szellem gyermekeit, 

az az, hogy leküldte a legbűnösebb földre, sőt azon belül a 

legmélyebb pokoli állapotokba is az Isten Országát. Ez a földi 

ember számára felfoghatatlanul nagy, a leghatalmasabb isteni 

Ajándék: a legsötétebb állapotokba a leghatalmasabb arany színű 

fényt küldte el Isten, a Szent Fia által, mint a sötétség 

leghatásosabb „oldószerét”. 
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Ekkora bejelentést egyetlen egy vallásalapító sem mondhatott, 

mert nem oly magasról jött le, mint az Úr. És ekkora dolgot senki 

sem tett, hogy a legmagasabb, az Isten körüli szférák 

világosságával bíró világosságot hozta volna le a földi világba. 

Igaz nem beszélhetett nyíltan, csak az apostoloknak, de nekik is 

csak a saját szintjüknek megfelelően: „…Mert néktek megadatott, 

hogy megértsétek a mennyek országának titkait.” „Sokat 

mondhatnék még nektek, de nem tudnátok elhordozni, de 

elküldöm az Igazságnak szellemét (és ahogyan tisztultok életről - 

életre), aki elvezet titeket a teljes igazságra.” Ugyanis a „teljes” 

igazság szabaddá tudja tenni az embereket: „Ismerjétek meg (az 

általam lehozott és bemutatott tiszta és teljes) Igazságot, (amelyet 

ha követtek: „Aki utánam akar jönni naponként tagadja meg 

magát) és az Igazság szabaddá tesz titeket.” „Én vagyok …, az 

Igazság…”  

Azt, hogy mi mindent kell még elérnie a földi embernek ahhoz, 

hogy, követve a világosságot, elérhesse a negyedik szférát, vagy 

az Isten Országát, az ötödik szférát: 

 „Boldogok a lélekben szegények, mert övék az Isten 

Országa.” 

Ahhoz, tehát, hogy az ember előre tudjon haladni, rá kell 

döbbennie arra, hogy milyen szegény lelkileg és ebből kifolyólag 

rá van utalva az isteni gazdagságra, Isten segítségére. Azt az 

embert, aki erre már rájött, boldognak nevezi az Úr, mert 

befogadóvá válik az isteni segítség előtt. Aki viszont 

befogadóképes, az fejlődőképes is és mindent megtesz annak 

érdekében, hogy az isteni akarattal párhuzamosan tudjon haladni 

a fejlődés útján. Igyekszik tiszta tudásra szert tenni, amellyel, 

mint egy mozaikkal a többi eszköz mellett, elősegítheti a 

fejlődését. De nem a tudás a cél, hanem eszköz a fejlődés helyes 

irányának a meghatározására nézve és nem gyűjt magának több 

tudást, mint amennyit elbír a fejlettsége, amennyire az 
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előrehaladáshoz szüksége van, hanem a megismert igazságot 

igyekszik megvalósítani a gyakorlatban, hogy aztán újabb 

igazságra legyen nyitottá a lelke. És így halad előre lépésről 

lépésre a magát lélekben szegénynek tartó emberlélek, mert 

ahhoz, hogy valaki rádöbbenjen arra a szegénységre, melybe a 

bukás által jutott, egyfajta alázatra van szükség, amelyet 

gyakorlatilag és a gyakorlatban tanulni kell: „Tanuljátok el tőlem, 

hogy szelíd vagyok és alázatos szívű…” Tehát az Isten Országába 

való eljutásnak egyik előfeltétele a szelídség és az alázatosság. 

„Legyetek szelídek mint a galambok…” 

Csak mellékesen jegyzem meg, arra vonatkozóan, hogy a 

Szent Iratokban mennyire kevés adatot rögzítettek, pontosabban, 

hogy milyen sok információt kiszedtek belőlük, az is bizonyítja, 

hogy Jézus sok helyen és sok alkalommal tanított, tanítás közben 

gyógyított nyilvános helyeken, amelyek nincsenek feljegyezve a 

jelenlegi Iratokban. Olyan vonatkozásban, mint amilyenről a 

Szentírásban „hegyi beszéd” elnevezéssel bír, szinte havonként 

tartott, melyek sok esetben még egy hétnél is tovább eltartottak. 

Ilyen esetekben szinte majd minden alkalommal szaporított 

kenyeret és halat. (Egy alkalommal fügét szeretett volna 

szaporítani és adni a népnek, de azon a fán nem volt füge, ezért 

„elátkozta” a fát és az kiszáradt.) Olyan esetekben, amikor csak a 

férfiak több mint ötezren voltak olyan helyet, völgyet választott, 

ahol a hangok visszaverődtek a hegyoldalakról és azok is akik 

távolabb voltak, hallhatták Jézus szelíden csengő hangját. Akik 

viszont már nyitottabbak voltak szellemileg, lelki füleikkel 

meghallották Jézus tanítását, bármennyire is voltak távol 

Jézustól, tehát nem volt szükségük a visszhangra. (Jelenleg is 

hallható Jézus hangja, igaz közvetett úton, de ehhez sincs szükség 

„visszhangra”.) Mondanom sem kell, hogy amit az emberek nem 

láttak, de ti tudhatjátok, az az, hogy Jézust nem csak az emberek 

sokasága követte, hanem a szellemek sokasága is. Ők is hallgatták 

az ilyen hatalmas horderejű előadásait Jézusnak, főként ha mint 
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követői tanának és eszmeiségének születhettek meg az Úr halála 

után. Tehát a hegyi beszéd, azért hegyi beszéd, mert Jézus olyan 

helyet választott a hegyek között, ahonnan 10.000 - 15.000 ember 

is, beleértve nem csak a férfiakat, hanem a nőket és a gyerekeket 

is, tisztán és érthetően hallhatták Jézus tanításait. Ez a létszám 

már megegyezik egy község lakosságának a létszámával.  

 A másik fontos eleme a fejlődésnek: 

 „Boldogok akik sírnak, mert ők megvigasztaltatnak.” 

Ha ti magatok is végig elemzitek a „hegyi beszédet”, 

rájöhettek arra, hogy Jézus egyáltalán nem azokat nevezte 

boldogoknak, akik földi viszonylatban a világi örömöktől, esetleg 

vágyaktól űzve kielégülésükben érezték magukat boldognak, 

hanem egészen más szempontból közelítette meg a boldogság 

fogalmát. 

 Mindenekelőtt azok lehetnek boldogok az Úr szerint, akiket a 

kiküldött szolgák már összeszedtek az út porából: a bénák a 

vakok, a sánták, vagyis a lelkileg megbénult, a szellemileg 

megvakult és elvakult, a fejlődésben megsérült és megrekedt 

emberszellemek. Őket a kiküldött szolgák fel tudták emelni a 

lelki összeomlásukból, hogy tovább vezethessék a fejlődésük 

útján. Ők már boldognak nevezhetők, hisz valamennyire 

terhelhetők a vétkeik terheivel, amely révén a betegségük a lelki 

betegségeik gyökerére vezeti vissza őket, amelyet ha belátnak és 

beismernek, akkor bűnbánatot tartva beindulhat náluk a lelki 

gyógyulás. Ez szellemi szempontból már örömöt jelent úgy a Jó 

Pásztornak, aki elhagyta a kilencvenkilenc igazat, az 

eltévelyedett századikért, de örömöt kell, hogy jelentsen az örök 

szellemi halálból feltámadó félben lévő szellemeknek is, hisz ha 

követik a Világ Világosságát, számukra is elérkezik a boldog 

feltámadás. Igaz, nagyon sok sebet kaptak a bukott szellemek a 

sátánt követve, mely út a kárhozatba, a szellemi merevségbe, 

mozdulatlanságba vezette őket. De amint a Világ Világosságának 
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hatására megmozdul valami a lelkükben, és a bűnbánat 

könnyeket sajtol ki elsősorban a lelkükből, vigasztalást nyernek a 

fejlődés, a hívás és vonzás törvénye által, mely az Úr lényéből 

árad feléjük: a „Jöjjetek énhozzám…” és a „…mindeneket 

magamhoz vonzok” által. Az Úr vigasztalása tehát mindenekelőtt 

azoknak szól, akik már meghívattak az üdvösségre, ugyanis: 

„Nem kívánja (Isten) a bűnös halálát, hanem azt, hogy megtérjen 

és éljen.”  

Isten számon tart minden, a bukás fájdalma okozta könnyeket 

és bűnbocsátó kegyelmével letöröl minden könnyet, amikor már 

az emberi lélek megtisztult és kiemelkedett a bűn vonzalma alól. 

Ekkor ugyanis teljes bűnbocsánatot nyer. Ameddig még a bűnös 

hajlamaival küszködik a lélek, addig szükséges időnként a 

kitermelt negatív erők visszahatása, mint gyógyító szérum, mert 

alapvetően akkor igyekszik a lélek a javulásra, ha alulról jövő 

kényszerítő hatásnak van kitéve, vagyis ha érzi és a „bőrén” 

tapasztalja azt, hogy a bűn zsoldja a halál. De mint mondottuk, ez 

a lassabb út, mert amíg a visszahatások megérlelődnek, az mind 

időbe telik. De amennyiben hitből követni tudja az emberi lélek 

az isteni elgondolást, az az út gyorsabb, mert a hit kiemel a 

következmények világából egy magasabb síkra, ahol már 

erősebben érezhető az Úr vonzása, vígasztalása, ugyanis akit az 

Úr vigasztalás céljából már magához hív, illetve vonz, azt már ki 

is emelte a következmények világából. Annak a lelkét 

bearanyozza az ő fluidjaival, minek hatására enyhülnek a 

következményekből fakadó, lelket tisztító szenvedések, hisz ez 

esetben bűnbocsánatban részesül az Úrhoz enyhületért, 

felüdülésért esdeklő lélek. Ugyanis nem-e az a bűneit sirató lélek 

számára a legnagyobb ajándék, ha feloldozást nyer a vétkeinek 

lelkét agyon sújtó terhek nyomása alól? Nem jelent-e szinte örök 

vigasztalást, ha nem is örökre, de egy időre kiemeli az Isten 

szeretete a kereszt súlya alatt görnyedve szenvedő embert, vagy 
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amennyiben kap egy „Cirenei Simont” a kereszt súlya alatt eleső 

ember, aki képtelen a keresztjével együtt történő felemelkedésre?  

 Isten tehát semmiképpen sem hagyta el és hagyja magára, a 

bűnös hajlamaival, a bűnei következményeivel vergődő, a 

kétségbeesésében síró embert, hanem letörli könnyeit és magához 

vonzza őt, hogy megvigasztalja, erőt és bátorítást öntsön a 

további küzdelmekhez és harcokhoz. Ugyanis ameddig a testben 

él a szellem, addig az anyag súlyos terheinek hatását hordja a 

vállain, míg ki nem emelkedik az anyag vonzalma alól. De legyen 

az bármilyen szellemi magaslatról leszületett szellem, ha testet 

ölt, azzal az anyag súlyos terhét vonja magára. Ugyanis a tisztulás 

és a tanulás örök. 

Ennek érdekében, mint egy folyományaként a tisztulásnak a 

fejlődésnek és főként az utolsó időkre segítségnyújtás gyanánt a 

végpusztulásból kiemelendő (menjetek ki az utak szélére, az út 

porába… ”) ember szellemnek mondja az Úr: 

„Boldogok akik éhezik és szomjúhozzák az Igazságot, mert ők 

megelégíttetnek.” 

Elsősorban azoknak küldi el az „Igazság Lelkét” vagyis a 

negyedik szféra fluid világát, akik ki vannak éhezve és 

szomjúhozva az Igazságra, akiknek mint lelki táplálékra van 

szükségük a tiszta igazságra, mert tudják és érzik azt, hogy ha 

megismerik a tiszta igazságot, akkor az Igazság szabaddá teszi 

őket. Ők azok, akikre azt mondja az Úr: Hálát adok Atyám, hogy 

elrejtetted ezeket a bölcselkedők és okoskodók elől és 

kinyilatkoztattad ezeket a kicsinyeknek.” Tehát semmiképpen 

sem nyilatkoztatja ki az Úr a tiszta igazságot, a hivalkodóknak, a 

magukban bölcseknek, azaz akik sajátjuknak vélik 

bölcsességüket, akik azt hiszik, hogy mindent tudnak, ugyanis az 

ilyen emberlelkek bezárulnak Isten előtt és már nem keresik az 

Isten Országát és annak igazságát, mert elteltek saját maguk 

bölcsességével.  
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Akik viszont a fejlődésükhöz szükségét érzik a tiszta 

ismeretnek és tudásnak, azok világosságot kapnak, főként itt az 

utolsó időkben, Isten szeretetének az ajándékaként, mert nem 

kívánja Isten a bűnös halálát, hanem azt, hogy amikorra a 

természettörvény „bosszúért kiált”, akkora minden olyan szellem, 

akinek az Isten által megadott neve be vagyon írva az Életnek 

Könyvébe, megmenekülhessen a végpusztulástól. Ez azáltal a 

kegyelem által érhető el, hogy Krisztus, a megváltás után azonnal 

alászállott a poklokra, vagyis, ha engeditek a „Krisztust” 

alászállni az alsóbbrendű énetek legmélyére és ott tisztító munkát 

végezni. És ahogyan a föld tisztulása alkalmával a föld 

gyomrából feljövő szellemek szenvedéseket és gyötrelmeket 

idéznek elő, úgy az alsóbbrendű énetekből felszabaduló, ill. 

kiszabaduló ellentétes erők, (szellemek) szintén szenvedéseket 

generálnak bennetek, míg el nem juttok a szabadulásra. Mivel ez 

az utolsó testetöltésetek, ezért mindent, amit onnan felszínre hoz 

a kegyelem és az Igazságtörvényének az ítélete alá esik, zokszó 

és panasz nélkül engednetek kell elvérezni azon 

megpróbáltatásokban és szenvedésekben, amelyek titeket érnek. 

 Az is meg van írva a Szent Iratokban, hogy azokban az 

időkben a Szentlélek tűz gyanánt jön el, amely nem csak 

megvilágosítja a lelket, hanem a megvilágosított kárhozatra vivő 

hajlamokat kiégeti, vagy legalább is kiégetni igyekszik az 

alsóbbrendű énből, amennyiben engedi ezt az eme szenvedés által 

a tisztulásra meghívott lélek.  

Mivel egy örökkévalóság zárul le és ezzel egyfajta fejlődési 

stílus is, ezért ez az utolsó testetöltésetek és akik meg vannak 

hívva a következő eonba, azoknak nagyon intenzív kell, hogy 

legyen a tisztulásuk, amelyet ha elfogadnak, juthatnak csak be az 

Isten Országába. Ugyanis csak maga a tudás még nem bejutási 

ok. A bejutáshoz megtisztult lélekre van szükség, amelyhez 

szükség van a tiszta tudásra, mint irány adóra, mert a tiszta tudás 
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elsősorban tükröt kell hogy képezzen és nem arra adatott, hogy az 

ember a másik szemében a szálkát megkeresse. A tudás tehát a 

bűnbánat felé vezető úton az első lépés kell, hogy legyen, amelyet 

ha nem követ a szeretet, akkor nem éri el az ember a bűnbánatnak 

azt a fokát, amely révén el tud jutni a bűnbocsánatra. Ugyanis aki 

vétkezik, a szeretet ellen vét és nem követi a Világ Világosságát, 

hanem ellene dolgozik. Aki viszont a szeretet ellen vét, nem 

részesülhet a szeretetnek az áldásaiban, vagyis a bűnbocsánatban. 

A Világ Világossága gyakorlatilag a szeretet világossága, mert az 

a vonzalom, amelyet az Úr imígyen fejez ki, egy szeretetbeli 

vonzalom, amely sugárzik az Úr lényéből, még akkor is, ha ezt 

nem önti szavakba. Ez a szeretet bármilyen mélyre is kell, hogy 

hasson, mindig ugyanakkora intenzitással bír, sőt minél 

magasabb és tisztább, annál mélyebbre hatol a sötétség világaiba, 

hogy onnan minél több semlegesíteni valót hozzon felszínre. Az 

igazsággal azonban más a helyzet. 

Az igazságnak minél alacsonyabb szférába kell lehatolnia, 

annál inkább rétegződnie kell féligazságokkal ahhoz, hogy a 

bukott emberek számára elfogadhatóvá válhasson. Akik viszont 

már szomjúhozzák a tiszta Igazságot, valamilyen szinten már 

kiemelkedtek a rétegződött igazságokból és az Úr által 

boldogoknak nevezhetők, mert követve a Világnak ama 

Világosságát, feljebb emelkedtek az igazság szigorú hatásaiból és 

megismerve a Tiszta Igazságot, meg tudják tisztítani a lelküket a 

féligazságoktól, a babonáktól és minden olyan tévhittől, mely 

letéríti az embert a helyes fejlődési útirányról. Mindannak 

ellenére, hogy ez egy (hosszú) folyamat, mégis a tiszta 

igazságnak fluidjai, amelyet ha követ az ember, szabaddá teszik 

a lelket azoktól a gátló tényezőktől, amelyek akadályt képeznek 

az élő hit kialakulásában is.  
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 Ahogy tisztul az emberi lélek, úgy tisztul az „igazsága”, 

igazságképe is, tehát eleve fejlődik és tisztul a lélek. Olyannyira 

meg tud tisztulni, hogy meglátja az Istent. 

 „Boldogok a tiszta szívűek, mert meglátják az Istent.” 

Ha megfigyelitek a hegyi beszéd vezérfonalát, egyik a másikra 

épül, mintegy meghatározva, illetve bemutatva a fejlődés fonalát, 

ami annyit jelent, hogy ha az ember követi Isten akaratát, akkor, 

annyira meg tud tisztulni a földön, hogy meglátja az Istent, vagy 

legalábbis fel tudja fedezni úgy önmagában, másokban, de még a 

természetben is Istent, vagyis Istennek a munkáját és annak a 

lélekre gyakorolt hatását. Ugyanis azt mondja az Úr, hogy Istent 

soha senki sem látta, habár a „kicsinyekre” vonatkozóan mégis 

azt mondja, hogy „…angyalaik látják Atyám arcát.” Ami annyit 

jelent, hogy ha az ember „kicsinnyé” tud válni lélekben, olyan 

védangyalokat kap, akik kapcsolatban állnak Istennel és tisztán 

láthatják Isten arculatát kirajzolódni munkájuk révén. Ahhoz, 

hogy az ember kicsinnyé tudjon válni, alázatra és 

engedelmességre kell törekednie, mert az alázatos ember tudja 

felismerni valódi állapotát, kicsinységét az isteni hatalmakkal 

szemben. Ezzel ellentétben, aki nagy önmagában, bezáródik a 

Világ Világossága előtt és csak növekszik benne az „ember”, 

akire azt mondta Mária, az alázatosság példaképe, hogy 

letaszíttatik az (önmaga által kreált) trónról. Az embernek az 

alázatosság és az isteni vezetésnek történő engedelmesség által 

válhat a szíve tisztává, ama a lélekre lehatoló, mélyenszántó és 

szenvedésteljes tisztulás révén, minek következtében letisztulnak 

a szíve körül a páncélnál is keményebb bűnrétegek és felismerheti 

magában az isteni kegyelmet és azokat a tisztulási folyamatokat, 

amelyek az Isten kegyelme által történnek. Ezekben a 

felismerésekben tapasztalhatja, láthatja meg az ember Istent, hisz 

ezek Isten szeretete, vagyis fluidjai által történnek, amelyekben 

benne foglaltatik maga Isten. Így, eme lelki tisztulási folyamatok 
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révén tudja az ember „meglátni ” Istent, miután már megszelídült 

és belesimult „Isten tenyerébe”. Amikor már a tisztulásnak erre a 

fokára eljutott, örökbe veheti a földet, mert: 

„Boldogok a szelídek, mert örökségül bírják a földet.” 

A föld a bukási folyamatoknak engedve a sátán uralma és 

irányítása alatt áll, de azok akik már megtértek, a Világ 

Világosságának az uralma alá kerülnek és alkalmassá válnak arra, 

hogy részük legyen az anyagból történő első feltámadásra és 

tovább haladhassanak egy magasabb világba, egy olyan világba, 

amilyen a föld is lenni fog, miután kilökte magából a szellemi és 

a fizikai salakot. Sőt, az Úr állítása szerint a szelídek, örökségül 

bírják a földet, de nem ezt, mert ti is látjátok azt, hogy kik 

uralkodnak jelenleg a földön. Az erőszakosok, a másokat 

eltiporva hatalomra törők, a saját érdeküket mások, esetleg a 

közös érdekek fölé helyezők, tehát semmiképpen a szelídek. 

Ezekkel az imént felsorolt tulajdonságokkal semmiképpen sem 

lehet „megörökölni” az új földet, mert ezekkel a tulajdonságokkal 

senki sem juthat be oda, ugyanis ezek ennek a földnek a 

„tartozékai”, amelyeket le kell vetkőzni ahhoz, hogy az ember 

tovább haladhasson a fejlődés útján. De mint azt már mondtuk, a 

szelídséget is, mint minden más erényt, a lehetőség nyújtotta 

helyzetekben tanulni kell: „Tanuljátok el tőlem, hogy szelíd 

vagyok és alázatos szívű. Tehát a szelídség, mint az irgalmasság 

is elengedhetetlenül szükségesek az megújult világba történő 

bejutáshoz:  

 „Boldogok az irgalmasok, mert ők irgalmasságot nyernek” 

Az emberi lélek teli s tele van lelki terhekkel, amelyektől 

szabadulni szeretne, de nem találja a kifelé vezető utat, mert 

félelmében csak magára gondol, és nem igazából törődik a 

másikkal és nem is törődik a másik életével, annak problémáival, 

pedig azt írja az apostol: „Hordozzátok egymás terheit.” vagyis 

viseljétek a szíveteken egymás sorsát. Főként a mai világban, az 
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utolsó időkben megy ez nehezen, ugyanis a kegyelemhordozók 

mind kivonultak ebből a világból és nincsenek villámhárítók, és 

mind kevesebbek az antennák, akik semlegesítik a negatív erőket, 

hogy meggátolják a lecsapódásukat, és felfogják a szellemvilág 

üzeneteit, akik példát adnak a szeretetből fakadó irgalmasságról, 

ugyanis „Az utolsó időkben sokakban kihűl a szeretet.” Pedig 

világító mécsesekre mindig is szükség volt, van és lesz, akik 

szeretetükkel, irgalmasságukkal bevilágítják az Isten Országába 

vezető utat, hogy mégiscsak legyenek olyanok, akik, ha nehéz is, 

de kövesség az irgalmasság útját, mert az irgalmasság útja a földi 

szférákból a Mennyei szférákba vezető út és mi igazolja jobban 

azt, hogy az emberi lélek már elérte az alsóbbrendű énjének a 

megtisztításával, az igazság követésével és az irgalmasság 

cselekedeteivel a földfeletti szférákat, vagyis azt, hogy már nem 

ennek a világnak a gyermeke? 

„Boldogok akik üldöztetést szenvednek az én nevemért, mert 

övék a mennyek Országa.” 

 Ugyanis, akik már nem ennek a világnak a törvényei szerint 

élnek, azok szenvednek ettől a világtól, mert ez a világ megveti, 

kigúnyolja és kiközösíti, sőt még halálra is kínozza őket, csak 

azért, hogy ezen lelkeken keresztül ne sugározhassék a Világnak 

Világossága, hanem, hogy megmaradjanak az örök sötétségben. 

Tehát boldognak mondalak benneteket gyermekeim, ha az 

Igazságért, a szellemtanért üldöztetést szenvedtek, mert már nem 

tartoztok azok közé, akik még ennek a világnak soraiba tartoznak 

is, mert nemzet nemzet ellen, ország ország ellen, vallás vallás 

ellen támad, hogy próbára tegye, ha lehet még a választottakat is. 

„Zsinagógák és helytartók elé hurcolnak titeket…” Vagyis a 

vallási hatalom világi hatalommá válik újból és üldözni fogja 

immár a választottakat, vagyis azokat, akik ki vannak választva 

arra, hogy az igaz és tiszta eszmét, amelyet ők maguk őriztek 

meg, bevigyék a megújult földre.  
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Tehát amennyiben végigjárjátok a „nyolc boldogság” útját úm. 

kiemelkedtek ennek a földnek az igazságaiból és még ha 

üldözéseket szenvedtek és vér keresztséggel kereszteltettek meg, 

azzal az Isten Országába kereszteltettek be, vagyis a nyolc 

boldogság útja, amely a földről indul ki, az Isten Országában ér 

véget. 

Amennyiben előre szeretnétek haladni, tanulmányozzátok 

szívetekben és lelketekben az Úrnak eme fent említett beszédeit 

és követni fogjátok a Világ Világosságát. 

Adjon nektek mindehhez az Úr isteni békét, mert csakis lelki 

békével lehet mindezt megvalósítani: 

 „Boldogok a békességre igyekvők, mert Isten fiainak 

hívatnak.” 

Adja Isten, hogy a meghívottakból választottakká lehessetek 

és hogy ne féljetek attól, aki a testet megöli, attól féljetek, aki a 

lelketeket öli meg.  

Az Úr adjon nektek erőt a végidőkben mindvégig kitartani a 

lényegtörvényeteknek az útján. 

 Amen 

Ada, 2022. okt. 16 
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51 „Én vagyok a Világ Világossága, aki engem követ 

nem jár sötétségben.” 3. rész 

Ima  

 Mindenható, örök Atyám, mély és alázatos lelkülettel borulok 

le előtted, hogy az Úr Jézus nevében köszönjem meg a Te 

mindenhatóságodnak az értünk, bukott szellemekért lenyújtott 

megmentő kezedet, hisz bennünket a kárhozatból felemelni, és a 

bukás produktumait helyreállítani, csakis egy Mindenható képes.  

 Köszönöm Atyám ezt a hatalmat, amelyet felénk gyakorolsz, 

a visszafejlődési lehetőségben, azt a hatalmas bűnbocsánatot, 

amellyel feloldod az ősbukás következményeit, és lehetőséget 

adsz a visszatérésre. Ha nem így lett volna, akkor nem lenne 

visszafejlődés és minden maradna abban az állapotban, amelyet 

megalkotott magának a teremtettségben. De Te, mivel szerető 

Atya vagy, ezért ingyen kegyelemből felébresztesz minden 

eltompult lelket a szellemi merevségből és lehetőséget nyújtasz 

minden bűneit megbánó szellemnek a visszatérésre. Emberi 

szavakkal ki nem fejezhető hálát érdemelsz ezért a kegyelemért 

Atyám, ugyanis csak akkor tudjuk ezt azon mérték szerint 

értékelni, amilyen mértékben ezért hála jár, amikor majd 

visszakerülünk az elhagyott paradicsomba. Bocsásd meg Atyám 

hálátlanságunkat és adj a hálátlan szívekbe kellő szeretetet 

Irányodba, hogy mind nagyobb mértékben hálásak tudjunk lenni 

Neked minden kegyelemért. 

* 

Ahogyan Isten Országának hátat fordított a bukásban lévő 

duálszellem, úgy mind kevésbé tudta asszimilálni az isteni fényt 

és ragyogást és még kevésbé tudta viszonozni azt a Teremtő felé. 

Tehát lassan, de biztosan gyengült az Istennel, mint teremtővel 

történő folyamatos kapcsolattartás, míg meg is szűnt és a szellem 

az isteni szeretet-erőket nélkülözve szédült bele a maga alkotta 
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erőtlenségbe, a teljes sötétségbe. Ide már nem hatolt le az Életet 

adó isteni világosság, minek következtében saját erejét, fényét, 

nagyságát és gyönyörű alakját veszítve összezsugorodottan és 

megmerevedetten, a saját fluidjaiba becsomagolva, a maga által 

megalkotott törvény hatása alá kerülve egy kábultságba esett bele. 

Ekkor már végképp nem tükrözte vissza az isteni ragyogást, 

hanem kifakulttá lett. Ebből az állapotból az isteni szeretet 

igyekezett felébreszteni a szellemet azáltal, hogy visszaengedett 

valamennyit a lelkére a bukás produktumaiból, mely termékek 

komoly szenvedéseket okoztak az elkábult szellemnek.  

Ez a bukás óriási káoszt idézett elő a teremtettségben, melynek 

rendezésére Isten törvényeket alkotott, melyeknek a betartásával 

lassan helyreáll elsősorban a szellemben, és ezáltal a 

mindenségben a törvénytelenség. Mivel nem minden 

szellemcsoport és nem minden szellem-egyed süllyedt oly 

mélyre, mint amilyen mélyen ti vagytok, hanem hallgattak a 

bukás megállítását javasló őrangyalokra, ezért a teremtettségben 

a bukás különböző szintű világokat hozott létre, melynek szinte 

az utolsó állomásán van a mi napunk és a körülötte keringő 

bolygók. De még a naprendszeren belül is különböző fejlettségi 

szintű bolygók keringenek, -amelyek valaha a napból lökettek ki- 

engedve a rotáció, vagyis a vonzás törvényének. Keletkezését 

tekintve a föld mint bolygó, a rajta lévő különböző 

szellemtípusokkal, a már meglévő, különböző bolygók kilökött 

salakjából keletkezett, mely salak, láva formájában a bolygók 

között keringett, és a gravitáció törvénye alapján bolygóvá 

vonzatott össze a salakkal kilöketett szellemekkel együtt. A 

lávában „égtek” (tüzes gyehenna) a szellemek is és ahogyan hűlt 

a bolygó felszíne, úgy tisztultak meg a föld gyomrában sínylődő 

szellemek a szenvedéseik révén, hogy amikorra alkalmassá vált a 

föld felszíne arra, hogy emberi testeket is éltessen, akkor minden 

létező kontinensen materializálódott egy-egy emberpár. Mindezt 

megelőzően már a legalacsonyabb hatványban, mint a 
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testesülendő szellemek gondolatai, növények és állatok 

formájában benépesítették a földet, hogy ilyformán a testetöltött 

szellemek a saját gondolataik materializált élő formáitól 

szenvedve, velük együtt tisztuljanak. Ez a szenvedtetve nevelő 

törvény munkája a lélek tisztulására nézve. De nem csak így 

nyilvánul meg a fejlődés törvénye, hanem korlátokat szab a lélek 

köré, melyekbe ha beleütközik, szintén visszahatásokat vált ki. 

Ezektől a korlátoktól gyakorlatilag szenved a lélek, mert nem 

enged teljes kiélést az emberlélek számára és ez bizony kínos 

állapotokat idéz elő. Hiába szeretne akár az érzékiségből, az 

ölésből a harácsolásból stb. nagyot meríteni, a törvény korlátai 

nem teszik lehetővé a teljes kiélést, hanem csak csökkentett 

lehetőségeket biztosítanak, amelyeknek a kiélése még így is 

visszahatásokat váltanak ki. 

 Mindezen törvények megalkotásában és érvényesítésében 

nagy szerepük van a tisztán maradt messiások munkájának. 

Amikor konkrétan a föld megváltásáról volt szó, ezt a feladatot 

maga Jézus vállalta. Tehát a Világ Világossága már jelen volt 

mint „teremtő” a föld fluidjainak összegyúrásánál, a rajta 

kialakuló élet, a halak, a növények, az állatok lelkeinek testbe 

öltöztetésénél és kialakításánál, az első emberpárok 

materializálásánál stb., hogy a fejlődés biztos kezekben tudjon 

haladni az Isten Országa felé. Jézus tehát végig kísérte, vezette és 

irányította a fejlődést és a majdani megszületése lehetőségéhez 

kiválasztott egy szellemcsoportot, amely csoport arra volt 

hivatva, hogy fluidilag kitermelje magában Mária 

megszületésének lehetőségét. Ez volt a zsidó nép, amely nép 

semmiben sem volt különb a környező néptől, ugyanolyan vétkes 

volt, ugyan úgy, mint más népek, tele volt a zsidóság is 

mindenféle bűnös hajlamokkal, de volt ennek a népcsoportnak 

egy olyan tulajdonsága, amelyben különbözött a többitől. Ez az 

egyisten imádatra való hajlandóság volt. Annak érdekében, hogy 

ez kifejezésre juthasson és oly mértékben kifejlődhessen, hogy 
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képesek legyenek majd megismerni és elfogadni az Atyát 

egyedüli Istennek, sokat tűrve és szenvedve a saját hajlamaik 

korlátaitól, mindig zsidónak születtek. Később, amikor már a 

természettörvény komolyabb korlátokat képezett az életük, 

illetve a lelkük köré, még több lelket tisztító nyomorban volt 

részük. Amint a hajlamaik folytán kiléptek a törvény védelme 

alól, a környező nép leigázta és rabláncra verte őket és mint 

rabszolgákat dolgoztatta. Az Úr Jézus prófétákon keresztül 

vezette és irányította őket, de sajnossokakat megöltek a próféták 

közül, amivel szintén kitették magukat újabbnál újabb 

szenvedéseknek. Mária a női lelkeket vette úm. pártfogása alá, 

hogy el tudják viselni a megaláztatásokat és általuk ők maguk is 

megtisztuljanak olyannyira, hogy majdan a „megváltói” 

lehessenek a férfi felüknek.  

Mindaz a sok szenvedés, amely a zsidó népet érte és ezen belül 

a nőket,- mert a szenvedések mellett még úgy voltak tekintve a 

férfiak részéről, szinte mint az állatok,- kifejlesztette bennük a 

Messiás, vagyis a Szabadító utáni vágyat. Ez volt a cél. Mindezt 

gyakorlatilag maga az Úr, a Messiás rendezte így évezredeken 

keresztül.  

És végül is elérkezik az idők teljessége és a zsidó nép nagy, az 

egyedüli üdvözítő eszmék befogadására készül. Próféták hirdetik 

jövetelét, látnokok látják megszületését, hogy felkészítsék a népet 

erre a világon egyedülálló hatalmas eseményre.  

A világot megváltó Hatalmas szellemi lény, aki eddig is 

vezette az „övéit”, a városon kívül, egy rongyos istállóban, egy 

fészerbarlangban, ahol a pásztorok a szükséges felszereléseket 

tartották; ennek a világnak igazságaitól egy sokkal szellemibb 

törvények igazságaiba nyúló törvény szerint jön a világra egy 

szűztől, aki mindeddig a pillanatig, a szellemvilágban szintén 

részt vett a zsidó népnek a Messiás születésére történő 

felkészítésén, testben viszont több mint tíz évig a Messiás 
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megszületésére készült. És megjelenik egy fénycsóva az égen, 

mely egyenesen a barlangba irányul, egyesül a pici testtel és 

néhány perc múlva Mária már imádhatta gyermekét. Amíg a 

Gyermek, a világ Világossága a legszegényebb környezetben, a 

városon kívül, egy szál, a földre terített pokrócon, angyaloktól és 

magas tiszta szellemektől körülvéve materializálódott, azaz a 

világra jött, addig a hatalmasok gyermekei, anyagias és ördögi 

szellemektől övezve, bíborban és bársonyban, békében alusszák 

anyagba tapadt álmaikat, mit sem sejtve arról, hogy egy istállóban 

a leghatalmasabb Király, a királyok Királya, a hatalmasok 

Hatalmasa immár részévé tette magát ennek a világnak, hogy az 

„ember fia” lehessen. De a világ szinte már most nem fogadta be, 

mert ahogyan híre ment egy gyermek csodálatos módon történő 

születésének, már néhány nap múlva keresik ennek a világnak a 

hatalmukat féltő hatalmasai, hogy az életére törjenek.  

 Azt mondja az Írás, hogy az övéi közé jött, de az övéi nem 

fogadták be. És ez a kitaszítottság megmutatkozott a születése 

alkalmával és a halálakor is, mert mind a kettő a városon kívül 

történt. Azt mondja Símeon Jézusról: „Sokak felemeltetésére és 

bukására lesz Izraelben.” Majd az utolsó útján Ő maga mondja: 

„Ó Jeruzsálem, Jeruzsálem, ki megölöd a prófétákat, …hányszor 

próbáltalak egybegyűjteni, mint kotlós a csibéit…” 

 Ez a kitaszítottság végigkísérte az egész életét, mely az 

életének utolsó napjaiban csúcsosodott ki, pedig azt mondja 

önmagáról:  

 „Elérkezett hozzátok az Isten Országa.” „Azért jöttem, hogy 

nekik életük legyen és bővölködjenek.” „Én vagyok a szőlőtő és 

ti a szőlővesszők…”„Kinek mondotok ti engemet? -Te vagy 

Krisztus, az élő Isten fia! - Ezt nem a test és vér nyilatkoztatta ki 

neked, hanem az én Mennyei Atyám. Ezért Te Péter vagy, 

kőszikla és én erre a kősziklára építem az egyházamat, amelyen a 

pokol kapui nem vesznek erőt.” „Én vagyok a jó pásztor, aki 
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életét adja juhaiért…” „Én vagyok a világ Világossága, aki 

engem követ, nem jár sötétségben…” Az emberfiának hatalma 

van a bűnöket megbocsátani.” „Megbocsáttattak a te bűneid, kelj 

fel és járj.” „Az dobja rá az első követ, aki bűn nélkül való! 

Asszony, hol vannak a te elítélőid? Menj, de többé ne vétkezzél!” 

„Én vagyok a mennyből alászállott kenyér.” „Aki nem eszi az én 

testemet és nem issza az én véremet, nincs annak közössége 

velem.” „Egyetek ebből mindnyájan, mert ez az én testem, mely 

értetek és sokakért megtöretik a bűnök bocsánatára és ez a kehely 

az Új és örök szövetség kelyhe az én vérem által, mely értetek és 

sokakért kiontatik a bűnök bocsánatára. Cselekedjétek ezt az én 

emlékezetemre, míg vissza nem jövök.” És aki eszi az Ő testét és 

issza az Ő vérét, minden egyes alkalommal közösségre lép vele 

és megújítja a Vele való örök szövetséget, a szeretetnek és a 

bűnbocsánatnak a szövetségét. „Eljön a Vigasztaló, aki megítéli 

a világot.” (Ez a tizenkét apostol, aki megítéli a tizenkét 

nemzetséget.) „Elküldöm számotokra az Igazságnak Szellemét, 

aki elvezet titeket a teljes igazságra.” „Nem csak ő értük 

könyörgök Atyám, hanem azokért is, akik az ő (az apostolok) 

követőik lesznek…” (Ezek vagytok ti, akik a Pétert, vagyis a 

Névtelen Szellemet követitek.) „Az emberfia a bűnösök kezére 

adatik, megkínozzák, megölik, de harmadnapra feltámad.” És így 

is lett: „Gyertek menjünk innen, mert a sötétség órája ez…” 

„Péter, tedd vissza hüvelyébe kardodat, mert aki karddal öl, kard 

által vész el!” „Te vagy a Krisztus?” (Az örök Ige hangján:) „Te 

mondád, én vagyok!... Mi szükségünk még tanúkra?...”„ Íme az 

ember!” (megostorzáskor): „Asszony fordítsd el rólam a 

tekintetedet.”  

 Majd a kereszten kifeszítve mondja: „Szomjúhozom.” ... 

„Asszony íme a te fiad… íme a te Anyád” „Amint az ajkaim 

elnémulnak, a halottak fognak beszélni.” (Akkor kicsiben, a 

halottak megjelenése a városban, nagyban a Szentlélek tana) 

„Befejeztetett!”  
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Feltámadás: (Megdicsőült, győzelmi, ritkább anyagú testben) 

„Békesség nektek!” „Boldogok akik nem látnak és mégis 

hisznek.”  

 És elérkezett a mennybemenetel napja. A világ Világossága 

kezd még nagyobb mértékben átszellemülni, olyannyira, hogy 

világossága már túlragyogja a nap fényét, és már nem lehet 

belenézni, mert már annyira erős, hogy vakít és az alakját sem 

lehet már kivenni, mert a világ Világossága megmutatta valódi 

diadal fényét, amellyel beragyogja a teremtettséget, azon belül a 

bukott világot. Átvilágít az emberi szíveken és lelkeken. Bevilágít 

a lélek rejtett zugaiba, hogy nyilvánvalóvá legyenek a szív rejtett 

titkai, érzései. De amint emelkedik felfelé, még megduplázódik a 

világ Világossága, mert egy fényözön ereszkedik le érte, amellyel 

a messiás világokban maradt duálfele jött érte, hogy oda belépve 

(nincsenek megfelelő földi szavak) „egyesüljön” a másik, az 

elfogadó felével és közösen emelkedjenek a méltán kiérdemelt 

helyre, az Atya jobbjára.  

 A Messiás befejezte küldetését, melyet emberi szavakkal ki 

nem fejezhető idők előtt kezdett meg és felment oda ahonnan 

lejött, az Ős Napok világába, átadva azt, amit elkezdett, a 

megváltás művét Máriának és a feloldozás és megkötözés 

hatalmát először Péternek, majd Jánosnak és így az apostoloknak, 

majd a tanítványoknak stb.  

És „Amint felemeltetem, mindeneket magamhoz vonzok.” 

Így, engedve az Atya vonzalmának, emelkedett fel, hogy 

mindeneket magához tudjon vonzani és emelni fel a messiások 

világába, hogy beigazolódhassék: „Én vagyok az Út az Igazság 

és az Élet, senki sem mehet az Atyához, csak énáltalam.”  

A felemelkedése alkalmával viszont azt mondta: „Menjetek 

széles e világra és hirdessétek az örömhírt (a befejezett művet) 

minden népnek és kereszteljétek meg őket az Atya, a Fiú és a 
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Szentlélek nevében…. Aki hisz és megkeresztelkedik üdvözül, 

aki nem hisz, már eleve elkárhozott.” Aki hisz, ha mérget iszik és 

eszik, nem árt neki, ha kígyó marja meg, nem árt neki, ha betegre 

teszi a kezét, az meggyógyul…” (Vizsgáljátok meg a hiteteket 

ennek a fényében!!!) 

 A világ Világossága felment, „magával vitte” ugyan a 

Világosságot, mert maga a világosság, de tíz napra rá, már 

visszaküldte a Szentlélek fényében és világosságában azt, amit 

felemelkedésekor úm. „elvitt”. A Szentlélek világossága ugyanis 

nem más, mint az Úr világossága. De azt mondotta és a 

legnehezebb időkben is ez vigasztaljon benneteket:  

 „Én veletek vagyok mindennap a világ végezetéig!” 

* 

Minden emberléleknek úgy a túlvilági, mint a következő 

életét, a jelenkori életének minősége határozza meg. Ennek 

tudatában elhiszitek azt, hogy bármilyen külső ceremónia javítani 

tud bárkinek is a túlvilági életén? Ha valami is ér valamit, 

elsősorban az értük szeretetből mondott ima. Ez az amit 

elsősorban megéreznek és táplálkozni tudnak belőle. De ez is 

akkor tud igazából hatásos lenni, amennyiben az ember hisz a 

túlvilági életben, mert ami legjobban fáj az elköltözzötteknek, az 

az, hogy az emberek lélekben is eltemetik őket, vagyis a 

látszatnak hisznek és nem a valóságnak. A valóság viszont az, 

hogy a szellem csak az elnyűtt, a tönkrement, az elhasználódott 

testet veti le, mint egy tönkrement és elkopott ruhát, de ő maga 

tovább él. De sajnos az emberek nagy százaléka eltemeti a testtel 

együtt a szellemet is, holott a sír nem más, mint egy kapu a másik 

világba, ahol mindenki a neki kijáró helyre kerül, mert az Igazság 

törvényét nem lehet kijátszani.  

Tehát amennyiben egy ember nem a Szentlélek 

világosságában élt, és nem azt követte, kevés világossága lesz 
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neki odaát is, gyújthattok neki akár mennyi gyertyát, sőt 

lángtengerben éghet az egész temető, a sötétségben élő 

szellemnek attól nem lesz világossága, csak ha imádkoztok érte, 

akkor kaphat világosságot. Hasonló a helyzet a szebbnél szebb 

virágkölteményekkel is. Nem érnek semmit, ha azoknak akik oda 

helyezték, cselekedeteiket nem kíséri a túlvilágba vetett hit és a 

szellemi, a két világot elválasztó falakon túlra is áthatoló szeretet. 

Ha nem így éreztek, akkor csak egy „holt testet” díszítetek, amely 

a szellemen nem segít semmit.  

Amennyiben mégiscsak ki akarjátok helyezni a kegyelet 

virágait, megemlékezvén szeretteitekről, felidézvén mindazon 

kellemes emlékeket, amelyeket velük kapcsolatosan megéltetek, 

ne akkor tegyétek, amikor a tömeg teszi ezt, mert az ő törekvéseik 

nem azonosak a ti törekvésetekkel és tompíthatják a ti, a 

szellemvilágot tőletek elválasztó falakon áthatoló szereteteteket. 

Tehát maga az ünnep elsősorban az elköltözött szeretteitek 

iránti szeretetetek újraélesztésére adatott. Ez a fő célja az 

ünnepnek. 

Ada, 2022. okt. 30 
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52 „Mindenszentek” ünnepe Mt. 13. 38.  

Ima 

 Mindenható, örök Atyám! Nem vagyok méltó „nevedet” 

kimondani és tekintetemet hozzád emelni, mert valaha hátat 

fordítottam a Te Szentségednek és valamennyire kiestem abból 

az egységből, amelyben azok élnek, akik sohasem fordítottak 

hátat a Te elgondolásodnak, hanem beleolvadtak abba a 

fluidvilágba, amellyel Te a világmindenséget megalkottad és 

amelyre kihelyezted a megteremtett szellemeket. 

 Nem vagyok méltó a Te általad megalkotott igazságokról 

szólni, mégis csak kérlek, ha magam miatt nem is, de a földi 

testvéreim érdekében, akiket Szent Fiad által meghívtál az 

üdvösségre, kérlek adj erőt Rólad szólnom, hogy elősegíthessem 

az üdvösségre való eljutásukat, mert kiestek a kévékből és mint 

elhullatott, de érett kalászai az aratásnak, kint hevernek a tarlón. 

Segíts begyűjteni őket a hatalmas, mindent elpusztító vihar elől, 

nehogy kint érje őket és hogy teljesen le ne épüljenek.  

 Amen 

Az Úr Jézus nevében köszöntelek benneteket a 

szellemhazából, az Örök Igazságnak és a hamisítatlan, tiszta 

szeretetnek a nevében gyermekem. 

 Az Úr már a születésével, tanításaival, gyógyításaival és 

minden más jellegű csodáival, de főként kínhalálával, 

feltámadásával, a feltámadás utáni negyven napig történő 

munkásságával, amelyet a kínszenvedéseivel és kereszthalálával 

vívott ki és mennybemenetelével hatalmas mennyiségű negatív 

erőktől szabadította meg a világot, a földeteket is, mint egy helyet 

készítve ezzel a Szentléleknek és a Szentlélek munkájának. Ha 

mindezt figyelembe vesszük, akkor az Ószövetségben sokkal 

kevésbé lehetett intenzív a Szent Szellemek munkája, mint az 
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Újszövetségben. Az Újszövetségben a Szentlélek kiáradásával 

kezdetét vette a Szent Szellemek intenzívebb munkája, ugyanis, 

mint azt Ő maga mondta, hogy: „Az emberfia a magvető, a mag 

az Isten Országának fiai…”, ami annyit jelent, hogy az Úr maga 

küldte ki az Isten Országának gyermekeit a világba munkálkodni, 

ugyanis megszűntek azok az akadályok, negatív erők, fluidok, 

mert az Úr magára vette és átemésztette azokat, amelyek 

ellehetetlenítették a Szent Szellemek munkáját. Gyakorlatilag a 

föld további előrehaladását ezen Szellemek kezébe helyezte le. 

Elsősorban Máriának, Péternek, majd nagyon sok missziós 

szellem kezébe, akik mind az Úr megtisztított erőiből merítették 

az erőiket a fáradhatatlansághoz, a halálig történő megszakítatlan 

szellemi munkához, mintegy bele dolgozva magukat és 

vezetetteiket abba az isteni egységbe, amelyből kiszakadtak az 

ősbukás alkalmával. Az Úr lehozta ezt az egységet, vagy 

legalábbis azokat a fluidokat, amelyekből kiszakadtak mindazok, 

akik hátat fordítottak az Isten Országának, az Úr akaratának és 

egyéni útra tértek. (Lásd tékozló fiú allegóriája.) Ezért mondta az 

Úr a nyilvánosság előtt történő megjelenése alkalmával, hogy 

elközelgett az Isten Országa. Elérkezett azokban a fluidokban, 

amelyek úm. Vele lejöttek a földre. Tehát az ember gyakorlatilag 

már a földön bele tudja magát dolgozni ebbe az isteni egységbe, 

ha teljes erőbevetéssel ezen dolgozik. „Elközelgett…” Ez azt 

jelenti, hogy ingyen kegyelemből elérhető ugyan, de nem ingyen, 

hanem az embernek bele kell dolgoznia magát, vagyis bele kell 

tisztulnia ebbe a világba, vagyis ezekbe a krisztusparányokba, 

amelyeket Ő lehozott és itt hagyott a számotokra. Aki nem ezeket 

az erőket hívja segítségül a saját munkájához, az nem a Krisztus 

kertjében dolgozik, az nem ott irtja a gyomokat. De a missziós 

szellemek, akik közvetlen Jézus halála után és az azt követő 

évszázadokban és utána is, az életüket áldozták a krisztusi eszme 

meggyökeresedéséért, szintén Belőle táplálkoztak, mint 

„Szentek”. Igazából az nevezhető szentnek, aki a magasabb 
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szférákból jött a földre és munkásságával: szenvedéseivel, a 

vezetetteket a bűneik beismerésére történő rávezetéssel, 

bűnbánatra való késztetéssel és a szabadulásuk elősegítésével, 

valamint az áldozatkész szeretet fontosságára történő rávezetéssel 

az emberlelkeket közelebb viszi az Örök hazához. Mindehhez 

elsősorban testet kell, hogy öltsenek, és a munkájuk 

eredményeiből a szellemvilágban is tovább folytatják 

munkájukat. 

 Általában a szentek, azaz a ti fogalomkörötökkel élve a 

misszió szellemek, ahhoz, hogy le tudják hozni Krisztus Urunk 

kereszthalálának az eredményeit, nekik is bele kell állniuk a 

Krisztus által meghatározott megváltási útba és nekik is 

részesülniük kell azokban a szenvedésekben, amelyeket maga az 

Úr élt át, csak a saját szintjükön, de hosszú éveken keresztül. Az 

így megtisztított erőket felhasználva és a szellemvilágban is 

tovább szenvedve, sokkal többet tudnak tenni az emberiségért, 

ugyanis ott már együttes erővel tudnak dolgozni . A szenvedéssel 

megtisztítják védenceik szellemi környezetét, fluidvilágát és 

utána ennek helyébe beleültetik az Igét, az isteni lényeget. Ebben 

a feladatkörben dolgoznak már kétezer éve.  

 Ezen munkájuk eredményének ajándéka a III. kijelentés is! 

Eme kijelentés vezetői is mind missziós szellemek, akik 

gyakorlatilag a kétezer év alatt már a fentebb említett módon 

életüket áldozták az Úr eszméjének terjedéséért. Így válhattak a 

kinyilatkoztatások munkásaivá, vezetőivé. Maga „Péter” is azt 

vallja önmagáról, hogy a megváltás angyalainak a harsonáját 

fújja. 

A kétezer év alatt nagyos sok missziós szellem lépett a földre 

és nagyban elősegítette a föld előrehaladását, főként amikorra 

beköszöntött a Szentlélek korszaka. Ugyanis kétezerre már be 

kellett volna fejeződnie mindennek, de akkor azoknak, akik a 

Szellemtan által tértek meg, nem lett volna lehetőségük bejutni az 
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Isten Országába, mert mindazok, akik nem mehettek el, mély 

hajlamokkal rendelkeznek és szükségük van még a 

meghosszabbított kegyelmi időre. Tehát igen csak belenyúltak az 

emberiség fejlődésének menetébe és ezáltal nagyban 

hozzájárultak az emberek előrehaladásához. Ha összességében 

nézzük, hatalmas kegyelmeket eszközöltek ki és hoztak le a 

világra a missziós szellemek, akiket az Úr küldött le a földre az 

Isten Országából.  

A „mindenszentek” ünnepén több mint kétezer éves 

munkásságukat ünnepli a keresztény világ, amelyet ha 

komolyabban megnézünk, hatalmas ünnep kellene, hogy legyen, 

mert sok - sok „szentnek” a munkája nyer ilyen ünnep alkalmával 

elismerést úgy a földön, mint a mennyben. Az Ő szférájuk a 

mártírok szférája, ugyanis mielőtt bemenne bárki is a hetedik 

szférába, előbb valami maradandót kell, hogy adjon a földnek. 

Utána is meg tud születni, vagy a szellemvilágból segíti a 

földlakókat. És ilyen hatalmas szellemeket egyszerre ünnepelni, 

hatalmas áldást hozhat a földre. Ugyanis akkor igazi egy ünnep, 

ha minden külsőség nélkül, teljes szívből és őszinte szeretetből 

fakad. De sajnos azonban, hogy minden a kimutatásra, a 

külsőségekre változik át, annak függvényében, ahogyan az 

emberek maguk is elkülsősiesednek, mert azzal tudják csak 

kimutatni szeretetüket. De ha meg azt nézzük, hogy a missziós 

szellemek csupán szeretetből, semmit sem várva vissza, esetleg 

az Úrnak történő engedelmességet, hisz ők maguk is Néki 

engedelmeskedve Néki dolgoztak, azáltal, hogy értetek, a ti 

elszenvedni valótok egy részét szenvedték el, akkor 

„megérdemlik” a viszont szeretetet tőletek, melyet azonnal 

sugároznak tovább a Mindenható felé. 

Ezért hát azt tanácsoljuk, hogy elsősorban szívvel és lélekkel, 

azaz szeretettel ünnepeljetek, hálákat adván a Mindenhatónak 

mindazokért a segítő szellemekért, akik nélkül talán sokkal 
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lassabban haladt volna előre az Isten ügye és sokan el sem 

juthattak volna a világosságra hanem megmaradtak volna a 

sötétségben.  

Szeressétek teljes szívvel a missziós szellemeket, hogy 

belekapcsolódhassatok az ő viszont-szeretetükbe, hisz ennek az 

ünnepnek is a szeretet felébresztése és nem a külsőségek 

művészies kivitelezése a cél. 

Amen 

Ada, 2022. okt. 31. 
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53 „Én vagyok a Feltámadás és az Élet” 

Ima 

 Kedves Atyám, szívem, lelkem teljes szeretetével borulok le 

a világmindenséget átfogó hatalmas Lényed előtt, hogy 

ismételten hálát sugározzak feléd, jelenleg a szavak szárnyain is, 

azért amiért ismét csak lehetőséget nyújtasz számomra engedni a 

Te akaratodnak, hogy ily módon is dolgozhassak a Te 

szőlőskertedben az emberi lelkek megmentésén, ugyanis az Idő 

nagyon közel vagyon, az aratás immár a végére ért és az elhullott 

kalászok begyűjtésére adsz lehetőséget, amelyet mi nagy hálával 

fogadunk, mert nem szeretnéd azt, hogy egy is elvesszen a tieid 

közül, hanem mindenkit, akinek a neve be vagyon írva az élet 

könyvébe meg akarsz menteni. Erre adtál ma is lehetőséget 

Atyám, amiért az ő nevükben is szeretnék neked hála érzéseket 

sugározni Feléd.  

 Áldd meg kérlek a Feléd közeledni szándékozó gyermekeidet, 

hogy eljuthassanak a feltámadásra, a feltámadás által az Életre, 

mert hamarosan bezárulnak a Mennyek kapui és aki nem 

törekszik eljutni az Életre, az kívül marad a Te Országodon. Ezért 

kérlek, hogy vezess el mindenkit a bűnbeismerésre, tárd fel előtte 

bűnös cselekedeteit és annak következményeit és emeld fel a 

bűnbocsánat szférájába, hogy üdvözülhessen és Hozzád ó Atyám 

szeretetben közelebb kerülhessen. Nem azért, mert 

megbocsátottad a bűneit, hanem mert a bűnbocsánat által 

megtisztulva megnyílhassanak a Feléd történő szeretet csatornák, 

amelyek a bukás által eldugultak és kiapadtak.  

 Add ó Atyám, hogy felemeltetvén a feloldozás szféráiba, ők 

maguk is el tudják engedni a mások, feléjük történő adósságát az 

igazság törvényével szemben, ahogyan Te elengeded az övékét, 

hisz ahhoz, hogy tovább tudjon haladni bárki is a fejlődésben, a 
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feloldozásra szükség van, mert így alkottad meg a fejlődés 

törvényét. 

 Köszönöm neked Atyám, hogy Jézus személyében elküldted 

erre a bűnös földre a Feltámadást és az abból fakadó Életet, mert 

nem kívánod a bűnösnek halálát, hanem azt, hogy a bűnös ember 

feltámadjon és éljen. 

Drága Jézusom, nincsenek kellő földi szavak, de még érzések 

sem, amellyel méltán ki tudnánk fejezni azt a hálát, amelyet 

érdemelsz, annak kapcsán, hogy vállaltad a borzalmas 

kínszenvedést, hogy elhoztad a szellemi és fizikai halál 

birodalmába a bűnből történő feltámadást és az Életet.  

 Örök hála és dicséret szálljon feléd, amiért lehoztad Istennek 

egyik leghatalmasabb ajándékát, a feloldozás kegyelmét, 

melynek érvényesítésére felhatalmazást kaptál és hogy ezt az 

isteni ajándékot tovább is adtad a hozzád hű követőidnek, ugyanis 

elérkezik az emberi lélek fejlődésében az a pont, amikor 

feloldozás és mások feloldozása nélkül nem lehet továbbhaladni. 

Tehát gyakorlatilag szinte minden ember megkaphatta ezt a 

kegyelmet, a mások felé történő megbocsátás kiosztását, mert 

hogy ezáltal mindketten emelkedhetnek, közlekedhetnek Feléd, a 

Hozzád vezető úton és ez a célod velünk. Ennek érdekében 

mindent megteszel, mert nem kívánod a bűnös halálát, hanem, 

hogy minden ember megtérjen és éljen.  

 Köszönöm Drága Jézusom, hogy a Te hatalmaddal, 

bölcsességeddel és erőddel ellátva kiküldted az Isten Országának 

(fiait) gyermekeit a „maradék” megmentésére.  

 Add kérlek Ó Uram, hogy munkásságod által és az ő 

munkájuk révén mindenki be juthasson a megújuló földre, akinek 

a neve be van írva az Élet Könyvébe. Könyörgök hozzád Uram, 

hogy ébressz szeretetet a meghívottak és a választottak szívében 

Irányodba és az „Isten Országa fiai” irányába, hisz akkor sokkal 
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könnyebb a lelkek gyógyítása, megmentése, ha kialakult egy 

szeretetviszony. 

 Köszönöm neked Mária, hogy mint a legtökéletesebb 

paradicsomi teremtmény, és legtökéletesebb missziós szellem, 

mint az isteni élet leghűbb követője és közvetítőjeként jöttél le a 

földre, hogy bemutasd ennek az Életnek alappilléreit: a 

tisztaságot az alázatosságot és a szeretetet. Kérlek terjeszd ki 

fölénk e három fő erényből szőtt hálódat, hogy védelmet 

nyerhessünk a gonosz hálójával szemben. 

Köszönet nektek is, mint az Úr által kiküldött missziós 

szellemeknek, ama hatalmas áldozatos szeretetet, amely révén a 

megváltásunkra törekedtek. Kérlek ne hagyjatok el bennünket 

akkor sem, ha nem mindig sikerül engedelmeskedni az Úr 

általatok leközvetített akaratának, hanem segítsetek rá bennünket 

az újbóli, a feltámadásunkat elősegítő mind tökéletesebb 

engedelmességre, mert ami nem engedelmességből történik az 

mind emberi nagyotakarás. 

 Amen 

* 

Kedves gyermekem, az Úr Jézus nevében köszöntelek 

benneteket a szellemhazából, ahol üresen áll az Úr által készített 

helyetek, de amennyiben Istenre és az Úr által kiküldött szellemi 

vezetésre hallgattok és engedelmeskedtek az isteni akaratnak, 

akkor el fogtok jutni az eddig betöltetlen helyre. Ehhez 

mindenekelőtt engednetek kell, hogy a kegyelem lenyúljon a 

lelketek legmélyére és felhozza onnan azokat a „nehezékeket”, 

amelyek lehúznak benneteket ennek a világnak az igazságai közé, 

vagy amelyek igencsak meggátolják az előrehaladástokat. 

Gyakorlatilag minden (7 fő) bűnötök terén el kell jutnotok a 

szellemi halálból a feltámadásra, mert gyakorlatilag, amíg az 
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embernek a lelki világában bűn él, a lelkének azon területe halott 

és feltámadásra van szüksége ahhoz, hogy élhessen.  

 Ezen az úton az Úr önmagát jelölte meg, mint feltámadást, 

„Én vagyok a feltámadás és az Élet…” és ez az Út gyakorlatilag 

az Örök hazába vezet: „Én vagyok az Út, az Igazság és az Élet, 

senki sem mehet az Atyához csak énáltalam” és mindennek 

ellenére sokan még a jelen időben is, sőt mindinkább a jelen 

időben, egy más, talán lazább utakat keresnek az üdvözülésükhöz, 

csak hogy ne kelljen „meztelenre vetkőzni” Isten, önmaguk és 

mások előtt. Ehhez ugyanis valamilyen szintű élő kapcsolatra, 

befeléfordulásra, egyfajta engedelmességre és alázatra van 

szükség, amit isteni segítség nélkül nem érhet el az ember. 

Mindez mellé, amennyiben az ember mások ellen követett el 

bűnt, bocsánatot kell tudni kérni, amint ezt már oly sokszor 

hangsúlyoztuk. A megbántott félnek viszont meg kell tudni 

bocsátani, mert a saját üdvössége is függ tőle. A megbocsátani 

tudás egyben szeretetpróbát, vagyis az üdvösségre való eljutást is 

jelent.  

 A földi világban a krisztusi út gyermekem nem a lazításnak, a 

pihenésnek és a könnyelmű életvitelnek, hanem a befelé 

fordulásának, megfeszített munkának az útja, mert „Én vagyok az 

Út…” „Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg magát, 

vegye fel a keresztjét…” amit csak akkor tud az ember 

megvalósítani, ha Krisztusnak és Krisztusban, az Ő itthagyott 

fluidjaiban él és tevékenykedik. Ahhoz viszont, hogy mind 

nagyobb mértékben Benne élhessen bárki is, mindinkább ki kell 

takarítani a lelkéből a bűnt, a bűnös hajlamokat és azoknak a 

helyét a lelkében Krisztusnak adni át. Azért mondja az Úr, hogy, 

aki Őt követni szándékozik, annak naponta meg kell tagadnia 

magát, merthogy a földi ember fejlődésre van meghívva és aki 

fejlődik, az közeledik Isten felé, lassan támad fel, és a lelki 

tisztulásához mindig újabbnál újabb megtagadni valóra lel a 
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lélek. Aki nem érzi ezt a vezetést, annak nincs hite, vagyis 

megragadt a fejlődésben, a tisztulásban. Az élő hit az 

fejlődőképes és rendelkezik akkora erővel, hogy az emberi lélek 

bele tudjon kapaszkodni az isteni segítségbe. Akinek nincs kellő 

hite, az erre nem képes. Ezért mondja az Úr, hogy: „Aki hisz, 

üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott.” Ezért is jobb hinni, 

mint tudni. Ugyanis a tudás csak száraz táplálékát képezi a 

léleknek, míg amennyiben hinni tud az ember, bele tud 

kapcsolódni azokba az isteni áramlatokba, vibrációkba, 

amelyekkel élteti az Isten a világegyetemet és elősegíti az egyéni 

szellem visszafejlődését is. Tehát hit nélkül egy lépést sem képes 

a földi ember tenni előre, csak hátra, főként a lelki életben nem. 

A szellemtant Isten a hitetek megerősítésére adta, mert az Úr 

igazságainak valódiságát támasztja alá, bővíti ki a földi ember 

értelmi világában, mert hajlamos az ember nagyon arra, hogy 

saját magának olyan igazságokat állítson fel, amellyel 

körülbástyázza a lelkét és az isteni fény nem tud behatolni a lélek 

mélységeibe. Ezért mondja az Úr, hogy „Ismerjétek meg az 

igazságot, és az igazság szabaddá tesz titeket.” - minden olyan 

téveszmétől, babonás hiedelmektől, ferde irányoktól, 

féligazságoktól, amelyek csak egy bizonyos szintig vezetik előre 

az embert, de üdvösséget nem hoznak. Az igazság sajnos csak 

féligazságokkal rétegezve tud eljutni az emberi szívekhez, de 

ahhoz, hogy az ember üdvözülhessen, mégiscsak a teljes 

Igazságot kell megismernie és követnie. A színtiszta igazság 

viszont: „„Én vagyok …. az Igazság…”. Tehát a színtiszta 

igazság csakis maga Jézus lehet, Akit ha minden nagyotakarás 

nélkül követ az ember, el fog jutni az üdvösségre. Mert sajnos 

hajlamos a felületesen gondolkodó ember arra, hogy azt higgye, 

hogy ha már tudja azt, hogy van reinkarnáció és elhiszi azt, hogy 

közel az idő, azzal már be fog tudni jutni az Isten Országába. Az 

embernek fokozatosan meg kell ismernie önmagát, és napi 

szinten le kell vetkőznie, meg kell tagadnia a kárhozatra vivő 
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hajlamait, amelyet nem lehet csak egy napi megtagadással elérni, 

hanem bizony, hogy sok időt vesz igénybe, amíg az ember győzni 

képes egy - egy hajlama felett. Az igazság tükrében kell az 

embernek vizsgálódnia ahhoz, hogy megismerhesse önmagát. 

Tehát amikor azt mondta az Úr, hogy: „Elküldöm az Igazság 

szellemét (szellemeit), aki elvezet titeket a teljes igazságra.”, 

akkor az nem csak az igazság megismerésére vonatkozott, hanem 

az igazság megismerésével párhuzamosan önmagatok 

megismerésére is, mert így a kettő együtt képezi a teljes 

igazságot. Ebben viszont nagyban a segítségetekre lehet a III. 

kijelentés, konkrétan a „Névtelen Szellem” tanítássorozata, mely 

a lélek mélységeibe és labirintusaiba vezeti bele az emberi lelket. 

Nagyon sok dolog éppen a lélek labirintusaiban található meg, 

mert a bűnök elkövetése által az emberi lélekben labirintusokat 

váj az ördög, ahova behúzódik és onnan hatásokat vált ki. Az Úr 

nagycsütörtök éjszakáján azért engedte meg, hogy a lelki 

világában az ördög labirintusokat vájjon, hogy ezzel a 

szenvedésével az Úr az új és örök szövetséget kötött emberi lélek 

előtt feltárhassa az ördög által vájt labirintusokat, vagyis hogy 

bekövetkezzenek Simeon jövendölései, miszerint: „…A szív 

titkai nyilvánvalóvá legyenek…” (Sajnos sok mindent kivettek a 

Szent Iratokból, többek között ezt a mondatot is.) Tehát ily 

módon minden egyes lépés a lelki életben az Úr érdeme és nem 

saját érdem. Mindannak ellenére, hogy mindig a III. kijelentésről 

beszélünk és annak a kegyelmi kiáradásainak ereje által adunk le 

közléseket, mégis folyamatosan az Úrra reflektálunk, mert 

minden Neki köszönhető, mert: „Kezdetben vala az Ige, az Ige 

Istennél vala és Isten vala az Ige és ez az Ige maga Jézus 

Krisztus.” Tehát János evangélista Jézust nevezi az Igének, akit 

gyakorlatilag mint Istennek mutat be, Aki kezdetben Istennél volt 

és minden Által lett, ami lett. Ige viszont a ti nyelvetekre 

lefordítva lényeget jelent. Azt mondja az Úr: „Legyetek olyan 

tökéletesek, mint amilyen a ti mennyei Atyátok.” Ha már Jézus 
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ezt a hosszú távú célt tűzte ki a bukott szellem elé, akkor ez azt 

jelenti, hogy Ő már ezt a szintet el is érte, mert senki sem kérhet 

mástól olyan dolgot, amelyet ő nem töltött be. Továbbá ez a 

tökéletességet elért Megváltó veletek van minden nap a világ 

végezetéig, hogy biztosítsa számotokra a hozzá vezető utat 

azáltal, hogy Ő maga az Út. Mi ebben az Útban és ezen az Úton 

munkálkodunk értetek, hogy eljuthassatok az Úr által előkészített 

helyre: „Elmegyek és helyet készítek nektek, mert azt akarom, 

hogy ahol én vagyok, ti is ott legyetek, hogy lássátok az én 

dicsőségemet.” 

 A szellemtan tehát ezt hozza közelebb hozzátok, miszerint a 

szellemtani ismeretek nem cél, hanem egy utolsó 

kinyilatkoztatás, eszköz, ennek a célnak eléréséhez. Aki még 

célnak tekinti a szellemtant, az nem értette meg az egésznek a 

lényegét, az a valaki még nem ismerte meg a szellemtan tükrében 

önmagát és akkor még nem is érti meg azt, hogy az embernek mit 

és miért kell naponta megtagadnia. 

 A bűnök elkövetése által kitermelt fluidok, nagyon tapadósak, 

melyek rátapadnak periszpitre és amelyektől nem lehet egy 

egyszeri megtagadás által megszabadulni, hanem folyamatos 

önmegtagadásra van szükség. Az embernek ezt a törekvést látva, 

végül is Isten megkegyelmez és feloldozásban részesíti az embert. 

Ez a teljes szabadulás. És amikor már megszűnnek egy - egy 

hajlamot illetően a kísértések, akkor mondhatja el az ember, hogy 

már valamelyest arra az életre kiszabott tisztulási folyamatának a 

végére ért, mert mindaddig kísérthető az ember, amíg benne él a 

bűnös hajlam, mert ezáltal magához vonzza az ember a kísértést 

és ezáltal a tisztulása érdekében mindaddig kisértéseket szenved 

az üdvösségre meghívott és kiválasztott emberi lélek. 

 A földi embernek fő célja, főként az utolsó időkben, a lelki 

megtisztulása kell, hogy legyen, ugyanis ezért született meg a 

változások világában, („Menjetek ki az útkereszteződésekhez, 
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stb) ahol megkísérthető, mert az anyagi világ és vele együtt maga 

a fizikai test a bukás, vagyis az ellentét produktuma, de 

ugyanakkor a kegyelem által meg is védhető („Ne vígy minket 

kísértésbe…”). Habár az Úr mennybemenetele és a Szentlélek 

eljövetele óta az apostolok mindig is azt hirdették, hogy: „Az idő 

közel van.” Mindannak ellenére, hogy az idő teljessége 2033 

októberének környékére várható, mégis igazuk volt az 

apostoloknak, amikor azt mondták, hogy az idő közel van, mert 

az idő közelsége folyton jelen volt és jelenleg is érvényben van, 

mert úgy a kétezer évnek és az utána következő meghosszabbított 

időnek is, amelyben ti éltek, minden perce kegyelmi ajándék és 

nem érdem, ami annyit jelent, hogy bármikor eljöhet az Úr ítélni 

a világot. 

 Ezért, mindennek tudatában, „Szánjátok oda testeteket égő és 

szent áldozatul…” hogy üdvösségre juthassatok, vagyis, hogy a 

meghívottakból választottakká lehessetek.  

„Amikor zöldel a fügefa, tudjátok, hogy közel a nyár, vagy ha 

piros az ég alja, holnap szél lesz, de az idők jeleit viszont nem 

ismeritek fel?” Mondta ezt Jézus azoknak, akik nem ismerték fel 

az Ő első eljövetelének jeleit. Mi meg viszont azoknak mondjuk, 

akik nem tudnak tájékozódni a jelenlegi időkben és vagy 

közelebbre teszik, vagy kitolják az Úr második eljövetelének 

idejét.  

 De bármikor is jöjjön el az Úr Jézus, nektek az a feladatotok, 

hogy élő hittel a legnagyobb megpróbáltatások közepette is ki 

tudjatok tartani Isten mellett, :„Aki mindvégig kitart, az 

üdvözül.” „Aki hisz üdvözül, aki nem hisz, már eleve 

elkárhozott.” Aki nem hisz, vagyisaz ellentétnek hisz és felveszi 

a sátán pecsétjét. 

 Mindannak ellenére, hogy az utolsó időkben mind nehezebb 

lesz, Isten ajándékba adta a szellemtant, mely kijelentés által 

betekinthettek a rátok, mindannyiótokra következő események 
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szükségességébe és irányított voltába, minek révén élő hitre 

juthattok és elűzhetitek áltata a félelmet, valamint ami még 

nagyon fontos ezekre az időkre, az a duálok találkozása, aminek 

lehetőségét maga az Úr eszközölt ki azon sebével, melyet Cassius 

nyitott meg lándzsájával. Ugyanis a duálszétválás alkalmával 

Isten (a törvény keze által) álmot bocsátott Ádámra. (Akkor 

következik be egy szellem életében az elalvás, amikor egyik 

szférából a másikba megy át, azaz vagy bukik, vagy emelkedik). 

Az elalvás után Isten kivette Ádám oldalbordáját és benyúlt 

Ádám keblébe és onnan kiemelte Évát. (Tehát helytelen a 

fordítás, mert nem az oldalbordából alkotta Isten Évát, hanem 

megnyitotta mellkasát, hogy kivehesse Ádámból Évát, mert mint 

tudvalevő, a duálok esetében az adó fél körülövezi az elfogadó 

felet, mint pl. a dió héja a dió belsejét, az életet adó lényeget. És 

amint a duálok ketté váltak, külön megalkotta Isten Éva testét is. 

Ez a duálszétválás allegóriája a Szent Iratokban. Ahhoz viszont, 

hogy a duálok találkozásának eshetősége megvalósulási 

lehetőséget nyerhessen, Jézusnak ott kellett sebet kapnia, ahol 

Isten „kivette” Ádámból Évát, tehát a szívét szúrták át 

gyakorlatilag és ebből a sebből folyton sugárzó kegyelmi erők 

teszik lehetővé ezekre az időkre a duálok találkozását a földön. 

Azelőtt is voltak duálok, ill. duáltalálkozások a földön, de ezek 

mind missziót vállaló találkozások és munkálkodások voltak 

annak érdekében, hogy a duálok közeledhessenek egymás felé és 

hogy fel is ismerhessék egymást. De ezek a jelenségek főként a 

III. kijelentést követők körében jöhetnek létre, mivel ezen 

kijelentés által lett közismertté téve a duáltörvény, mint igazság. 

Természetesen nem szabad megfeledkezni Mária szerepéről sem, 

ami a duálok női felének a neveltetését illeti. Jézus oldalát főként 

„Ádámok” míg Máriáét szellemfluidikus módon az „Évák” bűnei 

miatt szúrták át. 

 Adja Isten, hogy minél több duálpár egymást felismerve 

találkozhasson és egybe kelhessen, amíg „nappal vagyon”, mert 
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amikor már megtörténik az elragadtatás és szellemi értelemben, a 

földre ráborul a sötétség, akkor már az emberek csak az addig 

megszerzett hitükből és ismereteikből tudnak táplálkozni. Főként 

az elragadtatás utáni időben, amikor már annyira elszaporodik a 

bűn, hogy megszűnik minden szellemi világosság, olyan sűrű, 

fekete fluidok veszik körül a földet, hogy ezeknek hatására 

lelassul a Föld, majd teljesen megszűnik forogni. Ez az állapot 

két nap és három éjjel fog tartani. Ez idő alatt a természettörvény 

salak formájában kilöki ezeket a sötét erőket és megújul a föld. 

Ez az esemény után, amikor kisüt a nap, az már a megújult földet 

fogja megvilágítani. Ettől a napfelkeltétől számítva negyven 

napig fog tartani, amíg az angyalok mindent helyre állítanak. 

Az Úr kegyelme legyen veletek mindenkor, egészen az Úr 

eljöveteléig! 

Ada, 2022. nov. 06. 
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54 „Tartsatok bűnbánatot, mert elközelgett hozzátok az 

Isten Országa!” 

Ima 

 Mindenható, mindeneket betöltő, éltető hatalmas Isten, 

mélységes hálával borulok le a Te mindenhatóságod előtt, hogy 

teljes lényemmel köszönjem meg Neked azt az Életet, amellyel 

megajándékoztál minden Belőled származó lényt, akik 

önmagunkban hordjuk a Te képmásodat. Igaz, ezt a képmást 

eltorzította az ellenszegüléssel, a bukással kialakuló bűn, amely 

elvonta és minden egyes bukással elvonja tőlünk a Tőled kapott 

isteni erőket, minek következtében erőtlenre, idomtalanra és 

torzra zsugorodott össze bennünk a Te Képed és képmásod, 

melyet magunkban hordunk a megteremtésünk óta.  

Bocsáss meg kérlek minden bukásunkat és építs újjá bennünk 

minden eltorzult „formát” hogy minden az eredeti állapotára 

állhasson vissza bennünk. 

Köszönöm Atyám, hogy megváltásunk, vagyis a megtérésünk, 

a megigazulásunk és a majdani megszentelődésünk érdekében 

elküldted számunkra Jézus Krisztust, mint Megváltót, aki magára 

vette bűneinket annak okáért, hogy meggyógyítson minden egyes 

Tőled eltávolodott és ezáltal „megbetegedett” gyermekedet, 

vagyis, hogy befejezze azt a művet, amelyet Te megkezdtél.  

 És köszönöm Neked Atyám azt is, hogy az Úr Jézus 

mennybemenetele után a megmentésünkre egy hatalmas szellemi 

egységet küldtél Máriával, mint égi Édesanyánkkal, valamint a 

soha le nem bukott, vagy már a visszafejlődött, magas, tiszta 

szellemtestvéreinkkel az élen.  

 Dicsőítelek és magasztallak Megváltóm, amiért vállaltad a 

leghatalmasabb horderejű megváltási művet, vagyis, 

szenvedéseiddel és a „Mindeneket magamhoz vonzok”-kal a föld 
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kiemelését a szenvedtetve nevelő törvényből és az isteni szeretet 

világába emelted bele, hogy megvalósítsd az isteni elgondolást, a 

bukott szellemek megváltását. 

 Drága Mária, hálatelt szívvel mondok köszönetet a Te 

személyedért a Mindenhatónak, mert személyedben a 

legtökéletesebb paradicsomi szellemet, Aki elérte a szent hármat, 

küldte le erre a bűnös földre, hogy a legtökéletesebb módon 

azonosulj az Úr kínszenvedéseivel értünk mindannyiunkért, mint 

égi Édesanyánk és Nővérünk, aki, mint társmegváltó és az Úr 

művének teljes jogú folytatója szellemfluidikusan átéltél minden 

kínszenvedést, amiket az Úr átélt. Köszönöm, hogy ezen 

kínszedéseid eredményeként közvetíted imáinkat a kegyelem 

trónusa felé és Általad nyernek meghallgatást.  

 Mi is lenne velünk a Te személyed, a Te tökéletes szentséget, 

tisztaságot és alázatosságot tartalmazó fluidjaid, „védőpalástod” 

nélkül? Sokkal többet kellene szenvednünk, harcolnunk a 

bűneink következményeivel szemben! Köszönöm, hogy velünk 

vagy, valamint azt, hogy az anyai szívedbe zártál mindnyájunkat 

és úgy viszel bennünket a kegyelem trónusához. Földi ember el 

sem tudja képzelni azt, hogy mi mindent köszönhetünk Neked! 

Mennyire fájó az, hogy Téged, a tökéletességet elért szellemet 

egy egyszerű asszonynak, halandó embernek tartanak. Ezen 

testvéreinket is világosítsd meg az Igazságról, és a szeretetről. 

Amen 

 „Tartsatok bűnbánatot, mert elközelgett hozzátok az Isten 

Országa!” Ezt hirdeti a pusztából kijövet Keresztelő János az ő 

hallgatóságának. De maga Jézus is ugyanazt állítja saját 

személyét illetően, amikor megjelent a nagy nyilvánosság előtt, 

hogy „Elközelgett az Isten Országa”. De hogyan is lehet eljutni 

az Isten Országába, gyermekem? Először is meg kell hallani az 

isteni hívást: „Jöjjetek énhozzám mindnyájan, akik 

megfáradtatok és terheket hordoztok.” Jézus ugyanis azokat 
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hívja, akik már belefáradtak a bűneik terhének a hordozásába és 

egyedül, a saját erejükből szabadulásképtelenek, de 

semmiképpen sem azokat, akik még hallani sem akarnak a 

szabadulásról, mert még édes a bűn, de azt nem tudják még, hogy 

csak rohadt gyümölcsöt terem, („A bűn zsoldja halál”) mert ezek 

még nem vágynak kiemelkedni a bűn fertőjéből, hanem amikor 

már belefárad az ember a bűnnel szembeni harcba, amikor már 

arra hívja el az Úr, hogy naponként tagadja meg magát az ember, 

ha követni akarja azt a Pásztort, aki kivezeti gyermekeit ebből a 

bűnös világból egy „jobb legelőre”, mert ezek már ha fájdalmasan 

is, de követni szeretnék az Urukat. Amikor megszületik ez a 

fentebb említett vágy és amikor már van kellő hitük az ilyen 

lelkeknek, akkor kiküldi szolgáit az Úr, hogy szedjék össze az élet 

fáradt vándorait, akik a keresztjük súlya alatt az út porába 

roskadtak bele, hogy ki legyenek emelve és tovább folytathassák 

útjukat az isteni vezetés alatt. De akiket még leköt a „feleséget 

vettem, a hat iga ökröt vettem” vagyis a „törvényes” érzékiség és 

az anyagiasság, azok még nem akarnak eljutni a menyegzőre.  

 De mindezidáig hogyan lehet eljutni és az Isten Országába 

bejutni? Erre a kérdésre Keresztelő János adja meg a választ: 

„Tartsatok bűnbánatot(!) mert elközelgett hozzátok az Isten 

Országa”  

De nem csak ezt mondja, illetve hirdeti, hanem továbbmegy és 

azt mondja, hogy a (gőgből keletkezett) halmokat és hegyeket 

hordjátok el (alázatossággal) és a (paráznaság) mélységeket 

töltsétek fel (tisztasággal) hogy simává legyen… Ez szinte 

teljesen megegyezik a „hat iga ökör” és a „feleséget vettem” 

példájával az Úrnak, mert az anyagiasság alapja a gőg, míg a 

paráznaság mélységei viszont a „feleséget vettem” 

példabeszéddel azonos. Sőt mi több Mária az ő hálaénekében 

szintén kihozza a gőg tűrhetetlen voltál, amikor azt mondja: „A 
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gőgösöknek ellenáll, letaszítja (maguk alkotta) trónjukról, míg az 

alázatosakat felmagasztalja.” 

A jelenkor idejében a III. kijelentés médiumain keresztül mi is 

azt hirdetjük nektek, amit annakidején Keresztelő jános hirdetett 

hogy „Tartsatok bűnbánatot(!)”, mert (elközeleg) elközelgett 

hozzátok az Isten Országa. 

Ahogyan akkor Jézus személye által az emberekhez 

leereszkedett az Isten Országa, úgy most nagyban közeleg el a III. 

kijelentés munkája által a megújult földön az Isten Országa. 

 De miért is kell gyermekem bűnbánatot tartani ahhoz, hogy az 

ember eljuthasson a feltámadásra, vagyis az Életre, hogy 

bejuthasson az Isten Országába? Azért mert ahogyan távolodott 

Istentől a szellem a bukás révén, úgy veszített az erejéből, míg 

olyannyira elerőtlenedett, hogy szellemileg megmerevedett, 

halottá lett. De ahhoz, hogy vissza tudjon jutni oda ahonnan 

valaha eltávolodott, magára kell szednie az elvesztett erőket, és 

újjá kell lelkileg épülnie. De mivel elvesztett minden lelki 

vagyonát, ezért „idegen” erőkre van szüksége, hogy 

valamennyire is újjá tudjon épülni. Ezeket az erőket csakis 

Istentől lehet újból megkapni, mint újjáépítő, újjáteremtő erőket. 

Az eredeti teremtéssel ellentétben, amely egyik pillanatról a 

másikra történt, a bukott szellemek újjáteremtése fokról fokra 

történik. Isten nem hagyta el a szellemi halálba süllyedt 

szellemeket sem, mindannak ellenére, hogy megszűntethetne 

minden elfajult életmegnyilvánulást, ez helyett esélyt ad az 

újjáteremtési folyamatokra, hogy „Senki el ne vesszen, hanem 

minden (szellem) ember üdvözüljön.” Isten „Nem kívánja a 

bűnös (sem szellemi, sem fizikai) halálát, hanem azt szeretné, 

hogy megtérjen és éljen. Isten hazahívó szava tehát egészen a 

szellemi halálig kiterjedt, hogy újjá élessze azokat is, akik annyira 

ellene fordultak, hogy „belehaltak”, pontosabban egy szellemi 

merevség állapotába kerültek az Istentől való eltávolodás miatt. 
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Ez azt jelenti, hogy annyira erőtlenné váltak, hogy semmilyen 

szellemi tevékenységre nem voltak alkalmasak, mert az isteni erő 

híján elvesztették szellemi öntudatukat és elkábulva hasonlókká 

lettek a halotthoz. 

 Ez volt a legmélyebb pont, amelyre le tudott süllyedni egy 

szellem, de nem minden szellem bukott ennyire mélyre. Voltak 

olyan csoportok, amelyek sokkal előbb megálltak a bukással és 

vezekléseket vállalva tisztulásuk érdekében elindultak visszafelé 

ama állapot felé, ahonnan elkezdtek hátat fordítani az isteni 

elgondolásnak, ti. annak, hogy elérjék az Isten által elgondolt 

tökéletességet. Ezáltal a teremtettségben egy fejlődési és bukási 

skála alakult ki, amelyen nektek is végig kell haladni, ahogy 

haladtok felfelé az elhagyott világok felé. A bukás folyamata 

hozta létre gyakorlatilag az ún. másodént, a másként 

gondolkodást, de a lelket is. Ahogyan süllyedt a szellem, úgy 

alakultak ki annak a szintű világnak megfelelően, ahol éppen volt 

a szellem, a szellemtest is, a maga szerveivel. A lelki szív, stb és 

utoljára a nemző szervek. Ha megnézitek a magasabb világ lakóit, 

ahol a szaporodás nem a nemi érintkezés útján történik, nincsenek 

nemi szerveik. „Akinek van füle a hallásra, akinek van szeme a 

látásra…” - mondja az Úr. Bizonyosan nem halláskárosultakról, 

vagy látássérültekről beszélt az Úr, hanem kifejlett lelki 

szervekről, amelyekkel a lélek tájékozódni tud a lelki dolgokban. 

Mindezeket a lelki szerveket különböző rezgésszámú erők éltetik, 

amelyek a bűn elkövetése által erőtlenekké válnak és ennek 

hatására megbetegednek a különböző testi szervek is. Az Úr 

amikor valakit meggyógyított, gyakorlatilag ezeket az 

erőhiányokat pótolta (és ti is ha delejeztek, ugyanezt teszitek) és 

helyreállította a lélekben, a lelki testben az erőáramlásokat. Ezek 

a regenerált erők utána meggyógyították a testet is. De ehhez az 

Úr esetében is egy bizonyos kis időre volt szükség, a bűn fokától 

és a pótolandó erők hiányától, valamint attól függően, hogy 

melyik beteg szervről volt szó. Amikor a vakot gyógyította meg, 
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a kezébe egy kis földet vett, nyálával összekeverte, sarat csinált 

és rákente a vak szemére. Amíg az ember elment a tóhoz, hogy 

lemossa a szeméről a sarat, addig gyakorlatilag meggyógyult a 

beteg lelki és fizikai szerv is. De nagyon sok beteget azonnal 

meggyógyított, sőt négy napos halottat is azonnal feltámasztott. 

Habár Lázár gyógyulása esetében az ő feltámasztása sem abban a 

pillanatban kezdődött, amikortól azt az emberek látták, hanem 

előbb, mert ahogyan az Úr feltámadása, úgy Lázár feltámasztása 

is egy magasabb törvénynek a folyamata volt. Az Úr ugyanis egy 

a törvényből soha ki nem lépett szellem volt, tehát akkor a földön 

is mindent törvény szerint cselekedett. A halottak feltámasztása 

is törvényes cselekedet volt, aminek a végbemeneteléhez egy 

bizonyos időre volt szükség. Amikor az Úr bárkit is 

meggyógyított, szinte minden alkalommal hozzátette: „Menj, de 

többé ne vétkezzél, nehogy ettől valami még rosszabb jöjjön rád.” 

És ez a felhívás volt a döntő amellyel az Úr rámutatott a 

betegségeknek a gyökerére, a bűnre, vagyis arra, amit Pál is említ: 

„A bűn zsodja a halál.” És itt mutatkozik meg gyakorlatilag a 

„Tartsatok bűnbánatot…” szükségessége! Amikor ugyanis az Úr 

meggyógyított valakit és felhívta a figyelmet arra, hogy többé ne 

kövesse el az őt beteggé tevő bűnt, akkor gyakorlatilag rá is 

világított a betegséget okozó bűnre is. Tehát a beteg nemhogy 

csak gyógyultan, de lelkileg megigazultan távozott. Ezért írja 

Jakab apostol: „Ha beteg van köztetek… valljátok meg 

egymásnak bűneiteket…és a beteg, ha Isten akarja meggyógyul.” 

Mindebből következik az, hogy különböző bűnök különböző 

betegségeket idéznek elő és már a betegség megjelenésével 

következtetni is lehet az elkövetett bűn nemére. Tehát ahhoz, 

hogy az ember meg tudjon úgy lelkileg, mint testileg gyógyulni, 

meg kell szabadulni a bűnös hajlamaitól, mert nem azzal válik 

valaki bűnössé, hogy bűnt követ el, hanem azért bűnös valaki, 

mert a lelkében él a bűn. „Aki bűnös vággyal asszonyra tekint, 

azzal már bűnt követett el az ő szívében.” A tett elkövetése már 
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nem a bűn, hanem az ítélet kategóriába tartozik. És ahhoz, hogy 

valaki be tudjon jutni az Isten Országába, fel kell tudni ismernie 

a bűnös hajlamait, és kiirtani azokat, hogy ne szüljenek ítéletet, 

hanem meg tudjon tisztulni a felismert bűnöktől, mert csak akkor 

tud bejutni az: „…elérkezett az Isten Országa.”-ába.  

 A felfelé történő visszafejlődés során lassan, -ahogy 

kialakultak a lelki szervek- meg kell tisztulnia a léleknek és vissza 

kell fejlődnie, amíg a szellem eléri az elveszített állapotokat. A 

lelki ruhának tehát teljesen meg kell tisztulnia, mert a szellemnek 

ez képezi a megjelenési formát még tiszta állapotában is. Erre 

szolgál a bűnbánat, a beismerés, vagyis a megtérés, a megigazulás 

és a majdani megszentelődés. De ez a tisztulás csakis fokozatosan 

megy. Sok hajlam le van zárva az ember előtt és egyszer csak 

mint derült égből villámcsapás tör elő az alsóbbrendű énből olyan 

hajlam, negatív tulajdonság, amelyről addig nem is tudta az 

ember, hogy létezik. De ebben az esetben is csak egy bizonyos 

része kerül felszínre és nem az egész hajlam, ugyanis ebben van 

Isten hatalmas irgalma és kegyelme, hogy mindig csak annyit 

enged felszínre törni az ember lelkéből, amely „mennyiség” talán 

nem temeti maga alá a lelket, hanem, ha valamennyire is azonos 

léptekkel halad a kegyelmi idő haladásával, akkor le tudja győzni 

a feltörő káros tulajdonságokat. Az ember tehát ez okból 

kifolyólag még saját magát sem ismeri, nem hogy a másikat és 

mégis oly könnyedén ítélkezik mások felett. Amikor viszont 

megtörténik az ítélkezés, az ítélkezőnek is a más felnyitott 

hajlama mellett a megítélt hajlamot is felnyitja, amire nincs 

felkészülve az ítélkező és megtörténik a bukás, aminek a 

gyógyítása viszont azután újabb szenvedéseket idéz elő. Ezért az 

lenne a legcélszerűbb, ha az ítélkező, a felindultság helyett 

megpróbálja a másik helyébe belehelyezni saját magát és 

megvizsgálja azt, hogy ő hogyan viselkedne annak a másiknak a 

helyében. És ha az ember valamennyire is lelki életet él, mégis 

csak rá kell jönnie arra, hogy saját magában is felismerhetők 
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ugyanazok a tulajdonságok, amelyeket elítélt és rádöbben arra, 

hogy hol található meg az ítélkezés utáni szenvedéseinek 

gyökere, -mivel a szenvedéseknek eleve az a céljuk, hogy az 

ember figyelmét a problémák gyökeréhez vezessék el és hogy 

kigyógyítsák a lelket- ezért előbb, vagy utóbb az embernek arra 

is rá kell jönnie, hogy az ítélkezéssel saját magának árt, mert hogy 

olyan plusz terheket vesz magára, amelybe belebukik. Ha nem 

így lenne, akkor az Úr nem mondta volna: „Ne ítélj, hogy ne 

ítéltess.” Amíg az ember az ítélkezés “igazságában” él, addig ez 

az “igazság” szerint lesz ő is megítélve és ez gyakorol rá 

visszahatást. Mindennek ellenére, az ítélkezés egy játszi 

könnyedséggel elkövetett cselekedet, amelynek végül is gőg és az 

ebből adódó fölényesség az alapja, amely hozzáállás abból indul 

ki, hogy amit a másikban megítélek, azt azért teszem, mert én ez 

felett már felette állok és jobban tudom, mint az a másik, aki az 

ítéletem tárgyát képezi. Mivel a gőgnek is „ezer, meg ezer” 

megjelenési formája van, azonban mégis, az ítélkezés felett, mint 

tulajdonság felett is bűnbánatot kell tartania az embernek, mert az 

alázat és szeretet hiányáról tanúskodik, és csak az alázatos embert 

emeli fel Isten. Akinek a szívében szeretet van, az megérti a 

másikat és együtt tud sírni a sírókkal és együtt tud örülni az 

örvendezőkkel. Tehát főként az ítélkezik a másik felett, akinek a 

szívében kevés szeretet van. Sajnos azonban, hogy a földi ember 

sok esetben nem tud együtt sírni a másikkal, az együttérzés 

helyett inkább ítélkezik, pedig az irgalmas szamaritánus példája 

éppen a szeretetnek az együttérzésben történő 

megnyilvánulásáról szól és mégsem követik Jézusnak eme 

példabeszédét. Örvendezni mással szintén nehéz feladata a 

léleknek, mert ahhoz, hogy valaki örülni tudjon más örömének, 

szintén egyfajta önzetlenségre van szükség, ugyanis olyanok az 

emberek, hogy minden örömet jelentő eredményt saját maguknak 

szeretnének begyűjteni. De amennyiben az ember nem önző és 

kárörvendő, hanem szereti embertársát, akkor nem teszi ki az 
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ítéletnek és gúnynak a tárgyává, hanem, ha mégis olyan valamit 

lát a másiknál, amelyet ő szívesen megítélne, akkor a szeretet 

mégiscsak azt diktálja, hogy a másikat a szeretet szemüvegén 

keresztül nézze és lássa és az ítélet helyett inkább felmentse a 

vádak alól. De ez nem azt jelenti, hogy magát a cselekedetet nem 

kell „megítélni” (de nem ítélkezni), de igen, de az elkövetőt 

viszont szeretni kell. Maga az Úr is így tett. Isteni hatalmából 

adódóan, amikor gyógyított, azt mondta: „…menj, de többé ne 

vétkezzél.” és ebben benne foglaltatott a betegség alapjaira 

történő rávilágítás is, ami bűnbánatot kellett, hogy 

eredményezzen az emberi lélekben. Maga az Úr sem ítélt el 

senkit, azt Istenre bízta, amelyet jól illusztrál a házasságtörő 

asszony esete:  

 „-Asszony, hol vannak a te elítélőid? (Agyonkövezőid) 

 -Nem tudom, elmentek Uram. 

 -Akkor én sem ítéllek el!, Menj, de többé ne vétkezzél!” 

 Jézus tehát feloldozta a házasságtörő asszonyt és nem engedte 

agyonkövezni, mert a Vele történő találkozása az asszonynak és 

a feloldozás ténye bűnbánatra indította az asszonyt és ezáltal a 

javulás útjára térítette őt, de ha meghalt volna az asszony, akkor 

a szellemvilágban már nem lett volna lehetősége sem a 

bűnbánatra, sem a további tisztulásra. És azóta a házasságtörő 

asszony már a magas szellemvilág boldog lakója, ahonnan 

bűnbánatra és ezáltal az Úrhoz közelebb segíti a hasonló 

hajlamokkal küzdő földi testvéreit, ugyanis így hálálja meg az 

Úrnak azt, hogy nem ítélte el, hanem ráhelyezte a bűnbánatnak és 

a gyógyulásnak az útjára. (Ti is ezt teszitek, amit az Úr tett ezzel 

az asszonnyal, ha meg tudtok bocsátani a veletek szemben 

elkövetett vélt, vagy valós sérelmeket megbánó személynek.) 

Habár nem minden esetben történik így az Úrral való találkozás: 

„Menjetek… és szedjétek össze a bénákat, a vakokat, a 

sántákat…(a bűn sebesültjeit) és vezessétek el a nagy 



535 

 

menyegzőre.” Tehát, amennyiben „részleges” bűnbocsánatot kap 

az ember, akkor a bűnbocsánat után következik a vezeklés, amely 

megmutatja a bűn eredményeit és egyben gyógyítólag hat a lélek 

azon sebeire, amelyeket a bűneivel okoz magának az ember. 

Az Úr ítélkezhetett volna az asszony felett az isteni hatalmánál 

fogva, de nem az volt a célja, hanem az, hogy az asszony 

„megtérjen és éljen”. Az ítéletet a végítéletre bízta, ama tizenkét 

apostolra, akik majd levezetik az apokaliptikus időket és 

megítélik Izrael tizenkét nemzetségét, vagyis a földön élő, az 

üdvösségre meghívott tizenkét embertípust. Éppen azért jött Ő, 

hogy már akkor a földre leselkedő „végítélettől” megmentse az 

emberiséget. 

De amennyiben mégis ítéletet akart volna tartani, megtehette 

volna, mert benne nem volt semmi abból a sok bűnből, amely a 

földi emberben él. Ugyanis csak akkor szabad bárkit is nem 

megítélni, hanem szeretettel figyelmeztetni, ha abból a hajlamból 

már valamennyire is kiemelkedett az, aki figyelmeztetni szeretné 

a másikat, mert ha még nem gyógyult ki, akkor az ítélkezik, 

ugyanis azt ítélitek meg a másikban, ami bennetek is bennetek 

van, és így az ítélkezés visszahatva célba tud találni és gyógyító 

szenvedéseket, a törvényben negatív vibrációkat eredményez. De 

az Úr, akiben semmi bűnös hajlam nem volt, mégsem ítélkezett, 

hanem, amikor már az emberi lélek eljutott a kellő bűnbánatra, - 

mert hogy „tartsatok bűnbánatot” - feloldotta őt a kárhozatba, a 

halálba vivő következmények alól. Maga a törvény soha nem 

oldott fel senkit a visszahatásoktól, nem is az a szerepe, hanem 

az, hogy az embert lesújtsa és hogy majd csak egy következő 

életben kaphasson az egyén javulási lehetőséget. Ez az 

Ószövetségben így is történt a zsidósággal. Amint bűnt követtek 

el, agyonkövezték a bűnöst, vagy háborút engedett rájuk az Úr, 

és ott vesztették az életüket stb. Mivel azt mondta az isteni Követ, 

hogy nem eltörölni jött a törvényt, hanem betölteni, ezért nem is 
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törölte el, hanem aki odáig jut a süllyedésben, hogy meg kellene 

halnia, de ha bűnbánatot tart az egyén és ha többet használ neki 

az élet, mint a halál, mint a házasságtörő asszony esetében, akkor 

a „halál pillanatában” egy újabb esélyt kap az ember és összevont 

testöltésben részesül. Ez az Úr Jézus megváltó munkájának az 

ajándéka, ill. eredménye. Az Ószövetségben ilyen lehetőség nem 

volt, habár az emberi, kárhozatra vivő hajlamok most is ugyanúgy 

megvannak az emberben, mint kétezer évvel ezelőtt és ugyanúgy, 

mint az Ószövetségben, csak mivel a Jézus által megnyitott 

kétezer év, kegyelmi idő, amelynek a megjelenéséért oly sokat 

kellett szenvednie az Úrnak és amelyet a korszakzárás tett 

szükségessé, ezért más, a szellemvilágból sokkal nagyobb 

segítség igényelhető, így az összevont testetöltés is, ami annyit 

jelent, hogy az illető feloldozást kap és nem hal meg, hanem egy 

„csoda” folytán további lehetőségeket kap az életre. Az összevont 

testetöltés tehát egy kegyelmi törvény, amelyben a házasságtörő 

asszony is részesült, pedig igen komoly vétkeket sorolt fel az 

Atya, amikor Jézus az asszony esetében feléje fordult tanácsért és 

Jézus a porba írta a választ: Paráznaság, házasságtörés, lopás, 

gyilkosság stb. és mindezek a másod énné vált bűnök az ősbukás 

következményei, ezért azzal a céllal jött le az Úr és vállalta a 

mindeneket megtisztító kínszenvedéseket, hogy lépésről lépésre, 

tisztulásról tisztulásra visszavezesse a bukott szellemeket az 

ősbukás előtti állapotokba. Annak érdekében, hogy onnan már ne 

történhessen meg egy újabb bukásnak még az első, a szellemet 

megfertőző gondolata sem, és hogy a megfertőzött értelem a 

bukott világokon megtisztulhasson, az Urat brutális módon, 

háromfajta tövisből szőtt koronával „megkoronázták”, aminek a 

fájdalmait a szellem megfertőzött értelmének a megtisztulása 

érdekében vállalt és ajánlott fel mennyei Atyjának. A korona egy 

süveg formát alkotott, melynek a felső része zárt volt és hátul volt 

összekötve a fonat, amely befödte a homlokát és a fejének felső 

részét. Minél mélyebbre süllyedt egy szellem, az értelme annál 
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inkább megfertőződött az ellenszegülés gondolatától, amely 

állapotából az értelemnek vissza kell tisztulnia a fejlődés 

folyamán. Az a tény, tehát, hogy ti valamennyire is fel tudjátok 

fogni a az igazságnak csak egy bizonyos kis részét is, -ugyanis a 

tanulás végtelen és így örökkévalóságokon keresztül tart- az Úr 

Jézusnak és az Ő kínszenvedéseinek köszönhető és nem a saját 

érdemeteknek. Pedig az ember nagyon hajlamos arra, hogy 

önmagát kellő erősnek, okosnak tartsa és ennek következtében 

aztán jönnek a gőgöt leépítő bukások, amelyek nem kímélnek 

senkit, aki önmagában és nem az Úrban bízik. Csak példának 

említeném, hogy hasonlóan járt Péter is, aki szinte „joggal” 

jelentette ki azt, hogy kész az Úrral még a halálba is menni, hisz 

annyi kibeszélhetetlen szépet, igazat, annyi fenséges csodát élt át 

az Úr mellett, hogy valóban úgy érezte, hogy kész meghalni az 

Úrért. De Péter előtt még évtizedek álltak, munkálkodni az Úr 

szőlőjében, amelyet ő nem tudott. De az Úr igenis tudta, hisz 

belelátott Péter túlbuzgóságába és vakmerőségébe és olyan 

élethelyzetekbe állította bele, amelyekben Ő nem támogatta, mert 

Péternek nem az volt a hivatása, hogy az Úrral együtt haljon meg, 

hanem az, hogy ez 99 éves korában történjen meg. Ezért hát Péter 

teljesen elbátortalanodott, amikor a halálnak a lehetősége ridegen 

meredt eléje és elárulta az Urat. Tehát bárki is Isten útján akar 

járni, azaz aki a nagy apokaliptikus időket el szeretné kerülni és 

el szeretné hagyni a földi szférákat, mindenekelőtt 

engedelmességre van szüksége és nem emberi nagyotakarásra. 

Ugyanis az engedetlenség volt az ős bukás oka, tehát az 

engedelmességet kell visszaépíteni ahhoz, hogy tovább tudjon 

haladni a földi ember. Erre az elragadtatás ad igazából 

lehetőséget, amit szintén az Úrnak köszönhettek. Ugyanis amikor 

emelkedett fel a mennybe, azaz az általa nyitott föld feletti 

szférákon át, teste gyakorlatilag szétsugárzott, elemeire oszlott 

szét, amely parányokat itthagyott minden Őreá vágyódó 

emberlélek számára, mint táplálkozási lehetőséget. Az Úr ezzel a 
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cselekedetével törvényesítette gyakorlatilag az elragadtatást, mint 

a testből történő kiemelkedés lehetőségét. Igaz, az 

Ószövetségben, mint Jézus mennybemenetelének és az 

elragadtatás előképeként Énok elragadtatott és nem látott halált 

vagyis szelleme azon a szinten volt, hogy testének anyaga nem 

esett a romlandóság törvénye alá, hanem romolhatatlanná vált. 

Ennek a törvénynek, azaz a dematerializáció törvényének 

érvényesítésével történik meg majd azon emberekre nézve, -akik 

elérték a negyedik szférát,- a földön az elragadtatás. Míg az Úr 

testének részecskéit az emberiség táplálására fordította, addig az 

elragadtatottak viszont a testük szétsugárzott erőit átviszik az Új 

Világba, hogy ott testtet alkothassanak maguknak belőle.  

 Egy korszak lezárása előtt ugyanis Isten fokozatosan kivonja 

Önmagát a világból és népek, nemzetek omlanak össze és 

tagadják meg Atyjukat. Így aláhullanak a sötétségbe, ugyanis 

ezzel az isteni cselekedettel megszűnik a kegyelmi törvénynek 

minden tartóoszlopa és gyakorlatilag összeomlik a világ és 

mindenki, aki addig nem érte el a negyedik szférát, vagy legalább 

is, akinek kihalt a hite a nagy megpróbáltatások miatt. Ezért 

szorgalmaznánk gyermekem a világtól való teljes elszakadást és 

a Mindenható Istennek való élést, amely nem megy bűnbánat 

gyakorlása nélkül, csak a Szentlélek világossága által történő 

befeléfordulással, az Isten gyógyító erejének történő 

engedelmességgel, hogy megtisztulhassatok a Báránynak 

Vérében, vagyis a fentebb említett fluidok rátok gyakorolt hatásai 

által, hisz az idő nagyon közel van, közelebb mint gondolnátok, 

főként ha azt vesszük figyelembe, hogy felgyorsultak az 

események és nincs idő „Pató Pál úr módjára” viselkedni, hanem 

együtt kell haladnotok gyermekem a felgyorsított eseményekkel, 

mert aki hitetlenségből, vagy gyávaságból elmarad, kívül marad 

az Isten Országán. Pedig jelenleg is azt mondjuk Keresztelő 

Jánossal együtt, hogy „Tartsatok bűnbánatot, mert elközelgett 
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hozzátok az Isten Országa!” És az Isten Országa valóban 

elközelgett, már csak egy karnyújtásnyira van tőletek és nem 

mindegy hogy hogyan és mikor juttok be oda! Az elragadtatás 

alkalmával-e, vagy végig kell élnetek az összes borzalmat, amire 

azt mondja az Úr, hogy a világ kezdete óta nem volt és nem is 

lesz soha! 

„Az ajtó előtt állok és zörgetek és aki beenged engem, azzal 

vele vacsorálok.” 

Gyermekem, közeledik a karácsony, takarítsátok ki a 

„tartsatok bűnbánatot” által a lelketeket és engedjétek be a 

szívetekbe, lelketekbe a kisded Jézust és növesszétek Őt naggyá, 

mert szükségetek lesz Rá az elkövetkezendő időkben!  

„Keressétek és kutassátok Isten Országát és annak Igazságát”, 

ez esetben a tiszta szellemtani igazságokat, mert az Igazság 

szabaddá tesz titeket.” De ne álljatok meg ismeretek 

gyarapításánál, hanem lépjetek tovább a szeretet felé, mert: 

„Ismerhetem az összes titkokat, de ha szeretet nincs bennem, mit 

sem érek.”  

 Ne kövessétek azokat, akik azt hiszik magukról, hogy már 

„mindent tudnak” mert azok már nem keresik az Isten Országát 

és annak igazságát, mert már „elteltek vele ” és nem keresik azt, 

vagyis önteltségükben bezáródtak Előtte. 

Isten irgalmas szeretete legyen és maradjon veletek 

gyermekem! 

Amen 

Ada, 2022. nov. 13 
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55 „Azért jöttem, hogy nekik életük legyen és bőségben 

legyen” 

Ima 

Mindenható Atyám, mélységes hálával borulok le a Te 

mindenhatóságod előtt, amivel lehajolsz a bűnös világokra, hogy 

mindazt az erőt és az isteni tulajdonságokat, amit a bukott 

szellemek bukásukkal elvesztettek, Benned megtalálhassák és a 

mindenhatóságod által újjáépülhessenek. Eme isteni 

„tulajdonságod” nélkül nem lenne semekkora lelki - szellemi 

újjáépülés, gyógyulás és növekedés sem, hanem minden szellem 

megmaradna abban az állapotvilágban, amelyet bukásával 

kiépített magának. Tehát kedves Atyám, kérlek légy irgalmas 

hozzánk, Tőled messze esett gyermekeidhez, mert szükségünk 

van Rád, a Te mindenhatóságodra és a szellemünk 

gyógyulásának megfelelő kegyelmi hatásaidra. 

 Köszönöm Atyám, hogy a Te Szent Fiadban, az 

„emberfiában” lehajoltál hozzánk és egy bőséges lelki és szellemi 

életet tettél lehetővé Általa, amely Élet által újjáépülhet a Te 

képmásodra és hasonlatosságodra a szellemünk, mert a bukással 

elvesztettük a hozzád való hasonlóságot is és a bukás által az 

ellentét képét és hasonlatosságát öltöttük magunkra. Újra és újra 

arra kérünk Atyám, hogy bocsásd meg az összes bukásunkat és 

teremts újjá bennünket, hogy ezáltal az újjáteremtési folyamat 

által visszanyerhessük az eredeti kinézetünket, vagyis azt a 

formát, amelyre Te minket megalkottál. Adj erőt követni ezeket 

az újjáteremtési folyamatokat, amelyeket a bukás eredményeinek 

a megtagadásával és a kitermelt negatívok részleges 

elfogyasztásával tudunk csak asszimilálni a lelkünkben. Ezért hát 

kérlek jóságos Atyám, hogy folyamatosan küldj segítséget a 

földre, a bűneik következményeivel küzdő, vergődő 

gyermekeidnek, hogy addig amíg be nem zárulnak a mennyek 

kapui, megtisztulhassanak, begyűjtethessenek ők is ama mennyei 



541 

 

csűrbe, ahova a nagy aratás alkalmával az érett búzaszemek már 

begyűjtettek. 

 Köszönöm Uram Jézusom neked, hogy lejöttél hozzánk, az 

Anyától nagyon messze került gyermekeidhez és hogy az Atya 

lehajolhatott Általad hozzánk. Mélységes hálával adózunk ezért 

neked, mert ahogyan Te csak Mária méhében tudtál megfoganni, 

úgy az Atya csakis Benned tudott lehajolni erre a mélyen elesett 

világra. Köszönet és hála illet Téged Uram, amiért lehoztad 

nekünk az elvesztett Életet, és annak bőségét. Add, kérlek, hogy 

kitakarítva a mi lelkünket, be is tudjuk azt fogadni. 

Hálás vagyok Neked is Mária, amiért vállaltad Jézus anyjának 

a misszióját, és az ezzel a misszióval járó összes szenvedést, az 

emberiség megváltása érdekében. Köszönöm, hogy esélyt adtál 

arra, hogy részesülhetünk az Életben, Jézus Krisztusban, a Te 

Szent Fiadban, az Általa lehozott életben, amelyre épül az egész 

üdvösség, az üdvtörténete minden egyes bukott szellemnek. 

Amen 

* 

Mit is tudott volna kezdeni Isten az Életet megtagadó, minden 

életlehetőségeket elvesztett szellemmel, akinek annyi ereje sincs, 

hogy kábultságából, az örök kárhozat állapotából valamennyire is 

feleszméljen, mint hogy megbocsássa a bűneit, felébressze 

zsibbadt állapotából és elindítsa a fejlődésnek az útján. Ennek 

érdekében Isten, mindig a szellem állapotához mérten a neki 

szükséges legjobb és legmegfelelőbb eszközöket használja, 

amiben Isten szeretete jut kifejezésre. Jézusnak ama kijelentése, 

miszerint Isten nem kívánja a bűnös halálát, erre az állapotra 

kiterjedően vonatkozik, pedig a halált, mint az örök kárhozatnak 

állapotát nem Isten alkotta meg, hanem maga a lesüllyedt szellem. 

Istennek az az akarata, hogy ezek az állapotok mihamarabb 

megszűnjenek a halál állapotai lenni és hogy Isten Országává 
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alakuljanak át, mert Isten nem semmisít meg semmilyen negatív 

állapotot, hanem a boldogság állapotára igyekszik átformálni a 

szellemek újjáteremtése által. Bármilyen állapotról legyen is szó, 

azokat a szellemek csoportjának minősége hozza létre. Ahol 

nincsenek szellemek, ott nincsenek állapotok sem. Szellemek 

viszont mindenütt vannak, tehát állapotok is mindenütt vannak. 

Nincs olyan hely, illetve állapot a teremtettségben, ahol nem 

lennének szellemek, akár testet öltve, akát szellemi állapotban, 

ami annyit jelent, hogy nincs üres, illetve lakatlan hely a 

világegyetemben, csak az emberi szem számára tűnik úgy, hogy 

a világmindenség üres. Isten szemszögéből nézve nem lenne 

értelme, sem célja egy üresen álló, élettelen világnak a 

mindenségben, ezért minden, a szellemek által megalkotott világ 

lakott, mely fejlődésre, a pozitív irányba történő átalakulásra van 

meghívva. Minden egyes életturnus ezt a célt, a fejlődést van 

hivatva eredményezni. Mindig egy - egy fejlődési turnus végén 

dől el az, hogy ki halad tovább a rotációval és ki marad vissza a 

kiinduló ponthoz zuhanva le, hogy a fejlődésben előrelépett világ 

kilökött salakján visszamaradva, elölről kezdje a fejlődést, mert 

hogy bárki, aki megbukik egy fejlődési turnust, annak a világnak 

a kezdeti állapotára süllyed vissza és amikor az újonnan, a 

gravitáció által kialakult salakvilág lakhatóvá lesz, akkor a 

szellem, onnan kezdheti elölről a fejlődést. Addig viszont mély 

álmot alszik a szellem a forró anyag sűrűjében, a maga alkotta 

örök kárhozatba zárva, ahonnan csak Isten kegyelme hosszú 

szenvedésekkel tudja csak felébreszteni a szellemet.  

 Egy ilyen átalakulás előtt áll a ti világotok is. Aki azonos 

ütemben tudott haladni a fejlődés menetével, vagy legalábbis az 

elmúlt kétezer év alatt fel tudta magát tornázni a kívánt szintre, 

az továbblép a fejlődés létráján egy magasabb világba, aki viszont 

nem, az a rotációból kilöketik a külső (szellemi és fizikális) 

sötétségre. Igaz, ezt az átalakulást megelőzően a föld kapott 

kétezer évet, („Mondjátok meg annak a rókának, -Heródesnek- 
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hogy ma és holnap dolgozom…” „Egy nap Istennél ezer 

esztendő…”) hogy akinek igaz elszántsága van a továbbjutásra, 

az elérhesse az Isten által megadott normatívákat, aki viszont nem 

hajlandó továbbhaladni, az visszamarad és nagyon hosszú alvás 

és szenvedésteljes ébredés után, amikorra lakhatóvá válik az új 

„salak- világ”, sokkal kisebb esélyekkel és segítséggel kezdheti 

elölről a szellem a fejlődést. Mivel az elmúlt kétezer év sem érte 

el a várt eredményeket, ezért, -lásd Isten szeretetét- 

meghosszabbította a fejlődési turnust egy krisztusi élet - idővel. 

Igaz nem ingyen adatott ez, hanem a föld fejlődésén munkálkodó 

magas missziós szellemek, a negatív erőmennyiségeket 

átemésztő, a szellemgyermekeiket elősegítő munkájuk által, mert 

semmi sem adatik ingyen, a szellemnek mindenért meg kell 

dolgoznia. Minél magasabb egy szellem, annál több munka vár rá 

az alacsonyabb világokon az alacsonyabb világok lakóinak 

fejlődéséért. Minél inkább a fejlődés kezdetén van egy szellem, 

annál inkább rá van szorulva egy ilyen érte dolgozó szellem 

munkájára és ahogyan emekedik egy ilyen szellem, a szintjének 

megfelelő, a fejlődést elősegítő munkát kap a saját világában. Így, 

mivel Krisztus Urunk a legtökéletesebb szellem, ezért, Máriával 

karöltve, sok missziós szellem kíséretében, Ő vállalta a 

legnagyobb missziós, megváltói munkát a földön.  

A fentebb említett törvény, a szenvedtetve nevelő törvény, 

amely igencsak körülzárja a lelket, pontosabban a lélek bűnös 

törekvéseit, arra van hivatva, hogy korlátozza azokat, és csak 

annyit engedjen felszínre törni, amennyit a testbe zárt szellem le 

is tudna küzdeni, ha éppen akarna, ha viszont nem, akkor, hogy a 

kitermelt negatív erők ne sújtsák agyon, hanem esélyt adjanak a 

beismerésre és az újabb próbán a helytállásra. Ugyanis ennek a 

törvénynek is, mint minden másnak, az emberi lélek fokozatához 

mérten történő törvény megnyilvánulásnak az a célja, hogy a 

szellem átmenjen a halálból az Életre, vagyis a szellemi halálból, 

a szellemi feltámadásra. A szellemi halál az isteni erők teljes 
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veszteségéből kifolyólag keletkezett, míg ebből az állapotból 

történő kiemelkedés a feltámadási folyamatok által nyer 

kifejezést. Az első feltámadásban viszont akkor lesz része egy 

szellemnek, amikor le tudja vetkőzni ezt a szintű anyagi világot, 

melybe beleágyazta saját magát és az isteni folyamatok által el 

tudja hagyni ezt a világot. Tehát aki be fog jutni az átalakult 

földre, annak része lesz az első feltámadásban. És mindezek a 

feltámasztási folyamatok elsősorban Istennek köszönhetők, mert 

Ő már ott volt a föld kialakulásának kezdetén, amiről Mózes így 

számol be: “És Isten lelke ott lebegett a vizek felett” és tovább 

halad a folyamat a tékozló fiú példájában megjelenő kegyelem 

által,(de ez már gyakorlatilag a Jézus által lehozott kegyelmi 

törvény) miszerint az Atya elébe siet a már hazavezető úton 

félútig eljutott gyermeke elé. Ez már gyakorlatilag az első 

feltámadás, mert ahova úm. Isten „lejön” az legalább a negyedik 

szféra, habár még itt is vannak bizonyos, a bűnök okozta sebek, 

pl: nagyon nehezen tudnak megbocsátani ebben a szférában, mert 

az „igazságnak a világa” és nem a szereteté, tehát erős a gőgön 

alapuló igazságérzet. Ezért ez a szféra még az Isten Országának 

csak az előcsarnoka, de mégis a megújult föld első szféráját is a 

negyedik szféra fogja képezni. Ezért írja Mózes, hogy „Isten 

Lelke lebegett a vizek felett…”, vagyis az akkor még nem létező 

negyedik szféra felett, de a föld vezetését illetően,a feltámadási 

folyamatokat Isten az ő Lelkének a jelenléte után, Jézus 

Krisztusra, Máriára, majd az Újszövetségben az ő minden nap a 

„kereszten meghaló munkatársaira” bízta, akik az Ő nevében 

beálltak a világot megváltó szellemek csatasorába, a „via 

dolorosa”, a magát teljesen Isten szeretetének az önfeláldozó 

szenvedésekkel teljes útjára. Minél több eredményt ér el valaki 

ezen az úton, annál nagyobbra növeszti Isten Országát a földön. 

 Az Istennel történő találkozás, ameddig „lejön” az Úr, az 

minden esetben a negyedik szférában jöhet létre, amint azt a 

fentebb említett két példában már említettük, de ha az 
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elragadtatást, mint tényt vesszük figyelembe, az is ebben, vagyis 

ettől a szférától kezdve történik: „Az Úr eljön a felhőkig (a 

levegőig) és szétküldi angyalait a szélrózsa minden irányába, 

hogy összegyűjtsék az Övéit.” De ez nem azt jelenti, hogy a földi 

embernek a negyedik szféráig nincs vezettetése, de igenis van: 

”Az Emberfia a magvető…a mag az Isten Országának fiai…” A 

negyedik szféra a másodikra , míg az ötödik szféra a harmadik 

szférára gyakorol pozitív hatást. „Elküldöm a Szentlelket, Aki 

megítéli a világot.” És ha azt vesszük figyelembe, hogy a tizenkét 

apostol van hivatva megítélni Izrael tizenkét nemzetségét, azaz a 

földön élő tizenkét embertípust, akkor az is kiderül, hogy az 

apostolok az Isten Országának a fiai, akiket gyakorlatilag 

„széthintett” az Úr a föld szellemeinek a vezetésére. Júdás 

megjelenésével a „júdás” típusú emberek is ki lettek választva az 

üdvösségre való elvezetésre. De mivel Júdás elbukott, (ugyanis 

azért született meg, hogy az Úr mellett megtérjen, mert egy 

nagyon régóta javulni vágyó szellem volt, de nem sikerült 

kitartania az Úr mellett) ezért a hozzá hasonló típusokat nem ő 

fogja megítélni, hanem az, akit helyette Péter választott közösen 

a többi apostollal. „Elküldöm számotokra az Igazságnak a Lelkét, 

aki elvezet titeket a teljes igazság megismerésére” (és 

útbaigazítást nyújt a számotokra, az igazságok között történő 

eligazodásban.) Ahhoz tehát, hogy a földi ember el tudjon jutni 

az Isten Országába, vagyis, hogy át tudjon menni a halálból az 

Életre, a megújult földre, legalább a negyedik szféra Igazságát 

kell megismernie és magáévá tennie. Amikor azt mondta az Úr: 

„Ha megismeritek az Igazságot, az Igazság szabaddá tesz titeket”, 

akkor is ezekre az igazságokra célzott, merthogy annyi féligazság 

és egyéb eszmeáramlatok láttak már főként mostanában 

napvilágot, hogy képtelen az ember eligazodni és eljutni az 

üdvösségre, de ha megismeritek az „Igazságot” mindezektől a 

féligazságoktól szabadokká váltok és csak az Igazságot követitek, 

melynek révén eljuthattok az Atyához, hisz: „Én vagyok … az 
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Igazság…, senki sem mehet az Atyához csakis Énáltalam.” Sőt 

mi több, azt mondja az Úr: „Jobb nektek, ha elmegyek, mert ha 

nem megyek el, akkor nem tud eljönni a Vigasztaló.” „Keressétek 

és kutassátok Isten Országát és annak Igazságát”, akkor is ezekről 

a benneteket szabaddá tevő igazságokról beszélt.  

Aki tehát már megismerte és magában asszimilálta az 

Igazságot, -(legalább) a negyedik szféra igazát- az szabaddá vált 

minden más, alacsonyabb (dogmatikus) igazságtól és követi azt.  

De ekkor még az igazi (benső) tudásról, vagyis a benső 

kereszténységről nem is beszéltünk, ami gyakorlatilag már az 

ötödik szféra igazságát képezi. (Minderről szeretetből, 

útbaigazítás gyanánt tettünk említést.)  

 Tehát az Úr a Szent Szellemeket főként az alacsonyabb 

világokba küldte munkálkodni, hogy legalább a negyedik szféráig 

elvezessék a rájuk bízottakat. Sőt azt is ígérte az Úr, hogy: „Eljön 

az idő, amikor nem példabeszédekben szólok hozzátok, hanem az 

igazságot fogom nektek szólni az Atyáról.”  

Ti emekijelentés beteljesedésének vagytok a tanúi, 

gyermekem!  

Igaz, nehéz az Út, mert az embernek önmagát, az önös énjét, a 

hajlamait, kell feláldoznia, amitől sok esetben bizony elcsügged 

az ember! Ezért van szükségetek a Vigasztaló Szentlélekre, Azért 

jobb, hogy elment az Úr, mert (az elmenetele alkalmával) 

szenvedéseivel és véres keresztáldozatával megtisztította a föld 

szellemi környezetét a Szent Szellemek munkája számára. De 

ahhoz, hogy ennek az áldozatnak továbbra is hatása legyen, 

szintén véres áldozat szükségeltetik. Akik ilyen missziót 

vállaltak, nagy mértékben elősegítették a föld előrehaladását. A 

földön végzett áldozatuknál fogva a szellemvilágban viszont, 

még nagyobb munkát tudnak végezni, Akik nem csak elvezetnek 
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az Igazságra, hanem vigaszt is nyújtanak a csüggedőknek és 

bátorítást a megfáradtaknak.  

„Elküldöm a Szentlelket, Aki meggyőzi a világot a bűn, az 

igazság és az ítélet tekintetében. A bűn az, hogy nem hisznek 

bennem, az igazság az, hogy az Atyához megyek, az ítélet az, 

hogy e világ fejedelme megítéltetett.” 

 „Bűn az, hogy nem hisznek bennem” 

 Ez a Szent Szellemek feladata és munkája a földön 

gyermekem: meggyőzni a világot arról, hogy a legnagyobb bűn a 

hitetlenség, (vagyis nem hinni Krisztusban), mert minden 

előrehaladásának, így az üdvösségnek, is a hit az alapja: “Aki hisz 

üdvözül, aki nem hisz, már eleve elkárhozott.” Üdvözülni annyit 

jelent, mint az Isten Országába eljutni: “Én vagyok az Út, az 

Igazság és az Élet, senki sem mehet az Atyához, csak énáltalam.” 

Ugyanis mindenki számára Ő az Élet forrása.: “Én vagyok a 

szőlőtő és ti a szőlővesszők…”, csak sajnos, hogy senki sem tud 

úgy rákapcsolódni Krisztusra a bűnök miatt,- ami nem más mint 

a gőg és az érzékiség, ugyanis minden egyes bukásnak a 

hitetlenség az alapja,- a hitetlensége miatt, hogy a szellemi 

életnedveket teljes egészében Krisztusból merítse, pedig, 

valóban: „Én vagyok…az Élet…”-mondja Ő és csakis Belőle, az 

ő messiási fluidjaiból merítve haladhat előre a földi ember a 

fejlődésben, mert ezeknek a fluidoknak lelket-szellemet 

újjáteremtő és éltető erejük van. (Az Úrvacsora alkalmával is 

ebből merít magának krisztusi erőket, fluidokat az ember.) Erre 

mondja az Úr: „Én azért jöttem, hogy nekik Életük legyen és 

bőségben legyen”,(hogy ezáltal eljuthassanak az Életre)” 

Ugyanis ha nem jött volna el Jézus, mostanra nem lett volna élet 

a földön, mertannyi bűnt elkövettek az emberek, hogy már akkor 

megállt volna a föld forgása és beállt volna a háromnapos 

sötétség, ami ezután fog bekövetkezni. És mindenki elkárhozott 

volna. Tehát a szó legszorosabb értelmében igaz az, hogy azért 
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jött, hogy a földlakóknak kegyelemből meghosszabbítsa a 

fejlődési lehetőséget azáltal, „…életük legyen…” De még így 

sem tudott mindenki eljutni az üdvösségre, még ezt a kegyelmi 

időt is meg kellett hosszabbítani. Ez az az idő, amiben ti most 

éltek, de ez már nem nyerhet hosszabbítást, mert ahhoz ismét egy 

Messiásnak kellene megszületnie, hogy elszenvedje a kitermelt 

negatív erőket. Ezeknek az erőknek és az erőket irányító sötét 

szellemeknek ugyanis ki kell tombolniuk magukat ahhoz, hogy a 

cselekedeteik alapján meg lehessen őket ítélni, ugyanis általános 

törvény az, hogy az ember a cselekedeteivel vonja magára az 

ítéletet. Bűn a negatív gondolat és érzés, de az ítélet a negatív 

cselekedetek által jön létre. Azt, hogy mennyire bűn nem hinni 

Krisztusban, az is igazolja, miszerint: „Én vagyok a feltámadás és 

az Élet.” Ahhoz tehát, hogy: „…nekik életük legyen…” a 

feltámadási folyamatokon is keresztül kell menni minden bukott 

szellemnek, mert csak akkor kezdődik igazából az Élet, amikor 

már feltámadt a szellem az anyagból, hisz az anyag a bukás 

produktuma, amelynek vissza kell alakulnia ősanyaggá, vagyis 

ősvilágossággá, mert az anyag őseredete az ősfény, ez sűrűsödött 

anyaggá a bukás következtében.  

„Aki nem eszi az én testemet és nem issza az én véremet, 

(szellemesített Krisztus Testét, krisztusparányokat) nincs annak 

közössége velem.” Az Úrnak ebben a kijelentésében rejlik az a 

folyamat, amelyen keresztül az emberi lélek hozzá tud 

kapcsolódni a „szőlőtőhöz”, mint erőforráshoz, sőt mint tisztulási 

folyamathoz is, mert aki él az Úrvacsorával, annak akár fizikális, 

vagy szellemi részével, abban a lélekben Krisztus Lelke él és 

visszafejleszti a bűnös hajlamokat és megsemmisíti azoknak a 

lélekre gyakorolt hatásait. Tehát, „Higgyetek Istenben és bennem 

is higgyetek!” Az ember ugyanis hit által üdvözül.  

 „Az igazság az, hogy én az Atyához megyek.” 



549 

 

Ahhoz, hogy az Úr az Atyához menjen, eredményesen be 

kellett töltenie Isten akaratát, vagyis a megváltás művét végig 

kellett vinnie. Ne mondja senki, hogy ez könnyű volt a számára, 

ugyanis kisgyermekkorától fogva minden pénteken azért 

imádkozott, miközben átélte a nagypénteki eseményeket, hogy 

Isten adjon neki erőt az emberiség megváltásához. Nem pattogtak 

volna el a hajszálerei és nem csordult volna ki a vére 

nagycsütörtök éjszakáján a haláltusa közepette, amennyiben 

olyan egyszerű lett volna az Atyához vezető út, habár Ő maga 

mondta: „…senki sem mehet az Atyához, csakis énáltalam.” 

Tehát innen a földről Jézus volt az első, aki az Atyához ment, de 

hogyan? Vérével áztatta fel az Atyához vezető utat. Egy édesanya 

megkérte Jézust, hogy mindkét gyermekét vigye oda, ahova ő fog 

menni. Jézus erre azt válaszolta, hogy akkor nekik is ki kell inniuk 

azt a kelyhet, amelyet Ő magaiszik ki, vagyis azon a nagyfokú 

szenvedésen mindkét fiának át kellene mennie, amin Ő megy át, 

ahhoz, hogy eljuthassanak a messiások világába. Tehát az 

Atyához vezető út, a szenvedések útja! Habár másutt meg viszont 

mégis csak azt mondta: „Elmegyek és helyet készítek nektek, … 

mert azt akarom, hogy ahol én vagyok, ti is ott legyetek. Akiknek 

akkor ezt mondta, egy, azaz János kivételével mindannyian és 

még nagyon sokan mások keresztre szegezve fejezték be 

küldetésüket. Nem azt mondom, hogy a messiások világába 

jutottak, de az bizonyos, hogy missziós szellemekként tették a 

lábukat a földre, akik azért jöttek, hogy életükkel tanulságot 

tegyenek az emberiségnek Jézus mellett, Jézusnak viszont az 

irányába érzett szeretetükről tanúskodhassanak, mert Jézus 

közelébe lenni, testközelbe látni Őt, érezni szeretetét, hallgatni 

bölcsességét, látni csodáit és szeretetüket ily módon kifejezni, 

csak ez egyszer volt alkalmuk. Egyébként is, ha azt vesszük 

figyelembe, amit az ő követéséről mondott, akkor abból is ez az 

út vehető ki:  
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„Aki utánam akar jönni, naponként tagadja meg magát, vegye 

fel keresztjét és úgy kövessen.” A kereszt nagysága, súlya és 

típusa a szellem fejlettségétől és a vállalt missziótól függ, de 

mindenképpen szenvedéseket kell vállalnia annak, akinek az 

Isten Országába kell eljutnia. Az elragadtatás után, az első és 

második szférába tartozóktól üldöztetést szenvednek a harmadik 

szférabeliek és nagyon sokan kereszten fogják befejezni az 

életüket. Tehát nekik is meg kell szenvedniük, azaz ki kell inniuk 

a részükre előlátott kelyhet ahhoz, hogy bejuthassanak, ha nem is 

a mennybe, de legalább az előcsarnokába. Azok viszont, akik 

elragadtatnak, már előbb kiegyenlítették a földi igazságokkal a 

számláikat és nem köti őket semmi ehhez a földi világhoz.  

Tehát olyan hatalmas igazság az, hogy „Én az Atyához 

megyek” hogy millió és millió szellem követheti Őt az Isten 

Országában a számukra kijelölt helyre. És: „Aki engem követ, 

nem jár sötétségben.” De: „Aki utánam akar jönni, (ki ki a maga 

szintjén) naponként tagadja meg magát, vegye fel keresztjét és 

úgy kövessen engem.” És ahhoz, hogy ez működhessen: „Azért 

jöttem, hogy nekik életük legyen és bővölködjenek benne.”  

Ahhoz, hogy Ő az Atyához mehessen, dolgavégezetten kellett 

felemelkednie, másként nem adhatta volna át magát az Atya 

vonzalmának és Ő maga sem vonzhatott volna mindeneket 

magához. „Amikor felemeltetem (az Atyához) mindeneket 

magamhoz vonzok.”  

Amikor Illés „tüzes szekéren” (saját fluidjai voltak, és nem 

ufo, amelyek őt a magasba emelték) emelkedett fel, köpenyét 

visszadobta szolgájának és a köpennyel együtt a hatalmát is 

ráhagyta az „utódjára”. Ez előkép volt arra nézve, ahogyan Jézus 

emelkedik fel a Mennybe, visszahagyva hatalmát az apostolokra 

és a tanítványokra: „Menjetek széles e világra, tegyetek 

tanítványommá minden népet és kereszteljétek meg őket az Atya, 

a Fiú és a Szentlélek nevében…” Sőt már előbb Péternek átadta a 
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föld szellemei feletti hatalmát: „Az emberfiának hatalma van a 

bűnöket megbocsátani.” „…amit feloldozol a földön, fel lesz 

oldozva a mennyben is…” Majd a Szentlélek kiáradása 

alkalmával főként Mária volt az, akit az Úr a Szentlélek erejével 

megkoronázott, mint „jogos utódot” és így Máriára és Péterre 

bízatott azóta is a föld szellemi vezetése. Sőt: „Nékem adatott 

minden hatalom mennyen és földön.” amit a felemeltetése 

alkalmával itthagyott az általa kiválasztott személyek részére, 

mint vezetők részére. 

Mindez az igazság: -„Az igazság az, hogy az Atyához 

megyek.”- megvalósítása nélkül nem mehetett volna fel Jézus az 

Atyához és nem küldhette volna el a Szentlelket.  

A Szentléleknek, a sok más feladata mellett, nélkülözhetetlen 

szerepe a földi ember üdvössége számára a bűnök megbocsátása, 

mert bűnbocsánat nélkül nem lehet bejutni az Isten Országába, 

vagy legalább az előcsarnokába! Mivelhogy olyan sok bűnt 

követett el az ember, hogy képtelen azok következményeit 

elszenvedni, de viszont a bűn okozta lelki-szellemi terhekkel 

megpakoltan nem juthat be az Isten Országába, ezért szükséges a 

feloldozás, tehát csak feloldozással lehetséges az Oda történő 

felemelkedés. A Szentlélek feladata az elkövetett bűnök alól 

történő feloldozás, azaz a feloldozás, a Szentlélek ereje, vagyis a 

Szent Szellemek által történik: „…amit feloldozol a földön…” 

Az értetek ingyen, szeretetből felajánló missziós szellemek 

szenvedéseit és az életüket beragyogta: „Azért jöttem, hogy nekik 

életük legyen és bőségben legyen.” Másként nem lehetett volna 

mindazokat a gonosz szellemek és földi követőik okozta 

szenvedéseket elviselni, amelyet a „naponkénti keresztfelvétel” 

szenvedése okozott nekik. 

 „Az ítélet az, hogy ennek a világnak fejedelme megítéltetett.”  
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Amikor az Úr Jézus a földre jött, a legmagasabb igazságokat 

hozta magával, de sok mindenről nem beszélhetett: -„Sokat 

mondhatnék még nektek, de most még nem tudnátok 

elhordozni…” - mert az emberek nem voltak annyira tiszták 

szellemileg, hogy azokat az Igazságokat be tudták volna fogadni 

és ellenkező hatást váltott volna ki a lelkükben. Az ember ugyanis 

azokat az igazságokat tudja asszimilálni, amelyeknek az alapja 

már benne van a lelki világában. Amennyiben nincs, akkor azokat 

az igazságokat visszautasítja és az „ördög igazságainak” tekinti 

és még a képviselőit, de még a követőit is valamilyen formában 

keresztre juttatja, hogy a magasabb igazságok helyébe a sajátját 

tudja beilleszteni, amely igazság nem borzolja a lelkiismeretet és 

nem követel változást. De az „igazság-gyilkosok” ennél fogva 

nem is juthatnak el az üdvösségre, csak ha megbánják bűneiket 

és követik az üdvözítő igazságot. De amikor az Urat és vele 

együtt az Eszmét a vesztőhelyre kísérték, az üdvözítő eszmének 

magva már el volt vetve az emberi szívekben, az Isten 

Országának Fiai már szétküldettek. És amikor azt hitte ennek a 

világnak fejedelme, hogy az isteni küldött halálával minden véget 

ért, amikor diadalmámorban úszott a szellemi csőcselék, akkor 

egyszer csak megnyílt a sír ajtaja és diadalmasan, a halál felett 

aratott győzelem zászlajával a kezében, megdicsőült testben 

kilépett az isteni Megváltó, sok millió szellem feltámadására.  

 A szeretet, az áldozatkész isteni szeretet győzött a halál és a 

halált eredményező ördögi eszme felett, minek következtében 

ennek a világnak fejedelme (legyőzetett és) megítéltetett 

az embereknek a halálból való feltámadására és üdvösségére. 

 „Ne féljetek én legyőztem a világot!” Mert: „Bűn az, (ha) 

hogy nem hisznek bennem.” Viszont: „A bűnnek zsoldja a halál.” 

vagyis teljes megsemmisülés, örök kárhozat.  

(Mielőtt félreértés esnék: egy örökkévalóság, vagyis az eon, 

egy fejlődési turnus. Ennyi idő alatt kerüli meg a teremtettség a 
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központi napot, Isten székhelyét. Az örök kárhozat tehát egy eon 

és utána egy következő életturnusban jön el ezeknek a 

feltámadása.  

Most is egy ilyen Örökkévalóság van lejáróban. A 

feltámadáskor sokan feltámadnak, némelyek az Örök életre, 

némelyek az örök kárhozatra.  

Tehát jól vigyázzatok, hogy hogyan éltek, mert nagy a tét.) 

Isten kegyelme, irgalmas szeretete legyen mindnyájatokkal 

(!), mert: 

 „Én azért jöttem, hogy nekik Életük legyen és bőségben 

legyen.” Az Úrnak eme kijelentésébe vetett hitre az utolsó 

időkben nagy szükségetek lesz gyermekem. 

Ada, 2022. nov. 20. 

 


